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Vse pravice pridržane.

Jindřich  Bayer  je  uveljavljal  svojo  pravico  do identifikacije  kot  avtor  v  skladu z  Zakonom o
avtorskih pravicah, modelih in patentih iz leta 1988.Vse pravice pridržane.Nobenega dela te
publikacije ni dovoljeno reproducirati,  shraniti  ali  vnesti v sistem za iskanje ali  posredovati v
kakršni koli obliki ali na kakršen koli način (elektronsko, mehansko, fotokopiranje, snemanje ali
drugače) brez predhodnega dovoljenja avtorja Jindřich Bayerja.

Vse, kar sem prispeval k tej knjigi, bi rad posvetil spominu na mamo in očeta, ki bi bil verjetno še
danes z nami, če bi takrat vedel, kar vem zdaj.Upam le, da bo ta informacija preprečila, da bi druge
družine prestale to, kar je morala prestati naša.

Namen te zbirke je predstaviti trenutni status quo znanja o uporabi konopljinih olj/izvlečkov v
medicini.Vse  informacije  so  predstavljene  zasamo  v  izobraževalne  namene,  in  jeni
predstavljen z namenom spodbujanja uporabe nevarnih drog, ki povzročajo odvisnost,
nasprotno.Ne  prevzemamo odgovornosti  za  kakršno  koli  zlorabo  informacij,  vključenih  v  to
knjigo.

Jindrich Bayer, marca 2022
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Moto
»Brez konoplje/konoplje ne moreš racionalno voditi gospodarstva, to je misija nemogoče.Enako
velja  za  medicino  –  brez  konoplje  ne  moreš  dobro  in  racionalno  opravljati  medicine,  dela
preprosto ne moreš opraviti najbolje, kot bi se lahko.Ne zato, ker pravim, ampak zato, ker je
tako." JB

Zakaj se imenuje RSO?
»Jack Herer ga je začel imenovati Rick Simpson Oil ali RSO.Rick ni želel, da se tako imenuje
po njem in potreboval sem nekaj časa, da sem ga prepričal, da je to pravzaprav dobra ideja.Trik
je v tem, da obstaja veliko konopljinih/konopljinih olj in obstaja veliko načinov za proizvodnjo olja
ali ekstrakta in veliko pacientov je bilo zavedeno v nakup olja ali izvlečkov slabše kakovosti.

RSO se proizvaja po določeni metodi, iz določenih materialov in na specifičen način, zato ga je
treba imenovati tako, kot je – RSO.RSO ni BHO (butan medeno olje), RSO je dekarboksiliran in
zelo močan in pomirjeval.Najboljši RSO je 95-98% THC, 1-2% CBD in je izjemno močan in
pomirjeval.Večina drugih vrst ekstrakcij preprosto ne bo proizvedla olja, ki bi bilo tako močno
medicinsko  in  pogosto  sploh  niso  bile  pravilno  dekarboksilirane.Običajno  predelamo  velike
količine konoplje in Rickova metoda je zelo učinkovita in poenostavljena za predelavo velikih
količin.Z opremo, ki jo je enostavno najti v večini delov sveta, lahko predelate funt konoplje in
pridelate olje v zelo kratkem času.Bistvo je, da zdravilo naredimo čim hitreje, da bolniku ne bi
bilo treba čakati.JB"

»Rick tega ni začel imenovati RSO, so ga drugi.To je dober izraz, saj ljudi vodi do Rickovih
informacij  o metodah in materialih.Rick je upravičeno zaskrbljen,  ker ljudje kličejo olje,  ki  ni
narejeno po njegovih metodah, in priporoča izhodiščni material za proizvodnjo Phoenix Tears ali
RSO.Ve, kaj je delovalo v njegovih bogatih izkušnjah z zdravljenjem bolnikov, in želi zagotoviti,
da bodo zelo bolni ljudje dobili tisto, kar ve, da deluje, in ne nekaj, kar bi 'morda bilo tako dobro'
z istim imenom ...« Matthew

»Vedno  sem  hvaležen,  da  sem  našel  Ricka  Simpsona  in  JB-ja…  Spremenil  moje
življenjeLaurie"

»Brez Ricka in njegovega videa ne bi  vedel,  da zdravi raka ...  čeprav sem bil  uporabnik in
pridelovalec približno 27 let, nisem vedel, da ima te lastnosti v sebi ... zdaj vem, zahvaljujoč
Ricku Simpsonu. .. in brez njegove drznosti in odkritosti bi vsi živeli v temi glede tega ... zato
mislim, da je RSO dobro ime za olje ... ampak RSO mora biti narejen po navodilih RS ... ne
nekateri drugičlovekova ideja o tem, kaj je najboljše ... če ni pokvarjeno - ne popravljajte." Peter

»Ko sem delal  v ambulanti,  smo predelovali velike količine konoplje ...  Govorimo o stotinah
funtov ... na ekstrakcijo!Neverjetno je, koliko CO2 ali butana tipa n greste skozi.Premislil sem in
vse najprej naredil v mehurčki, nato pa sem ga izvlekel.Vendar pa je BHO dejansko NIŽJI THC
kot RSOČe ga kadite, ga želite čim bolj čistega za vaša pljuča.Če ga jeste, se lahko vaše telo
brez težav spopade z malo rastlinske snovi.Metoda nafte se najbolje obnese, če jo pripravljate
doma  za  uživanje.Malo  ljudi  ima  dostop  do  laboratorijskega  ali  medicinskega  butana  za
ekstrakcijo BHO in vakuumsko čiščenje, da bi odstranili morebitne nečistoče.Rickova metoda je
delovala zame in nešteto drugih ljudi, za katere vidim, da ni treba popraviti nečesa, kar deluje
brezhibno!« Lee

“Briga me, kako se imenuje!!!Prosim, poimenujte to, kakor želite, vendar ne smeti človeka, kot je
Rick, ki je rešil na tisoče življenj in je vse svoje življenje posvetil širjenju besede.Enostavno ni
prav!!“ Donna
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»Ves  čas  mu  pravim  konopljino  olje,  saj  tako  je,  v  slovarju  je,  samo  še  ena  beseda  za
konopljo.To je staromodni izraz, a vendarle pravilen izraz.Vsi vemo, o čem govori." Dion

»Ekstrakcije butana niso dekarboksilirane.Izhaja pri prenizki temperaturi.Uporabljam ISO 99 in
sem bil obupan in uporabljal 91-odstotni ISO.Delovalo je dobro in to sem samo jaz.To sem začel
delati  leta  93  z  denaturaliziranim  alkoholom,  a  to  sem  samo  jaz,  saj  sem  eden  izmed
mnogih.Dokler je vse vaše topilo kuhano, bi rekel, da je varnejše od tistega, kar bo večina ljudi
pojedla za kosilo.

To zdravilo mi je rešilo življenje, ko sem bil na smrtni postelji.Olje je bilo podarjeno in je bilo
narejeno tako iz nafte kot iz ISO in dokler je vse topilo kuhano, nikoli ne boste mogli opaziti
razlike.Hvala  vsem  za  izmenjavo  znanja,  neprecenljivo  je  in  znanost  je  serija  študij,  ki  se
ponavljajo znova in znova.Kolikor razumem, THC v bistvu duši rakave celice in ustavi mrtve
drugih rakavih celic, vendar ne poškoduje zdravih celic, dokler zaužijete močno olje s THCa,
segretim do točke, da ga spremeni v THC, s čimer aktivira THC. s toploto.

Moje vprašanje je, kako vedeti, kdaj je popolnoma dekarboksiliran.Bob in Ann pri Willow Creek
Springs Ca je moj videoposnetek na Youtube in me prikazuje, potem ko so mi povedali,  da
imam še 3 tedne življenja.Dve leti pozneje pravim vesele velikonočne praznike in verjamem, da
bi morali vsi, bolni ali ne, jemati to zdravilo tudi kot preventivo.Ni vam treba čakati, da zbolite za
rakom ali kakšno drugo boleznijo.Ljubezen.” Bob

-- Dobro razloženo in dobro povedano, Bob, hvala.Najlažji način je, da olje damo v skodelico iz
nerjavečega jekla in jo za približno eno uro ali več postavimo v pečico, ogreto na 130°C.Ali
dokler  ni  popolnoma nobene aktivnosti  na površini  olja.Vse najboljše  in  vesele  velikonočne
praznike vam želim.JB

“BHO in RSO sta dva različna svetova, ko gre za zdravljenje, dobrega RSO je skoraj nemogoče
najti  v  ambulantah,  večkrat  sem jih  poskušal  zainteresirati  –  nekatere  zelo  zanimajo  druge
ne.Naredite ga sami, je dovolj preprosto, alkohol iz svoje prve serije sem na sončnem dnevu
poparil  na  pokrovu  mojega  tovornjaka  v  posodi  za  pite  Pyrex.Ta  1.  majhna  serija  mi  je
spremenila življenje.

Izdelujem  tako  RSO  kot  BHO  NI  PRIMERJAVE,  ČE  STE  BOLNI  IN  ŽELITE  BOLJŠE  ---
VZEMATI MORAŠ OLJE TIPA RICK SIMPSON - RSO je preprost,  tako ali  tako ga ni treba
popraviti.Uporabite  dober  material  za  brsti  in  dobili  boste  dobro  zdravilo.Mislim,  da  so
temperature, uporabljene za izdelavo obeh, ključni razlog za razliko.Toplota aktivira zdravilne
lastnosti RSO." Michael

»Čarovnija je v kroglasti glavi trihoma.Nikjer drugje THC ne obstaja v rastlini.Rastlina proizvaja
THC za zaščito  svojih  reproduktivnih  delov.Bolj  ko se približaš  tem delom,  popkom, več  je
trihomov.Zato imajo brsti največ zdravil na voljo.To je znanost, ne špekulacije.Še enkrat hvala
Rick, da me je navdihnil, da naredim najboljše olje, kar lahko.Čudovito prozorno jantarno olje.”
Toni

"Znan je kot RSO zaradi moje kampanje na družbenih medijih." JB

Visoko THC ali visoko CBD olje?
»Nekaj sem zmeden.Moj prijatelj ima raka na ledvicah 4. stopnje in raka na pljučih.Ali je najbolje
dati  olje  z  visoko  vsebnostjo  CBD  ali  THC?CBD  olje  ima  le  sled  THC-ja?Dobil  sem  mu
desetgramsko tubo in ima 18 % CBD in manj kot 1 % THC.Ali grem glede tega na napačen
način?" Richard

-- "Ja, to ni to, moraš dobiti pravi RSO."Mikees
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--  95-98 % THC ni 18 % CBD, kajne?Povejte tistemu, ki  vam ga je dobavil,  naj  preneha s
tem.Zdi  se,  da  bo  visoka  marketinška  pompa  o  CBD-ju  ubila  številne  nič  hudega  sluteče
bolnike, kar je žalostno.Zakaj ne morejo preprosto slediti navodilom, ki res delujejo?Uporaba olj
z visoko vsebnostjo CBD-ja je zelo omejena, ne delujejo tako dobro niti na kožnih boleznih, res
ne razumem, zakaj so vsi tako neumni glede te CBD neumnosti.Da, tudi to je močno zdravilo,
vendar je njegova uporaba res omejena v primerjavi s pravim RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, izjemno močan in pomirjevalen in evforičen; to je vaše najboljše olje
in to bo najbolje  delovalo.Najprej  poskusi  to.Ko to storite,  se ne boste dotaknili  ali  približali
tistega olja z visoko vsebnostjo CBD-ja in boste vedeli razliko in nihče vas ne bo otrgal.Najprej
RSO.JB

»Če naredimo olje iz določenega seva, ki vsebuje 20 % THC, kako je mogoče iz njega dobiti 98
%?Ne razumej tega.” Ascen

-- Če je dobro filtrirano in prekuhano, boste precej zlahka dobili olje z okoli 95 %.98 % zahteva
malo več spretnosti ali izjemno dober sev.Ne osredotočajte se preveč na številke, poskrbite, da
bo olje čim bolj močno in pomirjevalno.Lahko ga tudi revaporizirate, da postane močnejši.Vse te
informacije so v protokolu Ricka Simpsonae-knjiga.JB

»Imel sem zelo velik lipom na nadlakti, ki ga je moj zdravnik želel odstraniti.Po približno enem
mesecu 2  ali  3-kratnega  nanosa olja  topikalno  je  zdaj  velikost  centa!Imam tudi  skoliozo  in
degenerativno bolezen diska in z lokalno uporabo dobim TAKOJ olajšanje,  kadar koli  imam
bolečino!Preprosto me navduši!!” Jill

"Moj mož je  imel  majhno rakasto lezijo  na čelu,  ki  je  popolnoma izginila po približno enem
mesecu uporabe olja." Gina

"Ta rastlina je resnično darilo." Chelle

»Resnično uživam v tej strani in informacijah, ki se jih lahko naučim iz nje.Vendar pa je tako
razočaranje slišati, da so drugi kanabinoidi poleg THC-ja označeni kot sekundarni.To dekle in
njeni starši CBD ne vidijo kot drugotnega.Dalo ji je življenje.Ali ni bil THC tisti, ki je to storil, je bil
CBD.Nehajte se srat po vsem tem, prosim.Ljudem odvračate od poskusov z visoko vsebnostjo
CBD-ja, če jim to res lahko pomaga.Visok THC ni odgovor na vse in zato je v rastlini več kot en
kanabinoid. Tina Babcock

»JB je odgovoril o pljučnem raku in ne o Dravetovem sindromu, nihče se nič ne sere.Za raka
poročila bolnikov in znanstvene študije kažejo, da je THC tisto, kar ubija raka.Obstaja nekaj
študij,  ki  pravijo,  da je  CBD koristen za nekatere vrste raka,  vendar  le  malo v  primerjavi  s
študijami, opravljenimi s THC.Zdaj iščete epileptične napade in nekatera druga stanja z visoko
vsebnostjo CBD-ja. Kellin

-- Kellin in Tina, olja, ki jih uporabljamo, delujejo tudi na epileptične napade.In bolniki bi dobili
neprimerljivo boljše rezultate, če bi uporabili pravo stvar in poskušali pozdraviti vzrok in ne le
simptome.

Ne odpravljam CBD-ja, je sam po sebi res močno zdravilo in mislim, da je na primer odličen v
žvečilnih gumijih za otroke itd.Toda če želite pravo moč,  potrebujete najbolj  brutalno močan
RSO  in  veliko  THC-ja.Preprosto  ga  preizkusite  na  kožnih  boleznih  in  preverite,  ali  se  bo
opeklina  ali  rana  hitreje  zacelila  s  pravim RSO ali  z  njegovo  različico  z  visoko  vsebnostjo
CBD.Videl  sem  na  lastne  oči,  ni  mi  treba  sami  eksperimentirati  z  visoko  vsebnostjo  CBD
olja.Želim  si  najboljše  zase  in  za  svoje  paciente.Večina  olj  z  visoko  vsebnostjo  CBD  je
sekundarne kakovosti v primerjavi z najboljšim in najmočnejšim in pomirjevalnim RSO z 95-98
% THC.
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Vaša glavna težava je, da ste se odločili za eno teorijo kanabinoidov, ki jo Big Pharma spodbuja,
da  bi  lahko  imeli  koristi  od  zdravil  iz  konoplje.Pravzaprav  si  ne  želiš  zdravilki  temelji  na
posameznih kanabinoidih, želite najmočnejše in pomirjevalno olje za najboljše rezultate.

In rastline lahko gojite sami in lahko tudi sami naredite olje, res vam ga ni treba kupovati od
velikih  farmacevtskih  podjetij,  ki  bodo  poskušala  dekarboksilirano  konopljino  smolo  dati
enormno ceno brez razloga, razen zaradi pohlepa. .

Morda boste in najverjetneje boste nekega dne potrebovali kilograme olja – zase ali za svojo
družino – koliko želite plačati za gram?Dolar je preveč, če so bile rastline gojene na prostem in
v velikem obsegu.Torej nobenih posebnih davkov, nič podobnega.100-odstotna legalizacija je
edina pot in to je treba storiti zdaj, ni razloga, da bi trpele stotine milijonov bolnikov po vsem
svetu.O tem se lahko prepirate;  ampak to je  približno vse,  kar lahko storite glede tega.Vse
najboljše, JB

"Ne morem si predstavljati, da bi porabil toliko konoplje v enem letu, vendar ne bom okleval, da
bi umrl pri poskusu." Susie

»Prosim, razlagajte tako kot imate, jaz si npr. delam zapiske in se od vas učim čim več o tem,
kaj je dobro za kaj in tako naprej, želim biti pripravljen in pripravljen s pravim znanjem zame in
moj ...Če ne bi povedali, da potrebujete visok THC, bi mislil, da je vse v redu, hvaležen sem za
VSE INFORMACIJE. Vicky

»Rick je vedno trdil, da je visok THC nujen, da ti da najboljše možnosti, s tem je očitno dosegel
najboljše rezultate.Obstaja veliko stvari, za katere je CBD morda boljši, običajno se uporablja pri
otrocih za Dravetov sindrom, ADHD in hudo obsesivno-kompulzivno motnjo, ker se veliko ljudi
še vedno boji, da bi se otroci opogumili.THC je tisto, kar vas dvigne.Našel sem nekaj ljudi, ki
uporabljajo olje z visoko vsebnostjo THC za zdravljenje večine ljudi, a če se bolnik ne odzove
tako, kot je upal, so prešli na visoko vsebnost CBD-ja in to je delovalo bolje.

Mislim,  da smo vsi  različni  in  vsak  rak  je  drugačen.Toda  dokler  ni  dovoljeno  opraviti  vseh
potrebnih raziskav, je verjetno najbolje, da se držite Rickove metode.Visok THC, prevladujoča
indika po protokolu.Rečeno je, da če začnejo z majhnimi in podvojiti odmerke vsake 4 dni, lahko
bolnik hitro razvije toleranco in huda zaspanost bo po nekaj časa uživanja olja izginila.Rickovo
olje je 95-98 % THC, vendar vam psihoaktivni učinki ne bodo škodili.

In ko se poskušam odločiti, čigavi metodi naj sledim, ne verjamem, da ima nihče več izkušenj s
tem zdravilom kot Rick.Videl sem nizozemsko metodo in samo pomislim, če nekdo umira, zakaj
bi razredčil zdravilo?« Nick

»Odkar sem slišal za visoko vsebnost CBD olja, ki pomaga pri epileptičnih napadih, sem vedno
mislil,  da  če  bi  ti  starši  svojemu  otroku  dali  hibrid,  a  prevladujejo  indica  olje,  bo  otrok
ozdravel.Vem, da CBD olja nadzorujejo epileptične napade in tako sem vesel, da lahko NEKAJ
pomaga otrokom, kot je Charlotte, vendar si predstavljajte, da bi se lahko ozdravilo, če bi dali
THC in drugi spekter kanabinoidov v rastlini.Tako vaš otrok zaradi THC-ja veliko spi, njegova
telesa se bodo prilagodila odmerku.Samo mislim, da je celotna rastlina najbolj uporabna, ne pa
en posamezen kanabinoid." Sara

»Mediji se še naprej osredotočajo na ločevanje kanabinoidov, vendar je dokazano, da tako THC
kot CBD ubijata raka in zmanjšujeta tumorje.Olje Ricka Simpsona, narejeno iz Cannabis Indica,
je zdravilo, ki zdravi Landona in Brave Mykaylo ter mnoge druge in vsak ga lahko naredi.Ne
dovolite, da bi vam mediji mislili, da morate počakati na to zdravilo, ali ločite CBD!THC deluje
tudi z našim endokanabinoidnim sistemom." Hanan

»Na spletu sem našel nekaj spletnih mest, ki trdijo, da prodajajo visoko CBD olje brez THC-
ja.Imam srečo in zdrav, vendar se sprašujem, ali bi bilo to vredno denarja za preventivo.Eno je
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pravo znanstveno olje.Trdijo, da pošiljajo vsem 50.Kdo?" Mike

»Pravo znanstveno olje se pridobiva iz industrijske konoplje,  ki nima bistvenega THC-ja.Moj
korakmama jemlje CBD olje in RSO za svoj ALS.CBD olje ima koristi, vendar mislim, da brez
drugih kanabinoidov ni tako učinkovito, če sploh. Jennifer

»Po mojih izkušnjah pri izdelavi in  uporabi različnih sevov in mešanic olj sem ugotovil, da je
vrsta samo CBD neučinkovita ali manj učinkovita.Kar me vodi v prepričanje, da mora ostati vsaj
majhen odstotek THC-ja, da bi CBD lahko učinkovit pri vseh zdravstvenih težavah, ki jih zdravi.
Bogat

»Zelo  pogosto  ti  izdelki  ne  bodo izpolnili  pričakovanj,  zlasti  kar  zadeva notranjo  uporabo.V
primerjavi s pravim RSO (tj. dekarboksilirano izjemno močno in pomirjevalno smolo konoplje z
okoli 95 % THC) bodo izdelki CBD v večini primerov bledi v primerjavi.Odlično bodo delovali na
primer pri kožnih boleznih in lokalni uporabi v kozmetiki.Če jih uporabljate interno, bodo v večini
primerov spet veliko manj učinkoviti kot pravi RSO.

CBD olja so preprosto drug izdelek in ne izpolnjujejo meril za pravi RSO.V primerjavi s pravim
RSO bodo CBD olja zelo pogosto le precenjeno lažno upanje.Na žalost.

Zato, kot vedno, kadar koli je mogoče, proizvajajte svoje olje, vedno delajte z najmočnejšim in
pomirjevalnim  materialom  za  brsti,  ki  ga  lahko  najdete.Izjemno  močni  in  pomirjevalni
prevladujoči  sevi  indica  z  20  %  THC  ali  več  delujejo  najbolje  in  zagotavljajo  najboljši
izkoristek.Samo  najboljše  deluje  najbolje.Zavedajte  se  tega  in  ne  dovolite,  da  bi  vas  kdo
izigral.Vaše  življenje  je  morda  ogroženo,  bodite  res  previdni.Zelo  pogosto  imate  samo eno
priložnost in druge ne boste dobili, ne pozabite na to.

Ponudite svoje zakonodajalce, da legalizirajo gojenje in predelavo rastline konoplje/konoplje, ne
glede na to, koliko ima THC.Prosite jih, naj ga uravnavajo približno tako, kot urejajo koruzo ali
čaj.THC in smola ščitita rastline.In menim, da si rastline, ki lahko proizvedejo tako izjemno varno
in učinkovito zdravilo, zaslužijo najboljšo zaščito.Ali se strinjaš?" JB

Stranski učinki
»Ogledal sem si koledar svojega telefona, da vidim, kdaj je 8. februar.Bil je petek zvečer in rekel
je, da je spal do ponedeljka zjutraj.Haha, blagoslovi njegovo srce.Če vzamem gram naravnost
navzgor, to razumem.Blagoslovi, blagoslovi ga.« Maranda

“Ko sem prvič začel jemati olje, sem imel grozljive stranske učinke, verjetno sem pojedel pol
škatle krofov!!!Ha Ha Ha!!!Želim si, da bi imel še nekaj, da sem čudovito spal!Vsak dan sem se
veselil  noči,  da  sem lahko  zaspal.Vzel  bi  nekaj  olja  ob 7.00,  zaspal  okoli  9.30  in  spal  do
8.30.Čudovito!!!” Tom

"Ironično,  da slišimo toliko  zgodb o ljudeh,  ki  vsak  dan jemljejo  koncentrate  konoplje,  brez
grozljivih zgodb, brez odvisnosti, brez stranskih učinkov ali povezanih smrti, vendar se lokalni
zakonodajalci borijo proti gojenju, uporabi in prodaji marihuane v interesu javnosti. varnostne
pomisleke",  kar  je  prikrivanje  njihove  zvestobe  Big  Pharmi  in  "finančnega  podkupovanja
Pijanega Barona, da bi omejili rast industrije konoplje v ZDA ..." Raphael

»Ta teden sem začel dajati olje očetu.Napredoval rak prostate, ki se je razširil na nekatere lise
na kosteh.Zaenkrat veliko spi in se mu je povrnil apetit.Ničesar ni jedel zaradi sevanja bolečine
v grlu.Tudi nekaj njegove tesnobe se je spremenilo v navidezno veselo dogajanje v njegovi
glavi!

V bolnišnici še vedno dobiva zdravila proti bolečinam, ki pomagajo pri akutnih bolečinah, dokler
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stvari  niso  pod  nadzorom.Za  olje  pa  doktorji  ne  vedo.Namigovali  smo  celo  na  zamisel  o
kombinaciji  olja  z  zdravili,  a  so  se  zdravniki  vrnili  z  izmišljotinami  o  pošastnih  stranskih
učinkih.Želel  sem jih  prositi,  naj  nam pokažejo  študije,  vendar  ne  bi  želel  ogroziti  očetove
izpustitve, saj smo bilioznačil kot 'težko' za dvomi o potrebi po prevelikih količinah zdravil, zaradi
katerih je vse slabše in slabše.

Svojemu najhujšemu sovražniku ne bi želel bolnišničnega zdravljenja raka.Slišal sem grozljive
zgodbe, a verjetno sem na neki ravni mislil, da bodo stvari za očeta drugačne.Iskreno upam, da
ni pozno.” Edmund

-- Edmund, imeli so prav glede možnih stranskih učinkov, vendar bi jih povzročile kemikalije, ki
mu jih dajo, ne olje.Prej ko ga vrnete domov in ga napolnite z oljem, večja je možnost.Nikoli ni
prepozno začeti z oljem, vprašanje je le,  ali  ni prepozno, da bi prehitela bolezen.Toda to je
neposredno povezano s tem, koliko olja vam bo uspelo spraviti vanj in kako hitro.

S  tem  ne  pravim,  da  ne  bi  smeli  slediti  protokolu  ali  da  bi  morali  začeti  z  velikimi
odmerki.Odpeljite ga domov, sledite protokolu in upajmo na najboljše.JB

»Pozdravljeni,  Jindrich,  rad  bi  delil  nekaj  'stranskih  učinkov'  olja.Najprej  se  že  nekaj  časa
izdelujem sama in si jih tudi kupujem v ambulanti (bolje moja!), nimam posebnega stanja ali
bolezni, verjetno sem od leta 2012 zaužila skoraj 30 ml, tako da…

– Ne morem več piti  alkohola ...  en kozarec vina in sem zunaj!Nisem poskušal prenehati  s
pitjem, ampak moje telo ga v resnici popolnoma zavrača in res je lepo biti čist!

-- Šarenica mojih oči je popolnoma zelena ... tu in tam ni več majhnih rjavih pik (če poznate
iridologijo, so te majhne pikice znak okvare organa ali celo bolezni), zato bistre oči pomenijo
odlično zdravje!

--  Enak  učinek  za  mojega  10-letnega  ovčarskega  psa  jasne  oči  in  veliko  energije!(Imel  je
približno 6 odmerkov).Olje in vsi nepričakovani stranski učinki!!Hvala vam in Ricku za vsa vaša
prizadevanja, da delite to zdravilo s svetom.Veliko ljubezni, Estelle"

QAli obstaja hostel v Kaliforniji ali Koloradu, kjer lahko zakonito postanem rezident in dobim olje
za zdravljenje raka?Hvala.

A.To je dobro vprašanje, David Carpenter.Kot so mi povedali, potrebujete le naslov motela in
potem vam lahko zdravnik predpiše konopljo.Tako da menim, da ni treba nekje doplačati.Če pa
to bere nekdo s poslovnimi mislimi, naj povem le, da veliko ljudi z vsega sveta ne bi proti odleteli
v Kolorado ali  Kalifornijo na zdravljenje.Ni  rešitev za vsakogar  in tisti,  ki  nimajo denarja,  te
možnosti ne bodo imeli, zagotovo pa bi pomagala še marsikateremu, ki bi ali bi lahko kasneje
pomagal drugim.JB

Ko bolniki, ki so jemali kemoterapijo, začnejo uporabljati olje, je prvo, kar mora olje narediti,
razstrupljati telo.Zato je včasih potrebnih recimo 120-150 g olja, preden začne napadati samega
raka.Jemati kemoterapijo res ni dobra ideja, še posebej, če je popolnoma nepotrebna glede na
to, da zdravstveni sistem pozna konopljo kot zdravilo za raka že več deset let.JB

»Pravkar sem pisal prejšnji teden o bruhanju na olju.Končno sem nehal in še vedno uporabljam
isto serijo olja.Zdaj se počutim odlično.Mislim, da sem razstrupljal vsa farmacevtska zdravila iz
svojega sistema.To je bila nesrečna izkušnja, a razstrupljanje nikoli ni zabavno." taščica

»Ne vem zagotovo, vendar predvidevam, da si prehitro vzela preveč.Obstaja taka stvar, kot je
previsok in lahko nekateri ljudje bruhajo.To vem iz osebnih izkušenj.(Pravkar sem ugotovil, da je
to zvenelo nekako prizanesljivo.Nisem tako mislila.)” Tina

»Tina,  tudi  jaz  sem  pomislil  na  to  in  sem  imel  veliko  vprašanj,  zakaj  sem  tako  bolan.res
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verjamemse je razstrupljala zaradi tega, kar se mi je zgodilo lanskega decembra.Moj onkolog mi
je  povedal,  da  sem v 'zadnji  fazi',  da mi  je  zmanjkalo  olja  in  sem dal  intravensko zdravilo
Zometa za krepitev kosti.Izkazalo se je, da je olje delovalo kot tableta proti alergiji in me je rešilo
pred učinki  Zomete.Brez olja  sem postala  anoreksična,  imela  sem veliko  bolečin,  saj  mi  je
Zometa zahajala v kosti in sem bruhala, mrzla in hospitalizirana.

Od tistega incidenta nisem mogel niti sedeti v indijskem slogu, ker so me tako močno boleli
sklepi in boki.Ko sem začel nazaj na olje,  sem bil  sprva v redu, potem pa sem postopoma
zbolel.Potem mi je postalo hudo slabo in ko sem dneve in nesrečno bruhala, se je zgodilo nekaj
čudnega, vsi sklepi so se mi počistili in po 6 mesecih nimam več bolečin v sklepih.Spet sem
fleksibilen.Lahko samo verjamem, da mi je olje spravilo tisto sranje iz sklepov, ki lahko ostane s
tabo celo leto.« taščica

»Zelo pomembno je, da čim prej pridemo v terminalnega bolnika čim več.Večina terminalnih
bolnikov je  prejela kemoterapijo/obsevanje,  zdravila  proti  bolečinam itd.Prepričajte  se,  da je
pravilno narejen in čim prej začnite jemati čim več in ga ne bi prenehal jemati vsaj dokler rak
popolnoma ne izgine!« Bonny

»Ko vam zdravniki rečejo, da ste terminalni, ali ne bi želeli poskusiti vsega, kar je tam zunaj?
Premisli...Po takšni diagnozi, kaj morate izgubiti?Imam nečakinjo, ki je danes živa...zaradi tega
olja...Ali moram povedati več?" Carol

»To sem jaz njena nečakinja.Res je delovalo.” Joanne

»Naredil  sem polmaraton,  zbral  sem 5000 $ za raziskave raka.Nisem vedel,  da že obstaja
prekleto zdravilo in mi ga ne bi dali....Dvakrat so mi dali res močno kemoterapijo.Uničili so mi
jetra; uničili so mi ledvice.Aprila lani so me poslali domov umreti.Rekli so, da ne bom živel šest
tednov.In tukaj sem danes, še vedno živ, ker sem našel PhoenixTears.ca in Rick Simpson mi je
pokazal, kako narediti svoje zdravilo, da sem lahko danes tukaj.

O  tem  zdravilu  moramo  povedati  vsem.Vsi  morajo  vedeti:  obstajajo  dejanski  izdelki  iz
medicinske marihuane, ki vam bodo pomagali živeti in vašim prijateljem, ki imajo raka, pomagali
živeti.Vsi  morajo  vedeti:  nihče  ne  mora  umreti  zaradi  raka.Obstaja  zdravilo,  vedno  je  bilo
zdravilo.Oni samo ...Big Pharma nam ga ne bo dovolila.Kako si drznejo?!Raziskave raka so
industrija,  vredna  več  milijard  dolarjev.In  kaj  počnejo?Ubijajo  ljudi,  kot  sem  jaz,  s  svojimi
drogami.To je sranje!Obstaja zdravilo!Olje Phoenix Tears deluje!Povej vsem.Prosim!" Joanne

»Živjo, Rick Simpson, verjamem v olje in ga trenutno uporabljam za svojo mamo, ki ima raka,
vendar imam vprašanje, pravite, da bi ga morali zaužiti 2 unči v treh mesecih, vendar je moja
mama zelo šibka zaradi bolezni in jemljete le kot unčo in se bo kmalu izpolnil tri mesece, vendar
ga še vedno jemljete, in želim vedeti, ali je enak učinek, ker ste rekli, da bi moral biti čez tri
mesece.Prosim, odgovorite mi na sporočilo, ker sem zaskrbljen." Esmeralda

»Ne skrbite preveč, koliko je vzela do zdaj.Samo poskušaj jo pripraviti do tega, da bo pojedla
malo več.Povej ji, naj poje večji kos, kot ga je kdaj prej, ko bo ponoči šla spat, bo malo po malo
lahko  pojedla  več.Prepričajte  se,  da  ponoči  poje  večji  odmerek  in  hitreje  bo  zgradila
toleranco.Moj oče je delal enako prve tri mesece.Trajalo je veliko časa, preden je lahko pojedel
več kot pol grama na dan in rak je izginil, tudi ko je pojedel komaj 1/4 grama na dan (tumor je
postajal vse manjši).Zdaj ima do okoli gram na dan, v 10 mesecih pa je pojedel več kot sto
gramov.Vso srečo!" Jose

»Pozdravljeni vsi, imam prijatelja, ki poskuša ozdraviti kronični primer lajmske bolezni s čistim
CO (približno 70-80 % THC-ja in narejenim z organskim alkoholom iz žit), ki je bil kupljen pri
zelo uglednem zasebnem proizvajalcu olja.Ko je pred približno 3,5 tedni dosegla približno 3/4
gramov na dan,  je začela imeti  pomanjkanje apetita,  občasno slabost  in zelo mehak kakec
(skoraj driska).vsaj 3-krat na dan – to se dogaja še zdaj in se sploh ni izboljšalo, se pa tudi ni
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poslabšalo, kar je dobro.

Vsako jutro že mesec dni njeno telo dobesedno odvrže vse v debelem črevesu, kot se zdi, in
vonj je mogoče zaznati na drugem koncu hiše (oprostite za TMI!) Čudno je, da je njen kakec
začel dišati res strupeno. ..skoraj kot kemikalija, približno teden dni po povečanju odmerka z 1/2
na 3/4 grama.Vonj je tako čuden - niti ne diši po kakcu!!

Zdaj je na gram na dan (zadnje 1,5 tedna), pa je še vedno tako, če ne že malo slabše.Ni drugih
težav ali težav in dejansko se hitro celi  in je veliko bolje kot v zadnjih 10+ letih antibiotikov,
zeliščnih  protokolov  itd.Doslej  je  bilo  izboljšanje  njenega  zdravja  izjemno dramatično  ...  na
bolje!!Je ta strupeno dišeči kakec posledica odmiranja lymskih bakterij, razstrupljanja ali česa
drugega?Pravzaprav sem se spraševal, ali je morda imela raka debelega črevesa ali kakšen
drug  rak,  za  katerega  olje  skrbi,  kar  bi  lahko  povzročilo  grozen  vonj  in  pogoste  mehke
kakce.Kakšen nasvet tam zunaj??Je to normalno?"

"To je  tisto,  kar  lahko pričakujete.Ko si  na  olju...(če je  pravilno  narejeno)  telo  opravi  veliko
razstrupljanje.Najpreprosteje to opišete ... vse, kar pride v vaše telo, kar zdravilo ne mara, bo
našlo  način  za  izločanje  odpadkov.Sliši  se,  kot  da  vaš  ponudnik  ve,  kaj  počne,  ker  se  ti
simptomi, o katerih se sprašujete, zgodijo vsem nam ali našim pacientom.Takšen simptom je z
ženo trajal več kot 3 mesece.

Edina stvar, ki me moti, sta THC in CBD, ki štejeta v izdelku.Ko proizvajamo, imamo v povprečju
93-97 % THC-ja in med 1,34 in 1,59 % CBD-jev.To je mogoče doseči le s spremembo topila ali s
spremembo dekarboksilacije omenjenega izdelka.

-- V prehrano dodajte konopljina semena, ki bodo zelo hitro uravnala blato.Ko je preveč tekoč,
morate dodati  nekaj trdnega.In to so semena.Prepričajte se, da ne jemlje nobenih kemičnih
tablet.Vonj je razstrupljevalni, ni razloga za skrb.” JB

"Neželeni učinki vključujejo: gledanje risank ves vikend." Matt

Kateri sevi/sorte?

»Pri tem sem z Richardom.Ali  imate seznam sevov, ki dokazano delujejo?Od katerih dobrih
semenskih podjetij lahko naročite?Pravkar sem naročil nekaj semen.Katere so stvari, ki bi jih
moral iskati v dobrem sovu?THC, CBD, indica vs sativa?Sev, ki sem ga naročil, ima raven THC-
ja 18-23 % in CBD v razponu od 0,7 do 1,0 %. Cisco

-- Želim si, da bi lahko priskrbel takšen seznam, Cisco, vendar ne morem in ne bom kmalu,
dokler ne bomo lahko opravili vseh potrebnih raziskav, da bi vam to lahko povedali.Richardu
sem napisal: ne morem natančno poimenovati seva, vedno ga moraš poskusiti in videti, kakšne
protibolečinske učinke ima.Ne vem, kaj je ta bolnik uporabljal.Bela vdova, ki jo je nekoč gojil
Rick,  je  bila  odlično  zdravilo  proti  bolečinam,  zdi  se,  da  evropske  bele  vdove  nimajo  tako
velikega učinka.Torej, kot vedno, najmočnejši in pomirjevalni sevi indica (prevladujoči) sevi z 20
% THC ali več mešajo olja več sevov za najboljše rezultate.Poiščite res brutalno močne vrste, ki
vas bodo po nekaj vdihih zaklenile.Vse najboljše, JB

"Ali ima moška rastlina kakšne koristne sestavine?" Bill

-- Mlade moške rastline so bile uporabljene za vlakna za mehka oblačila za bogate.Ne bi delal
zdravil  iz  samcev,  nekateri  ljudje  bodo  alergični  na  cvetni  prah  in  to  bi  lahko  povzročilo
težave.Lahko sokjih uporabite za čaje (če so zdravi in  ekološko pridelani).Toda iz rastlin ne
boste dobili najboljšega zdravila.JB

QAli je Afghan Kush prava stvar za izdelavo nafte.Nekaj olja sem naredila iz uličnih stvari in ga
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uporabljala zadnja dva tedna, ker sem imela težave s spanjem, zdaj spim kot dojenček in se
zjutraj zbudim spočita.Težava je v tem, da je v Londonu težko dobiti  dobre stvari, zato sem
naročil AK, zdaj potrebujem samo vaše mnenje.Najlepša hvala

A.Resnično  se  ne  morem  opredeliti  po  imenu  sorte.Če  je  močan  in  vas  zaspi,  bi  moral
proizvajati dobro zdravilo.Kot veste, priporočamo najmočnejše in najbolj pomirjevalne seve (po
možnosti z 20 % THC-ja in več) in najboljša olja so proizvedena iz kombinacije več zelo močnih
in pomirjevalnih sevov, zato bi poskusil naročiti več pomirjevalnih sevov, če pri vse mogoče, bi
bilo  idealno.Toda tudi  olja  posamezne vrste  lahko delajo  čudeže,  vse kar  pravim je,  da so
najboljša olja običajno proizvedena iz kombinacije več sevov.Vse najboljše, JB

»Obstaja dober razlog, da Rick Simpson priporoča uporabo samo visoke ravni THC-ja iz Indice.
Indica je pomirjevalo, ki spodbuja počitek in spanje, ki sta potrebna za zdravljenje. Sativa daje
energijo in dviguje vaš krvni tlak. V nekaterih primerih je to lahko nevarno za ljudi z visokim
krvnim tlakom ali okvarjenimi sistemi, zato, preden date nasvet, PROSIMO, da poznate temo.
Nočeš  nikogar  poškodovati.  Za  večino  ljudi  je  Stanov  nasvet  (sativa  zjutraj,  indica  pred
spanjem) dober. Če uporabljate hibrid, se prepričajte, da je vsaj 80=90% Indica. Vso srečo."
Gary

“C:  Pozdravljeni,  Jindrich.....Novček  sem  pri  zdravljenju  Ricka  Simpsona  (imam
raka)...Pripadam tukajšnjemu klubu  kupcev  konoplje…  Tako  da  imam  malo  izbire  sorte  za
nakup.Zanima  me  samo,  kaj  bi  bila  moja  najboljša  izbira  indica  za  pripravo  zdravila?Vse
predloge zelo cenimo.Hvala vam.

JB: Živjo C, dobi najmočnejšo in najbolj pomirjevalno indico, po možnosti več sevov.Če imate
možnost izbire, bi kupil 3-4 unče vsakega od najtežjih sevov/brsti, ki so na voljo, in naredil olje iz
enega funta tega.

C: OK, hvala ... kaj misliš z najtežjimi?

JB: Najbolj sedativ, super zaspan, z učinkom izločanja

C: Oprosti, ampak to je zame vse novo.

JB: Ni problema.Izjemno, skoraj narkotično pomirjevalo, zelo težko.

C: V redu

JB:  Uporabite  te besede in  povejte pridelovalcem,  da bodo,  upam, vedeli,  o  čem govorim.
C: Vem, da imajo kush, hash valley.Drugih imen se ne spomnim.

JB: Spet vzemite s seboj nekoga izkušenega in naj poskusi namesto vas.

C: V redu

JB: In kupite najmočnejše in najbolj pomirjevalne seve, ki jih imajo, 20 % THC ali več.

C: OK ... najlepša hvala za vse, kar počnete

JB: Dobrodošli, C.

C: In hvala tudi Ricku ...Do sedaj ste mi dobesedno rešili življenje.

JB: Povedal mu bom o tebi.Za najboljše rezultate sledite vsem navodilom na našem spletnem
mestu do besede.Vzemite olje, kot je priporočeno, povečajte pH svojega telesa (limonin sok,
lubenica  itd.),  vsak  dan  jejte  semena  dveh  jabolk,  izogibajte  se  zdravnikom  ter  CT  in
rentgenskim  žarkom,  če  želite  živeti.So  mojstri,  da  vas  nagovorijo  v  svoje  smrtonosno
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"odobreno" zdravljenje in mnogi naši pacienti so upoštevali njihov nasvet, prenehali uporabljati
olje in umrli.

C: Bodo....hvala še enkrat.

(štiri ure kasneje)

C: Hej Jindrich.Hvala za vašo pomoč že prej.Na koncu sem dobil mešanico Indica OG Kush in
Hash tartufa.Zdelo se je, da so ljudje v klubu mislili, da je to najboljše, kar imajo za pripravo
zdravila.

JB: V redu.Sliši se v redu.

C: Dobro :-)...Torej mislite, da bo to dobro za pripravo zdravila?

JB: V resnici ne mislim ničesar, razen če sam vidim in preizkusim material.Imena zvenijo v redu
in  znano,  vendar  res  ne  vem,  kako  močni  so  brsti  in  kaj  ste  pravzaprav  dobili.
C: Ah, ok.Zdravilo jemljem približno 6 tednov...spremembe v meni so neverjetne...Vsi,  ki me
poznajo,  so  presenečeni.No,  ti  še  enkrat.Veš  Jindricha,  srečal  sem  žensko,  ki  je  imela
popolnoma enak rak kot jaz, 3 dni po tem, ko sem bil jaz.Smo istih let, imeli smo isti stadij raka,
vse identično.Ponudili so mi obsevanje, tako kot ona.Rekel sem, da nikakor, izvajam kuro Ricka
Simpsona.Izbrala je sevanje.Jindrich,  umrla je pred 4 dnevi  zaradi  sevanja,  zaradi grozljivih
opeklin, ki so se okužile.Imela je komaj 55 let, močna, vendar jo je "zdravilo" ubilo.Samo toliko
bolj sem prepričan, da s svojo izbiro ravnam prav.

JB: Poznam takšne zgodbe.To, kar počnejo pacientom, je res grozno.Vse najboljše, C.Veš kaj
storiti."

"Mislim, da bi bil dober način za razlago razlike med kakovostjo olj:

95-98 % THC je enako 95-98 % možnosti za popolno ozdravitev in preživetje.

80 % THC je enako 80 % možnosti za popolno ozdravitev in preživetje

70 % THC je enako 70 % možnosti za popolno ozdravitev in preživetje

60 % THC je enako 60 % možnosti za popolno ozdravitev in preživetje.itd.

Vendar 100 % THC ni enak 100 % možnosti za popolno ozdravitev in preživetje, ker je druga
snov kot olje.

Ko bolnik uporablja kemoterapijo in obsevanje skupaj z oljem ali je že bil s temi tretmaji, delite
odstotke z dva ali tri, morda štiri ali pet, v takih primerih preprosto nikoli ne veste, ali bo olje
imelo dovolj moči, da ga zmanjša. .Takšni bolniki bi morali zaužiti 2 do 3-krat več olja (120-180 g
v obdobju šestih mesecev).

To je omenjeno samo zaradi razlage,tako bi ljudje bolje razumeli pomen kakovosti in vsebnosti
THC v olju.  Glavno merilo  je,  da naj olja  ob zaužitju povzročijo zelo močan in pomirjevalni
učinek.Najboljša olja so izjemno pomirjujoča, a evforična (zato jih poješ, zaspiš in se čez nekaj
ur zbudiš in se hihišiš kot otrok).

Ko olje dobro filtrirate in na koncu postopka izparevanja dodate nekaj kapljic vode (in zato v
njem ni nepotrebnih rastlinskih materialov), obstaja tudi velika verjetnost, da bostebo res všeč
okus olja.Zato znova in znova in znova – poskrbite, da bo vaše olje vedno močno in pomirjevalo
za najboljši  izid  zdravljenja.Pri  izdelavi  in  uporabi  olja  upoštevajte  navodila,  tako  ste  lahko
prepričani, da ste za pacienta naredili največ, kar ste lahko.Vse najboljše, JB”
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"Ne verjamem, da mora biti 95 odstotkov." Bogat

-- Ni nujno, da je 95 % THC, bogato, vendar so olja z okoli 95 % THC najmočnejša in močnejše
in pomirjevalno kot je olje, bolje deluje kot zdravilo.Vedno lahko vzamete manj močnejšega olja
in bo delovalo bolje kot več olja nizke kakovosti.Res je tako preprosto.JB

“Standardi in kontrola kakovosti – da.Toda le, če Rick odobri omenjene standarde in qc." Toži
-- Nikoli nismo bili proti nadzoru kakovosti, Sue.Toda realnost je, da je nadzor kakovosti v večini
delov  sveta  nemogoč zaradi  dejstva,  da je  konoplja  nezakonita  in  je  laboratoriji  ne  morejo
testirati.Resnično sodelujemo z ljudmi z vsega sveta, ne samo iz ZDA.Testiranje je trenutno na
voljo v nekaj državah, zelo malo ljudi ima dostop do njega.Večina naših bolnikov s težavo najde
dovolj denarja za topilo in kuhalnik za riž, zato nižji kot je prag zanje, tem bolje.

Seveda bi lahko vse skupaj še bolj zakomplicirali,  vendar tega nočemo.Radi je preprosto.Če
sledite preprostim navodilom, boste proizvedli zelo kakovostno olje.Kar vnesete vanj, je tisto,
kar bo v končnem izdelku.Torej, če ga narediš iz zdravih rastlin, boš najverjetneje proizvedel
olje, ki bo ok in pesticidi, herbicidi in kdo ve kaj še zastonj.JB

Zunanji proti notranjim

»Jeff,  stvar  je  v  tem,  da  te  THC v  nasprotju  s  splošnim prepričanjem pomirja.CBD blokira
privzem anandamida in vas spravlja ob živce.Iz izkušenj vemo, da se lahko proizvajajo olja z
95-98 % THC in so lahko zelo pomirjevala.Vendar nimam dovolj rezultatov, da bi lahko rekel, kaj
točno jih naredi tako pomirjevalne; poleg tega je vsaka serija drugačna in je tako ali tako ne
moremo  reproducirati,  zato  se  trenutno  ne  osredotočamo  veliko  na  testiranje,  tudi  zaradi
okoliščin, v katerih živimo.

Želimo,  da  so  olja  čim  bolj  močna  in  pomirjevalna/pomirjujoča  za  najboljše  rezultate  pri
zdravljenju.Bolj ko je narkotično pomirjevalo, tem bolje.Večina sevov z visoko vsebnostjo CBD-
ja, ki smo jih videli,  ni  približala moči tistega,  s čimer radi delamo, zato jih ne priporočamo
veliko, to je vse.” JB

»Potem ko sem pri 35 letih izgubil ženo zaradi raka in ko je brat zaradi raka zadnjih pet let čakal
na presaditev jeter, sem iskal RSO po ambulantah.Cena se giblje med 100 $/g pa vse do 30 g v
državi Washington.Eno od tako imenovanih mest RSO je imelo olje z brezbožnimi 7 % THC-ja z
višjimi CBD-ji, ali je to sploh vredno?To je bilo 30 g olja.Sto gramov olja je bilo nad 90, mislim
92%.Kakšno je popolno ravnovesje vseh treh psihoaktivnih kemikalij?Hvala.” Heath

-- Heath, najboljši RSO je okoli 95-98 % THC, običajno okoli 1 % CBD in je izjemno močan in
pomirjeval, s poudarkom na besedah močan in pomirjujoč (zaklepanje na kavču, vas mora ob
zaužitju zelo zaspani in sprostiti .Če ne, poskusite z drugo serijo in ohranite energijsko olje za
lokalno uporabo).

Kar se tiče tistih "visoko CBD" olj s 7 % THC-ja, vsaj zdaj veste, zakaj smo proti takšnim oljem -
večina olj  z visoko vsebnostjo  CBD,  ki  so trenutno dobavljena,  so sinonimi  za tisto,  čemur
pravimo smeti, saj poznamo razliko med visokokakovostnimi olji. olje in v bistvu vse ostalo.Res
je najbolje, dapreprosto naredite svoje olje, kadar koli je to mogoče.Pridobite bud iz ambulant,
kupite najboljše, kar imajo, in potem naredite olje, res ni nič.Sam olja ne bi kupoval od nikogar,
vedno  bi  ga  naredil  sam.Želite  biti  svoj  lastni  nadzor  kakovosti,  ne  želite  biti  odvisni  od
nikogar.Če lahko skuhate skodelico kave ali mojito, lahko naredite tudi olje.JB

»Poznam 5 laboratorijev, ki so vsi skupaj NIKOLI videli olja »96 % THC« ... Nihče.Na tisoče
testov v zadnjih 5 letih.Nič blizu tega – tudi če strokovnjaki iz laboratorijev poskušajo z vso
močjo primerjati  vzorec ...  Najčistejši,  ki  ga lahko dobijo,  je  88 %+.In to so profesionalci  z
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izčrpnimi viri, ki so jim na voljo." Phil

--  To  samo  dokazuje,  da  niso  testirali  najmočnejših  olj,  ki  jih  je  mogoče  proizvesti,  nič
drugega.JB

"Omg, toliko nasprotujočih si komentarjev, tako sem zmeden?!?!" Diana

-- Poslušala bi tiste, ki vedo, kaj delajo in govorijo.Na vas je, da izberete, kdo bo.JB

“To je dobra točka, ki si jo povedal JB.Jaz bi se zanašala na vaše objave in nasvete.Jasno mi je,
da je nafta najbolj zaželena (v nasprotju z alkoholom).Predvidevam, da je zmedeno, da je bilo
na Rickovi spletni strani in njegovi knjigi priporočljivo uporabljati indico, vendar je znano, da ima
indica višjo vsebnost CBD in zgoraj pravite, da je meja med obema izginila.Za laika, kot sem
jaz, je to zmedeno.Indica proti Sativa.THC v primerjavi s CBD, itd itd.Torej, če je treba izbrati
vsaj 20 % THC, potem ne bi smeli izbrati Sativa?Ali pa je ideja izbrati Indico, vendar z visoko
vsebnostjo  THC-ja vsaj  20 % THC (ne glede na njeno vsebnost  CBD)?Ali  mi lahko prosim
svetujete, da lahko začetnik, kot sem jaz, pomaga družinskim članom?« Jyoti

-- Da, indica da, vendar najmočnejši in pomirjevalni, če je mogoče.Propaganda visokega CD-ja
se je začela uporabljati za potiskanje olj nizke kakovosti.Poleg tega bi naša idealna olja imela
95-98 % THC.Torej spet ni tako veliko prostora za CBD.Za nas so besede "močan in sedativ"
pomembnejše od "visoko CBD". JB

»V redu, ali lahko, prosim, ustvarimo sev brez hihitanja?Hubbyjevo hihitanje ob treh zjutraj se
stara.Lol.” Badelj

»Prebral  sem  študije,  v  katerih  se  čisti  THC  in  vitro  injicira  v  maligne  celice  in  te
apoptizirajo.Nisem videl takšne raziskave za CBD.Zdi se mi, da je pristop CBD le malo več kot
način za ljudi, da izkoristijo kanabinoidna zdravila, tako da se igrajo z neutemeljenim strahom
ljudi  pred  THC-jem in  promovirajo  prednosti  konoplje  brez  »groznega,  zasvojenega,  visoko
induciranega THC-ja«. Zaslužek ali zaslužek s PREVERJENO učinkovitostjo konopljinega olja,
medtem ko promovirate  CBD kot  čudež,  ki  je,  hvala  bogu,  nasprotje  groznemu THC-ju,  je
izkoristiti norost hladilnikov in vonjave po prevari.Ne pravim, da CBD nima koristi,  na primer
lokalno, vendar je iz raziskave jasno, da je THC najbolj zdravilen.Popuščati prohibicionistom in
se osredotočati na CBD je velika medvedja usluga.Kako boste razložili osredotočanje raziskav
na spojino, ki je slabša?To je neumnost.” Cory

»Da, CBD se zagotovo lahko bori  proti  metastatskemu raku.Še posebej,  če je del olja Rick
Simpson, ki bi moralo vsebovati 95-98 % THC-ja.To vam pove, da pomen CBD-jev verjetno ni
tako velik, kot se predstavlja.Toda upajmo, da bodo nekega dne tudi medicinski znanstveniki
začeli testirati RSO.Če bodo sledili našim navodilom za proizvodnjo in uporabo olja, bodo imeli
enake odlične rezultate kot mi.Če ne bodo, no, ne bodo.Tako preprosto je.” JB

Protokol Ricka Simpsona
»Ljude začnite z majhnimi odmerki, velikimi pol zrna suhega kratkozrnatega riža.Čeprav je olje
neškodljivo, je manj bolje kot več za tiste, ki začnejo zdravljenje.Na začetku vzemite le drobec
te neverjetne snovi vsakih osem ur, nato redno povečujte odmerek vsake štiri dni in kmalu se bo
vaša toleranca povečala.Če oseba pravi, da ni čutila njegovih učinkov ali da jih je čutila le rahlo,
bi menil, da je to dober odmerek za začetnika.Želiš samo vnesti malo zdravila v njihov sistem,
da se lahko začnejo navaditi nanj.

Nikoli  ne  veste  natančno,  kako  se  bo  oseba  odzvala,  zato  nadaljujte  počasi  in  povečajte
odmerek vsake štiri dni, dokler bolnik ne more zaužiti skupaj enega grama vsakih 24 ur.Ko se
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bolnik navadi na uporabo olja, je najboljši način za to, da vzame odmerke, ki so enaki približno
tretjini grama vsakih osem ur, ko so navajeni na njegovo uporabo.Vseeno bi rad opozoril tiste, ki
imajo težave, da jim je mogoče odmerek zvišati počasneje, za najboljše rezultate pa ga je treba
zaužiti čim hitreje.

To so navodila za odmerjanje, ki jih priporoča Rick, če lahko bolnik dovolj hitro vzpostavi svojo
toleranco.Če se upošteva ta protokol, lahko mnogi bolniki dosežejo točko v treh tednih, da lahko
zaužijejo tretjino grama vsakih 8 ur.Toda v povprečju večina bolnikov običajno potrebuje štiri do
pet tednov, preden lahko zaužijejo to količino na odmerek, nato pa lahko nadaljujejo z jemanjem
enega grama na dan, dokler niso ozdravljeni ali njihovo stanje pod nadzorom.

Rick to zdravilo rad dobavlja v plastičnih brizgah, ki nimajo igel, namesto tega je le majhna
odprtina,  skozi  katero se lahko iztisne olje.Pravi,  da zagotavljanje olja na ta način pacientu
olajša merjenje odmerka in preprečuje, da bi tuje snovi kontaminirale zdravilo.

Najlažji način za večino, da razume količino, ki bi jo morali zaužiti, je, da jo primerja z nečim, kot
je kratkozrnati suhi riž.Začetni odmerek naj bo približno polovico velikosti enega od teh riževih
zrn  ali  približno  ene  osmine  palca,  ta  količina  bi  bila  enaka  približno  eni  četrtini  kapljice.V
nekaterih primerih lahko tisti z zelo nizko toleranco celo ugotovijo, da je to morda na začetku
preveč, da bi se lahko udobno obnašali, zato bi lahko, če je potrebno, začeli še z manj.

Odmerke te velikosti je treba zaužiti trikrat na dan, zgodaj zjutraj, sredi popoldneva in približno
eno uro pred spanjem.Vse, kar mora začetnik narediti, je, da iz plastične brizge iztisnemo pol
zrna suhega riža in to je njihov odmerek.Čeprav govorimo o zelo majhni količini in ne bo škodila
bolniku, je treba zaradi svoje moči to snov uporabljati spoštljivo.

Po štirih dneh pri tem odmerku se nato podvoji na odmerke, ki so enaki velikosti riževega zrna,
ali na odmerke, ki so dolgi približno eno četrtino palca, ko jih iztisnemo iz brizge.Nato se štiri dni
pozneje odmerek ponovno podvoji  in  to  se  nadaljuje vsake štiri  dni,  dokler  bolnik  ne more
zaužiti ekvivalenta šestnajstih riževih zrn na odmerek.Ta količina je enaka približno osmim do
devetim kapljicam olja na odmerek, kar je približno ena tretjina grama.

En ml je le nekaj več kot en gram teže, tako da lahko bolniki, če želijo, s to meritvijo določijo
svoj odmerek.Takrat bolniki običajno nadaljujejo s tem odmerkom, dokler ne dosežejo želenega
učinka  s  svojim  zdravstvenim  stanjem.Nekateri  bolniki  ne  bodo  mogli  tako  hitro  povečati
odmerka, vendar jih Rick poziva, naj ga vzamejo čim hitreje, da jim olje olajša trpljenje.Poleg
tega bodo takšni, ki bodo to zdravilo lahko jemali hitreje, in Rick nima težav s tem, dokler je
bolniku udobno, da ga jemlje hitreje, to preprosto pomeni, da bo ozdravel veliko hitreje.

V resnici Rick meni, da bi morali bolniki ostati v svojem območju udobja, ko gre za uporabo tega
zdravila.Še vedno pa meni, da se kdor koli z resnim stanjem ne bi smel igrati s to snovjo, saj če
je ne jemljemo pravilno, morda ne bo mogla premagati stanja, ki ga je nameravala zdraviti.

Ker je to zdravilo tako varno za uporabo, običajno ne merimo odmerkov natančno, vendar za
tiste, ki imajo radi natančne meritve in imajo dovolj natančne lestvice, začnite s približno 0,01 g
trikrat na dan prve štiri dni.Nato ga, če lahko, podvojite na 0,02 g za štiri dni, nato na 0,04 g za
štiri dni, 0,08 g za štiri dni, 0,16 g in nato na 0,32 grama.To bi bil idealen urnik odmerjanja za
tiste, ki lahko hitro zaužijejo to snov.

Ko  boste  za  delo  dobili  visokokakovostne  seve  indica  bud,  bo  proizvedeno  olje  izjemno
pomirjevalo.To je učinek, ki ga bo imelo olje, če ste proizvedli pravo »Olje Rick Simpson« in ni
razloga za skrb.Bolniki preprosto zaspijo in sčasoma se zbudijo.Nekateri se lahko na začetku
počutijo  nekoliko zastrupljeni,  vendar  bodo nepoškodovani  in  običajno v eni  uri  po  tem,  ko
vstanejo, ta občutek zaspanosti  izgine.Če je olje pridelano iz sort  konoplje sativa, pričakujte
težave  in  dolgotrajno  energijsko  sativo.Ne  želite,  da  ljudje  z  resnimi  boleznimi,  kot  je  rak,
poskušajo jemati olje s temi učinki in bolnik ne bo prejel zdravilnih koristi, ki jih lahko zagotovi
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dobra indica.Vsi ne marajo biti napihnjeni in ni pomembno, da bi se zaradi te snovi pretirano
zadušili.Toda v nekaterih primerih, ko je življenje bolnikov v nevarnosti, je lahko dajanje večjih
odmerkov edina stvar, ki jim lahko reši življenje.

Bistvo je, da zdravilo vnesete v bolnika trikrat na dan.Pacient ga lahko preprosto natakne na
prst  in  nato  strga  na  zobe.Nato  spijte  mrzlo  vodo  ali  čaj,  ki  naj  bi  ga  zelo  enostavno
pogoltnili.Nekateri sevi proizvajajo izvleček, ki nima prijetnega okusa, vendar je s tem enostavno
ravnati.Preprosto dajte bolniku odmerek na majhen kos kruha in ga prepognite, nato ga dajte v
usta in jim dajte vodo.Enako lahko storimo tudi z uporabo banan ali drugih vrst sadja.Ideja je, da
se olje čim prej vnese v pacienta, vendar Rick še vedno rad vidi, da ostanejo v svojem območju
udobja.

Vsakdo je drugačen in naša toleranca za to zdravilo se bo razlikovala od osebe do osebe, zato
se prepričajte,  da  je  bolnik  zadovoljen  s  količino,  ki  jo  zaužije.Pri  številnih resnih  stanjih  je
pomembno, da bolniki hitro zaužijejo to zdravilo, da bi imeli več možnosti za preživetje.Kot sem
že omenil,  čeprav  je  olje  neškodljivo,  pogosto  bolnikom izkušnja  ni  všeč,  če  ga zaužijemo
preveč.Zato počasi povečujte njihov odmerek; tako se bodo počutili udobno z njegovo uporabo.

Kljub temu, kot radi rečemo, je treba agresivne bolezni zdraviti agresivno, tako da bi, če bi imela
kaj življenjsko nevarnega, zaužila čim več ekstrakta v najkrajšem možnem času.Mislim, da se
splača biti pripravljen, zato naj se tisti, ki lahko, čim prej začnejo navajati na učinke olja, saj
bodo takrat vedeli, kaj lahko pričakujejo, če bodo kdaj morali vzeti večje odmerke.

Standardno  zdravljenje  za  ponastavitev  telesa  v  dobro  zdravstveno  stanje  je  60  gramov
visokokakovostnega  olja,  zaužitih  v  treh  mesecih.Za  tiste,  ki  so  jemali  kemoterapijo  in
obsevanje, je dobro, da čim prej zaužijejo 120 do 180 gramov olja.Običajno lahko 60 g ozdravi
resnega raka, toda za tiste, ki jih je poškodoval zdravstveni sistem, je pogosto potrebno več, da
preprečimo, da bi se rak vrnil in da bi odpravili škodo, ki so jo ta zdravljenja pustila za seboj.

Ko je bolnik spet zdrav, lahko odmerek znižate nazaj na en ali dva grama na mesec ali toliko,
kolikor pacient rad zaužije; z našega zornega kota več, tem bolje.Ne preskočite vzdrževalnih
odmerkov, saj so pomembni za ohranjanje dobrega zdravja.Gram na mesec ali kapljica na dan
po službi  zvečer  ne zveni  veliko,  a po Rickovih  besedah  bi  moralodovolj,  da  bo vaše telo
zdravo.

Poleg tega ima rad, da bolniki v povezavi z zdravljenjem z oljem uporabljajo druge naravne
stvari, kot so jabolčna semena in pšenična trava.Po mojih izkušnjah bi pacientom naročila, da
jedo tudi konopljina semena (in kadilo, miro in hmelj), saj je olje, ki ga vsebujejo, tako hranljivo
in dobro za telo.

Rick tudi meni, da bi morali bolniki poskušati čim prej dvigniti pH svojega telesa z zaužitjem
stvari, kot sta lubenica ali limonin sok itd.Pravi, da je to največjega pomena in da lahko s tem
pacientu da veliko več možnosti za preživetje.

Bolniki bi morali tudi začeti jesti več surovega sadja in zelenjave ter jesti manj mesa, predvsem
predelanih sort, ki vsebuje več toksinov.Rick močno verjame v uporabo sokovnikov in meni, da
so lahko tudi veliki odmerki vitamina C zelo koristni.

To je protokol Ricka Simpsona in to je razlog, da bo njegovo ime znano večno.To je verjetno
najpomembnejše odkritje vseh časov in blagodejnega učinka tega, kar nam je ta človek dal, ni
mogoče preceniti.Kaj koristi  sodobna medicina in tehnologija,  ko ne delujeta?Če želite videti
rezultate, poskusite Rickovo metodo zdravljenja.

Kritizirali so nas, da to olje imenujemo zdravilo za vse, toda kako bi še lahko rekli snov, ki se
lahko uspešno uporablja za zdravljenje toliko zdravstvenih težav?Zdi se, da nekateri mislijo, da
besede zdravilo za vse pomenijo, da bo to olje zagotovilo večno življenje, vendar to ni bil Rickov
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namen.Vsekakor vam lahko to zdravilo podaljša življenje in z njegovo uporabo boste morda
živeli veliko dlje, o tem ni dvoma.Še vedno pa to ne pomeni, da bo zagotovil večno življenje.

To olje večini še vedno ni zakonito na voljo, zato bo trajalo zelo dolgo, da ugotovimo, koliko
dodatnih let  lahko zagotovi.Zaenkrat na to zdravilo ne gledamo kot na eliksir  nesmrtnosti in
trdno verjamemo, da vas ne naredi neprebojnega.Kljub temu, kot pravi Rick, če bomo kdaj našli
ključ do nesmrtnosti, je prepričan, da bo konoplja glavna sestavina.

Ne mislite, da se med uporabo ne morete okužiti z virusom.Še vedno lahko zbolite za gripo,
vendar  se  njeni  učinki  lahko  močno  zmanjšajo  in  veliko  hitreje  boste  okrevali.V  primeru
pandemije ali česa podobnega, če zaužijete ali že uživate čudovito olje, ki ga ta rastlina lahko
zagotovi, bi se vaše možnosti za preživetje zagotovo močno povečale." Jindrich Bayer,Phoenix
Tears: Zgodba Ricka Simpsona,epilog prvih dveh izdaj

»JB, imam vprašanje, moj brat ima raka, odstranili so mu (zdravstvena ustanova) želodec, nato
so mu dali kemoterapijo, ki je povzročila več raka do te mere, da ne more jesti ničesar, niti
tekočine,  jih  bruha.Potem  sem  mu  končno  dobil  smolo;  moj  novi  ga  je  naredil,  vendar  je
konsistenca nekoliko gosta (glej fotografijo).Ampak je dajal in jemal.Obstrukcija je na zgornjem
črevesu,  rast  raka.Njegova  usta  so  zelo  suha,  saj  zaradi  močnih  bolečin  jemlje  tudi
morfij.Končno je spil nekaj tekočine, vendar je dvakrat bruhal tekočine in ne tretjič krvi.Zdravniki
so mu dali 2 tedna in ga pošiljajo domov.Kaj lahko naredim???Prosim za pomoč, ima 11 gramov
smole iz ¼ funta neke vrste bele vdove.Mi lahko prosim pomagate najti, kje lahko dobim pravi
RSO, ki  izpolnjuje vse kvalifikacije zanj.On je v Kaliforniji,  LAin sem v Salvadorju.To je zelo
težka  situacija  in  od  tu  nisem  mogel  veliko  narediti.Prosim  za  kakšen  nasvet.”  Ricardo
--  No,  prej  ko  bo  začel  jesti  olje,  prej  se  bo  njegova  kakovost  življenja,  upajmo,
izboljšala.Povejte mu, naj da to smolo v pečico, segreto na 130°C (266°F), za približno eno uro
in jo nato začne jesti.Dobro je začeti z majhnimi odmerki, ko pa bolniki jemljejo morfij, jim lahko
daste več olja in manj morfija.Prvih nekaj dni je lahko težavno zaradi interakcij.Vse najboljše, JB

»Vse  želim  samo povedati,  da  je  bila  moja  prva  serija  jedilnega  olja  za  mojo  mamo zelo
uspešna in sem dobila nazaj dobrih 4/5 gramov iz unče vrhunskega brsta!Čez luno s prvim
poskusom.In verjemite mi, fantje, res je tako enostavno kot kuhati kavo!Ljubimo te Rick.......”
Mark

Kadilo in miro
“Frankincfence je odličen dodatek k zdravljenju s konopljinim oljem.Tako interno kot lokalno.Če
živite nekje, kjer konopljinega olja ni na voljo, si omislite kadilo, lahko dela tudi čudeže.Poiščite
najbolj močne in pomirjevalne vrste, ki jih lahko najdete."JB

»Poskusil sem, da lokalno kadilo pomaga znebiti bolečine.:)” Carole

»Uporabil sem olje kadila iz Young Living Essential Oils s Phoenix Tears Ricka Simpsona.Moj
oče je lahko preživel 10 ur brez bolečin ... Imel je raka v 4. stadiju in je hodil naokoli, kot da ni
nič narobe." Shelly

»Frankinka je odlična za toliko stvari.Uporabljam ga na sončnih pegah na koži, vsak dan na
obrazu v mešanici s kumaro za tonik po umivanju z eteričnimi olji.Zato sem pri 65 letih videti
tako mlada.LOL!hecam se.Stara sem dvainštirideset.Ampak imam dostojno kožo, saj na njej ne
uporabljam parabenov ali kemikalij. Dania

»V zeliščnih trgovinah jo poiščite pod drugim imenom Boswellia.V bistvu deluje enako kot Advil,
vendar bolje." Sharon

»Obstaja staro zdravilo, ki zahteva kadilo, miro, olivno olje in konopljo.Luč na miro!!Dela čudeže
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za diabetike lokalno in interno! Brian

»Vse, kar raste v naravi, lahko poskrbi za nas.Sintetične različice vseh teh stvari se izkažejo za
škodljive.Vse  te  rastline  (kadilo,  miro,  sivka,  nageljnove  žbice,  poprova  meta  itd.),  zlasti
starodavne rastline v svojih avtohtonih območjih so leta izpopolnjevale svoja zaščitna sredstva
pred plenilci in okoljskimi težavami in te stvari je mogoče uporabiti,  da ne le zdravi,  ampak
zdravi!" Wendy

»Napovedal je, da bo v naslednjem desetletju odobrena uporaba medicinske konoplje za vse
vrste stanj osrednjega pomena, saj bodo pripravljena zdravila, ki delujejo kot THC, vendar brez
učinkovine, ki povzroča »visok« učinek na bolnike.Mechoulam svojega zanimanja ni omejil le na
konopljo.Raziskoval  je  levono,  hebrejsko  besedo  za  kadilo  ali  Boswellia  sacra,  ki  so  jo
uporabljali  kot  kadilo  v  svetem templju v Jeruzalemu.Kemik Hebrejske univerze je  skupaj  s
svojim takratnim doktorskim študentom Ariehom Moussaieffom pokazal,  da glavna sestavina
bližnjevzhodnega kadila znižuje tesnobo in deluje na miši podoben antidepresivu.

»Talmud omenja smolo bosvelije kot napoj, ki ga dajo v vino, da 'otrpnijo čute', da [tisti], ki so
obsojeni na smrt, ne bi skrbeli ...To [njihove ugotovitve] zagotavljajo biološko osnovo za globoko
zakoreninjene kulturne in verske tradicije."http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-
is-going-to-pot-352563
-- Konopljino olje in kadilo sta si po svojih zdravilnih učinkih zelo podobni.Preprosto dodajte
visokokakovostno kadilo (boswellia sacra) svoji prehrani ali jo zaužijte trikrat na dan (150 mg
trikrat na dan za manj resna stanja in 300 mg ali več za resnejše bolezni in bolečine itd.) Ali pa
sledite istemu protokolu in uporabite enake odmerke, kot če bi uporabljali RSO.Kadilo lahko tudi
popravi  vaše  telo  od  ravni  DNK  navzgor,  lahko  pa  tudi  ozdravi  raka  in  številne  druge
»neozdravljive« bolezni.Tudi to je dobro vedeti, mislim.JB

»Res sem jezen, da sem si včeraj pokvaril Ahilovo tetivo.Nič več kavča do 5k ne moremkomaj
hodi.Ima kdo kakšen nasvet za čimprejšnje okrevanje?" Jenna

-- Veliko olja lokalno in interno.Olje kadila in nageljnove žbice dodajte močni konopljini mazilo ali
mešanici s karitejevim maslom/kokosovim/konopljinim oljem.Kot vedno najbolje delujejo 20-30%
THC mazila.Uživajte v zdravljenju.JB

»Jemal sem čisto eterično olje boswellia freana za raka žolčevodov IV stopnje, ki je metastiral v
pljuča in kosti in moja jetra po 2 mesecih zdaj normalno delujejo, brez blokad, in sem obrnil
svojo diagnozo 9 mesecev življenja. , in tumorji na mojih jetrih se krčijo in eden umira!!Še vedno
me zelo zanima konopljino olje, vendar sem delal tudi kemoterapijo, da bi ustavil širjenje in vem,
da si želim, ko se kemoterapijo naslednji mesec konča, z vsem, kar lahko, močno udariti svoje
telo.Kupil sem knjigo, zdaj pa potrebujem le znanje o izdelavi olja in naj mi nekdo pomaga.”
Sarah

»Ustavim se, da pozdravim. Še vedno grem, 17. julija je 1 leto, odkar sem začel 1-2 ml na dan,
moje življenje se je popolnoma spremenilo in izgubil sem skoraj 200 funtov točno, še 9 funtov,
moja ambulanta me ima na 179 mg CBD na 179 mg THC olja 0,5 ml na dan in 87 % THC in 4 %
CBD 1 ml na dan. In kadilo, miro in sok. DELUJE, KOT VEŠ JB, želel sem te samo obvestiti, da
še vedno grem!" Bill

“Za Hashimoto uporabljam kadilo z miro in deluje! Škoda, da tam, kjer živim, ne morem dobiti
olja, saj je to nezakonito." Cynthia

"S tem sem začel pred 3 dnevi, potem ko sem slišal za dekle, ki je zmanjšalo možganski tumor
s samo kapljico tega na jeziku vsaki dve uri." Lindsay

»Že nekaj  let  dajem frankinjo v  kapsule.  V tistih  časih,  ko nisem imel  varnega dostopa do
konopljinega olja, sem jemal kadilo samostojno za zdravljenje svojega raka (brez kemoterapije

- 18 -



ali sevanja). Ko nisem imela RSO in sem opazila, da so se začele pojavljati lise, sem samo dala
nekaj kapljic Sacred Frankincense neposredno na kožo in opazovala, kako madeži izginejo v
nekaj dneh. Bil sem popolnoma presenečen! Že leta pripovedujem ljudem.Še vedno moram na
kolonoskopijo (ko dobim zavarovanje v CO), da vidim, ali je glavni tumor izginil. Rak ali ne, bom
nadaljeval s tem, kar počnem, kot mi je priporočil onkolog (za vse življenje). Presenečen je!"
Lisa

"Smolo kadila sem dal v hrano svojega psa dvakrat na dan nekaj mesecev in tumor velikosti
grenivke je izginil." Karen

“FRANKA – rečeno je, da zmanjša tumorje in upočasni, če ne ustavi napredovanje raka. Vem,
da zmanjša tumorje. Videl sem, da tumorje velikosti žogice za golf zmanjša na nič! Tamara

"To sem naredil za sestavni del svoje metodologije pred nekaj leti, skupaj z oljem copaibe in
limonske trave, rezultati so popolnoma neverjetni. Hvala, ker ste delili JB." Mark

"Eden od razlogov je vsaj zato, ker jim v videoposnetkih in objavah na blogih povedo, da olje
kadila vsebuje bosvelično kislino – protitumorsko aktivno sestavino v smoli kadilnega gumija.
Vendar ne, in preprost razlog je, da je bosvelična kislina veliko pretežka molekula, da bi bila
hlapna. V smoli kadilnega gumija najdemo več bosvelinskih kislin in imajo molekulsko maso v
območju 450–500. Vendar pa imajo hlapne molekule – tiste, ki so sposobne izhlapevanja –,
molekulsko maso pod 300.«
--  Zato  priporočam  žvečenje  kadila  in  smole  mire  ter  ne  uživanje  eteričnih  olj,  ki  so  bila
(upajmo/domnevno) proizvedena iz kadila in mire. JB

"Frankincense Oil mi je pomagalo, da sem se znebil Bellove paralize v enem tednu! Najlepše
zdravljenje, ki sem ga kdaj prejel, je bilo "zakonito"." Jason

"Štiri mesece sem uporabljal Frankincense, Ylang Ylang in včasih Clary Sage za popadke pri
Justinu in opazil  sem izboljšanje. V času, ko sem začel,  je imel tri  napade na dan in se je
zmanjšal na enega na dan in včasih dva do tri dni brez napadov. Prebrala sem, da tudi Angelica
pomaga pri krčih. Njegov nevrolog je vse za to, vendar brez pravega znanja ali kakršnega koli
protokola. Zdi se, da aromaterapevti  niso preveč seznanjeni z uporabo eterična olja tudi za
obvladovanje epileptičnih napadov. Zdi se, da inhalacija in razredčena lokalna uporaba delujeta,
vendar bi bilo lepo imeti nekaj napotkov. Na težji način sem se naučil, da se je treba nekaterim
oljem zagotovo izogibati, kot karkoli s kafornimi spojinami (rožmarin, evkaliptus, konica sivka,
španski žajbelj) ali tujon ter še nekaj drugih." Judy

"Naše reševalno zdravilo, ki smo ga izbrali, je odkrito. Hranim ga na polici in ga uporabljam v
razredčenju z oljem MCT. Isto nosilno olje Rae uporablja oralno s CO.
Vonj ali dva pod nosom, nato pa v zadnji strani ušes, templjih, vratu, zapestjih in spodnjem delu
stopal. To je najboljše reševalno zdravilo doslej. Hitro in učinkovito, vendar z vsem razkritjem;
ne vsakič." Mark

»Olje kadila prihaja iz smole dreves Boswellia serrata. Nekatera aromaterapevtska olja, parfumi
in  nekatere  vrste  kadila  vsebujejo  to  olje.  Ajurvedska  medicina,  tradicionalna  zdravstvena
oskrba Indije, uporablja tudi olje kadila za zdravljenje več stanj. V zahodni medicini je olje kadila
zanimivo zaradi svojih protivnetnih lastnosti, navaja Memorial Sloan-Kettering Cancer Center.
Nekateri neželeni učinki so možni, vendar MSKCC ugotavlja, da se zdi,  da ima kadila manj
negativnih  učinkov  kot  zdravila,  ki  zdravijo  vnetna  stanja,  kot  so  steroidi  in  nesteroidna
protivnetna zdravila.

Glede na Physicians'  Desktop  Reference  so možni  neželeni  učinki  v  prebavnem traktu,  če
jemljete  kadilo.  Lahko  vključujejo  vznemirjen  želodec,  slabost,  bolečine  v  želodcu,  pekoč
občutek ali neprijeten občutek polnosti. Olje kadila lahko tudi poslabša želodec ali bolečine v
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želodcu.

Olje kadila ima učinek redčenja krvi  in  lahko poveča tveganje za nenormalne krvavitve, kot
ugotavlja  Medicinski  center  Univerze  v  Marylandu.  To  je  predvsem zaskrbljujoče  za ljudi  z
motnjo  strjevanja  krvi  ali  vsakogar,  ki  jemlje  zdravila  ali  druga  zelišča  z  antikoagulacijskimi
učinki, kot so varfarin, heparin, ibuprofen, aspirin ali ginkgo biloba. Vsakdo, ki je načrtovan za
kirurški ali zobozdravniški poseg, bi moral pred tem prenehati jemati kadilo.« Shelley

Predelava smol kadila in mire
Zamrznite frankino,  jo  zdrobite  v  mešalniku  kot  ledene kocke (nekaj  sekund pri  zelo  visoki
hitrosti), nato pa prašek prelijte z zelo vročim (100°C) olivnim oljem. Pustite, da se meša kot
koktajl približno 3 minute. Oljno mešanico nalijte v steklenico in pustite stati nekaj dni, ločite
plasti  in  dobili  ste  izvleček  kadila.  Dodajte  miro,  če  jo  imate  –  obdelajte  na  enak  način  –
zamrznite, zdrobite, dodajte vroče olje, pustite stati, ločiti.

Nato dodajte konopljino olje mešanici kadila, mire in olivnega olja. Lahko ga jeste tudi trikrat na
dan. Posebej bi mu dodala tudi olje iz konopljinih semen in si z njim masirala stopala. JB

Kajenje konoplje
»Moja  28-letna  prijateljica  je  bila  danes  operirana  zaradi  raka  dojke,  pravijo,  da  je  rak
odstranjen, vendar ji še vedno želijo narediti kemoterapijo.Že prej sva se pogovarjala in rekel
sem ji, naj zavrne kemoterapijo in pravičnovzemite RSO.Ali imam prav glede tega?Glede na to,
kar sem prebral o Phoenix Tears, bi menil, da je to pravilno, vendar bi prosil za vašo pomoč pri
odgovoru na to.Hvala.” Justin

-- Dobro opravljeno, Justin.Brez kemoterapije ali skeniranja.Operacija je bila nepotrebna.Naj v
naslednjih šestih mesecih poje 120-180 g olja in upoštevajte navodila na naši strani.JB

"Predstavljajte si, da poskušate ljudi naučiti, kako nositi hlače ...Zdi se enostavno.Kaj pa, če bi
vam ljudje vsak dan pošiljali sporočila in vas spraševali, kako naj si oblečejo hlače?(oteževalno)
To je  kot  dan prašičev!Če si  oblečem hlače in  je  prav  narejeno,  bom to pokazal  še  komu
drugemu.Morda bi se smejal ljudem, ki si želijo poskusiti  obleči hlače nazaj in rečejo: »Hej,
seveda se dobro prilegajo, toda to ne spremeni dejstva, da so obute nazaj!(Uspelo je za Khrisa
Krossa.) JB nam preprosto pove, kaj deluje, in nam ne bo povedal drugače, ker ni potrebe po
drugih načinih.Sledite navodilom ali  pojdite naokoli s hlačami na hrbtni strani,  vendar se ne
jezite na JB, ko ugotovite, da vam je samo pokazal pravi način za to!Ne poskušamo spremeniti
besedila v knjigi, ampak samo raziskujemo druge knjige!« Čad

-- Hvala, Chad, to je bila odlična razlaga in ja, prav imaš.Celotno vprašanje medicine RSO je
tako žaljivo preprosto, da ga dejansko še bolj  zakomplicira.Preveč preprosto je,  da bi  ljudje
temu verjeli, namreč ko zdravila ne morejo preizkusiti sami in morajo o njem le brati.

In vse je v tem, da so ogrožena življenja ljudi.Z njimi se osebno pogovarjam, vidim bolečino na
njihovih obrazih, ne sprašuj me, kaj mi dela po vseh teh letih.Zame tukaj ni veliko prostora za
improvizacijo, ni časa za dolge bibop solo ali free jazz.To je soliden oldtimer dvanajst taktov
blues in je dolg dvanajst taktov.Rick nam je dal navodila, ki jih je treba upoštevati, vendar si vsi
želijo znova izumiti kolo zaradi nekaterih težav z egom ali drugih človeških slabosti.

Vse kar rečem o tem je, da najprej obvladaš kuhalnik riža in ventilator.Najprej RSO, nato vse
druge (manj močne) oblike zdravil iz konoplje.Ker je moč pomembna.Bolj kot je olje močno in
pomirjevalno, bolje je za bolnika.Ni vam treba testirati na notranjih razmerah, najprej poskusite
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na kožnih boleznih in opazujte, ali se hitreje zaceli z resničnim zelo močnim in pomirjevalnim
RSO z 95-98 % THC ali s čim drugim, kar bi vam moralo odgovoriti.Potem vedite, da se isto, kar
se dogaja na vaši koži, dogaja v vašem telesu, ko zaužijete to zdravilo.

Ko to storite, boste v bistvu izgubili zanimanje za manj močne oblike zdravil iz konoplje.Ne zato,
ker v nekaterih primerih ne morejo pomagati,  ampak zato,  ker bi  leteli  v drugem ali  tretjem
razredu, če pa lahko letite v prvem razredu za isti denar in si hkrati hitreje in zanesljiveje rešite
življenje?

RSO je premium zdravilo in tako, kot jaz gledam na vse ostalo, ni premium zdravilo.In hočem
vrhunsko zdravilo, zakaj bi želel razredčeno zdravilo namesto prave?Bolj kot je olje močnejše
pomirjevalo in močnejše, bolje deluje kot zdravilo - in to se ne bo nikoli spremenilo." JB

»Najboljši  RSO je  95-98 % THC in  je  izjemno močan  in  pomirjeval.Karkoli  drugega kot  to
(surova konoplja, sokovi, užitna živila, olja z visoko vsebnostjo CBD, nedekarboksiliran BHO,
tinkture,  mazila,  zvarki,  macerati,  če  rečete)  je  manj  močna oblika  zdravila  iz  konoplje.Vse
oblike zdravil s konopljo so seveda do neke mere koristne, vendar ne stavite svojega življenja
na manj močne oblike zdravil iz konoplje.« JB

Stanja kože, opekline, ekcem itd.

»V nedeljo zjutraj sem dobil opekline z vrelim oljem 3. stopnje na prstih.Veliki mehurji in zelo
boleči.Spomnil  sem  se,  da  je  branje  RSO  neverjetno  za  celjenje  opeklin,  zato  sem  ga
preizkusil.OMG ljudje, opeklina je popolnoma izginila v samo 40 urah.Sploh ni znakov.Nanesel
sem  dobro  količinoRSO  na  pretisne  omote,  file  sveže  aloe  vere  in  povoj.Ponovitev  12  ur
kasneje.Tretja aplikacija ni potrebna.TI ROCK RICK SIMPSON." Bobbi

»Prvič sem naredila olje (infuzirano v kokosovem olju) za lokalno zdravljenje hrbta starejšega
soseda.Povsod je imela rane, ki  so močno srbele.Posteljne stenice so izključene,  prav tako
garje, bolhe, škampe in podobno, ker ni bila prizadeta nikjer drugje kot njen hrbet in na postelji
ni  nobenih znakov aktivnosti  živali.Veš kaj  je  naredil  njen sin???Njeno vzmetnico je  močno
poškropil  s kemikalijami,  da bi  se znebil  hroščev,  ki  jih  ni  bilo.Dal sem ji  novo vzmetnico z
izrecnim navodilom, da se NE sme škropiti, moja je izposojena, dokler jo potrebuje.Morala je iti
v bolnišnico zaradi krvavečih razjed in ko je bila tam je izrazila težavo s hrbtom in veste kaj so ji
rekli zdravniki???Umijte ji lase in telo za uši.Nima uši.Torej mislite, koga bom poslušal, da bi ji
pomagal?Zdravniki?NENaredil  sem olje,  ji  z  njim  zdravil  hrbet  in  napredujeta  in  se  zdravi.
Michelle

»Moja snaha je globoko cvrela svinjske kotlete in v bistvu prste namakala v vrelo vroče olje do
prvega členka in so postali beli kot kuhan piščanec.Dali smo jim RSO in bolečina je izginila v
kakšni minuti, premazala jih je 2x na dan z RSO.Zelo hitro so se zacelile v samo nekaj dneh in
sploh  ni  bilo  izgube  kože  ali  brazgotin.Neverjetno  je,  da  zdaj  malo  hranimo  v  kuhinjskem
hladilniku, tako da če se kdo opeče (predvsem otroci), bomo takoj uporabili RSO, ni treba čutiti
takšne bolečine, ko imamo naravno rastlino, ki bo poskrbela za to .” Debra

“Uporabil sem ga pri hudih sončnih opeklinah.Deloval je odlično, videl sem, da je zacelil rano od
noža v manj kot enem tednu.Zdravi tudi halitozo.Uporabljal sem ga približno šest mesecev in
sem  popolnoma  opustil  zdravila  proti  napadom.Ko  mi  je  zmanjkalo,  sem  imel  manjši
napad.Imam  srečo,  da  lahko  dobim  takšno  zdravilo,  priporočam  tudi  njegovo  uporabo  pri
bolečinah v živcih.« Jack

»Za ogrevanje uporabljam peč na drva,  zato so me opekline na zapestju  spremljale  veliko
hladnejših mesecev.Prejšnjo jesen se je močno opekel, se še nisem prebudil.Predhodno sem
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dobil olje RSO, tako da sem ga nanesel, pokril opeklino in čez dva dni je bil predel rožnat, čist
madež, brez žuljev ali opeklin!Prodan sem 100%!" Janine

»Pred  nekaj  leti  sem takoj  po  britju  glave  dobil  lepo  sončno  opeklo.Naslednji  dan  sem bil
približno 14 ur zunaj na soncu v Koloradu.Že prej sem dobil tako močne opekline na glavi.Prvič
je trajalo mesece, da se je zacelilo in ves čas je izcejalo in bolelo.Tokrat sem zadnjič dal nekaj
losjona,  prepojenega s konopljo,  na svojo  epsko zagorelo glavo.3  dni  kasneje  se je  enkrat
oluščil in se nato popolnoma zacelil.Konoplja za sončne opekline! Nate

"Imam vprašanje.Ali  poznate koga,  ki  bi  to uporabljal  za skodle?Zelo pogosto jih  dobim, še
posebej, ko sem pod stresom in sem samo radovedna.Hvala vam." Trina

-  Olje  samo nanesite  na boleča mesta,  surovo ali  v  tinkturi,  in  naj  bolnik  poje  olje  tudi  za
najboljše rezultate.JB

»Moji sklepi se razblinijo na prstih in voila, vtrite nekaj olja, bolečina je izginila.Prejšnji teden
sem se opekel na sodu za opekline, na notranji strani zapestja je bilo 3 cm črne, mehurčkaste
kože.Majhna količina olja, povoj, dva dni kasneje, neverjetna rožnata koža.Ponovno naneseno,
isto, dva dni kasneje in je bilo zaceljeno...Hvala vam!!!" Janine

“Jutro, Škot, prejšnji večer sem govoril s svojo sestro in ona pravi, da je ozdravela!!!!Zdravilo ji
je pozdravilo skodle.:) Pravi, da se počuti čudovito.Želel sem biti 100% prepričan, preden sem ti
napisal.Najlepša hvala za vašo pomoč.”

»Tako kot jaz sem ga uporabljal samo lokalno od prvega trenutka, ko se je pojavil skodle. Brez
novegapojavile so se skodle in niso odkrili nobenih drugih simptomov. Čudež." Matija

»Na čarovniško bradavico na obrazu sem uporabila olje v stilu RSO.Dve aplikaciji prekrita z
obližem in ga skoraj ni več!” Leslie

»Z njim sem odstranil tudi 2 bradavice.Imel sem jih na nogi vse življenje." Michelle

»Pri opeklinah in urezninah sem uporabil oljčno olje, prepojeno s konopljo, in se zacelijo v nekaj
dneh.Nikoli nisem videl česa podobnega.Vem, da bi bil RSO še boljši.Konopljo so uporabljali za
zdravljenje vsega, preden je naša vlada postala pohlepna." David

»Segrel sem olje in ga zmešal s kozarcem kreme za obraz.Uporabljam ga 2x na dan in že
približno  2  meseca.Globoki  globoki  mozolji,  ki  sem  jih  včasih  dobival  (saj  veš  takšne,
potrebujejo  en  teden,  da  pridejo  na  površje  in  so  OGROMNI!)  ni  več.Tudi  brazgotine  teh
mozoljev bledijo.Vidim celo, da se je koža začela napenjati!Smešno je, da je ta objava tukaj, ker
sem ravno danes opazil rezultate!To olje je neverjetno in krema za obraz je le ena od mnogih
uporab.Hvala Rick.” Jennifer

"Precej dobro sem se opekel na izpušni cevi in dal sem nekaj konopljinega olja, prepojenega z
izvlečkom grozdnih pečk, in zacelilo se je v manj kot enem tednu in skoraj  brez bolečin ali
draženja in BREZGLEDIN!" Daniel

»Uporabil  sem  ga  pri  opeklinah  in  ne  vem,  kje  sem  se  opekel.Brez  strahu  in  brez
sledi.Čudovito.En teden sem imela opekline in se ni zacelila.Uporabila sem olje in v štirih dneh
imam novo kožo.Teden dni kasneje ne morem reči, kje sem se opekel.Čudovite stvari.” Clifford

»Da, da, z RSO sem zacelil opekline.In brez brazgotin!" Erin

»Bolečina dobesedno takoj izgine in vnetje izgine v enem dnevu.Pred nekaj meseci sem že
zdravil  eno opeklino, drugo pa trenutno zdravim.Pospešuje čas celjenja za tedne in tedne v
teku.Kako huda je opeklina in BREZ PREstrašenosti in BREZ občutljivosti na mestu, kjer sem
se opekel.Olje uporabljam za vse in mislim na vse.Pred kratkim sem naredil tudi serijo, ki ni bila
takšne kakovosti, kot bi jo jedel, zato se uporablja strogo lokalno.Naredila sem si obraz, OGosh,
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neverjetni rezultati.RSO uporabljam za vsako posamezno bolezen, ki si jo lahko zamislite."

»Veliko me je strah zaradi stanja kože, da sem skoraj 6 mesecev prejemal grozna zdravila.Oh
presenečenje!Nekaj tednov po zdravljenju je moja koža spet slaba.To je dobro vedeti.Bila sem
grozljiva z zdravili, razpoložena, suha luskasta koža, potenje, moj bog, bilo je grozno.Ne bom
več videl zdravnika." Nikki

»Olje sem uporabljal za kožne okužbe, glavobole, pike komarjev, glivice, spanje in preprosto
sprostitev.Zelo v pomoč pri 1stPrva pomoc." Sylvia

»Spoštovani, jaz sem stari hipi iz 60-ih let in živim v severni Kaliforniji.Hibertiziram različne vrste
Train Wreck in White Widow že 8-9 let z odličnimi rezultati.Videl sem, da je Rick uporabil tudi
White  Widow.Trenutno  pomagam  bolniku  Hospica  po  imenu  Jason  v  Reddingu,  Ca.  v
rekonvalescenci,  kdo  je  bil/je?  umiranje  zaradi  zadnjih  stopenj  MRSA po  navodilih  mojega
starega zdravnika dr. Ronalda Sanda...Začel sem ga s tinkturami, ki sem jih pripravljal in dajal
piškote tako iz vode do ekstrakcije brsta kot samo iz ekstrakcije masla pred štirimi meseci.

Še en prijatelj pridelovalec, s katerim obiskujem cerkev Unity Church, me je pred tremi tedni
obrnil na vašo spletno stran.Začel sem z Jasonom na “JOY GREASE” in šel je skozi svojo prvo
cev in je zdaj na drugi.Pred nekaj več kot mesecem dni so bila njegova jajca velika kot velika
melona, večja od mehke žoge ...Odkar je jedel moje pecivo in zaužil naravnost "Magic Grease",
je vsak dan boljši in njegove gonade so se skoraj vrnile na normalno velikost ...Pravijo, da za
MRSA ni zdravila???

Jason ima zelo hude velike preležanine na hrbtu, saj ne more ležati na boku ali trebuhu.Zdaj mi
pravi, da se umirjajo in ko se je naš zdravnik pojavil  z drugo ekipo v mestu, vsi niso mogli
razumeti,  zakaj ni  mrtev ali  zakaj  mu je bolje.Zdravniku še nisem povedal o svojem/našem
zdravljenju  s  konopljinim  oljem,  vendar  bom  kmalu  vsak  dan  ...Resnično  želim  dovoljenje
zdravnika,  da mu zdaj  z  Oljem zdravim rane lokalno,  se  ne strinjate???Če lahko ustavimo
MRSA pri bolniku, ki je imel le mesece življenja, samo pomislite, kaj bi to lahko ali naj rečem,
MORA povedati medicinski skupnosti.Mir in spoštovanje, Craig"

"Moj mož je imel 30 letno brazgotino zaradi opekline, ki je zahtevala presaditev kože ...Zato sem
pomislil, aha, še eno mesto za eksperimentiranje s tem neverjetnim izdelkom.No, ni verjel, da
bo kaj naredil...Po nekaj nanosih se je spremenil, zdaj ima pigment tam, kjer ga ni bilo.Rast las
tam, kjer nobena ni zrasla v 30 letih." Rebeka

»Imel sem opekline druge stopnje po celem obrazu in rokah zaradi požara v hiši.RSO sem
pomešal  s  kakavovim  maslom  po  celem  mesecu  in  komaj  lahko  rečeš,  da  sem  se  kdaj
opekel.Neverjetno je, kako hitro deluje in je najboljše zdravilo proti bolečinam, kar sem jih kdaj
imel.” Amerikanisch

»Na lasišču sem imel madež, ki je pred kratkim začel srbeti.Nekaj dni sem nanašala enkrat na
dan in madež se je dejansko začel krčiti!Govorite o neverjetnem." Amanda

"Moj  kanabalm je  bil  suspendiran tudi  v  kokosovem olju  in  je  zelo pomagal,  ko sem imela
alopecijo." Matty

»Moja punca je  imela 2+ leti  okužbo z MRSA in je  brezuspešno poskusila več antibiotikov,
vključno z enim najmočnejših.Uporabili smo nekaj olja, kondenziranega iz cevi uparjalnika, na
obliž na odprtem soarju in je izginilo in bolečina je takoj prenehala.Njena kakovost življenja je
veliko boljša.

2 leti sem imela sumljivo izboklino na hrbtu, ki je na koncu spremenila barvo in me je zelo bolelo
in zelo sem bil sumljiv, kaj je to.Uporabil sem RSO na obližu in je izginil.To smo poskusili, ker
smo videli Rickov video Run from the Cure.Verjamem, da je širjenje tega sporočila izjemnega
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pomena in sem pripravljen iti s polno paro naprej z aktivizmom ter našimi družbenimi mediji in
oddajanjem, da vam pomagam prenesti sporočilo." Robert

»Imam fibromialgijo in zdravila mi ne odstranijo bolečine.Ampak olje je." Donna

"Sem vernik ...popravlja protin...mora spraviti jin in jang v ravnovesje, ker sem prej mislil, da
sem  srečen,  a  v  zadnjem  času  najdem  občutek  sreče,  ki  izvira  iz  globine  ...Hvala  Rick
Simpson.” Irving

»Živjo, Corrie, že približno 3 tedne dajem zdravilo ***** za njegov protin v nogi, in iz invalidskega
vozička je postal sposoben teči gor in dol po stopnicah in je šel na 2-urni pohod čez vikend.Ne
gre samo za raka...samo zdravi.Moral bi slikati...Ogromna razlika.Običajna zdravila se ga niso
dotikala.Na invalidskem vozičku 3 tedne pred zdravili.

»Uporabil  sem  ga  pri  opeklinah  in  ne  vem,  kje  sem  se  opekel.Brez  strahu  in  brez
sledi.Čudovito.En teden sem imela opekline in se ni zacelila.Uporabila sem olje in v štirih dneh
imam novo kožo.Teden dni kasneje ne morem reči, kje sem se opekel.Čudovite stvari.” Clifford

"Da, ja, z RSO sem zacelil opekline in brez brazgotin!" Erin

»Bolečina dobesedno takoj izgine in vnetje izgine v enem dnevu.Pred nekaj meseci sem že
zdravil eno opeklino, drugo pa trenutno zdravim.Pospešuje čas celjenja za tedne in tedne, v
pričakovanju, kako huda je opeklina & BRAZGLEDINE & BREZ občutljivosti na mestu, kjer sem
bil  opečen.Olje  uporabljam  za  vse  in  mislim  na  vse.
**Pred kratkim sem naredil serijo,  ki ni bila takšne kakovosti,  kot bi  jo jedel,  zato se strogo
uporabljalokalno  in  si  naredil  obraz.OMGosh,  neverjetni  rezultati.RSO uporabljam za  vsako
posamezno bolezen, ki si jo lahko zamislite**” Michelle

»Uspela sem, dala sem jo svojemu 18-letnemu sinu.Zdaj ni znakov raka.Dolgujem ti ogromno
zahvalo, Rick Simpson.” Amanda

»Uporabil sem ga za celjenje odprtih ran.Pred kratkim sem uporabil za mojo diabetično razjedo,
ki sem jo raztrgala.Ozdravil bolje, kot sem lahko upal.Čez noč zaceli tudi mačje praske.Druge
praske čez noč.Nanesite olje na polovico praske, prekrite z obližem, naslednji dan obdelano
stran zaprite v obdelano odprto, ki kaže okužbo.To zdravilo bi moralo biti v vsakem kompletu
prve pomoči. Jared

»Od 11. leta (zdaj imam skoraj 30 let) se mi na koži pojavljajo nekakšne glivice, največ okoli
vratu, prsnega koša in hrbta.Te rdeče okrogle madeže se pojavijo na moji koži vsako leto in
vzela sem vse, kar je potrebno za zdravljenje mojega stanja kože.Zdravila,  ki jih predpišejo
dermatologi,  potrebujejo  5-6  dni,  da  odstranijo  te  madeže  in  še  5  dni,  da  jih  popolnoma
odstranijo.

Pred dnevi sem opazil, da so se te lise spet začele kazati, vendar sem se tokrat odločil, da
nanje nanesem nekaj konopljinega olja ...in res je bilo čarobno!!!Nanesla sem ga samo 2-krat in
lise  so  VSE  izginile.Nisem  mogla  verjeti  svojim  očem!Nič  več  tablet  in  krem  in  posebnih
šamponov zame!Zdaj sem naredila kokosovo olje, prepojeno s konopljinim oljem, in ga bom še
naprej uporabljala še kakšen teden, da se bodo lise ne bodo znova pojavile.Najlepša hvala RS
& JB za vso pomoč in informacije, večno vam bom hvaležen.” Ioanna

"Ali bi olje delovalo na papilome ali kožne oznake v bližini očesa?" Sean

-- Da, Sean, vendar pazi, da ti olje ne pride v oči, sicer bo hudo peklo kakšno uro ali dve.Ne bo
poškodoval očesa, je pa neprijeten.JB

»Leta 2002 sem bil  v strašni nesreči.Imel sem raztrganine in izgubil sem del kosti v roki.Po
presaditvi kože in kosti sem skoraj ozdravel in dobil sem okužbo v roki.Izkazalo se je, da gre za
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okužbo kosti in je bilo treba začeti znova.Zaradi tega, kadarkoli dobim ureznine/opekline (sem
varilec), bi se vedno okužili.Lani sem dobil grozljivo opeklino zaradi parnega voda pri delu na
trebuhu.Z vzdrževanjem čiste in z uporabo olja je bilo ozdravljeno v samo enem dotiku v enem
TEDNU!Moje majhne opekline zvara bi  lahko trajale 4-6 tednov.Z mojim oljem ne več.Vijak
Neosporin, uporabljam OLJE! Chris

»Segrel sem olje in ga zmešal s kozarcem kreme za obraz.Uporabljam ga 2x na dan in že
približno  2  meseca.Globoki  globoki  mozolji,  ki  sem  jih  včasih  dobival  (saj  veš  takšne,
potrebujejo  en  teden,  da  pridejo  na  površje  in  so  OGROMNI!)  ni  več.Tudi  brazgotine  teh
mozoljev bledijo.Vidim celo, da se je koža začela napenjati!To olje je neverjetno in krema za
obraz je le ena od mnogih uporab!« Jennifer

»Končal sem z delom za svojega šefa v gozdu, kjer je bil na kupu kup strupenega hrasta, ki ga
je treba premakniti in zažgati, in nisem vedel, da je tam.Tako sem seveda ujel strupeni hrast.Moj
šef je videl, da je na robu celulitisa, nato me je poslal nazaj, da začnem zdravljenje z oljem
Ricka Simpsona.V nekaj dneh mi je roka začela teči, začela se je tudi sama obrniti.NE MOREŠ
MI REČITI, DA TA RASTLINA NE ZMOŽE ZDRAVITI NIČ!« Harry

“Stropljeni bršljan na moji roki… Izpuščaj in opekline izginejo v 5 minutah… Brez izboklin, brez
izpuščaja,  brez  bolečin… Uporabim eno  zrno  riža  RSO z  malo  kokosovega  olja… NI  V  5
minutah!!!Obožujem svoje olje!!!“ Estelle

»To olje sem uporabil pred 3 leti, da sem ubil raka prostate 4. stopnje.Za začetek sem uporabil
hormonsko terapijo, nato pa izvedel za RSO.Deluje.Osebno poznam na desetine ljudi,  ki ga
vsak dan uporabljajo za številne bolezni.To je velika pomoč za bolnike z rakom, vendar mislim,
da je najbolj  osupljivaRazodetje je ozdravilo nečijo hudo luskavico, da je imel več kot 90 %
svojega telesa.Z zaužitjem 1/4 do 1/2 grama olja na dan 6 tednov se je ta oseba dobesedno
ozdravila stanja, ki ga je imela že od otroštva.Več ur bi lahko opisoval stvari, ki sem jih videl, da
to olje počne.Videli boste, imejte odprte misli in storite, kot vam Rick naroči, ne bo vam žal.”
Dan

"Artritična luskavica v manj kot enem mesecu ..." Giulliana

»Moja luskavica je izginila po tem, ko sem začel jesti olje... Samo lokalna uporaba olja meni ni
pomagala toliko – ni popolnoma izginila, dokler ga nisem začela uporabljati peroralno.Ni se še
vrnilo.Zdaj  sem  na  vzdrževalnem  odmerku,  zato  UPAM,  da  bo  to  dovolj,  da  preprečim
luskavico.Že skoraj 4 mesece nisem imel nobenih znakov.Zdravniki so mi povedali, da nikoli ne
bo popolnoma izginilo in da se bo 'razčistilo' edino takrat, ko sem res bolan in se bo moj imunski
sistem moral boriti z drugimi stvarmi.no...Ne počutim se slabo in sranje je ODTEKLO!" Lindsay

»V nekaj dneh ozdravil tudi tendonitis.Celo 7 mesecev stara poškodba.Samo enkrat na dan na
boleče mesto vtrite malo masla za lonec ali  RSO.Neverjetno sranje.Prejšnjo nedeljo in torek
sem  uporabil  RSO  pri  opeklinah  3.  stopnje,  po  40  urah  zdravljenja  ni  bilo  znakov
opekline.Seveda si  želim,  da bi  ga uporabil,  ko  se je  zgodilo.To bi  mi  prihranilo  ure  velike
bolečine in držanja ledu na njej." Bobbi

»Prijatelj me je pred približno dvema letoma in pol postavil gledat Run from the Cure in mislil, da
bi lahko pomagal pri moji luskavici.Skupaj sva naredila olje – prvič za oba – v treh tednih je
moja luskavica v plakih izginila.Od takrat delam olje in ga uživam.Če zaužijem vsak dan in olje
nanesem  lokalno  ponoči  na  posamezne  lise,  ki  se  naključno  pojavljajo,  je  luskavica  zelo
nadzorovana in skoraj nevidna.Zaradi te izkušnje sem skočil z dvema nogama in zdaj imam v
Koloradu prvo podjetje z medicinsko marihuano s polno državno licenco.Leto dni po mojem
poslovanju so mojemu očetu diagnosticirali melanom IV stopnje – razširil se je v njegova pljuča
in jetra.Njegov onkolog mu je dal od 3 do 12 mesecev in mu rekel, naj se pripravi na oskrbo v
hospicu.Takoj  sem  ga  začel  s  shemo  RSO  in  pet  mesecev  kasneje  je  njegov  rak
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izginil.Odšel.Najlažja stvar na svetu!Hvala Rick, da si svetu ponovno predstavil to neverjetno
zdravilo! Erica

»Kaj ne more pomagati?Skozi moj študij so možnosti neskončne.Imam cisto na desni strani lica
na obrazu.Pet  dni jemanja olja  (zaužitja)  se je  cista hitro zmanjšala.Olje  je bilo narejeno iz
zmrznjenih listov in  majhnih popkov,  ki  so bili  namočeni  v vedno bistro.Mešanica je  stala 2
tedna.Prvo  noč  uporabe  olja  je  moja  cista  imela  občutek  mravljinčenja.Pet  dni  kasneje  je
minilo.Olje deluje.Preveč je dokazov in znanost za vsem tem je neverjetna.Obstajajo kemične
spojine, ki se odzivajo na vse naše receptorje v živčnem sistemu, je delo narave.Neverjetno je,
da se vse nahaja v eni rastlini.KONOPLJA.Čas je, da vidimo, kako daleč lahko gredo ljudje.Čas
je za razvoj." Jeremy

»Prvič sem naredila olje (infuzirano v kokosovem olju) za lokalno zdravljenje hrbta starejšega
soseda.Povsod je imela rane, ki  so močno srbele.Posteljne stenice so izključene,  prav tako
kraste, begi, skeeterji in podobno, ker ni bila prizadeta nikjer drugje kot hrbet in na postelji ni
nobenih znakov aktivnosti živali.Veš kaj je naredil njen sin???Vzmetnico je močno poškropil s
kemikalijo, da bi se znebil hroščev, ki jih ni bilo.Dal sem ji novo vzmetnico z izrecnim navodilom,
da se NE sme škropiti.Morala je iti  v bolnišnico zaradi krvavečih razjed in ko je bila tam je
izrazila težavo s hrbtom in veste kaj so ji  rekli  zdravniki???Umij  ji  lase in telo za uši,  nima
uši.Torej mislite, koga bom poslušal, da bi ji pomagal?Zdravniki?NENaredil sem olje, ji z njim
zdravil hrbet in napredujeta in se zdravi. Michele

»Pred skoraj 20 leti sem zbolel za virusom herpesa.Sem eden tistih, ki dobijo izbruhe 5-6 krat
na leto do danes.Kot si lahko predstavljate, mi to ni bilo lahko.Zanima me, če tiimate kakšne
predloge ali poznate druge, ki so bili uspešni pri zdravljenju s konopljo?Hvala za vaš čas."

-- Enostavno nanesite olje (ali tinkturo ali mazilo z oljem) na mesta, kjer izbruhne herpes.Po
potrebi  ponovite.Prav  tako  je  dobro  zaužiti  vsaj  60  g  zdravljenja,  včasih  virus  herpesa
popolnoma izgine.Izbruhi  ne  bodo  tako  pogosti  in  ne  boste  imeli  bolečin  itd.,  če  boste  za
zdravljenje uporabljali  olje.Olje deluje za vse vrste herpesa in ne boste našli  ničesar,  kar bi
delovalo bolje na herpes kot olje.Vse najboljše, JB

“Moja  bivša  žena  je  brez  virusa,  potem ko  sem ji  dal  odmerek!!!Njen  zdravnik  je  bil  in  je
zmeden.Bila je DARE diplomantka in zdaj hrani nekaj rastlin zase ...« Thomas

“Jutranji Škot, prejšnji večer sem govoril z mojo sestro in ona pravi, da je ozdravljena!!!Zdravilo
ji je pozdravilo skodle. :) Pravi, da se počuti čudovito.Želel sem biti 100% prepričan, preden sem
ti napisal.Najlepša hvala za vašo pomoč.”

»Deklici s skodle se ji je zgodilo nekaj drugega in družini ni nikoli povedala, kaj je narobe.Evo
ga, pravkar mi ga je poslala: »Živjo še enkrat, ravno včeraj sem izvedela, da je imela moja
sestra pred enim letom izrast na ščitnici, a ni povedala naši družini.Očitno ji je zdravnik rekel, da
bodo pazili in če bo zraslo, bodo operirali.Ni bil dovolj velik, da bi dobili biopsijo.Kakorkoli že,
prejšnji teden je imela pregled pri zdravniku in ugotovila, da je tumor nehal rasti.Verjame, da je
zdravilo  zaustavilo  rast.Ali  ni  to  čudovita  novica?Še naprej  ga jemlje  v  upanju,  da bo njen
naslednji obisk dokazal, da olje ubija tumorje.Ko se bo to zgodilo, vam bom povedal več." Škot

»Nekje  lansko  pomlad  sem opazil  rdečo  znamenje  na levi  strani  brade.To  sem zavrnil  kot
ranico, ki bo kmalu izginila.No,  ni  in preden sem se zavedel,  se je pojavil  drugi;  ni  pritrjen,
ampak v nekoliko ravni črti od prve oznake.Nanesla sem nekaj polisporinskih in drugih krem, ki
sem jih našla v omari z zdravili, vendar nič ni spremenilo barve ali videza.Ko sem stopil v stik in
prišel v ordinacijo svojega zdravnika, jih je bilo še več, vendar je na nekaterih področjih začelo
dobivati drugačen videz.Videti je bilo bolj pikasto.Ko me je pregledal moj dr., je imel na obrazu
osupel izraz.V naslednjih dveh mesecih je predpisoval različne antibiotične kreme in tablete.

Ves čas je govoril, da ne mislim, da je rak.Mislim, da ni rak.Vendar se je zdelo čudno, da mi je
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rekel, naj ne skrbim za nadaljnje sestanke, le naj pridem vsak teden v njegovo pisarno, kot mi je
naročil, in me bo takoj videl, in v svoji osebni pisarni, ne v sobi za preglede. čas.Reči, da me je
bilo malo strah, je bilo premalo, saj to ni šlo nikamor.Več kot enkrat sem ga vprašal o obisku pri
dermatologu, na kar mi je odgovoril: "Naredili bomo biopsijo in te nato speljali k dermatologu, če
se ne moti, da se pelješ v Halifax" ... "Grem v utripu srca,« sem mu rekel, naj ugotovi, kakšne so
te oznake na mojem obrazu.Čas je mineval in od Halifaxa nisem slišala za noben sestanek pri
dermatologu.Ponovno  sem  vprašal  svojega  dr.  ...  Nato  je  omenil,  da  je  v  Halifaxu  umrl
dermatolog in tisti, ki je bil tam, je bil zelo zaposlen, kar pomeni, da bo minilo nekaj mesecev,
preden ga bom lahko obiskal.Zdelo se je, da čas vleče za petami ... nič se ni dogajalo ...

Ko sem poskusil zdravila, ki mi jih je dal dr., sem se odločil vzeti stvari v svoje roke.Naredil sem
nekaj  poizvedb in  uspel  dobiti  nekaj  RSO(Rick Simpson Oil)  ali  preprosto povedano,  dobro
narejeno konopljino olje.Sledil  sem navodilom za uporabo olja.Nekaj  sem jih dal na obliž in
ponoči prekril sledi na obrazu.Vsak večer sem tudi nekaj zaužil.

Glede na vse, kar sem prebral, ti te stvari ne morejo škoditi, lahko pa te zbijejo z nog, če sprva
vzameš preveč.No, nekajkrat sem vzel malo preveč in nisem mogel delati nekaj dni.Kar sem
storila, je bilo, da sem olje nanesla ponoči tako močno kot jazlahko brez zapravljanja.Videl sem,
da je to naredilo razliko.Prepričan sem, da bi delovalo hitreje, če bi si vzel čas za prilagoditev
količine,  ki  jo  jemljem interno,  da ne bi  bilo  nobenih  neželenih  učinkov  na mojo  motorično
funkcijo.LOL

Vse skupaj deluje in ob enem mojih zadnjih obiskov pri mojem dr. je rekel: "Ne izgleda tako
agresivno, kot je bilo." Zaradi tega sem se počutil  veliko bolje,  prav tako pa tudi poročilo o
biopsiji,  ko se je vrnilo, da vzorec tkiva ni maligni!Iskreno lahko rečem, da se zdi, da je olje
očistilo vse, kar je bilo na moji bradi.

Večinoma  ni  nobenih  rastočih  rdečih  oznak,  le  'sence'  od  nekdaj.Čez  teden  dni  grem  k
dermatologu.Upam, da mi bo lahko osvetlil, kaj je ali je bilo, kar sem imel.Za pomiritev bi rad
vedel zagotovo.Vsekakor bom objavil posodobitev, ko bom imel več informacij.Zaenkrat ... rad
bi poslal veliko zahvalo tistim, ki so mi pomagali pri ozdravljenju!« Bill

QZanima me, ali bi RSO pomagal pri opeklinah moje mame zaradi sevanja?Odločila se je za
»konvencionalno« zdravljenje, zdaj pa ima prsi, v pomanjkanju drugih besed, zajebana.Boli že
samo pogledati.Spomnim se, da sta se ti ali  Rick nekoč opekla, menda pri pripravi RSO, in
pokazala slike, kako olje deluje tudi na opekline.Torej, ali bi ji to kaj koristilo?

A.Olje  ali  konopljino  mazilo  ji  vtrite  prsi  in  hrbet.Seveda bi  morala  jesti  olje  in  se  izogibati
zdravnikom in vsem drugim podobnim oblikam nepotrebne škode.JB

»Moja mama (72) ima boleče razpokano kožo na večini konic prstov že približno 2 leti ... zelo
boleče.Zdravnik pravi: "Ja, to pride s starostjo." Dufuss!!!Zelo majhno količino olja smo zmešali
z akvaforom...En tretma, čez noč ... ni več!Njene boleče razpoke so se zacelile in so dobre že
več kot en teden!NEVERJETNO!" Dolly

»Olje sem uporabil na svežo odprto kirurško rano.Septembra 2012 so mi z obraza odstranili 2
tumorja bazalnoceličnega karcinoma.Eden je bil velik in je bil napajalni tumor, ki ga je širil.Prav
tako so mi za biopsijo postrgali notranji tumor na licu.Ko sem prišel domov in odkril rano, sem
imel krater na obrazu.

Prve 4 dni sem mešala karitejevo maslo in olje ter nanesla.Nato sem prešel na naravno olje in
se nisem ustavil.Ko sem šel na pooperativni pregled, je bil zdravnik, ki je mislil, da bom imel
plastično operacijo, presenečen nad mojim ozdravljenjem.Odločil sem se, da ji povem resnico,
da nisem uporabil recepta, da sem jo pozdravil s konopljinim oljem.Slišala je za Ricka Simpsona
& Phoenix Tears, ni me obsojala in je rekla, naj nadaljujem z dobrim delom.Čez en mesec grem
na drugo operacijo, akcijski načrt za celjenje te rane... Konopljino olje.Ali bom povedal temu

- 27 -



kirurgu?Ob mojem terminu Post!V ljubezni in svetlobi.” Patti-Jo

-- Patti, ne bo potrebna nobena operacija, če boš nadaljevala z oljem.Ali pa odložite še za 60 g,
če je potrebno, vendar se izogibajte operacij in zdravnikov, če je le mogoče.V mnogih primerih
je to žalosten pogoj za uspeh zdravljenja.JB

»RSO je naredil, da moja luskavica skoraj ne obstaja.Že tri leta jemljem vzdrževalni odmerek in
moja koža je čista, moj um je čist in še nikoli nisem bil bolj zdrav.” Erica

"Videl sem nekoga, ki mi je blizu, da je uporabil Rickovo olje na hudi opeklini, ki bi pustila grdo
brazgotino in v enem tednu po nanosu olja je izginilo in ni bilo nobenega znaka brazgotine ali da
je bilo opečeno." Janice

»Zdaj imava hčerko na olju.Ima luskavico na obeh komolcih, podlakti in enem kolenu.Slikal na
začetku.Zaenkrat  suhih  luskastih  območij  ni  več.Koža  je  rdeča,  vendar  gladkanamesto
dvignjene in vnete.Manjše površine na zunanji strani so popolnoma očiščene.Prepričani smo,
da bo to delovalo.Slikamo vsak drugi dan ali ko pride do opaznega izboljšanja.Vse to v manj kot
enem tednu lokalne uporabe olja.Najlepša hvala, ker ste ozaveščali o tem zdravilu, ki bo na
koncu  ozdravilo  naroda  Ricka  in  JB.Vsak  dan  delim  objave  in  povem  vsem,  ki  bodo
poslušali.Začenja se pogrezati.« Ron

QAli te mešanice delujejo proti aknam??

A.Jennifer, olje deluje za "vse vrste kožnih stanj." To pomeni vključno z aknami.Vse najboljše,
JB

“(Za olje sem izvedel) Pred 3 meseci sem iskal po internetu zdravilo za akne in rozaceo.To je
takoj razčistilo!Kokosovemu olju dodam izo olje,  da ga enkrat na dan nanesem na obraz in
vrat.Moj mož pravi, da sem videti 15 let mlajša!Najlepša hvala, ker delite te informacije.Bog vas
vse blagoslovi.Nadaljuj z dobrim delom." Toni

»Prisežem,  da  sem  zato  videti  toliko  mlajša  od  svojih  bratov  in  sester.Sem  najstarejši  od
4.Skoraj vsi pravijo, da sem videti vsaj 20 let mlajša od svoje mlajše sestre. Marija

»Učinkuje tudi pri vraščenih dlakah na obrazu.Uporabil sem ga pri  svojem 23-letnem sinu z
uspehom v 2 aplikacijah.ENA LJUBEZEN." Patti-Jo

»JB, ali  imaš kakšne znanstvene dokaze ali samo ljudi, ki trdijo, da so bili kdaj alergični na
marihuano?Je to možno?Zelo mislim, da so trihomi tisti, ki človeka srbijo, saj se pri striženju
ponavadi srbijo roke, kot pri dotiku izolacije.Toda dve osebi sta mi povedali, da verjameta, da
sta alergična na marihuano in da izbruhneta v koprivnici, kadar koli sta okoli nje ali se kadi v
njihovi bližini.Toda rad bi, da bi bila oba del moje študije, zato me je zanimalo, ali je kdo bil priča,
da je oseba alergična na marihuano, ali je to sama izkusila?«

-- Poglejte, konoplja je rastlina, tako da ja, nekateri ljudje so seveda lahko alergični na nekatere
njene sestavine.A alergije na olje še nismo opazili in mislimo, da bodo ljudje morali poskusiti le
še  en  sev  z  drugimi  terpeni,  če  se  to  zgodi.Olje  se  uporablja  za  zdravljenje  vseh  vrst
alergij.Ampak nas je sedem milijard in vsak od nas je edinstven, zato bi rekel, da ja, nekateri
ljudje bodo verjetno imeli alergijo na nekatere vrste olja.JB

»Charlie hodi.Brez zdravil proti bolečinam.Pokonci stoji.Njegovi koraki so ravni in široki.Lahko
teče,  skače  in  se  igra.Njegov  vrat  je  skoraj  90-odstotno  zaceljen.Dve  leti  ni  bilo  videti
tako.Včeraj je pojedel banano,  pico,  pol  sendviča,  ocvrt  riž,  jogurt  in še kaj.NIKOLI ni  jedel
toliko.(…)

Najhuje  je  bilo  Charliejevo  desno  koleno.Je  približno  50  odstotkov  boljša.Leva  je  skoraj
popolnoma zaceljena, razen tega, da jo je neko noč srbel in spet nastal  mehurji.Ampak nič
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hudega...Največja  sprememba  je  rana  na  vratu  in  pod  pazduho.Vrat  je  skoraj  popolnoma
zaceljen, kot tudi njegove pazduhe.

Pred kopanjem uporabim majhno kapljico olja v njegovi g-tubi.Pomagalo je tudi pri bolečinah v
kolenu.Če ga  bolijo  kolena,  dobi  ta  padec.Ne  dodajam nobenega  tilenola  ali  ibuprofena.To
naredi trik.Tudi sama si naredim mazilo.Imam vodni stroj, ki filtrira vodo in ločuje alkalno vodo
od kisle.Ker je kisla oksigenirana voda tako dobra za kožo in je tudi antibakterijska, vzamem
kislo vodo in jo zmešam z metocelulozo, da nastane mazilo.

Dodam koncentrat,  da naredim mazilo,  ki  je  podobna konsistenci  vazelina.S tem namažem
njegove  obloge  in  ga  uporabim  za  njegove  rane.Že  samo  to  naredi  neverjetno  razliko  pri
bolečini, srbenju in celjenju.Kmalu ti pošljem slike.Jemala sem jih vsako spremembo.Mislim, da
bo  olje  zdržalo  še  en  mesec,  a  ker  sem  to  naredila  prvič,  semnisem  prepričan.sem
navdušena.Njegov apetit  še nikoli ni bil tako dober.Včeraj je pojedel več hrane kot vse leto."
Trisha

»Hej, Rick in prijatelji, imam prijatelja, ki je imel to ranico (pribl.2 palca krat 4 palca v premeru)
na levi lopatici že 4 leta, okužba eee, brez kraste na mestu, samo čista surova odprtina, pod
površino je čutil trdo kepo velikosti baseball, občutljivo na dotik .

Olje je lokalno nanesel 8-krat v 7 mesecih s približno 2 vikendoma tudi za notranjo uporabo.
Kraste in brazgotinske grudice so izginile, odprta rana je ostala brazgotina in moj prijatelj se
počuti blagoslovljenega, da je imel priložnost uporabiti olje. Rebeka

»Na vratu imam bulice na dveh mestih, eno v prsih in drugo v trebuhu ... v zadnjih treh tednih so
se  moji  skrčili  ...  tista  na  zatilju  in  trebuhu  skoraj  ni  več  ...  tista  za  ušesom  je  polovico
manjše...GO KONAPISOVO OLJE!!!!!!” Sharon

"Samo da povem svojo zgodbo ...moj prijatelj že vrsto let trpi za globoko vensko trombozo.Že 2
leti ima rano na nogi, velikost četrtine...Ko sem videl zgodbo o Ricku Simpsonu, sem predlagal
olje,  rekel  je,  da  bo  poskusil  karkoli  ...Ker  sem  tako  ali  tako  kadilec,  sem  pridobil  nekaj
olja.Rekel  sem  mu,  naj  ga  vzame  dvakrat  na  dan.2  zrna  riža  velikosti  ...2  tedna  sta
minila...nasmehnil se je, tega že nekaj časa ni videl...Rana se je skrčila?????...Začetek nove
kože???To ne bi moglo biti???...Ali pa bi lahko???...Nadaljeval je še dva tedna ... nato se je
pojavil  z  večjim  nasmehom  ...rana  je  ODSTALA???...Popolnoma  nova  koža  in  brez
bolečin...WOWWW...Zdaj smo verniki, videti je verjeti ...naj ostane živo upanje!" Jason

-- Da, lahko bi bilo, Jason Hildebrandt, videl si to in zdaj veš, kako boš ravnal s praktično vsem,
kar se zgodi tebi ali komu od tvojih prijateljev.Samo namažite z oljem in ga pojejte, res je tako
preprosto.Hvala in vse najboljše, JB

»Včeraj sem se v službi urezal s prstom na mešalniku.Ob treh zjutraj me je zbudil udarec s
prstom, da sem poskusil led, peroksid, neosporin.Nič ni delovalo.Še vedno je utripalo.Nato sem
se spomnil, da bi slušno olje pomagalo pri regeneraciji celic in ustavilo bolečino ter pozdravilo
brazgotine in težave s kožo, zakaj ne bi poskusili.Zato sem vzel kapljico in jo razpršil po celotni
konici prsta.V 1 minuti je bolečina izginila za 80%.V 30 min.S prstom sem lahko potegnil le z
malo bolečine, vendar brez prave bolečine.Prodan sem.Po 12 urah sem se ponovno prijavil in
od takrat nimam nobenih bolečin.” Rebeka

"Strije?" Jantar

-- Da.JB

»Hej Rick, svoje ime bi rad ohranil zaupno, če slučajno to objaviš (kar me ne moti).Moja punca
je imela res grobo vzgojo in se je zatekla k rezanju zapestja, ko je padla v depresijo, ta problem
je leta in leta za nami, a nekaj precej grdih brazgotin na njenem zapestju je še vedno ostalo.Tam
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je zelo vidno in precej mehurčkov, to je prva stvar, ki jo veliko ljudi opazi, ko jo prvič sreča, ne bi
rada nič drugega, kot da bi se jih znebila.

Torej moje vprašanje je, ali bi olje pomagalo znebiti brazgotin?Ali vsaj pomagati, da so manj
vidni?Všeč mi je to, kar počneš, in želel bi, da bi vedel za olje, ko je moj dedek zbolel za rakom,
ti si heroj za vsa življenja, ki si jih pomagal rešiti!«

--  Začnite  nanašati  olje  lokalno  na  brazgotine,  najverjetneje  bodo  izginile  v  tednih  ali
mesecih.Tudi jaz bi jo dal na olje, to bo pomagalo pri njeni PTSP iz vseh tistih spominov na to,
kar  je  preživela.Izboljšala  bo  tudi  kakovost  njenega  spanca.Posnemite  fotografije  in
videoposnetke,  če vas ne moti,  brazgotina bo res izginila  – bodisi  v celoti  ali  pa bo komaj
vidna.Najlepše želje, Jindrich

»Imam  enak  problem  z  ranami  na  nogah.Najprej  zato,  ker  sem  bil  pred  sladkorno
boleznijo.Vendar sem ugotovil, da sem zelo občutljiv na pike žuželk in komarjev.Nalila sem jim
olje in čez noč nalepila obliž in ugrizi so se zacelili.« Michelle

-- Kaj lahko olje naredi za pike komarjev ali klopov, je preprosto neverjetno.Poskusite in videli
boste, zakaj pravimo, da nihče ne sme zapustiti svoje hiše, razen če ima olje na sebi.Olje ima
toliko uporab, da je neodgovorno poskušati živeti brez njega.JB

"Jej olje ...Olje jemljem dva meseca, moja luskavica je skoraj 80% čista in mi sploh ni treba
jemati nobenih zdravil...In vzela mi je tudi artritis ...« Giuliana

»Uporabil sem mešanico konopljinega oljčnega olja in v enem tednu se mi je luskavica začela
izginjati.Žal  sem imel  le  malo  in  nisem imel  dovolj,  da  bi  ga  vzel  več  tako  navznoter  kot
navzven.UPOŠTEVAJTE, nisem imel  niti  pravega RSO, ampak konopljino olje,  narejeno na
olivnem olju.« Teemu

-- Upajmo, da boš kmalu dobil še nekaj olja, Teemu.Najbolje je, da ga uporabljate lokalno za
nadzor  simptomov  in  tudi  za  uživanje  olja,  želite  odstraniti  tudi  osnovni  vzrok  težave.Vse
najboljše, JB

»Dobro deluje tudi pri pikih komarjev in zobnih bolečinah.Mojo hčer so ugriznili, ne hecam, vsaj
50x komarji  v 15 minutah BREZ IZKLOP! Deep Woods sprej  proti  hroščem.Preizkusila sem
bananino lupino, deodorant,  aloe vero, dermaplast in hidrokortizon.Nič od tega ni  zmanjšalo
otekline (alergična je na pike komarjev in ti močno otečejo) ali ji olajšalo.V obupu sem postrgala
smolo  iz  uparjalnika,  jo  zmešala  z  malo  kokosovega olja,  da  se je  lažje  razpršila  in  z  njo
»namazala« njene noge.V približno pol ure je vsa oteklina izginila in medtem ko je imela na
mestih ugrizov še rdeče pike, je niso motile in sem se ji izogibala dajanju Benedryla.

V ustih mi je nastal absces in smolo iz vape sem nataknil okoli prizadetega zoba in v približno
pol ure je oteklina spet padla in sem jo lahko pozdravil, od takrat ni bilo nobenih težav.Pakiral
sem ga dva dni, da bi bil prepričan.Zdaj lahko rečem, da sem se s pakiranjem smole (če imaš
Vapir No2 znotraj stožca, kjer zamenjaš zaslon, zbira skoraj čist heš, tudi koncentriran.) okoli
zoba neverjetno visoko, verjetno višje, kot sem bil kdaj v življenju .

Možu  sem  celo  poslala  sporočilo  iz  dnevne  sobe,  da  ga  prosim  za  pomoč  pri  priti  v
spalnico.Podjezična zdravila pa delujejo bolje, zato vam na urgenci, če sumijo na srčni napad,
razpršijo nitro pod jezik.Zdaj je pa vse v redu, nisem umrl zaradi prevelikega odmerka, nisem se
zbudil strašno mame in najboljše od vsega ...Ni mi bilo treba jemati velikih količin Tylenola ali
Advila in še bolj poškodovati želodec in jetra.

Vem, da smola ni najbolj učinkovit način in niti nisem bil prepričan, ali bo delovalo, vendar sem
moral delati s tem, saj živim v nezakoniti državi.Sem pa mislil, da ne more škoditi.Komaj čakam,
da živim v državi, kjer lahko svobodno pridelam svoj organski izhodiščni material najvišje možne
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kakovosti, naredim svoje olje in ozdravim sebe in vso svojo družino ...vključno z mojo skoraj 2-
letno hčerko, ki je zadnje leto preživljala pekel, ker nihče ne more ugotoviti, kaj je narobe z njo.

Mislijo, da ima zdaj beljakovinsko motnjo, a to je samo še ena stvar,  ki jo razmetavajo, ker
nimajo pojma, kaj je v resnici narobe.Če bi jo dali na olje, bi ji lahko rešili življenje.Rada bi imela
natančno diagnozo, tako da vem, kaj zdravim, a bistvo je, da želim le, da se moj otrok počuti
bolje in če to pomeni, da se bom boril proti konvencionalni družbi, bom to storil. Sara

»Zdi se, da olje oživi.Ob nanosu sveti.Ožgal si me je roko (ne bom ti povedal, kako lol), vendar
sem jo pozdravil z oljem.Ostalo je dovolj čistega olja za 2 nanosa, nato pa je bilo uporabljeno
olje infundiranokokosovo olje.Sploh ni imel bolečin.In na koncu brez brazgotin.Brez parafinske
gaze, brez okužb, brez tablet proti bolečinam.Še enkrat hvala, Rick, da si to delil s svetom.”
Carol

»Hvala ni dovolj za to, kar ste storili.Sedim tukaj z oljem na svojem strupenem hrastu.NIKOLI ne
bi poskusil brez tebe.Trajalo je več kot 2 meseca in se je lani dotaknilo skoraj 100 % mojega
telesa, ker je nekdo zanetil požar, tako da ga bom zdaj dobil povsod, in še huje, pravijo, ker ne
gradimo imunitete na to.

Pred dnevom se je pojavilo.Torej, olje sinoči sploh ni ustavilo srbenja.Vendar vidim, da vsak dan
zdravi brazgotine, zato imam vero.Danes zjutraj, 24 ur po prvem nanosu, vidim, da deluje in
zdravi vso poškodovano kožo zaradi mojega praskanja.Torej z nekaj paste iz cinkovega oksida
na mojem olju verjamem, da sem morda pravkar našel 1# pomoč za strupeni hrast.Pravzaprav
komaj  čakam do  naslednje  sezone,  da  vidim,  ali  se  olje  morda  pozdravi,  da  bi  to  težavo
popravilo za vse življenje.Obvestil te bom.Ali ne bi bilo to super?Še enkrat, hvala za vse, kar
počnete.” Rebeka

-- Tudi to lahko popravi olje.Je zdravilo ali nadzor za vse zdravstvene težave.Prej ko se uporabi,
prej bo popravil tisto, kar je treba popraviti, to je približno vse, kar je na tem.JB

"Strupeni bršljan na moji roki ...izpuščaj in opekline izginejo v 5 minutah...brez udarcev, brez
izpuščaja, brez bolečin ...Uporabim eno zrno riža RSO z malo kokosovega olja...V 5 minutah
GRE!!!Moje olje!!!” Estelle

»Na obrazu sem dobil strupeni hrast, po drugem dnevu je bil od čela do vratu, velike srbeče
lise, surov in nekaj krvavečih od praskanja.Nekaj olja sem zmešala z malo kokosovega olja, da
je bilo lažje namazati.Nanela sem si ga in takoj lajšala srbenje in bolečino, v eni uri sta izginila
surovost in vnetje, naslednje jutro ni bilo videti, razen če si res pogledal.To je zagotovo dvignilo
nekaj obrvi in končno so nekateri skeptiki videli, o čem vedno govorim.Zdravilna moč konoplje!”
Cindy-lee

»Želim, da ljudje vedo, da je RSO počistil ogromen žulj, ki ga je moj mož nastal na peti, ko je
tako  dolgo  ležal  v  postelji,  ker  ni  bil  tako  bolan.Nalil  sem  olje  in  v  enem  tednu  je
izginilo.Popolnoma sem se bal,  da se bo to razvilo v nekaj resnejšega.Pokril  mu je celotno
peto.Hvala Ricku Simpsonu za vse, kar počnete." Susan

"Naredila sem mazilo iz čebeljega voska, olivnega olja, kokosovega olja in neemovega olja, ki je
ozdravila moj vonj po žarkih stopalih, ki ga imam že več kot 25 let ...Dodala sem olje sivke in
citrusov, da sem zmanjšala vonj neema.In deluje bolje kot katera koli krema za kožo, ki sem jo
kdaj kupil.In žena še nikoli ni bila tako srečna." Robert

--  Mešanici  bi  dodal  malo olja,  Robert.Nikoli  ne škodi  dodati  nekaj,  poleg tega bi  zagotovo
delovalo  še  bolje.Enako  lahko  naredi  samo olje,  na  primer  v  mešanici  z  oljem konopljinih
semen, masaža stopal z močno konopljino mezgo pa je ena najbolj prijetnih stvari, ki jih lahko
doživite na tem svetu.Si predstavljate, kako super bi bilo za vaša stopala, če bi jih za deset
minut preprosto potopili v mlačno nerazredčeno olje?Si predstavljate, kako učinkovito bi bilo to
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za ljudi z opeklinami, diabetičnimi razjedami, kožnim rakom itd.?Lahko.JB

»Če bi ženske vedele,  da je to obrnilo staranje kože in popravilo poškodovano kožo (kot v
primeru te osebe), bi podpora za legalizacijo konoplje šla skozi streho!Celotno gospodarstvo je
cvetelo zaradi zatiranja tega neverjetnega naravnega zdravila in vsi bomo skupaj opazovali,
kako se razpada, ko se vedno več ljudi obvešča in se preprosto začne zdraviti. Gil

»Ali sem prebral gube?Pomaga GUBE?" Margie

QAli ga nanesete na obraz za zdravljenje gub ali ga jemljete peroralno ali oboje?" Toni

A.Oboje za najboljše rezultate, vendar lahko samo lokalna uporaba naredi veliko.JB

»Potrebujem recept za plešavost.Ali je en del konopljinega olja na deset delov olja konopljinih
semen?Pomagaj prosim!Mojemu zaročencu izpadajo lasje in res ga ne želim zapustiti ... Imava
dvojčka, zato ga nekako potrebujem, da ostane, ha ha.” Jenna

-- To bi lahko delovalo.Olju konopljinih semen radi dodamo 20-30 % olja,  96 % alkohola ali
drugim  nosilcem,  vendar  manj  kot  to  lahko  naredi  čudeže,  če  ga  uporabljamo  lokalno.V
idealnem primeru bi seveda imel na voljo vedro olja in bi ga porabil naravnost.Ker nerazredčeno
zdravilo deluje bolje kot razredčeno zdravilo.Vse najboljše, JB

"Kot mehanik sem uporabil olje na nekaj precej slabih rezih in imaš 100% prav...kožo zdravi
hitreje kot karkoli drugega." Cory

»Svoje genitalne bradavice sem ozdravil s samo 3 aplikacijami v 2 tednih.Imel sem več zelo
bolečih tretmajev na kliniki GUM v bolnišnici, ki so jih le poslabšali.Vsake tri dni sem uporabil
približno  10  mg na  vsako  bradavico  (imal  sem 5).Umival  sem se,  vendar  sem se  izogibal
uporabi mila 3 dni vsakič, dokler se olje ni vpilo, nato pa se kopal in ponovno nanesel.Bradavice
so se pravkar spremenile v odmrlo kožo, ki se je popolnoma brez bolečin zbrisala in za seboj
pustila novo zdravo kožo.O tem sem povedal svojemu zdravniku in me je označil za lažnivca?
Imel sem srečo, da sem imel prijatelja, ki mi je naredil nekaj olja iz sence in brstov, ki bi bili
običajno odpadni material. Milje

»Trenutno  sem  v  postopku  zdravljenja  neprijetnega  madeža,  ki  je  postal  črn.Vsako  jutro
nanesem veliko  količino  prav  na madež,  nato pa ga pokrijem z obližem.Po 3 tednih  lahko
vizualno vidim,  da se madež  zmanjša.Deluje.jaz  tudi  vsak  dan  malo  jem...kakšna razlika  v
energijskem nivoju.ZDRAVILNA BLAŽENOST PREKO KONOPLJE!!!!!!!!” Beau

"Počutim se krivega, ker sem ga želel preizkusiti na svoji glavi zaradi moške plešavosti." Robert

-- Ne bodite, deluje in verjetno boste vseeno potrebovali majhne količine olja.Seveda bi ga lahko
dal veliko in bi  bilo bolje,  ampak če raztopiš gram ali  več v 100 ml olja konopljinih semen,
mislim, da boš tudi ti rad videl, kaj bo naredil, Robert.Svojemu šamponu in drugim kozmetičnim
izdelkom, ki jih uporabljate, dodajte tudi nekaj mil semenskega olja in mešanice olj, prav tako
vam bo  všeč  razlika,  ki  jo  bo  naredila.Fotografirajte,  pomagate  lahko  mnogim drugim.Tega
imamo le nekaj fotografij, temu razumljivo nismo posvečali preveč pozornosti.Ampak res deluje,
poskusite in se ga niti za sekundo ne sramujte.JB

"Priznam  ...sem  neroden...Imam  slabo  navado,  da  si  v  nogo  zatikam  zobce  vilic.RSO
neposredno na mestu, pokrijte z obližem, bolečina je minila v nekaj sekundah, zaceljena v 3
dneh.” Heather

»Videl  sem, da je  veliko manj močna različica olja  balzama uničila luskavico v nekaj dneh,
zmanjšala otekanje jajčnikov prvi dan menstruacije v 20 minutah in preprečila brazgotinjenje in
bolečino,  če  se takoj  nanese na manjše opekline.Resnično se sprašujem,  kaj  lahko naredi
olje ...« Beres
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»Pri 10 letih sem imel enega najhujših primerov atletskega stopala, rad bi imel olje.Ampak zdaj
ga imam.47 let kasneje je vse v redu.Zdravi skoraj vse." Donald

»Moja snaha je globoko cvrela svinjske kotlete in v bistvu prste namakala v vrelo vroče olje do
prvega členka in so postali beli kot kuhan piščanec.Dali smo jim RSO in bolečina je izginila v
kakšni minuti, premazala jih je 2x na dan z RSO.Zelo hitro so se zacelile v samo nekaj dneh in
sploh ni bilo izgube kože ali brazgotin.

Neverjetno  je,  da  zdaj  malo  hranimo  v  kuhinjskem  hladilniku,  tako  da  če  se  kdo  opeče
(predvsem otroci), bomo takoj uporabili RSO, ni treba čutiti takšne bolečine, ko imamo naravno
rastlino, ki bo poskrbela za to .” Debra

»Na komolcu sem imela majhno serijo kepic, obdelala sem jih z oljem ...Teden dni kasneje je
moj  komolec  gladek  in  brez  izboklin  ...Mislim,  da so  bile  bradavice,  a  ker  ne  verjamem v
zdravnike, vam ne bi mogel zagotovo povedati." Carla

-- Ne glede na to, kaj je narobe z vašo kožo, preprosto nanesite olje, ga pokrijte z obližem in olje
ponovno nanesite vsak dan ali dva ali ko trak odpade.Opekline, bradavice, ekcem, luskavica…
Tolju je vseeno, kaj je in bo to popravilo, samo daj čas in olje.JB

“Naredila sem 'pranje' iz olja, ki sem ga naredila, in prosila prijateljico, ki ima HUDO luskavico
od glave do pet in se že več kot 4 leta ni slikala, da bi se umila z njim.1 ČAS - ko si je umivala
telo, sem bil v ŠOKU, ko sem gledal, kako je VSA rdeča, lisasta koža šla POOF in sem videl
NEVERJETNO zdravo kožo po vsakem ČASU, ko si je obrisala del telesa.Tisto noč sem jo
slikal in jih objavil.ZDAJ UŽIVA ob slikanju ... DNEVNO!

VEČ drugih me je vprašalo, kako sem ga mešal, in bil sem vesel in presenečen, bolniki z MS in
drugi, ki trpijo za boleznimi, so ga uporabljali v kopelih, eden pa je rekel, da je prvič v življenju
spal kot OTROK brez bolečin.” Traci

»Moj prijatelj je imel cisto na obrazu in po nekaj dneh jemanja olja je izginila.In užival ga je, ne
da bi ga uporabljal lokalno." Jonathan

»Vzamem malo več kot velikost riževih zrn.Pravzaprav sem malo zamaknil nos in moje alergije
so skoraj izginile.Živim v avtodomu z dvema psoma in naju zasuje cvetni prah iz sosednjega
hriba dreves.Lani sem vsak dan jemala benedril.To sezono mi ni bilo treba jemati nobenega in
spim veliko bolje.” Judy

»Nisem bolnik z rakom, ampak sem imel okužbo na peti, ki se ni odzvala na zdravljenje.Imel
sem celo tehniko za oskrbo ran na tem ... okužbo je dobil, da se je nehala širiti, vendar se še
vedno ni zacelila.Namazala sem z oljem in v ENEM dnevu je bila rdečica manjša.Drugi dan in
rdečica je izginila.Tretji dan in okužba je spet videti kot koža!Čudovito zdravilno olje!” Tammie

»Bil sem na točki,  ko nisem zapustil  svoje hiše.Dobil  sem izpuščaj,  za katerega je zdravnik
rekel, da je perioralni dermatitis in vse, kar so mi dali, ni delovalo ali pa me je zbolelo.Rekli so,
da nimajo pojma, kaj ga povzroča ali kako se ga za vedno znebiti.Po odhodu v Vancouver sem
se odločil, da poskusim dati RSO na izpuščaj in vidim, kaj se bo zgodilo.Naslednji dan ga skoraj
ni  več.Zdaj jemljem olje interno in od takrat nisem imel tega bolečega izpuščaja.Ta stvar je
neverjetna.Zdaj gledam kako gospa zdravi raka na dojkah in želodcu s to neverjetno stvarjo, ki
nam jo je dal nihče drug kot sam Bog!!!” čaj

»Delal sem v podjetju za bazene in zdravilišča ... sem svetle polti, ves dan zunaj.Na obrazu,
glavi in roki so se mi pojavile nore lise, ki so bile vedno skozi voznikovo okno.Olje je te madeže
očistilo v nekaj tednih!Zdaj zaužijem 0,5 grama čistega THC-ja vsak dan, da se borim proti vsaki
bolezni in ohranjam močan imunski sistem.BTW brez cepiva proti gripi!Od otroštva nisem imel
gripe." Jay
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»Neverjetno deluje na opekline in sončne opekline.Redčeno z olivnim oljem.” Rachael

»Pred 18 meseci se mi je noga zaradi operacije okužila.Potem ko je zdravnik preizkusil vse
antibiotike in postopke, vedo, da so v bistvu obupali in me poslali domov, da počakam, da se
zapre.Šele ko sem se začel zdraviti z visokimi odmerki konoplje, sem lahko ugotovil, da se je
regeneracija začela!« Ariel

“Uporabil sem ga na herpes in mehurje na ustnicah, je deloval bolje, kot sem mislil, da bo.Vedel
sem, da bo delovalo, a čas za ozdravitev je bil čez noč do 24 ur.Mislil sem 1-2 dni in ne 6 ur.”
Kevin

»Moja mama se je z oljem v 4 dneh znebila pege, ki je bila na njenem obrazu skoraj 2 leti!!
Potem smo rekli, če je to tisto, kar lahko naredi zunanjim rakom, samo pomislite, kaj počne v
notranjosti! Jantar

»Na levi strani sem imel majhno rjavkasto liso, ki je postajala vse večja. Pokazala sem svojega
fanta, ki si ga je namazal z oljem. Pozor, nisem si mislil, da bo kaj naredil. Štiri dni kasneje sem
preveril (sem pozabil na to), je popolnoma izginil, razen majhne rdeče pike, kjer je bila pika.
Ničmajor, vendar me je to naredilo vernika." Carol

"Živjo JB.Moja hči si je včeraj opekla roko v pečici.Prišla je ven in mi pokazala opeklino na roki,
ki je imela mehurje.Rekla je, da boli.Rekel sem ji, naj gre v hišo po olje in nekaj nalepi na obliž
in pokrije opeklino.Rekel sem ji, da se bo zacelilo brez brazgotine.Pet minut kasneje je prišla
ven.Rekla je očetu, da je bolečina izginila.Rekel sem da, to naj bi naredilo olje.

Moja  sestra,  ki  je  bila  skeptična glede tega,  kaj  lahko olje  naredi,  in  ni  odobravala,  da ga
uporabljam kot zdravilo.Ko je šlo za olje, me nikoli ni zamudila.Ampak to je v redu!Ker smo bili
tudi mi vsi tako dolgo lagani, da smo verjeli njihovim laži.Moja sestra trpi za zapleteno boleznijo
zdravniki.Da  skrajšam zgodbo.Začela  je  jemati  olje  in  v  zadnjih  šestih  mesecih  izgubila  60
funtov.Zdaj resnično verjame v olje.In to odkrito deli  z vsemi.Hvala za vse, kar storite za ta
namen.” Ron

»Vem, da fantje tukaj vedno pravijo, da uporabljamo čisti RSO, in jaz sem res velik oboževalec
teh  stvari.Vendar  želim  samo  povedati  ljudem,  da  je  infuzija  kokosovega  olja,  narejena  iz
sladkornih listov, za nas popolnoma nadomestila neosporin, te stvari mi ni bilo treba kupiti že 2
leti.Deluje bolje in hitreje, z njim lahko razmažem po rokah in obrazu ljudi in mi ni treba skrbeti,
da bi zboleli, če ga slučajno pojedo.” Tina

-- Tina, nič ne deluje bolje in hitreje kot čisti RSO, vendar vem, kaj hočeš povedati.Seveda lahko
tudi manj močne oblike zdravil iz konoplje delajo čudeže.Težava je v tem, da uspeh ni tako
zanesljiv kot pri nerazredčenem najmočnejšem RSO.

Konopljina  kozmetika  bo  kmalu  nadomestila  večino  trenutno  dostopne  kozmetike,  in  sicer
potem, ko bodo ženske ugotovile, kaj lahko olje naredi za njihovo lepoto.Olje konopljinih semen,
kokosovo olje in karitejevo maslo so moji najljubši nosilci, vendar lahko uporabite vse, kar je
priljubljeno lokalno, kjer živijo, in mu dodate olje.20-30% RSO v kremah deluje čudovito, vendar
je 0,01-1% lahko zelo koristno tudi za manj resna stanja in vsakodnevno vzdrževanje.JB

Nasveti za proizvodnjo
»Nikoli brez oboževalca!!!To pomeni nikoli." JB

»Nekateri ventilatorji  so lahko zelo nevarni, zato, če nekdo ne pozna razlike (sem previjalec
elektromotorja),  lahko  in  verjetno  bo  vžgal  topilo.Uporabljajo  se  lahko  samo  nekateri
ventilatorji.Ker večina ljudi ne bi opazila razlike, če bi ves dan gledali v ventilator, je to dober
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nasvet.Upoštevajte, da če elektromotor na ventilatorju ob zagonu ustvari notranjo iskro, ki je ne
vidite od zunaj motorja, bo vžgal topilo.V zaprtih prostorih je zelo nevarno mesto za pripravo
zdravila, saj sem prepričan, da večina od vas ve!Razlog za to morajo vedeti vsi ...Električne
štedilnike, luči, stikala, peči, grelniki vode, svetilke in skoraj vsak električni aparat v vašem domu
ustvarjajo, ne glede na to, ali jo vidite ali ne, iskro, ki bo vžgala topila.Mnoge od teh isker se
pojavijo samodejno in tega ne bi nikoli vedeli!Tudi če ste to že uspešno naredili v svoji hiši, je
kot časovna bomba, ki se morda ne vžge večkrat, a boste na neki točki končali z eksplozijo, ki bi
ji bilo nemogoče pobegniti, zgodi se tako hitro!Vsi v vaši hiši bodo v nevarnosti!Prosim, nikoli,
nikoli ne prezrite tega opozorila.Jindrich Bayer vam je tukaj dal nasvet, ki vam bo verjetno rešil
življenje, če se ga boste držali.Hvala Jindrich.” Anthony

»Strinjam se s tabo 100 odstotkov, saj sem tudi jaz prišel do istega zaključka ravno ta prejšnji
vikend.Prav tako bi rad dodal, da je uporaba filtra za kavo za precejanje nafte/olja tudi najboljši
način ...Uporaba sira ali česar koli  razen filtra za kavo vam bo res dala več olja, vendar bo
šibkejše  olje,  morda  bolj  zelene  barve,  kar  dokazuje,  davsebuje  veliko  rastlinskega
materiala.Bistvo  je:  Uporabite  nafto in  filter  za  kavo in  ne zdrobite  materiala  več,  kot  pravi
Rick.Po mojem mnenju je Rick izpopolnil postopek izdelave čistega olja za zdravljenje raka in
izdelave tega na drugačen način, kot pravi, je brezvredna izguba časa in materiala. Marie

"Živjo  JB.Kolikšen  je  najkrajši  čas,  ko  lahko  pustite,  da  se  popek  posuši,  če  ga  nujno
potrebujete?Hvala.”  Priscilla
-- Dokler ni kostno suho.Ampak jaz bi samo hitro posušil, recimo 5-7 g brsta, kar vam bo dalo
približno gram olja, dovolj za začetek, potem pa ga lahko končate, ko se pravilno posuši, čez
kakšen  teden.Manj  ko  ravnate  z  izhodnim  materialom  pred  predelavo,  manj  boste  porabili
smole.Zato  je  najbolje,  da  izhodnega materiala  ne dekarboksilirate  (kot  to  počne  GW brez
razloga, lahko z manj težavami dekarboksilirate olje s segrevanjem, kar morate vseeno storiti,
da odstranite ostanke topila).Najboljše je, da brste položite v vedro za obdelavo kar v sušilnici,
brez dodatnega ravnanja, kadar koli je to mogoče.Manj ko se dotikate popka, tem bolje.JB

“Bryan, vem, da razmere niso idealne, a vseeno bom še naprej pel isto pesem.Kaj še lahko
storim in zakaj bi moral spremeniti melodijo in znižati naše standarde, če jih ni treba znižati?
Seveda bodo na voljo različne vrste olja, nekatera bodo dobra za lokalno uporabo (do 60%),
nekaj za rekreacijo (60-90) in nekaj za zdravljenje (90 in več), najboljša olja pa bodo 95-98%
THC in izjemno močan in pomirjeval, to je približno vse, kar je pri tem.Zdaj pa moramo ljudi
naučiti,  da je nekaj takega kot 95-98 % THC olja in da bi si morali  prizadevati za najboljšo
kakovost in ne za povprečne izdelke, ki bi lahko delovali, pa tudi ne.

Osebno me ne zanima veliko raziskovanje zdravil,  ki bi lahko delovala včasih in v nekaterih
primerih le, če imamo na voljo zdravilo, ki bo delovalo praktično v vseh primerih.

Vse to sočenje je dobro in lepo, vendar boste ugotovili, da bo približno 10-20-30% ljudi postalo
alergičnih na rastlinske materiale ali pa jim ne bo všeč okus, zato jih ne bodo pravilno uporabljali
kot zdravilo.Konoplja razstruplja zemljo, v kateri raste, teh rastlinskih materialov sploh ne želite
veliko zaužiti.Včasih ja, namreč ko veš kje je bila rastlina pridelana in kako, pa bi tudi sama zelo
pazila na take sokove, res nikoli ne veš kaj je v njej in vem, kakšne kemikalije se uporabljajo za
pridelavo konoplje.Zato bi bil tudi sam previden pri priporočanju sokov.

Olje mora biti  dekarboksilirano,  da bo delovalo pravilno, morate ga prevreti,  sicer ne deluje
pravilno in ne bo prešlo skozi krvno-možgansko pregrado, tako da "nepsihoaktivni sok" povsem
logično  nikoli  ne  more  delovati.  kot  dekarboksilirana  olja  z  95-98  %  THC.Še  enkrat  ga
preizkusite na kožnih boleznih in vidite razliko.

V bistvu enako velja za CBD – spet, ja, bo deloval, namreč včasih in v nekaterih primerih, in je
tudi odlično zdravilo, na primer, ko ga dodamo kot sestavino žvečilnim gumijem za otroke, a
razen tega bi vedno želel najprej uporabiti najmočnejšo obliko zdravila iz konoplje.Ali ne bi?JB"
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“Iz mojih osebnih izkušenj ne morem sok, to me zelo raztrga.Imam tudi motnjo strjevanja krvi in 
težki klorofil je ne ne za nekoga, ki jemlje zdravila za redčenje krvi zaradi visokega vitamina K.
Dena

»Virginia, zavedati se morate, da smo videli veliko olj in večina olj ni blizu tistemu, kar bi želeli,
da bi bolniki uporabljali za svoja stanja.Strategija 'naredi svoje' je edina, ki je resnično smiselna,
ne želite biti odvisni od nikogar, ki bo za vas izdelal olje, želite biti lastni nadzornik kakovosti in
želite vedeti, kaj je v in kako je bila narejena.Preveč je prevarantov in večina jih ne zagotavlja
ustrezne kakovosti in to je žalostno dejstvo, edini način, da preprečimo, je, da ljudi naučimo,
kakonaredijo svoje, da bodo vedeli razliko.In včasih lahko majhna razlika v kakovosti olja naredi
veliko razliko v življenju nekoga.Zato se nenehno trudimo spodbujati kakovost in moč olja.

Kakor mi gledamo na to, če lahko skuhaš skodelico kave, lahko naredijo olje, res ni nič.In tisti, ki
si olja ne znajo izdelati sami, običajno tako ali tako potrebujejo pomoč, tako da jim ga lahko
vedno kdo naredi, če je treba, poleg tega pa bi morali takšni ljudje dobiti 95-98 % THC RSO tudi
v lekarni.Ali vsaj v svetu, v katerem bi rad živel.JB

“1.)  Kostno  suhe  brsti  sem  zmlela  samo  z  rokami,  brez  uporabljenega  brusilnika.Začetni
material  je  bil  videti  kot  zelo  majhni  brsti  pribl.Premer  5  do  10  mm,  tako  da  večinoma  ni
prahu.Ker imam zdaj svojo »kuharsko« izkušnjo, se popolnoma strinjam s tabo v vseh točkah,
razen v točki C.Videl sem olja, narejena z alkoholom, ki so običajno veliko temnejša, saj voda v
alkoholu raztopi klorofile.Svoje olje sem naredil z laboratorijskim čistim petrolej etrom.To olje je
veliko  svetlejše  barve  (zlato  rjave)  in  ima  odličen,  slasten  pikanten  okus  v  primerjavi  z
alkoholnim oljem, ki sem ga imel priložnost poskusiti.Mislim, da nafta ne odstrani toliko terpenov
in klorofilov kot alkohol.Prav tako vre veliko bolj  nadzorovano in obvladljivo kot alkohol.Moje
vprašanje je torej, ali menite, da je možno, da kombinacija mletja/pranja z nafto ni tako škodljiva
za kakovostno olje kot mletje/pranje z alkoholom?

-- Materiala ne mletite prej.Vsakršno ravnanje s suhim materialom brstičev bo povzročilo, da
izgubite THC in druge kanabinoide (fin prah na mizi je tisto, kar bi moralo ostati v vedru).Da,
mletje in nafta bi bilo 'boljše' kot mletje in alkohol - ta kombinacija je skoraj zagotovljena napaka,
na ta način enostavno ne moreš narediti dobrega olja.

Pop damo v vedro, navlažimo z nafto, dve do tri minute zdrobimo s palico, v vedro vlijemo
mešanico olja in topila.Če delate s kakovostnim materialom, naredite drugo pranje in vlijte drugo
mešanico v vedro s prvim pranjem.Če ne uporabljate visokokakovostnega materiala, uporabite
prvo pranje samo za notranje namene (in še naprej iščite boljši material za delo).

Eter proizvaja odlična olja (olja jantarja so nam bolj všeč kot temna olja, vendar ne pozabite, da
nekateri sevi proizvajajo temnejša olja kot drugi).Olja jantarja so nam všeč tudi iz praktičnih
razlogov – kdo želi imeti črne klorofilne zobe?Vendar ga ne priporočamo veliko, ker je precej
nevarno delati z etrom, težko ga je dobiti v večini delov sveta in zelo smo zaskrbljeni za varnost
tistih, ki proizvajajo olje.Pri razmeroma nizkih temperaturah lahko zelo zlahka skoči.Torej bo za
večino ljudi nafta dobro delovala.Običajno uporabljamo nafto, toda eter bi bil topilo po naši izbiri.

Trenutni  seznam  topil,  ki  bi  jih  osebno  uporabljali,  je:  1.eter,  2.čista  lahka  nafta,  3.99  %
izopropilni alkohol, 4.alkohol za živila – po možnosti 99 %, vendar ga je običajno težko dobiti in
zelo drago.Ko delate z 96% alkohola, je preostalih 4% običajno voda.4 % od 10 litrov je 4 dcl,
skoraj pol litra vode, ki jo boste morali zavreti - in potreben je čas, ki bi ga lahko porabili bolj
produktivno.

2.)  Končno toplo olje pri  60°C sem dal za 1,5h pod vakuum, da popolnoma odstranim vse
ostanke topil.Kot sem ti napisal, sem kasneje 35 pojetih gramov olja dekarboksiliral… Okus olja
pred dekarboksilacijo je bil veliko bolj pikanten, ne bi rekel slabši, glede riganja imaš prav.

--  Kot  sem  rekel  zadnjič,  je  riganje  povzročilo  ostanke  vode.In  voda  je  bila  tam  zaradi
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'znanstvene' nizke temperature, ki ste jo uporabili.Olje morate vseeno dekarboksilirati, tako da
kuhalnik riža, ki se izklopi pri 110°C, deluje čisto v redu.Ali pa bi bila seveda najboljša stvar za
uporabo aše vedno - ampak spet veliko ljudi jih nima v lasti in ne vedo, kako z njimi upravljati,
nevarnost eksplozije pa je vedno prisotna. Če bi nekdo uporabil neustrezno zasnovan destilator
za izkuhavanje topila, bi lahko eksplodiral in povzročil resne poškodbe in porušil celotno hišo.
Če pa bi se vsebina kuhalnika riža na nek način vžgala in bi se postopek izvajal na prostem ali v
odprtem dobro prezračevanem prostoru.Potem, če tisti, ki proizvaja olje, ni panike, ne bi smel
imeti prevelikih težav z obvladovanjem ognja in da, če ima pri roki gasilni aparat, je vedno dobra
ideja.

Glede vakuuma - seveda, zakaj pa ne.Če imate opremo in jo znate pravilno uporabljati, ni slaba
ideja, da olje dokončate na ta način, če želite biti 100 % prepričani, da v njem ni ostankov topila
ali  če  želite  zapreti  usta  tistih,  ki  so  proti  petrokemičnih  topil.Nekateri  ga  uporabljajo  zelo
uspešno in jaz temu nisem proti.A kot veste, večina ljudi nima te opreme in mnogi naši pacienti
si  ne  morejo  ali  si  niti  ne  morejo  privoščiti  kuhalnika  riža  in  ventilatorja,  zato  odsvetujemo
sesanje kot nujnost.

Poglejte,  kako enostavna in  preprosta je Rickova metoda in  na koliko vprašanj moramo še
odgovoriti.Zdaj si predstavljajte, kaj se bo zgodilo, ko bomo dodali podatke o drugih metodah
proizvodnje olja.To bo povzročilo le še večjo zmedo in dneve in tedne bom moral odgovarjati na
vprašanja 'zmedenih' ljudi, česar pa tako ali tako ne bom delal veliko dlje.

3.)  Prosimo,  pojasnite,  zakaj  predlagate  zaužitje  olja  kar  iz  tube,  neposredno  v  usta,  brez
kapsul?Kakšna težava z absorpcijo?Večino olja pojem na cigaretnem papirju, vendar le redko
uporabim kakšno kapsulo, če moram od doma za več ur.Poleg tega ne maram imeti vsega po
zobeh, saj je res težko sneti ...

-- Zaradi več razlogov.Glavna je, da se je ta način zaužitja izkazal za najučinkovitejšega in za
bolnike koristnega.Izboljša ustno higieno, saj tudi razkuži usta in nato pomaga pri kakršnih koli
boleznih v prebavnem traktu ali v grlu itd.Pravzaprav, ko me boli grlo, si poskušam namazati olje
po zadnji strani ust in ga nato držati v ustih, dokler lahko prenesem.V večini primerov se gripa
ali vneto grlo (ali njeni simptomi) oskrbijo čez noč.

Kot  pravite,  nekaj  olja  ostane  na  vaših  zobeh  in  pod  jezikom,  tako  da  ta  način  zaužitja
pravzaprav združuje sublingvalno predelavo olja  (ala Sativex in  druga pršila  in  tinkture pod
jezikom, ki jih ljudje uporabljajo) ter predelavo v želodcu in črevesje.Glavna stvar je, da pride
olje v želodec.Torej, če imate olje ne tako dobrega okusa, lahko daste vanj kos kruha ali banane
itd. (ali cigaretni papir, če radi jeste kemikalije v njem), ga prepognete in pogoltnete kot tableto
in jo sperite z vodo ali  čajem ali  karkoli  želite.Po približno desetih minutah si umijte zobe z
oljem, pomagalo bo tudi pri ustni higieni.Številna olja imajo prijeten okus (še posebej, če vhodna
snov ni zmleta in ko se za proizvodnjo olja ne uporablja alkohol.Klorofil  je običajno slabega
okusa in  lahko povzroči  veliko nelagodja,  tudi  če ga uporabljate lokalno – temna olja  bodo
obarvala vaša oblačila, tega v resnici ne želite ali potrebujete.)

Kapsule - a) jih morate kupiti pri Big Pharmi, s čimer jih podpirate s svojim denarjem, b) nekateri
ljudje so alergični nanje, c) nekatere se raztopijo v črevesju in ne v želodcu, d) trgovci pogosto
dajo manj olja v kapsuli, kot bi moralo biti, e) ne delujejo tako dobro za toliko pogojev, f) težko je
izvleči  olje  iz  njih,  ko  želite  narediti  spoj  ali  upariti  olje  za  pljučne bolezni  ali  ko želite  olje
uporabiti lokalno.Ne pravim, da ne morete uporabljati kapsul, samo pravim, da se je bolje naučiti
uporabljati  olje  kar  iz  tube.Ko  boste  imeli  več  vaje,  se  boste  naučili  uporabljati  olje  brez
kakršnega koli neugodja.Jaz osebno zelo rada jem olje kar iz kuhalnika riža, samo prst potopim
vanj in vzamem, kolikor mislim, da zmorem.Upoštevajte, da to zelo 'poraba olja'  in običajno
boste vzeli več kot iz brizge.Ko je olje dobro, vas bo 'prevelik odmerek' samo uspaval, velika
stvar.Ampak seveda zaradi svojih izkušenj in strpnosti  zmorem, ne bi  intega ne priporočam
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začetnikom ali tistim, ki nimajo toliko izkušenj.Vse dobro tudi tebi Štefan.Jindrich"

»Če ste zaskrbljeni zaradi stroškov, je to veliko cenejše od doplačila za večino zdravil proti raku
in nekatera zdravila, ki jih jemljete doma za zdravljenje raka, niso pokrita z zavarovanjem.Če bi
kdo v moji družini potreboval to olje za raka, bi našel način.Vso srečo!!!!" Lisa

--  Se strinjam, Lisa,  olje je  veliko cenejše zdravljenje,  če upoštevamo vse druge stroške in
izdatke.Poleg tega je neprimerljivo varnejši od vsega, kar bi dobavljal medicinski sistem, da ne
omenjam, da deluje veliko bolj učinkovito in zanesljivo in ga je vsekakor bolj zabavno jemati kot
strup ali sevanje.JB

QZakaj  mletje  suhega  materiala  vodi  do  izgube  THC-ja?Ali  obstaja  kakšna  razlaga  za  to?
A.Ste že kdaj zmleli res močan brsti?Če ste, bi morali vedeti, zakaj.Tisti beli prah, ki je povsod
po mizi, potem ko ga zmeljete, je THC (ali trihomi) in to je tisto, kar bi moralo ostati v olju.Poleg
tega, ko je zmleto, je potem prefino in v svojem olju boste odstranili  veliko tistega, česar v
resnici niste želeli.

Kostno suhe cele brste obdelajte, potem ko jih navlažite z nafto ali topilom po vaši izbiri, vendar
se jih  ne dotikajte  veliko,  preden jih  obdelate,  ker  boste vsakič,  ko se jih  dotaknete,  nekaj
izgubili.Olja, pridobljena iz zmletega materiala, so bistveno manj močna kot olje, pridobljeno iz
brstov, ki so bili zdrobljeni po tem, ko so bili navlaženi.

Prvo  hitro  pranje  je  najmočnejše  in  odstrani  približno  70  % razpoložljivega  THC-ja,  drugo
približno 20 % in tretje približno 5 %.Ko ga zmelješ, dobiš vsa tri pranja (pravzaprav štiri) v
svojem olju in tega nočeš.Kakovost pred količino.JB

QVem, da priporočate izdelavo RSO sami, vendar ima ambulanta nekaj lokalnega in me je
samo zanimalo, kakšna bi morala biti poštena cena za to?

A.Za proizvodnjo grama olja potrebujete 4-7 g visokokakovostnih brstov, tako da bi morala biti to
'prava cena'.Ne razpravljajmo o smešnih cenah konoplje, zame je prava cena za 60g odmerek
50-100USD (ali  manj,  če  bi  jo  legalno  gojili  na  prostem v  velikem  obsegu).Ne  pravim,  da
trenutno vem, kje ga dobiti po tej ceni.Vrhunsko olje stane toliko, kot stane vrhunski material
tam, kjer živite.JB

»Moral sem samo posodobiti in vas obvestiti, da sem še živ!Delam odlično in ŠE ŽIV skoraj dve
leti po tem, ko so mi povedali, da imam še 3 mesece.Ne verjemite svojim zdravnikom!Še enkrat
hvala, ker ste mi pomagali rešiti življenje!" Lee

Dekarboksilacija

"Trenutno dekarboksiliram celotno rastlino ter izdelujem RSO in maslo/olja." Cheryl
--  Ne dekarboksilirajte celotne rastline.Naredite olje iz super suhega brsta (ne obrezujte, ne
dotikajte  se  ga  preveč,  vedno  boste  izgubili  THC,  ki  ga  iščete).Pripravite  olje,  nato  olje
dekarboksilirajte  (za  približno  eno  uro  ga  postavite  v  električno  pečico,  nastavljeno  na
130°C).Ne  delajte  ničesar  z  rastlinami,  preden  jih  predelate  v  olje.Manj  ko  se  jih  dotikate,
bolje.JB

"Če ga preprosto postavite v pečico pri 266 stopinj Fahrenheita (130 °C) za eno uro, boste tako
dobili celotno razogljičenje, potem ko boste v kuhalniku za riž ali loncu zažgali vse topilo." Ryan
-- Ne bi pa uporabil lončka.Nekega dne boste zažgali svoje olje.Kuhalnik riža se bo izklopil, to je
res boljša možnost, bi rekel.JB

»Prava  dekarboksilacija  je  zelo  pomemben  del  pri  izdelavi  popolnega  olja,  saj  je  surova
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rastlinane zagotavlja veliko čistega delta9-THC in CBD, namesto tega ima kisline pomeni THCA
in CBDA.Za odstranitev karboksilne skupine je postopek segrevanje.To storite zelo previdno, da
ne zažgete svojih dragocenih molekul.V Journal of Chromatography sem našel dobro opombo,
ki  mora  biti  potrebna  temperatura  in  čas  za  segrevanje  olja,  ker  glede  na  kuhalnik  riža
temperature morda ne bodo dovolj.Zato je dobro, da olje segrevate najmanj 27 minut pri min.
122 stopinj Celzija.Vedno preverite temperaturo vaše grelne plošče z digitalno merilno napravo,
da preprečite pregrevanje olja.V spodnji tabeli vidite vrelišče glavnih kanabinoidov, ki jih nikoli
ne bi smeli doseči, sicer jih skuhate.Dodatno ugotavljam, da je prav, kar je Rick ves čas v svojih
videih  govoril,  da  olja  ne  pregrevajte,  ampak  je  za  pripravo  zdravilnega  olja  potrebna
toplota.Temperatura  najmanj  106,2  stopinj  Celzija  je  potrebna  za  pravilen  proces
dekarboksilacije v določenem času na diagramu približno eno uro.Če ima vaše olje samo kislo
obliko THCA in CBDA, ni tako učinkovito, ker se kisline ne prilegajo zelo dobro receptorjem CB1
in CB2.Zato pazite, da to storite na pravi način, saj je to, kar je rekel Rick, res, le najboljše
narejeno olje lahko opravi delo, ko je od njega odvisno.(…)

Da,  poglejte  in  interpretirajte  ta  znanstveni  diagram,  da  boste  razumeli,  da  proces
dekarboksilacije  teče  ves  čas,  ko  segrevate  mešanico  tekočine  s  topilom  kanabinoidov  v
kuhalniku za riž.Grafi torej kažejo, da je zelo veliko, če temperaturo spravimo na 130 stopinj
Celzija dovolj dolgo, da dosežemo največjo dekarboksilacijo.Vse je vprašanje temperature in
časa, da dosežemo najboljše ravni.

Če uporabljate digitalni merilnik temperature in ga med celotnim postopkom položite na dno
kuhalnika riža, da izpari topilo, vidite, da šele v pozni fazi postopka, ko kapljice vode pridejo na
koncu v kuhalnik, temperatura je okoli 100-110°C.Toda čas v tem območju večinoma ni dovolj
dolg za celoten proces dekarboksilacije.Nato olje v majhni jekleni posodi segrevate na grelni
plošči  dlje  časa.Tako  dolgo  brez  aktivnosti  (ni  več  plinskih  mehurčkov)  segrevate  in
čakate.Nadzorujte temperaturo in najbolje, da se približno pol ure ne dvignete nad 130 stopinj
Celzija.Ne pozabite, da ima THC vrelišče 157 stopinj C, zato ne tvegajte s pregrevanjem, sicer
bodo vaši želeni kanabinoidi izhlapeli in odpihnili ...

V jedru ni pomembno, da dosežete največjo količino dekarboksilacije, tako dolgo, da kasneje
dobite dovolj olja v telesu.Zanimiva je vrednost ENEGA grama na dan ali več, ki bi ga morali
zaužiti.Seveda, koliko olja potrebujete, je odvisno od tega, koliko delta9THC je v resnici v olju –
pomeni, kako učinkovita je bila dekarboksilacija.Če upoštevate Rickovo priporočilo in poskrbite,
da bo olje dovolj dolgo segreto na 130 stopinj C - bo vse v redu.Neodvisno je, katero topilo
uporabljate." Stephan

Topila
"Obesili so me na topilo (nafto), dokler nisem ugotovil, da se nekatera običajna rastlinska olja
(kanola ali repično) proizvajajo na zelo podoben način." Graeme

"Nafta  je  trgovsko  ime  za  petrolejev  eter,  zato  poskusite  poiskati,  da  ima  eter  za  hišne
ljubljenčke številne industrijske uporabe, razmaščevalec za razredčila za barve." Al

"ZAPOZNITE, da THC in CBD nista polarna ...in klorofil in H2O sta polarna...Torej je najboljše
olje narejeno z nepolarnim topilom ... je čisto ... brez klorofila." Michael

»Moj prijatelj kemik mi je poenostavil celotno zgodbo in mi razložil, zakaj bi bila nafta morda
boljša  (čeprav  meni,  da  ne  bistveno):  nafta  je  nepolarno  topilo,  zato  lažje  in  učinkoviteje
ekstrahira nepolarne molekule (THC in CBD so v bistvu nepolarne molekule) in izpušča polarne
molekule.

Izopropil alkohol (in eter za to zadevo) je šibko polarno topilo, zato je zelo dobro za ta namen,
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vendar morda malo manj kot nafta - saj JB pravi, da so testirali oboje in so bili močnejši.EDIT:
Oh, ja, skoraj sem pozabil: rekel je tudi, da ni strahu, da bi nafta (ali iso) ostala v končnem
izdelku,  če  sledite  receptu,  ki  ga  je  zagotovil  Rick  Simpson  (moj  prijatelj  je  rekel,  da  ne
uporabljajte  plastičnega  vedra,  vendar  ampak stekleno ali  iz  nerjavečega jekla)  in  če  niste
prepričani,  naredite  tisto,  kar  vedno  pravi  JB  -  dodajte  malo  vode  in  dajte  v  pečico,  da
popolnoma izhlapi.Bi pa uporabil izopropilni alkohol, saj si prepričana, da je to, kar naj bi bilo ...«
Sandra

--  Sandra,  metoda,  ki  jo je Rick pokazal svetu,  je  najbolj  osnovna,  nezapletena in cenovno
dostopna.Skoraj  varno je,  če sledite navodilom za T.Steklo je dobro,  vendar  se zlomi in  ne
želite, da se to zgodi, nikoli.Nerjaveče je seveda ok.99,9 % iso deluje v redu, vendar bi sami še
vedno uporabljali lahko alifatsko nafto, kadar koli je to mogoče.Ali eter.JB

»Prav tako priporočam, da pred ekstrakcijo vse čim bolj ohladite.Večina da alkohol, konopljo,
posode, vse, kar je povezano z ekstrakcijo, v zamrzovalnik za 24-48 ur.Tako boste dobili veliko
čistejši izdelek.Vaši donosi bodo manjši, vendar ne boste potrebovali toliko.Oprosti za morebitne
tipkarske napake ali manjkajoče besede, MS je zanič in nimam zdravil, lol.Blagoslovi." Chuck

-- Chuck, zamrzovanje je vse dobro in v redu, vendar tega ni potrebno, če delate s kakovostnimi
nepolarnimi topili in izhodnim materialom.Poleg tega ne maramo, da nas zebejo roke, sobna
temperatura nam dobro deluje in po nekaj mesecih ali letih zmrzovanja brsta ne bomo imeli
težav z artritisom.Poleg tega se olje pogosto proizvaja na mestih, kjer ni zamrzovalnikov.Torej,
da, lahko ga zamrznete, če želite, vendar tega ne bi storili sami.

Sama ne maram zamrznjene zelenjave, izogibam se je uživanju, kadar je le mogoče, zato ne
vidim,  zakaj  bi  naredil  izjemo  in  zamrznil  zelenjavo,  ki  mi  je  najbolj  všeč.Ampak  ja,  lahko
pomaga, ko moraš za ekstrakcijo olja uporabiti alkohol, zato nisem povsem proti.

Samo da sami ne uporabljamo alkohola kot topila (ali bolje: ni topilo naše prve izbire), ne vidim
niti enega razloga, zakaj bi plačeval državi dodaten davek za topilo, ki bo tako ali tako izhlapelo
(razen če ne uporabljate mirovalnika, kar bi storili, kadar je le mogoče).Lahko kupim liter lahke
nafte za približno 3-4 dolarje, liter 99% alkohola bi stal veliko več in bi proizvedel manj olja in to
olje verjetno ne bo tako dobro kot olja, proizvedena z lahko nafte ali 99,9% izo .

Kje je  torej  prednost  uporabe alkohola kot  topila?Ne vidim niti  enega racionalnega razloga,
zakaj bi dal prednost alkoholu pred čisto lahko alifatsko nafto z nizkim vreliščem, če pomislimo,
da v olju ni ostankov topila,  ki bi jih bilo treba skrbeti,  ko je olje pravilno proizvedeno.Če ni
pravilno proizvedeno, je v olju ali  je lahko ostanke topila.A ne zamerite nam olj,  ki niso bila
pravilno  proizvedena,  res  ne  moremo  biti  odgovorni  za  pomanjkljivo  kakovost  olj,  ki  jih
dobavljajo drugi.Tako preprosto je.JB

"RSO, če je pravilno izdelan, ne bo vseboval večine topila, ki ga uporabljate.Pa tudi, ker RSO
zdravi  raka  in  vse  kar  jeste/dihaš  povzroča  omenjenega  raka.Ne  bi  se  preveč  ukvarjal  z
odvečnimi ostanki, če sploh.RSO lahko po drugi strani popravi omenjene celice/DNK, ki so bile
morda spremenjene med začetnim zaužitjem.Če bi topilo lahko naredilo kakršno koli škodo, bo
dejanski THC v olju popravil vse škode, ki jih povzročijo ostanki topila. Amanda

-- Amanda je imela prav.Tisti, ki so kompulzivno obsedeni z nekaj ppm ostankov topila, ki bi
lahko ostali v olju, bi morali olje preprosto sesati.Sploh ni težko.Tistim, ki tega ne počnejo, še
vedno ni treba veliko skrbeti.

Tudi če bi bilo v olju 0,1 % ostankov topila (kar bi bilo vseeno preveč,običajno je nekaj sto ppm,
morda, če je olje pravilno proizvedeno z uporabo čiste lahke nafte z vreliščem okoli 80-100°C),
bi bilo v 60 g odmerku olja 0,06 g ostanka, ki bi ga pojedli v obdobju dveh ali treh mesecev.

Osebno me ne skrbi,  to je zagotovo, je precej pod mejnimi vrednostmi hrane in precej pod
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količino ostankov topila, ki ste jo že tako ali tako zaužili v svoji hrani.S čim se po vašem mnenju
proizvaja večina rastlinskih olj?S topili enakimi ali podobnimi ogljikovodiki, ki jih uporabljamo kot
topila.

Naj te samo vprašam – si res vedno umiješ roke, ko daš bencin v avto?Če to storite, vas še
naprej skrbi za morebitne ostanke topila v pravilno proizvedenem olju.Če ne, ali če se spomnite
vsaj enkrat, ko jih niste oprali, poiščite kaj drugega, saj vas skrbi res veliko drugih resnejših
težav.

V vsaki tableti, ki jo zaužijete, je veliko več strupa, to je zagotovo.Kar zadeva naftne derivate -
ali jemljete vitamine, na primer?Ali ste vedeli, da jih je večina narejenih iz naftnih derivatov?

In če mislite, da nikoli ne bi dali v usta ničesar narejenega iz nafte, potem naj vas vprašam – s
čim točno si umivate zobe?S kosom lesa ali zobno ščetko?Kaj pa drugi izdelki in dodatki za
zobozdravstveno nego, ki so narejeni iz plastike na osnovi nafte?Ali jih ne uporabljate ali niste
uporabljali nobenega?Če imate ali imate, potem morate spet skrbeti za ostanke topila v pravilno
izdelanem RSO.JB

"Zelo preprosta razlaga neskončnega vprašanja ...Osebno sem uporabil nafto, izo, alkohol in
butan za izdelavo olja ...In daleč najboljši ... najčistejši ...najmočnejši ...in olje najboljšega okusa
je bilo iz nafte ...Ne razumem, česa ljudje ne marajo ... Ko je pravilno opravljeno, sploh ni več
goriva ...in zdi se, da nafta odstranjuje tudi več rastlin ...To naredi veliko hitreje ...Torej čistejše
olje...(zlato) ...« Peter

»Ti ljudje so prišli za mano na njihovi spletni strani.Erinina skupina sovraži tla, po katerih hodi
Rick.In  združijo  vsakogar,  ki  omeni  Ricka.Zame  to  NI  tisto,  za  kar  bi  se  zdravilci  morali
zavzemati.

Celotna stvar z Naphtho je zame izgovor za kaznovanje Ricka.Ker na koncu vsi vedo, da bo
konopljino olje izničilo toksine v nafte.Rick zagovarja nafto, ker jo večina ljudi zlahka najde.Rick
jasno navaja, da ima prednost eter – in rad ima destilacijo.Nafta proizvaja močno olje – to je
ključno – močno olje – nekaj, kar nasprotniki izpustijo.Alkohol iz žita ne proizvaja močnega olja
– in tisti, ki Ricku zasipajo smeti, to vedo.Nafta je izgovor za zmedo ljudi – da lahko rečejo, da je
njihovo olje boljše.Kje so bili ti ljudje pred Rickom – kje si bil, prosim?« Tom

»Lahka nafta je frakcija, ki vre med 30 °C in 90 °C in je sestavljena iz molekul s 5–6 atomi
ogljika.Težka nafta vre med 90 °C in 200 °C in je sestavljena iz molekul s 6–12 ogljiki.Nafta se
uporablja  predvsem  kot  surovina  za  proizvodnjo  visokooktanskega  bencina  (prek  postopka
katalitskega  reformiranja).Uporablja  se  tudi  v  rudarski  industriji  bitumna  kot  razredčilo,
petrokemični industriji za proizvodnjo olefinov v parnih krekerjih in kemični industriji za uporabo
s topilom (čiščenje).Običajni izdelki, narejeni z njim, vključujejo tekočino za vžigalnike, gorivo za
kamp peči in nekaj čistilnih topil.

"Topila,  nafta,  naftni  destilat  ...Sliši  se  strupeno  kot  v  laboratoriju  za  met  ali  kaj
podobnega.Razvijte metodo za obdelavo z vodo.Ali je možno?" kristjan

-- Ne boste proizvedli enake snovi kot mi in bo zahtevalo veliko nepotrebnega dodatnega dela z
bistveno slabšim rezultatom.JB

"Škoda.Želim si, da bi obstajala pot.Topila in njihovi ostanki so strupena in nevarna."kristjan

-- Ni ostankov, za katere bi morali skrbeti, ko je olje pravilno proizvedeno.Bi to prijazno vzeli kot
dejstvo?S čim se po vašem mnenju proizvaja večina rastlinskih olj?JB

"Nafta ima kemijsko formulo CnH2n+2.Lahka nafta ima 5 in/ali 6 atomov ogljika, kar sega do
C5H12  in  C6H14,  znane  tudi  kot  pentan  in  heksan.Torej,  kar  iščete,  je  nafta,  ki  je  zgolj
mešanica pentana in heksana. Wouter
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»Želel sem samo objaviti nekaj o topilih.Šel sem k svojemu prijatelju, ki ima več doktoratov in
magistrov kemije, in ga vprašal, kaj lahko storim, da popolnoma odstranim nafto iz olja.Rekel je:
»Vzemite  5  ml  izopropilnega  alkohola  in  ga  vmešajte,  potem  ko  je  zadnjič  prenehal
brbotati.Izhlapel bo in s seboj odnesel nafto.Strupeno topilo nato postane nestrupeno topilo.To
ni moje pravo ime, škoda je, da ne morem uporabiti svojega pravega računa, ker se bojim, da bi
me odpustili ali zaposlili kot medicinska sestra." Bobbie

»Če želite najti Naphtha v Združenem kraljestvu, poiščite 'panel wipe' ali 'fast panel wipe'.Je
izdelek, ki se uporablja pri popravilu karoserije, za čiščenje kovine in ne pušča ostankov.Težava
je najti podroben seznam natančnih sestavin, saj se lahko razlikujejo.99,9 % izopropanol bi bilo
enostavno najti. Em

»Spremljali smo vaš postopek z uporabo VM&P Naphtha in vse je šlo po načrtu, razen prvih
nekaj žrebov, ki so izpadli nekoliko bolj  tekoči, kot smo pričakovali.Dodala sem nekaj kapljic
vode in poskusila znova in zdi se, da je v redu.Moja edina skrb/vprašanje je okus.Še vedno ima
okus po topilu.Je to v redu ali moram še kaj narediti?Prejemnik tega spi približno 12 ur vsakič,
ko vzame olje.Je tako, dokler ne razvije tolerance?Vsaka pomoč je zelo cenjena.” Pamela

-- Zdi se, da VM&P ni dobro topilo (čeprav nekateri listi MSDS pravijo, da bi morala biti ista snov
kot tisto, kar bi radi uporabili).Zdi se, da je težka nafta in ne zdi se, da bi popolnoma zavrela in
zahteva dodatno nego.

Dodal bi nekaj vode in dal v električno pečico, nastavljeno na 130°C, za nekaj ur, morda čez noč
ali  dokler  topilo  popolnoma ne izgine,  nekateri  pravijo,  da  traja  do štiri  dni,  da  odstranimo
ostanke topila.Če je olje pravilno proizvedeno in olje ne sme biti tekoče, mora biti bolj podobno
masti,  ne  bi  smelo  biti  nobenega  priokusa  po  topilu.Prepričajte  se,  da  je  olje  res  pravilno
filtrirano, saj se ostanki topila ponavadi držijo rastlinskih materialov.

Preprosto naredite prstni test s topilom, ki ga želite uporabiti.Potopite prst vanj in preverite, ali
popolnoma izhlapi v 30 sekundah ali hitreje.Hitreje kot izhlapi in ne pušča filma, tem bolje.

Če ne morete dobiti  čiste lahke alifatske nafte (v Evropi  se imenuje tudi bencin,  prosite za
številko  CAS  64742-49-0,  prodaja  se  pod  številnimi  različnimi  imeni,  ne  tiste  vrste,  ki  se
uporablja  kot  gorivo v  avtomobilih,  temveč vrste,  ki  se uporablja  kot  topilo  ali  razredčilo  za
barve), bi se odločil za 99 % ali še bolje 99,9 % izopropil alkohol -- zdi se, da je to mogoče najti
skoraj povsod po svetu.

Trenutno imamo raje lahko alifatsko (nizko vrelišče, hidrogenirano) nafto, ker proizvaja boljša in
močnejša olja kot večina drugih topil, ki se trenutno uporabljajo.Manj rastlinskih snovi in klorofila
v olju, bolje deluje kot zdravilo, boljši je okus in močnejše je.Celoten trik je v tem, kako močno in
pomirjevalno je olje.Čim močnejši in pomirjevalni, tem bolje.JB

»Prava nafta se NE prodaja v  ZDANe v Tractor  Supply  ali  Home Depot ali  Lowes ali  celo
Sherwin Williams.Še vedno se prodaja v Kanadi.Imam prijatelja, ki ga destilira na 100 °F in
shrani tisto topilo, ki odpade, da ga uporabi za izdelavo olja. Steve

»Če živite v ZDA, potem ne boste dobili prave nafte, vsej nafte, proizvedene v ZDA, ni mogoče
zaupati zaradi ohlapnih predpisov o sestavinah te vrste topil.V ZDA nikoli ne boste dobili čiste
nafte,  tudi  VM&P je lahko popolnoma nedosleden od ene steklenice do druge in  se niti  ne
oglašuje kot čista.V Kanadi izdelujejo čisto nafto in je najboljše topilo za uporabo v primerjavi z
ISO ali Grain alkoholom, ne delajte velike napake in ne zapravljajte zdravil ali še huje, da z
napačnim topilom naredite sebi ali komu drugemu še bolj slabo.Bodite opozorjeni, da bo nafta,
ki je na voljo v ZDA, naredila celo olje, ki je videti popolnoma tako, kot bi moralo, vendar bi vas
kljub temu lahko zelo zbolelo. lov

-- Dejstvo, da se čista alifatska nafta ne prodaja povsod v ZDA, ne pomeni, da čista alifatska
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nafta  s  številko  CAS 64742-49-0  in  vreliščem okoli  60-80 °C ne obstaja  ali  da  obstaja  ne
proizvaja boljšega olja kot večina drugih topil, če se pravilno uporablja.Če ne morete dobiti čiste
lahke nafte, bi bila naša druga izbira 99 % ali še bolje 99,9 % izopropil alkohol.

A vseeno ne bi obupal – za pridobivanje olj iz rastlin se uporablja lahka nafta ali podobna topila,
zato bi preveril pri proizvajalcih rastlinskih olj,  kaj uporabljajo.Tam, kjer živim v Evropi, lahko
topilo kupim v skoraj vsaki trgovini s strojno opremo ali barvami, je ena najpogostejših tehničnih
tekočin, ki se jih spomnim iz otroštva, uporabljali smo ga za razmaščevanje kolesarskih verig
itd., in skoraj vsak je imel steklenico od tega doma.Tako se mi zdi vsa ta neskončna debata o
topilih nekoliko smešna.Ko uporabljate pravo lahko nafto,  ni  ostankov topila,  ki  bi  jih  morali
skrbeti, morda nekaj ppm, tako kot pri večini poceni rastlinskih olj, ki se pogosto proizvajajo s
skoraj popolnoma enakim topilom, kot ga priporočamo.JB

»Riževi kuhalniki so zanič.Električni žar in pekač pyrex 9x13 delujeta veliko bolje.Olje je veliko
lažje  pobrati  iz  pireksa  in  ni  teflona.Tudi  temperaturna  modulacija  je  veliko  bolj
nadzorovana.Globoko ste v svojem egu JB.Naleteli boste na ljudi, ki so pametnejši od vas.Tako
je,  kot  je.Učite se od njih,  namesto da bi  blokirali  njihovo znanje iz  svojega uma.Vsak ima
košček sestavljanke JB." Jody

-- Jody, seveda, pyrex je odličen, še posebej, dokler se ne zlomi in izgubiš vse olje.Razumeti
morate, da so to bistvena navodila za uporabo po vsem svetu s čim manj opreme.Mnogi ljudje
si v nekaterih državah ne morejo privoščiti ali celo najti kuhalnika riža, ni tako preprosto, kot vsi
mislijo, da je.

Seveda vam lahko pokažemo zelo zapleten in drag način proizvodnje olja, vendar bi mi morali
obljubiti, da boste sedeli tukaj vsak dan eno leto in odgovarjali na vprašanja o tem.Večina ljudi
še ni obvladala kuhalnika riža in bi radi delali z drugimi vrstami ekstrakcije, predvsem na podlagi
vere ali ker 'mislijo', da bi bilo treba nekaj narediti drugače.

RSO je proizveden na ta način, testiran na ljudeh in deluje.Kar se tiče drugih metod, mislim, da
smo jih že vsa leta preizkušali, ne mislite, da še nismo.Vem pa le, da še nobena druga metoda
ni bila preizkušena na toliko ljudeh s tako uspehom.In ne pozabite, da začnemo tam, kjer so se
drugi  ustavili,  naši  terminalni  bolniki  potrebujejo najboljše olje,  ki  ga lahko dobijo  – in  to  je
RSO.Všeč ali ne.JB

»Lahka  alifatska  nafta  je  delovala  odlično,  odličnega  okusa,  v  mojem  olju  ni  več  kančka
topila.Če natančno sledite Rickovim navodilom, ne bi smeli imeti nobenih težav." Rick

"Obstajata dve glavni kategoriji nafte - lahka in težka.Lahka nafta NE vsebuje benzena, kar je
Raina mislila (ne heksana).Čeprav ne bi priporočal niti lahke nafte, razen če je mogoče ekstrakt
konoplje po izdelavi testirati na ostanke nafte, ga je mogoče uporabiti, če je to vse, kar lahko
dobite za topilo.Ključno je, da poskrbite, da ekstrakt zavretena gosto mast - takrat bi morala
večina nafte izginiti.Uporaba opreme za destilacijo je način za izdelavo najčistejšega olja brez
topil, vendar presega zmogljivosti večine povprečnih ljudi.Upam, da to pomaga.” Mark

»Raina,  ne bom se prepiral  s tabo.Iz Wikipedije:  »Naftnega etra kljub sinonimu bencina ne
smemo zamenjevati  z benzenom ali  benzinom, niti  ga ne smemo zamenjevati  z  bencinom,
čeprav ga mnogi jeziki imenujejo z imenom, ki izhaja iz bencina, npr. »Benzin« (nemško), «
benzen" (nizozemščina) ali "benzina" (italijansko).Petroleter je mešanica alkanov, npr. pentana,
heksana  in  heptana,  medtem  ko  je  benzen  ciklični,  aromatski  ogljikovodik,  C6H6.Podobno
petroletra ne smemo zamenjevati z razredom organskih spojin,  imenovanih etri,  ki vsebujejo
funkcionalno skupino RO-R. Moje ozadje je mikrobiologija - kjer sem študiral organsko kemijo,
nekaj biokemije /  nekaj anorganske kemije ...  Vsega zagotovo ne vem, vem pa malo.Lahka
nafta NE vsebuje benzena - pika.Tvoj komentar bom ignoriral.V interesu vseh bi bilo, če ne bi
trdili zunaj znanstvenih podatkov." Mark

- 43 -



»Ni pravilno, preostala topila so najpogosteje strup!THC NE more odpraviti srčnega popuščanja
zaradi strupa.Večja farmacevtska podjetja so tisti, ki morajo izdelovati ta izdelek, ali ljudje, ki so
opravili certifikacijski tečaj o varnosti, NE pa navdušenci nad konopljo na dvorišču." Derek

-- Prosto lahko delajo svoje olje, s tem nimam težav.Ni ostankov topila, zaradi česar bi morali
biti zaskrbljeni, če je olje pravilno proizvedeno.JB

»JB, ti  si svetnik,  ker si  iz dneva v dan prenašal,  kar se zdi kot stotine čudaških pritožb in
vprašanj.Rad bi se vam samo zahvalil, ker ste tukaj in ste dejavni pri podpori zdravljenja proti
plimi propagande, ki poskuša spodkopati to delo.Sram jih bodi, bravo tebi!" Marilyn

»Kaj bi rad podaril očetu?Najboljše od najboljšega ali nekaj, kar je videti podobno, a preprosto
nima pravih učinkov?Ko naredite zdravilo  po Rickovih navodilih,  je  možnost  neuspeha med
zdravljenjem  zelo  majhna.Ko  izdelujete  olje  po  navodilih  'strokovnjakov  in  znanstvenikov',
izdelujete drugačen izdelek.In glede na naše izkušnje  morda ne bo opravil  tako dobro,  kot
priporočamo.

Bi torej rad, da utihnem in jim dovolim, da dobavljajo manj kakovostne smeti?Ali pa bi se raje
učil od mene/nas in bi vedel, kako to narediti prav, da bi imeli enake rezultate, o katerih govorijo
naši pacienti?« JB

"Strinjam se JB.Včasih moraš priti na enako intelektualno raven kot oni in uporabiti isto taktiko
kot ljudje, ki jih poskušaš doseči.Naj bo to prepir ali drama.Nekateri se odzovejo le na dramo in
prepire.Žalostno kot je.Večina ljudi je tako še vedno nezrelih." Mitzi

»Uporabljam 99-odstotni  izopropilni  alkohol,  to  mi  je  bilo  najbolj  na voljo.Uporabljam kremo
svojih  brstov,  pridelanih  100  %  ekološko  in  brez  pesticidov,  dobro  negovane  in  suhe  do
kosti.jazzmešaj z več indic sevi.Zdravil sem bolnika s Hodgkinovim limfomom, bil je v 4. fazi in v
6 mesecih po jemanju olja po navodilih je zdaj brez raka!!Hvala Rick Simpson za žrtvovanje, ki
ste ga dali, da bi te informacije omogočili vsem!Pred kratkim se mi je po pomoč obrnil še en
bolnik z rakom v 4. stadiju, ki ima tumor na eni od ledvic, ki je neoperabilen.Molitev za dve
potrjeni ozdravitvi zapored.Bog vas blagoslovi, Rick Simpson in JB, še naprej širite besedo in
izobražujte ljudi o tem čudovitem zdravilnem konopljinem olju.” GrowBoginja

-- Mešanje več sevov je vedno dobra ideja.Poglejte preprosto, ne veste, za kaj točno je določen
sev dober, zato, ko zmešate več sevov, dobite veliko boljšo odejoučinek.Poleg tega vas bodo
takšna  olja  popeljala  veliko  višje  –  tisti,  ki  kadijo  lonec  'rekreativno',  bodo  vedeli,  o  čem
govorim.Predstavljajte si, da se usedete s svojimi prijatelji in vsak od njih predstavi najboljši brp,
ki  ga  ima.V nekaj  urah ne boste mogli  veliko  narediti.In  to  je  učinek,  ki  ga  potrebujete  za
najboljše  rezultate,  zato  je  mešanje  sevov  spet  prava  pot.Najlepše  želje  in  hvala,
GrowGoddess, vedno sem vesela, ko slišim o ljudeh, ki preprosto sledijo navodilom in dobijo
rezultate, o katerih govorimo.JB

»Uporabljam izopropil  alkohol  pri  nič  stopinjah Fahrenheita.  Samo v posodah iz  nerjavnega
jekla in cedilo, ki je nameščeno na situ za ekstrakcijo. Nato filtriram skozi tri velike filtre za kavo
v cedilo na mreži nad drugo posodo. Končni rezultati so samo trihomi v filtru. Ta recept sem vzel
za premagovanje Hep C. Michael

»Živjo JB, imam težave z električnim kuhalnikom riža, vse, kar sem videl, se je znižalo na 100
°C, pogledal sem vse znamke na trgu in vse imajo termostat, ki se izklopi, ko vsebina doseže
temperaturo.Kaj priporočaš?" Cristina

-- Cristina, kaj točno je problem?Olje lahko vedno daš v električno pečico, nastavljeno na 130°C
(266°F) in ga tam pustiš približno eno uro ter tako dekarboksiliziraš.JB

»Ko temperatura doseže 100°C,  se električni  kuhalnik  riža izklopi!Topilo  ne doseže 110°C."
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Cristina

-- Topilo v resnici ne more doseči te temperature, ker bi zavrelo, mislim.Topilo vrejte, dokler se
štedilnik prvič ne izklopi (zadnji seriji dodajte nekaj kapljic vode).Nato pustite, da se ohladi in ga
ponovno vklopite.To je vse, kar počnemo.JB

»Znova vklopi in pusti vreti, dokler se ne vrne na?Nato se ugasne in olje je že pripravljeno?«
Cristina

-- Vklopite kuhalnik riža, ga ugasnite, dokler se prvič ne ustavi, nato počakajte pet minut, da se
ohladi,  ponovno  vklopite  in  počakajte,  da  se  drugič  izklopi.Nato  nalijte  olje  v  skodelico  iz
nerjavečega jekla in jo dajte v pečico, nastavljeno na 130°C (266°F), za eno uro in vaše olje je
pripravljeno.JB

-- Hvala JB, rešil si mi življenje.Cristina

»Ko delate  olje,  vdihavate  nafto.Vdihavate  STRUP,  ko  naredite  tako.Če  ga  zavohaš,  si  že
mrtev.V življenju sem stokrat zavohal Coleman camp gorivo, gorivo za vžigalnike Zippo in nafto,
ki se uporablja za delno čiščenje in industrijske aplikacije ...Ni še mrtev.Lol.resno ...Če uporabite
čisto topilo (brez dodatkov) in topilo pravilno prekuhate z nekaj vode, ki ima na koncu dodano
višje vrelišče, pa naj bo to izo, alkohol ali nafta, boste vse izvlekli.S črpanjem lastnega plina v
avtomobilu v enem letu zaužijete veliko več nafte, kot bi jo dobili  od vseživljenjske uporabe
pravilno izdelane nafte. Matej

»Pristop  Big  Pharma  z  eno  molekulo  k  razvoju  zdravil  NE  temelji  na  zdravju,  znanosti  o
rezultatih… Temelji na dobičku od patentov in je popolnoma izkrivljal naš pogled na rastlinska
zdravila.Večina jih se pojavlja z naravnimi pufri,  in izolacija ene spojine verjetno ne bo tako
zdrava kot uporaba le-te v oblikah, v katerih se pojavljajo.Etnobotaniki imajo 100% prav, ko
pravijo, da je uporabna oblika rastline tista, v katero so jo /vzgojili/, pa čeprav samo s krmičarji,
ki  širijo semena in cvetni  prah najboljših rastlin.Rastline,  ki  se uporabljajo za zdravila,  bodo
najučinkovitejše, če se uporabljajo v medicini v njihovem naravnem razmerju kemičnih sestavin
– poglejte razmerja EFA v konopljinem semenu – optimalna so za zdravje ljudi.Zakaj bi izvlekel
eno od 3 vrst EFA, jo izpopolnil in poimenoval čudežni dodatek (če pa sta prezrta še 2 drugi,
katerih kombinacija je NAJBOLJ zdrava oblika)?To je neumno.” Alan

QŽivjo JB, našel sem to nafto v mojem kraju...(povezava) Ne piše Light Naphtha... ali bi to še
vedno delovalo?Še enkrat hvala za vso pomoč in super informacije!

A.Morala bi biti lahka alifatska nafta -- preverite varnostni list in preverite, ali je čista lahka nafta
brez dodatkov), šelit v Avstraliji, (tehnični ali industrijski) bencin v Evropi (bencin, nebenzenain
ne vrste, ki se uporablja kot gorivo v avtomobilih).Prodaja se pod različnimi imeni.Uporablja se
kot razredčilo za barve, topilo, razmaščevalec, včasih je bil zelo pogosto gospodinjsko topilo ali
razmaščevalec  za  tekstil,  lahko  se  uporablja  tudi  kot  tekočina  za  vžigalnik  itd.Temperatura
vrelišča okoli 60-80°C, nižje je bolje.

Nekaj namažite na čisto petrijevko ali vanjo potopite prst in če izhlapi v tridesetih sekundah in
ne pušča mastnih ostankov, bi ga bilo treba uporabiti.Ponudnikov je veliko, trenutno vam ne
morem povedati, kateri je najboljši ali kaj bi priporočali, zato podajamo le splošna navodila.

Številka CAS 64742-49-0, čist, naftni destilat, brez dodatkov, če je mogoče, in vrelišče mora biti
čim nižje.Večina rafinerij  ga  proizvaja,  preprosto  jih  vprašajte,  kaj  bi  priporočali  za  zeliščne
izvlečke.

Druga  možnost  je  99%  ali  99,99%  izopropil  alkohol  ali  zelo  drag  99%  alkohol  za
živila.Izopropilni alkohol in alkohol za živila nista tako učinkovita kot topilo kot nafta, v olju pa
odstranita  več  rastlinskih  surovin  in  klorofila,  zaradi  česar  je  manj  močno  in  okusno,  zato

- 45 -



priporočamo uporabo nafte vedno, kadar je to mogoče/na voljo.Vse najboljše, JB

QRick, v Mehiki je 'nafta' le eno od številnih imen izdelkov vrste nafte.Da bi se izognili usodni
napaki, ali bi slučajno imeli znanstveno ime za 'nafto', ki jo uporabljate, prosim?

A.Poiščite čisto lahko nafto brez dodatnih sestavin.V bistvu je enako kot gorivo Coleman, ki ga
lahko vidite na spodnji  fotografiji,  vendar poiščite nafto brez dodatkov proti  rji,  ki  so dodani
gorivu Coleman.

Če ugotovite, da je lahka alifatska nafta v vaši državi prepovedana (kar je bilo na primer v
Hondurasu), poiščite 99 % ali bolje 99,9 % izopropilni alkohol, bi ga bilo enostavno najti.99-
odstotni alkohol je tretje topilo, ki bi ga uporabili, vendar bi naredili vse, da bi se izognili uporabi,
ker odstranjuje preveč klorofila  in  drugih neželenih rastlinskih snovi.Nekateri  radi  zamrznejo
topilo  in  izhodni  material,  ko  uporabljajo  izopropil  alkohol  ali  alkohol  kot  topilo.Osebno  ne
uporabljamo teh topil, razen če moramo, in ne maramo, da nam zmrznejo roke, zato dejansko
ne  spodbujamo  zamrzovanja,  nekateri  pa  pravijo,  da  pomaga  izboljšati  kakovost  olja.Ko
uporabljate nepolarno čisto svetlobo nafto z nizkim vreliščem, vam ni treba ničesar zamrzniti in
kljub temu boste dobili dober izdelek, če boste sledili navodilom.JB

"Vesel sem, da ljudje preučujejo nove načine, kako to narediti, to pomeni, da novice prihajajo
ven." Alicia

-- Upajmo, da olje ne boste testirali na vas.Raje bi uporabil tisto, kar je že dokazano delovalo,
še  posebej,  če  bi  imel  neozdravljivo  bolezen,  kot  to  počne  večina  naših  pacientov.Vsem
eksperimentatorjem vse najboljše.JB

»Najprej Rick Simpson predlaga uporabo NAPTHA.To je splošno priznano kot ne dobra izbira in
večina ljudi uporablja alkohol z visoko odpornostjo, kot je Everclear, kot topilo.

Drugič, moj sin je star dve leti, pri 15 mesecih so mu diagnosticirali terminalni rak možganov in
hrbtenice.Že 8 mesecev je bil na konopljinem olju z visoko vsebnostjo THC, BREZ kemoterapije
ali sevanja in njegovi tumorji izginejo!Pravzaprav jih je večina popolnoma izginila, samo eden je
ostal!!Konopljino olje deluje!” Suzetta

“Fantastično!!!Prosim za popolno okrevanje in sliši se, kot da je.Zakaj ljudje na to ne morejo
gledati kot na zdravilo, ne pa kot na drogo, da se napijejo?To je medicina in vlada noče, da bi
nam postalo bolje, raje bi videli, da umremo.Tudi jaz sem imela raka in številne zdravstvene
težave.Na tej točki se od avgusta 2013 rak ni več vrnil.Resnično verjamem, da je to zdravilo za
raka.Zakaj si vsi ne morejo odpreti oči za resnico!!!” Linda

--  Olja,  proizvedena  z  lahko  alifatsko  nafto,  so  običajno  močnejša  od  olj,  proizvedenih  z
Everclear.Bolj  močno in pomirjevalno je  olje,  bolje  deluje kot  zdravilo.Torej,  če bi  bil  jaz na
vašem mestu, bi ponovno pretehtal topilo, ki ga uporabljate, in namesto tega uporabil nepolarno
topilo.Vse najboljše tebi in tvojemu sinu, JB

»Uporaba  Everclearja  naredi  olje  zelenkast  odtenek.Zdaj  iščemo 99,9  % ISO,  saj  tukaj  ne
moremo dobiti lahke alifatske nafte v čisti obliki. Sara

»Zamrznite topilo – Everclear 190 proof, 95 % in ISO 99 % je treba postaviti v zamrzovalnik čez
noč  in  uporabiti  takoj,  ko  ga  vzamete  iz  zamrzovalnika.Tudi  zamrzovanje  brstov  je  dobra
ideja.Če je alkohol ohlajen v zamrzovalniku in ga na hitro sperete 3-5 minut - dvakrat, ko je
alkohol še zelo hladen, ne bi smel imeti zelenega odtenka ...« Jose

--  Manj  zelene  je  v  njej,  bolje.Manj  rastlinskih  snovi  v  olju,  močnejše  je.To  je  nekako
smiselno.Če se odločite zamrzniti brste in topilo, bi verjetno delal v rokavicah.Ko uporabljate
dobro nepolarno topilo in dober brsti, vam ni treba ničesar zamrzniti in še vedno boste proizvedli
odlično olje.JB

- 46 -



»Ali lahko naredim dobro olje iz hašiša?In uporabiti manj nafte?" Jon

-- Ne boste naredili dobrega olja.JB

“Zanimivo.Seveda sem mislil nasprotno.Potrebujete pomoč, prosim?" Tielman

-- Kakšno pomoč?Ni to, iz hašiša ne boste naredili tega, o čemer govorimo.Lahko ga raztopite v
lahki nafteni in filtrirate in bo močnejši od hašiša, vendar še vedno ne bo to in iz njega tako ali
tako ne boste naredili 95-98% THC olja.JB

»Jindřich Bayer, kaj menite o peki s feniksovimi solzami?Na primer, če bi ga dal v skodelico z
arašidovim maslom, je kaj?« LinZy

-- Linzy, ljudem običajno rečem, naj dajo olje na vse, kar želijo z njim narediti.Tako lahko vidite,
kako olje je tam.Kar priporočamo, je tako močno, da bi vseeno morali razmišljati o mikrogramih
na porcijo, zato po potrebi samo kapnite kapljico olja na skodelico arašidovega masla.Saj veste,
da imamo raje, ko ljudje jedo olje kar iz brizge, to ima svoje prednosti.Mešanje s hrano bo
zdravilo vedno razredčilo.JB

»Toda ne obsojajte svojega kluba oboževalcev, saj sta se peka in pridobivanje masla izkazala
za tako zdravilno in veliko manj izmikanje ...Vsi skupaj smo v tem boju, prosim, ne obsojajte
drugih, ki poskušajo." Pamela

»Pamela, peka in ekstrakcija masla ne zagotavljata enakih zdravilnih in regenerativnih lastnosti
kot OBDOBJE KONOPLJE.Ozdravil bo raka, preprečil Crohnove simptome, ozdravil sladkorno
bolezen, lajmsko bolezen.Maslo ali užitni izdelki se sploh ne bodo primerjali, razen če bi v svojih
jedilnih izdelkih MORDA uporabili feniksove solze.Mir in ljubezen." LinZy

»Pamela,  ne morem priporočiti  manj  učinkovite  metode.Naravno olje  za najboljše  rezultate,
navadite se nanj in nato povečajte odmerek.Jedi so pogosto nepredvidljive, običajno ne veš,
koliko olja je v njih itd. JB

»Nisem prepričan, ali imam kuhalnik za riž ali lonec.Nastavitev temperature pravi samo nizka
med hi, ali obstaja način, da preizkusim temperaturo?« Jeremy

»To  bi  bil  lonec.Kuhalnik  riža  ima  običajno  2  nastavitvi.Kuhajte  in  segrejte.”  Deb
»Pridobite termometer za meso ali laserski točkovni termometer in preizkusite temperature z
drugim medijem, kot je voda ali  olje.Sliši se, kot da imate lonec, ki ga je mogoče uporabiti,
vendar morate nenehno paziti na temperaturo, bolje bi bilo dobiti kuhalnik za riž." Luke

"Ali lahko uporabimo vodko?" Monica

-- Za koktajle?da.JB

"Food  grade"  preprosto  pomeni,  da  ga  FDA  šteje  za  varnega.Tam  ni  dosti  visokega
standarda.Torej samo če rečete »alkohol za živila« ne pomeni boljšega od, recimo, katerega koli
generičnega alkohola.In če ste paranoični glede enega topil, bi morali biti paranoični glede vseh.
Ben

»Ne morem dobiti izopropilnega alkohola ali nafte v svoji državi!Kaj naj torej naredim?Kako naj
dobim to olje, saj ga sam ne morem narediti?« Ayesha

-- Naredite olje s tem, kar lahko najdete, in ga nato ponovno uparite, Ayesha, to bi bil verjetno
najboljši način za takšne primere.JB

»Za sočenje je uporaba nič drugega kot EKOLOŠKA vodno vzgojena konoplja edina VARNA
pot, saj ima Jindřich Bayer več kot prav glede tega, kaj se lahko skriva v rastlini.Vsi imamo
svoje  vroče  teme za  "ljubljenčke",  ki  se  jih  bojimo in  na katere  pazimo,  a  na  splošno,  če
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sprejmemo varne  prakse,  preberemo  (z  RAZUMEVANJEM)  zbrane  znanstvene  podatke  in
ZAUPAmo notranjemu glasu previdnosti, da lahko v razumnem času ustvarimo svoja zdravila.

Ko je RSO opravljen pravilno, laboratorijski rezultati  kažejo, da v olju NI topila.Enostavno in
preprosto je potrebno, da to storite pravilno s pravim topilom.Rad bi videl komplet, ki je na voljo
na spletu, ki vsebuje VSE, kar potrebujete od topila, lonca/ponve, kuhalne plošče/gorilnika itd.
za RSO, tako da morate samo dodati svojo konopljo.Mislim, da bi to opogumilo bolnike z rakom,
da si to naredijo sami.

Zahvaljujem se Bogu za moje trenutno zdravje, tudi z izbruhi MRSA, vendar vem, da bom imel
pogum,  da  bom sledil  navodilom Ricka  Simpsona  in  Jindricha Bayerja,  da bom rešil  svoje
življenje, ker imam preveč živeti (ljubeči mož, če pride najhujše). in fantka, ki ga obožujemo), se
zrušiti pod strahom.

Bog blagoslovi Ricka in Jindricha za njihovo moč.Prosim tudi Boga, naj blagoslovi vse tiste, ki
hodijo po tej poti po svoje, saj to ni lahka pot, je pa prava pot za ozdravitev.” Platypus Mama

-- Najlepša hvala, PlatyPusMom.Sporočila, kot je to, mi dajejo energijo, da nadaljujem ta dolg, a
izjemno  pomemben  boj  za  pravico  vsakogar  do  svobodne  uporabe  tega  zdravila.Ne  bom
prenehal, dokler ta obrat ne bo v celoti legaliziran po vsem svetu, to vam lahko obljubim.JB

»Topile  je  mogoče  splakniti.Včasih  proizvajalci  kemikalij  dodajo  druge  onesnaževalce  iz
dvomljivih  razlogov.Ti  so  lahko veliko  bolj  nevarni  kot  topilo  in  ni  enotnosti  pri  dodajanju  v
topila.Tisti, ki razumejo zapletenost proizvodnje olja, ki še zdaleč ni vprašanje samo topil, se zdi
razprava smešna.Koliko komentarjev o kemičnih pesticidih ste prebrali?Kolikšen je odstotek teh,
ki jih običajno najdete v primerjavi z neprečiščenimi topili?Kje je ta debata?Veliko ljudi je to
razpravo omejilo na izbiro topil.To je smešno!Naredite svojo raziskavo, bodite skeptični, bodite
cinični in dokaze, ki jih sprejemate kot dejstva, držite za visoke standarde, gospod." Paul

»Sploh ne skrbite, da bi se z nikomer prepirali, uporabite vakuumsko komoro, če uporabljate
petrokemična topila in boste odstranili ostanke, nisem več iz te objave.Konopljino olje zdravi
raka, nafto pa je mogoče odstraniti, alkohol iz živilskih zrn ni tako močno olje kot petrokemična
topila.Pravkar sem naredil serije topila na osnovi petrokemične snovi (čista lahka alifatska nafta)
in alkohola iz živilskih zrn (95%, 190-odpornost) in testiral obe olji s pacienti inrezultati so bili
vedno znova enaki, olje iz čiste lahke nafte je v resnici močnejše in bolj pomirjevalno kot olje iz
žitnega alkohola.Postavite tako, če želite uporabiti petrokemično topilo (nafta, butan, heksan,
aceton)  UPORABLJAJTE  VAKUUMSKO  KOMORO  NA  KONCU  PROCESA,  DA  SE
PREGOVORITE, DA IMATE MOŽNO ČISTEMO OLJE!!!Sesal sem tudi za živila in je trajalo
celo dlje, kot je olje iz nafte, da se je popolnoma očistilo (muffining in mehurčkanje v vakuumski
komori), tako da imaš petrokemično topilo in skrbi za ostanke, naredi, kar počnejo v industrijo in
ga dajte  v  vakuumsko komoro na 35 psi  in  opazujte,  kako se ostanki  izsesajo  ven!!Konec
tarnanja in dejanske IZKUŠNJE!!!!!” Ryan

»Če uporabite pravo nafto, potem v olju ne bo ostankov. Preizkusil sem ga v laboratoriju. Ok,
malo je bilo ostankov, ampak muuuuuuch manj kot to, kar dobiš od natrpanega mestnega zraka
ali na bencinski črpalki, ko točiš ali barvaš kaj na vrtu...« Klobuk

»Že kar nekaj let izdelujemo olje in kot večina smo začeli z žitnim alkoholom, a so nas sčasoma
izkušnje naučile uporabljati brezvodna topila. Ob pravilni obdelavi bo imel RSO nivo preostalega
topila precej pod 100 ppm, enako pa je mogoče doseči z alkoholom v zrnju, ker se meri samo
alkohol, vendar je spregledano, da žitni alkohol nosi vodo, voda pa življenje. Videli smo RSO
narejen z ISO in pod mikroskopom ni življenja, ampak nekatera olja, ki prihajajo iz ambulant, ki
vztrajajo pri žitu, so polna živih bakterij!

V laboratorijih sem porabil veliko časa in denarja in sem verjetno edina oseba, ki je v laboratorij
vzela olje  z alkoholom iz  žitaric  in  ga testirala na nivoje ostankov topila  in  preostale vode.
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Pravzaprav sem prepričan, da sem, ker res ni orodja za merjenje količine vode v olju. Moral
sem povabiti zdravnika, da je delal z različnimi orodji, da je približno ugotovil, koliko "ohlapno
vezane" in "tesno vezane" vode je ostalo, in čeprav ni mogel navesti natančne številke, je rekel,
da  se  bo  merila  v  odstotkih,  ne  delov  na  milijon.  Tako  sta  me  laboratorij  in  znanstvenik
prepričala,  da  nikoli  ne  uporabljam  olja,  ki  vsebuje  vodo.  Ironično  je,  da  topilo  ni  tako
zaskrbljujoče kot voda, ampak računajte; pri 100 ppm boste porabili 0,06 grama topila v dveh ali
treh mesecih, dokler ne premagate bolezni. Tistih 0,06 grama ali približno 1,2 kapljice,

Pri svojem načrtu zdravljenja sem sodeloval tudi s svojim GI. Pregledali smo številke in pri 100
ppm ISO ni bil v resnici zaskrbljen, pri 10-kratni stopnji pa se je njegova zaskrbljenost dvignila
na možno ohlapnost črevesja in slab zadah. To je olje, s katerim sem si rešil življenje in ga
danes uporabljam za vzdrževanje, zdaj, ko ambulante hočejo naše olje, moramo uporabiti tudi
etilni alkohol in zdaj so številke testov nekoliko nižje, medtem ko se je znesek vračila močno
povečal. povečala. Še enkrat, ko smo prvič začeli, se mi je zdelo, da je ponovna pridobitev Ever
Clear dobra ideja, prav tako kot sem menil, da je to dobra izbira za topila. Znanost in pravo sta
dokazala, da so moji »občutki« napačni; znanost mi je pokazala, da je voda lahko škodljiva, in
da je v državah TTB, da pridobivajo Ever Clear, kaznivo dejanje." Sean

"Mislim, da Rick in JB poskušata povedati, da je Rickova oljna metoda ozdravila veliko ljudi, in
dokler nimamo dokazov, da je druga metoda ekstrakcije enako učinkovita, se držite tistega, kar
deluje." Rebeka

RakIn Dokazi

“Dne 22.4.2013 smo prejeli rezultate najnovejših krvnih preiskav mojega moža in čeprav se je
zadnjih nekaj tednov boril z virusom vnetega grla, mu gre zelo dobro.Ta izvleček olja konoplje
Indica opravlja čudovito delo pri zdravljenju njegove levkemije!

Njegovo število limfocitov vztrajno pada in trombociti so v normalnem območju, tako da brez
skrbisploh, ko nadaljujemo z našo naslednjo serijo olja, je mešanica Indica Blackberry Kush,
Granddaddy Purple in Washington Red.Blagoslovljen z dobrimi vibracijami in zdravilnimi mislimi,
ki so vključene v vsako kapljico tega zdravila za zdravljenje raka.Hvala konoplja.” Debra

"Delalo zame.Življenje je spet čudovito." Zed

"Bolje ne bi mogel povedati!" Peter

"Rick Simpson Oil ima polno znanstveno kredibilnost, če se trudite brati znanstveno literaturo"
Robert Melamede, znan tudi kot dr. Bob.

"Zaviranje poti preživetja celic vodi do defosforilacije Bada in translokacije tega proteina Bcl-2 v
mitohondrije in nato do apoptoze." Ummmm, laični pogoji prosim???” Priložnost

-- To v prevodu pomeni: "Konoplja ubija rakave celice," Chance.JB

"Iz številnih komentarjev in videoposnetkov, ki sem jih videl o konopljinem olju, bi moral reči, da
se zdi, da rastlina konoplje vsebuje "privzeto" ali "optimalno" nastavitev za človeško telo." Remi

»Karkoli ima hrbtenico, ima endokanabinoidni sistem.Kakšna škoda, da se polovica prebivalstva
še vedno ne zaveda.Endokanabinoidni sistem bi  moral  biti  v vsaki  znanstveni  in medicinski
knjigi.To bi morale šole učiti naše bodoče zdravnike.Kako lahko ljudje to resno ignorirajo, to je
del delovanja telesa.Koruptivno je izbiranje in izbiranje 'prave' znanosti za objavo.To je napačna
praksa.lol" Chloe

»Deluje, ker je močan imunomodulator, ki krepi ali popravlja poškodovan imunski sistem.Prav
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tako popravlja poškodbe DNK ali mitohondrijev, ki jih povzročijo zdravila, ki uničujejo DNK, kot
so zaviralci reverzne transkriptaze in zaviralci proteaze.Da, lahko rečete, da zdravi "aids" s tem,
da svoje telo popravite pred škodo, ki jo povzroči nezdrav življenjski slog ali drugi razlogi, in z
odpravo škode, ki jo povzročijo zdravila za arbitražno zdravljenje.« Janez

»Vsako bolezen, ki jo imate, vam lahko pomaga, če je s tem oljem ne ozdravite v celoti.Ne
glede na to, kakšno vprašanje imate o kateri koli bolezni, bo odgovor vedno odločen DA." Kathy

"Mojemu prijatelju je ozdravil degenerativne diske v hrbtenici, tumorje in poškodbe živcev, pri
mojem psu pa je pozdravil rakave tumorje." Sarah

»Sem študent  medicine,  študiram na področju  medicinske fizike,  ki  se  ukvarja  predvsem z
bolniki z rakom s strani medicinskega slikanja in radioterapije.Vse kar lahko rečem je zelo zelo
veliko  HVALA,  da  ste  me  prebudili  iz  zelo  slabih  sanj.Raziskoval  sem  neskončne  količine
informacij z vseh možnih zornih kotov in nimam niti sence dvoma glede tega zdravila.V svoj
tečaj sem se vključil, ker sem resnično želel pomagati ljudem z rakom in katero koli drugo obliko
bolezni, pri kateri bi lahko pomagal, a še vedno prevladuje pokvarjen zdravstveni sistem.Zdi se,
da  je  edini  interes  (TU  NA  IRSKEM)  izkrvaviti  umirajoče  ljudi  do  zadnjega  penija  na
kemoterapije in radia, preden jih vržete v luknjo, ko je denar zaslužen.Gledal sem, kako ljudje
umirajo.Skozi vse njihove bolezni, postopoma izginejo, medtem ko še vedno jem koktajle tablet
in še česa in ob tem mi je slabo v želodcu.Kako lahko želim biti del sistema, ki to počne?Ne
več.Nisi nič drugega kot navdih in ti (RICK) si se dotaknil mojega življenja na način, za katerega
vem, da mu moram slediti, in verjemi mi, da delam vse tukaj na Irskem, da bi ljudje vedeli tvoje
ime.Ni mi treba niti komentirati neverjetnih sposobnosti tega zdravila, ker dejstva govorijo zase,
za vsakogar, ki jih je pripravljen raziskati.

Veste, pred dnevi sem nekaj prebrala in nisem vedela, ali naj se obrnem ali se smejim.Vodilni
politik na Irskem (Micheal Martin) je dejal, da uporaba konoplje za zdravljenje MS ali raka ali
katere  koli  bolezni,  kar  se  ga  tiče  (poiščite  to),  ni  bila  podprta,  ker  »TAMANI  BILO
MEDICINSKIH  DOKAZOV  ALI  RAZISKAVE,  ki  bi  to  podkrepila."  Nekajkrat  sem  jo  moral
prebrati,  preden  se  mi  je  potopila.KAJ  ****  je  narobe  s  tem  krajem?Brez  zdravstvenih
dokazov??Žal mi je, ampak sploh ne vem, kako naj to nadaljujem, ne da bi postal jezen ...«
Brendan

-- Dragi Brendan, zelo sem vesel, da vidiš olje takšno, kot je, in da širiš glasbo.Kar zadeva
Michaela Martina, zveni približno enako kot ostali politični tipi, ki sem jih srečal.Zakaj dovolimo
tako pokvarjenim norcem, da vodijo naš sistem?Upam, da bo g.Martin zboli za rakom, da bo
prakticiral  to,  kar pridiga, in sam vzel kemoterapijo.Hvala Brendan za vašo podporo in tako
naprej.To je ena bitka, ki jo bomo zmagali.Najlepše želje, Rick Simpson

»Kanabinoidi  zavirajo  rast  tumorjev  pri  laboratorijskih  živalih.To  storijo  tako,  da  modulirajo
ključne celične signalne poti, s čimer povzročijo neposredno zaustavitev rasti in smrt tumorskih
celic, pa tudi z zaviranjem tumorske angiogeneze in metastaz.

Kanabinoidi so selektivne protitumorske spojine, saj lahko ubijejo tumorske celice, ne da bi pri
tem vplivale na njihove netransformirane analoge.Verjetno je, da kanabinoidni receptorji različno
uravnavajo poti celičnega preživetja in celične smrti v tumorskih in netumorskih celicah.

Kanabinoidi imajo ugodne profile varnosti zdravil in ne povzročajo splošnih toksičnih učinkov
običajnih  kemoterapij.Vendar  je  uporaba  kanabinoidov  v  medicini  omejena  zaradi  njihovih
psihoaktivnih učinkov, zato se oblikujejo terapije na osnovi kanabinoidov, ki so brez neželenih
stranskih  učinkov.«  Manuel  Guzman  –  Z  drugimi  besedami,  izvlečki  konoplje  zdravijo
raka.Manjkajo le študije na ljudeh.zakaj?Vprašajte svojo vlado in tiste, ki jih nadzorujejo.JB

"Ozdravilo me je raka ... možgani 4. stopnje ... Torej ja." Crystal
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»Tanja, deluje in sem ga pojedel.Ustavi se, poglej in poslušaj.Priporočam uporabo olja, tudi če
nimate nobenih bolezni.Zaščitil  vas bo, da jih ne boste dobili  skupaj,  in da se boste počutili
veliko bolje kot  prej,  vaše telo pa vam bo hvaležno.Zaprti  umi,  kot so tisti  v ameriški  vladi,
povzročajo  številne  nepotrebne  smrti  zaradi  škodljivih  zdravljenj,  kot  sta  kemoterapija  in
sevanje.Če bi bila moja mama pripravljena poskusiti  olje,  namesto da bi  sledila zdravniškim
receptom za takšno »prakso«, sem prepričan, da bi bila danes z nami.Če ne, ne bi šla skozi
toliko trpljenja, bolečine in se na koncu utopila v svoji množini, potem ko so isti zdravniki vrgli
brisačo po zdravljenju v vrednosti več kot 100.000,00 $.Klinike za kemoterapijo in obsevanje
skrbijo  le  za  svoj  denarni  dobiček  in  ne za prihranek in  udobje  pacienta.Obstaja  miselnost
vrtljivih  vrat  z  le  stoječimi  čakalnicami,  polnimi  zdesetkanih  in  večinoma  plešastih
posameznikov,  ki  čakajo  na  vrsto  za  iglo.Težave  imam  tako  z  vašo  kot  z  zdravnikom,  ki
predpisuje zdravilo.Zdravljenje ne bi smelo biti povezano z denarnim dobičkom.To je žalostno
stanje, ki se MORA hitro spremeniti.Osebno se vzdržim, da bi bil preizkušanec za kakršno koli
zdravniško  "prakso".  Naredi,  kot  čutiš,  Tanja,  vendar  ti  želim  vse  najboljše.Hvala  Ricku
Simpsonu za vse, kar ste storili in storili.Borili se bomo v dobrem boju; zakoni ali brez zakonov."
Lewis

»Reci, da zdravi raka, je precej nevarno in navidezno precenjevanje sicer veljavne točke, ki si
zasluži  več  raziskav.Ampak  ne,  ne,  ne.Konoplja  ne  zdravi  raka.Trenutno  ni  dokončnega  in
pravega  zdravila  za  raka,  in  le  številna  namišljena  medicinska,  prehranska  in  psihološka
prizadevanja lahko pomagajo zmanjšati tveganje smrti zaradi raka.Konoplja ne zdravi raka in
bolniki morajo to vedeti.” Davide

"RSO ubija raka, kolega ...Kaditi, ne, RSO pa da." Kevin

"Pomagaj mi tukaj, prosim kolega ..." Jeff

»Najprej, 'rak' je karkoli, od ciste do nevroblastoma, zato je 'zdravi raka' generično, navidezno,
nespecifično.Potem ima konoplja zelo dober učinek na podvajanje celic, karzagotovo pomaga,
ne pa sistematično zdravi tumorjev.Ponovno je vsaka vrsta raka drugačna in konoplja se je
nekako pozitivno odzvala na raka dojke, ki je vrsta o karcinoma, ki ga široko in zelo učinkovito
zdravi tudi tradicionalna medicina.Kot rečeno,  sem POPOLNOMA za legalizacijo konoplje,  a
čeprav sem zelo odprt za alternativne terapije, se ne strinjam s to pompozno trditvijo. Davide

"Jindřich Bayer, pomagajte, prosim!!!" Kevin

"Reči, da konoplja kaže pozitiven odziv v boju proti nekaterim vrstam tumorjev, je trditev, ki jo
lahko sprejmem." Davide

-- Davide, sprejmi, kar hočeš, to je v redu z mano.Da, o olju Rick Simpson je na voljo zelo malo
trdih  podatkov,  vendar  je  to  le  posledica  pokvarjenosti  zdravstvenega  sistema  in  njihovih
gospodarjev denarja.To se bo zelo kmalu spremenilo, ko bosta Kolorado in Washington začela
zagotavljati svoje podatke.Poleg tega Izrael in Nizozemska zdaj začenjata s testiranjem nafte,
verjetno se bo kmalu pridružila tudi Češka.

Kolikor vemo in iz naših praktičnih izkušenj s tisoči pacienti, se zdi, da olje deluje na vse vrste
raka veliko bolje kot vse, kar trenutno zagotavlja zdravstveni sistem.Če želite dokaz, naredite
nekaj olja in poiščite nekoga s kožnim rakom in glejte, kaj se zgodi, ko ga nanesete z oljem.Vse
najboljše, JB

»Če poznate resnico o bogatih, ki stojijo za nekaterimi velikimi dobrodelnimi organizacijami, se
začnete zavedati, kam gre vaš denar.Prav tako morate pogledati zgodovinske informacije, kot
je, kako v šestdesetih letih prejšnjega stoletja, ko je bilo cepivo proti otroški paralizi moteno pri
230 milijonih Američanov, niso vedeli, da je bil opičji virus sv40 v teh cepivih.Nato je leta 1963
predsednik  Nixon  razglasil  vojno  proti  raku,  ker  je  bil  obveščen,  da  bo  prišla  epidemija
raka.Glejte SV40 je bil pri opicah, da so pobirali protitelesa za to cepivo s podjetjem Slic.Lahko
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traja do 30 let, da se pokaže kot rak.Zdaj je v istem obdobju potekala privatizacija ameriškega
zdravstvenega varstva in Nixon se je zavzel za zasebnega ponudnika zdravstvenega varstva,
da bi to storil za dobiček.Resnica je, da so ustvarili industrijo, imenovano rak, in ne želijo, da bi
širša populacija vedela za RSO. Matej

»Naredi si sam, spraševali smo Ricka, ali ga lahko dobimo, in čez nekaj časa smo ugotovili, da
živimo daleč stran od Amerike in zaradi finančnih omejitev ne moremo nekam potovati po to,
smo  si  le  ogledali  video  100-krat.  ,  si  ga  praktično  zapomnil,  našel  konopljo  pri  lokalnem
ponudniku, kupil kuhalnik riža, alkohol, celo termometer, da bi se prepričal o temperaturi.Bilo je
lažje,  kot  smo  mislili.IZDELALI  SMO  SAMI.Moj  fant  ga  jemlje  že  4  dni...Bomo  počakali  in
videli.Prebrali  smo  medicinske  revije  in  gledali  številne  dokumentarne  filme,  vse  njihove
ugotovitve so enake (klinične raziskave na UCLA, Harvard ...) - olje ubija rakave celice!Zato
smo se odločili, da ga naredimo, ker navsezadnje ne moreš nikoli, dokler ne poskusiš! Ioanna

»Ljubica, vprašaj svoje sosede ... kdo od tvojih bližnjih jih morda že ima.Samo vprašajte, kot bi
prosili za aspirin?Pomahajte z dvajseto." Sandy

»Samo dejstvo, da placebo zdravi nekatere ljudi, je razlog, da za vedno zavržemo zdravilo in
preučimo  umetnost  placeba.Ker  ste  rekli,  da  nikoli  ne  naredite  placebo  študije,  če  imate
učinkovito  zdravilo,  imate  prav,  da  bi  to  ubilo  polovico  vaših  bolnikov,  bolnih  in  krutih.
Christopher

-- Res bi bilo bolno in kruto, Christopher, in zato tega osebno ne bom storil.Drugi lahko, če
želijo,  jaz  pa  ne.Želim  si,  da  bi  medicinski  sistem  začel  uporabljati  olje  kot  placebo  –  če
dokažejo,  da  je  vse,  kar  želijo  uporabiti,  varnejše  in  učinkovitejše  od  olja  (in  bolj
zabavno/prijetnejše za pacienta), potem lahko nadaljujejo in ga prodajajo .Če ne, potem ne.To
je precej preprosto in zelo racionalno, mislim.In tako bo tako ali tako v prihodnosti, zakaj bi torej
čakali?JB

»Še  kakšen  dokaz?Dejanski,  preverljiv  dokaz,  da  konoplja  komur  koli  pomaga  pri  raku?
Anekdotske  zgodbe  znanstveno  ne  pomenijo  popolnoma  nič.Oprosti.Ugotovil  sem,  da
objavljamo pomanjkanje dokazov in tako močno želim, da bi bilo res.Toda ali obstajajo KAKŠNI
preverljivi  dokazi?Klinične  študije?Lahko  sploh  kaj  objaviš?Samo  radoveden.Nisem
sovražnik.Sem na tvoji strani ampak...vseeno ...« Sí

"Obstajajo številna pričevanja ljudi, ki imajo raka in so uporabljali konopljino olje, da bi ozdravili
sebe ali  ljubljeno osebo ...naredi  nekaj  raziskav,  Si.Če potrebujete »klinične« študije,  jih  ne
boste dobili,  saj  podjetja,  ki  izvajajo raziskave,  ne morejo zaslužiti  z razkritjem učinkovitosti
THC-ja  v  njegovi  naravni  obliki.Najprej  ga  je  treba  narediti  v  "kemično"  formulo  in  ga tako
tržiti.Vse je v tem, da uporabite svojo intuicijo in zdrav razum ter sami pridete do zaključkov ali
pa ignorirate pričevanja.Odločil sem se jim verjeti!" Cher

"Hej Kim, izzivam te, da DOKAZIŠ, da je konoplja kot nestrupeno zdravilo, ki rešuje življenja,
"retorika."Vso srečo s tem.Včasih sem zvenel tako kot ti.Potem sem se odločil, da bom naredil
luknje  skozi  to  'retoriko',  ker  to  MORA BITI  sranje  ...  fant  sem  se  motil.Mislim  MRTVA
NAPAKA.Ne morete zanikati znanstvenih 100-% ŽELEZNIH DEJSTVA.Jaz tega nisem mogel
narediti in tudi ti tega ne boš storil.DEJSTVA so DEJSTVA in to je DEJSTVO, Kim.AMA & Big
Pharma sta KRIMINALCA.Zavestno so dovolili, da se ta čudoviti Božji dar demonizira in laže
zaradi ČISTIH DOBIČKOV!Dovolili so, da so vaši družinski člani trpeli in umrli, Kim.Če menite,
da so te Petro Chemicals, ki jih prodajajo, medicina, najbolje premislite še enkrat.Želite odkriti
nekaj  'retorike',  pojdite  se  pogovorite  s  svojim  dr.,  pojdite  na  pogovor  z  American  Cancer
Society,  pojdite se pogovorite s svojimi proizvajalci tablet  za strup.Prosim, upoštevajte, Kim,
VSAKA TABLETA, ZA KATERA TRDIJO, DA JE 'VARNA', NI!Poiščite mi enega, ki ni STREPEN,
samo ENO!Toda tukaj imamo NESTRUPENO ZELENJAVO, ki proizvaja najmočnejše zdravilo
na ZEMLJI, za katero je dokazano, da ZDRAVI BOLEZNI, in naši "zdravstveni delavci" in vlada
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so se zdeli primerni, da nam odrečejo to zelenjavo, ki rešuje življenja, kar nam omogoča, da
trpimo  in  umremo  TER  da  smo  zapuščeni.  v  zaporu,  da  bodo  stvari  v  družbi  še  bolj
varne...Želite govoriti o "RETORICI"???Upam, da vam ta objava odpre oči za RESNICO.Če ne,
RIP Kim, za vas in vašo vrsto ni upanja, imate »klinične endokanabinoidne pomanjkljivosti«.
Poglej si, res je.” Dan

»Najlepša hvala, Rick & JB… Zaradi vas zdaj vem resnico.Zdravje, mir in sreča.” Tina

»Rick Simpson, tako si poln sranja.Rak se ne da pozdraviti!" Jason

»Jason  mora  delati  za  vlado.Na  lastna  očesa  sem  videl,  da  deluje."  Matej
»Chris,  če  gledaš  videoposnetek  Youtube  na  RSO,  je  postopek  tam.Jaz  bi  raje  kot  nafto
uporabil Everclear, samo osebna stvar.Matthew, Jason morda dela za vlado ALI je zelo mlad in
misli, da se je naučil vseh podatkov v vesolju.Šele takrat lahko da splošno izjavo, da je nekaj
mogoče storiti.Moral bi poznati vse podatke." Judie

"Slab si kot propaganda, ki sledi marihuani ...to, kar počnete za ljudi, je odlično in vse razen
zdravljenja raka NE!Lajšanje simptomov in pomoč ljudem v bolečinah da.Toda vaši izvlečki so
surovi in še zdaleč niso čisti.Ne delam za vlado.Samo neumnost vem, ko jo vidim." Jason »Že
20 let imam motnjo spanja, olje RSO mi je prvič pomagalo zaspati in ob prebujanju sem brez
bolečin!Juhu!Jason, zakaj si sploh tukaj?Če tega ne želite vedeti, preprosto odidite!” Bonnie

“@ Jason!!!Dokaži, da ne zdravi raka ali STFU!!!” Jon

»Pokaži  mi  dokaz?In  Jon  smešno,  kako  se  moraš  vrniti  k  vulgarnemu  jeziku,  kot  je
"STFU".Pokaže, koliko inteligence v resnici imate!Nič čudnega, da si iz Teksasa ...« Jason

»Jason, če želiš nadaljevati tako, ti  bom moral prepovedati dostop do te strani.Naredite več
raziskavpreden se odločite." JB

»Prepovej mi, kurac!Ti si lažnivec in nimaš nobenega dokaza za karkoli!Malo prekleto razišči in
nehaj tem ubogim lagati!Vaše olje je surovo nad kuhanimi umazanimi smeti!Na nek način si v
tem zaradi denarja!Zato me prepovejte, ker poznam resnico in THC, CBD itd.NE ZDRAVITE
PREJEBETA RAKA, vi ste rak za skupnost medicinske marihuane!" Jason

"Adijo, Jason." JB

»Moj mož ima prav.Imam 4 PET posnetke, ki to dokazujejo.Ko sem bil preveč na olju, so moji
tumorji izginili kot nori.Ko sem moral zmanjšati odmerek, so bili bolj stabilni kot se krčijo.Imam
vidne dokaze, da stvari delujejo." Maria

»Sliši se kot potegavščina za zaslužek.Res misliš, da mi bo zakon dovolil gojiti konopljo, da bi
naredil  nekaj  olja?Naj  bo  pravi  stari.Dobil  sem  levkemijo  in  ne  verjamem  niti  besedi,  kar
praviš.Prekleti prevarant, ki moli na bolne, bi moral biti zaprt.Če ste tako prepričani, da to deluje,
naredite  nekaj  resničnih  kliničnih  preskušanj.Številne  države  vam  bodo  to  dovolile,  ne
uporabljajte izgovorov FDA Lame Ass!” Steven

-- Steven, prej ko prideš na olje, bolje zate.Ne zamerite mi pomanjkanja znanstvenih študij o
olju, res.Če bi zdravstveni sistem res naredil to, kar naj bi storil, bi bilo samo teh osemdeset
pričevanj vse, kar bi morali videti za izvedbo vseh tistih deset ali sto tisoč študij, ki jih bo treba
izvesti.

Z Rickom si res ne moreva privoščiti, da bi izvajala vse te študije, to presega naš proračun,
poleg tega jih ne moremo izvajati zakonito in na način, kot jih želimo izvajati, zato je res na
drugih, da zdaj opravijo svoje delo.Kolikor vem, obstajajo države, kjer je medicinska marihuana
dovoljena, ne vem, zakaj še niso naredili študije.Na primer pri kožnem raku bi to storili v nekaj
mesecih, samo z lokalno uporabo olja.A zdi se, da se to ne zgodi, ali pa ne poznam takšnih

- 53 -



študij.

Vendar obstajajo znanstveni dokazi, ki podpirajo vse, kar govorimo: ta študija je bila objavljena
leta  2006http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594in  ta  je  bil  objavljen  šele  pred
kratkimhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Upam, da bo zadovoljilo vaše znanstvene potrebe in upam, da boste dobili olje, preden bodo
vaši zdravniki imeli priložnost, da vas ubijejo s svojim kemičnim strupom, kar ne bi bilo nikoli
dovoljeno, če bi ga testirali v ustrezni in etični medicinski študiji.JB

"Hvala, Rick Simpson, da si potrdil moje prepričanje o konopljinem olju ...Imam PTSD in zaradi
uživanja konoplje ne jemljem več zdravil...prava stvar ...Od mnogih dobivam nasprotovanje,
vendar vem, kaj deluje, in to promoviram drugim ...Tukaj v MO je še vedno nezakonito...Morda
pa lahko pomagam izobraževati ljudi tako, da delim vsa vaša pričevanja ...in morda bo kmalu
legalno ...« Ale

"Strinjam se, kot 12-letni veteran, ki se je pred kratkim ločil zaradi PTSD, sem ugotovil, da užitni
izdelki delujejo fantastično, in se veselim, da bom v tej sezoni žetve naredil nekaj olja." Jon

»4 dni brez zaposlitve.Brez stranskih učinkov, umikov in ne grizenja glave ljudem!Tu je tvoja
raziskava,  lol.Razširi  besedo!To  potrebujemo.Človeštvu  smo dolžni  narediti  svet  boljši.To  je
začetek.:)” Christina

"Raziskovalci  so  sklenili:  "Podatki,  navedeni  tukaj,  so  prvi,  za  katere  se  zavedamo,  da
dokazujejo  kritično  vlogo  CB1 (kanabinoidnih)  receptorjev  in  endokanabinoidov  pri  etiologiji
PTSD pri ljudeh.Kot taki zagotavljajo osnovo za razvoj in potrjevanje informativnih biomarkerjev
ranljivosti  PTSD,  kot  tudi  za  usmerjanje racionalnegarazvoj  naslednje generacije  zdravljenja
PTSD, ki temelji na dokazih."

Vendar ne pričakujte, da bodo zvezni uradniki  pomagali pri napredovanju tega procesa.Leta
2011 so zvezni upravitelji preprečili preiskovalcem na Univerzi v Arizoni v Phoenixu, da bi izvedli
klinično preskušanje, ki ga je odobrila FDA, s placebom nadzorovano, da bi ocenili  uporabo
konoplje pri 50 bolnikih s PTSD.

Znanstvena integriteta?Ne, ko gre za marihuano.Daleč ne."

-- Prosim, ne krivite nas za pomanjkanje medicinskih študij  o konopljinem olju.Prej ko boste
spoznali, da ja, obstaja skupina ljudi, ki resnično nadzoruje ta svet in da bodo preprosto naredili
vse, da odložijo vrnitev konoplje, tem bolje za vas.To ne pomeni, da ne bomo potisnili zdravila iz
konoplje, pomeni le, da bo trajalo dlje, kot je potrebno ali pričakovano.JB

»Ko sem prvič kadil konopljo, ko sem bil star 15 let, se mi je zdelo, kot da so moji možgani
nenadoma pridobili  manjkajočo kemikalijo,  ki  sem jo  do  takrat  potreboval.  Moja  tesnoba in
depresija sta bili toliko bolj obvladljivi, da sta mi dali nekaj časa na novo življenje. Vedno sem se
spraševal, zakaj je nekaj, kar je očitno tako dobro za nas, nezakonito, a to je moj odgovor na
kratko. Hvala za odlično opravljeno delo, spoštovanje tebi, Rick in JB” Miles

»Imam  prijatelja,  ki  je  nekdanji  marinec  in  vojni  veterinar  v  Iraku.Trpi  za  hudim  primerom
PTSD.Konoplja je edina stvar, ki mu pomaga živeti nekoliko normalno življenje.Nič, kar mu je VA
kdajkoli  naredil  ali  dal,  ni  nikoli  zares  pomagalo.Z  ženo  imava  velike  zdravstvene
težave.Konoplja je edina stvar, ki nam pomaga.Prav zaradi tega razloga delamo vse, kar je v
naši moči, da poskušamo to neverjetno zelišče legalizirati tukaj v Iowi.Številni naši veterinarji bi
imeli veliko koristi od doslednega zakonitega dostopa do kakovostne konoplje.Verjamem, da je
popolna legalizacija edina pot." Justin

»Na konopljinem olju sem že nekaj stanj in še nikoli nisem tako dobro spal ali se počutil tako
dobro.Hvala  Rick  Simpson & JB za sporočilo,  da  ta rastlina  dela  čudeže za vse,  kar  si  je
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mogoče zamisliti!!Samo naredite to ljudje in se prepričajte sami!!Le tako boš postal pravi vernik,
verjemi mi!!” Val

--  Hvala,  Val.Res  je,  da  nič  ni  boljše  od  osebnih  izkušenj  s  tem,  kaj  lahko  naredi  olje.Ko
poskusite, na primer pri opeklinah ali piku komarja in bosta srbenje in bolečina izginila v nekaj
sekundah, vam lahko vsak pove, kaj hoče, in vedeli boste, da vam lahko pove, kaj hoče, vendar
bo olje še vedno najboljše zdravilo kar obstaja.In vi boste želeli imeti vedro tega doma, če bi se
kaj zgodilo.

Ni vam treba zaupati besedi, ki jo izgovorimo, samo naredite olje, poiščite nekoga z opeklinami,
kožnim rakom, diabetično razjedo, nato ga nanesite lokalno in opazujte, kaj se zgodi.Potem se
spomnite, da se bo enako zgodilo v vašem telesu, ko boste zaužili olje, in to je pravzaprav vse,
kar morate vedeti.JB

»Lani aprila, potem ko sem bila 5 let brez raka dojke, so mi ponovno postavili diagnozo.Tokrat je
bila stopnja 4, terminalna z metom do hrbtenice, rebra, bezgavk, prsnice in dojke.V bistvu so mi
ponudili  paliativno  oskrbo  in  rekli,  da  me  bodo  poskušali  obvarovati  pred  prevelikimi
bolečinami ...Da grem domov in uredim svoje zadeve.Zelo me je bolelo in predpisovali so vedno
več  toksičnih  protibolečinskih  zdravil  z  ZELO  neprijetnimi  stranskimi  učinki  (Percocet,
hidromorfon in deksimetazon).Nisem mogel delovati na teh.

Moj mož je začel brati te stvari na internetu in jaz sem bila, milo rečeno, skeptična, vendar sem
ugotovila, da dobesedno nimam česa izgubiti, če poskusim.Žvečenje zelo majhne količine White
Widow  3x  dnevno.Prejšnji  teden  sem  dobil  novico,  da  so  moji  kostni  meti  popolnoma
izginili.Danes  so  mi  povedalida  MRI  pokaže  ZNAČAJNO krčenje  tumorjev  mehkih  tkiv.Zdaj
nisem tako skeptičen in se počutim odlično, brez bolečin." Julia

»Pred 3 1/2 leti  so mi diagnosticirali  rak dojke, 3. stadij,  agresiven.Imela sem mastektomijo,
kemoterapijo  in  obsevanje  in  rezultati  so  bili  negativni  za  več  raka.Na  žalost  je  moj  rak
metastiziral in to je pripeljalo do stopnje 4, agresivne za raka dojke.Zdaj sem imel kostnega raka
in imel sem fantomski zlom, kjer je rak razjedel kost v mojem levem kolku in moja leva zgornja
noga je bila polna raka.Ker so me usmerili v pravo smer za RSO, sem dobil super novico iz
skeniranja prsnega koša, trebuha in medeničnega predela – raka tam ni.Moji prejšnji pregledi so
pokazali 8 madežev raka, 1 na levi nogi, 5 v hrbtenici in 2 v spodnjem delu ledvenega dela.
Kmalu bom dobil  skeniranje/rentgensko slikanje tega področja in  upam, da bom spet  lahko
poročal o dobrih novicah.To mi je rešilo življenje!Zagotovo je premagalo zdravnikove besede:
"Vi ste neozdravljivi, uredite svoje zadeve in damo vam 4 mesece življenja" in to je bilo pred 16
meseci.(Moram dodati, da zdaj hodi s pomočjo sprehajalke in spi v postelji, kar ji ni uspelo že 3
leta.Eden od njenih naslednjih ciljev je biti dovolj dobro/mobilna, da se lahko z mano udeleži
glasbenega zastoja.)

»Živjo Jindrich, včeraj sem končal z branjem Rickove knjige.Dobre stvari!Iskreno povedano, res
ne potrebujem več dokazov o resnično čarobni moči olja!Opravil sem tudi nekaj poskusov in
vsak dan odkrijem nekaj novega, kar lahko to zdravilo naredi!Neverjetno!Na žalost, čeprav sem
prepričan in  četudi  je  moja punca prepričana,  se njena mama nekako ne more popolnoma
'spustiti' ...in še vedno ni prepričana, ali bo opustila usrano kemoterapijo... Nenehno poskušam
izpeljati dobre argumente, vendar se ne morem odločiti namesto nje!Ona je tista z rakom in
edina se lahko odloči, kaj bo počela s svojim življenjem.Vem, da bo na koncu vseeno ozdravela,
ker ji bomo nalili toliko olja, da ne bo mogla umreti.A vseeno se mi zdi tako neumno in tako
nevarno igrati s temi prekleti kemikalijami, še posebej, če imaš dostop do naravnih zdravil, za
katere je dokazano, da zdravijo raka!Prebral sem o vaših izkušnjah z rakom in zdravstvenim
sistemom ...Res mi je žal za vašo izgubo ... in zdaj bolje razumem vaš odnos do tradicionalne
tako imenovane 'medicine'!« Luigi
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--  Živjo Luigi,  hvala za lepe besede o knjigi in škoda, da moraš iti  skozi.Njena odločitev je,
katero zdravljenje bo izbrala,  a jaz se ne bi  približal  kemoterapiji  -  samo preberi  ji  mamino
zgodbo, morda bo dojela, da jemanje strupa nikoli ni dobra ideja, še posebej, če ni utemeljeno
ali potrebno.Njene možnosti, da bo le preživela kemoterapijo, se bodo močno izboljšale, če bo
vzela olje,  a spet,  zakaj bi  svojemu bolnemu telesu povzročala še večjo škodo?Sploh nima
smisla. Najlepše želje, Jindrich

»To je bitka, s katero se morajo soočiti mnogi dobri ljudje, nevedni zdravnik, ki misli, da ve več,
ne da bi se sploh premaknil naprej glede novih razvijajočih se in obstoječih informacij o konoplji,
njenih kanabinoidih in sposobnosti, da ubije raka, ne da bi škodoval bolniku.Kako noro z naše
perspektive, da bi zahtevali strup za nekaj tako varnega, zakaj?Je to nevednost ali jih je strah?

Zdravnika sem obiskal enkrat v 5 letih, odkar sem izvedel za to olje za svoj IBS in je bilo zaradi
nečesa, česar sam nisem mogel storiti.Z izpahnjenim mezincem sva uporabila olje, da se nikoli
ni okužila, odstranila šive brez trpljenja in vsakič, ko sem ga nanesla, je bolečina v trenutku
izginila  zaradi  odstranitve  vnetja.Popolnoma se  je  zacelila  v  2  1/2  do  3  mesecih  namesto
fizioterapije in približno 9 mesecev do enega leta za celjenje.Vedno znova sem videl na lastne
oči in tega mi nihče ne more vzeti." Covey

»Zdravniki  NISO  znanstveniki  niti  se  ne  ukvarjajo  z  znanostjo.Če  bi  to  storili,  bi  od  vlade
zahtevali,  da  jim  omogoči  dostop  do  marihuane.Razlog  je  zdaj  dokazan  del  telesa,
endokanabinoidni  sistem,  ki  ga  ameriška  medicinska  družba  popolnoma  prezre.Medtem ko
druge  države  vedno  več  raziskujejo  marihuano  in  še  posebej  rakazdravljenje,  ameriško
zdravstveno  ustanovo  vodi  Big  Pharma,  veliko  zavarovanje  in  velik  denar.Zdravniki  so  dali
nadzor nad svojo obrtjo nezdravnikom in politikom, ki temelji na strahu.Leta bodo poskušali najti
alternative pod nadzorom patentnih odvetnikov, hkrati pa bodo grozili z morebitnimi zdravili.

Če bi  bila  marihuana skrita  v  kakšni  globoki  džungli,  ki  bi  jo  nadzorovalo  neko nepismeno
pleme,  bi  Big  Pharma  prva  nadzorovala  njeno  proizvodnjo,  patentirala  številne  različne
kanabinoidne spojine, nato pa se obrnila na zdravnike, da jo 'predpišejo'.Toda največje pleme v
ZDA že začenja kričati resnico.Škoda za Big Pharmo, to pleme ni naprodaj.« Bryan

»Ta  dokaz  je  pri  nas.In  to  delimo.Izpostavljena  je  zdravstvena  skupina  [ne  več  je  treba
obravnavati  spoštljivo]  poganjalcev  drog,  ki  delajo  za  spodbude.Zvijajo  se  v
denarnicah.Zavedajo se, kaj se dogaja, in njihov soigralec FDA gre dol z njimi.Nič drugače kot
katera koli oblika tiranije, s katero smo se srečali, preden smo sprejeli, da je tokrat domača.To
delamo sami sebi.Za raka obstaja zdravilo, NI ZDRAVILA ZA način, kako nam v tem trenutku
vsiljuje MEDICINA, razen če glasujemo s svojimi žepi in glasovnicami!" Thielman

»Gledal  sem,  kako so sorodniki  in  prijatelji  tako hitro propadali  in  umirali,  potem ko so bili
prisiljeni porabiti na desetine tisoč dolarjev, da bi jih počasi ubili, ko zdravilo zraste naravnost iz
matere Zemlje.Daj no, zbudi se in povohaj sranje.Ne skočite na stereotipe in naredite nekaj
RESNIČNIH raziskav." Amy

»Imel  sem  starejšo  gospo  z  Alzheimerjevo  boleznijo.Potrebovala  je  nego  24  ur  na
dan.Neprestano je prižigala svojo kuhinjo, ko je poskušala kuhati.Bomo, dobila je olje in v enem
mesecu je lahko spet prepoznala svoje vnuke in začela obnavljati spomin." Janet

"Vem, da bi raje imel RSO kot kemoterapijo/rad ... Smešno, kako lahko nekateri ljudje zavrnejo
RSO, ko pa lahko stranski učinki vsega drugega pustijo zelo malo kakovosti življenja." Kerry

»To mora biti  enostavno dostopno.MORA BITI na voljo "Več ko berem, bolj  sem fasciniran."
Shelley

»Naslednjič, ko boste slišali, da nekdo reče »Kje so strokovno pregledane študije?«: Iskanje na
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PubMed,  skladišču  vseh  strokovno  pregledanih  znanstvenih  člankov,  z  uporabo  izraza
»marihuana« prinese skoraj 20.000 znanstvenih člankov, ki se sklicujejo na rastlino in/ali njenih
sestavnih  delov,  od  katerih  je  bila  skoraj  polovica  objavljena  le  v  zadnjem  desetletju.Za
primerjavo, iskanje po ključnih besedah  z uporabo izraza "Tylenol" prinese 17.370 objavljenih
člankov.Iskanje po ključnih besedah  z uporabo izraza »ibuprofen« prinese 10.500 objavljenih
člankov.Iskanje  po  ključnih  besedah  z  uporabo  izraza  »Ritalin«  prinese  7012  objavljenih
člankov, iskanje ključnih besed z uporabo izraza »hidrokodon« pa le 630 objavljenih člankov.«
Lynn

"Nova  študija  o  konoplji/raku,  ki  jo  financira  država,  ŠOKIRA znanstveno  skupnost  ...THC,
glavna psihoaktivna sestavina konoplje, lahko dejansko spremeni človeško genetsko kodo, da
bi preprečil raka in vnetne bolezni.Kaj?!!!!Kaj kaj!!!????

Rick Simpson in njegov glavni vilin, češki aktivist Jindřich Bayer, sta to govorila že več mesecev,
jaz pa sem bil  vljuden, a sem se na skrivaj posmehoval tej ideji,  ker mi je zvenelo kot kup
hokus-pokusa  (in  zaradi  drugih  manjših  tehničnih  nestrinjanja,  ki  sem  jih  imel  z  njihovo
perspektivo).Zdravila ne morejo spremeniti DNK, kajne?narobe, očitno!SVETI [PIŠČ]!!!!!!” Alan

»V redu, karkoli že to pomeni, je to zunaj mojega strokovnega področja.Verjetno pravi, da lahko
kanabinoidi  ozdravijo  raka,  in  to  nekako  storijo  s  spremembo genov.In  da  je  potrebno  več
raziskav, kot vedno.

Vse kar pravim je, da je že sama misel na zadevo najmanjši delček materije in da lahko olje
popravi  tudi  misli.Geni  so še vedno preveliki.Raziskava bi  se morala osredotočiti  na to,  kaj
počnejo kanabinoidi z najmanjšimi delci naših teles, atomi, kvarki, strune itd.Tam se začnejo
težave, v najmanjših delcih, to je tisto, kar morate odpraviti, če želite težave res odpraviti.JB

Endokanabinoidni sistem
»Vsak organizem z endokanabinoidnim sistemom (aka: ECS) lahko/bo koristi od kanabinoidov,
ki ustvarjajo homeostazo (harmonijo) znotraj tega organizma.Na tem planetu so trije organizmi,
ki nimajo ECS: spužve, meduze in politiki.V redu, morda je mogoče, da bi bilo zadnje mogoče
pretiravati, le malo." Steve

"Verjamem, da ima izguba genov, ki zavirajo tumorje, ključno vlogo pri raku in da je to posledica
endogenega pomanjkanja kanabinoidov." Matty

-- Geni so preveliki,  treba je iti  do najmanjših delcev, tam izvira problem in tam ga je treba
odpraviti.Tudi DNK je prevelik. JB

»Znanost bom prepustil znanstvenikom, kar nisem, svoje informacije zbiram iz tega, kar vidim in
čutim.Vem, da sem bolje in da so tisti,  s katerimi sem delil  svoje znanje, boljši ali  okrevajo,
predvsem pa se v miru ne bojijo svoje bolezni ali bolezni, zaradi česar je okrevanje brez stresa
še boljše.” Kelee

"To je že leta umirilo moje napade.Medicinska stroka je znano,  da lajša migrene že od 19.
stoletja,  in  Russo  je  leta  2003  domneval,  da  je  krivo  osnovno  klinično  pomanjkanje
endokanabinoidov." Tom

"PubMed  ima  članek,  ki  navaja,  da  so  lahko  IB,  migrene  in  fibrozo  klinično  pomanjkanje
endokanabinoidov." Eric

--  Seveda.Kakor  gledamo na to,  je  večina bolezni  simptomov pomanjkanja  kanabinoidov in
večina bolezni se verjetno sploh ne bi pojavila, če bi ljudje uživali majhne količine olja od dneva,
ko so se rodili.JB
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QZakaj  bi  pričakoval,  da  bodo  zdravniki  podprli  trditev,  da  konoplja  zdravi  raka?
A.No, ker zdravi raka in to je vse.THC povzroča apoptozo, zato presenetljivo povzroča apoptozo
pri vseh vrstah raka.zakaj?No, ker dekarboksilirano olje nekako pride v vse celice v telesu, če
ga zaužijemo v pravih količinah.Endokanabinoidni sistem uravnava imunski sistem, tako da se
lahko,  ko imunski  sistem pravilno deluje,  bori  tudi  proti  raku.To ni  veliko,  res,  res je  žaljivo
preprosto.

Pravilno  proizvedeno  visokokakovostno  olje  je  vseeno  najboljša  možnost,  ki  jo  ima pacient
(morda  bo  v  nekaj  smrtno  nevarnih  primerih  potrebna  operacija).In  če  poznate  možnost
zdravljenja,  ki  je  varnejša,  učinkovitejša  in  bolj  zabavna  za  bolnika  kot  olje,  nam
povejte.Nobenega ni.

Poglejte, kaj pravita Mechoulam in Pacher: »Vnetje/poškodba tkiva sproži hitro zvišanje lokalnih
ravni endokanabinoidov, ki posledično uravnavajo signalne odzive v imunskih in drugih celicah,
ki  modulirajo njihove kritične funkcije.O spremembah ravni endokanabinoidov in/ali  izražanja
receptorjev CB2 so poročali pri skoraj vseh boleznih, ki prizadenejo ljudi, od kardiovaskularnih,
prebavil, jeter, ledvic, nevrodegenerativnih, psihiatričnih, kostnih, kožnih, avtoimunskih, pljučnih
motenj do bolečine in raka ter modulacije CB2. receptorska aktivnost ima ogromen terapevtski
potencial pri teh patologijah.

In kako vse to narediš?No, z oljem.Uravnotežite ravni ali  jih postavite vpo potrebi povečajte
hitrost.Olje lahko jeste, ga vtrite, uparite in vzamete v supozitorijih, med temi štirimi metodami
pa lahko najdete način, kako pomagati vsakemu bolniku na tem planetu.Kasneje bodo zdravniki
tumorje vbrizgali z oljem in jih na ta način v rekordnih časih skrčili (doma ni priporočljivo).

In zakaj sem predlagal kožni rak (ali diabetične razjede ali opekline)?No, saj vidiš, kaj se tam
dogaja  in  običajno  ne  traja  dolgo,  da  jih  pozdraviš  z  oljem,  največ  nekaj  tednov  v  večini
primerov.Nato se preprosto zavedajte, da se ista stvar, ki se zgodi po lokalni uporabi na vaši
koži,  zgodi  v  vašem telesu,  ko  zaužijete  olje.Spet  žaljivo  preprosto,  a  to  je  na  koncu  zelo
natančna razlaga.In potem se vrnite k temu, kar je zapisal Mechoulam: »O spremembah ravni
endokanabinoidov  in/ali  izražanja  receptorjev  CB2  so  poročali  pri  skoraj  vseh  boleznih,  ki
prizadenejo  ljudi,  od  srčno-žilnih,  prebavil,  jeter,  ledvic,  nevrodegenerativnih,  psihiatričnih,
kostnih,  kožnih,  avtoimunskih,  pljučne  motnje  do  bolečine  in  raka,  moduliranje  aktivnosti
receptorjev CB2 pa ima ogromen terapevtski potencial pri teh patologijah.

– Ker vem vse to, bom nemudoma moduliral svojo aktivnost receptorjev CB2.JB

»Kdor  dvomi.Naj  vas  prosim,  da  v  Googlu  poiščete  besede  Endokanabinoidni  sistem.Je  v
vsakem posameznem človeku.Ljudje dobesedno proizvajajo kanabinoidne snovi v materinem
mleku, to je dokazano medicinsko dejstvo.V našem telesu imamo dobesedno ogromen sistem,
odkrit pred leti,  ki ima receptorje za spojine konoplje.Tudi to je dokazano dejstvo.Znanost je
dokazala, da se THC zaklene v receptor CB1 SAMO poškodovanih, nezdravih ali rakavih celic
in jih PRISILI  k smrti  zaradi  apoptoze,  programirane celične smrti.Rakave celice proizvajajo
ceramid, THC ga najde in odpravi težavo.Ponovno je to medicinsko dokazano dejstvo, ki ga
lahko najdete kjer koli na spletu, pri akreditiranih univerzah in drugih raziskovalnih centrih.To je
prava znanost.NE nekateri bikovi se ljudje izmišljujejo, da bi se napihnili.

Vem, da je več otrok ozdravilo ali ozdravilo raka s konopljo.Moj sin je eden izmed njih.Misliš, da
se moj dveletnik želi  napihniti?Misliš,  da želim svojega otroka visoko?Hm, NE.AMPAK, prav
tako mu ne bom dal kemoterapije. Zdravniki so nam rekli, da ga ne bomo ozdravili.In zagotovo
nočem, da umre.torej...ja, uporabil ga bom na njem in vsem, ki jih poznam, povedal resnico.In
upam,  da  pridem  do  nekaterih  dvomljivcev  ...Mogoče  jim  bo  nekega  dne  ta  pogovor  rešil
življenje ali pa nekoga, ki ga poznajo ...« Suzetta

»Spremembe v presnovi lipidov so tesno povezane z rakom.Več razredov bioaktivnih lipidov
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igra vlogo pri uravnavanju signalnih poti, ki sodelujejo pri neoplastični transformaciji ter rasti in
napredovanju  tumorja.Endokanabinoidni  sistem,  ki  obsega  endokanabinoide,  pridobljene  iz
lipidov, njihove receptorje, povezane z G-proteinom (GPCR) in encime za njihovo presnovo, se
pojavlja kot obetavna terapevtska tarča pri raku.

--  Endokanabinoidni  sistem neposredno uravnava imunski  sistem,  zato  da,  igra  pomembno
vlogo pri zdravljenju raka.Za to ni potrebna univerzitetna diploma.

In  kako  uravnavate  delovanje  endokanabinoidnega  sistema?Morda  s  kanabinoidi?
In katera oblika konoplje je najmočnejša?No, olje.In kako naj ga bolniki uporabljajo?Tako kot
večina drugih zdravil lahko jedo, preprosto poje.Trikrat na dan.Bingo.JB"

Pričevanja o raku
Moto: Zdi se, da se spontana remisija raka pojavlja presenetljivo pogosto v 
prisotnosti konopljinega olja
»Prijatelj ima kostnega raka.Pravkar sem začel z oljem prejšnji teden, bolečina je izginila, počuti
se bolje.Onkologijazdravniki so šokirani." Joe

»Gledal sem dobro prijateljico, ki je po intenzivni kemoterapiji na zadnji nogi umirala z rakom
dojke 4. stopnje.Dala sem ji posebne piškote, nato pa feniksove solze vsake 4 ure.Ozdravela je
in uspeva!Rekla je, da se nikoli ni počutila bolje!" Charlene

"Rešili ste toliko življenj ...Ena od mojih prijateljic je v 45 dneh zdravljenja s konopljinim oljem
pozdravila raka na kosteh. Gyan

"Malo super novice včeraj.Človek, ki smo mu pravkar dali nekaj olja, da ga je položil na tla, ko je
nekaj tednov pozneje ugotovilo, da so tumorji v njegovih pljučih izginili, pa tudi tumor na jetrih, ki
se je zmanjšal le na mesto.Ena majhna cev!Nekaj jih imamo na poti in vsi dobro delajo.Upam,
da so stvari dobre.Phoenix Tears je živ in zdrav." Chris

“Jose: Posodobitev – Moj 81-letni prijatelj je prebolel 3 tumorje skupaj zaradi ploščatoceličnega
karcinoma  na  obrazu  (kožni  rak).Niso  imeli  možnosti  proti  najboljšemu  zdravilu  na  svetu.5
tednov na olju in počuti se bolje kot v 15 letih.Njegov apetit se je vrnil!Zmaga v bitki!!!Zmagamo
v bitki!

Steve: Ali je zaužil olje in ga uporabljal tudi lokalno?

Jose: Oba

Steve: Fantastično.Ali ni neverjetno vedeti, da lahko nekomu tako spremenimo življenje.

Jose: Začel si je 2 tedna drgniti 68-odstotno THC olje, pomešano z olivnim oljem in kokosovim
oljem, preden se je pojavilo.Zaužije ga tudi brez olivnega olja, potem ko si ga zdrgne po notranji
strani lic.

Jose: Včeraj me je poklical njegov dr. in mi rekel, da ima tudi kožnega raka in bi rad nekaj olja
poskusil na sebi.

Steve: To je fantastična novica o zdravniku, ki želi pomoč.Bravo prijatelj moj!!!!In vesel sem, da
se je tvoj 81-letni prijatelj spet vrnil k življenju.

Jose: Ja, res je neverjetno!Poimenovali  ga bomo dr.  P,  je znan avtor  nekaj knjig in odličen
zdravilec naturopat in doktor medicine.V zadnjih 2 tednih je k meni napotil 5 svojih pacientov.Vsi
terminalni bolniki z rakom."

»Pred  dvema tednoma  sem  še  enemu  svojemu  bolniku  z  rakom  na  koži/grlu/prijatelju  dal
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zdravilno  olje  za  zaužitje  in  lokalno uporabo,  skupaj  z  malo  kokosovega  olja.V torek  mi  je
povedal, da se mu je koža na licu odprla in tumor je bil izpostavljen.Rekel sem mu, naj nadaljuje
z nanašanjem olja,  vendar brez kokosovega olja,  samo čisto zdravilno olje.Zdravilno olje je
nanesel neposredno na izpostavljen tumor in rekel: »Izboklina, ki je štrlela, je do naslednjega
dne izginila.Začelo se je odtekati v nekaj minutah po drgnjenju.Izcejalo je - olje je izvleklo raka
kot mazilo." Rakasti tumor je bil tam, zdaj ga ni več ...Dva tedna!!!" Jose

»Pozdravljeni, Rick Simpson in Jindrich Bayer, želel sem deliti nekaj zelo SREČNIH SREČNIH
novic.Mamini  pregledi  so  pokazali  "merljivo"  zmanjšanje  velikosti  VSEH tumorjev  v  jetrih  in
trebušni slinavki.Pa tudi tumor v njenih pljučih je zdaj POPOLNOMA, 100% ODŠEL!!!Toliko se
je treba zahvaliti, toda oseba številka ena, ki si zasluži največ ljubezni, je Rick, ker je za začetek
tako odkrito delil te informacije s svetom.

Hvala Jindrich za vse, kar počnete, vključno z vašo prijaznostjo in navodili.Vem, da še vedno
hodimo  po  jajčnih  lupinah  z  njeno  diagnozo/prognozo,  toda  če  se  bodo  stvari  še  naprej
izboljševale  (tumorji  se  bodo  zmanjšali  ali  "razrešili",  kot  temu  pravijo,  brez  nadaljnjih
metastaz).Sčasoma vam jo bom poslal pred in po zdravniških poročilih, da boste videli, da ste
pomagali  rešiti  življenje  neverjetni,  ljubeči,  aktivni,  darujoči  ženski,  ki  na  prostem sadi  svoj
zeliščni vrtkot tipkam.Veliko ljubezni, Barbara"

-- Živjo Barbara, hvala, polepšala si nam dan s svojo e-pošto.Pozdravite svojo mamo namesto
nas in se prepričajte, da ne bo šla na druge preglede, rentgenske žarke ali druge rakotvorne
neumnosti.Naj upošteva, kako se počuti, v šestih mesecih ali manj bi morala pojesti 120-180 g
olja.Na njenem mestu bi potem tako ali tako jedla olje vsak dan do konca življenja, rak ima zelo
malo možnosti, ko je olje prisotno v telesu.Vzdrževalni odmerki so izjemno pomemben del te
metode.Najlepše želje, Jindrich

»Mož moje prijateljice je bil ozdravljen zaradi raka, kar je zmotilo njegove onkologe, ki so mu
sporočili,  da  ima  3  mesece.To  je  opozorilo:  ker  so  bili  osupli  nad  njegovim  čudežnim
ozdravljenjem,  so  ga  prijavili  na  magnetno  resonanco  s  kontrastnim  barvilom  vsakih  6
mesecev.Na zadnji magnetni resonanci se je njegovo telo odzvalo na barvo in njegovo srce se
je ustavilo na magnetni resonanci in skoraj je umrl.Se strinjam z JB.Testi so tako strupeni kot
njihova "zdravila".Bodi previden."Colette

»Moja mama je z oljem pozdravila svoj drobnocelični pljučni rak 3. stopnje!!Ali sem omenil, da je
bila brez raka le štiri mesece po diagnozi?No, to se je zgodilo.” Zora

»Moj oče ima tudi raka trebušne slinavke, ki se mu je med kemoterapijo razširil  na jetra in
pljuča, nato pa se je spet razširil, zelo slabo se je počutil in hitro se je poslabšal.Olje je začel
pred 3 meseci.Zadnji pregled v ponedeljek kaže, da je vseh 7 madežev izginilo, rak trebušne
slinavke pa se je zmanjšal.Počuti  se 100% bolje  in  ima nazaj  kakovost  življenja.Olje je res
neverjetno.” Lisa

»Moj oče je tudi na olju zaradi raka trebušne slinavke, ki se je razširil na sedem drugih mest.Na
olju je že 5 mesecev.Vseh sedem madežev, ki so se pojavile med kemoterapijo, je izginilo od
začetka uporabe olja in rak trebušne slinavke se je zmanjšal.Olje mu je rešilo življenje!" Lisa

»Živjo, hotel sem te samo obvestiti.Odkar je pred 5 meseci začel jemati olje, je oče opravil še en
pregled zaradi raka trebušne slinavke.Zadnji pregled je pokazal, da se je rak v trebušni slinavki
zmanjšal in drugih 7 madežev, ki so se pojavile, ko je bil na kemoterapiji, je izginilo od začetka
uporabe olja.Novi rezultati kažejo, da se je rak v trebušni slinavki spet zmanjšal in ni drugih
madežev, kar je prekleto fantastično, saj je zato rak trebušne slinavke tako smrtonosen zaradi
hitrosti  širjenja.Torej  8  mesecev  in  5  od  teh  mesecev  uporabe  olja  očka  deluje
odlično.Pravzaprav se zdaj počuti bolje kot takrat, ko so mu prvič postavili diagnozo.Zato še
enkrat hvala Ricku, JB in vsem, ki pomagajo priti do teh informacij.Če ne bi bilo olja, ne bi imel
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očeta!« Lisa

»Oktobra 2013 so mojemu očetu diagnosticirali  pljučnega,  limfnega in trebušnega raka.Rak
trebušne slinavke je 95-odstotna smrtnost.Dali so mu 2-4 mesece življenja.Takoj smo ga začeli
z oljem, takoj ko smo izvedeli za te stvari.26. marca 2014 so mojemu očetu diagnosticirali brez
raka.Neverjetno!!To olje je rešilo življenje mojega očeta.Bolje spi in tudi bolje je. Melissa

»Moj oče je imel tudi raka trebušne slinavke 4. stopnje.Imel je tudi 10 madežev na jetrih ... to je
bilo konec novembra 2012.Zdaj ima 1 mesto na jetrih (.08) in 1 mesto v trebušni slinavki (8
mm).To  premagamo.Njegovi  zdravniki  so  šokirani.Dobiva  na  teži  in  vse  skupaj  se  počuti
odlično.Dobro je tudi olje, prepojeno s konopljo." Angie

-- Ne igraj se z razredčenimi zdravili, Angie.Dobro je za lokalno uporabo, vendar ne želite dajati
olj, ki jih prepoji konoplja, bolnikom z rakom kot edino zdravilo.Napad s polno močjo polnega
spektra deluje najbolje.

Še posebej za tiste, ki "morajo" iti na skeniranje "preveč videti", kako se zdravi.Takšni ljudje bi
morali v protokol avtomatsko dodati še 60 g olja, ker so samo po nepotrebnem šli skozi zelo
rakotvoren  postopek,  »da  bi  videli«,  kako  se  počutijo.Radovednost  stane  denar,
oprostite.Čestitke in najboljše želje.Lepo je videti uspeh ljudi, ki razmišljajo drugače.JB

»Zahvaljujoč temu olju sem preživela raka trebušne slinavke v 4. stopnji.S kemoterapijo sem
začela decembra 2013, vsi (več kot 200) drugi v študiji so umrli.Jaz sem edini, ki je vzel olje in
ga moral skriti pred zdravnikom.Zdaj, ko sem povedal o olju in me je od 5. junija razglasil za
brez raka, me še vedno skuša prepričati, naj nadaljujem s kemoterapijo.Zavračam!Vse, kar je
naredil ta zdravnik, se je izkazalo za narobe, a vse, kar je rekel Rick Simpson, se je izkazalo za
res.Moje  zdravstvene  kartoteke  kažejo,  kaj  so  rekli  zdravniki,  moral  bi  umreti  do  januarja,
vendar  sem  tukaj  konec  junija.Hvala  Rick!Olje  me  je  rešilo  raka,  upam,  da  me  bo  rešilo
kemoterapije. Prijatelj

»Sem dejanski dokaz, da ima RSO neposreden učinek na MPNST in NF1.Zdravstveni kartoni,
MRI, PET, CAT pregledi dokazujejo znatno zmanjšanje velikosti tumorja in avidnosti." Kristyne

»Na modu sem imel 3,7 cm tumor.Dala sem en gram RSO na dan brez drugih zdravil in ko sem
se vrnil, je bil zdravnik zmeden.Rekel je, da tumorja ni več in tega ne zna pojasniti.Zato sem mu
rekel, da jemljem RSO.Rekel je: "Nisem preveč poučen o tej temi, vendar bom rekel, da mora
biti to edini razlog, da tega ni več." Pred kratkim sem imel še eno pojavno okno in mislim, da je
to zato, ker nisem dal vzdrževalnega odmerka.Zato bom 30 dni jemala še en gram na dan in
videla, ali bo izginil kot zadnji.Potem se prepričaj, da bom vzdrževal po tem." Brandt

»V redu moji Peeps.Danes je dan, za katerega sem samo upal, da se bo kdaj zgodil.Rezultati
biopsije so na voljo.Corrie Yelland JE PRAV PREJELA POTRDITEV, DA JE NJEN RAK 100 %
POPOLNOMA ODGODIL!!!!SEM BREZ RAKAEEEE!!!!Niti nobene displazije, kaj šele velikega
C.

Mojim neverjetnim, neverjetnim prijateljem, ki so bili skupaj odgovorni za to, da sem si lahko
privoščil zdravilo = absolutno ni besed, ki bi opisale, kako hvaležna sem vsakemu izmed vas.Vsi
ste neverjetni!

Heather, ki mi je prva poslala BEG FROM THE CURE -- Ta video je dobesedno spremenil moje
življenje.Kdo bi si mislil, hej?Ljubim te!Ricku Simpsonu, Jindřichu Bayerju iz dna srca ...HVALA
za vaše znanje in podporo.Danes sem živ zaradi vseh vas!

Resnično sem blagoslovljen, da imam tako čudovito družino in prijatelje." Corrie

»Živjo  Jindrich,  samo  na  kratko,  da  vas  obvestim,  da  sem  danes  obiskal  svojega
zdravnika.Poročilo pravi, da raka (rak analnega kanala) ni več zaznati.Prejšnjo jesen so mi rekli,
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da imam 2-4 mesece, če ne opravim obsevanja.Odločil sem se, da ne bom delal sevanja in
namesto tega poskusil RSO.Očitno je delovalo!Iz srca hvala, hvala, HVALA Ricku in sebi!!!!“
Corrie

-- Corrie, btw, kakšen rak je bil?Nanesite olje na brazgotino, verjetno bo tudi izginila.Vsekakor
se izogibajte zdravnikom, nič več pregledov itd. in poskrbite, da boste jedli čim več olja, kolikor
vzdrževalnih odmerkov.JB

»Pred dvema mesecema sem imel priložnost govoriti z Rickom v radijski oddaji ...Povedal sem
mu, kako mi je rso že tako zelo pomagal ...Imela sem enakega raka kot Farrah Fawcett ...Rak
analnega kanala je dokaj redek...da se ne zamenja z rakom debelega črevesa in danke...in
NEOOOOOOOO nameravam kdaj prenehati z oljem." Corrie

-- Tudi jaz ne bi imel namena kdaj prenehati uporabljati olje, to je povsem razumljivo.JB

»Moja zadnja zgodba o uspehu.To je ženska v poznih 50-ih, ki so ji diagnosticirali 3. stopnjo, a
zelo blizu 4. stopnji pljučnega raka.Danes sem prejel tole: »No, moja mama je šla na CT pred
enim mesecem in pred nekaj dnevi je dobila rezultate.Popolnoma je izginilo!Njen zdravnik jih je
prebral in rekel, da je večja masa čista in da ni več nič ...

Še  vedno  ima  KOPB,  vendar  bomo  delali  na  tem  in  njeno  kajenje  lol...Najlepša  hvala  za
vsenasvete in znanje o stvareh, ki se jih nikoli nismo zavedali.Vse se je združilo z razlogom in
tako smo srečni.Bog blagoslovi tebe in tvojo družino.” Corrie

-- Zdi se, da se spontana remisija pljučnega raka pojavlja presenetljivo pogosto v prisotnosti
konopljinega olja.JB

»Po samo 4 gramih smo videli drastično spremembo krvnih izvidov (ESR) in ledvičnega testa
mojega očeta,  ki  ima raka na mehurju,  dobro spi,  nasmejan,  samo upam, da se bo vrnil  v
normalno stanje, ko gledam Ricka Simpsona. predanost in samozavest,  šla sem proti vsem
zdravnikom in očetu nisem pustila kemoterapije, do danes ne obžalujem svoje odločitve. Hvala,
Rick Simpson.” Arpit

»Pravkar sem prejel nekaj ODLIČNIH novic, ki bi jih rad delil z vami.Imam žensko tukaj v BC,
pokazala  sem  pravo  smer  z  rakom  dojke.Metastazirala  je  v  njena  pljuča,  želodec  in
možgane.Na zdravljenju je že en mesec in je včeraj obiskala svojega onkologa.Vsi tumorji so se
zmanjšali in njen test tumorskih markerjev je NORMAL.Še enkrat Peeps – KONOPLJINO OLJE
Ubija RAKA!« Corrie

»Ok, vsi moji čudoviti Peeps, to bo dolgo branje, vendar mislim, da sem včeraj morda zadel
PAYDIRT.Od lanskega septembra nisem obiskal  svojega zobozdravnika.Takrat  sem bil  sredi
boja  za  svoje  življenje.Mojemu  zobozdravniku  so  takrat  povedali,  da  imam  raka.Imela  sva
običajen pogovor,  kjer  sem mu povedal,  da ne delam obsevanja in  da delam »alternativno
zdravljenje«.Takrat me je vprašal, kaj počnem.Okleval sem mu povedati, saj je bil znan po svoji
»togoti«, a sem mu rekel, naj gledaBeži pred zdravilom.Pravzaprav me je poklical, potem ko si
ga je ogledal.Povedal je, da je bil kot zdravstveni delavec ponavadi v boksu, da je imel brata
(zdravnika) in še enega brata (farmakologa) in kako včasih »nimajo vseh odgovorov«.

Hitro naprej na včeraj.Bil je osupel, ko je videl, kako dobro izgledam, in na trenutek brez besed,
ko  sem  mu  povedala,  da  je  konopljino  olje  delovalo.Začel  je  postavljati  različna
vprašanja.Mnoga  izmed  njih  so  »znanstvena  vprašanja«,  na  katera  nisem  znal
odgovoriti.Vprašal  je  o  kliničnih  preskušanjih,  različnih  boleznih,  zdravljenih  s  konopljo  itd.Z
bratom se želi pogovarjati o meni, pa tudi o konoplji kot »zdravilu proti raku«, prav tako pa želi,
da bi njegov brat raziskoval konopljo kot zdravilo.Ali  bi  bilo v redu, če bi vzel mojo številko
mobilnega telefona in elektronski naslov?
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Tukaj postane velik.Njegov brat, dr. Jake Theissen, je bil nekoč dekan in je bil pionir programa
farmakologije na univerzi Waterloo.Zdaj je svetovalec za farmacevtske družbe in je specializiran
za »Nove pristope pri zdravljenju raka«. Močno je vezan na Canadian Cancer Society.(Prav
tako je on tisti, ki ga je vlada zaprosila za vodjo preiskave o škandalu s kemoterapijo.) John je
govoril,  da  je  njegov  brat  pogosto  rekel,  da  mora  obstajati  nekaj  boljšega  za  zdravljenje
raka.Nekaj  naravnega in ne kemičnega.Rekel sem mu, naj "ne išče več." Konoplja je »nekaj
naravnega«. Corrie

»Mojemu možu so prvotno diagnosticirali raka prostate pred skoraj 6 leti.Zaupali smo medicinski
skupnosti in šli po tradicionalni poti zdravljenja, da so nam šele po 4,5 letih, ko se je rak vrnil,
povedali,  da  smo  »katastrofalen  neuspeh«.Skoraj  2  meseca  sem  dosledno  raziskoval  vse
alternativne terapije,  vključno z  vašim konopljinim oljem,  in  v  3  mesecih  se  je  število  raka
mojega moža zmanjšalo za polovico.Deset mesecev pozneje in njegov PSA je padel na 0,11 - ni
zaznati.

Zelo žalostno je slišati, da naša vlada noče priznati kakršne koli alternativne medicine, vključno
s konopljinim oljem, pri zdravljenju bolezni, a tako kot vi nismo imeli nič drugega kot posmeh
"strokovnjakov" in celo nekaterih družinskih članov.Vse »družbe« tam zunaj so velike skupine
za nadzor farmacije, toda jaz »razumem« glede razgradnje sistema milijonov ljudi, zaposlenih v
industriji,  ki  je  tako  skorumpirana  z  20  milijardami  dolarjev  na  leto,  da  nikoli  ne  bo
zdravila.Namerno!!

Celoten ta  proces me je  razkril,  kako globoka je  zajčja  luknja  v  resnici,  in  trenutno sem v
procesu  pisanja  knjige  o  svojih  ugotovitvah  z  ustreznim  naslovom  »poveži  pike«.To  je
zgodovinska  perspektiva  GSO,  industrijskega  kmetovanja  in  velike  farmacije  ter  njihovega
vpliva na zdravje vsakega posameznika.Še naprej vas bom spremljal na tej spletni strani in vam
želim  vse  dobro  in  dobro  zdravje.Hvala  za  vse,  kar  ste  storili  in  delate  še  naprej.S
spoštovanjem, K”

»Prijatelj, v poznih stadijih raka, ki trpi zaradi programa mučenja s kemoterapijo in sevanjem za
levkemijo, je prek trte izvedel za »Beži pred zdravilom« in se odločil, da bo poskusil olje, potem
ko vse drugo ni uspelo ozdraviti njegovega bolezen.Na žalost je zapustil prepozno, da bi se
rešil, vendar sta me njegovo znanje in skrb rešila.Na poti okrevanja me je začelo olje, ki ga ni
imel priložnosti uporabiti." Stephan

»Moj tast je danes zjutraj  obiskal svojega onkologa dr.  na pregled.Utihnil  je dr.Moj tast  ima
levkemijo že 15 let.Bil je na olju.Danes se je njegovo število belih krvnih celic vrnilo na normalne
meje.Kakšen rak??KONOPLJIČNO OLJE ZDRAVI RAKA!” Karen

-- »Nič boljšega kot dr., ki je bil utišan!hehe Obožujem!Polepšalo mi je dan!" Jackie

»Živjo še enkrat, Rick!Upam, da si dobro ko prejmeš to elektrosko pošto.Danes pišem, da vas
vprašam, koliko časa naj bolnik ostane na olju?Imamo bolnika z velikim tumorjem.Začel je 15.
marca in je do sedaj prebil 40 gramov.Od 2. dne je imel 1,5 grama ali več na dan.Ali se ustavite
pri terapevtskem odmerku 60 gramov?Denar je dejavnik za tega bolnika.Za svoje zdravilo doslej
ni plačal ničesar.Njihov skrbnik je daroval prvih 60 gramov olja, vendar ne more večno dajati
brezplačnih zdravil.Hvala za vaš prispevek.Cenim vaš vpogled.S spoštovanjem, Janet”

»Draga Janet, praviš, da ima od drugega dne 1,5 grama ali več na dan.Olje, ki ga proizvajam, je
tako močno, da običajno potrebuje povprečen človek približno 5 tednov, da pride do točke, ko
lahko zaužije 1 gram na dan.Morda je težava s sevom, ki je bil uporabljen za proizvodnjo tega
seva oljne  konoplje,  se  lahko zelo  razlikujejo  po svojih  zdravilnih  sposobnostih,  tako da  je
težava lahko sev.Običajno, ko bolnik zaužije 60 gramov olja, rak izgine.Če pa ni, bi jim še naprej
dajal  olje,  dokler  ne  bo.Čas  in  količina  potrebnega  olja  se  lahko  od  osebe  do osebe  zelo
razlikujeta.Vsi  smo različni  in  nekateri  ljudje ozdravijo  veliko hitreje kot  drugi.Običajno bodo
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ljudje,  ki  so  bili  močno  poškodovani  zaradi  kemoterapije  in  sevanja,  potrebovali  daljše
zdravljenje in več olja.Olje mora odpraviti vso škodo, ki so jo ti tako imenovani tretmaji pustili za
seboj.Moj nasvet bi bil, da poskusite pridobiti olje iz drugega močnega seva indica, vendar ga
vsekakor  obdržite  na  olju,  to  je  edina  stvar,  za  katero  vem,  da  bi  mu  lahko  rešila
življenje.Najlepše želje, Rick Simpson"

»Konopljino olje vas ne more rešiti pred smrtonosno kemoterapijo.Olje lahko bolj pomaga, če
bolnik zavrne kemoterapijo. Steve

»Nisem prepričan, ali je to uspeh, vendar ga zagotovo štejem za enega!Če se kdo vpraša, zakaj
imam moški glas, ne zato, ker sem bil kadilec ali kaj podobnega – nikoli nisem kadil, ampak
zato, ker so mi odstranili ščitnico.Stara sem 51 let (in pol!) in uporabljam olje od 20-ih let.Vedno
se mi je zdelo čudovito izhlapevati.Pred nekaj leti- začela sem imeti težave s požiranjem in moji
zdravniki so odkrili vozlišča na moji ščitnici.Vozlišča na ščitnici, da sem morala iti na testiranje
za  raka.Ko  to  storijo,  ti  samo  zabodejo  veliko  iglo  v  grlo  in  pridejo  v  vozlišča,  da  jih
testirajo.Zaradi  lokacije  ti  ne  dajo  ničesar  -  nobene anestezije.Zato  naredite  to nekajkrat  in
preverite, ali lahko sedite pri miru.Kakorkoli že – potem ko sem bil zaboden pri 6x – in moja
ščitnica je postala tako velika, da sem imela težave s požiranjem in dihanjem – so mi odstranili
ščitnico.Z vsem rakom v moji družini sem mislil, da bom pred tekmo.Brez raka.Nobena.Jaz sem
edini v svoji družini, ki se je do zdaj izognil raku.Z oljem se ukvarjam že od 20-ih let.Imel sem
skoraj vsetest raka tam zunaj zaradi družinske anamneze- in nada do sedaj Hvala bogu!Narediš
matematiko :-)” Janet

»Velikokrat sem na svojem zidu na Facebooku delil Phoenix Tears Ricka Simpsona ... potem je
bila nekega dne moja prijateljica na smrtni postelji z limfomom.Ko je videla moje objave o olju, je
takoj začela jemati olje in je zdaj BREZ RAKA!Njeni zdravniki so začudeni.Rekli so ji, da ima še
tri mesece življenja ... Zmotili so se." Jamie

"Jaz sem zdravljenje ženske s TERMINALNIM rakom, s konopljinim oljem RS in ji je končno
bolje.DELUJE!" voodoottatooo

»Zdaj delaš isto stvar.25% THC SKYWALKER OG, zadnje olje OG je bil moj PSA 160.Po 100
gramih je danes 7.” Jimmy

"Živjo Chris, posodobi ...rak izgine...včeraj zjutraj jo je poklical njen zmedeni onkolog.Ponavadi
imamo sestanek  iz  oči  v  oči,  vendar  jo  je  tokrat  poklical,  da  bi  ji  povedal  rezultate  vseh
pregledov, opravljenih pred nekaj tedni.Jetra - raka ni več videti.Pljučni rak, en pljučni rak je
izginil, drugi pljučni rak pa se je znatno zmanjšal.Vendar prsi ni omenil...Zato ga mama pokliče
nazaj za nekaj vprašanj in da se dogovorimo za sestanek, da gremo in se pogovorimo z njim ter
si ogledamo pretekle in nedavne preglede.Bojim se, da je bila nekoliko šokirana, ko je dr. začela
govoriti o izginotju raka na jetrih in pljučih, da je pozabila vprašati o predelu dojk.

Vsi pregledi so bili za predhodni pregled za novo preskušanje hormonske terapije ...vendar dr.
pravi,  da  ni  več  kandidatka  za  hormonsko  študijo,  kot  jo  mora  imeti  pacientrastna  rakavih
območjih in vsa njena področja NE rastejo, ampak umirajo.Presenečeni smo z rezultati olja!!!Ko
sem pred kakšnim mesecem govoril z Rickom v zvezi z mojo mamo, mi je predlagal, naj gre na
drugo 90-dnevno zdravljenje,  zato to načrtujemo v začetku septembra.Medtem ji  bomo dali
vzdrževalni odmerek. Vau!Že od začetka zdravljenja je vedela, da olje deluje na njene tumorje,
čutila je, kako se krčijo in izginjajo.Vsi smo tako hvaležni, da ste mi predstavili svojo idejo o
dokumentarcu in delili to obravnavo.Za vedno hvaležna, Cindy"

"Pozdravljena, draga Corrie ...Želel sem vam samo povedati, da sem dal olje, ki sem ga imela
od svoje mame, prijateljici, ki ima raka na dojki ...Vzela je en mesec in je v remisiji...Nekatere
rakave celice so odmrle v tumorju ...In zdravnica je bila presenečena in pozitivna in očitno, če
bo imela naslednjič boljše rezultate, bodo začeli nekaj delati glede olja.Tako sem vesel in se

- 64 -



zahvaljujem Bogu, ker mi je dovolil, da tej ženski dam te informacije o konopljinem olju.:)) Tako
si želim, da bi moja mama vzela olje vsak dan ...«

»Živjo Rick, imam dobre novice.Moja mama psihično ni mogla več prenašati spoznanja, da ima
raka na dojki, zato je bila na operaciji.Je pa pojedla 30g odmerka in je pila neke zeliščne čaje od
nekega tipa, ki ima vse vrste zdravilnih zelišč in je dala tudi povoje iz teh zelišč.Kakorkoli že, ko
so zdravniki odstranili tega raka, ni bil več kot 7 mm velik in iz 100 % tkiva, le 1 % je bil aktiven,
maligni in v fazi umiranja.3 zdravniki so to gledali in rekli, da česa takega še niso videli ...Torej,
če bi šla več 1 ali dva tedna brez operacije, bi vse izginilo.Zdaj jemlje vsak dan olje za 1 gram in
pol in zdaj razume, da je bil poseg popolnoma odveč.

Je pa zdaj veliko bolj  umirjena kot  je bila,  ker je bila nora, zato je nismo mogli  odvrniti  od
operacije ...zdaj pa je vse v redu in tudi zelišča in olje so opravili svoje.Kakorkoli že, neumni
zdravniki  so  ji  dali  23  radioterapij,  pa  je  rekla,  da  tega ne bo naredila  in  zdravnik  je  med
vrsticami  rekel,  da  ima  prav.Neverjetno,  kako  daleč  gredo  ti  zdravniki.Vsi  se  pozdravijo,
Rick.Najlepša hvala za priporočilo in dajteše enkrat velika hvala Jindrichu.” Saša

»Rick ... prijatelju so mu pravkar odstranili možganski tumor iz glave ... ima lise na pljučih ...
hočejo, da ima kemoterapijo in obsevanje ...bi bilo jemanje olja zaman med kemoterapijo in
obsevanjem?Videti, kako je po odstranitvi možganskega tumorja je izjemen, 80 % je boljši kot
prejšnji teden s to stvarjo v glavi ...Želim mu povedati, naj ne dela kemoterapije in obsevanja in
ne dela olja, vendar to ni moja izbira ...« Sharon

--  Sharon,  to  bi  povečalo  njegove  možnosti  za  preživetje.Toda  v  resnici,  če  bo  vzel
kemoterapijo, bo moral nato zaužiti 120-180 g olja samo za odpravo škode.Seveda, če preživi
zastrupitev.Vse najboljše, JB

»Vsi  nasmejani,  ki  mislite,  da je  Rick Simpson goljuf,  morate vedeti,  da je  Michelle  Aldrich
pravkar pozdravila svoj pljučni rak tretje stopnje s konopljinim oljem, ki sta ga zagotovila Valerie
Corral in WAMM!Zakaj mediji  in zdravniki ne morejo enkrat začeti govoriti  resnice?!Konoplja
zdravi  raka,  hudiča!!!In  neodgovorni  ljudje  so  tisti,  ki  poskušajo  zamolčati  to  resničnost,  ne
ljudje, kot sva jaz in Tommy, ki želita, da svet izve resnico o konoplji in raku. Steven Hager

"Želel  sem  se  samo  zahvaliti  Ricku  Simpsonu,  JB-ju  in  vsem  drugim  osebam,  ki  so  bile
povezane  s  tem,  kar  je  Rick  naredil  v  preteklih  letih.Moji  ženi  so  pred  skoraj  18  meseci
diagnosticirali  možganski  tumor  in  so  ji  onkologi  takoj  obupali,  ker  je  bila  že  v  3.  letu  4.
stopnje.Olje smo začeli uporabljati v začetku leta 2014 in imeli smo tako zmanjšanje velikosti
tumorjev  kot  izboljšanje  kakovosti  njenega  življenja.Skoraj  18  mesecev  po  diagnozi
možganskega tumorja moja žena še vedno vozi vsak dan in lahko dela 3 dni na teden, da je
zaposlena.Tudi njena energijska raven se počasi vrača in ji je všeč dejstvo, da ji lasje znova
rastejo!LOL - nič od tega ne bi bilo mogoče, če ne bi bilo trdega dela in vztrajnosti ljudi, kot si
ti.Najlepša hvala in tako naprej.” Barry

»Pred 5 tedni so mi diagnosticirali tumor velikosti 12 mm v spodnjem desnem pljuču.V majhno
želatinsko kapsulo sem dal 1/3 g RSO, ki sem ga naredil sam, ki je bil globoko zlate barve in ga
vstavil  kot  supozitorij  2-krat  na dan s pomočjo cevastega orodja,  ki  ga najdemo pri  samici.
krema za zdravljenje  glivične  okužbe,  ki  je  bila  v  moji  omari.To je  bil  izjemno učinkovit  in
enostaven način za vstavljanje kapsule supozitorija ...Po več pregledih v naslednjih 4 tednih se
je tumor zmanjšal za 1 mm in je bil neaktiven...kar pomeni MRTV!!!To je trajalo 4 tedne in zdaj
ne skrbi za raka dr.Hvala za nasvet JB...Bilo je tudi čisto neevforično.Poleg tega sem 3x dnevno
zaužil 1 g istega olja.1 MESEC in ubil mi je raka! Gabriella

"Hvala  Rick  Simpson!!Konopljino  olje  je  v  nekaj  mesecih  pozdravilo  8,8-letno  bitko  z
možganskim rakom moje 15-letne hčerke!!!!Bog te blagoslovi!!!!!!” Karen

- 65 -



»Živjo vsi,  imam super novico.Žena je v ponedeljek dobila izvid PET skeniranja.Po 6 krogih
kemoterapije in eni presaditvi matičnih celic je imela raka 5 let, nato pa se je še vedno vrnil.Pred
6  meseci  bi  morala  narediti  še  eno  presaditev,  vendar  so  jo  odpovedali,  ker  niso  našli
darovalca.Tako je začela z oljem.V ponedeljek nam je zdravnik povedal, da raka ni več.Hvala za
olje, Rick.Ti si moški, hvala." Luc

-- Hvala, Luc.Medicinska dokumentacija bi bila več kot dobrodošla.Ostati mora na vzdrževalnem
odmerku.Pojedel  bi  čim  več  olja,  kadar  je  le  mogoče.Če  je  mogoče,  naj  se  izogiba  več
pregledom.Video pričevanje na Youtube bi bilo super.Vse najboljše, JB

“Rad bi se zahvalil (xxx) za olje, ki je bilo podarjeno za mojega raka!!Zaenkrat v mojem telesu ni
raka!!Res deluje ljudje, dokazi so vsi v moji zdravstveni dokumentaciji!Najlepša hvala vsem in
velik rekvizit za Solze!!!” Becky

»Drago  mi  je  Jindrichu,  imel  je  popolnoma  prav  glede  lokalne  uporabe,  ki  se  nanaša
neposredno  na  kožo  in  ne  na  povoj.Razlika  je  bila  kot  noč  in  dan."  Ronnie  Smith
-- Seveda.Odlično se obnesejo tudi tinkture z 20-30-50% olja, saj zlahka pridejo pod površje.V
nekaterih primerih so zelo koristne tudi mešanice konopljinega semena (ali karitejevega masla)
in konopljinega olja.Toda logično je, da več olja dobite na rano, tem bolje.JB

»Prej sem pisala, da smo imeli uspeh pri zdravljenju raka dojke.Zdaj so zdravniki rekli pacientki,
da so njeni rezultati tako dobri, da mora iti v službo.Pacientka je rekla HVALA BOGU in zdravnik
je rekel, da se mu mora zahvaliti ne bogu, jaz pa sprašujem, zakaj ni nič naredil, ampak ji kar
naprej govori, da mora na kemoterapijo in obsevanje...nori doktor...

Ampak smo ga dvignili na naslednjo raven, nekomu zdravimo obraz, ker je bil pred 5 leti uničen
s tabletami.Ta oseba je imela velike težave s črevesjem in najprej mislijo, da je šlo za raka in ji
dajo močne tablete, ki so ji nato uničile obraz, bila je kot žaba.Potem so rekli, da bi lahko bila
Crohnova bolezen in tako naprej in tako naprej.

Moja poanta je, da je ta oseba poskušala pozdraviti svoj obraz 5 let brez uspeha.5-krat si je na
obraz nanesla konopljino olje in spet ne moremo verjeti, kako zdaj izgleda njena koža.OMG,
zdaj je tako srečna, da je spet lahko sama.

Poskušam narediti nekaj slik, vendar na vsake 3 dni, vendar se je koža tako hitro zacelila, da
vam ne morem pokazati, kako je izgledal njen obraz prej, ampak z njenim dovoljenjem bomo v
naslednjih dneh pokazali njene stare slike (samo koža obraza) in novo, da boste lahko videli
razliko ...« Jasmin

»Sem 39-letna ženska, stara 2 leti in sem se srečala z rakom na dojki.To olje je moje zdravilo in
zdravilo.Ti ljudje so tako polni pohlepa.Nimajo pojma o bolečini in tesnobi, ki jo doživljamo mi in
naše družine.Samo sebičen pohlep.Karma." Sally

"No,  dva tedna ...Zdravnik je rekel,  da imam 2-3 cm tumor v mehurju.Želel  me je odpeljati
neposredno v OR.Izginil je v manj kot 14 dneh.Potrjeno s CT skeniranjem.Diagnosticirano 15.
2., CT opravljen 29. 2.." Gersh

»Ta CT pregled je bil opravljen 14 dni po tem, ko je bil v mojem mehurju opažen tumor velikosti
2-3 cm.V samo 14 dneh z  uporabo samo eteričnega konopljinega olja  ni  opaziti  tumorja  v
mehurju.Samo konoplja ...  14 dni ...odšel.Zakonodajalci  prosim za razumevanje.Ne jemlji  mi
zdravila.To ni samo še en način, da se napijete.To zdravilo mi reši življenje." Gersh

"V REDU ...Prejela sem izvid patologije.Tumor v mojem mehurju se je zmanjšal, preden so ga
odstranili.Zadnjič,  ko ga je zdravnik videl,  je meril  približno 2,5 cm.Ko so jo odstranili,  se je
skrčila na 0,5 cm.Zanima me, kaj bo ta zdravnik rekel o tem." Gersh
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»Pred  8  meseci  so  v  mojem  mehurju  odkrili  tumorje,  ki  so  bili  videti  kot  drobni  bodičasti
ježki.Patološko poročilo pravi, da so visoke stopnje, zelo agresiven maligni karcinom.Lahko bi
jih  odrezali.Preizkusil  sem nekaj  lokaliziranih  zdravljenj,  vendar  sem moral  nehati,  ker  sem
preveč zbolel.Pri drugi operaciji decembra so odkrili več tumorjev in novega zelo agresivnega
malignega raka, ki je ležal ravno na steni, zato ga niso mogli izrezati.Ta vrsta se hitro razširi na
druge organe.

Torej, ko je včerajšnja operacija pokazala, NI RAKA in je moj zdravnik rekel, da je moj mehur
nedotaknjen, kot pri otroku, se počutim kot čudež!Evo, kaj sem naredil,  če te zanima.Ne se
razburjajte, samo uporabite, kar lahko, in še vedno uživajte v tem, kar vam je všeč ...« Michelle

»Moj  brat  je  imel  razjedo/razjedo 4.  stopnje.Od samo 4 stopenj  je  ta  faza neozdravljiva.Po
zahodni  medicini,  ko  enkrat  dosežete  stopnjo  3,  se  ne  morete  pozdraviti  brez  kožnih
presadkov.Vidna sta bila kost in tkiva, vendar je 3-dnevna lokalna RSO povzročila pojav nove
kožne rasti!Medicinske sestre v hospicu so to imenovale "čudež". Bila je samo konoplja!

Povzpel se je z 0,2 na 1 polni gram na dan.5 bi me res zmotilo, vendar je potreboval več, da bi
lahko zaspal dovolj za lajšanje bolečin zaradi raka kosti.Olje naj bi naredili z indico, tako da bi
moral vsak visok odmerek uporabnika zaspati takoj, ko se začne, čez 1 uro do 1,5 ure.Postavi
vas v globok spanec in večino svojega zdravljenja opravite, ko dobite prijeten globok spanec
REM.

Več, ko vzamete, ni neprijeten občutek.Samo hitreje in globlje zaspiš.Če se zgodi, da se zgodaj
zbudite iz spanja, se lahko počutite omotični, kot če ste pijani, vendar ne na neprijeten način.lol

RSO  je  mojemu  bratu  prvič  po  mesecih  po  tem,  ko  je  bil  v  bolnišnici,  omogočil  miren
spanec.Izhlapevanje zelišč mu je prineslo več olajšanja kot  njegovih 80+ mg Oxycontina in
drugih pk koktajlov.Bil je tudi na fentanilu IV, a ga ni nič tako sprostilo kot RSO.Nikoli ga ne bom
pozabil!" Michelle

»Zdaj  živim  svojo  zgodbo  RSO.Boj  proti  redki  vrsti  raka  jajčnikov.Imel  je  operacijo  in
kemoterapijo ter sprejel veliko bolj zdrav način življenja, organsko polno hrano, dodatke itd., a
se  je  rak  vrnil.Potem  sem  našel  Beg  pred  zdravilom!Trajalo  je  nekaj  časa,  da  smo  stvari
organizirali, saj je konoplja tu v NZ nezakonita.Vendar mi je uspelo narediti majhno serijo olja in
sem ga začel uporabljati.2 tedna kasneje so se moji tumorski markerji povečali z 200 na 140,
prvi padec v enem letu!!Po 5 tednih mi je zmanjkalo olja in potreboval sem 2 meseca, da sem
dobil še nekaj.Tumorski markerji so se vrnili navzgor (262 na zadnjem testu...), vendar smo zdaj
3 tedne kasneje in držim pesti, da bodo pri naslednji krvni preiskavi spet padli ...

Verjamem v RSO in menim, da bi ga morali dati na voljo vsem, ki ga potrebujejo!Tudi če mojega
raka  ne  ozdravi  RSO  (vendar  verjamem,  da  ga  bo!),  mi  je  to  že  naredilo  veliko
dobrega.Omogoča mi odličen, miren spanec!In uravnavalo je moje gibanje črevesja ...Izjemno
občudujem, kar je Rick Simpson naredil za človeštvo.Zasluži si Nobelovo nagrado za najboljše
medicinsko ponovno odkritje!In za to, kar počnete vi in  vaša organizacija!Sem samo preprost
državljan, ki spoštuje zakon in grozno se počutim, da moram delati nezakonite stvari, da se
ozdravim.Torej kar tako naprej!Ko dobim energijo nazaj, se bom pridružil gibanju!« Diny

»Zaradi Ricka sem dobesedno videl rezultate RSO.Kratek čas sem delal na kliniki.Ko sem začel
tam, je prišel moški s četrtim stadijem karcinoma grla.Dali so ga na RSO.90 dni kasneje je bil
popolnoma ozdravljen." Carl

»Pravkar sem zdravil svojega očeta, ki je imel diagnozo raka na mehurju.Tumorji so umrli po 5
tednih zdravljenja.Hvala Ricku Simpsonu za vaše znanje, navdih, odločnost in ljubezen do ljudi.”
Christine

»Zdaj sem naredil RSO za dve osebi, obakrat z odličnimi rezultati!Eden je imel MRSA, olje je
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mazal  topično  en  teden...  OCELJENO!!Drugi  je  imel  bazalnoceličnega  kožnega  raka,
uporabljeno topično 2 tedna ... ZDRALJENO!Aja, imela sem madež na obrazu, mislila sem, da
gre morda za kožnega raka, zato sem se nanesla topično 6 dni ... GRE!!!” Mariah

“Fantastično!Moja mama se od februarja 2011 bori z rakom na dojki in rak je počasi metastaziral
po celem telesu,  vključno z  njenimi  pljuči,  ki  so jih  morali  več mesecev skoraj  vsak teden
izprazniti – 11 ml rakave tekočine je bilo izsušeno skoraj vsakič, ko je vstopila.Do pred kratkim.V
enem tednu po jemanju RSO je oteklina na njenem obrazu in vratu izginila, prav tako tudi njena
rozacea.Nehala je celo jemati zdravila za krvni tlak, ki jih je jemala več kot 20 let in tekočina v
njenih pljučih je padla na 6 ml!!!Verjamem, da je to zdravilo!Čudovito je končno videti to srebro v
tako grozljivi bolezni." Angel

»Torej preverite to!

- Ženi so 14. decembra 2012 diagnosticirali rak materničnega vratu III-b stopnje.

- Žena je začela uporabljati konopljino olje manj kot mesec dni po tem.

- Žena je začela kemoterapijo in obsevanje tik pred februarjem 2013.(V Teksasu ni veliko izbire)

- Ženi so povedali, da komaj ali sploh ni znakov raka, 6. maja 2013.

Manj kot 5 mesecev in moja žena je precej premagala raka stopnje III, vse zaradi olja! Colt

»Dragi Rick, Bog te blagoslovi!Z leti  sem zaradi raka izgubil mamo, babico, ljubljene tete in
strice  ter  prijatelje.Toda  najbolj  me je  prizadela  moja  čudovita,  inteligentna,  čudovita  sestra
Kim.Julija 2010 so ji pri 42 letih diagnosticirali pljučnega raka 4. stopnje, februarja 2011 pa je
umrla.Ne vem, kakšno zdravljenje je uporabila, ker nikomur v družini ni povedala, da umira, do
prepozno, njen bivši mož narkoman pa je stopil v njeno oskrbo in družino zaklenil.Za olje sem
izvedela šele zadnji mesec, od takrat pa pridno raziskujem.Sprva sem mislil, da gre za kačje
olje, tako kot marsikatero drugo, a do zdaj sem naštel 27 ljudi, ki trdijo, da so z njim pozdravili ali
znatno zmanjšali raka.27 ljudi!!!In to samo na YouTubu in spletnih blogih!Želim si, da bi za to
vedel že leta 1997, ko je bila moja mama diagnosticirana, ali leta 2000, ko je moja babica prišla
iz remisije, ali leta 2010, ko so moji sestri rekli, naj gre domov in umre, ali lani, ko je bil moj brat
-law je bil diagnosticiran z rakom na ustih in žrelu, zato so mu morali odstraniti polovico obraza
in ga rekonstruirati.Ampak zdaj, zahvaljujoč tebi.Bog blagoslovi vas in vse, ki jih imate radi, in
hvala, ker ste tako trdo delali, da bi bilo to čudovito zdravilo dostopno vsem.” Denise

--  Draga  Denise,  kaj  naj  rečem?Ubili  so  mojo  mamo  s  kemoterapijo  zaradi  zgodnjega
drobnoceličnega pljučnega raka, tako da natančno vem, kako se počutiš.Nič prijetnega.Ves čas
bi moralo biti zdravilo na voljo in ne samo zato, ker bi nekdo hotel zaslužiti.C'est la vie, vendar
ga vsi ne bodo pogoltnili tako mirno kot jaz.Zelo travmatična izkušnja je, ko ugotoviš, kaj vse
olje lahko pozdravi ali nadzoruje in kaj vse je bilo uporabljeno namesto njega.

Prosim, pošljite mi seznam teh spletnih pričevanj, lahko bi bilo zanimivo in koristno za druge, ki
so bili prav tako oprani možgani kot jaz, preden sem spoznal Ricka in izvedel za pravo stanje na
področju »konvencionalne medicine«. Hvala za vašo podporo in pomoč pri širjenju novic o tem
zdravilu.Po  dveh  letih  in  pol  dela  z  Rickom  lahko  rečem  le,  da  pravilno  proizvedeno  in
uporabljeno olje dela točno to, kar pravi, da dela.JB

»Živjo  Corrie!Spet  NEVERJETNA novica.Moj  prijatelj  **********,  s  katerim  ste  govorili  in  ga
poslali na *** v Los Angeles, je bil na konopljinem olju že približno 2 meseca in je danes šel na
zdravniški pregled in v njegovem telesu NI VEČ RAKA!!!!!!!!VSE JASNO!!!!!!!Neskončno ti je
hvaležen, ker sem mu povedal o tebi, in več kot hvaležen, ker si mu govoril o ****!!!HVALA za
vedno več.Tako dober si,  da pomagaš vsem tem ljudem, ki  jih sploh ne poznaš,  in rešuješ
življenja po vsem svetu!Odpeljal se bom v Los Angeles delat z **** in poskušal ustaviti vso svojo
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drisko in me spraviti s stranišča, da ne bi šel 60-80 krat na dan.Kaj pa to za še eno neverjetno
poročilo??To nam je tako všeč!!”

»Danes želim deliti komentar svojega zdravnika.Že DOLGO imam okužbo mehurja! čas in dr.
zdravi okužbo.Danes si je s fotoaparatom ogledal iz prve roke (ni preveč zabavno) IN!!Zdi se,
da imam ostanke mase mehurja (tumorja), ki je UMRLO na mestu (njegove besede, ne moje) in
povzroča, da se okužba zadržuje.

PONOVNO!NJEGOVE BESEDE, NE MOJE; Dr. je dejal: "Z medicino se ukvarjam že več kot 40
let in še nikoli nisem videl, da bi tumor umrl na mestu brez neke vrste zunanjega posredovanja."
jazOd marca  sem jemal  olje  in  ga  uporabljal,  a  odkar  je  prišel  moj  pridelek,  sem dvakrat
odmerjal  olje  približno  6  tednov.8.  oktobra  grem  na  malo  očiščevalno  operacijo,  da  se
prepričam, da bo masa izginila (če je pred tem ne prenesem).

V zvezi z oljem sem imel nekaj dvomov, toda LJUDJE V DVOMA NI VEČ.Imam dovolj materiala
za brsti,  da naredim približno 5 ali 6 unč olja.Uporabljeni material je Sativa Blend Pineapple
Kush,  25  %  THC.Ne  morem  vam  povedati,  kako  sem  zadovoljna  z  dosedanjimi
rezultati.Svojemu  dr.  še  nisem  ničesar  povedala,  ker  vas  bo  v  FLa  neki  dr.  potem  zavrnil
zdravljenje.Tako da za zdaj ne ve ničesar." Janez

-- Ampak ti veš več kot dovolj,  John.Čestitam.Nadaljeval bi z jemanjem olja, operacijo pa bi
pustil  za pozneje.Nič več skeniranja, če je le mogoče.Olje bi  vzel tudi v obliki  supozitorijev,
vedno hočeš olje čim bolj približati bolečemu mestu.Prav tako poskusite narediti olje iz več kot
enega seva za najboljše rezultate, če lahko.Vse najboljše, JB

»Popoln dogovor, JB.In poudarite zamudo pri operaciji.Vsako invazivno delo na telesu omogoča
okužbe v vašem sistemu.Zaradi neumnih navad in popolnega nespoštovanja lastnih čudežnih
zdravil  imamo zdaj  na antibiotike odporne bakterije,  ki  jedo meso,  ki  so razširjene v večini
bolnišnic.RSO bo to popravil,  kaj  pa kirurško 'napačno delo'?Beži pred zdravilompove vse."
Tielman

»Pred 3 dnevi smo z RSO zdravili prijateljov bazalnocelični karcinom.Danes smo ga pregledali
in  skoraj  ni  bilo  več.Ponovno  smo  nanesli  RSO  in  pokrili  s  povojem.Preverili  ga  bomo  v
naslednjih 3 dneh in pričakujemo, da ga ne bo več glede na rezultate prejšnjih 3 dni.Ta je na
njegovi desni strani.Prejšnji raki, ki smo jih ozdravili, so bili na njegovi levi roki.Hura, deluje."
Mark

-- Ja, res je.Ne bi počeli tega, kar počnemo, če ne bi.JB

»Moji mami so pred kratkim diagnosticirali možganski rak 4. stopnje, pravkar je končala krog
obsevanja.Zdravniki so šokirani, kako dobro ji gre!Na začetku ji je šlo precej slabo, izgubila je
sposobnost govora.Odkar smo ji začeli dajati olje, postaja vse boljša in boljša, zdaj lahko počne
stvari, ki jih prej ni počela, kot je izgovarjanje fraz namesto ene ali dveh besed in normalno
hojo.Lahko tudi rečemo, da je njeno razumevanje veliko boljše.Prav tako ni nikoli zbolela zaradi
agresivnega sevanja in kemoterapije, ki jo je opravljala.Niti en dan slabosti ali bruhanja!Torej, če
kdo reče,  da ne  deluje,  je  žalitev!Pojasnite  svoja  dejstva!Prav  tako je  ZELO enostaven za
izdelavo!Vsak pozna nekoga, ki pozna nekoga, ki vam lahko priskrbi marihuano!Imam navodila,
kako jemati zdravljenje, tako da če koga zanima, ga bom objavil v komentarju!« Diana

-- Diana, kloni se te kemoterapije in sevanja.Olje bi delo opravilo veliko lažje, če mu zdravniki in
njihove metode ne bi stali na poti.120-180 g visokokakovostnega olja, čim hitreje ga prevzame,
ni več kancerogenih preiskav, če je le mogoče.Vse najboljše, JB

»Ime mi je George in rad bi vam povedal svoje pričevanje.Pri 82 letih, 22. decembra 2010, so
mi odkrili raka na požiralniku.Povedali so mi, da bom imel še 6 mesecev do 2 leti življenja in da
bo morda treba v nekem trenutku po zdravljenju z obsevanjem vstaviti  stisent  v grlo,  da bi
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pomagal pri požiranju.

Pred diagnozo sem imel težave z dihanjem in požiranjem hrane, otekle so mi obe nogi in postal
sem utrujen zaradi lahke dejavnosti.V začetku leta 2011 sem bil podvržen obsevanju.Septembra
2011 sem že težko pogoltnil in žvečil trdno hrano.Počutil sem se, kot da se zadušim.Mojo hrano
je  bilo  treba  razrezati  na  majhne  koščke.Raje  sem  jedel  kašasto  hrano  in  Boost  shake.V
želodcu  sem  čutil  tudi  močan  plin.Plin  mi  je  raztrgal  trebuh  kot  grom  in  strela.Začel  sem
doživljati vrtoglave epizode, težko dihanje, težko dihanje in potenje.Moje ravnotežje je bilo slabo
in nisem se mogel dobro premikati.Težko je bilo nositi živila v moj apartma brez kratke sape in
potenja.

Kasneje me je huda vrtoglavica poslala v bolnišnico in zdravnik mi je dal drugo tableto za krvni
tlak.Kmalu  po  mojem  bivanju  v  bolnišnici  me  je  pristopil  neznanec  in  mi  ponudil  nekaj
konopljinega olja za zdravljenje mojega raka ter me za več informacij usmeril na spletno stran
Phoenix Tears.Sprva sem bil  nemiren in prestrašen zaradi jemanja konopljinega olja,  vedno
sem mislil, da je konoplja prehodna droga, ki bo povzročila odvisnost in me pripeljala do drugih
težkih  drog.Po  raziskovanju  konopljinega  olja  Ricka  Simpsona  sem se  odločil,  da  se  bom
zdravil.Med zdravljenjem in po njem sem spoznal, da je konopljino/konopljino olje »vrata« do
boljšega zdravja.

Po mojem prvem odmerku -1/2 riževega zrna konopljinega olja sem takoj opazil, da deluje v
mojem  telesu.
-  Čutil  sem,  da  teče  po  mojem  telesu  od  prstov  do  prstov  na  nogah.Izkusil  sem  občutek
sproščenosti, sreče in izboljšanja svojega humorja.Moje noge so bile gumijaste, ki so po 6 urah
zbledele.Dihanje je bilo tišje med počitkom in tudi med spanjem.

Po dnevih/tednih: Moji kupčki/hemoroidi so izginili.Bolečina v rami se je zmanjšala.Zasoplost se
je zmanjšala.Od drugega dne sta se nabiranje plinov in nelagodje v želodcu pomirili in postali
bolj redni ter nadaljevali z zdravljenjem.Zmanjšala sem in prenehala jemati tablete za krvni tlak,
ker je bil moj krvni tlak prenizek.Ko sem prenehala s tabletami za krvni tlak, se mi je krvni tlak
normaliziral.Otekanje obeh nog in gležnjev se je znatno zmanjšalo.Zajezila sem svoj apetit in
uravnala težo – do zdaj sem izgubila 26 kilogramov.Barva kože se je izboljšala.Omotičnost je
izginila.Srčni utrip se zdi bolj pravilen in ne tako moteč, glede na to, da imam nepravilen srčni
utrip  že  od  rojstva.Odvajanje  črevesja  je  postalo  bolj  redno.Izkušen  boljši,  bolj  miren
spanec.Izboljšala sta se ravnovesje in koordinacija.Lahko se bolje premikate brez zadihanosti.V
pogovorih  je  postal  bolj  artikuliran.Spremenila  sem  svoj  pogled  na  stvari  in  dvignila
razpoloženje.Spremenil sem pogled na marihuano.

Na splošno so vsi simptomi, ki sem jih imel, preden sem vzel zdravljenje s konopljinim oljem,
izginili.
Za dokončanje zdravljenja sem potreboval 3 1/2 meseca.Ta izkušnja ni bila tako neprijetna.Je
pa bila prilagoditev, ko sem povečal odmerke, a se je po dnevu ali dveh vse prilagodilo.Bolj ali
manj sem sledil povečanju odmerka, ki ga je predlagal Rick Simpson.

Po 2 mesecih zdravljenja je bil moj obisk pri onkologu presenetljiv.Izjavil je, da je moja barva
kože dobra, krvni tlak in srčni utrip sta normalna, in ker nisem imela težav s požiranjem, ni bilo
treba prekiniti.Prav tako je izjavil, da je bil rentgen iz predhodnega termina videti dobro in da se
mi  ni  bilo  treba  vračati  vsaj  6  mesecev.Običajno  sem  bil  načrtovan  vsake  3  mesece  k
onkologu...

Verjamem, da je konopljino olje ubilo mojega raka.Zaradi vseh drugih zdravstvenih izboljšav, ki
sem jih doživel zaradi konopljinega olja, se počutim kot nov človek.Popolnoma sem presenečen
nad čudežem konopljinega olja.Tako sem hvaležna, da sem se odločila vzeti konopljino olje.

Konopljino olje mi je obnovilo zdravje in podaljšalo življenje.Zahvaljujem se ti Rick Simpson,
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Bog te blagoslovi!Kar tako naprej!Popolnoma sem prepričan, da lahko konopljino olje rešuje
življenja.Hvala vam." George

»Mini posodobitev za Georgea....Do danes je izgubil +31 funtov, zdaj, pred kratkim, je moral
zaradi izgube teže (nekoč je imel približno 280 funtov) obiskati zobozdravnika.Naučil se je, da bi
lahko precej enostavno pridobil nazaj, če bi želel zdaj, vendar se odloča za bolj zdravo manjšo
težo in življenjski slog), moral je ponovno postaviti/prilagoditi  protezo.Njegov zobozdravnik je
pripomnil, kako dobro izgleda in da je tudi njegova barva boljša.

Omeniti moram, da je George rekel, da je še vedno dobro dihal in da do danes ni več težav z
zadušitvijo, v začetku tega tedna je večerjal zrezek, krompir in zelenjavo, njegova hrana pa se
zmanjša veliko,  veliko lažje kot  kdaj  koli  prej.  pred svojim "zdravljenjem".  Pove nam, da je
obiskal  svojega  zdravnika(redni  doktor)  v  začetku  tega  tedna...Njegov  zdravnik  je  vzkliknil:
"WOW!soSi prepričan, da si isti George, kot sem ga videl prej?" Tudi njegov zdravnik je rekel,
da  se  je  njegova  barva  izboljšala.George  mi  je  povedal,  da  je  kasneje  svojemu zdravniku
pokazal, koliko več tekočine je izgubil v obeh nogah in mu povedal, da misli, da je skoraj ni
več ...Potem je zdravnik rekel: "George, nimaš več edema."

Priskrbel je nekaj starih medicinskih dokumentov in tudi (zdaj) mu je bilo rečeno, da mora/lahko
poskusi dobiti svojo staro sliko rentgenskega posnetka in CT skeniranja (na disku) od svojega
onkologa ob naslednjem obisku (junij).Zdaj poskuša prej priti  na obisk pri onkologu ...zdaj s
pomočjo svojega zdravnika.Na tem obisku bo prosil za MRI.Zdaj je prišel daleč...pa vendar je
njegova edina resnična težava trenutno (sicer pravi,  da bi  bil  super!!)  je,  da ima od rojstva
nepravilen  srčni  utrip,  v  zadnjem času pa malo  bolj  pospešuje  kot  običajno.Ne vem,  ali  je
njegova izguba teže sprožila njegov nepravilen srčni utrip ali navdušenje zaradi tega dogodka,
ki mu je spremenil življenje, ali kaj je to zagotovo, vem le, da želim, da se to preveč popravi
zanj.Zdaj ima napotnico za kardiolog glede srčnega utripa itd.Prav tako se je v zadnjem času
njegova barva še boljša, ima bolj rdeč/rožnat obraz, tudi njegova cirkulacija je še boljša.No, to je
vse, kar sem lahko dobil za zdaj ... Mir 1♥”Svoboda

»Hvala Rick/JB, da si včeraj odgovoril na moja vprašanja.Poznam moškega, katerega mama ga
ima.Želel sem imeti nekaj, kar bi mu lahko poslal na ogled.Fantje ste super.Želim si, da bi lahko
pomagal več.Ta podatek zdaj pride do mnogih.Opravil si tako odlično delo, da si svetu povedal
o tem,  Rick.Lahko bi  vas  šteli  za  sodobnega svetnika.Brez heca.Čudovit  človek.Ne morem
povedati dovolj dobrega vsem o vas, Rick & JB, ki sta vam pri vsem tem ostala ob strani.Mislim,
da bom vsak mesec kupil 5 knjig, da bom Ricku pomagal.Shranite odlične informacije, fantje.Ti
si najboljši.Mir in zdravje vsem.RSO.Božje zdravilo." Peter

»No, Rick in  Jindrich,  moje trdo delo in  predanost  RSO sta se končno izplačala.Rickove in
Phoenixove  solze  spremljam  že  od  leta  2004  in  takoj  sem  verjel  v  zdravilne  sposobnosti
olja.Razširil sem besedo in 100% stal za tem, tudi ko so se ljudje smejali  in me označili za
norega.Zdaj sem ozdravil 3 ljudi s terminalnim rakom in mojemu najnovejšemu pacientu sem
dolžan veliko zaslug, ker je dejansko šel skozi zdravstveni sistem in zavrnil vse zdravljenje ter
da je bilo dokumentirano, da je uporabljal RSO za zdravljenje svojega raka...njegova pljuča sta
bila polna raka in dali  so mu 3 mesece življenja, ko so mu prvič postavili  diagnozo...pred 5
meseci.

Danes  je  uradno  brez  raka  in  je  dejansko  pridobil  27  kilogramov.Zdravniki  proti  raku  so
navdušeni  nad  njegovim  čudežnim  okrevanjem  v  samo 5  mesecih  brez  njihove  pomoči  in
dejansko pravijo, da je bolj zdrav kot oni zdaj.Lol.Jedel je olje pred zdravniki v bolnišnici in nosil
revijo Weed world s člankom o solzah Phoenixa, ki ga je pokazal vsem ostalim pacientom in širil
glasbo  o  RSO.Kmalu  bom dobil  kopije  vse  bolnišnične  dokumentacije,  da  je  RSO ozdravil
svojega raka...Prav v njegovih dokumentih piše, da je za zdravljenje uporabljal konopljino olje.

Čim prej mu bom sestavil zgodbo, da bi pomagal širiti besedo, kolikor je le mogoče.Poznam tudi
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približno 25 drugih ljudi, ki so videli čudežno delovanje RSO za številne različne bolezni in zdaj
delajo na tem, da se tudi sami ozdravijo ... beseda je že na voljo!!!!:) V imenu ozdravljenih in
kmalu še veliko drugih v mojem kraju bi se rad zahvalil za vaše nadaljnje trdo delo in predanost
ponovnemu odkritju zdravila ...Vi ste reševalci...Dobesedno!!MIR IN LJUBEZEN iz PA” Steve

»Nekoga sem dal namazati z oljem na majhno mesto na njenem kožnem raku (obrazu) in po
enem dnevu je videti še najslabše.Ali ima reakcijo ali olje sprva dejansko vleče stvari ven in na
površino  kože?Izgleda  vse  zelenkasto,  kot  da  je  okužen,  nekako.Je  to  normalno?Včasih?"
Miguel

»Ja,  to je lahko normalno!To je dober znak,  če čutite srbenje in vidite,  da olje  deluje,  nato
dajteše več olja na njem.Zelenkasto lahko izvira iz olja.Ali je olje pravilno narejeno?" Anna

»O, ja, ni zeleno iz olja, to je zlato olje, ki ga naredim, to je najčistejše, kar lahko dobite, ko to
naredite doma.Res je kot okužba zeleno belkasta.Prepričan sem bil, da to olje opravlja svoje
delo, želel sem samo potrditev od nekoga drugega.Hvala.” Miguel

»Živjo, povedati vam moram zgodbo o čudežu, ki se je zgodil včeraj.Imam prijateljico in ji je ime
Shannon  O'Brien.Ona  je  17  let  preživela  raka  na  možganih.Že  približno  eno  leto  ima
neoperabilni tumor.Zrasla je na skoraj celotno velikost njenih možganov.Z njo sem delil RSO in
včeraj so njeni rezultati MRI pokazali, da se je tumor zmanjšal za skoraj polovico.Jemlje ga od
februarja.14.Morate razumeti, da je bila to Zdrava Marija.Tako sem hvaležen, da je moj duh
našel vašo zgodbo in sem jo lahko posredoval naprej.« Nadine

»Moja žena uporablja RSO že 11 mesecev.Ima metastatski rak dojke IV stopnje in so ji onkologi
v MD Anderson Cancer Center povedali, da je preveč napredovala za kemoterapijo, obsevanje
ali operacijo.Od našega doma v nezakonitem stanju je 26 ur odpotovala naravnost v zakonito
državo, da bi jo pridobila.Njeni tumorji se zmanjšujejo.Če bi imela dostopnost, ki jo potrebuje
(trenutno zaužije le 2 grama na dan), verjamemo, da bi bila do zdaj brez raka.RSO ohranja
mojo  ženo  pri  življenju  in  imava  tudi  invalidnega  sina.Bog  ve,  da  njeno  delo  tukaj  še  ni
končano!« Friderik

»No, Rick, počutim se bolje.Na RSO približno 30 dni zaradi možganskega tumorja in sladkorne
bolezni.Krvni sladkor mi pada.Pred 2 dnevoma sem prenehal z insulinom, ker je krvni sladkor
prenizek padal. Jeff

»Prav tako je odpravil še eno prijateljico raka dojke prve stopnje.V dveh tednih je iz tumorja
velikosti žogice za golf postal manjši od graha.0,4 g dvakrat na dan, surovo olje.Drug prijatelj s
kožnim rakom ga je odstranil z lokalno raztopino, ki je bila vtrite neposredno na kožo.

Na sebi sem se znebil okužbe in otekline v bolnem zobu, po astmi sem si izčistil pljuča in s kože
odstranil dve luštni madeži, ki so lahko bili rak ali pa tudi ne ... nikoli nisem pregledal in je ni
več ... ups.Brez kemoterapije, brez sevanja, brez stranskih učinkov, brez težav." Bruce

“Rad bi se zahvalil JB za vso pomoč!Kot nekateri vedo, ima moja žena rak dojke v 4. stadiju, ki
se je razširil na njene kosti.Dr. je rekla, da ima toliko tumorjev, da so morali nehati šteti in so ji
dali 6 mesecev življenja!Zadnjih 5 mesecev so jo začeli s kemoterapijo, jaz sem ji dala 5 riževih
zrn RSO olja za 1 mesec in pol!Pravkar sem bil priča čudežu življenja!Pravkar je dobila MRI in
skeniranje nazaj in niso našli nobenih znakov raka!

Ne morem dokazati, da je imelo olje kaj opraviti s tem, vendar sem 99 % prepričan, da ji je
pomagalo premagati  grbo!Niti  še ni  končala kemoprotokola,  ji  še 4 mesece zdravljenja!Leta
2012 je  bilo  rečeno,  da rak  4.  stopnje  ni  ozdravljiv,  tako da je,  kot  sem rekel,  olje  moralo
delovati!Priporočam vsem, ki imajo raka, da čim prej nanesejo to olje RSO.Nič ne more škoditi!
Kot sem rekel, hvala JB za vso pomoč!

- 72 -



"Koliko kapljic velikosti riža naj ji dam v fazi vzdrževanja??" Jeff

-- 1-2 g na mesec bi bilo dovolj, Jeff, kapljica ponoči je vse, kar večina bolnikov potrebuje kot
vzdrževalni odmerek.Toda vzela je kemoterapijo, zato bi rad videl, da poje vsaj 60 g čim hitreje,
da odstrani škodo, ki jo je kemoterapijo pustilo za seboj.Hvala, JB

“Uporabil  sem olje,  ki  sem ga naredil  sam po Rickovih video navodilih  in  se ozdravil  od 4.
stopnje difuznega velikega B celičnega limfoma, domnevno “neozdravljivega” folikularnega raka
v samo 58 dneh!!

Od takrat sem še naprej izdeloval olje zase in za druge in videl več kot 10 potrjenih primerov
pljuč,  dojk,  prostate,  možganov,  debelega  črevesa,  levkemije,  trebušne  slinavke,  bolniki  se
zdravijo  samiz uporabo temno zelenih olj!!Zaradi  posebnih protivnetnih spojin,  ki  jih  najdem
SAMO v zelenih listih, izdelujem olje tako iz listov kot iz cvetov!

Leta 1992 sem izgubil celotno debelo črevo.Iz tankega črevesa sem dal narediti 'vrečko', ki že
20 let  deluje kot običajna vodovodna napeljava, ki bi se morala črviti  pred 7 leti!Po mnenju
mojega  gastroenterologa  na  PAMF;  Močno uporabo  kanabinoidov  pripisuje  zdravi  vrečki  "v
boljši obliki kot pred 20 leti na dan, ko so jo prvič dali vanjo". Podobne rezultate je slišal od
mnogih drugih bolnikov, ki uporabljajo kanabinoide, in jih zdaj priporoča svojim pacientom! Craig

»Rad bi  se vam samo zahvalil.Po 5 letih »pazljivega čakanja« se folikularni  limfom mojega
moža dviguje grdo.V olju je že 3 tedne in se počuti odlično, celo igra golf 4 dni v tednu.Ko bomo
nadaljevali, vas bom obveščal." Joyce

“Šel  sem  na  svoje  2-letne  preiskave  in  so  POPOLNOMA  OČISTI  RAKA  IN  ŠKODE  S
SEVANJEM, KI SO KI SO JE VIDELI ZADNJI ČAS.SEM POPOLNOMA BREZ BOLEZNI, RSO
OIL.KAKŠNI BOG JE POŠIL OLJE RICKA SIMPSONA TOLIKIM ...HVALA, ker ste posredovali
vse informacije, ki jih počnete.” Linda

»Žena mojega prijatelja  ima rak  debelega črevesa v  poznem stadiju.Zdravniki  so jo  poslali
domov in ji  povedali,  da zanjo ne morejo storiti ničesar več.Razširil  se je na njena pljuča in
možgane.Kakšen odmerek naj zaužije?Koliko časa bi potrebovala, da bi zgradila strpnost?Ali bi
morala vzeti 3 kapljice velikosti riževih zrn na dan?Kemoterapija, ki so ji jo dali, jo je naredila
prešibka ...  kemoterapije  ji  ne  bodo več  dali  ...Upam, da lahko olje  popravi  nastalo  škodo,
preden bo prepozno.Dali so ji še 4-6 mesecev ...« Simon

-- Simon, isti protokol kot za karkoli drugega.Ko se enkrat navadi na zdravilo, več in hitreje poje,
tem bolje.JB

»Pred štirimi meseci sem začel izdelovati konopljino olje za bratranca, ki je opustil  celo leto
2014,  potem ko mu je zdravnik  štirikrat  v manj  kot  letu dni kirurško odstranil  veliko raka iz
notranjosti mehurja, mu dal več kemoterapij in povedal naslednji korak mu je bila odstranitev
mehurja.Olje je začel jemati januarja in pred dvema tednoma je ugotovil,  da nima raka.Zdaj
izdeluje svoje olje in dnevno jemlje vzdrževalni odmerek." Charles

»Pozdravljeni,  pravkar  sem  mislil,  da  bi  z  vami  delil  nekaj  dobrih  novic.Bolnik  z  rakom,  o
katerem sem vam že govoril, je pred kratkim opravil CAT pregled.Tumorjev ni!!!Na prsih je imel
tumor, ki je bil približno velik kot baseball.To in drugi tumorji so popolnoma izginili!Edina stvar, ki
ostane, je nekaj brazgotinskega tkiva.On in jaz hvalimo Boga za to čudovito zdravilo.Konoplja,
čudovita  rastlina,  dar,  ki  nam  ga  je  dal  Bog.Vsi  bi  se  morali  zahvaliti  Ricku  Simpsonu  in
žrtvovanju, ki ga je dal, da bi ljudi ozavestil, kaj lahko naredi Božja rastlina.Pacient je pridobil
nazaj 40 kilogramov, ki jih je izgubil.Izgleda bolj zdrav in boljši, kot sem jih kdaj videl.100% sem
prepričan  in  resnično  verjamem,  da  lahko  olje  Ricka  Simpsona,  če  je  pravilno  izdelano  in
uporabljeno, ozdravi raka.Zdaj po 12 letih boja s to boleznijo je ta bolnik brez raka.Za to lahko
samo Bogu izročimo svojo slavo.
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Še enkrat hvala, Rick, ker je bil standup tip, ki je dal nekaj zelo velikih žrtev za ljudi.Že eno leto
širim glas o tem, kaj zmore RSO.Zdaj sem 100% prepričan, da je vse, kar je bilo povedano v
vaših videoposnetkih, resnično modro.Sprejemam še enega bolnika z rakom v stopnji 4 in zelo
sem prepričan,  da bo v manj kot  enem letu ostal  brez raka.Še naprej bom širil  besedo po
najboljših močeh.Pomagal bom tudi čim več ljudem.Resnica bo zmagala.Hvala za vse, kar ste
storili in še počnete.S spoštovanjem, Grow Goddess”

“Dr. Rondeau mi je pred božičem povedal,  da je ta črna pika na hrbtu melanom.Šla sem k
njemu, ko je začela krvaveti.Prišla sem domov in si začela dajati brstično olje na hrbet in začela
sem jesti olje enakomerno.Trajalo je manj kot 2 tedna in madež na mojem hrbtu se je razčistil in
še naprej sem jedel približno 2 unči olja.Komaj znamenje na hrbtu in počutim se fantastično.

Filip je imel tudi enoletni pregled in že več kot eno leto je brez raka.Zato pravijo, da je rak brez
raka.Vsaj 3 leta mu ni treba obiskati zdravnika.Ni jemal kemoterapije in sevanja, vzel je približno
4 unče konopljinega olja in še vedno poje malo skoraj vsak dan.Malo ljudi premaga raka na
črevesju.Rick je naš junak." Les za flavto

»Težko je verjeti ljudem, ki se niso imeli priložnosti poučiti o zdravilni moči konopljinega olja…
Živim na območju, od koder je Rick Simpson, in zdravilno moč smo videli že 10 let.Zdravi raka,
sladkorno bolezen, mišične motnje, zobne bolečine, še posebej čudežno zdravilo za opekline
(moraš videti, da verjameš).

Zaenkrat nismo videli ničesar, kar ne bi delovalo, če ga jemljete pravilno in redno.Še posebej
dobro pri kožnem raku, slabosti, krčih v želodcu in vsem, kar potrebujete.Dober spanec.Nič ne
lajša  stresa  kot  konopljino  olje,  večino  naših  notranjih  težav  pa  povzroča  stres.Torej
izvolite.Srečno vsem.Res deluje, le zaupati mu moraš.Zaupajte Bogu in Ricku Simpsonu." Terry

“Vem le, da sem bil pripravljen iti, nisem zdržal več, dal sem svojo zgodbo, moj angel pa je
stopil in mi priklopil olje RSO.Prenehal sem jesti in s samo nekaj riževimi zrni olja sem lahko
občutil  spremembo v sebi.Pred tem je bilo  moje življenje na kavču z grelno blazinico,  brez
pijače.Toda drugi dan sem bil pokonci, v ledenici, iskal nekaj za jesti, se stuširal.Nekaterim to ni
nič hudega, dokler ne pride čas, ko ne morete stati dovolj dolgo za tuširanje.Ostal sem pri tem,
shujšal, spet začel živeti, resnično sem dobil nazaj svoje življenje.Žal mi je le, da tega nisem
vedel, preden sem imel operacijo.56, bela ženska žrtev raka na dojki Kathleen"

»Moj oče je zdaj star  75 let,  pred približno 18 leti  so mojemu očetu diagnosticirali  raka na
želodcu, odstranili so mu želodec, 15 let se je učil, kako znova živeti.Pred 3 leti so mu rekli, da
mora  zaradi  rakavih  lezij  odstraniti  spodnje  črevesje  in  del  debelega  črevesa.Pred  dvema
letoma so mu povedali, da je nov rak na mestih, ki jih ni mogoče operirati ...

Ko sem izvedel za to, sem naredil 24-urno serijo olja (350 gramov vrhnjega brsti v 1/2 galone
Everclear).Leto pozneje,  ko je  šel  na pregled,  mu dr.  ni  našel  raka,  očitno olje  naredi  raka
nevidnega in neučinkovitega do smrti ...Zdaj zdravi svojo najboljšo prijateljico Ellie, svojega psa
labradorca, ki ima tumorje ... in se zelo lepo odziva na olje ... jaz sem vaš največji oboževalec v
ZDA.Moje življenje je to olje.Hvala Rick Simpson.” Rebeka

"To odlično novico moram deliti z vami in vašimi sledilci...Ženin službeni prijatelj ji je pred nekaj
meseci povedal, da se je možev rak trebušne slinavke vrnil že drugič, z ženo sva že vedela za
vaš RSO, zato sva ju objavila na vašem spletnem mestu, da bi izvedela več o tem itd., pa je
začel takoj in včeraj se je vrnil v bolnišnico po rezultate njegovih zadnjih testov, bolnišnica mu je
v bistvu govorila,  da spet potrebuje kemoterapijo,  a dejansko se je zgodilo,  ko so pogledali
rezultate, da je rak zagotovo postal veliko manjša, kot je bila, ko so prvič opazili, da se je vrnila,
pravzaprav skoraj izginila.Bili so zmedeni, kako se je lahko skrčilo (tedaj bi se morali poučiti o
vseh vrstah zdravil, ne samo o strupenih).Rekli so, da želijo odstraniti tisto, kar je ostalo, vendar
sem mu svetoval, naj nadaljuje z istimi odmerki, kot je delal prej, saj je očitno pozitivno vplivalo,
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in naj se tistim mesarjem ne trudi pustiti nikamor blizu sebe.Zelo sem bil vesel novice in komaj
sem čakal, da vas obvestim. :)” Mark

-- Bravo, Mark, poglej kako se pacient počuti,  skeniranje v večini primerov ni potrebno.Če v
šestih mesecih poje 120-180 g, se mu, kot kaže, ni kaj dosti skrbeti.JB

»Obstaja na tisoče dokumentiranih dokazov, da res zdravi raka pri ljudeh, ki niso hoteli imeti
ničesar z zdravniki, samo olje.Imel sem raka 4. stopnje.Imel sem le 3 mesece življenja in to pred
14 meseci. Tom

»Samo, da vas obvestim, tukaj je novica o mojem stricu Tomu.Njegova nova raven PSA je 0,1 in
je  stabilna.Hvala,  ker  ste  nam  dali  znanje,  da  mu  rešimo  življenje.Bil  je  v  4.  stopnji  raka
prostate.Želimo narediti izjavo.Bog te blagoslovi.” Sherri

»Tom, to olje sem uporabil pred 3 leti,  da sem ubil raka prostate 4. stopnje.Za začetek sem
uporabil hormonsko terapijo, nato pa izvedel za RSO.Deluje.Osebno poznam na desetine ljudi,
ki ga vsak dan uporabljajo za številne bolezni.To je velika pomoč za bolnike z rakom, vendar
mislim, da je moje najbolj osupljivo razodetje, da sem nekomu ozdravil hudo luskavico, ki je
imela več kot 90 % svojega telesa.Z zaužitjem 1/4 do 1/2 grama olja na dan 6 tednov se je ta
oseba dobesedno ozdravila stanja, ki ga je imela že od otroštva.Lahko bi govoril ure in ure o
stvareh, ki sem jih videl, da to olje počne.Videli boste, imejte odprte misli in storite, kot vam Rick
naroči, ne bo vam žal.” Dan

»Od mojega  okrevanja  po  ulceroznem  kolitisu  in  raku  ima moj  gastroenterolog  VSE svoje
paciente  na  izdelkih  iz  konoplje,  ker  so  najmočnejša  protivnetna  zdravila,  ki  jih  pozna...in
delujejo BOLJŠE KO KOT KAR KOLI ZDRAVILO, KI GA LAHKO PREPISNE!!!” Craig

"Vem, da zdravi raka ...Svojo mamo sem ozdravil 3-krat in zdaj je brez raka.” Mc Jay

»Olje  uporabljam  že  5  tednov  in  včerajšnji  pregled  hišnih  ljubljenčkov  je  pokazal  izrazito
zmanjšanje kostnih tumorjev in ni več znakov hipermetabolnih tumorjev jeter.Pred 3 meseci sem
se prvotno predstavil s kostnim in živim rakom na stopnji 4 ...Rekel bi, da deluje.In to je bil samo
prvih 8cc, čas je, da izklopimo naslednjih 52!!” Laura

-- Odlično, Laura, lepo je to slišati, vendar se izogibaj več pregledov ali rentgenskih žarkov, če je
le mogoče.Ne želite obsevati tumorja, vaš onkolog bi vam moral znati razložiti, zakaj tega ni
dobro narediti.Vse najboljše, JB

»Poslušaj, to sem raziskoval več mesecev.Podpira ga Harvard.Uporabljajo ga v Španiji.Zaradi
dejstva, da je nezakonito, vam žal ne morem povedati ničesar več.Lahko rečem, da ima moj
mož raka v 4. stadiju z metastazami na možgane.RS pravi,  da svojega zdravja nikomur ne
zaupajte.Torej nisem.Tako rekoč "skočil  čez luno".Trdno sem pristala na nogah in možu gre
dobro.:)” Lisa

»Dragi CureYourOwnCancer.com, pred časom sem brala o olju Rick Simpson in se odločila, da
ga poskusim narediti.Marihuano gojim že zelo dolgo.Uporabil sem nekaj svojih najboljših brstov
in pripravil nekaj vrhunskega konopljinega olja.Poskušal sem in nisem mogel verjeti.Bilo je tako
močno, da ni bilo nič takega, kar nisem jedel.

Ko sem ga poskusil,  sem vedel za bolnika, ki  se je takrat že približno 11 let  boril  z rakom
(Hodgkinovim limfomom).Ponudil sem se, da bom njegov medicinski skrbnik marihuane in mu
brezplačno oskrboval  olje,  dokler  bo olje  jemal  po priporočilih.Takrat  mi  je  bil  bolj  kot  manj
tujec.Spoznal sem ga približno leto prej na srečanju sočutnega kluba in takrat izvedel, da ima
raka.Res  sem  želel  videti,  ali  bi  olje  lahko  pozdravilo  raka,  kot  je  omenjeno  v  Ricku
SimpsonuBeži pred zdravilom.

Potem ko smo stopili v stik s tem pacientom in mu predstavili ponudbo, smo pri naši državi
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vložili ustrezne papirje in začeli zdravljenje.Postavili smo ga tako, da bo imel rastline v lasti, tako
da  bi  sčasoma lahko  sam priskrbel  olje.To  je  bil  tudi  del  dogovora,  da  se  nauči  pomagati
sam.Začeli smo zdraviti.Sprva mu je bilo težko, ker je bilo olje tako močno, in jemanje trikrat na
dan  je  lahko  precej  težko.
Po treh mesecih se mu je tumor na zgornjem delu prsnega koša začel zmanjševati.Po petih
mesecih je tumor popolnoma izginil.Nato je šel na pregled CAT.Rezultati so se vrnili, da je brez
raka!Zdravniki se mu že najmanj 11 let trudijo ozdraviti raka.Kemoterapija, presaditev kostnega
mozga itd.Vse, kar je bilo potrebno, je bil približno funt premium bud, pretvorjenega vkonopljino
olje.Na  disku  ima  svoje  rezultate  CAT  skeniranja  pred  in  po  njem  (kmalu  nam  bodo
posredovani).Oglasil se je in javno spregovoril ljudem.Pravzaprav je zdaj negovalec, ki drugim
bolnikom pomaga z zdravilnim konopljinim oljem!«Boginja rasti"

»Pred enim letom nam je moj onkolog rekel, naj se kmalu obrnemo na hospic, rak debelega
črevesa se je vrnil v moja pljuča in debelo črevo, odstranjen je bil iz debelega črevesa leta 09 in
jeter v 11.Moj mož je vztrajal, naj poskusijo še en krog kemoterapije.Hkrati sem odkril konopljino
olje, olje sem začel jemati isti dan kot kemoterapijo.Moj tumorski marker je bil 17,6.Po ENEM
zdravljenju (in 2 tednih olja) je bil moj tumorski marker 10,6.Prejšnji petek po 2 tretmajih in 5
tednih olja je moj tumorski marker 4,8.Moja medicinska sestra mi je rekla, da ne ve, kaj počnem,
vendar ta kemoterapija naj ne bi prinesla teh rezultatov.Počutim se bolje kot že dolgo, dolgo."
Diane

»Živjo Jindrich, včeraj sem končal z branjem Rickove knjige.Dobre stvari!Iskreno povedano, res
ne potrebujem več dokazov o resnično čarobni moči olja!

Opravil  sem tudi  nekaj  poskusov in  vsak dan odkrijem nekaj  novega,  kar  lahko to zdravilo
naredi!Neverjetno!Na žalost, čeprav sem prepričan in četudi je moja punca prepričana, se njena
mama nekako ne zmore popolnoma "spustiti" ...in še vedno ni prepričana, ali bo opustila usrano
kemoterapijo  ...
Nenehno poskušam izpeljati dobre argumente, a se ne morem odločiti namesto nje!Ona je tista
z rakom in edina se lahko odloči, kaj bo počela s svojim življenjem.

Vem, da bo na koncu vseeno ozdravela, ker ji bomo nalili toliko olja, da ne bo mogla umreti.A
vseeno se mi zdi tako neumno in tako nevarno igrati se s temi prekleti kemikalijami, še posebej,
če imaš dostop do naravnih zdravil, ki dokazano zdravijo raka!Prebral sem o vaših izkušnjah z
rakom in zdravstvenim sistemom ...Res mi je žal za vašo izgubo ... in zdaj bolje razumem vaš
odnos do tradicionalne tako imenovane "medicine"!" Luigi

-- Živjo Luigi, hvala za lepe besede o knjigi in škoda, da si moral iti skozi.Njena odločitev je,
katero zdravljenje bo izbrala,  a jaz se ne bi  približal  kemoterapiji  -  samo preberi  ji  mamino
zgodbo, morda bo dojela, da jemanje strupa nikoli ni dobra ideja, še posebej, če ni utemeljeno
ali potrebno.Njene možnosti, da bo le preživela kemoterapijo, se bodo močno izboljšale, če bo
vzela olje,  a spet,  zakaj bi  svojemu bolnemu telesu povzročala še večjo škodo?Sploh nima
smisla.Najlepše želje, Jindrich

»Prijatelj me je usedel gledatBeži pred zdravilompred približno dvema letoma in pol sem mislil,
da bi mi lahko pomagalo pri psoriazi.Skupaj sva naredila olje – prvič za oba – v treh tednih je
moja luskavica v plakih izginila.Od takrat delam olje in ga uživam.Če zaužijem vsak dan in olje
nanesem  lokalno  ponoči  na  posamezne  lise,  ki  se  naključno  pojavljajo,  je  luskavica  zelo
nadzorovana in skoraj nevidna.Zaradi te izkušnje sem skočil z dvema nogama in zdaj imam v
Koloradu prvo podjetje z medicinsko marihuano s polno državno licenco.Leto dni po mojem
poslovanju so mojemu očetu diagnosticirali melanom IV stopnje – razširil se je v njegova pljuča
in jetra.Njegov onkolog mu je dal od 3 do 12 mesecev in mu rekel, naj se pripravi na oskrbo v
hospicu.Takoj  sem  ga  začel  s  shemo  RSO  in  pet  mesecev  kasneje  je  njegov  rak
izginil.Odšel.Najlažja stvar na svetu!Hvala Rick, da si svetu ponovno predstavil to neverjetno
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zdravilo!:-)” Erica

"Opravil sem 2-tedenski tečaj olja ...Privoščila sem si ga le vsak drugi dan, vendar je luskavica
na mojem telesu skoraj  izginila.dajem7moja kartica letos pridelovalcu na prostem,  da lahko
naenkrat dobim dovolj surovine, da naredim 60-dnevno serijo, da enkrat za vselej pozdravim to
sranje!!!” Sophie

»Konopljino olje zdravi raka.Sem bolnica z rakom dojke v tretji fazi in uporabljam olje, da se
ozdravim." Adele

"Brez kemoterapije, brez sevanja ... RSO in sprememba prehrane ... RSO mi je ozdravil raka na
želodcu brez vsega tega sranja ..." Dale

»Živjo Rick,  govoril  sem s tabo pred nekaj  meseci  in  od takrat  sem poskusil  olje  za svojo
depresijo.Težko je  reči,  ali  je  bil  učinkovit  ali  ne,  saj  je  ena unča (28 g)  zadostovala  le  za
približno 10 dni.Proti koncu 10 dni sem nekaj dni trpel v depresiji.V mojem življenju je bil vpleten
stresor, vendar sem lahko funkcioniral, čeprav z občutkom depresije.Torej kdo ve, morda bi bilo
brez olja slabše.

Kakorkoli že, nekaj olja sem poskusil tudi na enem od kožnih rakov moje prijateljice (76 let).Bil
je res grozen rak,  približno 8 mm zelo rumenega središča,  obkroženega z rdečico,  ki  sega
približno 75 mm v  premer.Pustil  ga  je  delovati  le  2,5  dni,  saj  sta  mu bila  srbečica  in  vonj
preveč.Ko pa so odstranili  prevleko (to je bila nepremočljiva obloga),  je rak skoraj izginil.Na
žalost  ima  številne  kožne  rake  in  si  ne  more  privoščiti  denarja,  potrebnega  za  njihovo
zdravljenje.Zato jih je požgal z veliko bolečino.Je skeptične narave in zanj je zelo pomembno
pohvaliti olje.

NEKAJ DOBRE NOVICE.Moj sin obiskuje zadnji letnik univerzitetne smeri kemija in je svojemu
profesorju organske kemije (v Avstraliji rojeni kitajski gospod) povedal o rezultatih in ga je precej
zanimalo in bo raziskoval in eksperimentiral z oljem na različnih ljudeh s kožnim rakom.Ne vem,
kako dolgo bo to trajalo, vendar vas bom sproti obveščal.Z verodostojnostjo profesorja lahko
stopimo na vrata birokracije.Lep pozdrav, Warwick, Avstralija”

»Uspela sem, dala svojemu 18-letnemu sinu… Zdaj ni znakov raka.Dolgujem ti ogromno hvala,
Rick  Simpson.Mojemu  sinu  so  oktobra  po  odstranitvi  tumorja  pred  biopsijo  diagnosticirali
sinovialni sarkom ...Povedali so mu, da bo rak še vedno prisoten in da bi se lahko razširil na
pljuča zaradi agresivne vrste raka, ki je ...Najnovejši rezultati testov ne najdejo nobene sledi o
tem, da bi bili začudeni ...Konopljino olje je bilo ena od mnogih stvari, s katerimi sem ga začel
uporabljati skoraj takoj po diagnozah. Amanda

»Mojemu tesnemu prijatelju so včasih dajali morfij za bolečine v možganskih tumorjih.Morfin je
sam po sebi povzročil zasvojenost, odtegnitev in je med uporabo le še poslabšal.Sama konoplja
je bila edino zdravilo, ki je lajšalo odtegnitvene simptome, depresijo, bolečino in sam rak.Vaše
sporočilo je tisto, kar je rešilo mojega prijatelja." Jasper

»Tako sem navdušen nad oljem.Prejšnji  mesec sem prvič prebral ali  slišal o tem.navdušena
sem...Gospod Simpson, mnogi od nas se vam zahvaljujemo za nesebično in ljubeče delo, ki ste
ga opravili za vse človeštvo.Ti si moja definicija humanitarca!!!V Hospicu sem prostovoljec od
leta 1998, videl sem veliko trpljenja in smrti, tudi v mojem naročju.Misliti, da bi bilo toliko tega
trpljenja mogoče ublažiti, je dobesedno osupljivo ...« Cindy

-- Zagotovo je, še posebej, če upoštevamo, da so vsi podatki o »čudežnih zdravilnih močeh«
olja Ricka Simpsona resnični.Pravilno proizvedeno in uporabljeno olje lahko res ozdravi raka,
sladkorno bolezen in na tisoče drugih bolezni.Res lahko pomaga pri bolečini, ki se je morfij ne
dotakne.Resnično pomlajuje telo in obnavlja mišice.Mislim, da besede osupljivo tega ne opišejo
v celoti.JB
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"O MOJ BOG.Pravkar sem dobil sporočilo od nekoga, ki mu dajem Phoenixove solze, ki je imel
in mislim, da je imel raka na ledvicah.Po 90-dnevnem jemanju olja najnovejši pregled PET kaže,
da tumorjev  ni  več..To je  neverjetno.Odkar  delam z  njimi,  sem videl,  da  so Phoenix  Tears
zdravile mnoge.Hvala, ker mi pomagaš pomagati drugim ozdraviti.” Gregg

--  Čestitam  in  hvala  za  pomoč  drugim,  Gregg.Nič  več  skeniranja,  samo  olje.Pregled  je
kancerogen, lahko povzroči, da se rak vrne in kdo si to želi?JB

»Pozdravljeni, dragi Rick Simpson in Jindrich Bayer, upam, da ste dobro in srečni.Glede na
količino e-pošte, ki jo morate prejeti, sem prepričan, da se me ne spomnite izpred mesecev,
zato sem vključil našo prejšnjo korespondenco.Mama je živa in zelo zdrava!Reči, da smo tako
zelo hvaležni, je premalo.

Ob diagnozi februarja 2012 (adenokarcinom trebušne slinavke 4. stopnje z metastazami v jetrih
in pljučih) je bila njena prognoza 3 do 6 mesecev s pričakovanim hudim poslabšanjem zdravja v
tem časovnem obdobju.Namesto tega je 10 mesecev pozneje živa, srečna in zdrava.Vem, da
oba nasprotujete kemoterapiji in tudi midva ... Ko pa so rekli 3 mesece, smo na to vrgli VSE,
vključno s kemo, in takoj začeli RSO.Povedali so nam, da nihče ne ostane tako zdrav kot mama
na  toliko  kemoterapije  Gemzar,  kot  jo  je  prejela.RSO  jo  je  moral  v  tem  času  ohraniti
zdravo.Kemoterapija  je  prenehala  pred  6  tedni,  ko  se  je  odločila,  da  lahko  čuti  začetke
kemoterapije.Zdaj je že 6 tednov brez kemoterapije in se počuti odlično.

Od njene diagnoze februarja 2012 je po začetnem povečanju jemala gram RSO na dan (do zdaj
skupaj približno 300 gramov).Zadnji pregled, opravljen v ponedeljek, 17. 12. 12, je pokazal več
krčenja tumorja, vključno z dokumentacijo, da so bili nekateri tumorji premajhni, da bi jih bilo
mogoče vizualizirati s CT skeniranjem.To je bila neverjetna novica!Nato smo v torek dobili izvide
njenega laboratorijskega dela.Po prejemu tako dobrih novic o skeniranju smo bili šokirani, ko
smo slišali, da se je njen test tumorskih markerjev (CA19-9) povečal z 285 na 2100.Ste že kdaj
videli, da se to dogaja?Ali imate kakšno razlago, zakaj in kako so se oznake povečale?Kakšne
ideje sploh?Kakšen predlog?To vprašanje je dobilo več izdelovalcev RSO, vendar dokončnega
odgovora še ni.

Tukaj  so  njeni  dosedanji  rezultati  CA19-9.Normalna  raven  je  MANJ KOT 37.  Februarja  ob
začetni  diagnozi  ni  bil  opravljen  noben  test  tumorskih  markerjev.  4-30-12  ...23,568;  5-30-
12 ...5,240; 6-18-12 ...4,458; 8-8-12 ...538; 10-8-12 ...285 (zadnja kemoterapija je bila 10-29-
12); 12-17-12 ...2.100.Moja družina bo cenila vsak vaš prispevek!Veliko ljubezni, B"

»Dragi B, CT skeniranje daje ogromno dozo sevanja in to je tisto, kar bi ga lahko povzročilo,
poleg tega pa je bila kemoterapija popolnoma nepotrebna.Dala bi ji, da čim prej poje 180 g olja
najboljše kakovosti.Nič več CT ali kakršnih koli drugih kancerogenih neumnosti, samo olje in
toliko, kot lahko prenese.Najprej morate odpraviti škodo zaradi kemoterapije in sevanja, kar bo
trajalo nekaj časa, olju je samo otežilo delo.Tako kot dajanje protistrupa, medtem ko ji črpa strup
v žile, meni to sploh nima smisla.Najlepše želje, Jindrich Bayer”

»Pred približno 4 tedni me je obrnila ženska z rakom na dojki in jo uspela usmeriti v pravo
smer.Ima precej pomemben tumor (mislim, da ima lahko več kot enega) in ga lahko čuti.Minilo
je šele 3 tedne, odkar je začela z oljem in tumor se že zagotovo zmehča.Ni slabo za 3 tedne!
Zanjo se počutim zelo spodbudno in VEM, da bo ta ženska še ena zgodba o uspehu.Ena
ljubezen." Corrie

»Moj oče je star 89 let, ima kožnega raka na obrazu.Trikrat sem ga peljal v bolnišnico, da so ga
izrezali, kar ga odpre okužbam, da ne omenjam, da ga vzamem iz doma za starejše in nazaj,
težko mu je.Pred nekaj tedni sem začel s konopljinim oljem.Nekatere od teh so velikosti mojega
otroškega prsta do mojega palca.Zdravila sem jih 11, zdaj so 4, ena je velikost palca kot otroški
prst.Samo umrejo  in  odpadejo  s  kože zaceljene.Presenečen sem,  tako kot  vse medicinske
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sestre in zdravnik.”Steve

“Rad bi povedal le, da sem zelo vesel, da lahko sporočam, da je tast na pregledu njegovega
raka že drugič popolnoma čist, potem ko je prvi pokazala madeže na pljučih.Na olje smo ga
začeli takoj po tem, ko je prvi pokazal madeže.Konoplja mu je vzela pljuča in jih očistila!Rekli so
mu,  da potrebuje kemoterapijo.Bili  smo proti  in  smo ga namesto tega dali  na olje.Konoplja
zdravi raka!!!” Karen

»Tudi raka materničnega vratu zdravi!Nisem si mogel privoščiti zdravljenja (niti ENEGA ...) in
sem preživel eno leto brez kakršne koli  medicinske pomoči ...ampak kadil  sem skoraj  vsak
dan...potem pa  leto  kasneje  na  mojem  letnem izpitu  so  bili  zdravnik  in  medicinske  sestre
navdušeni ...niso našli nič drugega kot rahle brazgotine na mestu, kjer je bil rak ...Zdaj sem
100%  brez  raka...zahvaljujoč  marihuani...ne  zdravniki...ne  "zdravilo"...ne  zdravljenja...ampak
zaradi čiste, zeliščne, NARAVNE rastline...sem živ dokaz...Zdravniki so rekli, da bi moral biti na
stopnji  5  raka,  če  ne  bi  šel  brez  zdravljenja...ampak  vseeno  je  ODŠLO...brez  njihove
pomoči...bili so tako navdušeni, da so me poslali v DRŽAVNO BOLNIŠNICO v LITTLE ROCK
(UAMS) na dodatne preiskave...in tudi UAMS ni našel nič drugega kot rahle brazgotine ...rekli
so, da je čudež...Mislim, da je bila samo marihuana...Legaliziraj že...pomagaj ljudem...ali ni to
človeštvo nekoč?" Monica

»Konopljino  olje  sem uporabil  za  zdravljenje  bazalnoceličnega karcinoma na glavi,  vratu  in
obrazu.USPEŠNO.To je idealen rak za raziskovanje.To je jasno vidno s prostim očesom in vse
spremembe, ki se zgodijo, so zlahka vidne.Poskušal sem vzbuditi zanimanje za to tukaj v ZDA,
toda federalci imajo kogar koli in zdi se, da so vsi do smrti prebrati.Poglejte, kaj lahko storite."
Jožef

"V stegnu imam bulico, včasih je bila trda, skoraj 2 cm, zdaj je manj kot polovica in postaja
mehkejša (4 tedne)." Katri

"In pravkar sem ugotovil, da sem brez raka, potem ko sem bil na olju 5 mesecev zapored!!"
Mimi

QJB,  ali  imate  kaj  o  zdravljenju  določenih  tipov  tumorjev,  imenovanih  hemangioblastomi?
Spremljam tvoje objave, pa tudi ostale.NIKOLI nisem videl zdravljenja te vrste tumorja, razen
ekscizije.Imam jih veliko." Graeme

A.Ne osebno, zagotovo nismo imeli možnosti obravnavati vseh diagnoz, ki jih človek pozna, a
glede na to, kar sem zdaj prebral o tem, ne vidim razloga, da olje ne bi pomagalo.Kolikor vem,
ga lahko diagnosticirajo le s CT, in tako kot jaz gledam na to, bi moral vsak, ki naredi CT, potem
pojesti vsaj 60 g olja.In če pred operacijo pojedo teh 60g, sem prepričan, da v večini primerov
operacija ne bo potrebna, ker tumorjev ne bo.Tako da bi tudi sama zagotovo preizkusila olje.Vse
dobre želje, JB

»Samo dejstvo, da placebo zdravi nekatere ljudi, je razlog, da za vedno zavržemo zdravilo in
preučimo  umetnost  placeba.Ker  ste  rekli,  da  nikoli  ne  naredite  placebo  študije,  če  imate
učinkovito  zdravilo,  imate  prav,  da  bi  to  ubilo  polovico  vaših  bolnikov,  bolnih  in  krutih.
Christopher

-- To bi bilo res slabo in kruto, zato tega osebno ne bom storil.Drugi lahko, če želijo, jaz pa
ne.Želim si, da bi medicinski sistem začel uporabljati olje kot placebo – če dokažejo, da je vse,
kar želijo uporabiti, varnejše in učinkovitejše od olja (in bolj zabavno/prijetnejše za pacienta),
potem lahko nadaljujejo in ga prodajajo .Če ne, zakaj potem ne.To je precej preprosto in zelo
racionalno, mislim.In tako bo tako ali tako v prihodnosti, zakaj bi torej čakali?JB

»Nikoli ni prepozno, da sprejmemo dejstvo, da je konoplja preprosto zdravilo.Hkrati pa nikoli ni
prepozno, da začnete uporabljati olje kot zdravilo, ne glede na to, kakšno je vaše stanje ali kako
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hudo je.Z uporabo olja običajno obstaja velika verjetnost, da si bolnik opomore, ali pa mu bo olje
do konca zagotovilo maksimalno kakovost življenja.In tudi to je pomembno.JB"

»Ko bolniki, ki so jemali kemoterapijo, začnejo uporabljati olje, je prvo, kar mora olje narediti,
razstrupljati njihovo telo.Zato bo v nekaterih primerih morda moral bolnik zaužiti kar nekaj olja,
preden začne napadati samega raka.Jemati kemoterapijo res ni dobra ideja, še posebej, če je
popolnoma nepotrebna glede na to, da zdravstveni sistem pozna konopljo kot zdravilo za raka
že več deset let.JB"

Q"Terminalni" bolniki z rakom: Ali jih začnete agresivno z 1 gramom na dan ali delatejim bo
uspelo čez en teden?Nasvet iz izkušenj?

A.Ne,  vedno  začnemo  z  majhnimi  odmerki  in  precej  sledimo  navodilom.Seveda,  če  imajo
predhodne izkušnje s  konopljo  in  vedo,  da se ni  treba bati,  lahko včasih  začnete z  večjim
odmerkom.Nikoli pa ne veste, kako se bo bolnik odzval na olje, poleg tega običajno jemljejo
mešanico različnih zdravil, zato boste morda želeli biti previdni in spremljati bolnikov krvni tlak
itd.Splošno priporočilo je, da sledite navodilom, manj formalno pa je – sledite svojemu instinktu
in presoji in ko pacient nima “česa izgubiti”, mu brez obotavljanja dam visok odmerek, ko je to
potrebno (akutna bolečina v hrbtu itd.) .Gram res visokokakovostnega olja lahko neizkušenemu
uporabniku močno dvigne, a vseeno ne škodi.Včasih se lahko izkaže, da je tudi koma, ki jo
povzroča konoplja, koristna in prepričan sem, da jo bomo tako ali tako slej ko prej uporabili za
anestezijo pred operacijo, a trenutno želimo, da pacienti ostanejo čim bolj v coni udobja.Upam,
da sem dobro razložil.Vse najboljše, JB”

»Corrie, prijateljica, pomagala si mi z ***.Dala sem mu zdravila za nevroendokrine tumorje.Na
zdravilu je bil 1 mesec in se je začela krčiti.Bil je tako velik, da ga je pritiskal na želodec, zdaj pa
je prišlo do te mere, da lahko spet jede in njegov zdravnik je rekel, da še nikoli ni videl, da bi se
tumor, kot je ta, tako HITRO skrčil.To ga je prestrašilo in vse krvne preiskave so se vrnile v
normalno stanje, tako da je še ena na poti do ozdravitve in to je ODLIČNO.In ti si ČUDOVIT in
Bog je velik.”

»Imam prijatelja, ki ima raka na možganih in imam Cml.Olje deluje za oba!!!Moj prijatelj je v
mojih očeh dokaz iz prve roke, da je to olje čudež ...Prej sem imel dvome, zdaj pa ne!Vzemi
olje, DELUJE!" Tyler

»Konopljino olje je po enoletni uporabi in samo z uporabo konopljinega olja spremenilo raka iz
vrste pajkove mreže v tumorje, na katere so zdaj lahko ciljali z določeno obliko kemoterapije, je
tudi povečala svoj odmerek olja na 3 grame na dan.Pred 18 meseci so staršem povedali, da je
njen  možganski  rak  neozdravljiv  in  da  je  imela  približno  18  mesecev  življenja  in  da  bi  ji
kemoterapija  prinesla  le  nekaj  mesecev,  tako  da  sta  v  odgovoru  na  vaše  vprašanje  oba
prispevala  k  remisiji,  upam,  da  je  to  odgovor  na  vaše  vprašanje.  Michigan
Cannabiscancerprojekt

»Lani me je mamina prijateljica vprašala, ali lahko naredim 6-mesečni tečaj konopljinega olja za
njeno  mamo,  iz  najvišje  kakovosti  konoplje.Imela  je  raka  na  vratu.Napravil  sem  ji  olje  po
nasvetu Youtube, nato sem ga objavil v Rusiji.Uporabila je prvi 6-mesečni tečaj z neverjetnimi
rezultati in prosila za še en 6-mesečni odmerek, poslala sem ji še eno obremenitev in zdaj je 14
mesecev kasneje zdrava.Delaš neverjetno, Rick.Hvala vam." Gareth

»Pozdravljeni, moje ime je Alysa in stara sem 16 let.Leta 2011 so mi diagnosticirali anaplastični
astrocitom 3. stopnje.Odločili smo se (z družino) za uporabo koncentrata konoplje.Univerza v
Michiganu nam je povedala, da verjetno ne bom preživela več kot nekaj let, sam rak pa je bil
neoperabilen,  ker  je  bil  v  obliki  pajka.Lani  januarja  sem  šel  na  redni  MRI  na  Univerzo  v
Michiganu.Vsi tumorji so izginili."

»Moja  mama ima pljučni  rak  v  4.  stadiju  in  je  pripotoval  v  njene možgane,  a  odkar  jemlje
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konopljino olje RSO, ji gre dobro.Njena krvna slika je bila odlična in zelo sem vam hvaležna, ker
menim, da je RSO moji mami dal priložnost, da se bori s tem rakom ...« Shannon

»Sem 68-letni moški, ki je živel v normalnem zdravem življenju brez večjih težav in sem se
vzdrževal z letno cepljenjem proti gripi in pregledom.Moje telesne funkcije so bile v redu in vse
je bilo v redu, dokler se nekega jutra nisem zbudil s hudimi bolečinami v trebuhu.Ker je menila,
da gre za slepič  ali  kilo,  me je žena odpeljala na nujno pomoč.Približno 2 uri  pozneje,  15.
avgusta 2012, sem imel nujno operacijo in na mojem debelem črevesu je bil ogromen tumor, ki
so ga odstranili skupaj s 14 limfovozlišča.Teden dni kasneje se mi je notranjost odprla in me
zastrupila, kar je pripeljalo do druge operacije.

Po 4  dneh sem se počutil  bolje,  stal  sem na nogah in  počasi  sem se gibal  in  začel  sem
krvaveti.Vrnil  sem se na operacijo številka 3 in dan kasneje je imel blag srčni infarkt.Kmalu
zatem -33 dni  na  oddelku za intenzivno  nego -  sem bil  odpuščen in  sem nosil  vrečko za
stomo.Torbica  je  bila  pri  meni  8  mesecev  in  operacija  preobrata  je  bila  opravljena  brez
zapletov.Kirurg je dejal, da se rak ni razširil čez vozlišča.

Kljub temu so me odpeljali na onkološko kliniko in začeli razpravljati o kemoterapiji in sevanju
kot  o  »nadaljnjih  ukrepih«.  Standardni  protokol  so  rekli.BULLSHIT  sem  rekel!Ne  bom  več
obseval svojega telesa ali  ga zastrupil  s kemoterapijo ali  obsevanjem.Onkolog na onkološki
kliniki  se  ni  prepiral  in  je  opisal  kontrolne  preglede  vsake  3  mesece  v  enem  letu,  kar  je
vključevalo CT in krvno preiskavo.

Pridobil  sem material,  kot  ga je  opisal  Rick  Simpson,  in  izdelal  RSO.Po vseh navodilih  za
postopek ekstrakcije in z uporabo nafte kot topila sem končno olje dal v brizgalke in ga začel
zaužiti  dvakrat  na dan,  vsakič  v  majhni  količini.Opravil  sem 4.  pregled na Kliniki  za rakave
bolezni  in  navedli  so,  da  CT NE pokaže  ničesar,  kar  bi  kazalo  na  prisotnost  RAKA.Krvna
preiskava je pokazala raven CEA na 1,4, a kaj za vraga, vsak ima v sebi rakavo celico ali
dve.Menijo, da je vse 5+ zaskrbljujoče.Zdaj pripravljam še eno serijo in jo bom jemal vsak dan
kot preventivo.VSEM, ki zdaj zbolijo za rakom, predlagam, da storite enako.Nimamo NIČ za
izgubiti in vse pridobiti." Gerry

"Je prepozno, da bi rešil nekoga, ki ima 4. stopnjo in je že koža in kosti in komaj več hodi zaradi
izgube moči?" Prevrni se

"Nikoli ni prepozno.Z uporabo tega olja je bilo opaženih veliko čudežev.Če jih ne more rešiti, bo
najmanj,  kar bo storilo,  olajšalo njihovo trpljenje brez hudih stranskih učinkov farmacevtskih
izdelkov.Upoštevajte,  da  če  začnejo  z  visokimi  odmerki,  bo  veliko  spalo,  dokler  se  njihova
toleranca ne zgradi.Je zelo močan." Nick

»Eden od starejših v našem mestu je dobil 3 tedne, da preživi raka na jetrih 3. stopnje.Njegova
družina, zbrana okoli njega, ga je prebudila.Poskusil je to olje.Dve leti je že v redu.Zdravniki so
ga  med  potjo  testirali  brez  raka.O  tem  niti  ne  bodo  govorili.Za  iskanje  zdravila  ni
denarja.Verjamem, da deluje.......” Bobby

"Tudi jaz, brez raka ščitnice!!" Michelle

»Povej, kar hočeš o meni, prijateljuj me, sodi me ...Tvoj argument je neveljaven!To je zadnji
pregled, ki ga bo mama kdaj dobila!!!KONOPLJA Ubija RAKA!” Zora

Stacy: V kateri fazi je bila tvoja mama?Vem, da si to že enkrat objavil,  a sem pozabil.Takoj
čudovito poročilo!!

Dawn: Stacy, šlo je za drobnocelični karcinom pljuč 3. stopnje.5 tumorjev z majhnimi meti na
zgornji limfni sistem.

Debbi: To je tako fenomenalno!Nikoli nisem slišal, da bi kdo zdravil majhne celice, tudi z vsemi
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običajnimi protokoli.To je izjemno!Niste le rešili maminega življenja, ampak boste s tem rešili
tudi  druga  življenja,  ker  je  dokaz,  da  konoplja  deluje.Najlepša  hvala,  ker  ste  to  delili!
Dawn:  Debbie,  naredila  je  vse,  konopljino  olje  -  kemoterapijo  -  sevanje,  AMPAK  je  bila
ozdravljena, preden je bila opravljena njena kemoterapijo in sevanje, zato je zavrnila preostalo
zdravljenje in ostala pri olju ...Ki  ga še vedno jemlje in ga bo jemala VSAK DAN do konca
življenja!

Steve:  pravi,  da  je  "to  najbolj  kompatibilno  s  spremembami  po  sevanju".Ali  je  imela
sevanjeterapija?

Dawn: Steve, ja, vendar ni nikoli končala...Dr je navdušen!

Pacientka:  Linda  V.,  Datum  servisa:  16.  11.  2013,  Postopek:  CT  PRSNI  KOŠ  S
KONTRASTOM.Opravljen je bil  CT prsnega koša ...Primerjava je narejena s predhodno CT
prsnega koša od 8. 7. 13.INDIKACIJA: To je 64-letna ženska z anamnezo pljučnega raka ...

UGOTOVITVE: Prisotna je povečana intersticijska sprememba in zadebelitev interlobularnega
septuma  ...kar  je  v  primerjavi  s  prejšnjim  izpitom  izboljšano....Ni  določenih  mediastinalnih
vozličev  mehkih  tkiv  ali  mediastinalne  adenopatije.Ni  dokončnih  dokazov  o  aksiliarni
limfadenopatiji  ali  hribovi  limfadenopatiji.Razen  sprememb po  obsevanju  v  medialnem  delu
desnega zgornjega režnja ni dokazanih dodatnih parenhimskih pljučnih motnosti ali sumljivih
pljučnih  vozličev.Sapnik  in  glavni  bronhi  so  odprti.Plevralnega  izliva  ni.Velikost  srca  je
normalna.Perikardialnega izliva ni.Vizualizirani deli zgornjega dela trebuha so nepomembni.Ni
žariščno agresivne lucentne ali sklerotične kostne lezije.

VTIS:  Izboljšanje  sprememb  po  obsevanju  v  desnem  bregu  in  medialnem  delu  desnega
zgornjega režnja.Ni dokončnih dokazov o ponavljajoči se ali rezidualni bolezni."

»Imel  sem neoperabilnega ovsenega raka,  to  je  drobnocelični  rak  spodnjega režnja  levega
pljuča. Dobil sem zelo draga konopljina olja in celice se krčijo. Bil sem terminal in sem rekel, da
bom mrtev do božiča 2013. No, še vedno sem tukaj zahvaljujoč THC-ju.« John-Miachael

"Nafta  je  odpravila  vse  poškodbe  zaradi  sevanja  in  ozdravila  neverjetno  ...Medicinska
marihuana  me  je  REŠILA in  me  drži  stran  od  5  lekarn.Izgubil  sem  desno  ledvico  zaradi
kemoterapije in začne me zajeziti tam, kjer me boli koža ...in v nekaj minutah po zaužitju olj v
tinkturi povzročim, da se napadi ustavijo in ostanejo stran več mesecev ...

Neverjetno  in  to  je  samo eno,  da  so  olja  obrnila  poškodbe  živcev  v  mojih  očeh,  ki  jih  je
povzročila kemoterapija,  tam, kjer so mi postavili  diagnozo glavkoma, in ob mojem zadnjem
obisku pred samo 6 meseci sploh ne kaže znakov glavkoma in moj vid je boljši, ko jemljem
zdravila. ..” Tereza

»Poznam moškega, ki je imel 4. stopnjo, ki se je širila kot nora.Dali so mu 10-odstotno možnost,
da bo preživel  vse leto  in  rekli,  naj  uredi  svoje  zadeve.Rekel  sem mu,  naj  gledaBeži  pred
zdravilomin poskusiti zdravilo.V enem letu so mu postavili diagnozo, da je 100 % brez raka in je
zdaj  skrbnik več bolnikov in  vse to zaradi čudovitih zdravilnih moči konoplje in  režije  Ricka
Simpsona.Torej hvala Rick.” James

»Moja teta je  z glioblastomom 4.  stopnje prešla z  invalidskega vozička na hojo že po treh
odmerkih!Njena  leva  stran  je  bila  paralizirana  več  kot  mesec  dni.Zdaj  pa  popolnoma
funkcionalen!!Tako navdušen!" Nicolette

»Imel sem glioblastom, ki ima visoko stopnjo smrti.Po 6 mesecih kemoterapije in obsevanja,
slabost in bruhanje, bolečine v ledvicah in vse občutek zastrupitve.Potem ko so me končno
poslali  domov in rekli,  da nič več ne moremo storiti,  sem svojo prehrano spremenila v čisto
ekološko pridelano hrano iz svojega vrta.Pitje zelenih smutijev, jemanje vitaminov C.Nato sem
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dodala  kislo  sadje.Prijatelj  mi  je  nato prinesel  Rickovo olje.No,  prejšnji  petek  mi  je  poklical
onkolog in mi rekel, da sem BREZ RAKA.Toliko ljubezni od mojega srca do tvojega.To je bilo
reševanje življenja." Tanja

»Moja teta jemlje olje  že 6  tednov.Njeni  terminalni  tumorji  so se zdaj  zmanjšali  za več kot
50%.Deluje.” Boosboys

"Imam prijateljico, ki sem ji to povedala pred 4 meseci, ker je bil njen oče na kemoterapiji in se
mu je poslabšalo, zdaj je skoraj brez raka .... in se počuti odlično." Ruth

“Deluje – ozdravil  je ženinega raka, ko se je razširil zaradi kemoterapije/radia – rekli so, da
poglejza alternative … izvedeli smo za nafto – rak je izginil  v 3 mesecih/90 dneh – zdaj ga
plačamo naprej.” Chris

»Olje  uporabljam  približno  eno  leto,  da  preprečim  ponovno  rast  možganskega  tumorja
glioma.Prosim,  da  se  zahvalite  Ricku,  zdi  se,  da  zdravljenje  pomaga  mojemu  splošnemu
zdravju in ni bilo ponovne rasti.Ali kdo ve, kakšen bi bil dober odmerek za nekoga, ki poskuša
preprečiti ponovitev možganskega tumorja 2. stopnje po SZO?"Standardni" nasvet je, da BO
zrasla in zahteva kemoterapijo.Moj zdravnik je predlagal, da 50 % zraste nazaj v 3 letih, kar
sem premagal za nekaj mesecev.Zaenkrat tako dobro.” Štiriindvajset

»Pravkar sem dobil sporočilo od prijatelja, da je njegov prijatelj ozdravljen za pljučnim rakom v
IV.9 zdravnikov se je strinjalo, da ima še tedne življenja in da se je to razširilo na njegove kosti
in možgane.4-5 tednov na olju, zdaj pa zdravniki pravijo, da so napačno postavili diagnozo, šlo
je za manjšo okužbo pljuč.V krvi ni znakov tumorjev ali  rakavih markerjev.Obrnil  sem ga na
Phoenix Tears in mu pokazal, kako narediti serijo z manjšimi, cenovno dostopnejšimi količinami
zelišč.Uporabite to, samo naj ostanem anonimen.Hvala in Bog blagoslovi.”

»Več let sem delal v kolektivu in sem imel kožnega raka na levi roki, ker sem jo med vožnjo
visel skozi okno.Zdaj vem, da mi nihče ni treba verjeti, vendar sem začel vsak dan mazati olje
RSO in prisežem, da ga ni več.Trajalo je nekaj mesecev, a res ni več od tam, kjer je bilo leta."
Randy

»Srečal sem preživelo, ki se je odločila, da namesto tega uporabi olje za življenjsko nevarno
kemoterapijo in obsevanje...  dobila je manj kot eno leto...  že 5+ let  je brez raka in nikoli  ni
izgubila  las  ali  je  bila  šibka  in  bolan  zaradi  zdravljenja...naravna  nekamična  medicina!!Ni
prevara!!” Gwendolyn

»Pravkar sem poslal sporočilo z enim od mojih Peepov.Imela je ne-Hodgkinov limfom 4. stopnje
in trojno zadevo (kar pomeni, da je imela 3 voznike, tako so ji razložili in rekli, da je eden od
rakov  drugega  dejansko  zaščitil  pred  kemoterapijo),  zato  je  bila  njena  edina  zdravstvena
možnost presaditev kostnega mozga.Njen onkolog, ki ga je obiskala danes, je rekel, da se ji bo
rak že vrnil,  saj  je zavrnila presaditev.To je njeno sporočilo:  »Pravkar sem obiskala svojega
onkologa.Moja kri je dobra.Delam pravo stvar.Hura, dobri rezultati,  dobre novice, brez raka."
Konoplja ubija raka! Corrie

»Rick mi je pokazal, kako preživeti že 3 leta, ko se borim s 4 različnimi vrstami raka v predelu
mehurja. Zdaj sem na 2 in se vsak dan borim z uporabo RSO Ne vem, ali bom zmagal v tem,
vendar je bil dober boj in zdaj sem že 3 leta mimo kosca in se še vedno borim... Hvala Rick in
posadka ... Bog blagoslovi ...« Gregory

»Izdelujemo RSO za mojega moža.Zboleva za revmatoidnim artritisom.Pravkar je premagal tudi
Hodgkinsov limfom.Uporabljamo 99,9 % izopropila.V topilu ga ne pustimo več kot 3-5 minut.Na
ta način ni zelen s klorofilom.Mojemu možu NI bilo treba jemati nobenih zdravil za RA.Ne oteka
in ga ne boli.Bog blagoslovi tebe, Ricka in tvoje prijatelje, da si deliš to neverjetno zdravilo!
Janice
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»Osebno sem bil priča, da pri mojem stricu ozdravi obe vrsti kožnega raka in četrto stopnjo raka
prostate. Videl sem tudi, kako se uspešno bori z limfomom. Zelo uspešno zdravimo tudi tumorje
na našem psu. Približno 85 % tumorjev je izginilo po dveh mesecih lokalnega zaužitja s hrano.
Dajte ga tudi našemu 9 letnemu nemškemu ovčarju za artritis. Všeč ji je in res ji je vrnil kakovost
življenja,  še posebej boljšo od zdravila Rymadil,  ki ga je pred nekaj leti  predpisal veterinar!
Jason

»Ozdravil  sem raka na kosteh in jetrih v stopnji 4, ozdravil  sem neprijetno opeklino na roki,
uravnal si krvni tlak, opazoval, kako izginjajo moje krčne žile, izgubil 90 funtov, prenehal jemati
zdravila proti bolečinam, blažil sončne opekline z lokalnim oljem, ozdravil psa mojih prijateljev
kostnega raka ... hmmm, kaj drugega ...artritis v prstih, sem celo pozabil, da ga imam. NORO je,
da je magija te rastline nezakonita. Pojdi pomisli." Laura

"To je spremenilo moje življenje, potem ko so mi pred skoraj enim letom postavili diagnozo CML
(kronična  mielogena  levkemija)  in  sem  si  ogledal  videoBeži  pred  zdravilomo  tem,  kako  je
konopljino olje ozdravilo  terminalne bolnike z rakom.No, jaz sem živ dokaz,  da deluje.To je
spremenilo mojo raven raka.Nisem še ozdravljen, vendar upam, da bom nekega dne kmalu
lahko rekel, da sem preživel, zato, razen če ste prehodili miljo v čevljih katerega koli bolnika z
rakom, ne začnite bati nečesa, o čemer ne veste ničesar." Denise

"Verjamem.Mojemu prijatelju so diagnosticirali 3 vrste raka.Imel je 3 tedne življenja.Zdaj, 2 leti
pozneje, se je zmanjšal na 1 vrsto in dela dobro." Sandra

»Vsi ste pomagali rešiti mamino življenje.Eno leto brez raka!" Veličasten

»Zgodba moje mame: »Septembra 2010 so moji mami diagnosticirali rak jajčnikov 4. stopnje in
dobila je 6 mesecev življenja brez zdravljenja in leto in pol življenja z zdravljenjem. Takoj je šla
na kemoterapijo in rak se je dokaj dobro odzval, čeprav je opustošil njeno 70 let staro telo, ki je
bilo le 85 % okrevanega od sindroma Guillaina Barreja.

Nadaljevala je z več kemoterapijo in decembra 2011 je morala na nujno operacijo, saj sta bila
njen GI in ginekološki sistem prepletena, kar je povzročilo hudo okužbo.Odstranili so toliko raka,
kolikor ga je bilo mogoče odstraniti; bila je zelo blizu vratom smrti in je nekako prestala operacijo
in okrevanje ter je lahko odšla domov, čeprav še vedno ni brez raka.

Medtem mi je  prijatelj  začel  posredovati  informacije  o marihuani/konopljinem olju  in  njegovi
uporabi proti raku.Počasi sem začel poslušati in delati lastno raziskovanje; Bil sem presenečen
nad tem, kar sem začel odkrivati in raziskovati ...

V  naslednjem  letu  je  mama  prestala  več  kemoterapije;  za  bolečino  je  jemala  morfij  in
oksikodon.Njena kakovost življenja se je slabšala, prav tako tudi njen odnos »nikoli ne obupaj,
pošteno do Boga, Okie iz Muscogeeja«.

Januarja 2013 je imela peti krog kemoterapije.Njeno prejšnje leto je bilo v boju; bila je izčrpana,
tepena, prizadeta in kemoterapija ni imela več zdravilnega učinka.

Povedali so nam, da se je rak razširil na njen mehur in na jetra in da bo rak na jetrih tisto, kar jo
je prizadelo; niso ga mogli ustaviti,  a so upali,  da ga bodo lahko upočasnili in ji  kupili nekaj
časa.Preskočili smo časovnico, ki nam je bila prvotno dana ob prvotni diagnozi, vendar smo še
vedno menili, da je treba narediti več.

Bila je končana in pripravljena odnehati; končala je s kemoterapijo; "nič več!" je rekla.Šla sem k
njej in začela razpravljati o tem, kaj sem se naučila v zadnjem letu ter o konopljinem olju in
njegovi uporabi proti raku.Kljub svoji strogi vzgoji v petdesetih letih prejšnjega stoletja na revnih,
verskih, teksaških kmetijskih zemljiščih in panhandle, je bila odprta za ogled dokumentarca ali
dva na spletu o olju in slišala več o poročanih zgodbah o uspehu itd.Po dolgih razpravah in
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predstavitvi prodaje, ki bi jo lahko dal le sin umirajoče matere, sem jo prepričal, da se strinja, da
poskusi olje.

Po začetku jemanja odmerka, manjšega od polovice riževega zrna, pogoltnjenega v praznih
vitaminskih kapsulah, je opazila, da se je njena uporaba narkotikov v dveh dneh zmanjšala za
50 % in to zmanjšanje je ostalo ves čas, ko je jemala to zdravilo.

Mama še nikoli v življenju ni imela izdelka THC in to je bila zanjo velika prilagoditev.Včasih so
bili učinki zelo pozitivni, večinoma pa le zelo pomirjevalni.Občasno je bil thc malce premočan, a
nobeno preveliko odmerjanje vas ne more poškodovati,  zato je šla ležati  in moliti,  dokler ni
minilo.Spanje je del procesa zdravljenja, zato je pomirjevalna narava zasnovana.

Kmalu se je mamino število tumorjev CT začelo povečevati  na 455 in začela je povečevati
odmerek olja tako hitro, kot je lahko.Na priporočilo njenega zdravnika je obiskala ginekološkega
kirurga za raka in se strinjal,  da bo šel in poskusil  odstraniti  čim več raka.Operacija je bila
načrtovana za konec junija in ko je prispela, se je število tumorjev zmanjšalo na 405, mama pa
je zaužila več kot 100 gramov olja.

Ko je kirurg prišel iz ordinacije, da bi govoril z mojim očetom, so bile njegove natančne besede:
"To ne bi moglo iti bolje!" Odstranili so velikega raka, za katerega so vedeli, da je tam, vendar ni
bilo manjših rakavih tumorjev, za katere so pričakovali,  da bodo videli.Mama je okrevala po
operaciji in njeno število tumorjev je ostalo pod 20 (normalno je 34) od julija 2013; njen zadnji
pregled mačk iz decembra potrjuje, da je od julija 2014 še vedno brez raka. Veličasten

»Moj brat je imel limfom, želodec, metastiral na hrbtenico.Zdravila, ki so mu jih dajali, so ga
držala pokonci vsako noč in dan in več tednov ni mogel zaspati ali jesti.Ena gramska tableta olja
in zaspi za 18 ur in poje do mile volje.Teden dni kasneje je 78 % brez raka.Zdravnik je bil
zmeden.Nismo  mu  povedali,  ker  je  bil  v  nezdravstvenem  stanju,  vendar  je  konoplja  rešila
njegovo in naše življenje.Zdaj, leto pozneje, MOJ BRAT PREMAGAL LIMFOM!Tega nihče ne
naredi...brez konoplje." Errl

»Nekaj časa nazaj sem imel veliko zlobnega.Vzel bi kapljico na dan.Oseba, ki mi ga je dala, ga
je zahtevala nazaj.Na koncu ga je dal ženski, ki je izginila od raka.Ni mogla jesti, piti, kaj šele
dejansko živeti.Tehtala je manj kot 70 funtov.Moj prijatelj ji je dal olje ... voila!Začela je jesti, piti
in nadaljevala svoj boj ... uspešno.Trdno verjamem v zdravilne lastnosti konoplje." Tara

»Zelo  zvesto  berem  vse,  kar  objavite.Moj  oče  je  umrl,  ker  je  imel  raka.Naredili  so  samo
obsevanje.Imel je eno zdravljenje in so zgrešili mesto, zato so ga v bistvu ocvrli.Umrl je v 2
dneh." Anita

»Danes sem dobil sporočilo od človeka, ki sem mu daroval velik znesek.V grlu je imel tumor
raka.Od  začetka  aprila  2013  je  hranjen  po  sondi.Bolna  žena  kliče  vse  v  joku.Po  4  tednih
jemanja olja  2-krat  na dan je  izginilo.Popolnoma izginil  ...Jedel  je  trdno hrano ...Brez novih
zdravljenj ali novih zdravil, samo RSO.Delite znanje, rešite življenje." Jared

“Sem oseba, ki je preživela raka v 4. stadiju, in med tem, ko sem opravila kemoterapijo (NIKOL
več), vam lahko povem, da so vsa zdravila, ki so bila predpisana za boj proti slabosti, pomoč pri
spanju itd., samo še bolj zbolela!!Šele ko sem prešel na medicinski THC, sem lahko jedel, spal,
se sprostil in zdržal!!Hvala bogu, da živim v Kaliforniji, kjer je to legalno, moje srce gre za tiste,
ki nimajo dostopa!” Heinz

»Prosim, delite, da drugi ne bodo delali napak, kot smo jih mi.Prehrana je zelo pomembna!!!!In
potem sem za nekatere, kot je gospa tukaj v Saint Johnu, ki so ji pred 4 leti postavili diagnozo 4.
stopnja drobnoceličnega karcinoma in so ji dali 2-3 mesece življenja, pravkar govoril z njo, je v
redu!! !!!!!In stara je 73!!!Izgubila 2 sestri zaradi pljučnega raka.in ...o tem nam je povedal njen
sin, KER mu je nekdo povedal o tem!!!!” Bronwen
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“Raka sem ozdravil z RSO približno 6-krat, vključno z rakom na možganih, najhitreje, kar sem
nekomu ozdravil raka, je bilo 13 dni!!!Lol, žgečka me.Ozdravili so tudi sladkorno bolezen, sive
mrene, IBS, artritis, sive lase in visok krvni tlak.Noro pomisliti, kako zelo sem dvomil v te stvari!!!
Zdaj bom verjel skoraj vsem." Jade

»Da,  lahko  pozdravi  sive  lase.Prej  sem ga spremenila  v  balzam in  ga  nanesla  na  lase  in
obraz.Vau, stvari delajo čudeže." Brittney

»Videl sem tri ljudi, ki so se zdravili z oljem.Ena zaradi diabetične razjede na nogi, potem ko je
njen  zdravnik  rekel,  da  je  treba  nogo  amputirati.Ena  iz  "terminalnega"  raka  jeter.In  ena
odpreobčutljivostni  pnevmonitis,  ki  se  je  razvil  po  zalivanju  z  zdravilom  Agent  Orange  v
Vietnamu.Njegov zdravnik VA mu je rekel, da je stanje "obvladljivo", vendar ga bo sčasoma
ubil.Nekaj  mesecev pozneje je bil ta moški hospitaliziran z gripo in njegov zdravnik je naročil
CAT pregled.Naročil se je za drugo preiskavo, potem ko je mislil, da je prvi pomešal z drugim
pacientom.Potem je vprašal mojega prijatelja, »kaj za vraga se dogaja« – brazgotinsko tkivo v
njegovih pljučih se je zacelilo in imel je »v bistvu pljuča normalne osebe« – iz stanja, ki naj bi
bilo nepopravljivo. Booth

»Moj mož pravi, da se ne počuti drugače, če je vzel olje za svojega zdaj izginulega raka.Na
njem je že 3 mesece,  šele na nivoju vzdrževanja in vse je super!Kakšno čudežno zelišče!"
Deborah

"Nevro endokrina stopnja IV v glavi trebušne slinavke.Datum diagnoze maj 2012.Nafta se je
začela decembra 2013.Tumor se je zmanjšal za 20%.Tumorski markerji se zmanjšajo s 73 na
23 (normalno območje 0-30). Joanna

»Zaradi  konopljinega olja  sem TERMINALNO preživela raka.Leta 2008 so mi diagnosticirali
sarkom mehkih tkiv.Imel sem 5 tednov obsevanja, 8,5 ur operacij.in 8 tednov pozneje so mi
povedali, da sem terminalna, ker se je rak tako hitro razširil na moja pljuča.Bil je neoperabilen,
ker je bilo med 25-40 metov.Kemoterapija ni bila možnost.Dobila sem 3 mesece do enega leta.1
mesec kasneje sem začela z oljem, 1 leto kasneje pa CT pregled ni pokazal nobenih znakov
raka na pljučih.Ta stvar deluje!Rick Simpson mi je rešil življenje!" Salobrena

»RSO  jemljem  od  23.  decembra  2013,  ker  so  mi  novembra  2012  postavili  diagnozo  raka
debelega črevesa in danke 4. stopnje.Moji tumorji v zadnjih 3 mesecih niso rasli.Prepričan sem,
da olje deluje." Susan

»Po enem mesecu uporabe olja sem v remisiji.Hvala vam!Besede ne morejo razložiti, kako se
počutim.Spet lahko potujem.In jesti veliko bolje.Reševalec je to, kar si...Hvala še enkrat.Moj oče
je umrl zaradi raka, zato bi si želel, da bi takrat vedel za to.

Tudi, da omenim.Sem dvakrat preživela raka.Skoraj ni uspelo.Želel bi, da bi tudi jaz takrat vedel
za  to.Nikoli  ne  bi  šel  po  običajni  poti,  kar  me  je  skoraj  ubilo.Kemoterapija,  obsevanje,  3
operacije in iliostomija z obratno operacijo.Dolgo ne morem jesti ali zapustiti hiše.Hvala vam!
Hvala vam!in.Hvala še enkrat.Spet sem živ.” Karin

»Osebno sem z uporabo konopljine smole ozdravil  ljudi od levkemije, raka, lajmske bolezni,
raka grla, kožnega raka, vseh vrst stvari.Konopljino smolo uporabljam ves čas in mi je vseeno,
kdo jo pozna.Ja, policija, če poslušate, ves čas uporabljam smolo iz konoplje in vseeno mi je,
kaj si mislite o tem.” Max Igan

»Osebno sem videl lupus 4. stopnje in raka z več neoperabilnimi tumorji;  dan manj kot dva
meseca, ozdravljen, po 3 letih še vedno tukaj.Motnje napadov so izginile.Sladkorna bolezen
ozdravljena, Crohnova bolezen in številne druge črevesne bolezni ozdravljene.Hep C.Odpoved
jeter,  odpoved ledvic.Vse motnje bolečine,  vključno s fibro in  nevropatijo.Na YouTubu ni  na
tisoče pričevanj.Toda ljudje, ki jih poznam, so rešili.Ozdravljen in nazaj k kakovosti življenja.
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Sem  član  organizacije,  ki  zdravi  bolnike  z  uporabo  medicinske  marihuane  za  različne
bolezni.Vsi smo našli in uporabili konopljino olje Ricka Simpsona.Ekstrakcija marihuane.Obstaja
nešteto stanj, ki jih ta zdravi in zdravi.Je nekaj, kar je mogoče dobiti v vseh pravnih državah od
vaših  začetnikov.In  procesi.Jaz  osebno  ne  uporabljam  in  ne  skrbim  za  ambulante  ampak
vsakemu svoje.Všeč mi je, da lahko s to medicino, ki obnavlja življenje, skrbim zase in za druge,
ki jih imam rad.

Ta rastlina obstaja v Svetem pismu.Nekaj, na čemer trdi naša država.Vendar ga odvzame in
uniči vire naših planetov, da nadomesti vse, kar je bilo in za kar je dobro.Najtivaš glas.Govorite
in  ne  prenehajte,  dokler  ni  popolnoma  zakonito.Konopljina  polja  so  obnovljena  za  vse
nemedicinske namene in ljudje so spet obravnavani kot ljudje.Blagoslovi vse.Želim si, da bi bil
to prvi protokol.Ne kemoterapija ali velika farmacija, ki je povzročila več zdravstvenih težav, kot
sem se prvotno zdravil.Srečno ozdravljenje.Zakaj ne bi poskusil?" Bristy

»Moj prijatelj je nehal jemati kemoterapijo in začel jemati olje in je bolje.Zdravniki so rekli, da je
neozdravljivo, zdaj pa pravijo, da je čist!!!!” Katie

»18  mesecev  sem  opravljal  kemoterapijo,  preden  mi  je  nekdo  podaril  olje  Ricka
Simpsona.Neozdravljiva  smrtonosna  bolezen  je  izginila.Še  vedno  zdravim  škodo  zaradi
kemoterapije z oljem.Prekinila kemoterapijo pred skoraj tremi leti.Kemoterapija je bila izguba
mojega zdravja." Enoch

"Hvala, hvala, Rick, dobil sem ga pravočasno in danes sem brez raka in tudi izgledam bolje kot
kdajkoli." Randa

“Uuuu, olje Ricka Simpsona je NEVERJETNO!!Hvala, ker ste s svetom delili, kako narediti to
čudovito zdravilo za vse.Svojo prijateljico Carmen sem prisilil, da vzame olje, ko so ji postavili
diagnozo Hodgkinov limfomski rak.Že eno leto je BREZ RAKA!!!In moja Addisonova bolezen je
izginila  brez  sledu  in  zdravniki  ne  morejo  razložiti,  kako  in  zakaj,  saj  se  to  še  NIKOLI  ni
zgodilo.AMPAK Zmorem in ZEM!!!Konoplja ZDRAVI!!!” Amy

»Danes pred enim letom mi je nekdo zelo blizu povedal, da ima terminalnega raka.Rekli so mu,
da ima še 8 mesecev življenja.V 5 dneh sem mu dal nekaj konopljinega olja, da ga je zaužil,
tako da je pojedel polovico olja v velikosti riževih zrn.V 6 tednih se je njegova velikost tumorja
zmanjšala in ni bilo znakov, da bi se razširil, kot so rekli.

Z  veseljem  povem,  da  je  bil  tumor  v  velikosti  velike  grenivke,  danes  pa  je  velik  kot
želod.Konopljino olje mu je rešilo življenje.Še naprej bo jedel olje, dokler ga ne izgine.Ne samo,
da  zdravi  njegovega  terminalnega  raka,  ampak  ima  tudi  neverjeten  učinek  na  njegovo
zdravje.Bil je preddiabetik in debel, zdaj pa je dosegel popolno težo in je srečnejši kot kdaj koli
prej!Vse spodbujam, da preučijo terapijo s konopljinim oljem.Oglejte si video RICK SIMPSON
“RUN  FROM  THE  CURE”  na  Youtube...To  bi  lahko  rešilo  vaše  življenje  ali  nekoga,  ki  ga
poznate.Daj jim darilo življenja!" Jose

“Ja....Hvala, g. Simpson, vaš odličen izum mi je pomagal premagati raka.Diagnoza 7/2007 z 20-
odstotno ali manj možnostjo preživetja, potem sem začela zdravljenje po srečanju z Rickom na
nekem dogodku.Uporaba olja mi je rešila življenje.Moja levkemija je v remisiji in še vedno mi je
vsak dan bolje in zahvaljujoč olju lahko z vami delim resnico.....Mir in ljubezen." Michael

»Včerajšnji dan je bil lep dan za pripravo zdravila za reševanje življenja Janice (babica).RSO
jemlje že približno 6 mesecev.Njenega tumorja ni več, oteklina za očmi je izginila, izgubila je
106 lbs.,  ledvičnih kamnov ni  več, krvni tlak je normalen.Toda preobrat v njenem splošnem
zdravju ni  bil  nič  drugega kot  čudež.Ko je  pred 6 meseci  prišla  do moje hiše,  se je  komaj
vzpenjala po stopnicah, zdaj pa teče gor in dol po stopnicah in kroži  okoli  mene!Če bi radi
izvedeli več o tem, kako zdraviti Pseudo Tumor Cerebri s konopljinim oljem, bi se Janice ali jaz
z veseljem pogovorili z vami o tem!Ena ljubezen.peaceloveCURE.Ljubim te babica!!” Debra
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»Zdravniki  so  mi  rekli,  da  imam  še  6  mesecev  življenja,  če  se  ne  zdravim  s
kemoterapijo..........to je bilo pred 11 leti...Če ne bi bilo olja, bi verjetno ugriznil prah.Zdaj sem
zdrav kot vol in mi ni bilo treba izpadati las!!Hvala, ker ste to prinesli na svet." Craig

»Moj najboljši prijatelj, ki naj bi imel jeseni le še 6 mesecev, je zdaj skoraj brez raka!!!Imel je 40
metastaz v jetrih zaradi raka debelega črevesa.Hvala Rick za vse vaše raziskave in izkušnje ter
za to, da ste jih delili!Pomagali ste rešiti življenje tudi na Nizozemskem!Ljubezen naturopata, ki
si ga navdihnil." Marloes

»Mojemu  prijatelju  so  pred  3  leti  diagnosticirali  pljučnega  raka  4.  stopnje  in  se  počuti
odlično.Prisega na te stvari." Richard

»RSO deluje.Nisem anekdota." Tielman

»Rick Simpson, najlepša hvala. Zaradi znanja sem živ. Premagati raka jeter, kosti in prostate.V
nekaj mesecih po začetku jemanja oljnega raka sta bila jetra in kostni rak v remisiji, na pregledu
ni bilo več mogoče videti."Louis

»Ko so raziskave raka prišle na moja vrata zbiranja, sem jim rekel, da jim bom dal več kot
denar,  sem  zapisal  ime  Ricka  Simpsona  in  jim  povedal,  da  ga  najdejo  v  Googlu.  Bog  te
blagoslovi.” Jane

»Samo ljudje so lahko dovolj neumni, da dovolijo drugemu, da bi jim preprečil, da bi se naravno
zdravili ...Mislim, kako smešno je to?Nevednost je človekov najhujši sovražnik." Sol

Dodatni nasveti za bolnike s pljučnim rakom
QTa je bil nekaj časa na olju in je moral še vedno uporabljati protibolečinske tablete, zato smo
iskali več načinov, kako pomagati bolniku.

A.1) Naredite še eno serijo olja in ga poskusite zmešati s tistim, ki ga imate, poiščite čim bolj
pomirjevalno olje, ne želite, da bi bolnika energizirali.

2) Poskusite pridobiti olje iz več kot enega seva hkrati, običajno ima tako boljši splošni učinek in
lahko učinkoviteje zdravi  številna stanja.  Ponovno poiščite  najmočnejši  pomirjevalni  material
Indica bud z 20 % THC ali več iz različnih razpoložljivih sevov indica, da dobite najučinkovitejša
možna zdravila.

3) Bolje bi bilo, če bi prenehala uporabljati olje v kapsulah.Hočete ga nekaj v njenih ustih za
dodatno  sublingvalno  absorpcijo  (morda  boste  ugotovili,  da  ima  tako  boljši  učinek  proti
bolečinam)

4) Naredite 0,3-0,5 g supozitorije s kakavovim maslom in naj jih uporablja vsaj dvakrat na dan,
lahko jih uporablja analno in peroralno.

5) Olje naj upari večkrat na dan – kašljanje je zaželeno, izkašljati mora vse, kar ne sodi v njena
pljuča,  vključno  s  tistimi  tumorji  (morajo  se  preprosto  zmanjšati  in  nato  razpadti  in  jih  bo
izkašljala).

6) Naredite oljno tinkturo z alkoholom (20-30-50%, odvisno koliko olja imate; 1-2ml olja v 4ml
96-99% alkohola) in nanesite na mesto, kjer je bila operirana. s kapalko bosta običajno dovolj
ena ali dve kapljici, na ta način pa lahko prihranite veliko olja.Seveda lahko tudi neposredno na
mesto nanesete nekaj olja in ga pokrijete s povojem ter ponovite vsake tri dni oziroma ko povoj
odpade.

7) Naredite mazilo s karitejevim maslom ali raztopite nekaj olja v toplem olju konopljinih semen
ali visokokakovostnem ekstra deviškem oljčnem olju in z njim večkrat na dan vtrite predel.To naj
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bi pomagalo odpraviti bolečino v njenih rebrih, lahko pa ga uporabite tudi za preležanine in vse
na njeni koži.

8) V njeno prehrano vključite konopljina semena, konopljina srca in olje iz konopljinih semen –
vsaj pest semen/src ali 1-3 žlice olja konopljinih semen.

9)  Poskusite  čim  prej  nadomestiti  protibolečinske  tablete  in  obliže  z  oljem.Če začnete  olje
nanašati  lokalno,  bi  moralo  zelo  pomagati.Supozitorije  delajo  čudeže  tudi  pri  pljučnih
boleznih.Več olja kot zaužije in hitreje ko to naredi, bolje je.Ostati mora na gram ali več na dan,
dokler ne premaga bolezni, nato pa na vzdrževalnem odmerku 1-2 g na mesec. JB

Artritis, bolečine, mišice

»Moj prijatelj si je v nesreči prerezal več kit na rokah, ki so pripeljale do njegovih prstov.Takoj po
operaciji je nanjo uporabil olje, da bi pripomogel k celjenju in se je tako hitro zacelilo, da so
morali šive zgodaj odstraniti, to je bilo zanj pravzaprav boleče, ker so se že sprijeli s kožo, niso
bili topljivi šivi.Njegov kirurg in fizioterapevtka sta bila popolnoma navdušena nad tem, vendar
mu ni povedal, kaj je naredil, do zadnjega obiska.Ne vem, ali so mu verjeli ali ne, ampak vem,
kaj sem videl na lastne oči in on ve, kaj je doživel." Tina

»Potrebujete kakšen dokaz?Mojo sestro so poslali  domov z nekaj  meseci  življenja.Z njim v
pljučih ni mogla priti iz postelje.Pred 5 tedni je začela z oljem.Pred 3 tedni in ves ta teden in
prejšnji teden je zdaj spet ven, vozi svoj avto, ureja svoj vrt in lol, debelejša je od vseh nas,
njenih ostalih 4 bratov in sester.To je res zahvala Ricku.Ljubim te človek.” Andy

»Posodobitev: prejšnji teden sem omenil brata, ki je pomagal svojemu bratu tako, da je dobil
potreben material  za izdelavo olja Ricka Simpsona za zdravljenje njegovega izčrpavajočega
revmatoidnega artritisa.Nocoj je klical in mi povedal, da je njegov brat pokonci jedel, se smejal,
pogovarjal po telefonu s prijatelji in družino, potem ko je skoraj spal skozi 2-dnevno snežno
nevihto  in  Super  Bowl.Želel  je  vedeti,  ali  mu  je  morda  dal  preveč,  ker  nikoli  ne  deluje
tako.STARI!(smeh)  Zdi  se mi,  kot  da mu gre  odlično,  razen v  primeru Super  Bowla,  dolgo
izdihne in reče: "Hvala človek, lepo je,  da se je moj brat vrnil,  spet se smeji." (Zato je vse
vredno, ljudje)

To je po samo treh dneh, tako dober občutek je vedeti, da SMO LAHKO ZARES POMAGALI
NEKOMU, KI JE IMEL ABSOLUTELE NI UPANJA.To je druga oseba z revmatoidnim artritisom,
ki  jo  poznam iz  oči  v  oči  z  dejstvom,  da je  olje  Ricka Simpsona pomagalo.Nismo izšolani
zdravniki – smo le fantje, ki smo slišali za olje, jih nekaj poskusili in ugotovili, da deluje, smo le
navadni ljudje, kot ste vi, ki smo ukrepali, da bi pomagali ljubljeni osebi – nič več.” Michael

»Sedaj  78  dni  na  olju  in  opazite  nekaj  pozitivnih  rezultatov!!!Imam RA in  od  začetka  tega
zdravljenja  s  konopljinim  oljem  nisem  imel  nobenih  izbruhov.Brez  napadov  astme,  brez
koprivnice, brez pritožb!!!” Beverly

»Že  leta  imam  RA.Odkar  ga  zdravim  s  konopljinim  oljem,  se  mi  ni  izbruhnilo  in  nekatere
poškodbe sklepov so dejansko izginile.Imam bolečine, vendar nič takega, kot sem imel, preden
sem odkril zdravila.Vseeno sem bil dolgo toker, a kajenje ni dovolj za kronične bolezni in hude
bolečine. Mark

»Daj  človeku  ribo,  jedel  bo za en  dan (razen če ni  res  riba,  samo sojina  polpeta  z  ribjim
oljem).Naučite človeka loviti ribe in bo imel poln trebuh za vse življenje.Hvala, ker ste nam dali
tisto, kar bi večina zaračunala.Trenutno ne uporabljam RSO zaradi finančnih razlogov, ko pa mi
je uspelo, je popolnoma nadzoroval mojo živčno motnjo (RSD).Ne morem ozdraviti, vendar sem
bil zadovoljen z nadzorom simptomov.Zamenjalo je jemanje 9 tablet na dan.Hvala vam." Varno
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»Živjo, Rick & JB, želel sem poročati o še enem dobrem rezultatu osebnega jemanja olja: to je
približno 8. dan ali tako na olje.Jemljem ga vsaj dvakrat na dan, približno 1/4 cc do 1/2 cc na
dan.Imel sem izjemen uspeh pri bolečinah v peti/nogi/gležnjah – z vsakim dnem je vedno boljše!
Prožnost se vrača na mojo poškodovano ramo in sinoči – med masažo sem opazil, da se je
Ogromen  vozel  v  moji  levi  rami/vratu,  ki  je  povzročal  toliko  bolečine  v  tej  rami,  dejansko
ZMANJŠAL na velikost pistacije. velikosti oreha.To je lahko razlog, zakaj moja bolečina v rami
tako hitro pojenja.Nisem prepričan, kakšen je/bil je vozel, vendar sem vesel, da izgine.Ali so
testi že kdaj ugotovili,  da kanabinoidi dejansko zmanjšajo vnetje tkiva ter povečajo gibljivost
sklepov in elastičnost mišic?Pravzaprav me sploh ne zanima, kaj pravijo testi-- Prodan sem in
nisem se počutil tako dobro vleta!!!

Popolnoma sem bil zaskrbljen, da ne bom imel NI energije in bi samo želel spati, spati, spati
med jemanjem.Ampak ---  pri meni je ravno nasprotno -- imam povečano energijo in nimam
nobene letargije čez dan.Želim si, da bi te lahko OGROMNO objel!!!” Heather

»Uspelo mi je opustiti kemozdravilo, ki sem ga jemal zaradi revmatoidnega artritisa.Kako sem
prišel sem, je bila dolga pot.Leta 1997 sem bil v resnem MVA, zaradi česar sem postal invalid in
odvisen od farmacevtskih izdelkov.V 14 letih sem imel več kot 10 operacij na obeh nogah, šel
skozi depresijo, jezo, fibromialgijo (ki sem jo ozdravil brez tradicionalnih zdravil zdravnikov), leta
fizioterapije, alternativnih načinov meditacije, akupunkture, reikija itd.Pripeljalo me je do točke
fizičnosti, da sem lahko spet šel na kratke pohode, plaval kroge v bazenu in nazaj v rednem
programu  vadbe,  ki  sem ga  lahko  fizično  dosegel.Več  kot  desetletje  plus  časa  sem jemal
steroide, zdravila proti bolečinam vseh vrst, protivnetna zdravila in še in še.Pred dvema letoma
se je bolečina povečala in je bila drugačna od tiste, ki sem jo doživljal pri osteoartritisu zaradi
poškodb na več mestih po telesu, vratu, prsnem košu v hrbtu in križu, pa tudi na nogah in
kolenih.Moje roke in noge so bile tako boleče in otekle, roke so postale deformirane zaradi
poškodb zaradi revmatoidnega artritisa in po številnih preiskavah in obiskih pri revmatologu so
mi  postavili  diagnozo  in  dali  na  vrsto  preskušanj  in  protokolov  z  zdravili,  ki  so  vključevali
takojšen  začetek  na  metotreksat,  kemozdravilo  za  zdravljenje  revmatoidnega  artritisa,  6
mesecev po tem so mi dali drugo zdravilo skupaj s kemozdravilom, ki je imelo strašne stranske
učinke, vendar sem moral trpeti zaradi protokola, preden sem lahko prešel na drugo boljše in
dražje zdravilo  (v glavah Big Pharme) ves čas na kemoterapiji,  tako da sem po letu in pol
kemoterapije in dodatnih zdravil za RA imel prijatelja, ki mi je predstavil video "Run from the
Cure",  zgodbo o RSO .No,  od takrat,  ko sem prvič  gledal  ta  videoposnetek in  še marsikaj
drugega od takrat, je življenje popolnoma spremenilo.Začela sem zadnji teden novembra 2012
in kmalu sem začela opažati določene spremembe v mojem počutju, veliko sem spala od olja,
ampak to pomeni, da sem se le pozdravila, trajalo je nekaj časa, da se mi je apetit vrnil vendar
se je sčasoma uspelo, moji lasje so se močno izboljšali, spet so se svetleli, niso se redčili in
izpadali.” Wendy

»Olje mi je ozdravilo protin v 5 urah.Za to gre!NIČ VEČ BOLEČINE!" Michael

»Uporabljam  ga  za  zdravljenje  negativnih  učinkov  možganske  poškodbe  in  tudi  kronične
bolečine po telesu.Stres poslabša moje simptome, vendar mi marihuana pomaga pri soočanju s
stresom zelo učinkovito.Pomaga pomiriti tako svoj um kot telo, kar mi omogoča, da se bolje
osredotočim  na  naloge  in  ne  postanem  vznemirjen,  razdražljiv,  razdražljiv,  depresija
itd.Ugotavljam,  da izboljša moje razpoloženje in  da so moji  odzivi  na zunanje dražljaje bolj
odmerjeni  in  omejeni,  ne  pa  impulzivno  dejanje.Upam,  da  vam  bodo  te  informacije  v
pomoč.Nimam licence in so me obrekovali, ker so me poklicali in obravnavali kot odvisnika od
drog.To samo po sebi hrani mojo depresijo in onemogoča ozdravitev in vrnitev na delo." Fred

»Evo, kaj je hašijevo olje na splošno naredilo zame.V štirih letih sem prešel od jemanja toliko
tablet proti anksioznosti in protibolečinskih tablet (vključno s heroinom), ki sem jih lahko dobil v
samo 1/8thtablete proti bolečinam dvakrat na dan.Imam mišične krče, ki se zdijo, kot da bi me
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zabodli, pred kratkim pa so me začeli krči, ko mi zmanjka olja.Imam tudi migrenske glavobole in
diagnosticirali so mi številne psihiatrične motnje.Pojma nimam, koliko sintetičnih zdravil bi mi
predpisal zdravnik.A olje poskrbi za vse.Prav tako naj omenim, da sem opravil IQ teste z in brez
vpliva hašiškega olja.Dosegel 148 z, 122 brez.Ali to pomeni, da je postal pametnejši ... skoraj
do  genialne  ravni?Mogoče  sem skoraj  genij  z  ADHD in  hašiševo  olje  zdravi  to  stanje?Na
fakulteti mi je bilo vsekakor bolje, ko sem obiskoval spletne tečaje, da sem lahko med poukom
zdravil.Kakorkoli že, hašiševo olje je odgovor na večino svetovnih težav." Jimi

“Še ena posodobitev o jemanju olja za bolečine v peti/nogi/gležnjah.4 dni jemanja olja peroralno
3x  danrešil  mojo  bolečino  in  mi  omogočil  ponovno  polno  gibanje  z  desnim
stopalom/peto/gleženj.Včeraj  sem pozabil  vzeti  jutranji  in  popoldanski  odmerek in  do konca
dneva sem komaj hodil,  sklepi so se mi spet  utrdili  in bil  sem nesrečen.Prišel  sem domov,
pojedel nekaj olja in v 15 minutah sem začel dobivati to prožnost nazaj in bolečina je popustila,
šepanje je prenehalo.Presenetljivo mi odvzame vso togost v rami zaradi stare poškodbe zaradi
prometne nesreče pred 20 leti in pri lajšanju bolečine v rami nato odstrani vso bolečino v vratu
zaradi mišic v rami, ki so napete in mi vlečejo hrbtenico iz poravnave .Tudi zaradi togosti v rami
ni več glavobolov.To je  bila zame popolna potrditev,  da olje  deluje pri  obvladovanju bolečin
skupaj z mnogimi drugimi magijami.

"To ni zdravilo za raka ali kaj podobnega, vendar sem hotel Ricku povedati, da že skoraj eno
leto šepam na desno peto, ne vem, kaj je narobe s tem in vem, da mi bo dr. Ne počutim se
prijetno jemati, zato sem se spopadel z bolečino.

Pred  kratkim  smo  se  preko  prijatelja  Charlesa  seznanili  z  RSO  in  začeli  smo  ga
izdelovati.Zadnja dva dni sem olje zaužila nekajkrat na dan in danes zjutraj sem se zbudila in
nisem šepala.Moj mož je to takoj opazil.Ugotovil je, da mora olje delati svojo čarobnost!Hvala
Rick Simpson![:)] Dobro se počutim!" H

-- Dragi H, hvala za dobro novico, vedno radi slišimo o njih.Olje bi zmešal z oljem konopljinih
semen ali olivnim oljem in naredil tinkturo ter olje uporabil tudi lokalno.Seveda je uživanje olja
ključ do pravega zdravljenja in vsa navodila o uporabi olja so na naši strani.Vse najboljše, JB (iz
FB sporočila)

"Pred dvema tednoma sem si zlomil nogo in sem dobil več olajšanja od nafte in konoplje kot od
gorskih opiatov, samo rekel sem, da Big Pharma ne dela zame." Michael

»Leta  1987  sem  si  zlomil  hrbet  na  dveh  mestih.Do  leta  1994  je  alkoholno  pil  in  pihal
tablete.Pustil je veliko in naredil NA in AA, postal svetovalec za droge in alkohol.Zaradi kronične
bolečine v hrbtu sem ponovno ocenil zdravila proti bolečinam.Postal sem odvisen od LA, morph
in heroina.Začel kaditi travo zaradi slabega emfizema in prenehal z vsemi opiati.Zdajšnje študije
kažejo, da konoplja zmanjša odtegnitev odvisnosti od opiatov in zmanjša potrebne miligrame za
več kot polovico, če se uporablja s konopljo.To je čudežno zdravilo za vse.:)” Janez

»V zgodnjih 20-ih sem si poškodoval hrbet.Skoraj 2 desetletji me je mučil išias.Zadnjič sem se
poslabšal pred 5 leti in bilo je najhuje doslej.V 4-mesečnem obdobju me je tako podvojilo, da
sem bil tik pred točko, ko nisem mogel več naprej in nazaj v kopalnico.Že več kot 2 meseca sem
imel bolečino stopnje 10 in sem moral ostati  na kavču, podprt z blazinami.Nisem se mogel
dovolj zravnati, da bi ležal v postelji.

Mlada dama, ki je bila prijateljica z mojimi fanti, mi je rekla, da bi moral poskusiti medicinsko
marihuano, ker je pomagala njeni mami z MS.Konj sem se ji  smejal in ji  rekel,  da je to za
bolnike z rakom in ljudi, ki so slabši od mene in da se ne morem kvalificirati.Nisem vedel, toda
ta mlada dama je vedela kar nekaj o tej temi in po še nekaj tednih poslabšanja menda je bila
utrujena od gledanja, kako po nepotrebnem trpim, zato je pripeljala svojo mamo, da se pogovori
z mano.Njena mama mi je rekla, da se bom zlahka kvalificiral, kar sem kasneje tudi storil, in da
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mi bo to pomagalo.Rekla mi je, naj na toastu pojem nekaj popkov, kuhanih v malo olja pri nizki
temperaturi.Bila sem obupana in sem to storila.Moja družina je rekla, da sem približno 15 minut
po zaužitju konoplje zaspal in se cedilo sline...lol.

Naslednje jutro sem se zbudil, kar je bilo malo čudno, ker nisem imel nepozabnega spanca več
kot 2 meseca, in prva stvar, ki sem jo opazil, je bilo znatno zmanjšanje bolečine, približno 20 %,
bi rekel, in približno enako izboljšanje obsega gibanja.Bil sem navdušen in zelo presenečen.Še
naprej sem jedel konopljo in v naslednjem mesecu sem spet stal pokonci.Tako sem našel Ricka
Simpsona.Preprosto sem iskal na Googlu protivnetno zdravilo iz konoplje in Beg pred zdravilom
je bila ena izmed prvih raziskav, ki sem jih kdaj opravil na to temo.5 let kasneje in moj hrbet se
počuti takobi moral.Redno jem konopljo in zmanjša vnetje.Poškodba je še vedno prisotna.Če
stopim v luknjo ali kaj podobnega, boli, vendar ne traja dolgo časa, da si opomorem in hrbet me
nikoli ne boli, razen če naredim nekaj neumnega." Jody

»Popravili so mi artritis in krvni sladkor, tesnobo, depresijo in nespečnost. Pravim artritis, vendar
je to huda degenerativna bolezen diska. Brez olja dobesedno ne morem hoditi (jemljem ga že 2
leti). Vsakih 14 dni grem skozi 120 narkotikov. Več kot eno leto nisem jemala niti ene tablete
proti  bolečinam.  Prvotno  sem  ga  jemal  samo  zaradi  artritisa  in  stranskih  učinkov  (odličen
spanec in brez gub).  Sem v najboljši formi svojega življenja. 45 letna babica. Mati 3 otrok.”
Everglade

»Potem, ko sem 3 leta jemala vse, od oksikodona do uporabe obližev fentanila, čemur je sledila
160 mg morfija na dan še dve leti in potem ko so mi rekli, da moram implantirati protibolečinsko
črpalko, sem se odločil, da je dovolj.Prenehal je hladen puran (tega ne bi priporočal) in začel s
konopljo.Tudi dneve, ko bolečina še ni nadzorovana, ki jih je malo, se moj um niti ne ozira na
to.” Michael

»Leta 1981 sem bil v MVA.Izpahnil sem si desno ramo.Moja desna roka je bila paralizirana od
živca do hrbtenice, ki so bili  raztegnjeni.Nisem si mogel olajšati strašne bolečine, ki  sem jo
trpel.Zbudila bi se sredi noči in jokala od agonije.Zdelo se mi je, kot da so mi igle zarivali pod
nohte in mi tekli naravnost navzgor.Vzel sem 1. 400,00 $, ki mi jih je dal zavarovalni svetovalec,
in  naročil,  da  je  moj  bratranec pripeljal  prijatelja  v  bolnišnico  z  nekaj  MJ.Po kajenju  MJ je
bolečina popolnoma izginila in spet sem lahko zaspal.To je rečeno.Mislim, da bi Rickov način
zaužitja olja deloval bolje kot kajenje ali uparjanje, čeprav uživam v obojem.Na zdravje." Ron

»Vem, da bi po 3-dnevnem zdravljenju RSO lahko tekel ... brez bolečin!Prvič po 15 letih zaradi
fuzije hrbtenice, ki je povzročila trajne poškodbe živcev in stalne bolečine.Odlično delujejo tudi
kapsule s kokosovim oljem.Nisem imel želje niti nisem jemal Percoceta, odkar sem začel jemati
oljne kapsule.Z jemanjem kapsul je celo zmanjšalo željo po kajenju marihuane." Terry

»Posodobi, omgosh!Borila sem se s sinom!Ves čas sem se rokoval s svojimi fanti, predvsem z
najmlajšim sinom.Dobesedno let  se nisem mogel boriti  z njim!On je zdaj star 22 let,  jaz pa
52.Zaradi bolečin po celem telesu zaradi artritisa se je bilo izjemno težko premikati, še manj
rokovati!Ampak danes sem!In tudi jaz sem ga skoraj imela, a sem se začela smejati,  lol.Ne
morem vam opisati, kako vznemirljivo je to!!Tudi potem me ne boli, počutim se odlično!!!” Casey

»Imam hernijo diska, ki pritiska na moj ishiadični živec, kar povzroča hude bolečine, ki segajo
od spodnjega dela hrbta navzdol po levi nogi do prstov.Vsake štiri ure sem jemala 3 ibuprofena
samo zato, da sem lahko vstala iz postelje in lahko hodila.Olje sem začel jemati pred skoraj
dvema tednoma proti bolečinam in vnetju.Zdaj ne potrebujem ibuprofena, spim bolje kot kdajkoli
prej,  moji  sodelavci  so komentirali  moje boljše razpoloženje in  splošno srečo.POČUTIM SE
DOBRO!" Jennifer

»Tudi če nimate raka, pomislite na preventivno vzdrževanje v telesu.RSO v majhnih količinah, ki
se uporablja vsak dan.Svojemu telesu dovolite, da se bori proti vsem vrstam neprijetnih virusov

- 92 -



in hroščev.Zaradi konoplje in vseh njenih zdravilnih lastnosti že 15 let nisem obiskal svojega
»zdravnika primarne zdravstvene oskrbe«.Ne glede na to, kaj gre z mano narobe, je RSO eden
prvih predmetov, po katerem posežem.

Mimogrede, 3-krat sem si zlomil hrbet.Zamenjali so vretenca in diske z L-4 na S-2.Moral sem
ponovno pritrditi hrbtenico na medenično področje ... odstraniti AC sklep.Ukvarja se z rakom na
jetrih in hepatitisom C.S konopljo se zdravim 100%.RSO je samo orodje v mojem arzenalu."
Rick

»Najlepša hvala za vaše delo.Sem 25-letna poškodba hrbtenjače, ki jo imamtežave z ranami in
oteklinami v nogah in stopalih.Poskusil  sem majhno količino na slabi rani na zgornjem delu
stopala in v nekaj dneh je prišlo do občutnega izboljšanja.Tudi oteklina ni videti tako huda.Moje
vprašanje se nanaša na začetni  material,  iz katerega je bila serija narejena.Bilo je z visoko
vsebnostjo smole in dovolj zrelo, vendar ni bilo popolnoma utrjeno in je imelo malo po plesni
vonj (čeprav so bili  močni sevi).  Ali  menite, da bo to vplivalo na splošno kakovost olja?Tudi
preostalo olje sem pustil na grelcu skodelice za kavo veliko dlje kot »nekaj ur«, kjer sem ga
pustil približno 7 ur.Ali menite, da bi to vplivalo tudi na kakovost?Končni izdelek izgleda tako, kot
ste rekli, da bi moral.Tako kot mast za osi s temno zlatim jantarnim ostankom.BTW, začel sem
ga dajati svojemu staremu psu, ki je imel hude bolečine in se težko premika.Pokazal je tudi
bistven  napredek.Še  enkrat  hvala  za  vse,  kar  ste  delili  in  naredili.Sprva  sem  bil  nekoliko
skeptičen, zdaj pa sem presenečen! XXX

-- Delajte s tem, kar imate, in poiščite boljši material.JB

»Minilo je že skoraj eno leto, odkar sem začel uporabljati konopljino olje za zdravljenje mojega
RA in še naprej opažam pozitivne rezultate in lahko iskreno rečem, da je po mojem mnenju moj
RA v  remisiji.Videli  so  tudi  številne  druge  pozitivne  stranske  učinke,  kot  so  izguba  teže,
normalne ravni krvnega tlaka (krvni tlak pade za 30 točk), utrip med 50 in 60 BPM, nič več
depresije in najboljše od vsega nič več strupenih zdravil na recept. Tom

»Zdaj lahko vstanem iz postelje takoj po prebujanju, namesto da bi se počutil, kot da imam 90
let.Sklepi se premikajo veliko lažje, ne trpijo več bolečin.Za vedno opustite določena zdravila!
Res neverjetna rastlina, ki jo je treba nehati obtoževati, da je SLABA." Carol-Ann

»Verjamem, da je regenerativno, da ga naše telo potrebuje za obnovo in celjenje, dobro sem
trpela za artritisom, lajšala mi je bolečine in obnovila prožnost mojih rok. Pred enim letom nisem
mogla niti tipkati brez hudih bolečin.Tega ni več, zdaj so moje roke spet normalne in prožne,
znam pisati in šivati.In moj očesni zdravnik je bil presenečen, da so moje oči dejansko boljše
vsakič, ko grem." Kelee

»Imel sem operacije in nešteto udarcev hrbtenice na enem mestu v spodnjem delu hrbta.Vse to
je  povzročilo  debelo  brazgotino,  ki  jo  je  mogoče  otipati  in  vretence  se  vname  in  je  res
boleče.Imel sem veliko bolečin, obupano sem želel olajšati.Tako je Gayle na mestu vtrila malo
(1 kapljico) RSO (konopljinega olja) in me dala ležati,  da sem se vpijel.No, olje je bilo malo
mravljinčasto, a razen tega, nisem mislil, da dela veliko.No, 20 minut kasneje je bolečina izginila
in do jutra sem bil brez onesvestila!Spal sem fantastično in ko sem se zbudil, se je moj hrbet
počutil  bolje  in  brazgotina  ni  tako  debela.Meni  je  divje,  a  zdi  se,  da  olje  razgrajuje  staro
brazgotinsko tkivo.Konopljino olje je neverjetno in če ne bi prebral drugih zgodb, kot je ta, bi
mislil, da sem nor!« Mickey

»Babica  mojega  dekleta  ima  hud  artritis  in  ne  more  odpreti  rok.Poskusili  smo  malo
eksperimentirati z oljem Ricka Simpsona in ji rekli, naj si ga podrgne na roke.V nekaj minutah
po nanosu so se ji roke začele zrahljati in po nekaj več je lahko spet začela premikati prste brez
bolečin.Bilo je res neverjetno videti, da se je kaj takega zgodilo." Duane

"Ni dvoma, da deluje.Opazil sem takojšnje rezultate.Načrt A sem že naredil.Obdelava z oljem je
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bila  načrt  B.Želim  si,  da  bi  najprej  poskusil  olje.Šla  sem  skozi  leta  bolečine,  ki  mi  ni  bilo
treba.Vsake 4 ure sem jemal tableto proti bolečinam.Minila sta le dva tedna zdravljenja z oljem,
a počutim se veliko bolje.Tudi uporaba alkalne vode.Neverjetno!!!" James

»Olje  Rick  Simpson  je  posebno.Že  leta  uporabljam  konopljo  za  obvladovanje  simptomov
bolečine, vendar je komaj pokrivala moje simptome.Vedel sem, da se moja poškodba ne zaceli
popolnoma.Ko sem začel jemati olje Rick Simpson Oil, sem že poskusil jesti različne izvlečke iz
konoplje in vsi so imeli nekaj kratkoročnih učinkov, potem pa so se počutili bodisi vznemirjeni ali
izgoreli alienostavno ne bi trajalo dovolj dolgo.Nikoli se nisem počutil popolno.Preizkusil sem
celo izdelek, ki so mi ga prodajali  kot olje Ricka Simpsona, ki je bilo grdo in neučinkovito –
pazite se nizkokakovostnih izvlečkov, ki ne bodo naredili nič, in naj vas to ne obupa, ker je prava
stvar  preprosto  povedano,  čudež.Jemala  sem  hitro  naraščajoče  količine  opiatov.Olje  Ricka
Simpsona pomaga pri absorpciji opiatov, vendar je tudi samo po sebi zelo močno zdravilo proti
bolečinam.Traja ves dan in  od odmerka,  ki  ga vzamem, ne opazim več nobenih visokih ali
stranskih učinkov.Kot oseba brez bolečin lahko naredim veliko več in čutim, da se moj obseg
gibanja povečuje in vem, da se zdravim.Pravzaprav je bilo moje splošno zdravje neverjetno –
vedno sem imel veliko bolezni ali okužb in sem imel izredno čisto zdravstveno stanje, odkar
sem začel uporabljati to olje.Sedaj spet uživam opiatske protibolečinske tablete, medtem ko se
še vedno počutim bolje.V vmesnem času sem občasno poskusil druge različne vrste izvlečkov,
kot so hašiševo olje ali užitne.Ugotavljam, da je lajšanje bolečin z oljem Rick Simpson za red
velikosti močnejše od katere koli druge konoplje, ne glede na to, ali jo jemo ali kadimo.Je v
lastni  ligi  za  lajšanje  simptomov  tudi  v  primerjavi  z  najmočnejšimi  izvlečki  konopljinega
voska.Zdaj nameravam nekega dne popolnoma opustiti opiate." Mike

"Uporabljam to olje.Imam mišično distrofijo in imam stalne zdravstvene težave zaradi Stevens
Johnsonovega sindroma/TEN.To deluje.Deluje bolje kot VSE farmacevtsko zdravilo na trgu.Je
varen in učinkovit.Brez tega ne bi mogel delovati.Omogoča mi, da sem produktiven.Delam polni
delovni čas.Pred jemanjem olja sem bil na težkih zdravilih, ki niso naredile nič drugega kot da
so me spremenile v zombija z množico stranskih učinkov.

Za zaključek svojega 'razglašanja' naj povem še to: Tistim, ki verjamejo, razlaga ni potrebna.Za
tiste,  ki  ne, nobena razlaga ni  dovolj  dobra.Sem živ dokaz učinkovitosti  tega.In to mora biti
zakonito in dostopno vsem." Laurie

sladkorna bolezen
»Olje  pomlajuje trebušno slinavko in,  če verjamete  ali  ne,  potem pogosto začne proizvajati
inzulin tudi po letih nedejavnosti.Mnogi bolniki lahko prenehajo jemati insulin po nekaj tednih na
olju.Olje  pomaga  tudi  pri  zdravljenju  ali  nadzoru  vseh  drugih  težav  v  telesu,  povezanih  s
sladkorno boleznijo.

Pojedel bi olje in/ali ga uporabil v supozitorij.Kajenje ali izhlapevanje lahko prav tako pomagata
znižati raven sladkorja v krvi, vendar so učinki v primerjavi z zaužitjem olja zelo omejeni.Olje bi
uporabljal lokalno za diabetične razjede, preprosto nanesite olje, ga pokrijte s povojem in to
ponavljajte vsake tri dni, dokler se razjeda ne zaceli.Z izvlečkom bi zmešala konopljino olje in ga
uporabila za masaže, ki bodo pospeševale prekrvavitev in pomagale preprečiti otekline in druge
neprijetnosti.V prehrano bi vključila tudi konopljina semena in konopljino olje.JB"

"Druga tipa skoraj ni več, skoraj vsa zdravila, ki se z njim borijo proti sarkoidozi, deluje." Jeff

»Kokosovo olje pomaga tudi stabilizirati raven sladkorja v krvi pri sladkorni bolezni!!Moj lokalni
prodajalec ga je poskusil  in deluje kot čar,  je rekel!!Počuti  se tudi psihično veliko bolje [več
energije] in tudi shujša!!Vse v redu!!" taščica
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»Moj krvni sladkor je znorel (do 400+- mesece - zelo nevarno) in to me je dobesedno spravilo iz
sebe.Odkimal sem za volanom - zato sem nehal voziti - res slabe stvari!Dokumenti so mi celo
prepovedali letenje v NYda vidim mamo za božič.

No - zdravniki so poskusili z enim insulinom, nato z dvema - niso naredili popolnoma nič.Torej -
končno sem jim rekel - dovolj!!Grem na olje (zdravniku nisem nikoli povedal, da sem to storil
prej) in sem povečal odmerek na vsaki 2 uri.No - uganili ste - moj sladkor se je vrnil v normalno
območje.Moj Doc je eden od tistih hrabrih fantov s Harvarda - in je osupel.Eden za barbare!!!!
Torej  -  zdaj  imamo popolnoma dokumentiran primer  sladkorne bolezni,  kjer  je  bilo  življenje
rešeno - jaz!!!!!!-- :)” Janet

»Dramatična sprememba, prenehal sem skoraj z vsemi insulini.Včasih bom moral dolgotrajno
uporabljati Lantusdelujoči insulin, vendar ne pogosto.RSO sem začel uporabljati iz več razlogov,
a eden je bil  v upanju,  da se bom lahko znebil  inzulina in končno videl bolj  stabilno raven
sladkorja v krvi.Uporabil sem 300 enot Novologa na dan, kratkotrajnega insulina in 200 enot
Lantusa ter 4 tablete metformina na dan.Še vedno jemljem tablete, vendar lahko živim s tem,
saj mi insulina ni več treba uporabljati.Nič več vtikanja trebuha z iglo 6 do 8-krat na dan!Moje
ravni sladkorja je lažje nadzorovati in ne vidim več odčitkov v 2 do 5 stotih.Prav tako ne vidim
več dramatično nizke ravni sladkorja pri 30-ih.To je bilo od Boga in prva stvar, ki je dejansko
ohranila moj sladkor na ravni." Dena

»Moja raven sladkorja v krvi pred diabetesom je bila nad 140, zdaj pa sem na 100.Preden
naredite nekaj olja, preverite svojo kri, počakajte približno 10 minut in jo ponovno preverite in bo
močno padla.Moj je naredil toliko, ko sem moral popiti nekaj Gatoradea, da sem se izenačil."
Michelle

"Sem od insulina odvisen diabetik in z eno 60-gramsko rundo olja sem s 100 enot  dnevno
prešel na 50 enot insulina." Leslie

»Popolnoma je  izenačil  moje  nivoje.Dobil  sem "METFORM" za peroralno jemanje  in  nisem
nikoli jemal tablete od prve in sem se spet zbudil in pomislil: "Ne, povečajte količino olja zdaj, ko
imam  diagnozo  sladkorna  bolezen  tipa  II."  Moje  stopnje  skočijo  med  3,4  in  7,2.Absolutno
najvišja  raven  sladkorja,  ki  sem jo  dosegel,  je  bila  8,1,  potem ko sem kot  poskus  pojedel
dobesedno vrečko sladkarij, vključno s čokolado.Ko sem ga potisnil na 8.1, sem naredil izredno
majhen  delček  olja  in  začel  preverjati  svoje  nivoje  vsakih  10  minut,  da  vidim,  ali  jih  lahko
spravim, da padejo.Po 10 minutah po olju sem padel na 7,3 in ko sem testiral pri 20 minutah po
olju, sem padel na 4,8.” Michelle

»Uporabljam lahko le majhne odmerke olja.Zaradi tega imam hipoglikemijo na polno.Ampak to
je dobro, ker sem pred osmimi leti začel s 45/10 injekcijami dolgotrajnega in kratkodelujočega
insulina.Naredila sem nekaj raziskav o svoji novi bolezni in marihuana se je nenehno pojavljala
kot  naravno zdravilo  skupaj  z  drugimi  začimbami,  kot  je  cimet,  zato sem začela uporabljati
hašiške kapice, dokler ni bilo na voljo »pravo« olje.Bile so tako močne, da sem mislil, da bom
umrl,  ko  sem prvič  pojedel  klobuk.Da ne  omenjam polnilnega  odmerka  RSO.(Vendar  RSO
takrat zame sploh ni bila možnost) Toda nekoč je bila uporaba olja (zrna na dan) povzročila, da
je moje telo postalo preobčutljivo na injekcije insulina dvakrat na dan in sem obtičal na razcepu
na cesti, da bi moral izbrati RSO ali posnetki.Prenehal sem strele in nadaljeval z oljem.

Skupaj s spremembo prehrane in povečano dnevno aktivnostjo (vadba) imam zdaj 5,7 A1C,
izgubil sem 60 kilogramov in nimam več fantomskih pekočih bolečin (diabetična nevropatija).Po
nekaj mesecih zdravljenja sem moral preiti na glicerinsko in alkoholno tinkturo in delati le letne
tretmaje z oljem.Ker mi je sladkor začel prenizko padati.

Ima čudežne sposobnosti zdravljenja sladkorne bolezni.Treba je opozoriti in podrobno preučiti,
kako  konoplja  deluje  na  endokrini  sistem  telesa.Raje  bi  bil  en  mesec  na  leto  zoniran  na
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zdravljenju  z  oljem,  kot  da bi  naredil  730 posnetkov  gensko spremenjene prašičje  DNK.Za
pridobivanje olj  in pripravo tinktur uporabljam rastlinske sorte sativa.Najbolje deluje za moje
simptome.Poskusil sem indico in ugotovil, da preprosto ne morem delovati in da želim jesti več
in me je ves čas zeblo.Sativa je pospešila moj metabolizem in srčni utrip,  zavirala apetit  in
povzročila histerične napade smeha (moj najljubši stranski učinek).

Če je vaš sladkor visok, začnite z nizkimi doslednimi odmerki.Še vedno želite občutiti, kaj se
dogaja z vašim telesom.(Ena težava, ki sem jo imel, je bila, da nisem vedel, ali se mi je vrtelo
zaradi olja ali nizkega sladkorja, zato boste prvi mesec šli skozi nekaj testnih trakov, dokler ne
boste vedeli,  kaj  čutite).In ti  boš zelo žejna oseba.Voda je vaš prijatelj  s temi tretmaji.Visok
sladkor povzroča, da ste ves čas žejni in prav tako olje, zato upoštevajte tudi to.

In ne skrbite preveč, da vam bo sprva sladkor padel.To ni kot prisilno znižanje insulina.Olje
samo  vstopi  in  naredi  tisto,  v  kar  rad  verjamem,  saj  poženejo  vse  vaše  organe  in  jim  to
posledično pomaga očistiti kri in ima tudi odličen odnos do živčnega sistema in verjamem, da
imajo vaši možgani boljši občutek za vaše telo skozi te kanale in ve, da vse svoje naravne
zdravilne  sposobnosti  pošlje  na  dele,  ki  so  pod  stresom.(V  mojem primeru  moja  trebušna
slinavka, ledvice in kri.)  Zdaj ne pozabite, da je to samo moja teorija in nisem znanstvenik,
govorim samo o tem, kako deluje zame in kako najbolje racionaliziram njegove učinke.Dobro je
voditi  dnevnik  in  imeti  redne  zdravstvene  preglede  ter  krvne  preiskave,  da  označite  svoj
napredek.Ko bo vaš A1C pod nadzorom in je vaša ledvična funkcija boljša, boste vedeli, da ste
na pravi poti, in potem se boste le obdržali na tej ravni, na kateri boste delali, in nikakor ni tako
živahno, kot da bi dosegli to.Najverjetneje bo zahteval le nizke stalne odmerke in spremembo
življenjskega sloga prehrane, kar diabetikom ni tuje.(Potreboval sem približno šest mesecev, da
sem se znižal z A1C 11 na 7 in še nekaj prilagoditev prehrane in vadbe, da sem dosegel razpon
5.(Vodna vadba ima majhen učinek in je bila zame super). Anthony

"Uporabljam 1 gram olja na dan za hudo degenerativno periferno nevropatijo in olajšanje je
neverjetno!" Laurie

»Moj mož že leta uživa konopljo in nedavno olje RSO zaradi sladkorne bolezni.Ne samo, da je
stabiliziral njegov krvni sladkor, ampak tudi OBRAZI njegovo kronično ledvično bolezen.Postavili
so  mu  diagnozo  kronične  bolezni  srca  in  ožilja  3.  stopnje  in  namestili  so  ga  na  seznam
darovalcev ledvic.Začel je jemati tinkture in olje RSO, zdaj pa je v 1. stopnji CKD.Zdravniki so
mu rekli, da to ni mogoče.Znebili smo se teh zdravnikov in dobili novega!RSO olje je tudi znižalo
njegov  krvni  tlak,  stabiliziralo  njegovo  anemijo  in  diabetično  retinopatijo  (do  zdaj  naj  bi  bil
popolnoma slep, pravi Western Medicine).Hvala Velikemu Duhu za čudovito rastlino konoplje in
vse, kar zagotavlja!!Hvala Rick Simpson za informacije o izdelavi eteričnega olja konoplje in
pričevanja tistih, ki to počnejo! Julie

»Moja partnerka ima tip  1 in  uživanje majhne količine  olja  pomaga stabilizirati  njeno raven
sladkorja.To je resnično darilo…” Spaceleaf

»Jemal sem 4 metformin in 4 diamikrone na dan, moj krvni sladkor je bil 12 % po 12-urnem
hitrem testu krvnega sladkorja.Moj  zdravnik  je  nekoliko razočaran rekel:  "No,  mislim,  da za
sladkorno  bolezen  ne  potrebujete  več  tablet."  9  mesecev  po  ozdravitvi.Vsi  moji  simptomi,
ledvice, artritis, holesterol, krvni tlak, vse veliko bolje na olju kot na tabletah.To je čudež.

Krvni sladkor mi je padel kot kamen okoli 6. tedna zdravljenja.Neke noči sem se zbudil smešen,
krvni sladkor je bil pod 4 %, 3,2 %.Prenehal sem jemati 8 tablet na dan, ki sem jih jemal zaradi
sladkorne bolezni tipa 2.To je bilo pred 17 meseci.Skupaj sem jemala 15 tablet na dan, zdaj
nobene.Torej,  Michael,  naredi  zdravljenje na ravni  zdravljenja.3 mesece,  60 gramov [sledite
navodilom na Rickovi strani], bo vaša sladkorna bolezen izginila.” Peter

»Konopljino olje je edina stvar, ki bi ustavila bolečino moje nevropatije.Tudi Oxycontin ni mogel
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odstraniti vse bolečine, kot so to storili CBD v konopljinem olju v kremi.To je čudovita rastlina za
vse vrste medicinskih uporab in končno jo ljudje prepoznajo." Fetter

»Rick me je posredno rešil pred usodo, hujšo od smrti, po tem, kar sem preživel pri specialistih
za srce.14 mesecev, več kot 22 različnih testov v 4 bolnišnicah in medicinskem centru."Vi ste
najslabši scenarij, ena stran vašega srca je mrtva, morda boste potrebovali presaditev srca."
Potem po 14 mesecih niso mogli več opraviti testov, naredili so obvod.

2  leti  pozneje  sem  šel  na  pregled  pri  novem  kardiologu,  ki  je  rekel:  »Vaše  srce  sploh  ni
poškodovano, kdo vam je povedal, da je prišlo do poškodbe in da ste imeli srčni napad?To ni
res." Igrali so me za zanič.Torej, ko me je zdravnik poslal k specialistu za sladkorno bolezen, ki
me je poslal k specialistu za ledvice, bi raje zadremal v snežni bankini, potem pa šel skozispet
kaj podobnega zdravstvenim specialistom.Nato pride olje.Zdaj sem bolj zdrav, kot sem bil v 20
letih." Peter

"Sem  ženska,  stara  79  let  in  živim  v  Franciji.Z  vami  želim  deliti  svojo  osebno  izkušnjo  s
konopljinim oljem.Moj mož Jerome je imel pred nekaj meseci zlomljeno repnico in kolk zaradi
padca.Od tega trenutka je šlo vse narobe, trpela je močna bolečina in agonija je močno lebdela
nad njim.Moj vnuk mi je povedal, da pozna zelo učinkovito naravno zdravilo, ki ti lahko pomaga
v tem bolečem stanju.Konopljino olje uporabljamo za njegove rane in zaceljene, a otekle, in
dajemo peroralno majhno količino na dan.

Moram reči,  da je bilo okrevanje neverjetno, vendar morate vedeti  še nekaj,  moj mož je že
zdavnaj trpel za erektilno impotenco, zato sem se odločila, da ga poleg olja dam še na njegov
penis,  rezultat  je  bil  najbolj  neverjeten kar  sem videla  skozi  vse življenje,  zdaj  je  moj  mož
popolnoma sposoben imeti intenzivne spolne odnose večkrat na dan, poleg tega pa se velikost
njegovega  penisa  veliko  poveča  na  velikost,  kot  sem  jo  imela  moj  mož,  ko  sem  bila
mlada.Morda se zdi nenavadno, da oseba mojih let  to pričuje, vendar menim, da je zdravje
enako pomembno kot dobro spolno življenje.Hvala Rick.” Rochelle

-- Hvala, Rochelle.Da, zdravje je enako pomembno kot dobro spolno življenje, in ja, olje naredi
prav to, kar ste opisali.JB

»Kateri sevi pomagajo pri moški impotenci, JB?Moški morajo to vedeti ...« Tomaš

-- To je dobro vprašanje, Tomas.Preprosto pojdite na spletno mesto za pregled sevov in poiščite
seve s prijavljenimi učinki afrodiziaka.Nato pridobite nekaj, ga preizkusite s kajenjem in če vam
je učinek všeč, naredite olje in ga uporabite.To je skoraj  vse.Nekateri sevi  vas naredijo bolj
porožene od drugih in  nekatere kombinacije  sevov bodo učinkovitejše od drugih kombinacij
sevov  ali  olj.To  je  skoraj  vse,  kar  lahko  rečem v  tem trenutku.Poskusite  z  oljem,  če  nima
želenega učinka, naredite ali nabavite drugo serijo, dokler ne najdete pravega.Tako bi moralo
biti.JB

"Moja stopala se zaradi nevropatije počutim bolje kot kadar koli v zadnjih desetih letih." Leon

»Rekel bi,  da so verjetno težave z duševnim zdravjem obstajale pred kakršno koli  uporabo
konoplje;  da  jih  je  nelagodje  zaradi  duševne  bolezni  spodbudilo  k  poskusu
samozdravljenja.Imam C-PTSD in sem bil v aktivni odvisnosti od (vsaj) 12. do čistega pri 33.To
je pred 5,5 leti.Poskusil sem skoraj vsako zdravilo, ki sem ga lahko, ker se nisem počutil »prav«.
Očistiti se je zame pomenilo psihiatrična zdravila in rehabilitacijo ter nekaj let terapije.

Potem ko sem pred enim letom in malo nazaj (spet) našel konopljo in jo uporabil za težave z
diski, sem bil šokiran, ko sem ugotovil, da več psihiatričnih zdravil, ki sem jih jemal vsaj 3 leta,
ne  potrebujem  več.Malo  preden  sem  odkril  medicinsko  konopljo,  so  mi  diagnosticirali  tudi
sladkorno  bolezen tipa  2.To je  bila  neposredna posledica  nekaterih  psiholoških  zdravil!Zdaj
imam redno raven sladkorja v krvi in  si prizadevam, da bi v 2 letih prenehal jemati zadnji dve
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zdravili (antidepresivi, ki jih je treba počasi opustiti). Jenn

»Imel sem tudi sladkorno bolezen tipa 2.Vsakodnevna uporaba konoplje mi je omogočila, da
sem  prenehala  uporabljati  več  zdravil  na  recept,  ki  so  me  dobesedno  ubijala  od  znotraj
navzven.Ta  sprememba  mi  je  dala  energijo  in  občutek  jasnosti,  ki  ga  že  dolgo  nisem
imel.Povečana energija je pomenila, da sem dejansko ŽELELA iti na sprehode.Začel sem hoditi
na tečaje aquafita.

Naredila sem nekaj preprostih sprememb v svoji prehrani.Ena sprememba je, da sem začel jesti
več konoplje.Običajno v obliki čokolade, narejene s kokosovim oljem, prepojenim s konopljo
(super zdravo olje, zelo koristno za razstrupljanje jeter in pomoč pri izgubi teže).

V prvem letu vsakodnevne uporabe konoplje sem izgubil nekaj več kot 40 kilogramov.Malo sem
pridobil nazaj, ampak semme to sploh ne skrbi, ker vem, da sem v zadnjem času nekoliko bolj
pod stresom in da bo moje telo z vsakodnevno uporabo (predvsem z uživanjem!) konoplje z
veseljem poskrbelo zase, kot je zasnovano.” Jenn

»Ne vem, ali  ste to vedeli,  toda leta 2011 je  bila  moja sladkorna bolezen huda,  ledvice so
izpuščale 12 gramov beljakovin na dan, tako so me bolela kolena, da sem komaj hodil.Kite, ki
sem  jih  strgal  v  kolku  pri  85,  so  se  vrnile  s  skoraj  neznosnimi  bolečinami.Imel  sem  220
lbs.Zdravnik me je poslal k specialistu za sladkorno bolezen, ki me je poslal k specialistu za
ledvice.Niti kitare nisem mogel več igrati.Nehala sem skrbeti.

Opravil sem nekaj raziskav, potem ko mi je Mike v tej objavi povedal, da je neki tip po imenu
Rick Simpson ozdravil kup ljudi raka z oljem.Mislil sem, da bsampak sem pogledal.In ugotovil
sem, da deluje tudi na sladkorno bolezen tipa 2 – kar sem imela.

Sledil sem navodilom Ricka Simpsona, ki jih ima na svojem spletnem mestu, kako ga narediti in
koliko vzeti itd.postalo mi je slabo, mislil sem, da imam gripo, kar naprej sem počel, in okoli 6.
tedna se mi je znižala raven sladkorja v krvi, sem prenehala jemati 8 tablet na dan in moj krvni
sladkor je ostal na ciljnem nivoju.

Izgubil sem 30 kg, hrbet me ni tako močno bolel.Šla sem na 3-mesečni pregled in moj zdravnik
je stal tam z odprto čeljustjo.Vsi moji vitalni parametri so bili normalni.To je bilo pred 2 leti, imam
173 funtov, moj krvni sladkor je še vedno normalen brez tablet. Naredila sem še en 24-urni test
urina,  da sem videla,  kako  delujejo  moje  ledvice.  Največ,  kar  sem lahko  dobil  od  svojega
zdravnika, je bilo: »Ne vem, zakaj si ledvice so postale veliko boljše." V kolenu ali hrbtu nimam
bolečin, razen če pretiravam, vendar se po nekaj dneh normalizira.Trave skoraj ne kadim več,
ne maram je kaditi.To je tisto, kar je olje naredilo zame." Peter

»Nisem  prepričan,  da  se  me  spomnite,  jemljem  1  g/dan  zaradi  hude  idiopatske
nevropatije.Nekega  dne  sta  mi  poklicala  Rick  in  Janet,  naj  poskrbim,  da  te  obveščam ...3
mesece čez in nocoj sem bil osupel...ko sem sedela na kavču, nenadoma ugotovila, da je moj
pes pod menoj,  da sem jo božal že, nimam pojma, kako dolgo, s hrbtno stranjo tele.IN SE
POČUTILA MEHKO!!!V zadnjih  10 letih  sem imela  TRI  kirurške posege pod  kolenom brez
anestezije, ker tega nisem čutila.Ena od teh operacij je bila SURALNA BIOPSIJA ŽIVCA!To je
šok in strah, ljudje!!” Laurie

»Olje  RSO  je  bilo  zame  tak  čudež,  spet  sem  lahko  jedla,  moja  bolečina  je  bila  zaenkrat
obvladljiva in brez narkotikov, imam več težav, preveč, preveč ime, narkotiki izčrpavajo moje
adhezije,  ki  so  se  črevesje  mi  je  zlepljeno,  zdravniki  ne  bodo  nič  naredili,  razen  če imam
obstrukcijo, do dva dni nazaj nisem mogel jesti nič razen tekočine, 4 dni na RSO, sem jedel
sendvič s sirom na žaru in včeraj pol tune sendvič, zdravniki mi ne morejo nič, zato sem sam,
imam 110 kilogramov in to zame ni normalna niti zdrava teža, shujšala sem kar 98, z njihovimi
zdravili so vzgajaj me s hrano na čajno žličko, 24 ur na dan, ljubek, raje bi jedel hrano, kot smo
bili namenjeni ...Osvobodite rastlino, ki nam jo je dal Bog ...« Joyce
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»Resnica.Moje ravni sladkorja v krvi so zdaj v normalnem območju in izgubil sem 2000 mg
metformina na dan in zdaj jem skoraj nič glutena in pazim na svojo prehrano.Brez maščobnega
sranja, dietnega sranja ali zamrznjenih obrokov Weight Watcher.Ali ste videli vsebnost natrija v
teh zamrznjenih obrokih?Nezaslišano!" Cheshire

-- Vam je bil všeč okus teh živil, ko ste jih poskusili na olju?JB

»Prej jih nisem maral, od olja oziroma mojih let pa sem postal občutljiv na gluten.Imam več
migren, več izbruhov vlaken, aken,  želodčnih krčev, če naštejem le nekaj.Poleg tega zaradi
natrija nabreknem kot balon.Ker sem postal predvsem uporabnik konoplje in z oljem, zdaj v
hrani jem več konoplje, sadja in zelenjave, manj maščobe, manj zelišč.OBOŽUJEM TO!Vendar
pa ježivila, povezana z glutenom, kot so testenine in kruh, obožujem ne glede na to, ali so na
olju ali ne.Rezultat je, da moje telo tega ne mara in sem v redu s tem." Cheshire

»Pozdravljeni, Greg, na mehurju imam čisto zdravstveno stanje.Tako pravi zdravnik zahvaljujoč
kemoterapiji.Pravi,  da  sem zdaj  v  popolni  remisiji.Toda  resnica  je  bila,  da  sem vzel  skupaj
približno 19 gramov RSO od 13. oktobra 2012 dalje in v četrtek, 19. decembra 2012.Šla sem na
pregled penisa skozi prostato in v mehur in zdaj imam popolno remisijo raka na mehurju.Vse
zdravo rožnato in brez znakov raka.Moj zdravnik pravi,  da izgledam, kot da še nikoli  nisem
imela raka.Bil je presenečen, kako dobro izgledam.Še vedno se borim s temi narkotiki in vem,
da mi lahko RSO pomaga spraviti te tablete, preden mi dajo.Še vedno upam, da bom zmanjšal
tudi svoje ciste v vsaki od mojih ledvic, na desni in levi.

V zadnjih  nekaj  mesecih so se moja zdravila za spanje močno zmanjšala in tudi zdaj sem
POPOLNOMA prenehala jemati zdravilo Cymbalta, zmanjšala sem tudi svoje zdravilo Baclifin,
Lyrica  in  OXYCOTIN  ter  se  še  vedno  poskušam  popolnoma  opustiti,  kar  moje  zdravnike
preseneča  Kako  HITRO  zmanjšam  in  kako  mi  bo  to  dalo  možnost,  da  imam  nekoliko
NORMALNO ŽIVLJENJE.

Zaslužujem kajenje medicinske marihuane, da me je ohranjalo pri življenju skozi ta narkotični
del mojega življenja.Zdravniki so me že zdavnaj odpisali.Ta RSO mi je omogočil, da sem začel
pridobivati  na teži, potem ko sem lani oktobra dosegel najnižjo vrednost 135 pri 6 ft višine in
zdaj tehtam 149 -- to je 14 lbs PRIDOBIT, ravno v času, ko sem jemal RSO.Moj trden hrbet se
je umiril od bolečine, v zadnjih nekaj mesecih pa sem se tudi več gibal, tudi moja KIRURGIJA
vratu je bila to jesen zadržana tudi od mojega vnosa RSO.

Tudi moj psoriatični artritis v mojih nogah se je umiril in molim, da ne bi več dobival steroidov v
stopalih in enako molim za moj hrbet, moja zadnja epiduralna steroidna injekcija v hrbtenici je
bila lansko jesen in upam, da imam bolečino ravni ostanejo nižje, da se prepreči kaj več.

Moj zdravnik pravi, da moje telo ne zmore več (ČE ŽELIM ŽIVETI) zamenjati injekcije in tablete
za kakovost  življenja.Sranje,  pravim.Vzemite  RSO za pomoč  pri  vseh  vaših  boleznih  in  za
zmanjšanje vaših zdravil proti bolečinam in za vedno uničenje raka.Nisem vzel prav veliko in ne
zelo dolgo, če mi lahko to naredi v tako kratkem času, pomislite, če bi ves svet lahko vedel za
to.božje zdravilo!!!” Tony

»Moj oče je pred 6 meseci zbolel za rakom trebušne slinavke.Med kemoterapijo se je razširil na
ledvice in pljuča.Povsod so se mu pojavljale lise in zelo hitro se je slabšal.Prebral sem o olju in
se  odločil,  da  nima  kaj  izgubiti.Nekaj  smo  naredili  in  on  je  na  tem  vsak  dan  že  tri
mesece.Rezultati skeniranja so prišli včeraj.Zdravnik je bil začuden.Rak trebušne slinavke se je
zmanjšal in druge lise so popolnoma izginile.Moj oče je veliko boljši.Brez slabosti, zredil se je,
ne spi več cele dneve in je spet zunaj.Res neverjetno.Mi smo čez luno." Lisa

--  Odlično,  Lisa,  vendar brez skeniranja,  samo olje.Resnično ne potrebujete kancerogenega
skeniranja, da vidite, da je dobro.Kot pravite, niste imeli kaj izgubiti, zato ne izgubite te igre z
nepotrebnimi pregledi, ki jo lahko zlahka poslabšajo.
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Učinki sevanja se kopičijo v telesu.Manj pregledov opravi bolnik z rakom, tem bolje.To je samo
zdrava pamet in nič drugega.Na splošno je res bolje pojesti še 60g olja, ko niste prepričani, ali
ste 100% zdravi.

Prav tako vse te preiskave in obiski pri zdravnikih bolnike običajno zelo živcirajo in jih spravljajo
v velik stres.Stresu in tesnobi se je težko izogniti, ko se soočamo z boleznijo, zato se izogibajte
stresu in tesnobi, kolikor je le mogoče – olje pa lahko pomaga pri stresu in tesnobi bolje kot
katera koli druga snov, ki jo poznam.JB

»Konopljo  uporabljam že leta za sladkorno bolezen.Vedno sem se počutil  kot  sranje.V moji
družini  po  mamini  strani  je  bila  sladkorna  bolezen  huda,  izguba  stopal,  nog,  vida  in  nato
smrt.Moje tete, strici, babica.In vse matere so prebolele sladkorno bolezen.Moja mama je bila
stara 55 let.Moja danes starost.Moja mlada sestra je tukaj več kot 570 točk na dan, 3 injekcije
na dan, jaz pa nimam sladkorne bolezni že vrsto let.Sem kar zdrava.

Dober prijatelj, star 70 let.Pred približno sedmimi meseci je prišel k meni.Njegove točke so bile v
sredini  500-ih,  bil  je  res bolan.No,  potem ko je  uporabil  RSO, se je  samo od obrezovanja
zmanjšal na 180s.V samo nekaj mesecih.Prepojen s konopljinim oljem, vzeti dve kapsuli na
dan.Zdaj se vrača v lov, ribolov in sekanje lesa.76 let in je videti 15 let mlajši.Zares vem, da je
konoplja razlog, da danes ne streljam.Še vedno sem brez sladkorne bolezni.Jaz sem edini v
svoji družini.Želim si, da bi se moja sestra izobraževala, da bi se počutila veliko bolje.Kot bi
vsako jutro vzel Grizzlyja." Ron

»Resnično vam lahko povem, da je v mojem primeru kombinacija konopljinega olja in prehoda
na med kot sladilo znižala mojo raven sladkorja na sprejemljivo (beri normalno) raven.Uporabiti
moram  samo  toliko,  kolikor  je  približno  velikosti  dolgozrnatega  riža.Trpim  za  periferno
nevropatijo,  nespečnostjo,  kroničnimi  bolečinami  v  vratu  in  sklepih,  pokvarjenimi  jetri  (to  je
očitno medicinski izraz), nizkim številom trombocitov, kroničnim EBV in vranico, ki je večja od
krušne škatle.Ne morem (ne da bi) biti operiran brez velike verjetnosti, da bom izkrvavil.

Zdaj NE bi predlagal, da bi to storil kdo drug, ampak jaz sem bolan deset let.Bilo je slabše, ko
so mi dali več zdravil in postopkov.Končno sem rekel "DOVOLJ".Brez OTC, brez komercialnih
zdravil, vse na osnovi zelišč ali hrane.Uporabim svoj ND, da zahtevam teste zame, nato pa to
pregledam z njo in morda zahtevam predlagane načine.Ampak!Jaz imam zadnjo besedo.In gre
mi bolje." kapuca s kapuco

»Sladkorna  bolezen  tipa  1  hlasta  ali  ne,  se  mi  je  krvni  sladkor  vedno  hitro  dvignil.Odkar
uporabljam olja moji sladkorji ostanejo normalni.Prvič, odkar sem ga dobil pri 20 letih, je moj test
a1c zdaj 6,8." Eugene

»Imam prijatelja, no več kot enega, vendar je imel sladkorje 20+.Kadili smo dolgo 35+ let, tako
da smo dobili nekaj olja.Nič, kar je zdravnik počel, ni delovalo.Njegovi sladkorji so zdaj 10.Še
vedno visoko, vendar ima rad Pepsi. Donald

»Olje je popolnoma uničilo mojo bolečino zaradi kostnih izrastkov in šibkih pljuč, ki se zdijo vsak
dan močnejša!In ravnokar sem začel z oljem!Oba sem presenečena in hvaležna!" Zimzelena

"Neverjetno.To je čudežna rastlina.Zdi se, da poskuša normalizirati vaš sistem, ne glede na to,
kaj je narobe." Zed

»Moja žena nima več nevropatije v nogah.Približno dva meseca nazaj nam je zmanjkalo olja in
v teh 20 dneh se je nevropatija začela vračati zadnjih nekaj dni.Štiri dni nazaj na olju in nič
več.Nima  več  visokega  krvnega  tlaka  in  je  izgubila  skoraj  30  kilogramov,  preprosto  z
dodajanjem konopljinega olja v svojo rutino.Ima tudi atrijsko fibrilacijo.Od začetka uporabe olja
ni bilo aritmije." Prijatelj
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»Moji sladkorji so ušli izpod nadzora.Bil sem na največjih količinah insulina in peroralnih zdravil
brez  uspeha.Zaradi  teh  zdravil  sem  pridobil  na  tono  teže  in  bil  sem  nesrečen.Začel  sem
uporabljati olje, se dvignil po kapljicah, 8-krat na dan testiral kri, da sem bil prepričan, da sem v
redu.Delovalo je!Pri majhnem odmerku je moj sladkor padel na normalno.Dve leti pozneje sem
živ, shujšal sem 67 funtov, brez spremembe prehrane in pomagal Ricku.Če se moje številke
dvignejo (včasih sem slab), dvignem svoje olje." Janet

“Pozdravljeni,  gospod Simpson, jaz sem Aaron, star sem 17 let.Olje po vašem receptu sem
uporabljal za pomoč pri sladkorni bolezni tipa 1.Moral bi jemati štiri injekcije insulina na dan v
velikih odmerkih, a ker uporabljam vaš recept za olje, moram vzeti samo eno ponoči in osebno
bi se vam rad zahvalil.Na tem planetu ni veliko ljudi, kot si ti, in zdaj ga imašveč podpornikov za
vami.S spoštovanjem, Aaron”

»Za namene te pripovedi je moje ime Alexis.Od leta 1994 sem diabetik.Jeseni 2010 je moja leva
noga utrpela nekaj, kar se je zdelo preprosto strgano vez, zdravniško zdravljenje pa ni bilo in
tisto malo zdravljenja, ki sem ga prejel, je bilo zanemarljivo.Bil sem obveščen, da imam morda
Charcotovo stopalo, ki ga običajno ne prepoznamo, zlasti v akutni fazi, dokler ne pride do hudih
zapletov.Zgodnje  prepoznavanje  in  diagnoza,  takojšnja  imobilizacija  in  program preventivne
oskrbe  lahko  zmanjšajo  obolevnost,  povezano  s  tem  uničujočim  zapletom  diabetične
nevropatije.Če se nepravilno upravlja,  ima lahko Charcotovo stopalo katastrofalne posledice,
vključno z amputacijo.

Do decembra sem imela na dnu zelo otekle noge razjedeno ranico.Po iskanju nujne ortopedske
oskrbe je zdravnik hitro postavil diagnozo »kronični Charcot z osteomielitisom«. Moja noga je
imela  v  sebi  zračne  žepe  in  resno  okužbo  v  kosti.Povedal  mi  je,  da  je  edino  izvedljivo
zdravljenje  takojšnja  amputacija  stopala.Imel  sem  hude  bolečine  fizično,  čustveno  in
duhovno.Zdravnik mi je dal teden dni, da sem se psihično spopadla s tem.Dobil sem invalidski
voziček z navodili za popolno neobremenitev stopala.

Vsi  vemo,  da  Bog  deluje  na  skrivnostne  in  čudovite  načine.K  meni  je  prinesel  dva  svoja
človeška »zdravilna angela« z zdravili, ki jih je dal že davno.Ker nisem imel ničesar izgubiti,
razen stopala, sem vzel zdravilo,  ki  so mi ga ljubeče prinesli,  obe podjezično in ga nanesli
direktno  na  odprto  rano.Do konca  tedna  sem jaz  in  tisti,  ki  so  skrbeli  zame,  lahko  opazili
izboljšanje samo z zunanjostjo rane.Ko sem ponovno obiskal zdravnika, mi je dal še en teden z
dolgo vrsto priporočil, na kaj moram biti pozoren, ki jih je označil kot trenutek »OMG ...«.Zvesto
sem nadaljeval  z  dajanjem predlaganega  odmerka  zdravila.Začel  sem se  počutiti  bolje,  še
pomembneje pa je, da se je razjeda začela celiti.Do aprila mi je bilo dovoljeno hoditi po nogi 10
minut na dan.Potreben je bil majhen kirurški poseg, da bi odstranili nekaj poškodovane kostne
mase, ki je nastajala.

Nadaljujem  z  zdravili  in  moj  zdravnik  je  previdno  optimističen,  da  bom  morda  obdržal
nogo.Okužba v moji kosti je bila zelo resna in bo trajalo nekaj časa, da se razčisti, vendar se
zdravi.Trenutno zdravnik razmišlja o možni konstruktivni operaciji mojega stopala v enem letu,
če se bo še naprej izboljševala. Alexis

»Sem eden od prijateljev, ki jih omenja »Alexis«.Poslal sem ji povezavo do te objave in morda
se bo želela razkriti, ko jo bo videla, to prepuščam njej.Že dolgo sem zagovornik legalizacije
marihuane  v  rekreativne  namene in  zavedal  sem se,  da  lahko  učinkovito  lajša  bolečine  in
tesnobo.Vendar sem se šele v zadnjih 8 ali 9 mesecih zares zavedal zdravilne moči konoplje.Ko
sem se februarja pogovarjal  z Alexis  in  mi je  povedala o predlagani  amputaciji,  sem gledal
Rickovo oddajo »Beži pred zdravilom” video, vendar je bil resnično skeptičen.S partnerjem sva
se pogovarjala o možnosti, da bi naredila konopljino olje in ga preizkusila kot zdravilo, in naš
skupni prijatelj Alexis se je zdel najboljši kandidat.Strinjala se je in tisto noč smo naredili serijo
olja in ga naslednji dan začeli dajati.Začetni rezultati so bili obetavni, vendar sem bil še vedno
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zelo  skeptičen.Toda kot  sem rekel  Alexis:  »Kaj  moraš izgubiti?tvoja noga?zdravnik  že hoče
vzeti!" Nikoli nisem bil tako ponosen kot tisti dan, ko je stopila v mojo dnevno sobo.In čeprav je
zaradi operacije nekaj časa spet na invalidskem vozičku.njen zdravnik ji je rekel, da je za Alexis
"najpomembnejša naloga", da zapleše na njeni poroki naslednjega maja.To od moškega, ki ji je
hotel pred štirimi meseci odrezati nogo. Booth

»Hvala,  Rick,  naredil  sem olje  za pomoč ljudem, ki  niso imeli  pojma o njegovi  sposobnosti
zdravljenja.Prvi primer - diabetik na dializi, 5 dni v tednu, 6 ur naenkrat.13 % delovanje ledvic in
hude bolečine.Prvi dan je bolečina izginila.Tri mesece zdravljenja do 2-krat na teden na dializi, 3
ure.In 54% delovanja ledvic nazaj.Pet mesecev po zdravljenju ni več dialize in 98 % ledvične
funkcije je nazaj in sploh ni več protibolečinskih zdravil na recept in po 25.leta pekla.O ja, olje ni
zaračunano in rada imam vsako minuto, ko ji lahko pomagam.Tudi drugi, ki jih zdravimo, imajo
podoben uspeh, zato hvala, ker ste mi dovolili, da sem del tega.” Dan

»Moj mož ima sladkorno bolezen tipa 2 in jemlje konopljo in je bil zmanjšan s 3 injekcij na dan,
poleg 5 enot ponoči, na 5 enot ponoči, tako da pomaga.Jemlje ga šele mesec in pol." Gladys

»Prav  tako  sem  ozdravil  5  ljudi.Moji  prijatelji.Sladkorna  bolezen  tipa  2.Rak
jajčnikov.debelost.Kožni rak.In ozdravi mojo hudo jutranjo slabost HGG.naredim sam.Na mojem
dvorišču.Učim svojega 4 letnika.Razumem, kako pomembno je." Dekle iz konoplje

Prebava in Crohnova bolezen
»Olje pomaga pri Crohnovi bolezni.Ustavi vnetje v črevesju.Preden sem izvedel za olje, so mi
odstranili  tumor  in  1/3  jeter  in  žolčnika.Zdaj  je  olje  pozdravilo  vse  neprijetne  posledice
kemoterapije za moj hep C in operacije.Izgubil sem 18 kg in se počutim odlično.” Michelle

»Za preizkus sem dobil majhno količino.Vau.Jedla sem, kot že leta nisem jedla!Moj apetit se je
vrnil!Zdaj vem, da ni poceni, vendar deluje za vse vrste težav.Hvala vam!" Danny

»Našel sem isto stvar!60 funtov malo več kot pred enim letom od 205.Zdaj sem nazaj na 180 in
stabilen.Postanem popolnoma požrešen, in ne samo zagrize.Zdaj dejansko jem en polni obrok
na dan.prej?2 ugriza in hotel sem ...No, ne bomo preveč grafični." kapuca s kapuco

"In seveda je spremembo prehrane povzročil tudi RSO ...Zdaj si želim veliko bolj zdrave hrane
kot kdajkoli prej...Imel sem problem s čokolado...zdaj je dovolj 1 kos in tega večino časa niti ne
rabim!!!Želim jesti zdravo, ŽIVETI zdravo!!!” Laurie

»Na forumu o Crohnovi bolezni sem se praktično počutil »ustrahovanega«, ko sem izvedel, kaj
je ta »RSO«.In le dva kratka tedna po tem mi je rešil življenje in to počne vsak dan.Odkrito
29.12.12.Rešeno življenje 1/11/13.” Sarah

»Upam,  da  nisi  zaprt,  pravkar  sem  te  našel!Prejšnji  mesec  sem  ležal  v  postelji  z  gotovo
občutkom smrti po telesu, kot sem se počutil prej.Le 2 tedna pred tem sem naletel na vaše ime
in delo na Crohnovem forumu.Ta tip je ponovil tvoje ime tolikokrat, da sem se skoraj počutil
»ustrahovanega«, ko sem zabrisal tvoje ime.Malo kasneje sem iskal vaše ime in olje.Prišlo je
veliko informacij, zato sem začel z internetno radijsko pogovorno oddajo, imenovano “Red Ice
Radio” in posnetkom intervjuja z Rickom na temo olja.Ko je bilo konec, sem jokala.Šla sem
domov in možu vse povedala.

FF do jan.11 dan, ko bi moral umreti.Moj mož je pravkar kupil tisto, kar smo potrebovali za
izdelavo  olja,  10.,  in  nameraval  je  narediti  olje  čez  kakšen  dan.11.  zjutraj  mi  je  postalo
slabo...kot večino jutra.Bolezen me je hitro in močno preplavila.Ležala sem v postelji, da sem
umrla... Vedela sem, da je hudo, ko se nisem mogla prisiliti poklicati moža v službo.Ko je prišel
domov, je takoj začel z oljem.Pojedla sem kroglico v velikosti ovsenih kosmičev in v eni uri sem
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čutila, da se moje telo obrne nazaj, zato sem pojedla še eno žogico in 2 uri zatem sem lahko
sama odšla do stranišča.Naslednje jutro sem komaj občutil simptome prejšnjega dne in sem šel
na delo!(delo ob koncu tedna-počasi in enostavno) 15. sem pokrila in dodatni dan in zadnjo
minuto so prosili, da pokrijem preostanek tedna.O RSO bom povedal SVETU!

Pozabil sem omeniti,  da imam Crohnovo bolezen, kolitis  in biokemične opekline (izpuščanje
slepiča) od pljuč navzdol.Pozno decembra mi je slepič puščal 5 1/2 mesecev.2008 do 19. maja
2009.Odstranitev 1 galone nalezljivih odpadkov.

To  olje  jemljem  vsak  dan  že  39  dni  po  kroglici  velikosti  zrna  ovsene  kaše  3x  na  dan.Ne
potrebujem več nobenih zdravil in ga skoraj ne kadim.Pijem tudi sok aloe vere 95%.Zaradi tega
olje deluje še bolje.Zapišem vse.Nikoli več ne bom vzel nobene snovi, ki jo je ustvaril človek."
Sarah

“Pot je edino zdravilo, ki je prisililo mojo hudo Crohnovo bolezen v remisijo.Konoplja zdravi."
Alicia

»Ko rečem, da konoplja zdravi Crohnovo, to resno mislim.S to meni neznano boleznijo sem
živel  30  let,  za  to  pa  sem  ugotovil  šele  potem,  ko  sem  opustil  vso  rekreacijsko  uporabo
marihuane.Bil  je dolg premor in moja Crohnova bolezen se ni  vrnila  na nadzorovane ravni,
dokler nisem nadaljeval z uživanjem konoplje.Prvotno sem samo ubijal svojo slabost, potem pa
sem ugotovil, da ji pomaga Crohnova bolezen.Ne gledam nazaj!" Sean

"Odlično opravljeno!Ko sem delal v ambulanti, sem imel srečo spoznati mladeniča (18), ki je
imel precej napredno Crohnovo bolezen.Takrat ni uporabljal RSO, le nekaj zdravil, ki smo jih
nosili.Odšel  je  na raziskovalno operacijo  in  ni  mogel  uporabiti  svoje konoplje.V bolnišnici  je
precej zbolel, vročina, okužba, hitro hujšanje na že tako pretanek okvirju.Njegov zdravnik se je
končno strinjal, da mu da dnevno prepustnico, da nas bo lahko obiskal in vzel nekaj zdravil.

Njegov zdravnik je bil več kot presenečen, ko ga je naslednje jutro šel pregledat, on pa je sedel
v postelji s svetlimi očmi in košatim repom, večer prej je pojedel prijeten obrok in si je pravkar
privoščil zajtrk.Nazadnje sem govoril s pacientom, pravkar je slišal za RSO.Ne dvomim, da bo v
kratkem popolnoma ozdravel vseh težav s Crohnovo boleznijo." Jenn

»Imam Crohnovo.Zahvaljujoč Ricku Simpsonu imam nazaj svoje življenje! Kathleen

»Res  zdravi  Crohnovo,  vem  iz  prve  roke.Moraš  ga  zaužiti.Leta  sem kadil  tudi  zato,  da  bi
podoživljal bolečino… Ozdravitev ni prišlo, dokler nisem zaužila olja.Poskusi, nimaš kaj izgubiti,
razen neznosne bolezni." Sara

»Konopljino olje je pomagalo pri zdravljenju moje Crohnove bolezni, tako da jo lahko obvladam!
Zdaj imam spet kakovost življenja zahvaljujoč olju Rick Simpson in olju Shona Banda.V tem
času lani NIKOLI ne bi mogel narediti česa takega ... komaj sem lahko šel po nakupih brez
strahu, da bom moral biti blizu kopalnice.Nenehno sem se moral umikati z umetniških razstav in
slikarskih nastopov v živo, ker je bila moja Crohnova bolezen.Na srečo sem spoznal konopljino
olje in na koncu našel pravo olje zame.Spet živim in ljubim življenje ...resno lani ob tem času
nisem mogel niti na kmečko tržnico...življenje zanič!KONOPLJA ZDRAVI!!!!

Branje knjige Shona Banda ~ Live Free or Die mi je dalo moč, da sem vstala in imela pogum,
da  ŽIVIM  SVOBODNO  in  se  zdravim.Preberite  knjigo  Ricka  Simpsonsa!To  je  čudovita
avtobiografija, polna informacij, ki jih je dragoceno vedeti.Obe knjigi pomagata prebuditi vaš um,
tako da vam ni več treba biti del ovce.Naučite se resnice.Poguglaj." Linzy

»Eden največjih občutkov, ki jih že dolgo nisem občutil, je občutek te NEVERJETNE topline ob
uživanju  jalapenosov  s  sriracho  in  pho…..Brez  bolečin  v  črevesju!Hvala  bogu  za
KONOPLJIČNO  OLJE!Včasih  sem  prenašal  bolečino  samo  zato,  da  bi  si  lahko  privoščil
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pho….mojo najljubšo jed doslej…..Danes jo lahko jem in NE ČUTIM BOLEČINE, ker konopljino
olje  pomaga pri  obvladovanju Crohnove bolezni!!!Oh,  kako sem pogrešal  okus pho in  toplo
pekočino od pekočih začimb!Nikoli ne bom nehal jemati svojega olja.Mmm mmm nikakor!" Linzy

»Imam Crohnovo bolezen in dela čudeže!!!Deluje bolje kot katera koli tableta, ki so mi jo dali."
Andrej

»Trenutno zdravim svojega sostanovalca zaradi kolitisa z RSO.Ko je razbil svoj motor, je bil
hudo razbit  in en mesec v bolnišnici.V bolnišnici so nam povedali,  da ima maso v debelem
črevesu in da je najverjetneje rak.Za kolitisom trpi že od samega začetkaStar je 17 let, zdaj je
star 29 let.

Potem ko sem bil  na  smrt  prestrašen in  nisem vedel,  kaj  se dogaja,  sem se s  prijateljem
pogovarjal o poskusu RSO.Za mojega prijatelja je naredil olje Rick Simpson in ga jemlje od
oktobra.Zdravniki pravijo, da se je masa uredila, vrnila se je normalna barva in ne verjamejo
več, da gre za raka.Od oktobra smo učinkovito ustavili  krvavitev v njegovem črevesju, brez
enega samega izbruha!Vnetje je  minimalno.NIKOLI  ne bomo nehali  uporabljati  RSO v moji
družini!!!” Chris

»Uporabljam olje za kolitis.Deluje.Edina težava je, da nimam ustreznega obremenitve, zato se
mi od tega malo vrti.Ampak koga briga, ob tem se počutim dobro." Igor

»Imam prijatelja s kolitisom in pomaga z neverjetno hitrostjo.Imeli  so ga na vseh genetskih
zdravilih tam zunaj, mislim, da je bil zelo zelo blizu klavzualne vreče.Obiskal več zdravnikov,
zelo je odprt za vprašanje, podrobnosti itd.Lahko bi poskusil dobiti več podrobnosti." Justin

"Imam kolitis zaradi zdravljenja z obsevanjem ...narkotike so neuporabne.Konoplja je EDINA
stvar, ki mi je olajšala bolečino.” Lee

"Za ljudi,  ki  gledajo na seve,  ki  delujejo s  kolitisom,  se  zdi,  da veliko križancev Cheese in
Chemdogg deluje najbolje za tiste, ki jih poznam, ki jih uporabljajo." Chris

»RSO  uporabljam  že  od  svojih  zgodnjih  20-ih,  da  preprečim  napredovanje  ulceroznega
kolitisa.Pri  41  letih  imam  popolnoma  normalen  prebavni  trakt.Moj  oče  je  večkrat  trpel  za
Crohnovo boleznijo in po mojem skromnem mnenju je bilo olje tisto, ki je preprečilo, da bi tudi
mene doživela ista usoda. Todd

»Konopljo uporabljam, ko imam izbruh divertikulitisa, to je edina stvar, ki mi resnično olajša, zelo
pomaga  pri  bolečinah  v  želodcu  in  pomaga  mišicam  v  trebuhu,  da  se  sprostijo,  bolje  kot
protibolečinska zdravila na recept, ki samo prikrijejo bolečino. kratek čas!" David

»RSO uporabljam tudi za svoje Crohne.Zame je bil čudež.” Bobby

Srce, krvni tlak
»Srce  je  vitalni  organ  in  olje  pomlajuje  vitalne  organe.Ko  bolniki  začnejo  uporabljati  olje,
običajno zmanjšajo odmerke svojih zdravil za srce in večina jih preneha uporabljati takoj, ko
začutijo, da jih lahko prenehajo uporabljati.Olje zelo blagodejno vpliva na srce, vendar menim,
da  bi  se  moral  bolnik  res  posvetovati  z  zdravnikom,  ko  jemlje  ta  zdravila,  ki  so  mu  bila
predpisana.

Olje lahko zelo učinkovito uravnava krvni tlak in v nekaterih primerih aritmijo.Običajno znižuje
krvni  tlak,  zato  naj  bodo tisti,  ki  uporabljajo  zdravila  proti  zvišanemu tlaku,  pri  uporabi  olja
previdni, dokler se ne navadijo.Kombinacija zdravil za krvni tlak in olja lahko zniža tlak prenizko,
zato je  dobro,  da krvni  tlak spremljate z  merilnikom krvnega tlaka.V mnogih  primerih  bodo
bolniki tudi ugotovili, da olje rahlo poveča srčni utrip.
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To  področje  zahteva  veliko  več  raziskav,  zato  naj  bolniki  pri  začetku  jemanja  olja  sledijo
zdravemu razumu, vendar morajo tudi ostati v stiku s svojim zdravnikom, ker se lahko pojavijo
težave pri prenehanju jemanja teh zdravil.Srčni bolniki morajo preveriti električno napeljavo na
svojem domu ali v službi.Srce deluje na elektromagnetne impulze, zato naj se čim bolj izogibajo
bivanju v elektromagnetnih poljih.

Olje bi jedel in uporabljal bi ga tudi v supozitorijih.Kar zadeva lokalno uporabo, nikoli ne škodi,
vendar ne morem reči, kako koristna je v tem trenutku.Kot vedno bi uporabil konopljovse možne
načine.V svojo prehrano bi vključila tudi konopljina semena in konopljino olje, znano je, da tako
semena kot olje zelo ugodno vplivata na številna srčna obolenja.

Če bi bil zdravnik in bi opravil operacijo srca ali presaditev ipd., bi najprej poskušal pomladiti
organ z vsaj 60 g olja.Če 60g pacienta ne bi pripeljalo do zadostnega zdravstvenega stanja, bi
mu še naprej dajal olje.JB"

»Zmanjšala sem in prenehala jemati tablete za krvni tlak, ker je moj krvni tlak dobival prenizke
vrednosti.Ko sem prenehala s tabletami za krvni tlak, se mi je krvni tlak normaliziral.Srčni utrip
se zdi bolj pravilen in ni tako moteč, glede na to, da imam nepravilen srčni utrip že od rojstva.
George

»Dan po rojstnem dnevu 2. aprila 2012 sem imel srčni napad.Zdravnik mi je poskušal povedati,
da je to vse za artritis in samo srčni napad.Ne marajo, da uporabljam konopljo, tukaj sem imel
velik  udarec  med  zdravnikom,  ki  je  samo  farmacevt  in  potiska  tablete,  in  farmacevtom
naravoslovcem, tudi mene je moj redni zdravnik ubil, bil sem 100% blokiran na eni strani in 80%
na drugi strani, mislil sem, da bom pohabljen, prosim za vašo pomoč prejšnji teden, in edino
tolažbo, ki sem jo imel, je bila konoplja, še vedno iščem olje, imam artritis, za to so rekli, da je
vdova izdelovalec, imel sem srečo, šel sem na urgenco, rekli so mi, da so mi postavili stent in
počakam,  da  vidim,  kaj  naj  storim  z  drugim,  hvala,  Rick,  delaš  odlično  stvar  in  zelo  si
hvaležen.Hej, še vedno sem tukaj, in še ena opomba: moj mož ne hodi k zdravniku, ne pije in
ne  kadi,  vsa  ta  leta  samo  uporablja  konopljo.Krvni  tlak  ima  tako  kot  najstnik,  zdrav,  Bog
blagoslovi tebe in vse nas, Barbie še vedno trpi (@ O@ ) zaradi bolečin.” Barbie

»Moj pes, ki ima kongestivno srčno popuščanje, še vedno živi in  je na olju tudi od marca.Mir
ljubezen in RSO!! Jenna

»Moj krvni tlak je šel s 139/99 na 114/80, tako nizek še nikoli ni bil.Hvala Rick.” Jayson

QŽivjo,  imam  vprašanje.Zanimalo  me  je,  ali  obstajajo  kakšne  izjave  o  olju,  ki  pomaga
ARTERIJSKI FIBRILACIJI?Nepravilen tip srčnega utripa.Hvala vam!!!!" Marija

A.Draga Marija,  ja,  seveda.Prepričajte se,  da je  olje  proizvedeno in uporabljeno v skladu z
našimi navodili in pazite, da ga kombinirate z zdravili za srce.JB

»Zdaj bom z vsemi delil svojo zgodbo in dolgo bitko z visokim krvnim tlakom (hipertenzijo).Že od
25. leta sem imel vedno izziv z visokim krvnim tlakom, vendar že leta 2008 nisem pravočasno
plačal premije življenjskega zavarovanja.Povedali so mi, da potrebujem fizični pregled, da se
vrnem na delo.Podjetje me je poslalo k lokalni medicinski sestri, ki mi je izmerila krvni tlak.Bilo je
180/120.Povedala mi je, da me je »shodila kap« in mi priporočila, naj grem kar na urgenco.No,
bolnišnic ne maram posebej, zato sem šel domov in se lotil discipline naravnih zdravil - vse to ni
pomagalo.Pogosto sem preverjal svoj krvni tlak, da bi ugotovil, kaj deluje, vključno z vadbo.Še
vedno je bil precej visok in je tam ostal.

Po enem letu in krvnem tlaku nad 180 je prijatelj  rekel,  naj grem k zdravniku, kar sem tudi
storil.Dobila  sem  neka  zdravila,  ki  so  mi  malo  pomagala,  a  me je  tudi  močno  zavrtelo  in
megleno.Nehal  sem jemati  zdravila  in  našel  MLM izdelek,  za  katerega je  bilo  "zajamčeno"
čiščenje arterij v enem mesecu.No, naredil sem štirikratne odmerke in po 9 mesecih sem imel
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še vedno hudo visok krvni tlak.Lani oktobra se je moj krvni tlak dvignil na 235/135 (nevarno
visok)in počutil sem se, kot da bom izginil,  zato sem končno popustil in odšel na urgenco v
bolnišnici.Priklopili so me in poskusili z dvema zdraviloma - lizinoprilom in diltazemom, ki sta
znižala krvni tlak na 150/110.Zdravilo sem jemal, dokler mi ni zmanjkalo v enem mesecu.Ko
sem  se  čez  en  mesec  vrnil  k  zdravniku  na  pregled  in  je  bil  moj  krvni  tlak  še  vedno  na
160/110.Bil sem zelo razočaran, ker sem bil še vedno "pohod".

Januarja so mi predstavili Aamanna iz Kolorada, ki je delal posebej s konopljinim oljem.Povedal
mi je, da je olje delalo čudeže pri bolnikih z MS in bolečinah, ki jih ima moja žena.Rekel mi je
tudi,  naj  pogledam  film  –Beži  pred  zdravilomki  je  posebej  uporabljala  olje  konoplje  za
zdravljenje številnih rakov.

Moja žena, potem ko je bila prodana in nekoliko bolj odprta, ga še vedno ni rada jemala, zato
sem vzel svoj odmerek, da bi videl, kaj je vplivalo na moj krvni tlak.Aamann je rekel, naj začnem
z zelo majhnim odmerkom in nadaljujem do moje tolerance.Začel sem z velikostjo riževega zrna
in moj krvni tlak je bil zjutraj brez drugih zdravil 138/90 – velik napredek.Ko sem začel, mi je tudi
zmanjkalo starih zdravil.Nadaljeval sem z majhnim odmerkom, vendar se dramatični učinki niso
več pojavljali,  dokler nisem povečal odmerka na dva zrna.Neverjetno se je BP takoj vrnil.Še
vedno sem v eksperimentalnem načinu na svojem telesu in  zadnje dni  je bil  moj  krvni tlak
normalen in  sem ga vzdrževal  z jemanjem približno 3 zrn pred spanjem in brez zdravil  na
recept.Tudi jaz nisem opazil nobenih stranskih učinkov in ga nameravam obdržati pod pragom
»nadrastitve«.

Ko  sem  zaprosil  za  zdravniško  izkaznico,  je  zdravnik  rekel,  da  predhodne  zdravstvene
anamneze zdravila  za krvni tlak s konopljinim oljem ni.Še vedno sem lahko dobil  odobritev
zaradi  bolečin  v  sklepih,  ki  sem  jih  imel  že  leta.Ugani  kaj?Obstaja  še  en  velik  stranski
učinek/korist – nič več bolečine v sklepih.

Mnogi ljudje, vključno z mano, ne marajo dima."Poglavci", ki ne morejo delovati in ki zlorabljajo
to razporeditev,  so industriji  povzročili  črno oko.Upam, da država ne bo vrgla otroka ven s
kopalno vodo na tem čudovitem zdravilu.

QKoliko vzamete za dnevno kontrolo krvnega tlaka?Joe

A.Vedno je najbolje, da vzamete vsaj 60 g zdravljenja v skladu z navodili in nato zmanjšate na
vzdrževalni odmerek.JB

»V času,  ko  sem  ga  jemala  zaradi  raka,  sem  imela  popoln  krvni  test  ...  zdravniki  so  bili
presenečeni nad mojim holesterolom, ravnjo sladkorja v krvi in krvnim tlakom!Rekli so, da je kot
najstnik.In star sem 49! Lindsey

»Imel sem 240 funtov in preddiabetik.Izguba vonja in okusa, vnetje in otekanje spodnjih nog in
stopal, mravljinčenje v konicah prstov.Ima tudi hudo OA.Po približno 6 mesecih jemanja RSO 2
riževih  zrn/dan so vsi  simptomi  sladkorne bolezni  izginili  in  ni  bilo  kronične bolečine zaradi
OA.Izgubila več kot 40 funtov.Olje sem naredil sam." Ron

»Ne vem za svoj holesterol, vem pa, da sem po enem tednu, ko sem vsak dan pojedel manj kot
eno riževo zrno, začela hujšati.V drugem tednu mi je trebušna maščoba izginila in koža sem
izgubila.Tretji teden se ohlapna koža spet napne ...« Daniel

»Moj  holesterol  se  je  znižal  na  normalne  vrednosti  in  zdravnikom  sem  prenehal  jemati
zdravila.Prej so rekli, da bom jemal zdravila do konca življenja.Tudi moj sladkor je normalen,
star sem bil 126 let, zdaj 80 let 90.« Jose

»Pred nekaj meseci sem opravila krvni test in dr. je govoril, da ne jemljem zdravil za holesterol,
kar sem nehal pred približno 10 meseci.Vprašal sem ga, kakšna je moja raven holesterola in
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polglasno mi je odgovoril, da je v redu, vendar je šel za mano, da je moj slab holesterol višji od
mojega dobrega, ampak tako je bilo vedno, tako da mislim, da je tako moje telo .Že eno leto
sem na RSO in izgubil  sem 30 funtov,  raven sladkorja  pa je  padla,  tako da nisem preveč
zaskrbljen in sem prenehal jemati več drugih zdravil, tako da mi je olje zagotovo všeč. Al

»Ko sem brala pričevanja na spletu, sem bila zelo skeptična.Toda po tem, ko ga dva moja
prijatelja  uporabljata  redno  in  sem  že  prej  poznal  njihove  zdravstvene  težave  in  to
vidimneverjetno izboljšanje njihovega življenja in zdravja, res si želim, da bi marihuano umaknili
s seznama prepovedanih substanc.Vsakemu je treba dovoliti, da raste po svoje.

Bil je čas v preteklosti, ko sem bil zelo proti marihuani, a so moji prijatelji spremenili pogled.Ena
je kar dolgo trpela zaradi visokega krvnega tlaka - jemala je tablete (tudi zelo dolgo je bila proti),
dokler je nekdo ni prepričal, da je vzela en teden.To je storila in učinek jo je osupnil, saj je z
običajnih približno 200 enot padla na 140 enot.

Neki drug prijatelj se je več kot 4 leta boril z bolečinami v grlu in želodcu ter z razjedami.Po
nekaj tednih rednih odmerkov marihuane kot čaj, dim in kapljice je videti veliko bolje.Bolje spi,
ne potrebuje več tablet.” Alex

Astma, dihanje, pljuča
»Sem skoraj popolnega zdravja, nič več astme, izgubil sem odvečno težo brez vadbe in se
počutim odlično vsak dan.Poimenujte tableto, ki lahko to naredi?" Edward

»Hvala za olje, pomagalo mi je premagati hudo pljučnico.Olje je naredilo tisto, česar NyQuil in
zdravnikovi antibiotiki niso mogli.In čez noč sem bil ozdravljen!!!Rick Simpson je v moje življenje
dodal olajšanje in zdravljenje in za to bom vedno hvaležen za delo Ricka Simpsona in njegovo
olje.Nadaljujte z zdravljenjem!" Joe

»Človek bi pričakoval, da bo uparjanje olja učinkovito pri zdravljenju astme in drugih težav z
dihanjem.A presenetljivo smo ugotovili, da so supozitorije iz konopljinega olja izjemno učinkovite
pri odpiranju dihalnih poti.Ponavadi v 30 minutah po tem, ko bolnik zaužije supozitorij, poroča,
da se počuti, kot da so se mu odprla pljuča in da lahko veliko lažje diha.Seveda, kot pri vsaki
drugi bolezni, bi v treh mesecih zaužil standardno dozo 60 g in bi bil na gram na dan, dokler se
nisem  počutil  popolnoma  zdravo.Potem  bi  seveda  do  konca  življenja  jemala  vzdrževalni
odmerek.Olje bi uporabljal peroralno, lokalno na grlu in prsih ter v obliki supozitorijev.JB"

»Leta 2002 so mi diagnosticirali kronični emfizem.Povedali so mi, da imam pljuča bolnega 90-
letnika.Nehal  kaditi  tobaka  in  pravkar  močno kadil  dobro  konopljo.Delovanje  pljuč  je  danes
dobro.Pravkar  sem začel  dnevno  uporabljati  olje  tudi  za  bolečine  pri  poškodbah  hrbtenice.
Janez

»Astmo imam že 21 let,  kadim cigarete in mmj od 14.Odkar sem leta 93 eksperimentiral  z
marihuano, mi ni bilo treba uporabljati svojega inhalatorja.Še vedno imam reševalni inhalator,
vendar ga NE potrebujem.Prav tako NE jemljite mojih mišičnih relaksantov, 800 mg ibuprofena,
antidepresivov ali dveh drugih za migrene.Obožujem MMJ.Rešilo mi je življenje." Kari

»Prvič z RSO sem vzel 1,7 grama v tableti.Nisem mogel hoditi naravnost, počutil sem se kot
duševno zaostal, a rezultat tega je bil, da sem naslednji dan ozdravel hude pljučnice!!Še enkrat
bi to storil, lol." Joe

»Začel sem uporabljati konopljino olje za ekcem in astmo in vsega ni več!Ne uporabljam več
svojega steroidnega inhalatorja ali steroidnih krem.Nikoli si nisem mislil,  da bo v milijon letih
kdaj izginilo.KONOPLJA ZA ZMAGO!Iskreno, nikoli si nisem mislil, da bom našel olajšanje za
svoje  težave,  dokler  nisem  ugotovil,  da  je  rastlina,  za  katero  so  mi  vedno  rekli,  naj  ne
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uporabljam, ker je slaba zame, pravzaprav dobra zame! Matt

»Olje deluje na pljuča!Pomaga tudi  izhlapevanje.V prvih 5 dneh po zaužitju  olja  bodo vaša
pljuča  začela  izločati  sluz  in  če  se  borite  proti  pljučnemu raku,  bi  se  morali  tumorji  začeti
zmanjševati, medtem ko olje ubija rakave celice.60-80 % tumorjev je napolnjenih s Candido,
zato protiglivične lastnosti THC-ja pomagajo pri tem procesu skupaj s kanabinoidi, ki sprožijo
kemični proces v vašem imunskem sistemu!Konoplja za razliko od cigaret odpre vaša pljuča in
razširi vašabronhijev, medtem ko vaše telo vračate v stanje homeostaze.Mnogi ljudje s težavami
s pljuči in številnimi drugimi boleznimi bi morali odstraniti pšenico in sladkor iz svoje prehrane,
saj je današnja pšenica 95 % GSO in človeško telo ne ve, kako jo predelati, zato se bo shranila
in lahko povzroči imunski odziv. vnetja ali histamina v katerem koli delu telesa!Hrana za misli!"
Matej

QPozdravljeni, JB, ali ste imeli priložnost zdraviti z oljem koga, ki je trpel za KOPB?Emfizem?
astma?Shawn

A.Ja, vse to.Eden mojih prvih bolnikov s KOPB in angino pektoris ni mogel hoditi  po šestih
stopnicah (ne po šestih stopnicah, komaj je hodil, ker ni mogel dihati).Čez dva meseca je spet
igral  badminton.Olje  pomaga pri  vseh teh stanjih  zelo  učinkovito  in  varno.Jedla  bi  olje,  ga
uporabljala v supozitorijih (odlično delujejo tudi pri pljučnih boleznih), olje bi izhlapevala večkrat
na dan (spodbujalo bo kašelj, in to je tisto, kar hočeš, odstraniti moraš vso kontaminacijo stran
od pljuča, in to storite tako, da ga izkašljate), olje pa bi uporabila tudi lokalno na grlu, prsih in
hrbtu.Vse najboljše, JB

»Imam KOPB, bil sem v zadnji fazi in razmišljal sem o tem, da bi samo umaknil vtič.Konopljino
olje jemljem en mesec in zdaj sem na poti okrevanja!« Gordon

»Zdi  se,  da  moj  dedek  ni  edini  dedek,  ki  mu  je  lahko  koristilo  sočutje!
Ta  starec  je  ozdravil  svoj  emfizem s  konopljinim  oljem.Mojemu dedku  je  prav  tako  uspelo
odstraniti  inhalatorje  kisika  in  astme  (čeprav  je  umiral  za  pljučnim  rakom  v  končni  fazi)  z
uporabo eteričnega olja iz rastline konoplje.To je edino zdravilo, ki ga je moj dedek uporabljal
zadnjih 8 tednov svojega življenja...Nekako mu je uspelo preprečiti pljučnico brez antibiotika,
čeprav je imel KOPB, emfizem in pljučni rak.Moj dedek je minil s 100-odstotno vsebnostjo kisika
in ni potreboval POMOČI dihalnih aparatov ali dodatnih zdravil.” Lindsay

»Sam sem videl rezultate pri:  otroški in odrasli levkemiji ~ bolezni jeter ~ kronični bolečini ~
sladkorni bolezni ~ debelosti ~ astmi ~ kroničnem bronhitisu ~ IBS ~ vnetju ~ nanesem lokalno
na  roke z  artritisom – bolečina  je  izginila  v  približno  minuti.Nanesem na  opečene  prste  in
bolečina je izginila v nekaj minutah...GONE. Zagotovo sem mislil, da se vsa ta koža sleče in le
eno mesto na srednjem prstu je izgubilo kožo.Zdaj, ko so ti prsti prišli iz tega vrelega olja oljne
repice, je bila koža bela kot kuhan piščanec!Nič boljšega za opekline.Od zdaj naprej bom hranil
kozarec v kuhinji!Hvala konoplja!" Debra

-- Hvala, Debra.Ena izkušnja s tem, kaj lahko olje naredi za opekline, je vse, kar je potrebno, da
razumna oseba želi kozarec tega v kuhinji, se strinjam.V bližini vsake peči, odprtega ognja, peči
mora biti kozarec z oljem itd.Za vsak slučaj.JB

»V poznih 70-ih in skozi vsa 80-a sem moral vsaj dvakrat letno (jeseni in spomladi, ko je bil zrak
vedno na zraku) iti k svojemu dr. vlažno).Leta 1990 sem nehal kaditi in začel kaditi veliko več
lonca  (takrat  sem  začel  veliko  bolj  rasti  in  bi  zase  obdržal  približno  5  funtov  brstov,  zdaj
uporabljam veliko več zaradi priprave olja in kuhanja z it.) AMPAK od leta 1990 se nisem vrnil k
zdravniku po tablete proti bronhitisu.TO JE 22 LET, BREZ TABULKE ZA BRONHITIS...NE MI
SKUŠAJTE REKVATI, DA KAJENJE KONOPLJE NI DOBRO ZA VAŠA PLJUČA ...VPRAŠAJ
MOJO MAMO, GARANTIRAMO, DA NE BO LAGALA ZA NIKOGA...« Flavta

»Gram RSO na dan je tisto, kar jemljem za svojo KOPB in deluje kot hudičevo.Sestavim ga v
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kapsule in vzamem 250 mg vsakih šest ur.Tobak sem kadil 60 let.Lekarniški inhalatorji so samo
smeti, ki so dejansko še poslabšale.Moj zdravnik je neumen, ker mi je rekel, da ni zdravila in da
bom šel na kisik,  ko napihovalci  ne bodo več delovali.V rit  mu s palico z žeblji,  če veš kaj
mislim.Z oljem sem začel decembra.Neverjetno je, kako se spet gibam kot normalna oseba,
namesto da sem pokvarjena in patetičnastaro bitje, ki sem hitro postajal.Na to zdravljenje sem
nekako naletel, potem ko sem uporabil RSO za svoj neobsevani in nezdravljeni rak želodca, ki
so mi ga diagnosticirali novembra 2011.Celoten prizor sem preživel le s tem, kar je dokaz "sreče
Ircev" v akciji.Moj odvetnik je slišal za mojo težavo.Povsem pravilno je sklepal, da bom verjetno
zapustil  ta  svet,  prepuščen  sebi.Zavedal  se  je  RSO  itd.Obvestili  so  me  in  tukaj  sem.Moj
odvetnik je o teh stvareh veliko bolj poučen od mojega krokarja.Kakorkoli že, še enkrat hvala
Ricku in vsem ljudem, ki nam pomagajo.” Dale

"RSO uporabljam za svojo KOPB ...Pojavila  se mi  je  rana,  pri  kateri  alkohol  in  H202 nista
pomagala v dveh dneh.Zjutraj in kasneje čez dan sem nanj namazal pikico olja in danes zjutraj
je izginilo?Čutil sem vse svoje suhe stare ustnice in tam ni bilo ničesar ...Sem nor???Grem v
kopalnico  in  preplavim  mesto  s  svetlobo  in  končno  ga  po  raztezanju  in  vlečenju  zlomim
ODPRTO, kjer se je takoj zacelilo ... nanj sem dal še eno piko in mislim, da ga nisem nikoli
zavestno pogledal spet ... Najbolj neverjetno zdravilo RSO ...« Dale

»Mama ima pljučnega raka.Rekla  je,  da  ne delam kemoterapije.Rekel  sem,  kaj  boš  potem
uporabil?RSO.Rekla je Huh?Dala mi je povezavo in od tam naprej.V 4 mesecih je izgubila 60
kg.Ne jemlje nobenih lekarniških zdravil in zdaj dobro izgleda in brenči po mestu!Sem omenil,
da ima emfizem?Niti svojih rezervoarjev za kisik ne potrebuje več.Hvala vsem, ki delite.Rick --
moj Fkn junak brez heca!JB -- ne ustavljaj brat.To se bo zgodilo." Bill

“JB, svojemu možu sem pokazala PT video in zadnji 2 leti z njim delim na tisoče pričevanj.V
bistvu se strinja z vsem, kar počne olje.Prejšnji vikend smo imeli burno razpravo.Sploh ne vem,
kako se je pojavila tema kajenja konoplje...Ne kadim ali ga želim kaditi.Trdi (in nimam pojma, kje
je to slišal b/c,  ne bere ničesar, kar bi se poučilo!) da se pri kajenju in vdihavanju v pljučih
sprošča amoniak, zato trdi, da je na tej točki strupen ... Jaz sem nikoli ni slišal za to in nisem
imel vrnitve zanj.Misli?" Pam

-- Kaditi  karkoli  ni najboljša stvar za vaša pljuča.Kajenje konoplje zagotovo ima zdravstvene
koristi,  ki  zlahka  presežejo  morebitne  škodljive  učinke,  vendar  je  olje  še  vedno  najbolje
zaužiti.Če želi nekdo upariti olje za rekreacijo ali druge zdravstvene namene, naj bo to odvisno
od njega.Izhlapevanje olja je del protokola za zdravljenje pljučnih stanj, vključno z rakom, želite,
da bolniki izkašljajo vse, česar ne bi smeli imeti v pljučih.Kakor jaz gledam na to, če kajenje
konoplje povzroča škodo, lahko uživanje olja to odpravi, torej kje točno je problem? JB

»Moja mama ima pljučno pljučno fibrozo ... Lahko ima presaditev, če izgubi 70 funtov, vendar je
to skoraj nemogoče, če ne moreš dihati za vadbo ...Iskreno verjamem iz raziskav, ki sem jih
opravil,  da jo je mogoče ozdraviti,  vendar ne z zdravniki  in nam zmanjkuje časa ...Obupno
iščem nekoga, s katerim bi lahko govoril o tem...Videl sem video ljudi z enakim stanjem, ki so
uporabili RSO, da bi ga premagali ...Naredil bom vse, da rešim mamo ...Zdravniki so ji namenili
govor "preživite čas s svojo družino", vendar vem, da ima preveč za dati svetu, stara je komaj
55 let in čudovita dama, polna srca." Angela

-- Angela, daj jo na olje, shujšala bo in olje bo verjetno tudi popravilo to stanje pljuč.Naj jo poje,
uporabi v supozitorijah in tudi večkrat na dan naj izpari olje, hočeš, da izkašlja tisto, kar ne sodi
v njena pljuča.JB

»Leta 2009 so mi diagnosticirali  idiopatsko peritonealno fibrozo.  Na intenzivno terapijo  sem
vstopil v zadnji fazi. Krvni tlak 223 na 130, odpoved ledvic 90%, puščanje aorte, nepravilno srce
140-40. Vlakna so bila zapakirana za trebušno steno in pritiskala na vse organe mojega trupa,
kar  je  povzročilo  izjemno bolečino.  Preživel  sem.  Naslednjih  12  mesecev  neuspešna  vrsta
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kemozdravil.  Potem sem začel Rick Simpson Oil.  Podarili  so mi ga,  ker si  ga nisem mogel
privoščiti.  Še  6  mesecev  počasiopustitev  kemoterapije  med  jemanjem  olja.  Nenadoma  bi
prenehanje zrušilo moj imunski sistem. Tudi z oljem. Hitro naprej in veliko izpusti. Pred dvema
mesecema so moji zdravniki rekli; ne najdejo sledu idiopatskih vlaken v mojem telesu. Še vedno
imam težave s tem, kaj je kemoterapija naredila mojemu želodcu in črevesju, vendar se tudi to
postopoma rešuje. Zdravniki temu pravijo medicinski čudež. Čeprav se zavedajo in si odlično
beležijo,  ko  govorim o  svoji  uporabi  olja  Rick  Simpson.  I.  Naredite  in  vzemite  tudi  tinkturo
rastlinskega  glicerina.  Moj  zdravnik  je  priporočil  konopljo  v  prvem  mesecu  po  moji  končni
diagnozi. Pravzaprav je rekel, da je to edino upanje, za katerega ve. Za ta odgovor je preveč
podrobnosti. Upam, da to pomaga.” Enoch

»Weed mi je rešil življenje pred napadom astme.Dolga leta so se mi smejali, ker sem o tem
govoril  –  kako lahko kajenje  pomaga pri  astmi,  bi  rekli?Ne vem,  kako,  nisem znanstvenik,
vendar je delovalo in zaradi tega živim.” David

»Mnogi  ljudje  stojijo  na  poti  temu  zdravilu.Ko  bi  le  vedeli,  da  ga  sami  in  njihove  družine
potrebujejo, da se tako zlahka borijo ali preprečijo toliko bolezni.Ko bi le vedeli, kaj jim bodo
njihovi družinski člani povedali, ko bodo izvedeli pravo resnico o številnih čudovitih učinkih tega
zdravila.Ko bi le vedeli, koliko bolečine in trpljenja so sami prestali ob pomanjkanju olja.Mislim,
da bi ukrepali veliko hitreje in mislim, da bi končno nekaj naredili glede tega, ne proti temu.Le
norec ali neobveščena oseba bi se lahko uprla zdravilu s tolikšno uporabo.JB"

»Od konca leta 2011, ko so mi postavili diagnozo raka na želodcu, sem večinoma stabilen na
RSO tudi zaradi moje KOPB ... Druge stvari, za katere je poskrbel, so neverjetne ... Vid, sluh in
koža so ne kot večina 75-jevcev ... Krčne žile so se umaknile vsaj za približno 50 % ... Dekleta
bi to želela ... Samo počutim se zdravo ... " Dale

»Ko bo več žensk spoznalo, da ima lastnosti proti staranju, bodo vdrle v parlament.Lol.” lupus
-- Zagotovo bodo, Lupus, o tem ne dvomim.JB

»Uporabil  sem ga in  sem se znebil  vseh farmacevtskih izdelkov ter  premagal  KOPB.Zaradi
artritisa sem jemala toliko zdravil,  da sem slabo dihala.Bil sem na kisiku več kot 5 let in po
prenehanju vseh zdravil proti bolečinam je moje dihanje odlično.Še vedno imam artritis, toda
življenje je zdaj vredno živeti." Laurel

"Ubil je počasi rastočega kožnega raka na hrbtu moje mame v dveh tednih, ko je imela večino
svojega življenja ...Moram reči več!Pomagal je številnim ljudem, ki jih poznamo, z različnimi
boleznimi in zdaj opažamo, da izjemno pomaga pri KOPB!Slava Bogu za to čudežno rastlino!«
Bonny

-- Kožni rak je izginil, kronična obstruktivna pljučna bolezen je izginila.No, vse kar vem je, da
imajo zdravniki  običajno velike težave pri  zdravljenju obeh.Nič čudnega,  da nimajo pravega
orodja za svoje delo, ko ne morejo uporabljati konoplje, enega najstarejših tradicionalnih zdravil
v zabeleženi zgodovini.Oni bi morali biti prvi, ki bi to zahtevali.JB

Hepatitis
"Hep C, ni več, visok krvni tlak in črevesne težave, ni več." Janet

“Diagnosticiran  Hep  C  -  2006.Klinično  preskušanje.1  od  1000  po  vsem  svetu.Albuferon  +
Ribavirin - julij 2007 - december 2007.V enem tednu po začetku tega kemičnega koktajla sem
imel hude bolečine in na morfiju, začel sem izgubljati težo, izpuščaji itd.Do konca preskušanja
sem izgubil 47 kilogramov in imel hude bolečine 24-7.Primoran sem se upokojiti pri 47 letih in se
dve  leti  boril  za  invalidnost  svojega  podjetja  in  štiri  leta  proti  kanadski  vladi.Lani  sem  bil
obveščen, da je bilo zdravilo za klinično preskušanje ukinjeno zaradi smrti in stranskih učinkov.
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Lansko  poletje  2012,  junija,  so  se  začeli  popadki,  nezmožnost  požiranja,  tudi  izguba
ravnotežja.Skratka,  končal  sem  na  invalidskem  vozičku.Na  tej  točki  so  me  poslali  na  vse
preglede, rentgenske posnetke in preiskave in nevrolog je ugotovil MS???MRI nepomembno...

Družinski zdravnik je rekel, da sem morda imel majhne kapi.Oba sta me poslala domov, da
živim s tem, saj ne bosta več delala testov!Oba sem odpustil.Prijatelj me je nato obrnil na g.Z
Rickom Simpsonom sva avgusta lani začela loviti indica bud.29. december je bil dan, ko sem
naredil svojih 60 gramov in tudi tisto noč sem imel zadnji napad in naslednje jutro sem začel s
programom Heavy Oil.

Od kemoterapije še nikoli nisem tako dobro spal, imel sem srečo, da sem dobil 1-2 uri ...Zdaj 7-
8.Nerealno samo po sebi.Ne jemljem zdravil  na recept in jemala sem vse opiate, uspavalne
tablete in antidepresive, vse s slabimi stranskimi učinki.Tudi mojo bolečino je obvladoval bolje
kot karkoli drugega.

Zdaj sem končal in iščem naslednji sev za svoj življenjski vzdrževalni odmerek.Moje diagnoze iz
zahodnih dokumentov, ki sem jih sprožil, so naslednje ...Hep C, fibromajalgija, Raynauds, IBS,
CFS,  depresija,  ekstremna  anksioznost,  MS???Brez  zdravil  na  recept,  brez  napadov  in
obvladujem bolečino...Poskusite to s tabletami!Ostani močan – bori se naprej.” Roy

»Bil sem uspešen v svoji  karieri  in imel sem čudovito življenje ...  lep dom, avtomobili,  čolni
itd.Imam diplomo iz  duševnega zdravja  in  še  vedno dolgujem 28.000,00 za to.Naredil  sem
velike napake ... OGROMNE!In jaz sem trpel posledice.Ne razglašam, da sem nad nikomer, niti
pod.Vsi imamo zgodbo, potovanje, ki je edinstveno za nas.

Nisem se odločil  zboleti.Ampak sem.Nisem se odločil,  da bom na SSD-ju,  ampak to je bila
možnost, ki sem jo moral uporabiti.Ni me sram, niti ponosen.Živim s samo 980,00 na mesec,
manj kot mnogi, več kot nekateri.Poskušam se ne pritoževati, a se.Dobivam bone za hrano in
Medicare.Živim sama s kužkom.Včasih se počutim brezupno,  ničvredno in obupano.Izgubim
zanimanje za stvari, ki jih imam rada, dnevi se zlijejo in pogosto nočem vstati iz postelje.

Kot rečeno, sem tudi ljubeč, prijazen, sočuten in resnično mi je mar za ljudi.Prijateljem lahko
ponudim zelo malo, razen ljubezni in podpore, vendar sem bila žrtev mnogih, ki so me ukradli in
me  izkoristili  v  svojo  korist.Ne  jamram,  to  je  preprosto  rečeno.
Vsak dan trpim zaradi kronične bolečine in utrujenosti.Vsak dan se moram prisiliti, da najdem
razlog, da vstanem in vstanem iz postelje.Ponavadi je moj kuža tisti, ki to naredi.Ampak moji
prijatelji  so  neverjetni!In  verjetno  niti  ne  vedo,  da  se  zaradi  njih  zbudim.Ja,  depresivna
sem.Bolečina, kronična bolečina vam bo to naredila.

Jaz sem hiper, malo nor … ampak jaz sem jaz, BOG ni naredil smeti.To vam povem, da vam to
povem…..  Poskušal  sem  alkohol,  tablete,  zdravila…..  Predpisali  so  mi:  Oxycotin,  Vicodin,
Zanax, Neurontin, Seroquel, Prozac, številna protivnetna zdravila, Celebrex, Lyrica, Tramadol,
Provingil, Ritalin in Bog ve, koliko drugih sem pozabil.

SEM  BOLNIK  Z  MEDICINSKO  MARIHUANO.zakaj?No,  ne  zato,  ker  bi  se  rad  dvignil.
S  svojim  skrbnikom  sodelujem  pri  zdravilih,  ki  delujejo  zame.To  je  proces.Nočem  biti
kamenjan.Želim razmišljati  jasno in  biti  brez  bolečin.Ne želim povzročiti  nadaljnje poškodbe
jeter.Imam hepatitis C in ga imam že več let.Torej, vsi ti recepti ... no, naredijo samo še dodatno
škodo.Jemljem olje Rick Simpson in uporabljam užitna zdravila, ki so mi pomagala zmanjšati
vnetje  in  mi  pomagala  pri  sprostitvi.Zaradi  bolečin  redko spim.Toda delo  z  mojo  negovalko
omogoča boljši spanec!Odkrivam prednosti konoplje in iščem pot skozi bolečino s pomočjo ljudi,
ki so sočutni, ljubeči in prijazni!Ni mi treba biti žrtev zdravil na recept.

Torej,  tisti,  ki  ste  zaprti  za  nekonvencionalno  medicino,  se  morate  izobraževati,  preden  se
odločite.Vem,  da  mnogi  od  vas  vidijo  samo  negativno.razumemtoIn  morda  medicinska
marihuana  ni  za  vas  ...  in  to  je  v  redu.Toda  za  tiste  med  nami,  ki  ne  želimo,  da  bi  jih
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konvencionalna medicina dodatno škodovala ...  no,  prosim ...  podprite našo odločitev in  se
poučite, preden se odločite.Nisem klepetalka, sem človeško bitje v bolečinah ... in imam koristi
od številnih uporab konoplje.

V skupnosti MM sem izkusil ljudi, ki so ljubeči, prijazni in resnično skrbni, in bil sem tako zelo
blagoslovljen.Videl sem tudi škodo, ki so jo naredili člani skupnosti, ki so v njej za denar ... in ne
zagotavljajo  nič  drugega  kot  vedenje  na  ulici.To  ni  popoln  svet.
PS Bil sem, strah me je to objaviti.Toda za dobro naše skupnosti ... objavljam jo tam.Mir." Cathy

»Olje pomaga pri Crohnovi bolezni.Ustavi vnetje v črevesju.Imel sem tumor in odstranili 1/3 jeter
in  žolčnika,  preden  sem  izvedel  za  olje.Zdaj  je  olje  pozdravilo  vse  neprijetne  posledice
kemoterapije za moj hep C in operacije.Izgubil sem 18 kg in se počutim odlično.” Michelle

»Hep C sem imel 35 let.Šla je skozi injekcije interferona in druga grozljiva zdravljenja.Naslednje
leto so mi odstranili hemangiom in 1/3 jeter.In imel sem bolan žolčnik, ki so mi ga odstranili.Olje
uporabljam že 3 leta.Še vedno brez virusov, jetra se obnavljajo in olje ohranja moj krvni sladkor
normalno.Od maja sem tudi izgubil približno 45 kg.Olje sem namazala tudi na sladkorne rane in
so se vse zacelile.Brez brazgotin.” Michelle

»Naredim svojo različico, vse najboljše, več lajšanja bolečin in nekaj bolj psihoaktivnega THC-ja
skupaj z nekaj dobrimi CBD številkami.Lajšanje bolečin 90 mg morfija se ni moglo ustaviti.Moje
olje ustavi bolečino v 3 minutah.Ne 20 kot morfij.In traja 4 ure in ne 2 kot morfij.Vendar se
strinjate, da vaša različica dodaja druge funkcije.Ampak meni deluje bolje, poskusil sem tudi
RSO.Nekaj  mojega  lahko  dam na  zobotrebec  pod  jezik  in  dobim več  kot  5  ur  plesa  brez
bolečin.Dobro zdravilo za vse, ki ga potrebujejo, je moja misel." Jim

»To je rešilo življenje mojega moža.Zdravljenje s hepatitisom C ga je ubilo.Nisem mogel jesti,
izgubil 70 funtov, 5 scenarijev za slabost, nobeden od njih ni deloval.Hvala bogu, da živimo v
Arizoni in v zadrugi sem imel zelo skrbne ljudi, ki so nam pomagali v 24 urah.Hrano je zmanjšal
in je lahko končal zdravljenje.Brez hepatitisa C in še vedno uporablja kapljice za apetit.Droge so
ubile dobre stvari.Prehrana je pomembna pri zdravljenju.Deluje in hvaležni smo, da smo imeli
toliko koristnih odličnih ljudi.Hvala bogu za konopljo, Arizono in dobre ljudi." Julie

»Dober  dan,  Rick,  samo se želim zahvaliti.Imam cirozo jeter  zaradi  hepa c in sem pravkar
naredil nekaj olja iz 6 oz chemdoga, vendar sem uporabil 4 litre izopropil-alkohola.Tako močno
je!Imel sem kos velikosti riževega zrna in moj bog, lebdel sem na oblaku ...lolSamo prilagoditi
moram svoje količine.Kakorkoli že, prvič v več kot 18 mesecih strašne bolečine v jetrih nimam
bolečin.To je  bilo  po 1.  dnevu jemanja  olja.To  je  resnično Božji  dar  človeku ...Blagoslov  iz
Avstralije...:-))« Nigel

"Dobre novice.Očetovi jetrni encimi so normalni in ima HEP C že več kot 10 let.RSO jemlje 2,5
meseca,  dr.  ni  rekel,  da  je  HEP C izginil,  ampak so njegovi  jetrni  encimi  normalni,  kar  je
izboljšanje!In oče je bil zadnji 1-2 desetletji trdo pivec s hepatitisom C, njegova jetra so bila
ustreljena in zdaj so zaceljena! Roger

»Tudi če nimate raka, pomislite na preventivno vzdrževanje v telesu.Z zaužitjem RSO v majhnih
količinah,  ki  se uporabljajo vsak dan.Svojemu telesu dovolite,  da se bori  proti  vsem vrstam
neprijetnih virusov in hroščev.Zaradi konoplje in vseh njenih zdravilnih lastnosti že 15 let nisem
obiskal  svojega  »zdravnika  primarne zdravstvene  oskrbe«.Ne glede  na  to,  kaj  gre  z  mano
narobe.RSO je eden prvih predmetov,  po katerih  posegam.Mimogrede,  3-krat  sem si  zlomil
hrbet.Zamenjali  so vretenca in diske z L-4 na S-2.Hrbtenico sem moral ponovno pritrditi  na
mojomedeničnega predela...morali  so mi odstraniti  AC sklep.Ukvarja se z rakom na jetrih in
hepatitisom C.S konopljo se zdravim 100%.RSO je samo orodje v mojem arzenalu." Rick

»Vem, da deluje ne samo pri raku, imel sem hep c in sem bil štiri mesece na olju.Hepa C ni več,
jetra so kot nova, zdravniki so začudeni.Hvala za to darilo, Rick, res si rešiš življenja.” Jason
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»Hep C in konopljino olje: Moj sorodnik ima Hep C, kar sem ugotovila maja '13.Sklenjeno iz
umazane  bolnišnice  med/po  operaciji.Prestrašil  ga  je  do  konca.Res  zajeban  s  svojim
umom.Takoj je šel na olje in je bil na njem od takrat z obdobjem, v katerem je prenehal jemati
olje!In  bil  resničen  o  tem.Mislil  sem,  da  bo  dal  interferon  (poiščite  stranske  učinke  na  to!
Grozljivo!In to ne ozdravi!!!), govori o umiranju in 'naslednje leto ne bo tukaj'.Um je tako močan.

Opravil je 5 krvnih preiskav, da bi ugotovil, kje so njegove številke jeter.Od maja '13 so njegove
številke  padle z  visokih  108 na trenutno 63 (normalno območje  je  0 -  41)!To je  neverjetna
novica!Nad luno je in počasi nad pozno jesenjo in v današnji čas se mu je razpoloženje dvignilo.

Pokazal vam bom, kaj je začelo delati bivanje na olju, potem je šel z njega in nato nazaj nanj s
pravim užitkom in sledil smeri.Te številke so ALT (normalno območje 0-63) / in AST (normalno
območje  0-41).Ta test  jeter  za te encime:  maj  '13:  99/93,  julij  '13:  84/79 (hitro  pada!Dobre
novice).Avg '13: 108/99!(Slabo.Vidite lahko 4 tedne, ko je popolnoma prenehal z oljem in je bil
zelo depresiven).Nov '13: 87/78!(108 ga je prestrašilo!hahahaa!nazaj na olje).Feb '14: 72/63!!!
(Skoraj doma!).

Te številke so fenomenalne!Povejte svetu, če imate vi ali nekdo, ki ga imate radi, Hep C, jim čim
prej privoščite konopljino olje.Samo recite NE Interferonu!Absolutno pričakujem, da bo do maja
2014 v normalnem območju (samo 1 leto od datuma diagnoze)!Nato vzdrževalni odmerek za
vse življenje." Kathy

Otroci
»Jaydenu gre odlično,  zmanjšali  smo ga na 8 tablet  z 22 tablet.In mi ga zmanjšamo na 1
topamax na dan od 10.To je neverjetno, preden bi mu pred CBD-jem vzeli 1 topamax in en
teden bi imel epileptične napade.Je zelo srečen in veliko bolje razume, ustvarja različne zvoke
in veliko boljši očesni stik.Ta teden je imel 1 napad, ki je trajal le 1 minuto in mi ni bilo treba
uporabiti  valiuma.Hvala  bogu.V  naslednjih  nekaj  dneh  bomo  Jaydenu  vzeli  zadnjo  tableto
topamaxa, to bo prvič v 4 letih brez nje.Prosim, dajte Jaydenu molitev, da bo delal dobro, potem
ko ga vzamete s tega smeti.Hvala vam."

»Za olje sem izvedel pred 3 meseci, ko sem iskal po internetu zdravilo za akne in rozaceo.To je
takoj razčistilo!Kokosovemu olju dodam izo olje in ga še naprej uporabljam na obrazu in vratu
enkrat  na  dan.Moj  mož  pravi,  da  sem  videti  15  let  mlajša!Najlepša  hvala,  ker  delite  te
informacije.Bog vas vse blagoslovi.Nadaljuj z dobrim delom." Toni

»Imam dvojčka, ki sta se rodila v 23,6 tednih nosečnosti in tehtata le nekaj več kot kilogram.So
čudeži in imajo srečo, da so živi!Sedaj so stari  2 leti  in kljub vsej terapiji  (poklicni,  govorni,
telesni, razvojni tedenski) v razvoju zaostajajo za približno 1 leto.Prebral sem, da konopljino olje
zdravi številne bolezni, vključno z rakom in poškodbami možganov ...Moje vprašanje je - ali bi
lahko konopljino olje pomagalo pri razvoju mojih čudežnih dojenčkov?!?In če da, koliko dajem
dnevno?Najlepša hvala za vašo pomoč!” Jenna

-- Draga Jenna, začnite z majhnimi odmerki (0,005 - 0,01 g), trikrat na dan.Otroci bi morali biti
na olju od prvega dne, če bi zdravniki vedeli, kaj delajo.Prepričan sem, da boste videlivelike
izboljšave zelo kmalu.V njihovo prehrano bi vključila tudi konopljina semena in olje iz konopljinih
semen,  v  kopeli  pa  bi  dodala  tudi  žličko mešanice konopljinega olja  in  konopljinega olja  –
odlično opravi njihovo kožo in preprečuje ekceme in izpuščaje.JB

"Živjo, zanima me, koliko gramov olja je v brizgi, ki sem jo dobil za svojo hčerko?" Marie - gram
je približno 0,9 ml.JB

»Na koncu sem stopila v stik z Cashyjino mamo in predlagala mi je, da grem na obsevanje, in
sem se, ker olje še ni vsrkalo in je hrepenela po zraku.Tako je imela 4 tretmaje obsevanja in se
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je zmanjšalo in končno lahko spet diha.Ne neham olja, še vedno ji dajem gram na dan.Tako da
zdaj upam, da bo začelo delovati...Vem, da pravite brez sevanja, ampak kaj naj naredim?Če ne
bi bilo sevanja, bi bila zdaj mrtva ...Ker ji je tumor zrasel ves v grlu ...« Marie

-- Živjo Marie, naredila si, kar si morala.120-180 g visokokakovostnega olja v naslednjih šestih
mesecih bi moralo odpraviti škodo.Bolnika bi raje dal pet ali deset gramov olja na dan, a tega
vseeno ne moremo razveljaviti.Vse najboljše, JB

“No, stara je komaj 7 mesecev.10 gramov na dan se zdi preveč za otroka, ker težko prenese 1
gram na dan.Marie

-- Vem, Marie.To svetovanje je res težko zagotoviti prek interneta, ne da bi videl bolnika, poznal
kakovost olja itd.Naredil si, kar si moral, jaz sem v redu.Vse, kar pravim, je, da zdaj poje veliko
olja, da popravi škodo, ki je bila storjena.JB

»Živjo, samo se sprašujem, ali bi lahko vbrizgal nekaj olja v hčerin tumor?Ker spet raste, je njen
tumor na spodnji  ustnici  in  v notranjosti  obeh lic...Dobra novica je,  da je  končno prenehala
jemati hidromorfin in tudi če začne ponovno rasti, nima bolečin ...Tako sem videl, da so vbrizgali
nekaj olja za bolnike z rakom na dojki, zato sem se spraševal, ali naj storim enako za Kaylie?Če
je tako, koliko naj ji injiciram in ali ji še vedno dam nekaj z ng cevko?«Marie

-- Živjo Marie, uporabil bi ga lokalno, bi moralo biti dovolj.Tinktura bo naredila dobro delo ali
naravnost na njej.V območje tumorja ne bi injiciral preveč, razen če je res potrebno.Seveda, več
ko dobite olja in bližje tumorju, tem bolje, vendar mislim, da bo v tem primeru aktualna uporaba
primerna.Prosimo za fotografiranje ali video posnetke in vse najboljše.Jindrich

“Mislim, da olje ne bo delovalo za Kaylie.Spet postaja res velik...Kmalu bo šlo kot zadnjič, tumor
ji bo preprečil dihanje ...Zdaj zaužije več kot 2 grama na dan in še vedno ni sprememb...5 do 10
gramov na dan ni mogla prenašati, ker ne prenese niti 2 gramov na dan ...in poleg tega nas
stane 200$ vsaka 2 dni, nikakor si ne moremo privoščiti 5 gramov na dan, še vedno imamo 2
drugi hčerki, ki ju moramo tudi preskrbeti ...Živimo nočno moro ...«

-- No, nimate kaj izgubiti, nazaj odmerek in nato začnite z injiciranjem.Hitro se bo skrčil, zato ne
izgubljajte časa, če veste, kaj delate, in upam, da boste.Vse najboljše, JB

»Potreboval bi več navodil, kako injicirati, s čim vmešam olje, da to storim itd.?...Zelo bi mi bilo
všeč, če bi mi lahko napisali vsa navodila.«

-- No, sam tega še nikoli nisem storil, če sem iskren - ali še vedno želiš moja navodila?JB

"Da ...Verjetno poznate nekoga, ki je to poskusil?"

--  Olja  ne  bi  raztopil,  vbrizgal  bi  ga  tik  ob  tumorju.Brizgo  boste  morali  segreti,  da  bo  olje
tekoče.Potem pa vbrizgaj  kolikor se da,  mogoče recimo pol grama, kdo ve.Ali  pa začnite z
manj.Toda spet - zdravnik bi moral to storiti v idealni situaciji,to veva oba.JB

"V redu...Kaylieini  zdravniki  ne vedo,  da je bila na olju ...Tukaj imam igle, ki  so mi jih dale
medicinske sestre, da odvzamem zdravila ...Če sem ji nekaj vbrizgal poleg tumorja, ji moram še
vedno dati nekaj v njeno ng cev?«

-- Poskusite, poglejte, kako se odzove, in združi oboje.Mislim, da bo injekcija enkrat na dan
dovolj, vendar vam je res težko dati ta spletni nasvet.Več olja kot je v njej, večja je možnost,
nekateri bolniki so vzeli celo cev in spali tri štiri dni, vendar so se jim tumorji vmes kapsulirali,
res ne vem veliko več, kaj naj rečem.JB

»Ali je mogoče dajati Robunol, medtem ko je na zdravljenju z oljem?Ker je njena sluz res slaba
in če Robunola ne bi dal, mislim, da bi se zadušila s sluzjo.Toda bojim se, da olje še ne zmanjša
njenega tumorja, kar je vzrok za to ...«
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-- Olje bo poskrbelo za njeno sluz, zato ji Robunola ne bi dal.JB

"Še  ni,  potem  verjetno  ne  bom  dobil  dobrega  olja,  ker  nič  ne  deluje  ..."
-- Tudi to je možno.JB

"Moja hči je umrla v petek ob štirih zjutraj."

-- Marie, naredila si najboljše, kar si lahko.Jindrich

“4 LETNIK S TUMOROM MOŽGAN.Ah ja, še enkrat to je, ZAKAJ ne molčim o konopljinem olju,
ki ubija raka.Sledi posodobitev matere 4-letnega dečka z možganskim tumorjem v končni fazi, ki
je ovit okoli hrbtenjače.Pred približno 6 tedni R.je dobil 2 meseca življenja.Paraliziran je od pasu
navzdol  od tumorja.V prejšnjem poročilu  je  mama povedala,  da je  nekoliko  premaknil  levo
nogo.Sledi posodobitev, ki sem jo pravkar prejel.==

Hej  Corrie,  kako si?Tukaj  je  vse dobro!!R.zdi  se,  da gre dobro!Ohranjanje teže pri  dobrem
prehranjevanju in malo bolečine, ki jo S.in jaz in fizioterapevt mislimo, da gre za šibke mišice v
njegovem trupu!!Udobno spi in lahko sedi na invalidskem vozičku po nekaj ur.Počutim se zelo
pozitivno, da gre vse v pravo smer!!

Sedi  po 3  ure  in  bolečina je  zelo  majhna!!Morda se bo ponoči  zbudil  in  nas  prosil,  da  ga
povaljamo ali mu včasih zmasiramo stopala, ampak to je to.Ne pritožuje se nad bolečinami tam,
kjer je bil tumor in ne vidimo nič izbočenega!!!Približno 3 ure po tem, ko sem mu dal odmerek,
se ugasne in spi približno 4 ure.Še vedno delamo na tem, da bi dosegli 1 gram na dan, vendar
smo že čez polovico!!!Zelo smo počaščeni,  da smo vas spoznali  v času,  ko smo to storili!!
Resnično verjamem, da je bilo tako mišljeno!!R.je 22. aprila predviden za MRI!!!Ohranite vero
ljudje.KONOPLJA Ubija RAKA." Corrie Yelland

»Mame bi morale jesti olje, to bi bilo bolje tako zanje kot za njihove otroke.Kajenje tega zdravila
ni niti približno tako učinkovito, 90 % zdravilnih učinkov se pojavi v dimu.In če me vprašate, ali
naj otroci uporabljajo olje kot zdravilo, bom rekel da, absolutno, po možnosti vsak dan.Kaj bi še
radi dali otroku kot zdravilo?JB"

»Pravkar sem sinu privoščil  masažo hrbta z oljem čajevca in oljem iz kane.Pritoževal se je
zaradi bolečin v spodnjem delu.Tako je prišlo zdravilo.Delovalo je v dveh minutah.Rekel je, da je
bolečina popolnoma izginila.Znova je zunaj in dela gradbeni projekt s svojimi traktorji." Jose

»Moja hči ima epilepsijo, prvi napad je imela pri 13 letih.Zdaj je stara 31 let in trenutno jemlje 5
vrst zdravil,  ki jih jemlje 3-krat na dan v velikih odmerkih.Ima tudi implantat VNS (stimulator
vagalnega živca), ki ga je dobila aprila 2000.Takrat so bili njeni napadi tako hudi,  da je bila
nedelujoča oseba, ki je morala biti pripeta v invalidski voziček.Moram priznati VNSpri tem zelo
pomagal!Ampak  še  vedno  ima  napade  in  med  temi  in  vsemi  zdravili  ne  more  imeti
življenja.Imela je več sponk, šivov in zlomljenih kosti, kot bi jih kdorkoli moral imeti.

Kakorkoli že, upam, da boste dobili sliko.Moj sin in brat oba uporabljata marihuano za bipolarno
in bolečino.Nekajkrat so me vprašali,  ali  sem kdaj preučil  kakšne študije,  ki se nanašajo na
njegovo  uporabo  za  epileptične  napade.Končno  sem  ga  začel  iskati  in  takrat  sem  našel
feniksove solze.Nisem povsem prepričana, da bi ji olje delovalo, vendar sem ga začela jemati
prejšnjo nedeljo zaradi bolečin po celem telesu in velike nespečnosti.Pomagalo mi je več, kot
lahko rečem!

Toda v svoji  raziskavi  sem naletel  tudi  na zgodbo Jasona in  Jaydena.Predvidevam, da ste
seznanjeni s tem, a za vsak slučaj, moški zdravi napade svojih sinov z visoko tinkturo CBD.Tudi
jaz sem začela raziskovati to in se odločila, da to poskusim za svojo hčerko.Prvi odmerek je
dobila v nedeljo, 30. decembra 2012.Od danes ji dajem 1/2 kapljice 5-krat na dan.V manj kot
enem tednu se je iz več napadov na dan spremenila na nobenega v zadnjih dveh dneh!Vse
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pišem in moj cilj je, da jo spravim z zdravil in striktno na tinkturo.Če vam bo moja dokumentacija
kakor koli pomagala, vam jo z veseljem pošljem.Zelo sem hvaležen za delo, ki ga opravljate vi
in Rick Simpson!Hvala vam." Casey

-- Živjo Casey, hvala za novico.To je precej tipično, ljudje nimajo veliko popadkov, ko so na
olju.Najbolje bi bilo, če bi zdravljenje prevzela pravilno po navodilih na naši strani.Seveda bo
dokumentacija odlična, pa tudi Youtube posnetki ali kaj podobnega.Najlepše želje, Jindrich”

QAli obstaja starost, ko lahko začnejo s tem?Moj sin je star 3 leta in ima hud ekcem in tukaj je
velik del leta mraz.” Roxanne

-- Roxanne, olje je popolnoma varno dajati  otrokom, tudi novorojenčkom, še posebej,  če ga
uporabljate lokalno v mešanici s konopljinim oljem ali  karitejevim maslom.Dobra strategija je
mešati olje konopljinih semen z oljem (1 % olja bo dovolj, vendar bi bilo idealno 20-30 %) in
nato vsak dan dodajte nekaj kapljic v kopel.Pustil bo tanek film na celem telesu in to je običajno
vse, kar je potrebno (ali vsaj za vzdrževanje).Posnemite slike in videoposnetke, izboljšanje bi se
moralo začeti odvijati zelo hitro.Srbenje in draženje bosta izginila v nekaj sekundah ali minutah,
ekcem pa bi moral preprosto izginiti v enem tednu ali več.Vse najboljše, JB

»RSO je bila daleč najboljša terapija za mojega avtističnega sina, ki je bil  skupinsko vezan
domov,  ker  sem  bil  pretepen  in  moj  dom  uničen.Preizkusil  sem  diete,  kelacijsko  terapijo,
hiperbarični  kisik,  injekcije  metil  b  12  in  številna  farmacevtska  ubijalska  zdravila  in  nič  ni
delovalo bolje kot konopljino olje.

Težko je dobiti zdravniško izkaznico za mladoletnika, če le pokličeš in vprašaš, ali bodo izdali
izkaznico mladoletnemu avtističnemu.Za starše, ki imajo težave, pokličite, ko je vaš otrok jezen,
da bodo lahko iz prve roke slišali, kako resna je situacija.Trikrat so me zavrnili, preden sem se
odločil poklicati, medtem ko je luknjal luknje v stenah in kričal...potem so rekli, da mu bodo dali
kartico." taščica

"Hvala, olje Rick Simpson ...Nisem se ti mogla dovolj zahvaliti!Daješ moji sedemletni deklici, ki
trpi za akutno limfoblastno levkemijo, moč za nadaljevanje!Ugani kaj še?!Teden dni po jemanju
olja v obliki kapsul je šla v remisijo!!!(Ima kartico OMMP za zakonito uporabo konoplje za njeno
levkemijo, ki jo priporoča njen zdravnik)

Hvala, ker ste nam dali priložnost, da ne napolnimo telesa naše deklice z narkotičnimi zdravili, ki
spreminjajo  življenje.Hvala,  ker  si  ji  dal  zagrizek...ko  normalnim  otrokom  postane  slabo  v
trebuhu!Hvala, ker ste ji narisali nasmeh na obraz in ji omogočili, da v njenem dolgem mesecu
zdravljenja z visokimi odmerki steroidov ni doživela niti enega zloma.

Edina pomanjkljivost uporabe olja Ricka Simpsona za nas ...je zlobni biološki oče, ki še nikoli ni
bil v njenem življenju, se ne strinja in želi prevzeti skrbništvo nad njo.Verjamem pa v zdravilne
moči, ki jih poseduješ, in stal bom za nas in medicinsko marihuano ter se boril za to, da je to
zelo pomemben del zdravljenja mojih deklic.” Erin

»V ponedeljek  je  bila  Brave Mykayla  v  laboratorijih  preverila,  ali  so dovolj  visoki,  da  lahko
nadaljuje s kemoterapijo (zamuda zaradi nizkega števila nevtrofilcev od 4. junija) ...na mojo
žalost so bile še zelo nizke.

skrbi me zanjo...njeno telo...njeno zdravje...njena prihodnost...njeno dobro počutje.Želim ji vse
najboljše  in  ko vidim njeno telo  v  tako slabem stanju,  mi  zlomi  srce.Vsi  vidite  nasmehe in
energično pol zdravo srečno 8-letnico (kar je čudovito in tega ne bi mogel biti bolj vesel), toda v
resnici,  če  bi  videli  njene  laboratorije  ...in  kaj  kemoterapija  dela  njenemu telesu,  bi  občutil
občutek, ki ga čutim jaz.Majhni drobni koščki mojega razbitega srca se drobijo, ko mi barva uide
z obraza ...v grlu se mi naredi cmok...in moje oči nabreknejo od solz.Ona je tako lepa...je tako
vesela in zdrava...nima raka...in ima najboljše naravno zdravilo za boj proti raku ...Ne prenesem
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tega in kaj ji to dela.Želim si, da se to kmalu izvede...toda dan pred odhodom na Havaje smo
dobili njeno zdravljenje, ki se je končalo 13. novembra 2014.Bil sem zelo hvaležen, da se konča
8 mesecev prej, kot sem mislil, a v resnici ...ali si lahko predstavljate, da bi kemoterapijo dnevno
jemali več kot 1,5 leta?!In intenzivna tedenska kemoterapija 10 mesecev pred tem?!

Vzdrževalno  kemoterapijo  so  nam razložili  kot  lažje  obdobje  kemoterapije...in  sploh  ni  bilo
lahko.Pravijo, da lahko njihovo število nevtrofilcev ostane nizko dolgo časa, medtem ko se borijo
proti  virusu  ...vendar  naj  bi  jo  poslal  v  javno  šolo,  ne  da  bi  dobila  virus?!To  bo
nemogoče...povedali  so  nam,  da  ima  verjetno  virus  *čeprav  ni  kazala  nobenih
simptomov...njena sestrica je bila zelo bolna* in  tukaj smo 20 dni kasneje še vedno z zelo
nizkim številom.

Prosim, prijatelji molite za Pogumno Mykaylo, da bi našla moč, da premaga vse, kar povzroča to
dolgo obdobje nizkega števila.Prosim, bog, ozdravi njeno telo in mu daj energijo, da prenese
kemoterapijo  brez  stranskih  učinkov  ali  dolgotrajnih  stranskih  učinkov.Prosim,  bog  jo  varuj
zame...Nikoli si ne bi mogel predstavljati dneva brez njenega čudovitega nasmeha in toplega
tolažilnega objema.V torek naslednji teden bomo ponovno preverjali laboratorije...  in vse vas
bom obveščal.mir ljubezen ZDRAV." Pogumna mama

-- Težko je opisati, kaj mi to branje naredi.In težko si je predstavljati, kaj vse ta strup naredi
Mykayli.Brez razloga, razen pohlepa in korupcije na najvišjih ravneh naše družbe.

Mykayla  potrebuje  zdravilo,  ki  bo  okrepilo  njen  imunski  sistem,  ne  strupa,  ki  bo  povzročil
nepopravljivo dolgoročno škodo.Ali njeni zdravniki tega res ne vedo?Kakšno kvalifikacijo imajo
za dajanje strupa brez razloga?Ali imajo tudi tisti gangsterji, ki imajo koristi od dajanja strupa
otrokom, dovoljenje za ubijanje?Kdo jim ga je dal?

Včeraj  smo govorili  o tem,  da bi  ženske začele delovati.Tukaj  je  vaš vzrok.Tako je  videti  v
praksi,  ko  zdravniki  ne  opravljajo  svojega  dela,  kot  bi  morali.In  na  vas  ženskah  je,  da  to
spremenite.Svoje otroke varujete vse življenje, zato naredite, kar je treba.Ukrepajte zdaj,  ne
čakajte, vsak dan je pomemben.JB

"Ti  veš...Prejšnji  dan  smo  pripeljali  Mykaylo  k  zdravnikom  in  oni  so  vodili  običajne
laboratorije ...Njen hemoglobin je bil na zelo kritično nizki ravni 5,2 (kar je tehnično komaj dovolj
krvi, da vaše telo deluje ...zdravnica nam je rekla, da je povprečen otrok na tej nizki ravni skoraj
NEODZIVAN) Mykayla je odskakala od sten, hiper, v težavah je skakala po postelji, zgovorna,
nasmejana in vesela!!!Zdravniki se sprašujejo, zakaj ...no doc kaj je drugačemed Mykaylo in
tvojimi drugimi otroki...ima konopljo!!!

Seveda  zdravniki  NIKOLI  ne  pripisujejo  takih  stvari  konoplji  ...ampak  bi  morali.Zdravniki  in
medicinski raziskovalci ter farmacija povzročajo, da naša rasa trpi nepotrebno trpljenje in to je
uničujoče.Tudi če nekoga iz nekega razloga ni mogoče pozdraviti ...njihovo kakovost življenja
lahko s konopljo močno izboljšamo.Vaš dedek je dokaz, da je bil njegov rak zelo napredoval in
se je razširil po telesu...ampak poglej kaj mu je konoplja naredila!

Ko  je  bila  Mykayla  dojenček,  je  njena  babica  umrla  zaradi  raka  ...zelo  hiter  in  agresiven
rak.Konoplje ni uporabljala.Dali so jo v bolnišnico in jo prečrpali polno morfija ...pravzaprav nam
je povedala,  da naj  bi  ohranila  njeno bolečino brez bolečin  in  pospešila  proces smrti.To je
kruto  ...nenavadno  ...  in  zlobno  ...in  se  zgodi,  da  gre  za  STANDARDNO  MEDICINSKO
ZDRAVLJENJE.Nikoli si ne bi želel, da bi bil obtičal na morfiju, da bi trpel, dokler ne umrem.To
je kruto...in vsak dan molim za konec te korupcije." Pogumna Mykayla

"Zadnji dve moji objavi sta sprožili veliko vprašanj in nekaj zahtev po "dokazu" ...Z vami bi rad
delil vso znanost med konopljo in rakom imunskega sistema (levkemija/limfom).Te informacije
so  specifične  za  celične  linije  levkemije  Jurkat  ...ki  je  CD4+  t-celična  akutna  limfoblastna
levkemija...TOČNO isti rod kot Mykaylina levkemija.
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Specifična vrsta raka Brave Mykayle ima izjemno veliko znanstveno dokazano, da je konoplja
učinkovito zdravljenje, saj so znanstveniki odkrili, da imajo celice imunskega sistema na sebi
SPECIFIČEN receptor cb2, ki povzroča apoptozo (celično smrt).

THC inducira  apoptozo  v  celicah  Jurkat  (t-celična  akutna  limfoblastna  levkemija)  prek  treh
različnih mehanizmov.(1) THC se veže na CB1 in CB2 in vodi do sinteze ceramida s serinsko
palmitoiltransferazo.(2) Ceramid vstopi v mitohondrije in povzroči uhajanje citokroma c v citosol.
(3)  Citokrom  c  se  združi  z  Apaf-1,  kaspazo  9,  in  tvori  apoptosom.(4)  Apoptosom  pretvori
prokapazo 3  v  aktivno kaspazo 3,  kar  povzroči  apoptozo.THC aktivira  tudi  ekstrinzično pot
(kapazi 8 in 10) in zavira pot Raf/Mek/Erk.Inhibicija celične poti preživetja vodi do defosforilacije
Bada in translokacije tega proteina Bcl-2 v mitohondrije in nato do apoptoze. Pogumna Mykayla

-- Več olja ko dobi v sebi, bolje je, še posebej glede na nepotrebne zdravstvene obravnave, ki
jih še ima in je morala skozi.Najlepše želje Havajem, Bravest Mykayla, lepo je videti, da so se
tvoje sanje uresničile.Z malo pomoči olja.JB

»Ta dim NI zdrav za otroke ali mame ... neumne mame in kaj govorite svojim otrokom?Olje ali
nada!Še posebej otrokom!" Naia

-- Ne bi bil tako radikalen, tudi kajenje ali izhlapevanje ima blagodejne učinke, na primer proti
slabosti pri nosečnicah.Otroku ne bo škodilo.JB

»Dim ni  tako  dober  ...  še  posebej,  če  ste  nagnjeni  k  alergijam ...  samo rečem.Ne morem
prenašati dima!Prav tako otroci ne morejo vedeti,  kdaj se ustaviti  ...  ali je to sladkor, kofein,
hrana itd.Moraš biti  njihov vodnik.Mislim, da zagovarjanje kajenja konoplje ni dobra ideja za
najstnike.Samo  pravim.Samo  moje  mnenje  po  videnem.Lahko  tudi  odvrne  pozornost  od
šolskega dela in pomembnih zadev." Naia

-- Tudi jaz sem se motil od šolskih nalog in pomembnih zadev in konoplje sploh nismo imeli na
voljo.Vse, kar je bilo potrebno, je bilo, da sem nekje naokoli videl lepo dekle in to je bilo to za
šolsko delo in zadeve, ki so bile pomembne za druge, ne pa zame.

Če  nadzorujete,  koliko  čaja  pijejo  vaši  otroci,  seveda  nadaljujte  in  nadzorujte,  koliko
konopljebodo vzeli ali zaužili.Vso srečo s tem.To je zaman trud, vendar sem prepričan, da bo
marsikoga zaposlil v naslednjih nekaj letih, dokler ne bodo spoznali, kako varna je konoplja in
da je res praktično nemogoče, da bi se z njo smrtno predozirali.

Koga torej briga, koliko ga kdo zaužije?Jaz ne.Sploh me ne zanima, koliko skodelic čaja ali kave
ljudje spijejo na dan, predstavljajte si to.Zakaj bi?To ni moja stvar.In nikogar ne zanima, koliko
tega reševalnega in preventivnega zdravila kdo zaužije.

Več olja imate v sebi in pogosteje bolje za vaše zdravje.To je edino pravilo, ki resnično velja.Za
ljudi vseh starosti,  vključno z otroki  in nosečnicami.Če vam ta ideja ni  všeč,  jo  premagajte,
naučite se živeti z njo, to je najboljše, kar lahko storite.Nobena ureditev konoplje ne bo delovala,
enostavno je ni mogoče regulirati.Poleg tega ni pravega razloga, da bi ga urejali.JB

»Vso nosečnost sem kadila do 4 tednov poroda.Moj zdravnik je opravil tudi testiranje na droge
ob vsakem obisku zdravnika.Torej se je zavedala, da sem kadil bud.Ko se je otrok rodil, se je
rodil zdrav, 10,6 funtov in je bil negativen na testu za THC.Tudi dojim in še vedno nadaljujem z
uporabo bud.In veš kaj, odličen je na vsakem kilometru.To je ravno nasprotno od poškodbe
možganov.Možgani  potrebujejo  kanabinoide  za  zdrav  razvoj  grobe  motorike,  zato  nehajte
sovražiti." Nessa

»Moj sin se je rodil 8 lbs 1 oz.5 dni PRED njegovega roka.To sta dve največji »zaskrbljenosti«,
ki  sem jih  kdaj  našla pri  kajenju  lonca med nosečnostjo,  nizki  porodni  teži  in  prezgodnjem
porodu.Moj  sin  je  star  skoraj  9  mesecev,  pravkar  je  naredil  bayleyjevo oceno,  da bi  ocenil
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njegov kognitivni  razvoj  ter  motorične funkcije  in  jezik.V vseh kategorijah je  dosegel  visoko
povprečje in zelo boljši.Zato vzemi svoje neumnosti in si jih razpihni v rit." Ashley

"Vlada je tista, ki je tukaj kriminalci ...Jaz imam multiplo sklerozo in tudi moj sin ... vsak teden
mora dobiti 26 injekcij v možgane, da uniči bolečino v živcih v možganih ...

Imam  3  vnuke  in  nisem  'DROGIGER'  NI  MOJ  SIN,  KI  JE  diplomiral  NA TOP  SVOJEM
RAZREDU in je bil zaradi svoje inteligence plačan za učitelja v razredu.Ledvice so mu zaprle,
debelo črevo ni delovalo in bolečina je bila tako močna, da je bil nepremičen.Nikoli ni jemal drog
ali pil alkoholnih pijač, le občasno v življenju, preden je zbolel za MS.

Njegov bratranec mu je dal nekaj lončka v piškote, ko ga je dal na večerjo, njemu neznan ... in
uganite kaj?Spet so mu začele delovati ledvice, tresenje se je umirilo in ponoči je lahko spal, ko
je vzel tinkturo.Pomirja tremo in ponoči lahko spi...Še vedno si mora vsak teden zaradi bolečine
v živcu v možganih zabiti 26 igel ...

Kdo si ti, da sodiš to neverjetno zdravilo...?????in mimogrede, imela sem enega otroka, preden
sem dobila cepivo proti hepatitisu B in je brez MS, toda v enem tednu po cepivu sem moral
dobiti očala in nato v 2 tednih sem bil popolnoma slep na levo oko ...Imela sem 17 let in sem
oslepela.Strah?ja ...Če ne bi bilo tega zdravila, bi bil še vedno na invalidskem vozičku...

Nikoli ne bi nikomur želel te bolezni ...ampak svojo sodbo bi moral prevzeti nekje drugje...zakaj
mislite, da je BOG dal to zdravilo na planet?Ali pa mislite, da je Bog naredil napako?

Upam, da vašim otrokom nikoli ne bo treba iti skozi to, kar ima moja družina...gledaš kako ti
otrok umira pred očmi...poglej si, gospod ... Harper je za kaznivo dejanje naredil gojenje ene
rastline na vašem dvorišču ...Mislim, da tudi njegova družina ni nikoli prebolela MS ali raka ...ali
RCMP.Čas je, da se zakoni spremenijo v korist ljudi namesto farmacevtskih družb." Laurel

»Tako je imela moja hči ta teden najbolj globoko čustveno izkušnjo zdravljenja s konopljo.Če bi
rekli, da ima čustveni temperament, bi bilo hudo podcenjevanje.Rodila se je s prirojeno napako,
ki ima s tem izjemne izzive.Zaradi spoštovanja njene zasebnosti ne bom govoril o podrobnostih,
ampak recimo, da je skrajno.In življenje z njo je izziv, ki je pogosteje pretresel moj svet.Eden od
fizičnih izzivov, ki jih ima, so migrene.Vse, kar lahko res naredi, ko pridejo, je le, da se uleže v
odejo in gre spat.To je edina stvar, ki resnično pomaga.

Tako sem jo pred nekaj meseci prepričal,  da je končno poskusila napolitanko s konopljinim
oljem in v 15 minutah so njene migrene izginile.Tako sem ta teden neko noč šel zgodaj spat in
je mislila, da bo kasneje dobila migreno, saj čuti, da prihajajo ...zato sem ji dal malo posodico z
nekaj oblati v njej, da jo je hranila ob postelji, tako da če je začutila, da se kateri pojavi, ko sem
spal, bi ga lahko vzela.No, tisto noč je vzela štiri.Zlepila sta se skupaj, ona pa jih je vse vzela.In
imela je izkušnjo.In pol.

Naslednji dan in noč ter naslednje jutro je večino spala.Vedel sem, da ima nekakšno izkušnjo...
Videl sem njene misli, kako lebdijo in vedel sem, da gre skozi nekaj.Nisem bil pripravljen na
vseh 180, ki jih je doživela moja hči.Vesela je, prijazna, obzirna in vesela je, da je zraven.Res je,
tudi sam sem naredil nekaj velikih sprememb glede situacije.Toda to je bilo naslednji dan, tako
da  ni  mogoče  zanikati,  kako  neverjeten  je  bil  premik  od  konoplje.Nikakor  jo  ne  bi  mogel
prepričati,  da vzame toliko.Odvrnila bi  se temu.In na to ne bi  niti  pomislil,  če sem iskren s
tabo.Rad bi se samo poklonil v zahvalo.Ko vam povem, da sem hodil z njo po vrvi, se niti malo
ne šalim.Premik in odprtje, ki sta se nam zgodila zaradi "nesreče", ni naključje.Nikoli ji nisem dal
stekleničke česa, da bi jemala zdravila.Kar sem naredil tisto noč, je čudež."

“Tako sem vesel, da lahko končno oznanim, da moj ljubki fantek uporablja konopljo za boj proti
stranskim učinkom kemoterapije in sevanja IN za zagotovitev, da ne zraste novih tumorjev!To
zdravilo mu je zelo pomagalo.Preden je dobil to zdravilo, je nenehno bruhal, ni hotel jesti, bil je
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zelo letargičen in razdražljiv ...zdaj poje, ne prehranjuje, pridobiva na teži in vsakdo, ki je bil
okoli njega, ve, kako zelo je srečen."

--  No,  brez  strupa  v  telesu  bi  otroku  šlo  veliko  bolje.Resnično  nima  smisla  uporabljati
kemoterapijo in sevanje skupaj z oljem, kot da bi bolniku dali protistrup, medtem ko mu v žile
črpajo  strup.Olje  samo  za  najboljše  rezultate.Zdravniki  bi  to  morali  vedeti,  ni  tako  težko
razumeti, da otrokom ni dobro dajati strupa, ko to ni potrebno.JB

QSem 29 letna mati samohranilka.Moj sin je zdaj star 8 let in živi z zmernim avtizmom.Svojega
mini mene ne bi zamenjal za nič na tem svetu, razen da bi mu malo olajšal življenje.Zanima me,
ali  ste imeli še kakšnega starša, ki je prišel k vam in spraševal o olju?Ali kakšne zgodbe o
uspehu z avtizmom/Aspergerjevo boleznijo?Če bi se odločil za to pot, kakšen odmerek bi iskal?
Cenim vse informacije!Hvala vam.Od razočarane mame in fantka.

A."Olje je edina stvar, ki bi lahko delovala," je rekel Rick, ko sem mu to prebral.Navodila za
odmerjanje in druge informacije o izdelavi in uporabi olja so na naši strani in v knjigah, ki so tam
na voljo.V preteklosti sem pomagal že kar nekaj avtističnim otrokom in to zdravilo zanje dela
čudeže.Otroci radi jemljejo to zdravilo, nimajo predsodkov, ne vedo, da »nekaj delajo narobe«,
starši pa zelo uživajo, ko imajo nekaj časa zase.Za najboljše rezultate, kot vedno, bi začel s
standardnim zdravljenjem s 60 g, brez tablet, nato pa bi otroka hranil na vzdrževalnem odmerku
v količini po njegovi izbiri do konca njegovega dolgega in mirnega življenja.In otrok iz videa bi
moral narediti popolnoma enako, če splohmožno.Vse najboljše, JB

"Mary Jane mi je zelo pomagala, ko sem bila noseča, in nikoli ni vplivala na moja dva otroka."
Samantha

»Živjo,  Rick,  pred  kratkim  smo  odkrili,  da  imam  srednje  do  visoko  tvegano  bulico  na  levi
dojki.Stara sem 34 let in moja hčerka je stara le 1 1/2 leta - bila sem prestrašena!Po rojstvu
hčerke sem trpela tudi za poporodno depresijo - tako da se mi je vse to zdelo preveč.Vendar na
srečo živim v Južni Afriki, kjer konoplja (ali dagga, kot jo imenujemo pri nas), čeprav je še vedno
nezakonita, raste v izobilju in je precej enostavno dobiti spodobno travo za razumno ceno.

Takoj sem se lotila izdelave olja – žirija še vedno ni v zvezi z bulico v moji dojki, saj grem na
naslednji pregled šele čez 2 meseca – vendar je poporodna depresija po enem mesecu jemanja
skoraj izginila. olje.Počutim se močna, motivirana in sposobna doseči vsakdanje stvari – kar so
bile še nedolgo nazaj samo sanje!V Južni Afriki večinoma dobimo samo seve Sativa ali mešane
seve  sative.Želel  sem  vas  samo  obvestiti  o  svoji  zgodbi,  saj  obstaja  toliko  ljudi,  ki  po
nepotrebnem  trpijo  za  depresijo,  ki  jemljejo  neprijetna  farmacevtska  zdravila,  ki  negativno
vplivajo nanje, v resnici pa se zdi, da olje popravi vse, kar je bilo potrebno popraviti brez napora,
brez neprijetne strani.  učinki!Spet  se počutim kot  star  in  počutim se ODLIČNO!Nadaljujte  z
dobrim delom in še naprej bom širil besedo na to stran!Veliko ljubezni, Kelly"

--  Hvala  za  to  odlično  izjavo,  Kelly.Prepričana  sem,  da  lahko  pomaga  mnogim  drugim
materam.Kakor jaz gledam na to, bi morale matere med nosečnostjo zaužiti majhne odmerke
olja in ga še naprej uporabljati po rojstvu, če res želijo svojemu otroku dati najboljše.Morda se
zdi kontroverzno, toda katero drugo zdravilo kot nekaj tako naravnega, kot je olje, bi radi dali
materi in njenemu otroku?JB

»Vso nosečnost sem kadila in jedla in moj sin je eden najpametnejših in najbolj zdravih fantov,
kar sem jih kdaj srečal.Poskušal sem vzeti tablete za jutranjo slabost in tablete proti glavobolu in
nič ni pomagalo.Išias me je nenehno stiskal in telo me je bolelo (verjetno zato, ker je imel 10
funtov in 23 palcev, ko sem rodila, tako da ste se za vse skeptike, ki pravijo, da zavira rast, zelo
zelo  zmotili.)  Jedla  sem  dobrote  ali  jedla  hrano.  majhen  puff  bi  dobil  skoraj  takojšnje
olajšanje.Moral bi se strinjati, da je to najvarnejše zdravilo, ki je na voljo." Sarah

»Nosečnost z mojim 2. je bila mučenje!Ob koncu 1. trimesečja sem izgubila 20 kg, bruhala sem
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vsak dan, apetita sploh nisem imela.Brez dvoma sem jo izgubljal.Poskušal sem kaditi in bil sem
kriv!Vendar ji  je  to rešilo življenje ...Jedla sem in počivala bolje kot  kdaj  koli  prej!Je zdrava
srečna in naravnost lepa!Zdaj sem star 9 let, brez zdravstvenih težav.” Jennifer

»Mati ne more zadržati hrane.Kakšen učinek ima to na razvijajoči se plod?To je zelo škodljivo
za plod.Kako torej pripraviti mamo do tega, da bo lahko zmanjšala količino hrane?Uporabljate
zdravilo,  za  katerega  obstaja  najmanjša  verjetnost,  da  bo  povzročilo  škodo.konoplja.Vsaka
druga  zdravila  proti  slabosti,  ki  jih  zdravniki  lahko  uporabljajo,  imajo  neželene  učinke.Edini
stranski učinek konoplje je občutek dobrega počutja in spanca.« Gersh

QMoja žena ima hude bolečine v križu zaradi 7. meseca nosečnosti, opisuje to kot živčni trz, ki
je izjemno boleč.Poskušal sem pogledati  naokoli  na vaši strani in tukaj.Bo RSO dramatično
pomagal  pri  bolečini?Ali  imate povezavo do prejšnje teme na to temo?Skrbi  me, če ji  dajo
kodein, bo škodovalo otroku

A.Naj  zaužije  majhne  odmerke  olja  in  olje  nanese  lokalno  na  hrbet.Naredite  ji  masažo  z
mešanico olja in olja konopljinih semen.Da, obstaja velika verjetnost,  da bi  kodein škodoval
otroku.Olje otroku nikakor ne more in ne bo škodilo.JB

»Mojemu  sinu  so  oktobra  po  odstranitvi  tumorja  pred  biopsijo  diagnosticirali  sinovialni
sarkom.Povedali so mu, da bo rak še vedno tam in da bi se lahko razširil na njegapljuč zaradi
agresivne  vrste  raka.Najnovejši  rezultati  testov  ne  morejo  najti  nobene  sledi  o  tem,  kar  je
njihovo  zmedenost.Konopljino  olje  je  bilo  ena  od  mnogih  stvari,  s  katerimi  sem  ga  začel
uporabljati skoraj takoj po diagnozah. Amanda

»Katera je najmlajša oseba, za katero veste, da se zdravi z RSO?Ali obstaja pediatrični protokol
zdravljenja?Medtem ko smo bili  doslej  neuspešni  pri  zasukanju babičinega mnenja in  lahko
ozdravimo dedka.Imam 2-letnico z neznanimi težavami z želodcem (da, že več kot eno leto je
bila na "zdravniškem" zdravljenju in vse tablete, kreme, losjoni in napitki Big Pharma so bili
neuspešni.Zdaj se nagibajo k proteinskemu sindromu.Očitno otrok, težak 25 funtov, ne zmore
enakega  odmerka  kot  moški  težki  175  funtov,  zato  ga  sploh  priporočate  za  pediatrične
aplikacije?« Sara

-- Noseče matere naj uporabljajo olje in nato povečajo odmerek ob porodu.Po rojstvu morajo
matere jesti majhne odmerke olja, da zagotovijo optimalen razvoj otroka.

Torej, če mene vprašate, moj najmlajši pacient je bil star minus osem mesecev in se še vedno
dobro počuti, je najbolje razvit otrok v vrtcu in je začel govoriti prej kot večina drugih.Njegova
mama  je  olje  uporabljala,  preden  ga  je  rodila,  otrok  pa  je  olje  dobil  tudi  po  cepljenju  s
heksavacinom, da bi zagotovil, da bodo nevarne kemikalije čim hitreje izplaknjene iz njegovega
telesa.

Konopljino olje je varno zdravilo za ljudi vseh starosti.Če imate težave z razumevanjem tega,
poglejte, kaj olje pomaga pri ekcemih ali pleničnem izpuščaju, nato pa se vrnite in mi povejte, da
svojemu otroku ne bi nikoli dali konoplje.Vse, kar bi slišali od mene, je, da je starš, ki svojemu
otroku ne bi dal konoplje kot zdravila, bodisi slabo informiran ali pa je psihopatski sadisti,  ki
uživa v gledanju drugih, kako trpijo.

Ali  veste,  kako učinkovito  je  olje  proti  zobobolu?Bi  otroku  dali  olje  za  boj  proti  bolečinam,
povezanim z rastjo zob?Jaz bi.Brez zadržkov.

Odmerjanje za otroke je v bistvu enako kot za odrasle, ko zdravite nekaj resnega.Začnite z
majhnim odmerkom trikrat na dan, bolnika navadite nanj, povečajte odmerek vsake štiri dni ali
kolikor je primerno, in vedno poskušajte čim prej vnesti čim več zdravila v bolnika, hkrati pa
pazite, da ostane v svojem območju udobja.JB
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»Če imate otroka in zavrnete »priporočena« cepljenja, bodite pripravljeni, da vam bo država, v
kateri živite, otroka na silo vzela.To se dogaja pogosteje, z zaskrbljujočo hitrostjo.Poguglajte in
preglejte  »zahteve«  svoje  države.  Socialni  delavci  iz  dneva  v  dan  kažejo  več  »kompleksa
Boga«  in  verjamejo,  da  bolje  kot  kateri  koli  starš  vedo,  kaj  je  najboljše  za  vsakega
posameznega otroka.Bodite previdni,  tudi  ko  se o tej  temi pogovarjate s  svojim družinskim
zdravnikom. Platypus

»Poznam dve osebi, katerih otroci nikoli  niso bili cepljeni.Oba sta kiropraktika.Eden od otrok
hodi v zasebno šolo.Mislim, da če si doma, ni pomembno.Nisem prepričan." Lorinda

»Vidim majhne otroke in dojenčke z rakom, pred zdravljenjem so videti dobro, po operaciji in
kemoterapiji so videti, kot da umirajo, in pogosto tudi tako.Srce mi lomi, kako so ljudje prisiljeni
trpeti in umirati zgodaj, ko pa to olje tako zdravi.Teden dni sem na olju in se počutim odlično,
verjamem, da se zmanjša moj tumor na ledvicah, še nimam dokazov, a kmalu se bom.” Lannah

"Prijateljica medicinska sestra ga je uporabila na stopnji 3 pleničnega izpuščaja, ki je izginilo čez
noč!" Alice

-- Za tiste, ki menijo, da otroci ne bi smeli uporabljati konoplje.Katero drugo zdravilo bijim želite
dati, če ne to najstarejše, najvarnejše naravno zdravilo, ki se uporablja že tisočletja?Ali pa boste
svoje otroke gledali,  kako brez razloga trpite za vsemi tistimi ekcemi in izpuščaji?To ni lepo
narediti, bi rekel.Še posebej, če obstaja tako preprosta rešitev za vse te težave s kožo.

Ali je v redu gledati svoje otroke, kako kričijo od bolečine, ko bi jim lahko preprosto dali kapljico
olja in bi bili brez bolečin?Hm?JB

"Ali lahko skrbnik prosim svetuje, kakšen odmerek naj dam 8-letniku, ki je bil poslan domov
umreti?" Ricardo

-- Začnite z majhnim odmerkom, poglejte, kako se otrok odzove, nato pa odmerek povečajte
tako hitro,  kot  ga otrok lahko vzame.Trikrat  na dan.Običajno so polni  tablet,  ko jih  pošljejo
domov, da umrejo, zato jih želite najprej razstrupiti,  ker ne veste, kaj bo naredila interakcija,
običajno ni zelo lepo, kaj naredi interakcija s temi smrtonosnimi kemikalijami.Ampak to je zato,
ker olje poskuša očistiti mizo, da bi lahko začela delovati.

Ali pa, če nimate kaj izgubiti, lahko začnete tudi z veliko količino olja in tako spravite bolnika v
stanje nadzorovane kome.To bi verjetno tudi jaz naredila, a za katero smer zdravljenja se bodo
odločili, je odvisno od staršev.

Vem le, da je treba agresivne bolezni zdraviti  agresivno.In tudi vem, da na splošno več olja
uspeš vnesti v pacienta in hitreje ko to narediš, večja je možnost za uspeh in preživetje.Vem pa
tudi, da so navodila za odmerjanje omenjena z razlogom.

Če bi  bil  moj  otrok,  bi  ga  napolnil  z  oljem,  to  zagotovo vem,  da bi  otrok  plaval  v  njem in
najverjetneje  ne  bi  pustil  nobenega  zdravnika  v  bližino.Ampak  to  sem  jaz  in  vem,  kaj
narediti.Vse najboljše, JB

»V redu, trenutno se zmešam.Daveov dr. ga je dal na Lyrico za zdravljenje njegove bolečine
zaradi skodle.Zadnja dva dni (in postalo je slabše) je Dave haluciniral.Pravkar je rekel: "Fant z
rdečimi lasmi ne bi  smel dostavljati  tukaj." Ko sem rekel:  "Kaj?",  je Dave odgovoril:  "Oh,  ni
važno,  prepričan sem,  da ga ni  tukaj."  Pravkar  sem imel  pogovor  z  njim in rekel  je,  da  je
ugotovil, da je nekaj narobe, ker ko pogleda skozi kotičke oči, lahko vidi džunglo pred našim
oknom.WTF!!!Že nekaj časa jemlje konopljino olje in nikoli ni imel česa takega.Manj kot teden
dni na Lyrici je izgubil skoraj vso svojo motorično kontrolo in zdaj halucinira.Pravkar sem dal
nekaj konopljinega olja na poškodbe skodle (z DMSO) in bolečina je prenehala.Poklical sem dr.
in Dava pripeljem PRVO V PONEDELJEK.BTW, pravkar sem preveril  spletno mesto Lyrica,
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"nenormalno razmišljanje" in "halucinacije" so eden od stranskih učinkov." Kim

»Spencer je imel čudovit teden za vse!!Prvič je srečal bratranca in spoznal svojega strica in teto
iz Gruzije!!V svojo teto Saro se je popolnoma zaljubil, celo jo je izbral namesto mene ali očka!!
Najboljši deli so ga videli, ko je v tetinem naročju držal barvico in barvico!Naredil je celo prenos,
iz desne v levo!!Lesen avto je poslikal s popolno natančnostjo s prsti  na nogah!Kmalu bom
poskusil  naložiti  njegov video!Še naprej  govori  nove besede in bodite popolnoma očarljivi!Z
veliko podpore smo ga lahko prepričali, da je nosil težo na nogah!Najlepše se je imel, ko so ga
vlekli naokoli v svoji sprehajalki ...Ne morem opisati veselja, ki sem ga občutila, ko sem gledala
svojega otroka, kako to počne.Čisto veselje na njegovem obrazu, ko se lahko igra z velikimi
fanti  ...vsi  so  se  vozili  s  kolesi  in  skuterji  in  vse,  kar  je  lahko  počel  je,  je  hrepeneče
opazoval ...Na njegovem obrazu sem videl željo, da bi se pridružil, in nisem razumel, zakaj ne bi
mogel kar teči in se igrati z njimi ...In potem ga je njegov bratranec Jason, z zlatim srcem, začel
vleči naravnost za seboj, drugim fantom je rekel, naj jahajo hitreje, ali pa jih bodo policisti dobili,
Spencerja je vlekel za njimi v svoji hojici in sprožil sirenozvoke, medtem ko so se drugi vozili
naokoli in okoli.Če bi le videl njegov obraz ... končno je bil končno eden izmed fantov!Srce mi je
zlomilo na milijarde koščkov, nato pa ga je spet potegnilo nazaj skupaj le z utripanjem njegovih
oči in hihotanjem v glasu.Najboljši teden v dolgem času.Spencer mora biti velik fant in to mi je
všeč!Zaradi tega se želim močneje truditi, močneje se boriti, dlje moliti za ta mali čudež, ki mu
pravimo Spencer.

»In  njegovi  tumorji  se  zmanjšujejo  z  uporabo  konopljinega  olja  z  visoko  vsebnostjo  THC!!
Onkologinja Loma Linda je Spencerja označila za terminalnega.Toda nedavni MRI je pokazal
zmanjšanje  velikosti  tumorja!!Visoko  THC  olje  je  njegovo  edino  zdravilo!Tinktura  z  visoko
vsebnostjo CBD se je izkazala za tisto, kar izboljšuje delovanje njegove roke, v bistvu zdravi
živce, ki so bili uničeni med operacijo možganov in hrbtenice. Suzetta

»Še vedno ne morem verjeti, kaj mi je naredilo olje.Sladkorna bolezen, poškodbe ledvic, artritis,
išias, strgane kite, debelost so izginili in zagotovo se je zgodila nevrogeneza.Poleg tega bi mi
rekli, da imam ADHD, če bi bil zdaj otrok.Bil sem maniak samouničujoča pošast.Več časa sem
porabil za vandaliziranje šole, kot pa za pouk.Svoje starše sem spravil skozi pekel.Dokler nisem
začel kaditi trave.Iz povprečja 30 let v šoli sem prešel na več kot 80 let, celo 90 let pri nekaj
predmetih.In nič  več vandaliziranja.Smešno, da mislijo,  da je lonec slab za otroke.Ne bi  se
moral strinjati." Peter

»Našega  6-letnega  sina  zdravimo  z  možganskim  tumorjem  AA3  in  redko  genetsko
motnjo.Zdravniki ne morejo ponuditi ničesar in so rekli, da ima le še mesece življenja.Zaenkrat
nobenih napadov in naslednji MRI nam bo povedal več.Zadnji pregled, razen možganskega
tumorja,  je  POPOLNOG zdravja.Ni  imel  kemoterapije,  obsevanja  in  operacije.SAMO olje!!!”
Penne

»OMG, sedim tukaj z očmi, ki mi puščajo, in poskušam absorbirati novice telefonskega klica, ki
sem ga pravkar prejel.Pred nekaj več kot 2 tednoma sem govoril z očetom na vzhodu, čigar 5-
letna hčerka je pravkar zbolela.**** je bil diagnosticiran z nevroblastomom visokega tveganja
stopnje 4 (otroški rak) – slaba prognoza (MYCN Amplified).Povedali so jim, da ni upanja in da jo
v bistvu odpeljejo domov in uživajo v zadnjih dneh z njo, da ima malo časa.Oče je bil razumljivo
zelo razburjen, ko me je poklical.Usmerili smo ga v pravo smer in začeli so **** na med.Pravkar
so  končali  sestanek  z  onkologi  v  bolnišnici.****ova  analiza  urina  tumorskih  markerjev  je
POPOLNOMA NORMALNA!!!Prešla je z 80, nato se je naslednji teden povzpela na 90 in je zdaj
padla na 8,7.(Med 2 in 9 je normalno).Tako je ljudje, NI ZNAKOV RAKA.V 2 tednih je ta otrok iz
neozdravljivo/kritično  bolnega  prešel  v  čisto  zdravstveno  stanje.Onkolog  je  rekel,  da  česa
takega še niso videli." Corrie

»Moj 11-letni sin je bil na kemoterapiji zadnjih 10 mesecev (in v tem času je imel tudi obsevanje
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6 tednov) in mi smo mu dajali olje zadnje 4 mesece in res je pomagalo na toliko načinov .”
Angela

»Olje mi je rešilo življenje.dobesedno.Imam hudo srčno popuščanje, osteoporozo, osteoartritis,
sindrom ohlapnih vezi  in  regionalni  bolečinski  sindrom.Ne jemljem nobenih drugih zdravil  in
moje zdravje se postopoma izboljšuje.Moj 11-letni avtističen/epileptični sin že nekaj mesecev ni
jemal zdravil in zaradi Rickove izobrazbe o olju dobro deluje.Hvala, ker ste nam rešili življenja.”
Maria

»Opazil  sem, da naredi nekaj stvari,  pri mojem malčku,  ko se udari  z glavo zaradi metanja
kamna ali karkoli drugega in dobi kepo, jo olje razprši v enem dnevu!Zdi se, da deluje tudi pri
zapiranju lukenj v koži, ki so jih pustile akne, vrenje ali celo ciste.Včasih dobim vre na obrazu in
se odcedijo  z meliso ichthammolum, včasih pa ostane luknja.Pred kratkim sem začel  dajati
konopljino olje v luknjo in ali veste, da je zaprlo veliko luknjo s premerom približno milimeter!In
zdaj je območje poravnano z mojo kožo!Edino, česar mi ni naredil, je zbledel predel moje kože,
ki je malo temnejši, vendar lahko za to uporabim še druge stvari.Prav vesela sem, da zapečati
kožo!" Mahndisa

»Moja  najboljša  prijateljica  ga  je  dala  svojemu  sinu  in  on  je  prenehal  imeti  epileptične
napade.Žal mi je prijatelj, da sem dvomil vate.Vedel si, kaj je najboljše za tvojega otroka, in imel
si prav.” Marija

»Veš, kaj mi zleze pod kožo?Ti starši so v redu s stranskimi učinki,  kot so odpoved ledvic,
koma, zamude v razvoju in morda smrt.Ko pa je možni stranski učinek "visok",  se vsi takoj
zgrozijo.Tako  so  jim  oprani  možgani.Smrt  je  nekako  bolj  sprejemljiv  stranski  učinek  kot
visoka.Pogosto so to tudi izobraženi, inteligentni ljudje.To je neverjetno.” Missy

»Spet otroci potrebujejo THC v svojih zdravilih.Uravnavajte konopljo na enak način kot koruzo
ali čaj.To je vse, kar je potrebno.Brez dodatnih davkov, brez posebnih licenc, brez ničesar.To je
edina  racionalna  pot.30-odstotna  THC  kozmetika  deluje  najbolje,  le  spomnite  se  tega,  ko
začnete razmišljati  o  tem,  kako "regulirati  konopljo".  Izguba časa in  truda je  celo poskušati
»regulirati«. Rekel bi, da smo že dovolj preregulirani."JB

Supozitorije
»Svečke z oljem Ricka Simpsona (RSO) so blagoslov za vse ženske s težavami, povezanimi s
PMS,  pa tudi  za  vse,  ki  imajo  hemoroide,  Crohnovo bolezen,  črevesje  in  črevesne težave
itd.Odlični  so  tudi  za  dihanje  in  za  pljučna  stanja,  da  ne  omenjam nadzora  gripe.V  telesu
ustvarjajo zelo prijeten dolgotrajen občutek.Nisem videl nikogar, ki mu jih ni bilo všeč, potem ko
so premagali začetna obotavljanja.JB

“Živjo, JB, ne vem, ali je to komu koristno, zato vam dovolim, da o tem presodite.Pred kratkim
sem  utrpel  nekakšno  težavo  z  obstrukcijo  črevesja,  nikoli  ni  bila  v  celoti
diagnosticirana.Notranja,  zelo  boleča  oteklina,  ki  je  skoraj  blokirala  črevesje.V  najslabšem
primeru nisem mogel  sedeti  ali  celo stati  zaradi  bolečine in sem lahko le  ležal na boku za
olajšanje.Zdravnik splošne medicine je očitno izključil raka iz hitrih krvnih preiskav, vendar mi ni
imel  nič  pomagati,  razen  obiska  pri  svetovalcu  čez  nekaj  tednov.Neumno  sem  poskusil  z
lekarniškimi tretmaji, ki so po kratkem pomirjanju stanje poslabšali.

Mesec dni  pred tem sem kupil  kalup  za supozitorij  na  eBayu,  zato  sem se odločil,  da  ga
poskusim.Kokosovo olje  (trdno pri  sobni  temperaturi)  sem zmešala  z  RSO in  dodala  nekaj
kapljic olja čajevca.Pomiritev je bila takojšnja in v 24 urah sem lahko občutil izboljšanje, določen
občutek celjenja in oteklina se je zmanjšala.V 7 dneh sem se vrnil  v normalno stanje in se
počutil  popolnoma  ozdravljeno,  prenehal  sem  uporabljati  supozitorije.To  je  bilo  nekoliko
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prezgodaj in po nadaljnjih 7 dneh se je oteklina vrnila.Takoj sem se vrnil k uporabi supozitorijev
in tokrat nadaljeval 14 dni (kolikor je bilo mogoče), potem ko je oteklina izginila.Držim pesti, ko
to rečem, a zdi se, da je to delovalo in olje me je rešilo iz strašljive, boleče izkušnje v času
čakanja na obisk specialista.Zdaj se počutim zelo ranljivo, ko nimam tube olja v hladilniku.

Ker si lajšam bolečino in se hitro ozdravim, prihranim dragoceni čas zdravnika specialista, sem
očitno prekršilec zakona!Kakšen čuden svet!" M

Kako narediti supozitorije?
Stopite kakavovo maslo,  dodajte olje,  za začetek približno 1-2 g olja  na 100 g stopljenega
kakavovega masla.Nato odmerek povečujte vsake štiri  dni,  dokler bolnik ne porabi približno
0,33 g olja v vsaki supozitorij.1 g (skupna teža) supozitorije za otroke,  2 g za odrasle,  3 g
(kroglice)  za  vaginalne  težave.Za  začetnike  bo  dobro  delovalo  0,01-0,02  g  olja.Če  nekoga
zaženete z 0,05 g v supo, ga verjetno tudi ne bo dosti občutil, vendar je bolje začeti z majhnim
odmerkom (za tiste, ki v preteklosti  še nikoli  niste poskusili  konoplje itd.).Pravi RSO je zelo
močan  in  nikolinatančno  vedeti,  kako  se  bo  bolnik  odzval  (krvni  tlak  itd.),  vendar  bi  bile
supozitorije dober način, da ljudi navadite na olje.

Zanimivost pri supozitorijih je, kako se zdi, da odprejo pljuča in olajšajo dihanje v recimo 20
minutah – uresničitev sanj za mnoge s KOPB ali  astmo itd.Bolniki  so jih uporabljali  tudi  za
zdravljenje luskavice, visokega krvnega tlaka, Crohnove bolezni, PMS krčev itd.

V  svečke  lahko  dodate  tudi  druga  naravna  olja,  odvisno  za  kaj  jih  želite  in  kakšen  je
namen.Preprosto pojdite na nekatera spletna mesta naravne medicine in preberite, kaj delajo
različna eterična olja, in lahko eksperimentirate, kolikor se vam zdi potrebno.

Prav tako so supozitorije odličen način za zdravljenje bolnikov, ki olja ne morejo jesti ali ga iz
nekega razloga ne morejo zadržati v želodcu.Kar se mene tiče, je sodeč po učinkih jemanje olja
v  supozitorijih  najboljši  in  najbolj  prijeten  način  uporabe  konoplje.Sprva  se  sliši  in  izgleda
smešno, priznam, a tisti, ki so poskusili, se strinjajo.Mogoče odpira čakre od spodaj navzgor,
kdo ve, a občutek je vsekakor odličen.

Ženske bi radi jemale supozitorije - pomagajo tudi pri vseh vrstah bakterijskih in virusnih okužb,
»partnerskih  izmenjavah  mikrobioloških  informacij«,  alergijah  na  kondome  in  maziva,  ki  se
uporabljajo  na njih,  itd.Ali  sem omenil,  kako učinkovito olje  skrbi  za (izravnava)  hormonska
neravnovesja?Vse najboljše, JB

»Supozitorije z RSO se lahko uporabljajo tudi za vse vrste vaginalnih težav, vključno z, vendar
ne omejeno na glivične okužbe, HPV, kondilome, herpes in številne druge bolezni ali okužbe, ki
jih ni nujno.Še posebej, če jih je mogoče tako enostavno poskrbeti, če se uporablja olje.JB"

»Svečke iz konopljinega olja RSO odlično delujejo pri vseh vrstah analnih ali vaginalnih težav,
hemoroidih, Crohnovi, črevesnih ali črevesnih težavah, levkemiji, pljučnih obolenjih, vključno z
astmo, možganskimi tumorji, krvnim tlakom, nadzorom hormonskega ravnovesja itd.JB"

»Mi lahko prosim svetujete, ali je konopljino olje varno za uporabo med nosečnostjo?Tam ni
veliko informacij, ki bi jih lahko našel.Moji prijateljici so pravkar povedali, da ima popkovno cisto,
ki lahko povzroči krvne strdke, kar povzroči smrt njenega otroka.Videla sem učinke konopljinega
olja  in  dobro,  ki  jih  lahko  naredi,  samo  nisem  prepričana,  ali  je  med  nosečnostjo  varno.”
Christine

--  Draga  Christine,  seveda  je  varna  za  uporabo,  konoplja  se  že  stoletja  uporablja  med
nosečnostjo in tudi za porodne bolečine.Priporočam, da naredi supozitorije z 0,01-0,06 g olja v
vsaki  (začnite  z  1-2  g  olja  na  100  g  kakavovega  masla).Cista  običajno  izgine  v  nekaj
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tednih.Trikrat na dan in brez skrbi, olje otroku ne bo škodilo.Vse najboljše, JB

»Strpite  zaradi  migrene?Vzemite  količino  konopljinega olja  v  velikosti  zrna riža,  akaRSO in
zgrabi nekaj pomežikov.Nič boljšega, naj ti povem!" Sarah

-- Odličen nasvet, Sarah.Res deluje.Predlagam, da ga poskusite v supozitorijah, precej blizu
takojšnjega olajšanja in deluje tudi kot preventiva, če ga jemljete verno vsak dan.Migrene so
lahko tako izčrpavajoče.(Jindrich me je poučil o supozitorijih in imel je prav v vseh pogledih.)«
Tracey

"Dobil sem, kar sem hotel, hvala.Želel sem, da priznate, da je olje zdravilno ne glede na moč.Ni
nujno, da je olje 95-98 %, da bi imelo zdravilno vrednost.To ni preprosto "sranje", če ne celo
najvišji možni odstotek.Zdi se mi škodljivo, da se toliko ljudi obrača sem po informacije, da bi
dobili  napačne  informacije,  da  je  konoplja  lahko  sranje.Je  sveta  zelišča  in  vsekakor  ima
vrednost v kakršni koli obliki.

Mislim, da bi lahko namazano brizgo (seveda brez igle) z rahlo segretim oljem vstavili in nanesli
neposredno v črevesje.Ustreli  naravnost  tja.Zdi  se,  da je  redčenje bolj  smiselno za lokalne
aplikacije na velikih območjih." Blake

-- Če si to želel, potem še vedno pogrešaš bistvo, Blake.45% THC olje je sranje v primerjavi z
najboljšim izjemno močnim in pomirjevalnim 95-98% THC RSO in nikoli ne bo imelo enakih ali
primerljivih učinkov.Ste to želeli slišati?

Zdaj pa vas prosimo, da namažete rektum z nekaj olja, če želite svojo trditev še bolje dokazati,
tako boste pridobili več praktičnih izkušenj s pravilno uporabo.Olje vam bo hitro pokazalo, zakaj
ga  je  bolje  uporabiti  v  obliki  supozitorijev  in  temu  je  bolje  poslušati  kot  dobronamernim
nasvetom.Olje lahko deluje kot lepilo, če še vedno niste razumeli namiga.Uživajte v poskusu,
posnamete videoposnetek o tem, da drugim ne bi bilo treba ponoviti te začetniške napake.Vse
najboljše, JB

»Jetra dobijo večino oskrbe s krvjo iz prebavnega sistema, tako da lahko nadalje predelajo
beljakovine,  druga  hranila  in  strupene  snovi.Zato  zaužitje  Simpsonovega  olja  zagotavlja
zanesljivo in hitro dostavo v jetra, nato pa v oskrbo s krvjo in preostali del telesa.Poleg tega se
bo nekaj olja prebilo neposredno v debelo črevo, da bi dopolnilo zdravilo v krvnem obtoku.Vso
srečo!" Steve

»Stari, supozitorij iz konopljinega olja je KONČNO olajšal moje intenzivne bolečine v trebuhu!
Tudi jaz se sploh nisem počutil zastrupljenega!(Pri tem imam raje izbiro) Končno sem lahko
zaspal brez bolečin in zbudil sem se veliko bolje.Prijatelj mi je dal članek, ki pojasnjuje biološko
uporabnost konopljinega olja za različne načine dajanja.Je dolgo in znanstveno, vendar sem
vse prebral.

Pri peroralni uporabi želodčne kisline zmanjšajo hitrost absorpcije.Ljudje dobijo tisti res 'high' ali
'stone'  občutek,  ko pogoltnejo olje,  in  nato mislijo,  da mora olje  "resnično delovati".Toda pri
peroralni poti se dejansko ne absorbira hitreje, ampak se le doživlja na psihoaktiven način.

Konopljino  olje  jemljem  peroralno  že  skoraj  2  leti  in  odlično  sem  se  pozdravil.Zadka  (igra
beseda), po poskusu 2 dni supozitorijev, sem prepričan!Počutim se veliko bolje!Manj vnetja v
sklepih, ni tako otrdel, bolečine v živcih in mišični krči so veliko boljše in brez bolečin v želodcu!
Končno!Bolezen  in  kronična  bolečina  sta  grozna.Zdaj  se  glede  tega  olja  počutim  še  bolj
pozitivno.Res sem potreboval nekaj upanja.Začel sem misliti,  da je naredil vse, kar je lahko,
zdaj pa imam upanje glede tega.”

"Biološka uporabnost rektalne poti je bila približno dvakrat večja kot pri peroralni poti zaradi
večje absorpcije in nižjega metabolizma prvega prehoda." Mickey
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--  Supposi  so odlični  za toliko pogojev.Priljubil  sem jih  v  CR in na tisoče ljudi  jih  z  velikim
uspehom uporablja.Torej čestitke, Mickey.;) JB

»Zdi  se,  da bi  lahko vzeli  veliko  večje  odmerke s supozitorijem in  ne bi  imeli  negativnega
psihoaktivnega odziva.Ali obstaja stopnja nasičenosti za absorpcijo po rektalni poti?To pomeni,
ali bi lahko pospešil svoje celjenje z izdelavo večjih odmerkov supozitorijev?" Mickey

--  Bodite  enako  previdni  pri  odmerjanju  kot  pri  peroralni  uporabi.Do  5  mg  na  supo  za
neizkušene, okoli 10 mg običajno zelo dobro prenašajo.Pri višjih odmerkih nikoli ne veste, kako
se bo bolnik  odzval,  zato je  najbolje,  da tudi  odmerek povečujete postopoma.Ko pa enkrat
zgradite svojo toleranco, lahko svobodno eksperimentirate.Osebno imam rad suppos z 0,3-0,5 g
olja - vendar bi bilo to preveč za večino drugih, zato ga ne poskušajte, razen če veste, kaj
počnete, in vas ne moti dvodnevni spanec ali kaj podobnega.;) JB

"Razumem, zakaj se počuti malo prestrašeno zaradi tega, kako se lahko počutiš zaradi olja,še
posebej, če tega še niste doživeli.Moja mama je bila stara 62 let, ko smo jo začeli z oljem, saj
še  nikoli  ni  kadila  marihuane.Bila  je  zelo  šibka  in  vrtoglavica  in  nekaj  časa  ni  mogla  jesti
VENDAR to so stranski učinki olja.Zdaj delamo supozitorije in razlika je neverjetna.Zdaj lahko
vzame svoj polni gram, razdeljen na 3 kapsule na dan.Še vedno čuti, ko se začne, vendar ni
tako  težak  kot  takrat,  ko  ga  je  jemala  peroralno.V  enakem  razmerju  zmešamo  tudi  olje
konopljinih semen in zaenkrat dobro deluje.Upam, da sem imel kaj smisla." Nikkita

»Živjo JB, moja mama ima pljučnega raka (3. stopnja) in ji silim olje, zdaj je njen 10. dan in smo
skoraj na 1 gram na dan.Prav si imela, navadila se je in zombi efekti podnevi so boljši, ponoči
spi 10-12 ur.Torej naj delam supozitorije tudi z mamo?Hvala vam." Rio E

--  Ja,  Rio,  zakaj  pa  ne.Z  veseljem  jih  bo  jemala,  v  telesu  res  povzročajo  zelo  prijeten
občutek.Enak  odmerek,  kot  ga  je  navajena  jemati  peroralno,  zmešajte  ga  s  kakavovim
maslom.Lahko ga jemlje vmes med odmerki kot dodatek, če lahko, ali namesto peroralnega
odmerka, odvisno od nje.Rektalno ali  vaginalno imajo ženske v tem pogledu rahlo prednost
pred moškimi.

In če bi ženske vedele, koliko supozitorijev z oljem lahko pomagajo pri predmenstrualnih in
hormonskih težavah, bi jih vse jemale, o tem ne dvomim.

Prav  tako  so  svečke  z  0,005-0,01  g  olja  v  sebi  odličen  način  za  začetek  zdravljenja  za
začetnike, bolniki običajno ne uživajo v supozitorijih z majhnimi odmerki olja v njih in zdi se, da
zelo  uživajo  v  izkušnji.Toda,  kot  smo  ugotovili,  je  jemanje  supozitorijev  pogosto  bolj
kontroverzna tema kot uporaba olja na splošno.

Vseeno pa je realnost, da vas bodo hemoroidi slej ko prej ujeli, in ko se bodo, boste z veseljem
vzeli kakšno ali  dve supozitorij  iz konopljinega olja, to vam lahko zagotovim.Ker je olajšanje
takojšnje in verjemite mi, da je le malo ljudi dovolj trdoživih, da v takih situacijah ne vzamejo
supozitorija.Toliko o predsodkih do konoplje, hemoroidi jih lahko zelo hitro uredijo.JB

"Rekli ste, da so hormonske težave ...Jemljem Estrogel, ker nimam hormonskega vzroka za
mojo veliko operacijo.Ali pomaga pri tem?" Elizabeth

"Seveda ...Stara sem 55 let in ga uporabljam vsak dan.” Christy

Cevi za hranjenje
»Zdravljam  svojo  mamo.Ima  raka  na  grlu  in  jo  je  zaporedoma  dajala  skozi  cevko  za
hranjenje.Malo ga segrejemo in zmešamo s kokosovim oljem!Nikoli ni zamašila cevi!" Steve

»Sinu ga dajem po cevki za hranjenje, ko ga noče pogoltniti – na olje v skodelici nalijem zelo
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vročo vodo,  nato se razprši,  nato dodam malo hladnejše vode (ne preveč),  da  je  voda ne
prevroče, nato vlijte v cev.Delal je precej dobro, čeprav včasih olje malo obloži cev, vendar ni
bilo nikoli zamašeno.Skrivnost v tem, da ga zlijemo, ko je še zelo topla.« Angela

»Bi  imel  kdo kakšno idejo,  kako komu dati  konopljino  olje  skozi  cevko?Zmešala  sem ga z
olivnim oljem, da ni tako gosta, a se vseeno bojim, da bi zamašil cev.Kaj idej?" Steven

-- Steven, vedno je najbolje najti način, kako dati nerazredčeno olje, to je najboljši način.Ko ne
najdete poti,  jo lahko zmešate s pacientovo hrano in jo tako pojejo.Da, lahko zamaši cev, in
sicer če je olje goste konsistence.Nekatera olja so gosta,  nekatera so bolj  tekoča.Ko pa jih
segrejete na telesno temperaturo, morajo biti dovolj tekoče, da ne zamašijo cevi.

Drug  način  je,  da  ga  bolnikom  dajemo  v  supozitorijih  s  kakavovim  maslom.Kljub  temu  je
uživanje  olja  najprimernejši  način  jemanja  tega  zdravila,  kadar  koli  je  to  mogoče.Načinov
dajanja olja je veliko in pogosto je zelo individualno, zato poskusite najti način, ki bo najbolj
ustrezal bolniku.Vse najboljše, JB

»Vem,  da  se  sliši  grozno,  toda  malo  kokakole  skozi  cevko,  da  jo  splaknemo  po  dajanju
viskoznih stvari, ali samo za čiščenje zamaškov na splošno dobro deluje.Stara pripravljenost
RN." Ellen

Kirurgija, kemoterapijo ali olje?
"Nikoli mi ne bi vzel jošk, ko lahko zaužijem RSO!!" Chloe

»Že sama ideja, da je rak dojk »odstotno tveganje«, je popolna laž.V resnici imajo vsi rakaste
mikrotumorje v telesu, tudi jaz.Rak ni bolezen, ki jo preprosto "dobite", kot da vas naključno
udari  strela.To  je  nekaj,  kar  morate  »upravljati«  ali  »preprečiti«  iz  dneva  v  dan,  obrok  za
obrokom, z izbiro življenjskega sloga, ki vključuje dodatke vitamina D, prehrano, superživila,
zelenjavne sokove in izogibanje kemikalijam in sevanju, ki povzročajo raka. Ko torej zdravnik
reče, da imate »možnost« zboleti za rakom, namiguje, da nimate nadzora nad rakom, in to je
čista laž.Z drugimi besedami, nadrejenost raka."

-- Ko imate "možnost" da zbolite za rakom, preprosto nanesite olje.To je veliko bolj zdrava in
varna možnost.JB

»Glejte na raka ali katero koli drugo resno bolezen, kot da bi bil požar.Večji kot je ogenj, več
moči potrebujete za gašenje.Bi torej raje uporabili sto veder vode (RSO) ali kozarec vode (druge
vrste olja), če bi vaša lastna hiša gorela?Ali pa bi radi videli, da pridejo poklicni gasilci in vam pri
tem pomagajo?To bi mi bilo ljubše, a sedanji gasilci, torej zdravniki, ne smejo niti z vodo pogasiti
vseh teh požarov in je niti ne znajo uporabiti po vseh desetletjih indoktrinacije, pranja možganov
in neuporabe konoplje v zdravilo.

Se vam zdi smiselno, da bi nekdo poslal strokovne gasilce na velik požar v mestu in jim ne
dovolil uporabe vode, torej najbolj osnovne in tradicionalne oblike gašenja?meni ne.A kljub temu
so tisti, ki so na oblasti, naredili to z zdravstvenim sistemom, ki ga imamo danes.

Veliko požarov, brez vode, torej veliko dodatnega dela za gasilce/zdravnike, ki svojega dela ne
morejo najbolje opraviti.Mislim, da ne bi  moralo biti  tako.Morali  bi  imeti  najboljšo opremo in
najboljše  orodje  za  svoje  delo,  kajne?To  bi  naredil,  če  bi  bil  njihov  menedžer/vlada.Je  kaj
narobe, če na to gledamo tako?Mislim, da ne.« JB

"Za  vsako  žensko,  ki  to  bere,  upam,  da  vam bo  pomagalo  vedeti,  da  imate  možnosti,"  je
nadaljevala  gospa  Jolie.
-- Če gospa Jolie meni, da je dvojna mastektomija najboljši način za preprečevanje raka, naj
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povem, da se z njo močno ne strinjam.In če bi bil na njenem mestu, bi vsak dan pojedel olje in z
njim mazal sumljive predele, to je veliko varnejša možnost od tistega, kar je prestala ona.In
smešno je, da bo vseeno jedla olje, ker bo morala.

Na primer, koliko CT posnetkov je morala narediti pred in po operaciji?En CT je enak ali lahko
enak  200-500  rentgenskim  žarkom  pljuč,  učinki  sevanja  pa  so  kumulativni.Dejansko  ji  bo
»preventivna operacija« najverjetneje povzročila raka, namesto da bi ga preprečila.oh dobro.

To dobiš, ko imaš preveč za porabiti in ko narediš genski test za napovedovanje prihodnosti.Tisti
prevaranti so ji povedali, da bo zbolela za rakom na dojki, zato je "ukrepala" in zdaj bo živela
brez dojk, zaradi tega bo depresivna, ves čas bo razmišljala o tem, dobila bo številne druge
bolezni kot posledice to in je več kot verjetno, da bo dobilarak itak nekje drugje, najverjetneje pa
bo po tem, kar so ji naredili zdravniki in po vseh BS, ki so ji rekli.

Res je bolje sedeti doma in jesti olje in nič ne skrbeti.Ali vsaj tako mislim.Če pride, bo prišlo,
zakaj bi skrbeli za nekaj, kar bi se lahko zgodilo čez dvajset let, in da bi vam izrezali prsi brez
razloga, razen za preprosto korupcijo in krajo na najvišjih ravneh.JB

»Verjamem, da imaš prav glede JB!Leta 2005 so mi odstranili  desno dojko, če bi vedela za
RSO, te operacije ne bi nikoli imela.Kot veste, imam zdaj pljučnega raka in verjamem, da je
RSO edina pot." Bonnie

»Tako  res  JB,  imela  sem  preventivno  histerektomijo  po  raku  dojke  prve  stopnje,  kar  zdaj
obžalujem.Če bi vedel za RSO, potem ne bi imel nobene operacije ali obsevanja!Plus sevanje
je bilo protokolarno!!!!!V RSO imam toliko VERE, da sem odpovedala naslednji mamograf.Še
zadnjič bom obiskal svojega svetovalca, da mu povem, da sem končal z industrijo raka, saj
verjamem, da poznam zdravilo, bom na bolnišnične beležke zapisal RICK SIMPSON PHOENIX
TEARS.:) Ne morem se vam dovolj zahvaliti za vašo pomoč in predanost.Moje donacije za raka
gredo zdaj v feniksove solze.Sem blagoslovljen!!!MIR, prijatelj.:)” Tina

»Tako neumno je tvegati svoje življenje z mastektomijo, da ti NE bi bilo treba tvegati svojega
življenja z rakom.In potem tvegajte, da z vsemi temi pregledi zbolite za rakom!Kako neumno bi
se počutil, če bi po vsem tem zaradi skeniranja dobil raka na pljučih?Ali je umrl med zapletom
po operaciji?Mastektomija po diagnozi raka, SKUPAJ s konopljinim oljem in ne bi sodil, vendar
je to brez raka enako tveganje kot zboleti za rakom.Preprosta logika." Carla

»Žal vidim, da ženske to počnejo ves čas kot »prevencijo«. In tega se bojijo, ker menijo, da je to
njihova  edina  možnost.Vemo  bolje,  ampak  za  boga,  koliko  ljudi  še  potrebuje  to  usrano
bolezen??!!Naše vlade so neuporabne.Če bi imeli konopljo tukaj za prosto uporabo, mnogi ne bi
bili v položaju, v katerem je gospa zgoraj.Zelo zelo žalosten in pravzaprav me jezi." Gruzija

»Torej se je zaklala in to označila za preventivni  ukrep?To je noro...Poleg tega genetika ne
deluje tako.Vsi  imamo vse gene za skoraj  vse ...Naše OKOLJE je tisto,  ki  sproži  aktivacijo
določenih genov.Ko pravijo, da "teče v družini", je to res znak, da se navade prenašajo iz ene
generacije  v  drugo in  povzročajo  enake genetske sprožilce.Ne gre  samo za genetiko.To je
popolnoma nevedno reči ...« Alistair

"Kaj  lahko  zdravnik  nekoga  prepriča,  da  naredi  ...Poslušajte  ljudje,  genetski  pregledi  so
waaaaaaaaaaaaaaaaai  bolj  zapleteni  kot  "Oh,  vi  imate  ta  gen,  tako  da  imate  87-odstotno
možnost, da zbolite za rakom." Tu je še eno dejstvo, ki se ga večina ne zaveda: vsakdo ima
rakave celice; Ohranjanje vitalne postave in zmanjševanje toksinov iz okolja je najboljša izbira
za ohranjanje zdravja...To se zdi tako pretirano.Resna zloraba odnosa zdravnik/pacient.” Jack

"Sprašujem se, ali se Bradu Pittu zdaj odrežejo jajca, da bi preprečil raka na modih." Mike

»JB, želel sem to deliti s tabo in Rickom.Oljna tabletka, o kateri govori, je RSO.Mislil sem, da te
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to morda zanima.Imam tudi slike zate.To je poslala uslužbenka in uporabnik naravne medicine.«
Rick

»Okej,  to  je  prvič,  da  to  govorim  svetu,  zato  mi  oprostite,  če  malo  potepam.
Trpim za hudo endometriozo.To je bolezen, ko tkivo, ki običajno obdaja notranjost maternice,
imenovano endometrij, začne rasti zunaj maternice.Običajno pokriva jajčnike, črevesje ter druge
organe  in  tkiva  v  sluznici  medenice.Tako  kotendometrij  reagira  med menstruacijo,  tako  kot
izrinjeni endometrij izven maternice.Z vsakim menstruacijskim ciklusom se zgosti,  razgradi in
zakrvavi.Razmaknjeno tkivo nima možnosti za izstop iz telesa in postane ujeto.Kar posledično
povzroči  draženje  in  vnetje  okoliškega  tkiva,  ki  se  sčasoma razvije  v  brazgotinsko  tkivo  in
adhezije (nenormalno tkivo, ki povezuje organe skupaj).

To povzroča grozne stranske učinke.Bolečina Kb stalna dnevna slabost.Dismenoreja, boleče
menstruacije, ki lahko običajno trajajo cel cikel.Prekomerna krvavitev, neplodnost, utrujenost,
slabost,  zaprtje  itd.Zdaj  sodobna  medicinska  oskrba  za  endometrozo  predstavlja  predvsem
hormone in težka zdravila proti bolečinam.Glede na vašo resnost in načrte zdravljenja je najbolj
priporočeno in učinkovito zdravljenje histerektomija.

stara  sem samo 21 let.Nenehno se spopadam z  bitko  vsakodnevne bolečine in  upanja  na
prihodnjo družino in dobro zdravje.To vpliva na vsakdanje življenje tako negativno, da včasih
komaj vstanem iz postelje.Poskusil sem s hormoni in na tone zdravil, zaradi katerih sem zelo
bolan.Do sedaj  ni  nič  delovalo...do pred kakšnim mesecem.Lastnik  in  ustvarjalec  ali  MOTH
(zdravilo  iz  zelišč)  mi  je  predstavil  to  čudovito  zdravilo,  imenovano  »oljna  tabletka«.  Poleg
spremembe prehrane sem v zadnjem mesecu opazil velike izboljšave.Spal sem polnih 8 ur, kar
je zame tabu!Opazil sem ogromno občutno zmanjšanje bolečine, dejansko malo ali nič.Moja
slabost je zdaj popolnoma izginila in za razliko od učinkov zdravil proti bolečinam, ki sem jih
prejela od svojih zdravnikov, zdaj lahko prebavim in jem brez težav. Iskreno lahko rečem, da se
od svojega 15. leta nisem počutil tako dobro!

»Raje bi umrl naravne smrti, kot da bi me nekdo razrezal na jekleno mizo v bolnišnici.Kirurgi
nimajo vedno 100-odstotne uspešnosti, moja prijateljica Margie je umrla zaradi histerektomije,
izkrvavela je na operacijski mizi. DeYoung

»Poskrbel sem za žolčne kamne mojih sester.Takoj, ko je začela jemati olje, je prenehala imeti
grozne napade.Še nikoli  ni imela drugega in je odpovedala operacijo!!!!Tudi moje zdravje je
doseglo 180.” Kelly

»Pred 19 meseci, potem ko so mi odstranili rakasti tumor na debelem črevesu, je klinika za raka
poklicala na dan odpusta.Kemoterapija in obsevanje naj bi se začeli naslednji teden - pravijo
standardni  protokol.Sranje  sem  rekel!!!Konopljino  olje  bo  moja  različica  standardnega
protokola.Enoletni  pregled  prejšnji  mesec.KRI  JE  ČISTA –  rezultate  CT skena,  ki  mi  jih  je
narekel moj kirurg, Citat, Gerry – tvoje debelo črevo je brez madežev.” Gerry

»Pozdravljeni, JB, imam vprašanje za nujno medicinsko pomoč.Moj oče je padel, udaril se je v
glavo in ima krvni strdek v zunanji možganski membrani, pravzaprav ne v možganih.Odpustili so
ga  iz  bolnišnice  in  je  prenehal  jemati  zdravila  proti  bolečinam,  saj  ne  delujejo  proti
glavobolom.Zdravniki  upajo,  da se bo krvni  strdek sčasoma zmanjšal,  sicer  bodo poskušali
operirati ...Jemlje Coversyl 2,5 mg za krvni tlak, Flomackstra za povečanje prostate in ima tudi
stanje krvi brez trombocitov, kar povzroča gamofacijo določenega pomena.Star je 80 let in še
nikoli ni poskusil RSO.Imam nekaj, čeprav že eno leto stoji v posodi v hladilniku...Ali ste imeli
izkušnje z zmanjševanjem te vrste krvnih strdkov?Ali bi bila kakšna korist od lokalnega nanosa
na glavo v predelu bolečine ali  bi bilo zaužitje najboljše?Danes bom zagotovo kupil vašo e-
knjigo, vendar bi bil vsak poseben ZASEBNI nasvet zelo hvaležen...Verjetno bom RSO zmešal
s kokosovim oljem ali olivnim oljem, ki mu bo morda bolj všeč, ker je Italijan, za zaužitje in/ali
lokalno uporabo.Predvidevam, da je glavna stvar, ki jo želim vedeti, - ali obstaja možnost za
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škodljiv  učinek na krvni  strdek zaradi  zaužitja  RSO?Povsod je veliko stvari  o  zmanjševanju
tumorjev, vendar ne najdem niti ene stvari o krvnih strdkih v zunanji membrani možganov???!!!
Prosim za pomoč.” Ross

-- Živjo Ross, tukaj je e-knjiga zate.Olje bo pomagalo tudi pri krvnih strdkih, enostavno.Takoj po
padcu bi moral dobiti konopljo v svoj sistem.In zdaj prej, ko ga boste lahko spravili na tovečja je
možnost  za  uspeh.Zdravila  bi  prepolovila,  ko  mu  daš  na  olje,  da  bi  se  izognil  neželenim
stranskim učinkom in  potem,  kot  praviš,  interno in  lokalno.Supozitorij  z  oljem bi  se odlično
obnesel - supposi so odlični za bolezni pljuč in možganov. JB

“Približno  pol  unče  sem zmešal  s  60  ml  olivnega  olja  (ne  vem,  kako  kakovostno  sem ga
naredil).Ko je šel tja, je bil  videti,  kot da se je smrt ogrela (dovolil  mi je le, da ga nanesem
topično  na  njegovo  glavo).Testirala  sem 0,5  ml  v  pipeti  in  še  vedno  delujem,  vendar  sem
lahka.Na glavo sem mu namazal vsaj dvakrat toliko.Po pol ure je zaključil, da je vse šlo noter in
si obrisal glavo z brisačo.Jedli smo prekajenega lososa, ki sem ga prinesel, nato sem šel ven po
kruh in mleko in se vrnil, da sem slišal, kako čivkanje po telefonu z drugimi otroki, ki so bili
očitno veseli, da so ga tudi slišali nazaj k svojemu običajnemu jazu.Yadayada, hvala za vaše
delo, fantje!...Ross

»Sem  4-krat  preživet  raka,  moja  zadnja  diagnoza  je  bila  agresiven  invazivni  rak  dojke  4.
stopnje,  zato  sem  šla  skozi  dvojno  mastektomijo  februarja  2014.  Tokrat  sem  opustila
kemoterapijo in obsevanje in sem se ozdravila z olji THC in CBS. Zdaj sem v remisiji že 2 leti.
Ja draga, deluje. Če imate kakršna koli vprašanja, mi pišite na PM v redu. Mislim, da ti lahko
pomagam.  Že  3x  sem  bila  skozi  radioterapijo  in  kemoterapijo  in  tokrat  sem jo  zavrnila  in
uporabila svoje alternativne metode. Tokrat sem imel najboljšo kakovost življenja. Ne bolan in
slaboten ves čas. Moja raven bolečine je nadzorovana s THC in CBD olji in koncentrati. Tokrat
ne farmacevtskih izdelkov. Brez opioidov. Hvala bogu." Tina

»Malo nazaj sem spoznal gospoda, povedal mi je, da je bil direktor posebnih projektov, delal za
vlado v zgodnjih sedemdesetih.Povedal mi je, da so takrat študirali medicinsko konopljino olje in
so ga opustili.ZAKAJ?Ker je DELO!!Ja, rekel je, da "moči vedo, da ni denarja v življenju, ampak
samo  umiranje."  Kot  vsi  vemo,  pri  nas  in  v  ZDA politiki  vlagajo  v  kemo  laboratorije  in
farmacevtske družbe.No, po dolgi razpravi mi je tudi povedal, da sta on in njegova celotna ekipa
od  takrat  na  olju  medicinske  konoplje  in  ta  fin  gospod  izgleda  kot  da  je  v  zelo  zgodnjih
šestdesetih,  no,  pravzaprav  je  v  poznih  sedemdesetih  in  izgleda  odlično  !!Tudi  ostali  člani
njegove ekipe so še vedno živi,  zdaj je treba razmišljati o tem!!In hej, ali ste vedeli tudi, da je
najstarejše živo bitje na našem planetu staro 131 let,  vse življenje je bil  na olju medicinske
konoplje  in  še  vedno  vsak  dan  dela  na  svoji  kmetiji...  Izdajajo  nas  ljudje,  ki  bi  jim  morali
zaupati! !” Brian

PMS, menopavza
»To  je  ena  stvar,  za  katero  sta  še  posebej  konoplja  in  konopljino  olje  najboljša,  kar  ni
nič.Preprosto ne boste našli ničesar, kar bi lahko ali bi pomagalo bolje od konoplje.Pomagal bo
obnoviti hormonsko ravnovesje in odstraniti agresivnost, nihanje razpoloženja itd.Pomagal bo
tudi pri lajšanju predmenstrualnih bolečin in krčev, neprijetnih občutkov, tesnobe itd.

Če bi videl, da se ženska začne čudno obnašati zaradi hormonskega neravnovesja v telesu
zaradi PMS, bi ji  takoj dal konopljo na vse razpoložljive načine ali  oblike ali  oblike.Ne vidim
razloga, zakaj bi kdo po nepotrebnem trpel.Da ne omenjam, da ko trpi eden, posledično trpijo
vsi okoli njih, kar lahko potrdi vsak, ki je imel opravka s predmenstrualno žensko.Naročil bi ji, da
bi jedla olje, ga uporabila v supozitorij in ne bi zanemarila lokalne uporabe na njenem trebuhu in
hrbtu.Všeč ji  bo,  ker bo odstranil  bolečino in  izboljšal  njeno kožo na teh delih.Z njo bi  tudi
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pokadila nekaj olja, da bi vedela, da »ni sama« in da je nekomu mar.Pri konoplji ni nujno, da je
menstruacija frustrirajuća in neprijetna izkušnja za vse vpletene.JB"

»Konopljino olje je moje zdravilo za menopavzo in moje preventivno zdravilo za rak jajčnikov, ki
ga je leta 1985 sprejela moja mama.Če bi le vedel za olje, bi me mama videlaodrasti in imeti
otroke!Ozdravil je moje simptome menopavze.Delalo v 48 urah!Spet lahko živim!Te informacije
delim povsod, kjer lahko.Zdravilo mora biti na voljo vsem!Hvala, Rick, da širiš novico in narediš
ljudi zdrave! Shelagh

»Izgubil  sem  50  funtov,  ker  deluje  na  moje  hormone  –  to  lahko  takoj  začutim  –  nič  več
vročinskih valov, ki običajno trajajo ves dan in noč.Ko sem zbolela pri 37 letih, sem bila tudi
vržena v takojšnjo menopavzo in bolezen se zmeša z vsakim hormonom.Verjamem, saj sem
pridobil 100 funtov, odkar sem zbolel, in s samo malo uporabe izgubil 50.” Joann

»Rickovo stran spremljam že kar nekaj časa in zaradi informacij, ki sem jih tam pridobil, moja
astma in ZELO HUDO nočno potenje in navali vročine zaradi zelo težke menopavze zdaj ne
obstajajo.Nadaljuj z dobrim delom." Lize

»Imam  raka  in  spalno  apnejo.Ne  samo,  da  odlično  spim,  ne  zbudim  se  zaradi  vročinskih
valov.To je blagoslov.” Stephanie

»Ali je še kdo poročal, da je olje res dobro za lajšanje simptomov menopavze?Moji oblivi in  
nočno potenje so skoraj popolnoma izginili, ko sem jemala olje. Gill

QPrekleto,  JB ...  odlično ji  je  šlo,  DO cepljenja proti  estrogenu.Zaradi njih je smrtno bolna.
A.Presenečenje,  presenečenje,  Valerie."Izogibajte  se  zdravnikom"  je  trenutno  pravilo  igre,
žal.Tega ne rečemo iz užitka, to je realnost.Pacienti se običajno dobro obnesejo z oljem, dokler
ne  posredujejo  medicinski  strokovnjaki  in  ga  zajebajo  z  nekaterimi  nepotrebnimi  zelo
alternativnimi  in  eksperimentalnimi  kemičnimi zdravili.Dokler  se zdravniki  ne naučijo pravilno
uporabljati  tega  zdravila,  se  jim  je  torej  res  najbolj  varno  izogibati  (če  okoliščine  seveda
dopuščajo).Ne potrebuje injekcij, čim hitreje mora zaužiti čim več olja, da odpravi škodo zaradi
prejšnjih zdravstvenih posegov in da svoje stanje obvlada.Če olje ne pomaga, je malo verjetno,
da bi kaj drugega.JB

Regulacija telesne teže
»Konopljino olje uravnava telesno težo in vas bo zagotovo spravilo na zdravo težo!Zaradi tega
tudi  ne  hrepeniš  toliko  po  nezdravi  hrani.To  je  res  neverjetno  zdravilo.To  je  edino  PRAVO
zdravilo za hujšanje." Rick

»Tudi jaz shujšam --- moram kupiti pas.:) Stopila sem na tehtnico in zdaj imam 139# -- te teže
nisem videla že od srednje šole.Presenečen sem in še naprej mi ljudje govorijo, kako opazna je
izguba teže, da je občutek odličen.Prav tako nimam skoraj nobenega apetita in kar čudno mi je,
ko  začutim  željo,  da  bi  posredoval  nekaj  mastnih  sladkarij,  ki  jih  prej  nikoli  ne  bi
opustil.Čudno.Za nano sekundo me je skrbelo, da jemljem preveč olja ali kaj podobnega, a sem
hitro ugotovil,  da se moje  telo  zdravi  ...  odvajam tisto,  kar  ne bi  smelo  priti  tja,  in  bolj  ko
spreminjam svojo prehrano v organsko, bolj  zdrava postaja.Brez diet,  brez pretirane vadbe,
samo jahanje, vrtnarjenje in biti mama.Mislim, da je to naravni stranski učinek RSO.:)” Heather

"Na  olju  sem  že  2  meseca  in  opažam  tudi  izgubo  teže  ...popolnoma  brez  zdravil  na
recept...Prekinila jemanje tablet za krvni tlak...pravkar sem izmerila krvni tlak (brez tablet v 2
mesecih od jemanja olja)...rezultati 124/80 utrip pri sedenju 79...O MOJ BOG...to je preprosto
super!!!Krvna preiskava bo kmalu opravljena, nato pa bom poročal POPOLNE številke, da jih
VSI vidijo… Hvala RS, moj ZELENI angel.” Suzanne
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“Bravo Suzanne!!Konopljo jem vsak dan že več kot eno leto in vzdrževanje srednješolske teže
med mojo vojaško kariero še nikoli ni bilo tako enostavno, ko sem jemal zdravila na recept!Všeč
mi je, kako lažje je tudi s konopljo!!!” Tammy

»Opazil sem, ko pokadim nekaj olja, da mi krvni sladkor res hitro pade.In kadim več olja kot bud
in sem izgubil nekaj teže in moj prebavni sistem se je res umiril. Michelle

»Že nekaj časa sem na olju.Res deluje pri ohranjanju normalnega krvnega sladkorja, vendar
imam težavo.Moj novi zdravnik za lajšanje bolečin je naredil urin in je bil pozitiven.Povedal sem
ji, da ga uporabljam, da mi ni treba na insulin.Rekla je, da mi bo ukinila druga zdravila proti
bolečinam,  če  bom  še  naprej  pozitiven.Izgubil  sem 40  funtov  in  moj  krvni  sladkor  je  zdaj
normalen in počutim se odlično.Če mi ukinejo zdravila, bom spet pridobil na teži, ker se moj
hrbet in kolena degenerirajo in ne morem telovaditi.Zdaj živim v Oregonu, kjer je olje lažje dobiti
zaradi ambulant.Ne vem, kaj naj rečem svojemu zdravniku.Bil sem pred njimi.VA zavrača moja
zdravila in noče imeti opravka z nami, ki imamo ves čas resne degenerativne bolečine.Kakšen
nered." Michelle

»Moj kiropraktik me zdaj posluša o RSO.Zdaj, ko sem izgubil 65 lb v 5 mesecih brez vadbe, se
nehajte z inzulinom, zdaj imam tablete na 1/2 količine.Kmalu jih tudi opustim.Njegovo srce se je
odprlo,  ko  sem  mu povedala  o  Ricku  in  njegovi  zgodbi.Prosil  je  za  svoje  druge  paciente,
dragega človeka, ki je, opomnil sem ga, da sem mu omenil RSO, zanj!lol To mu je bilo všeč,
tako ty ty ty, le tako naprej, vsi!« Dave

»Užival sem konopljino olje s ciljem hujšanja, pa tudi na svojo prehrano in redno vadbo.Do
sedaj  sem v  8  tednih  izgubil  8  kg.je  to  impresivno?Nisem še  prepričan,  vendar  vam bom
sporočil.Zavezan sem, da to počnem vsak dan 6 mesecev.Opazil sem, da sem skoraj nikoli
lačen in nimam želje (razen po dobri čokoladi) po sladkarijah in ko pojem kaj sladkega, lahko
pojem le majhno količino.Hvala, ker ste to objavili.Rad bi videl, ali imajo drugi korist od olja na ta
način?« taščica

»Lep pozdrav JB.Upam, da to sporočilo ugotovi, da vam gre dobro.Mislil sem le, da bi delil svojo
izkušnjo s konopljinim oljem kot dnevnim dodatkom.Preden sem preko Ricka Simpsona in vas
odkril  prednosti  konopljinega  olja  in  kaj  lahko  naredi  za  človeško  telo,  sem  imel  nekaj
prihajajočih zdravstvenih težav, ki so se ujemale s tistimi, ki jih že imam.

Trpim zaradi kronične bolečine zaradi hude OA zaradi nesreče pri sečnji, ki mi je uničila desno
koleno.Zaradi te poškodbe nisem mogel več delati s polnim delovnim časom.Zaradi OA imam
tudi bolečine v desni rami, roki in roki od brahialnega pleksusa do desne rame, kar je povzročilo
paralizo desne roke za eno leto.Začutila sem mravljinčenje v konicah prstov, pa tudi vnetje in
otekanje obeh spodnjih nog.Zdravnik me je 6 mesecev pred mravljinčenjem v prstih opozoril, da
če ne spremenim svojega življenjskega sloga, sem na poti, da postanem sladkorna bolezen.

Takrat sem tehtal 260 kg.Izgubil sem tudi občutek za vonj in okus.Vse to so bili znaki sladkorne
bolezni.Zdravnik je po merjenju krvnega sladkorja rekel, da sem od 1 do 10 na dobri poti @
6,5.Olje  sem  začel  jemati  pred  približno  6  meseci.Riževo  jedro  zjutraj  in  še  enkrat  pred
spanjem.Zdaj tehtam 203 lbs, ne mravljinčenje v konicah prstov, moj vonj se je vrnil in spet
lahko okušam stvari.Otekline in vnetja v spodnjih nogah in stopalih so izginili, pa tudi bolečina
zaradi OA.Najlepša hvala, ker ste širili resnico o tej zdravilni rastlini s preostalim človeštvom.Ti
in Rick sta pravi božji dar tistim, ki jih potrebujemo.

Oh!Moja hčerka izdeluje to, kar je v našem gospodinjstvu znano kot oljne kroglice (odmerek,
povaljan v majhen kos kruha),  zmanjkalo nam je oljnih kroglic.Bil  sem preveč len,  da bi  ga
naredil sam in sem neumno prenehal jemati svoj odmerek za približno en teden.Vrnil sem se na
217 funtov.Ko sem nadaljeval z jemanjem olja, se je moja teža vrnila na 203 lbs in še naprej
pada.Moja  višina  je  5'8  palcev,  tako  da  bom  kmalu  vedel,  ali  me  bo  to  vrnilo  na  mojo
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predporočno težo 175 funtov.Tako sem navdušena.Lekcija naučena.Nikoli ne prenehajte jemati
olja.Življenje je dobro!Najlepša hvala." Ron

»Moj sin uporablja Simpsonovo olje za Crohnovo bolezen, vendar slišim, da lahko pomaga pri
izgubi  teže.Če  da,  kako?"  Kristal
--  Da,  lahko,  jejte olje  in  shujšali  boste,  če ste predebeli  in  se zredili,  ko ste premajhni.Ne
sprašuj  me  zakaj,  ne  sprašuj  me,  kako  je  to  mogoče,  ne  vem  odgovora.Enostavno  se
zgodi.Sam sem izgubil 50 kilogramov na olju in verjemite mi, da sem se po svojih najboljših
močeh trudil ovreči Ricka.Vendar mi ni uspelo in tudi olje mi je ponovno zraslo mišicam.Bilo je
čudno in težko verjeti,  priznam.Mene pa ne moti, da sem vso to težo shujšala brez kapljice
znoja in brez vadbe.Pravzaprav je bilo zelo prijetno in nisem imel nič proti dobremu spancu, ki je
bil edini opazen stranski učinek uporabe olja.JB

»Hej Rick, res sem se ti želel zahvaliti, ker si mi rešil življenje.Stara sem 17 let iz Delhija v
Indiji.Res sem imela prekomerno telesno težo.In od lanskega maja, ko sem začel jesti RSO,
sem v 10 mesecih izgubil 40 kg (88 funtov).Tudi moj brat je shujšal za 23 kg, mama pa za 15 kg
in to zato, ker pojem veliko več olja kot oni, saj se od tega sploh ne napijem, tudi če zaužijem
gram.

Torej več in hitreje pojeste olje, hitrejši in boljši so rezultati.Resnično želim, da vsi vedo, da
lahko ozdravi eno največjih bolezni na svetu, debelost.

Hvala JB, da nam je posredoval informacije vsakič, ko so bile potrebne.Oba sta moja junaka in
ne morem se vam dovolj zahvaliti." Shobhit in Shashank

Anksioznost, paranoja

»Primer, kako lahko pošteni, a zgrešeni nasveti škodijo: Nekdo se je pritožil zaradi povišane
vrednosti  in  so  mu  rekli,  naj  vzame  CITICOLINE.  To  je  v  redu,  le  da  je  CITICOLINE
RAZREDČEVANJE KRI in oseba, ki so ji dali nasvet, je bila tista, ki ni prenašala zdravila za
redčenje  krvi.  Oseba,  ki  je  svetovala,  je  mislila  dobro,  vendar  ni  razkrila  te  pomembne
informacije. Vem, da obstaja veliko dobronamernih ljudi, ki želijo pomagati, vendar PROSIMO,
PREVIDNO objavljate informacije,  ki  lahko vplivajo  na življenje in  smrt.  Mimogrede,  najlažji
način za zmanjšanje visokega nivoja je,  da v usta date nekaj zrn popra ...  varno, poceni in
učinkovito." Gary

»Lepo je vedeti o citikolinu, saj jemljem tudi varfarin. Tako kot kurkuma, ki tudi redči kri. Randy

“Citoholin povzroča/pomaga metastatskim celicam, da razvijejo lastno oskrbo s krvjo. Ni tako
dobro za raka." Jim

»Včeraj  sem  ženska  začela  jemati  zdravilo.To  je  njeno  poročilo  od  prvega  dne.Enostavno
čudovito!Tukaj je moje poročilo prvega dne:

Včeraj zjutraj sem se zbudila z ekcemom na ustnici in nanesla nekaj olja.Zbadanje je prenehalo
v približno 10 minutah.Bolečina je izginila v 30 minutah.Oteklina je padla v nekaj urah.Pretisni
omoti  na  moji  ustnici  so  danes  približno  napol  izginili  –  običajno  traja  2  tedna,  da  se
zacelijo.Vdihavanje  hlapov iz  olja  na ustnici.Opazil  sem,  da je  bolečina,  ki  je  bila  v  mojem
desnem sinusu nekaj tednov, prenehala.In nos mi je prenehal teči.Od včeraj sem kihnil samo
enkrat.Opazil  sem, da moja utrujenost  ni  tako globoka kot  običajno.Opazil  sem, da sem se
počutil sproščeno in da je tesnobnost izginila.

Zvečer sem opazil zmanjšano bolečino v telesu – običajno imam do večera tako močne telesne
bolečine,  da  ne  morem  mirno  sedeti  (bolečine  v  gležnju  in  mišicah,
kolenu/rami/komolcu/zapestju/palcu so se občutno zmanjšale).Prav tako dobim zelo rahel sijaj z
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vsakim odmerkom.Nimam težav pri delu ali osredotočanju in ne bi okleval vožnje.Zelo sem čist,
čeprav sem danes zjutraj pozabil vzeti Citicoline.Na Craisen nanesem približno pol zrna olja in
ga tako vzamem."

»Konopljino  olje  sem začel  decembra 2012 kot  splošni  tonik.Trpel  sem s  tipom 2sladkorna
bolezen  v  tistem  času.Moj  krvni  sladkor  je  bil  na  300,  kjer  je  100  normalno.Dobila  sem
metformin, ki mi je postalo slabo vsakič, ko sem ga vzel.Prosil sem, da bi me zamenjali z drugim
zdravilom za sladkorno bolezen in so mi odvzeli metformin in dali Januvio.Sladkor v krvi se mi je
znižal  samo  ob  jemanju  zdravil.Moje  številke  so  bile  večino  dneva  v  visokih  100.Ko  sem
svojemu režimu dodala olje, so se moje številke vrnile malo nad normalno.Nato so odkrili, da je
Januvia  povzročila  raka  trebušne  slinavke.Želel  sem  prenehati  jemati  to  zdravilo  in  prosil
svojega zdravnika, naj se vrne na metformin.On se je strinjal.Seveda pri metforminu mi je bilo
slabo vsakič, ko sem ga vzel.

Navajanje  na  olje  je  bila  zame  kar  preizkušnja.Sovražil  sem  vzpon,  ki  mi  ga  je  dala
marihuana.Pred  uporabo  olja  marihuane  nisem  uporabljal  več  kot  35  let.Olje  sem  začel  s
kapljico v velikosti glave žebljička in tudi to je bilo preveč.Citicoline sem začel jemati za lajšanje
draženja zaradi olja na predlog Corrie Yelland.To je dobro delovalo in na tej poti sem bil več kot
eno leto.Maja 2013 so me nemudoma odpeljali na nujno operacijo zaradi žolčnika.V bolnišnici
sem bil 5 dni brez olja.Takrat so ugotovili, da imam nizko vsebnost magnezija.V bolnišnici so mi
začeli jemati dodatek magnezija.Ko sem prišel domov, sem spet začel z oljem.Po enem tednu
jemanja  magnezijevih  dodatkov  sem  na  svoje  presenečenje  doživela  zelo  prijeten  dvig  od
olja.To  je  moja  izkušnja  še  naprej.Uspelo  mi  je  prenehati  uporabljati  Citicoline  za  lajšanje
stresa.Nato sem lahko povečal svoj odmerek olja na 1 zrno na dan.Začel sem imeti zelo nizek
krvni sladkor.Metformin sem odstranil iz dnevnega režima.

Odkar  sem  povečal  odmerek  olja  na  1  zrno  riža  na  dan,  so  moji  sladkorji  popolnoma
normalni.Moj a1c je padel na 6.1 s 7.2 pred letom in 1/2.Moj doktor medicineje presenečen kot
moj farmacevt.Z njimi ne morem deliti razloga za svoj uspeh, saj živim v državi, kjer je nafta
nezakonita.Zanimiva stranska opomba k tej zgodbi je, da sem, ko sem hitela na operacijo, prosil
za  zasebno  pogovor  z  anesteziologom.Bal  sem  se,  da  mi  olje  prepreči  varen
postopek.Anesteziologinja je bila popolnoma brez skrbi, da sem na olju in je rekla, da bo to
olajšalo  mojo  operacijo,  ker  bodo  moje  krvne  žile  razširjene  in  bom  lažje  dihal,  ko  bom
pod.Skozi vse to je bil Aamann ob meni.Nima vedno odgovorov, ki jih potrebujem, ampak mi je
naročil, naj vprašam in zaupam svojemu telesu in svoji intuiciji.Ni mi lahko, a končno smo prišli
do velikega uspeha, kjer se moja sladkorna bolezen tipa 2 uspešno zdravi samo z oljem.Zdaj je
maj 2014.S spoštovanjem, Alice”

»Kvraga, kopam se celo v konopljinem olju, prepojenem z drugimi olji.Kdo bi si mislil, da kopel
pomaga pri bolečinah in tesnobi.Lol.” Tonya

»Že 13 dni ga jemljem in moja depresija ni izginila, ni več bolečin zaradi ščipanja, razvil sem
normalen  cikel  spanja  in  nimam  občutkov  jeze,  depresije,  tesnobe  ali  posledic  PTSD  iz
Iraka.Namen je posledica lukenj v mojih pljučih zaradi hlapov fosforja zaradi eksplozije v Iraku in
vdihavanja strupenih delcev ter tudi raka iz osiromašenega urana, ki sem mu bil izpostavljen.Tri
leta po Iraku sem začel razvijati karcinom bazalnih celic." Jeremija

"Hvala vam!S prijatelji sem naredil več serij olja in drugim prijateljem razdal brizge.Razliko čutim
neizmerno!Moj PTSP se je zmanjšal, bolečine so se zmanjšale in moji sklepi se počutijo, kot da
so prejeli brizg WD-40.Ko tesnoba močno zadene, pokadim malo olja in ga ni več.Sicer sem
jemala trikrat na dan približno tri tedne.V teh treh tednih sem pohodil več kot v zadnjih treh letih!
Moja ljubezen in  občudovanje  vsem vam v Phoenix Tears!Vam, g.  Simpson,  hvaležnost  do
konca življenja.Vem, da lahko zdaj uživam, namesto da bi bil v bolniški postelji." Fred
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»Bolečina  se  zmanjša  in  moji  sklepi  se  počutijo,  kot  da  so  prejeli  brizg  WD-40?Deviško
kokosovo olje je varnejše” Hunter

»Za  rezanje  RSO  uporabljam  ekološko  deviško  kokosovo  olje.Omogoča  boljšo  stopnjo
absorpcije in preprečuje, da bi se olje prijelo vsega, vključno z zobmi.Uporabljam ga tudi za
odstranjevanje toksinov tako, da 20 minut vrtim žlico po ustih in pljunem v smeti. Fred

»Bil sem na točki svojega življenja, ko je bilo moje zdravje grozno in me je zelo bolelo.Bila sem
samomorilna, ker je bilo življenje tako depresivno.Potem sem naletel na "Beži pred zdravilom.”
Od  takrat  se  je  moje  življenje  močno  izboljšalo  zaradi  uporabe  informacij,  ki  sem  se  jih
naučil.Moje zdravje je zdaj odlično in sem veliko bolj  optimističen,  ker vem, da bo konoplja
zaščitila moje telo pred poškodbami.Od takrat nisem imel nobenih samomorilnih misli in življenje
postaja vse boljše in boljše, ko izvem več o različnih zdravilnih lastnostih konopljinega olja.
Peter

"Neresnično, kako je moja tesnoba nadzorovana ...Bil sem kroničen ... Počuti se normalno, če je
normalno srečno in veliko več živeti ... Hvala, Rick." Prijatelj

Depresija

»Imam posttravmatsko stresno motnjo in konoplja mi pomaga, da se sprostim, jem, spim, se
osredotočim,  skoncentriram.Nisem  več  klinično  depresiven...itd...Včasih  sem  jemala
antidepresive,  stabilizatorje  razpoloženja,  sredstva  za  izboljšanje  razpoloženja,  zdravila  za
spanje  ...kar  jih  ne  trkam...Samo  stranski  učinki  mi  niso  všeč...in  jih  ne  rabim  več  zaradi
konoplje...Resnično molim, da bi se ljudje izobraževali o BOŽJE dani RASTLINI, konoplji ... o
številnih uporabah in zdravilnih čudežeh, ki jih ima ...samo rekel ...« Ale

»To je res neverjetno zdravilo.Odmerek sem dal v kapsulo, da jo pogoltnem.Pomaga pri moji
bolečini  in  simptomih PTSD.Poznam kar  nekaj  bolnikov,  ki  jim to tudi  koristi,  za epileptične
napade, Crohnovo bolezen, odtegnitvene simptome itd.Nekatere ambulante ga nosijo." upam

»Ne morem govoriti v imenu drugih, toda zame je to obvladovanje simptomov bipolarne motnje,
tardivne  diskinezije,  tardivne  distonije,  velike  depresije,  kronične  bolečine,  PTSD,  žalosti  in
tesnobe.Od septembra sem brez  strupov (farmacevtskih  zdravil),  zdravim se in  se  počutim
odlično.To je čudežno zdravilo.Moj pes je skoraj brez raka zaradi olja in topikalnih sredstev.To
rastlino je ustvaril Bog, da bi rešil okolje, življenja in gospodarstvo.Družba mora biti obveščena."
Kathy

"Rad bi se samo zahvalil, Rick. Vseh 50 let sem trpela za depresijo, že 8 dni sem na olju in se
počutim, kot da sem se ponovno rodila. Najlepša hvala!" Toži

multipla skleroza (MS)
"Samo hitra posodobitev, Jindrich ...Žena [59] uporablja en odmerek oljnega riževega zrna na
dan za pomoč pri spanju in splošnem zdravju ter je shujšala, dokler se ni stabilizirala na 30
funtov nižje.Ona ima čudovito izkušnjo z uporabo olja, tako kot jaz.Izguba tako matematičnih
spretnosti kot teoretičnega razmišljanja z MS sta se v mnogih primerih obrnila in spet delam
veliko  matematiko  v  glavi,  kot  ko  sem  bila  mlajša.Oba  sva  si  v  tem  prvem  letu  uporabe
prizadevala  in  dosegla  velike  cilje  v  življenju.Hvala  Ricku  in  tebi,  prijatelj.Oh,  in  Betty,  zlati
prinašalec  je  še  vedno  boljši  kot  kdaj  koli  prej,  zdrav,  veterinarji  pa  še  vedno  popolnoma
zanikajo." Mark

»Moja dobra prijateljica, starejša z MS, uporablja marihuano za lajšanje svoje MS.Prisega na
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to." Ron

»Moj starejši prijatelj v službi mi je povedal, da ima njegova žena MS in kako hudo je bilo.Komaj
se je  je  mogel  dotakniti  in  vedno jo  je  bolelo.Povedal  sem mu za olje,  ker  nič  drugega ni
delovalo, kot so poskusili.Poskusili so in deluje!Počuti se veliko bolje in lahkodejansko čuti svoja
stopala (prej ni mogla), zdaj lahko ugotovi, ali so tla topla ali ne in so zelo nagnjena.Hej bo nafto
kupoval  na črno,  dokler  ne bo legalizirana,  ker deluje.Nič drugega ne zdravi MS, skoraj  so
obupali  ...Konopljino  olje  jima  je  dalo  nov  pogled  na  življenje  in  veliko  upanja  za  skupno
prihodnost.Še naprej bom širil glas o tem medicinskem čudu!Hvala Rick, nikomur ne bi dal teh
informacij, če ne bi bilo Phoenix Tears. (iz Ontaria)

»Dobro jutro Rick, spremljal sem te na Facebooku.Od vas sem izvedel toliko in cenim vaše trdo
delo in predanost.Moj razlog za razmišljanje o marihuani za medicinske namene je bil samo
zaradi mojega stanja, multiple skleroze.Toda z raziskavo, ki sem jo našel o koristih za druge
bolezni, vključno z MS in rakom, sem se odločil, da če ne opravim svojega dela pri obveščanju
drugih,  potem  svojega  dela  ne  opravim  v  celoti.Upam,  da  bom  koristen  zagovornik  pri
prepričevanju ljudi v Arkansasu, da na naslednjih volitvah leta 2014 glasujejo za medicinsko
marihuano.Letos smo se tako zelo zbližali.Hvala še enkrat.S spoštovanjem, Nancy”

»Videli smo, kako naša različica Simpsonovega olja in svetih olj za lokalno zdravljenje zdravi
vse od bolnika z MS, kožne luskavice, bolnikov z rakom in celo pomaga bolniku s možgansko
kapjo, da začne govoriti več besed in stavkov, ki jih ni od kap!Hvala za vse, kar ste storili!” --
Hvala, Michael, vendar nikoli ne bi rad videl, da bi kdo naredil "svoje različico" RSO.Prosimo, da
čim bolj  upoštevate  navodila.Kot  vedno  je  lahko  ogroženo  življenje  nekoga  in  vedno  želite
pacientom zagotoviti najmočnejšo obliko tega zdravila, kadar koli je to mogoče.JB

»Tam so vse vrste dokazov in dokazov, raziščite jih.Poznam fanta z MS, ki jo ima že leta.Zdravi
ga z oljem, lahko hodi in deluje tako dobro kot jaz.Potem poznam še enega kolega z MS, dela
vse, kar mu naročijo zdravniki in sodobna medicina.In on je na invalidskem vozičku in njegovo
telo se ugasne." Jeff

»Imam tudi MS in sem prenehal jemati svojih 13 skriptov.108 tablet na teden in 3 injekcije...In
zdaj uporabljam samo konopljo." Janez

»Pred petimi tedni me je poklicala ženska z vzhoda, ki ima MSŽe 15 let  je na invalidskem
vozičku.Preizkusila je vse, kar si  je lahko zamislila,  vključno s kontroverzno terapijo CCSVI,
vendar ni opazila izboljšanja.Usmerili smo jo v pravo smer in začela je jemati olje.Njen zadnji
telefonski klic  mi  je  bil  takole:  »Živjo Corrie.Rad bi  vam samo sporočil,  da je  moj  invalidski
voziček v garaži. (Torej mislim, da je pokvarjen, ker je minilo šele 5 tednov).»Vstajam in hodim!
Očarana  sem.Znebil  sem  se  svojih  Dependsov  in  pravkar  sem  prišel  domov  iz  dneva
nakupovanja.Corrie, 3 leta nisem mogel iti po nakupih.” Takrat je začela jokati in rekla: "Corrie,
vrnila si mi življenje." Corrie

Tablete, cigarete in razstrupljanje
»Uporabite  olje  Ricka  Simpsona,  če  želite  prenehati  kaditi.Preprosto  prespite  umik.Enak
protokol  in  enak  odmerek  kot  pri  kateri  koli  drugi  bolezni,  le  sledite  navodilom  na  naši
strani.Pravilno izdelan in uporabljen RSO deluje tudi za vse druge vrste dodatkov snovi,  na
primer za heroin, kokain, alkohol, morfij, močno zasvojenost in močna zdravila itd.JB"

»Želim  se  osebno  zahvaliti  vam  in  vsakemu  pridelovalcu,  distributerju  in  nosilcu  političnih
funkcij, da ste to čudežno olje približali javnosti.Naj skrajšam, trpim za strašnimi krči, slabostjo in
sem zaradi teh in drugih ljubkih simptomov že zelo dolgo odvisnik od opiatov.Po brutalni bitki s
svojim zdravjem sem se odločil,  da  se odbijem.Tablete  pri  bolečinah sploh niso  pomagale,
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preprečile so mi odvzem.Zdravilo za kajenje je bilo v redu, vendar se nič ne približa tistemu, kar
olje naredi zame.Zelo težko mi je to napisati, ne da bi se napolnil s tako hvaležnostjoda ne vidim
skozi solze.

Boril sem se s popolnim razstrupljanjem z oljem!To sem moral že večkrat narediti in vsakič je
slabše, tokrat pa skoraj nisem imel težav.Brez telesnih konvulzij, brez srbeče kože, brez potenja
...nič od običajne nočne more, da bi se odrekli opiatom.Mislim, da je olje čudež!Rešilo mi je
življenje!

Odkar  sem  prenehal  z  opiati,  sem  spremenil  tudi  svojo  prehrano  na  večinoma  brez
glutena.Pšenica je problem, nekatera druga žita pa ne.Toda velik del moje prehrane so moje
oljne pastile.Z njimi se lahko ukvarjam, lahko funkcioniram, razmišljam, počnem vse, kar želim,
z veliko več energije in budnosti, kot bi bila, če bi namesto tega kadila zdravilo.

Rekel sem, da bom kratek, resnica je, da razmišljam o tem, da bi napisala knjigo v pohvalo tega
čudežnega olja in vsega, kar je storilo zame.In zato se z globokim spoštovanjem in ljubeznijo
zahvaljujem Ricku Simpsonu.Mahalo, Lois”

"Ker vidim, da sem alergičen na opiate ...  (najmanj strupen???) bom vzel konopljo, prosim."
Heather

»Če jemljete  predvsem opiate,  se  morate  zavedati,  da  bo prišlo  do 'sinergije',  kar  v  bistvu
pomeni 1+1=3, saj bo olje, zaužito z opiatom, imelo večji učinek na vas, kot če bi ga vzeli le ali
drugo, krepijo učinke drug drugega, tako da ne boste potrebovali toliko zdravil proti bolečinam,
kot  bi  jih  običajno.Pogovorite  se  s  svojim  zdravnikom  o  zmanjšanju  količine  zdravil,  ki  jih
jemljete, ne morete kar prehladiti z večino tablet, ne da bi se poškodovali.« Jim

»Z  možem  sva  začela  z  oljem  v  začetku  leta.Ima  pljučno  embolijo  in  diagnosticiran  ima
sladkorno bolezen tipa 2.Zaužijemo le eno kapljico dvakrat na dan, samo zato, ker je to vse, kar
imamo  zaenkrat.Mimogrede,  navodila  so  bila  enostavna  za  sledenje  in  so  se  odlično
obnesla.Če zmorem jaz,  lahko vsak.Nafto  lahko kupite  pri  Home Hdw tukaj  v  Kanadi  in  je
označena kot razredčilo za barvo brez vonja.Vprašajte za MSDS.

Še  vedno  nisem  prepričana,  ali  pomaga  mojemu  možu  ali  ne,  morda  še  vedno  pozdravi
posledice dveh CT pregledov?Pri meni je v zelo kratkem času naredila izjemno razliko.Moja
intoleranca za laktozo je bila ozdravljena (če se bom znebila olja, se bo vrnila), vendar je zdaj
zagotovo ni več.Prišlo je tudi do izrazite spremembe v mojih alergijah na vonj.Odkar pomnim,
imam kronično vnetje sinusov, antibiotiki niso pomagali in sem jih pred leti opustil.Z veseljem
povem, da so se moji sinusi očistili in da lahko diham!Še vedno me prizadene vonj, vendar niti
približno tako, kot je bil.

Hvala Ricku in JB, da sta te informacije posredovala javnosti, in hvala vsem, ki pišete in delite
svoje zgodbe.Želim si, da bi lahko zavpil s streh, a bi me verjetno aretirali ;-)) Okoli konoplje je
taka stigma in ljudje (tu okoli) preprosto nočejo poslušati.Škoda, toliko jih poznam, da bi lahko
pomagalo." Clemmie

»Lisa, tudi jaz bi te morala obvestiti, da so v številnih pričevanju in dokumentarnih filmih, ki sem
jih gledal,  nekateri od teh ljudi začeli  jemati olje za eno določeno bolezen, na koncu pa so
pridobili koristi in ozdravili druge bolezni, za katere sploh niso bili seznanjeni pred uporabo olja.

Recimo, da jemljete olje za sladkorno bolezen, nato pa po uporabi olja odkrijete, da se je vaša
raven holesterola vrnila na normalno raven,  da se vaši kožni izpuščaji  ali  ekcem odpravijo,
hemoroidi  pa  nenadoma  izginejo  skupaj  s  čudno  kepo,  ki  ste  jo  imeli  ali  okužba  sinusov
nenadoma izgine.Veliko tega vidim v svoji raziskavi.

Veliko ljudi  tudi poroča,  da pogosto izgubijo težo,  če imajo prekomerno telesno težo,  ali  se
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vrnejo na normalno težo, pogosto brez poskusa diete.In če sočite surovo konopljo, so rezultati
pri teži in zdravju še bolj izraziti.

Vem,  da Rick  Simpson  tudi  promovira  rastlinsko  prehrano.Vidim,  da  ima v  številnih  drugih
študijah  poleg  uporabe  medicinske  konoplje  prehod  na  rastlinsko  prehrano  toliko  koristi  za
zdravje, da so se ti ljudje pogosto zavezali za življenje in pohvale ter promovirali, da je prehod
na rastlinsko prehrano dobesedno rešil njihova življenja." Donna

»Živjo, Jindrich, oprosti za motenje, toda Brad me je danes popravil glede ene stvari, ki bi jo
morda želeli razjasniti.Njegovi odčitki krvnega sladkorja pri sladkorni bolezni so se normalizirali
v  7-10  dneh,  ne  šele  naslednji  dan  ...še  vedno  je  izjemen.To  mi  daje  tudi  možnost,  da
posredujem preostanek njegove elektronske pošte, za katero mislim, da jo boste želeli objaviti
tudi na PT:

»Imel sem 5 kožnih rakov na levi roki, vem, da so nastali zaradi tega, da sem se v preteklih letih
naslonil na okensko polico med potapljanjem.Pokrite sem jih z oljem 24 ur na dan 7 dni v tednu
in vse razen velikega je popolnoma izginilo.Velikega je komaj zaznati, vendar še vedno čutim
rahlo dvignjeno območje, zato ga vsak dan hranim z oljem.Mislim, da bo do konca tedna minilo,
saj je tako blizu.Ne pozabite, da sem jih v preteklosti že večkrat zamrznil in so se vedno vračali,
tokrat sem prepričan, da ne bodo, če je tako, točno vem, kaj storiti.Vse najboljše tebi in Ricku,
Dale."

-- Hvala, Dale, lepo je vedeti, da točno veste, kaj morate storiti.JB

"Olje sem vzel, da sem prenehal z zdravili proti bolečinam in cigaretam ...In uspešen sem!Že
več kot mesec dni je minilo brez enega in drugega!" Randy

-- Čestitam, Randy.Z uporabo olja na koncu ni bilo tako težko, kajne?JB

»Nekateri ljudje so preprosto nevedni in se bojijo.Zaradi Ricka Simpsona sem tudi sam lahko
precej zmanjšal jemanje zdravil  proti bolečinam, mislim, da sem jemal 60 mg OxyContina 3
zjutraj in 3 pred spanjem in sem jih jemal več kot 8 let ...Zanič je bilo!

Odkar sem začel z oljem, jemljem samo 1 zjutraj in 1 zvečer!Govorite o čudežu, vsaj tako ga
vidim!Zdravniki so mi rekli, da se nikoli ne bom mogel spustiti ali jih ne bom mogel prenehati
jemati.Fant je posnel "Rick Simpson" in dokažem, da se moji zdravniki motijo,

To počnem in počutim se bolje, kot sem jemal te preklete tablete s strupom!Čeprav sem bil na
tako velikem odmerku OxyContina, sem še vedno čutil bolečino, dan za dnem, nisem spal in
nisem jedel ...Danes sem brez bolečin, normalno spim in jem več!In ne preneham s svojim
prizadevanjem, da bi opustil te tablete, upam, da bom do takrat, ko bom bil en mesec na olju,
popolnoma izginil!Zaželi mi srečo!" Nancy

"Ljudem sem pomagal, da se znebijo opiatov, vseh vrst in hitro ...z RSO...plus uspavalne tablete
in drugo.Brez umikov, brez krčev.Odlično.En fant je rekel, da je tako, kot da bi šel spat in vstal
čist,  brez  potrebe  po  ničemer.Počutijo  se  odlično,  kot  da  bi  se  vsako  jutro  spopadli  z
grizlijem.Spet  se  počutijo  mlade  in  zdrave.Za  reševanje  vseh  teh  težav  z  razstrupljanjem
potrebujemo »RSO Detox Center«.Mir vsem.” Ron

»Pozdravljeni,  Jindrich,  olje  je  zagotovo rešilo  sosedovo počeno modo.Teden in pol  je  imel
krvav  urin  in  neznosne  bolečine.Zdravnik  je  rekel,  da  ne  more  predpisati  ničesar,  kar  bi
pomagalo pri takšni bolečini, in mu je dal tri dni, preden so mu odstranili modo, če ne bi ustavilo
krvavitve.RSO je deloval v nekaj urah na bolečino in v 3-4 dneh je popolnoma prenehal urinirati
kri.Zdaj je že dva tedna in je v redu.Še vedno delam na tem, da bo naredil pričevanje, vendar ga
je malo strah, da bi to naredil (njegove besede ... "Prišli bodo in me odpeljali, če bom posnel
video") in ne ve veliko o resničnem moč RSO, zato je malo skeptičen, da mu je olje rešilo
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moškost,  lol.Glede  na  to,  čemur  sem bil  priča,  je  olje  zagotovo  delovalo,  vendar  ni  100%
dokumentirano, vse kar vem je, da ga je nameraval odstraniti,  ko sem ga prvič videl, in čez
nekaj dni je bilo bolje, ko je zaužil olje, ga uporabljal lokalno, in kot asupozitorijnočna kapa, lol,
ampak tega ne bo priznal.Še vedno mu vsak dan rečem: "Stari, prihranil sem tvoje orehe!" lol
Kakorkoli že, hotel sem te samo povedati, kako je šlo, in če ga lahko pripravim do pričevanja, ti
sporočim.” Steve

»Cashyja smo lahko z oljem v manj kot dveh tednih odvadili metadona, fentanila, klonapina,
Verseda, ativana in oksikodona!Brez znakov/simptomov odtegnitve.Deluje čudovito!” Kalli

»Avgusta 2012 je moj sin »Pnut« začel doživljati epileptične napade, katapleksijo, prekomerno
slinjenje, vsakodnevno aspiracijo tekočin in splošno utrujenost.Njegove duševne sposobnosti so
hitro  upadle  tik  pred  našimi  očmi.Še  pred  letom  dni  je  igral  nogomet,  nogomet  in  bil
skavt.Skratka, do avgusta 2012 je bil običajen fantek.

Preskočite na marec 2013 in končno so mu postavili diagnozo Niemann Pick tipa C.NPC je
terminalna bolezen,  ki  je v najosnovnejših izrazih problem lizosomskega shranjevanja.Na to
gledam kot na stalno poškodbo možganov.Zdravniki so nam dali vsa zdravila za napade, ki si jih
lahko zamislite, klonazepam, tegretol, Dilantin, lamictal, keppre, Diastat gel za nujne grozde itd.
in NIČ ni delovalo.(Zdelo se je, da je vse, kar je naredilo, poslabšalo stvari tako, da nam daje
lažno upanje.Vsakič, ko ni delovalo, je zdravnik povečal odmerek.Ne zamerim jim, ker to je vse,
kar vedo.) Ležal bi na kavču, mogoče bi iz njega izvlekel nasmeh, morda ne.Samo ležal je tam
in  se  cedil.Ni  se  mogel  premakniti.Iz  zelo  aktivnega  fanta  je  postal  zombi.Morali  smo  mu
nabaviti invalidski voziček, psa za pomočnika epilepsije in dali so ga v bolnišnico.

Januarja 2014 je vstopil  pravi neznanec, ki je postal pravi prijatelj  "Uncle S" in nam ponudil
pomoč  v  obliki  Rick  Simpson  Oil.Po  telefonu  smo  se  pogovarjali  uro  in  pol  in  bil  je  tako
navdušen  nad celotnim rastlinskim zdravilom in  je  resnično  verjel  v  to,  kaj  je  Rickovo  olje
naredilo  s  svojimi  dejanji  pri  pomoči  drugim,  da  se  je  počutil  prisiljen  pomagati  nam.Po
prijaznosti njegovega srca je našel način, da dobimo zdravilo, ki smo ga obupno potrebovali.

31.  januarja  je  imel  naš  sin  v  budnem  stanju  nič  manj  kot  15  popadkov,  vse  te  celo  na
klonazepamu in diastatu.Nekaj dni je imel boljše od drugih, nekaj dni je bilo polnih napadov in
strahu.Če niste starš/ljubljena oseba, ki je šla skozi to, ne boste razumeli temnega mesta, v
katerem se počutite.

Prvi  odmerek  Rickovega  olja  je  prejel  1.  februarja.Tisti  dan  je  imel  le  3  popadke.Prvič  po
mesecih je sedel v postelji in rekel popoln stavek.Naključje, sem si mislil.Ampak vseeno sem
bila  presrečna.Četrti  dan  je  mojo  ženo  prvič  po  mesecih  poklical  »mama«.Ta  dan  se
pogovarjajte o radosti in solzah.Že naslednji dan, 5. dan, ni imel nobenih popadkov.Od te objave
smo imeli 58 dni samo 2 napada in to je mogoče pripisati zunanjim dejavnikom.

Danes najin sin več govori, je aktiven, nekaj predsednikov lahko imenuje po obrazih, lahko se
sam vozi s svojim specializiranim kolesom.Kar se je zgodilo pred našimi očmi, ni nič drugega
kot čudež.Nisem najbolj veren človek, vendar verjamem v Boga.Resnično verjamem, da nam je
poslal tistega "strica S".Verjamem, da je pokazal Ricku, kako se to naredi, in da je vodil tebe JB,
da bi povedal besedo.

Za vse to, ker sem pomagal priti najinega sina nazaj k meni, k nam.Ker sem svojo ženo vrnil iz
najgloblje depresije in ker sem pomagal svoji družini.Rick Simpson, JB in "Uncle S", za vedno
sem vam dolžan.Hvala vam!!!" Kevin

Zasvojenosti
»Pred kratkim sem opazil, da je neozdravljivo bolan bolnik z rakom, ki je odvisen od morfija,
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opustil morfij »COLD TURKEY«.Ko je prenehala jemati morfij, je postala lačna; ni bil več zaprt;
je zelo trdno spala in njena bolečina je bila veliko bolje nadzorovana.Tudi ona je spet postala
koherentna.NEVERJETNO.Če sam ne  bi  videl  te  180-stopinjske  spremembe,  NIKOLI  ne bi
verjel.Nikoli prej nisem bil za marihuano, a to osebno opazovanje me je naredilo v vernika."
Janice

»Ena stvar, ki sem jo opazil zdaj, ko jemljem RSO že 3 mesece, je, da se je skoraj znebil moje
želje po alkoholu.Včasih sem vsak večer spil pijačo ali 2, zdaj pa si le redko zaželim pijačo in ko
jo pijem, ne pijem toliko, opazil sem tudi, da so moje hlače veliko bolj ohlapne.Izgubila sem 10
lbs.Edino, kar počnem manj, je, da pijem alkohol.

Še vedno jem isto in še vedno grizem mešane oreščke, piškote itd. ponoči, ko se zajedam in
morda celo jem več kot pred Oljem.Da, olje vas lahko naredi lačnega.

Tako sem zaradi pomanjkanja alkohola ali olja v 3 mesecih izgubil 10 funtov.In nisem bil res
predebel, 5' 10” in približno 198 funtov.Ko sem bil mlajši, sem imel vedno približno 186 funtov in
fit.Zdaj  imam  187  lb,  kar  sem  nazadnje  preveril.Kakorkoli  že,  zaradi  olja  ali  pomanjkanja
alkohola sem shujšala.Samo srečen stranski učinek." Scott

»Opiati povzročajo zaprtje, slabost, težko je dobiti pravi odmerek za učinkovito olajšanje.Zaradi
njih  sem  »omočen«,  zaradi  njih  je  nevarna  vožnja  in  tako  naprej.Marihuana  ne.Dovolj
rečenega." Fred

»15-letna odvisnost od opiatov, ozdravljena z oljem.Ne bi ga poskusil, če ne bi bilo Ricka.Zato
moram  reči,  da  mu  resnično  dolgujem  življenje,  zato  sem  zdaj  eden  njegovih  največjih
podpornikov.Vedno sem kadil, vendar to nikoli ni pomagalo pri bolečinah, ki sem jih dobil zaradi
jemanja  tablet.Tolikokrat  sem  hotel  samo  umreti,  ker  nisem  bil  več  odgovoren  za  svoje
življenje.Lahko rečem zaradi RSO.NISEM na morfiju, oksi, perc, vic ali suboxone...spravil me je
od vsega!!!!!In spet imam 40 in se počutim 20.Moj artritis, ki sem ga nekoč čutil vsako jutro, je
zdaj MINIL.Olje sem vzel interno 10-krat in moje življenje se je začelo znova.Ni besed, ki bi
izrazile, kako sem hvaležna.Če jemljete tablete, začnite z jemanjem olja ponoči, razen če imate
en teden časa samo spati, potem bi šel po tej poti. Rebeka

"Konoplja me je po več kot 30 letih odvisnosti pred več kot 15 leti rešila z Benza, brez nje, če bi
nadaljeval tako kot sem bil, bi bil zdaj mrtev ..." Phil

»Poznam nekoga, ki uporablja konopljo, da jim pomaga odstraniti suboxone. Konoplja ji zelo
pomaga.Pomaga pri bolečini, pravi.Ampak mislim, da je tisti del tablet, ki za mnoge povzroča
odvisnost, tisti "zgornji" del ... v katerem konoplja ni veliko "zgornji" ... ampak po mojem mnenju,
če  se  tega  držite  mimo  začetka  in  gradite  toleranca  bo  občutek  pretirane  utrujenosti
izginil.TOLERANCA je ključna." Erin

"Ne uporabljam vseh protibolečinskih zdravil in zdaj lahko delujem - želim si, da bi več ljudi
zaupalo moči narave!" Toži

»Imam hrbtenični živec, ki je bil zlomljen leta 2000, in leta 2000 sem sprejemal idejo, da bom
sčasoma pohabljen zaradi tega, in obtičal na Oxycontinu za skoraj desetletje, dokler se nisem
odločil  poskusiti  konopljo.Zdaj,  ko  primerjajo  moje  MRI,  se  zdravniki  sprašujejo,  kako se je
mielin na živcu začel celiti in odvajati brazgotinsko tkivo.V zadnjih dveh letih se je moja drža
začela izboljševati, obseg gibanja in zmanjševanje napadov. Ann

QKaj pa metadon?Ali RSO pomaga pri prenehanju jemanja metadona?To je absolutno najtežja
droga, ki jo je bilo kdaj opustiti.Večkrat sem poskusil z več različnimi stvarmi!Dvigi trajajo tako
dolgo, da je prestrašno, da bi ga tako dolgo obvladovali!Tudi Bradford Rehab v Alabami je rekel,
da se je najtežje razstrupljati!Aaron
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--  Aaron,  odvisnost  od metadona je kos  pogače za olje,  še posebej,  če ga proizvajamo in
uporabljamo po naših navodilih.Predstavljajte si naše bolnike z rakom v 4. stadiju – ponavadi so
na koktajlu najslabših stvari,  ki si  jih lahko zamislite,  a kljub temu lahko običajno prenehajo
jemati karkoli.so jemali čez teden ali dva.Torej spet v primerjavi s temi dobrotami je metadon
kos pogače za olje.O tem že leta pripovedujem strokovnjakom za odvisnosti, ki nočejo verjeti in
se niso nikoli pojavili, da bi jim to preprosto pokazal.JB

»Konopljo sem uporabil za bratovo odvisnost od heroina.Ubili so ga na delovnem mestu, vendar
smo s konopljo videli odlične rezultate do njegove smrti. Laura

-- Pravilno uporabljen RSO se lahko uporablja za premagovanje vseh odvisnosti od snovi, ki jih
človek  pozna.Običajno  traja  teden  ali  dva,  da  bolnik  preneha  jemati  zdravila/tablete,  ki
povzročajo odvisnost, in običajno ni pomembnih odtegnitvenih simptomov.Kar je lepo, namreč
za bolnike in tiste, ki skrbijo zanje.JB

»Kot jaz gledam na to, bi morali vsi piloti jesti olje, ko pristanejo za ta dan.Tako se bodo dobro
spočili in naspali,  naslednji dan pa bodo spet lahko dobro delali.Pa tudi, kako se bodo sicer
zaščitili pred radiacijsko boleznijo in vsemi desetinami zdravstvenih težav, ki jih imajo piloti?

Strinjam se s testiranjem THC, saj je to dober način, da ugotovimo, ali je oseba odgovorna ali
neodgovorna do svojega zdravja.Zdravje na prvem mestu.Zame se tisti,  ki  nimajo THC-ja v
svojem sistemu, preprosto igrajo s svojim življenjem.Ali pa trpijo zaradi onesnaženosti okolja,
Fukušime in sindroma zanikanja chemtrailsa.Dobro je  vedeti,  da lahko olje  pomaga tudi  pri
tem.JB"

»Sem okrevajoči odvisnik od heroina.En dan vidim ljudi, naslednji dan pa mrtve, vsak teden v
svojem svetovalnem centru ne zaradi  konoplje,  BHO ali  marihuane,  ampak od ksanaksa in
benzodiazipenov, kot so valij in druga zdravila na recept.Večinoma je bilo vse kupljeno na črno!
Konoplja v vsej zgodovini ni nikogar poškodovala ali ubila.Ko politične stranke oglašajo teorijo
prehodov in teorijo shizofrenije.Tisto, česar ne razumeš, je, da očitno lažejo!Kadilci konoplje, ki
imajo  shizofrenijo,  so  imeli  shizofrenijo,  preden  so  pobrali  džoint.In  najverjetneje  so  ga
uporabljali za zdravljenje nediagnosticirane težave.In gateway je neumnost.V MARIHUANI NI
NIČ, KI BI SI HREPETELJ PO TRŽJIH DROG!Pravi "prehod" so nezakoniti  preprodajalci, ki
ponujajo kakšno drugo drogo s trditvijo: "Če imaš rad travo, ti bo to všeč", ker vedo, da trava ne
bo nekoga pritegnila, da bi porabil na stotine dolarjev vsak dan ali uro.Toda heroin ali kokain vas
bosta potrkala na njegova vrata 7-krat na dan.Čas je, da odrastemo.Odprimo oči in spoznajmo,
da nas vlada potrebuje veliko bolj kot mi njih in njihove laži. Che

»Pred več kot 30 leti sem se naučil, da če bi šel ven piti in me je bilo strah, da bi se mi postelja
zavrtela (zapomni si tega) zaradi prevelikega pitja, bi tik pred spanjem vzel lonec, in res mislim,
da mi je to pomagalo ker sem zbolel in ali zaradi tega moja mačka ni bila tako huda, kot bi bila,
če ne bi imel tega udarca." Scott

»THC  prehaja  krvno-možgansko  pregrado  in  popravlja  amigdalo  odvisnosti  od  alkohola  in
drugih drog...To običajno povzroči, da oseba, ki je zaradi zlorabe alkohola in opiatov prizadeta,
ponovno pridobi lastne kognitivne sposobnosti in sama preneha z zlorabo. Robert

»To sem opazil.sploh ne pijem več.Ali pa imate kakršno koli željo." Brittney

"Zelo res.To sem doživel.Nimam želje, da bi pil ta strupeni strup, ki je uničil moja jetra.Celotna
kultura postaja bolj in bolj bizarna, dlje se ji izogibam.Ljudje, ki stojijo naokoli in si lijejo strupeno
piko v grlo.To mi je čudno.:) Je pa tak blagoslov uporabljati zelišča.Občutek je neverjeten, BREZ
MATIČNOSTI!!!” Camuche

»Kako  veste,  kdo  ali  katere  živali  imajo  endokanabinoidni  sistem?In  kaj  pomeni
endokanabinoid?" Trisha
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»Vse živali imajo endokanabinoidni sistem, razen žuželk.kanabinoidReceptorji so v naši koži,
možganih, imunskem sistemu, črevesju, jetrih, hrbtenici, rebrih, belih krvnih celicah in kostnem
mozgu (matične celice) itd.Brez več kot 600 milijonov let starega endokanabinoidnega sistema
bi  "matične  celice  delovale  kot  avto  brez  voznika."  Guy,  izvršni  predsednik  GW
Pharmaceuticals, London, UK.Uravnava vse funkcije v našem telesu.Omega maščobne kisline
(3, 6, 9) ustvarjajo endokanabinoide, zato so za nas pomembne.Konopljino olje (RSO) v bistvu
napolni sistem endokanabinoidov, zato lahko ozdravi ali zdravi skoraj vse zdravstvene težave.
Rick

Kakovost življenja
»Ko boste izvedeli,  da ima konopljino olje na stotine zdravilnih lastnosti,  se boste zaljubili  v
cvet.Pravzaprav še nikoli nisem srečal nikogar, ki bi verjel, da je konopljino olje tako močno in
se še ni zaljubil. Peter

»Pred oljem sem se komaj spuščal po sprednjih 3 stopnicah, zdaj pa lahko opravljam 4-urne
vožnje s kolesom.Samo bolje bo.” Peter

»Hvala  za te  informacije!Svoje  napade panike zaradi  PTSD sem zdravil  z  RSO in  ugotovil
enake rezultate.Lymska bolezen je tudi druga bolezen, ki posnema malarijo na veliko načinov,
za katere se mnogi  ljudje  ne zavedajo,  da jih  je  okužen klop kdaj  ugriznil.Naj  si  te  objave
ogledajo MILIJONE!!!Dajmo enkrat dobro izkoristiti ta Facebook!!!!” Linnea

»Moj brat je imel slab in poškodovan zob.Zato sem rekel, da ga namažite z oljem, on pa je
rekel, da dva tedna pozneje še vedno ne boli in se zdaj ne zdi, da je okužen.Pomislite, RSO
spet na pomoč!!!!! Steve

“Hej, ne vem, če si to že kdaj slišal, vendar sem ugotovil, da se je olje TUDI ZACELILO oziroma
začelo celiti ogromno votlino, ki jo imam na mojih dveh sprednjih zobeh. Tam sem po nesreči
dobil nekaj olja in luknja v votlini je bila POLNA olja in nekaj dni kasneje sem opazil, da se je
votlina skrčila in je zdaj kot polovico manjša!Je že kdo to že rekel?Zobna pasta RSO se sliši kot
RES dobra ideja!Karies je težko ozdraviti in prepričan sem, da bi jih vsak raje pozdravil, kot da
bi si pulili zobe!Vesela nesreča z oljem, kar z veseljem povem.” Kim

»Kaj ne naredi konopljino olje?To je odlična novica o zobeh.Shona Banda je imela nekrozo v
ustih  zaradi  okuženega  abscesa,  kjer  so  iztrgali  mrtev  zob.Ni  imela  denarja,  da  bi  šla  k
zdravniku ali zobozdravniku, da bi odpravil nekrozo.Namesto tega je vedno dala RSO in nikoli ji
ni bilo treba k zobozdravniku, nikoli ni potrebovala antibiotikov ali protivnetnih zdravil in ni bilo
treba  uporabljati  posebnih  izdelkov,  da bi  bilo  čisto.Zaradi  Rick  Simpson  Oil  se  je  nekroza
ustavila in zdaj ima spet rožnate dlesni!

Opazil sem tudi, da od začetka uporabe konopljinega olja nimam NI VOTLIN.Moja usta so bila
včasih tako kisla in polna votlin, da se mi je zdelo čudno, če nimam gnilobe / votlin.Tudi Sean je
drugi dan govoril o tem.

Obožujem pričevanja o olju!KAJ SE NE MOŽE POPRAVITI?Hvala Jindřich Bayer, da si delil
pričevanje te osebe o njihovem zobu, všeč mi je, ko ljudje delijo svoje izkušnje pri zdravljenju
pogostih bolezni ali ohranjanju homeostaze.” LinZy

"Znebil sem se predrakavih polipov z vsakodnevnim jemanjem odmerka." Donna

»Kakšno vlogo lahko ima konoplja  v  življenjskem ciklu  ženske?Ko je  mama srečna,  so vsi
srečni,« je vse, kar vem.In olje lahko osreči žensko, ne glede na to, v kateri fazi cikla je.JB"

»Pri katerih primerih olje ni moglo pomagati?Ali je v njih vzorec, ali je več testiranjaje potrebno
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razumeti razloge?" Danny

-- Olje ima težave pri popravljanju tistega, kar so zdravniki najprej zajebali, to je edini vzorec, ki
si ga lahko zamislim.JB

»Moja punca je zelo alergična na pike komarjev in sinoči je imela enega na templju ... bilo je
ogromno, vseeno sem predlagal, da si vzamem obliž in na ugriz damo RSO, ki smo ga naredili
iz listov konoplje.Danes zjutraj, ko smo se zbudili, je izboklina popolnoma izginila."

-- Hvala, Jimmy.Prepričan sem, da bo ta informacija marsikomu pomagala.Sezona komarjev je
tu.In olje deluje tudi kot repelent, poskusite.Vedno je bolje preprečiti težave, čeprav jih je tako
enostavno odpraviti z oljem.Olje se lahko uporablja lokalno za vse, kar srbi, peče ali boli.Prej ko
nanesete olje, prej lahko težave izginejo.Zapomni si ga.JB

»RSO je popolnoma ustavil  moje napade grand mal.Nikoli  ne bom uporabila  druge umetne
droge, za katero bi želela, da bi vedela zanjo, preden je moj mož umrl.Prebolel je Hodgkinovega
limfoma.Mogoče  bi  bil  še  tukaj.Takrat  so  nam  povedali,  da  ima  70-odstotno  stopnjo
ozdravitve.Odšel je v manj kot dveh letih.« Kelly

»Farmacevt mi je rekel, da je to kup bedarija!!maja sem izgubil očeta zaradi raka, imel je dva
najboljša zdravnika v kliniki Cleveland in bolnišnici Geauga!!Moj oče je bil star komaj 62 let, v
moji knjigi je bil še dojenček!!Dokaži mi, da se moj bratranec in oče zdaj ukvarja z rakom.Izvedel
sem šele potem, ko sem izgubil očeta in te moje tašče." Tammy

"Očitno  vam bo  farmacevt  rekel,  da  je  sranje,  ker  je  brez  službe,  če  bi  svet  ugotovil,  da
konopljino olje zdravi raka." Moni

»Presenečen nad vašo odločnostjo JB.Če bi nekdo od mene "zahteval" dokaz, bi mu povedal,
kam naj  gredo,  vendar  to ne bi  bil  Youtube!Hkrati  pa,  če nekdo tega ni  sam raziskal  in  je
nataknjen  na  mainstream  medije,  ne  bi  poznal  dejstev  in  bi  verjetno  pomislil  na  to
neumnost.Vojak na JB in Ricku!PSPovejte svojemu farmacevtu, da je njegova "industrija" kup
bedarija!!" Gord

»Uporabljal  sem  ga  proti  bolečinam,  spanju,  kroničnim  prebavnim  težavam,  slabosti,
tesnobi/depresiji.Uspešno  sem  se  znebil  protibolečinskih  sredstev,  mišičnih  relaksantov,
antiemetikov, uspavalnih tablet in pomirjeval.MMJ mi je rešil življenje.Življenje sem dobil nazaj
zaradi MMJ, na grozo mojega zdravnika." Usmiljenje

“Ko sem redno jemal  olje,  moj  prijatelj  ni  imel  migren 4  mesece,  so  se vrnile,  ko  smo se
zmanjšali in ne more jemati toliko olja na dan, vendar je šel z 2-4 na mesec na NIČO vseh b/c.
RSO, v tem času je prekinil tudi Norco, Baclofen, prozac zaradi kronične utrujenosti, opustil je
celo zdravila za ščitnico, čeprav se ravni po nekaj mesecih še niso popravile, ne odneha in ker
se počuti  dovolj  dobro jaz sem ker ne spodbujam levotiroksina,  me zelo zanima,  če se bo
njegova ščitnica sčasoma normalizirala z dosledno uporabo RSO, potrebujemo le dosleden vir
materiala!Osebno sem brez zdravil proti bolečinam in mišičnih relaksatorjev z uporabo RSO.
Whitney

»Sovražim, da zveni ostro, če sta bila dva najboljša zdravnika v Clevelandu, kaj je šlo potem
narobe?Tradicionalno zdravljenje raka NE deluje!Kemo, NE deluje, sevanje, NE deluje...in vaš
farmacevt, no, kaj bi še rekel?Vprašaj ga še enkrat, ko bo zakonito izdajal RSO.Naj tvoj oče
počiva v miru, sožalje tebi in tvoji družini.Prosim, ne čakajte na drugo smrt, da naredite nekaj
kritičnih raziskav ...blagoslovi." Laurie

"Ne bi ga kadil, a prekleto, če bi se lahko znebil strašnih migren, ki jih imam od leta 1990, bi
poskusil olje ali kaj drugega." Rebeka

-- Prej ko boš dobil olje, prej se boš znebil migrene, Rebeka.Tako preprosto je.JB
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»No, 63-letnemu moškemu s težavami s prostato sem dal nekaj olja.Olje mu je v nekaj dneh
pomagalo, brez težav je šel lulat ...pred oljem je bilo treba vsak dan polagati kateter, boleč in
grozljiv postopek.Mir." Juergen

“Po naravi sem skeptik, vendar sem popolnoma PRODAN, ko sem gledal, kaj je v tako kratkem
času naredil za Jenniferino življenje.Stara je 30 let.star, vendar se je obnašal kot depresiven 70-
letnik.Edini  nasvet  zdravnika  je  bila  operacija,  ki  bi  jo  z  veseljem  opravila  za  kakršno  koli
olajšanje, nima pa zdravstvenega zavarovanja.Sprejela je dejstvo, da bo morala tako živeti.

Kot njena mati se mi je srce zlomilo, ko sem gledal, kako trpi.Tudi njeni otroci so trpeli,  ker
njihova mamica ni imela strpnosti, kaj šele energije, da bi bila v koraku z njimi.Moja druga hči je
pooblaščena  masažna  terapevtka  in  je  pridno  delala,  da  bi  ublažila  nekatere  njene
bolečine.Masaže so pomagale, vendar le za zelo kratek čas.

To olje je bilo božji dar!!Jenny se zdaj nasmehne (tega že dolgo nisva videla). Vprašam jo, kako
se počuti in ona reče: "Mama, ne spomnim se, da bi se počutila tako dobro."

Načrtujem, da bom čim večkrat dobil več materiala in shranil čim več tega olja (pravijo, da bo
trajalo  večno).Z  možem  ga  bova  začela  uporabljati  zvečer,  ko  bova  opravila  vsakodnevna
opravila,  da  bi  lahko preprečila  številne  bolezni  naše starosti.PRODAN SEM...HVALA RICK
SIMPSON.!!!“ Tonda

»Sveže  diagnosticirana  prostata,  okoli  60  let,  lovski  tip.Dala  sem mu gram olja,  to  odkrito
priznam.Danes je poklical in rekel, da hoče več nafte.Da se počuti odlično, da nima težav z
jemanjem  olja,  da  mu  gre  bolje  itd.Povedal  je  tudi,  da  je  od  prvega  dne  čutil  "otipljive
rezultate".Ko je to rekel, sem planila od smeha in sreče.In z veseljem mu bom dal še kakšno – v
takih zgodbah zelo uživam.JB"

"Naučil sem se, da so moje težave s prostato preprosto izginile po 2 tednih uživanja olja ...Olje
delam sama.Zdaj sem prepričan, da se mora raven THC dvigniti ...Imam več sevov.Vsi delujejo
in jih kombiniram.Moj urolog je bil šokiran in razpoložen, ko je gledal rezultate rentgenskih in
ultrazvočnih preiskav...Vse spodbujam, da si kupijo šotor za gojenje, si naredijo svojo rastlino, v
njej bo del tvoje osebnosti ...Sčasoma boste imeli priložnost spoznati samega sebe ...In zdravi
brezhibno.In ne od shakea in podobnega.Samo BUDS.Poskrbite, da bodo nabrani pravilno in ob
pravem času...To olje je preprosto nebeško zdravilo.Vsekakor...Zdaj to vem.” Gagi

»Za migrenami trpim od 16. leta.Zdaj sem star 56 let.Edino zdravilo, ki deluje zame in moje
grozdne  migrene,  je  zdravilo.Zaužijem  1/4  riževega  zrna  na  noč  pred  spanjem.Zdravilo
dobesedno  odpravlja  vse  grozdne  in  negručaste  migrene.Ko  mi  zmanjka,  se  migrene
vrnejo.Preizkusil  sem vsa zdravila  proti  migreni  in nobeno od njih ne deluje tako dobro kot
zdravilo.Ni mi treba trpeti zaradi kodeinskih možganov ali kakršnih koli stranskih učinkov.To je
bilo od Boga poslano zame."

»Od začetka  mojih  migren,  ozdravljenih  30-45  minut  po  tem,  ko  sem vzel  nekaj  olja.Brez
bolečine.Brez slabosti/bruhanja.Brez občutljivosti na svetlobo/zvok.Odšel!RSO je prava pot.Ena
ljubezen." Allen

»Pomaga  pri  lupusu,  fibromilagiji,  migrenah,  tesnobi.Brez  tega  ne  bi  mogel  živeti.Po  vseh
tabletah sem se počutil slabše.To zdravilo me vsak dan rešuje." Jessyca

»Počisti  tudi  moj  lupus  na  koži!Zdravniki  mi  niso  nikoli  povedali,  dali  so  le  recept  za
steroide.Ampak to je pomirilo udarce in izginile so brez škodljivih učinkovučinki." Holly

»Za migrene uporabljam olje na osnovi kokosovega olja na dnu lobanje, templjih in čela...deluje
v nekaj sekundah." Shirley

»Pravzaprav  imam  shizofrenijo  in  uporabljam  medicinsko  konopljo  za  neželene  učinke,
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povezane z mojim stanjem, kot sta anksioznost in nespečnost.Zdravilo deluje, odkar sem začela
pogosteje jemati zdravila, sem lahko spala, kar prej nisem mogla.Veliko mojih simptomov se
pojavi, ko nimam spanca.Še nikoli nisem izkusil glasov med uživanjem konoplje, čutim, da me
dejansko ščiti pred njimi ...« Jose

-- Strinjam se, Jose, pomanjkanje spanja je vzrok za številna duševna stanja.Povsem logično je,
da se ob premalo spanca po desetih urah osvežilnega spanca po zaužitju olja ne počuti tako
dobro, kot bi se.JB

»Lyme zdravim s konopljinim oljem.Trenutno predvsem Bartonella.Brez nje nisem mogel spati,
brez nje nisem mogel jesti in se brez nje nenehno potim.Prepričan sem, da je veliko drugih
neprijetnih stvari, vendar ne želim iti od tega, da bi izvedel!In da dodam, prvi teden sem se klatil,
potem pa je bilo od tam gladko!!!” Maggie

“RSO IN ALERGIJA NA MED.Šel sem k prijatelju.Prehlajeno je v grlu in pravkar se je vrnila od
zdravnika s kupom antibiotikov.Zato sem ji včeraj dala kapljico olja, malo si je namazala vrat in
grlo ter šla spat.Ponavadi veliko govori, včasih se vprašam, ali sploh diha, ko začne govoriti,
tokrat je bila najtišja, kar sem jo kdaj videl.

Zjutraj sem ji skuhala čaj in ji rekla, naj vzame belo skodelico, ker sem v drugo dala med.Je
alergična na med, njegova kapljica lahko povzroči močno alergijsko reakcijo, ki bi zahtevala
takojšnjo zdravniško pomoč.Čez pol ure sem preveril, kako ji gre v sobi, in zagotovo zagledal
belo skodelico na pomivalnem koritu in drugo s tremi žlicami medu ob postelji.Na srečo ni čutila
nič narobe s svojim telesom, nobenega praskanja v grlu (kar je običajno znak začetka alergijske
reakcije).Zato sem ji dal še eno veliko kapljico olja.Še vedno je v postelji, gleda film, se veselo
reži in pravi, da je to najboljši »bolniški čas« v njenem življenju.

Zame je to samo še ena potrditev, kako učinkovit je pravilno izdelan RSO pri alergijah vseh
vrst.Vesel sem tudi, da lahko sedim tukaj in to objavljam, namesto da bi sedel nekje v bolnišnici
in se spraševal, ali bo preživela skodelico čaja z medom ali ne.JB"

"V 2 dneh sem rešil svoj absces na zobu, izginil!!" Susanna

»Jezim se že samo ob branju teh resnic, ker vem, da so resnice.Trpim za bipolarno motnjo
skupaj  z  anksioznostjo  in  hudo  slabostjo,  pa  čeprav  imam  zdravstveno  izkaznico  prek
države.Ne morem kaditi,  ker  večina delovnih  mest  danes testira  in  dela  naključno.Konoplja
sprošča moj um in mi omogoča, da se počutim, kot da lahko dejansko spet diham.

Vlado absolutno preziram zaradi vsega, kar nam ima ali nam skuša vzeti in ne da bi se ustrezno
zdravil zaradi te jeze in tesnobe.Bojim se za svoje psihično stanje.V popolni stiski sem in zaradi
tega bom trpel samo jaz, ne pa vlada."

-- Zelo dobro razumem ta občutek, Amanda.Konopljo je treba regulirati približno toliko kot čaj.JB

»Zaradi  tega  sem  se  počutil  bolje  in  bolje  spal  kot  kdajkoli  v  življenju.Imam  redko  obliko
epilepsije,  fibromialgijo,  2.  fazo  degenerativne  bolezni  diska  v  spodnjem delu  hrbta  in  kup
prebavnih težav.Ko si  bom lahko privoščil,  da ga jem za stalno,  upam, da bom opustil  vsa
zdravila, ki samo ublažijo moje trenutne simptome. Angel

"Moj oče je umrl, ko bi ga lahko ozdravili, moje srce je bilo zlomljeno že skoraj 2 leti, rad bi vedel
za to." Ann

»Isto, vendar je bila moja mama.Vedite, kako se počutite." Robert

“Od osebe, ki jo je to olje rešilo, medtem ko sem šel skozi raka, se morajo ljudje zbuditi!!Jemala
sem 52 tablet na dan!Zdravljenje, ki me je skoraj ubilo!Moj prijatelj je dobil nekaj olja in mi ga
prinesel!Bil  sem 100% proti!!Mislil  sem,  da ne gre in  me bodo vrgli  v  zapor!!Pustil  ga je  z
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navodili Googlu Ricku Simpsonu.

Nekaj dni je minilo, bil sem v popolni bolečini in poskušal sem ne razmišljati o stranskih učinkih,
ki so jih ta zdravljenja povzročila, sem se usedel na mojo lap top!!Naslednje, kar vem, je bilo 11
ur kasneje!!!Vau!!Prekinil sem zdravljenje, počasi sem jemal vse manj zdravil, da sem skoraj
vsa zdravila odstranil, in začel sem z oljem!!Prekleto, že eno leto se nisem počutil tako dobro!
Poklical sem prijatelja in on se je mučil, vendar mi je lahko prinesel več olja!Sem živ dokaz, da
to deluje!!Še vedno bi bil na tem, če bi lahko, vendar je finančna stvar!Oh in še vedno imam
raka, vendar ni tako hudo in nisem naredil nobenega skeniranja, ničesar, samo v živo!Imam gen
BRCA, zato bom vedno imel raka, a zaradi tega olja sem živ!Hvala vam." Celia

»Teza Raya Peata, do katere je po dolgih letih raziskovanja v celoti prišel, je, da bi moral biti
vnos sladkorja, škroba, soli sorazmerno visok zaradi želodčne kisline, beljakovine morajo biti
visoke,  vendar v razmerju približno 4:1 glede na ogljikovi  hidrati,  nenasičene maščobe niso
potrebne in poleg tega škodujejo mitohondrijem, kofein ustavi cikel celičnega stresa, kanibalizira
beljakovine  ali  maščobe  in  uporabo  aromataze  za  pretvorbo  teh  nenasičenih  maščob  v
estrogen.Progesteron je glavni zaščitni hormon pravilne celične presnove, vitamin E pa lahko
prepreči oksidacijo nenasičenih maščob, ki so že v telesu.Skupno delo Raya Peata in Ricka
Simpsona  bi  absolutno  uničilo  največjo  ponzi  shemo  bede,  ki  je  bila  zasnovana  v  znani
zgodovini." Andrej

»Pomaga pri mojem IBS in deluje kot naravni antispazmotik za bolečine v debelem črevesu, ki
jih imam.Boljše od tablet, ki mi jih je želel dati dr., na nalepki na recept piše, da lahko to zdravilo
ob uporabi sčasoma prepreči naravno prebavo in sem morda od njega odvisen za prebavo?
Odvisni od tega?Toda dr. je ugotovil, da koristi odtehtajo tveganja?smh!?Ne hvala!" Marie

»Tukaj so uporabe in uspehi, ki sem jih imel osebno z uporabo le 1,5 velikosti riževih zrn na dan
– nič blizu grama, kot je potrebno za zdravljenje raka.

1 - znižal je moj krvni tlak s 189/99 na 145/84, kar je super.

2 - ozdravljena okužba pri opeklinah 3. stopnje, uporabljena lokalno v samo 2 uporabah!

3 - trajalo je 3 dni, da se je otekla bezgavka vrnila v normalno stanje, potem ko je bila otekla več
kot mesec dni

4 - izjemno pomaga mojemu psu, ki ima 14 let in ima raka na nosu, v nos ji razpršim mikro
meglico rso in olivnega olja - pomaga ji tudi pri energiji, nadzoru bolh in artritisu

5  -  Nisem  začel  izgubljati  preveč  teže,  ampak  morda  4-5  funtov  v  enem  mesecu  brez
sprememb, vendar upam, da se bo dvignilo

6 - ne uporabljajte več pripomočka za spanje, z lahkoto zaspite globoko v spanec

7 - je pomagal pozdraviti stisnjen živec s počitkom, vendar se je dotaknil bolečine tam, kjer
nobena  zdravila  brez  recepta  niso  mogla.
Obožujem to olje...resnično reševalec življenja." Preživetje

»Rick Simpson mi je za vedno spremenil življenje.Vse, kar sem mislil, da vem o konoplji, je bila
laž.Na  RSO  sem  od  oktobra  2012  in  se  v  življenju  nisem  počutil  bolje.Moj  metabolizem
imanormaliziran.Splakala sem tablete za visok krvni tlak.Moj želodec prvič po srednji šoli deluje
normalno.Vse zahvaljujoč Ricku Simpsonu.Shujšal sem za 30 funtov, ne da bi poskusil, in ga ne
bi mogel obleči, če bi poskusil.Zaužijem 1-2 grama/dan peroralno.Kupim olje in ga brezplačno
razdelim bolnim na način Ricka Simpsona in to bom še naprej počel v čast mojemu pokojnemu
očetu Solomonu Marsdenu.RSO je prava medicina in vsak zdravnik, ki tega ne prepozna, bi se
moral vrniti v šolo." Wilhelm
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»Odstranil sem me z vseh zdravil za bipolarno anksioznost in težave s spanjem!!! Odmerek je
pomemben in potrebno je nekaj poskusov, da bi ga dobili prav!!” Kara

»Prisiljen  sem  bil  jemati  zdravila,  ki  povzročajo  Parkinsonovo  bolezen  –  toda  moje  pravo
zdravilo, dano od Boga, mi je pomagalo premagati smrtonosne učinke sladkorne bolezni.RSO je
zagotovo zdravilo.Hvala Rick!” David

»Imam Parkinsonovo bolezen … in sem šel skozi 4. stopnjo kolorektalnega raka.ZDRIL z oljem
Ricka Simpsona.Skupni stroški pod 2000,00.Tipičen bolnik z rakom bo zdravstveni ustanovi dal
blizu 200.000,00.Obstaja razlog,  da nočejo,  da bi  to izginilo,  in  zato je  bolnišnica v lasti  in
upravljanju farmacevtskih podjetij.KONOPLJINO OLJE DELUJE!!!Moji zdravniki niso hoteli niti
govoriti o tem, ker se bojijo farmacevtskih podjetij! Lee

»Da.Pomaga pri Parkinsonovi bolezni.Obstaja videoposnetek moškega, ki ga uporablja in lahko
vidite spremembo na bolje.Moja teta ima Parkinsonovo bolezen in pravkar so ji diagnosticirali
možganski tumor.Seli se iz Ohia v Pennsylvanijo, da bi živela k mojim starim staršem in čim prej
jo bomo začeli z nafto.« Darlene

Spanje, nespečnost
»O ja, nespečnost. Bilo bi slabo, zdaj spim kot kamen." Laura

»Najbolj  neverjetno  spim.RSO  uporabljam  že  približno  dva  tedna  in  moje  štetje  je  dobro,
počutim  se  zdravo  in  spanec  je  neverjeten.Skeniranje  hišnih  ljubljenčkov  v  3  tednih  za
preverjanje velikosti več tumorjev ...Imam samozavest.” Laura

"Aaryn: Mislim, da sem pojedel malo prevelik kos ...ampak to ni slabo!Mogoče je samo čas za
spanje.

-- Kako je bilo spati, Aaryn?JB

Aaryn:  Odlično!še počivam!Ugotavljam,  da  že  pomaga pri  moji  depresiji  in  tesnobi.Olje  me
spravi v smeh, lol.

Tu sem imel še enega pacienta, ki sem mu pokazal, kako narediti olje, in ima tudi tesnobo.Tudi
on se je smejal.Bilo je odlično.

Zadnja 2 dni jem količino riža 4-krat na dan, zdravilo pa sem moral inhalirati manj pogosto in
imam minimalno bolečino.

-- Tako bi moralo izgledati zdravljenje resne bolezni, kajne?Pacient spi, se zbudi osvežen, veliko
se smeji sebi in neumnosti celotne situacije, ne doživlja stresa, tesnobe ali stranskih učinkov
kemičnih zdravil itd.Meni osebno bi bilo to zagotovo zelo všeč.JB

»Na konopljinem olju sem že nekaj stanj in še nikoli nisem tako dobro spal ali se počutil tako
dobro....Hvala Rick Simpson & JB za sporočilo,  da ta rastlina dela čudeže za vse, kar si je
mogoče  zamisliti!!Samo  naredite  to  ljudje  in  se  prepričajte  sami!!To  je  edini  način,  da
bostepostani pravi vernik, verjemi mi!!Val

-- Hvala, Val.Res je, da nič ni boljše od osebnih izkušenj s tem, kaj lahko naredi olje.Ko ga
poskusite, na primer pri opeklinah ali piku komarja in bosta srbenje in bolečina izginila v nekaj
sekundah, vam lahko vsak pove, kaj želi, vendar bo olje še vedno najboljše zdravilo.In vi boste
želeli imeti vedro tega doma, če bi se kaj zgodilo.

Ni vam treba zaupati besedi, ki jo izgovorimo, samo naredite olje, poiščite nekoga z opeklinami,
kožnim rakom, diabetično razjedo, nato ga nanesite lokalno in opazujte, kaj se zgodi.Potem se
spomnite, da se bo enako zgodilo v vašem telesu, ko boste zaužili olje, in to je pravzaprav vse,
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kar morate vedeti.JB

Za tiste, ki mislijo, da o medicinski konoplji niso bile narejene raziskave.Obstaja več kot dovolj
informacij, da bi konoplja postala legalna danes, preprosto je laž, da nima medicinske vrednosti
in  da  njeni  učinki  niso  znanstveno  dokazani.Konoplja  se  v  medicini  ne  uporablja,  ker  je
neučinkovita, njen glavni problem je, da je tako učinkovita (in poceni).JB

»Trenutno sem v razpravi o tem, ali lahko konoplja povzroči psihozo/shizofrenijo ali ne.Ker, kot
citiram, "poznajo preveč odraslih,  ki  so pokadili  veliko lonca in imajo zdaj različne težave z
duševnim zdravjem." Kaj bi tudi vi rekli nekomu, ki vam je to rekel?Razpravo je sprožil, ko sem
kliknil  gumb všeč mi je  na risani sliki  staršev,  ki  svojemu otroku pripovedujejo o prednostih
konoplje!«

-- Kathy, rekel bi jim, naj preberejo Rickovo knjigo.Olje ob zaužitju zdravi psihozo/shizofrenijo,
ko pa jo pozdravi, je povsem logično ne povzroči.Vse, kar morate storiti, je najti pravi sev ali
seve in olje ali olja ali njihove kombinacije za to stanje.To je vse, kar je res.JB

»Več ko pomirjevala, tem bolje.Uporabljam ga zvečer, preden grem spat in deluje.Zdaj spim kar
8 ur.Počitek je bil zame najboljša stvar.Moč 80 % in več potrebuje nekaj časa, da se navadite
nanjo, vendar boste dosegli.Začnite z 0,01 ml po navodilih in od tam naprej.Za začetek sem
poskusil 0,025 ...naslednjič sem vzela samo 0,01 ml.0,025 ml me je postavil na kavč za 10
ur.Bodite previdni, vendar ne pozabite vzeti.Kot sem rekel, noč je pravi čas zame.Lahko deluje
podnevi in POČIVA ponoči.” Janez

»Imam MS in nenehno trpim zaradi bolečin, povsod, vključno z zelo močnimi glavoboli.Dobim
tresenje, ki ga oddajajo noge in tako naprej.Zdi se, da še vedno ne morem dobiti ničesar, kar bi
pomagalo pri bolečini.Ne bom dovolil,  da me nataknejo na kaj močnega,  ker nočem postati
odvisen  od drog.Tako da trpim!!Mogoče  bom poskusil,  saj  sem pozabil,  kakšen je  spanec,
nenehno pokonci.” Donna

-- Donna, poskusi olje, zagotovo ti bo dalo spati.JB

»Na konopljinem olju sem zaradi več stanj in še nikoli nisem tako dobro spal ali se počutil tako
dobro....hvala Rick Simpson & JB za sporočilo,  da ta rastlina dela čudeže za vse, kar si  je
mogoče zamisliti!!Samo naredite to ljudje in se prepričajte sami!!To je edini način, da postaneš
pravi vernik, verjemi mi!« Val

»Svojemu zaročencu dajem olje, on pa ni vzel veliko in ga tako utruja.Večino dneva spi.Za dan
ali  dva ga bom vzel  s  tega,  da vidim, kaj  bo spremenilo...potem bi  mu morda dali  majhen
košček, kot je 1/2 riževega zrna (vsaj tako smo prebrali), morda smo mu to hitro pobrali.” Borec
proti glioblastomu

-- Jason, občutek zaspanosti je v redu in želite, da pacient spi čim več.Pomirjevalni učinek bo
izzvenel v nekaj tednih, ni pa nič nezaželenega, ravno nasprotno.Vse najboljše, JB

V: Izdelujemo jih danes za človeka, za katerega so beli plašči rekli, da ima dva tedna življenja in
zanj ne morejo storiti ničesar več.Upam, da bom kmalu imela dobre novice za vse.Prav tako ga
poskuša prepričati,  da preneha kaditi  in spremeni  svojo prehrano in  še več,  da bi  svojemu
imunskemu sistemu dal priložnost za boj.Hvala Rick in JB za vaše znanje in nam dala pravo
zdravilo.

O: Dave, pusti mu, da kadi, ni razlike, če poje olje.Prav tako bo veliko spal, tako da tako ali tako
ne bo toliko kadil.Kar se tiče spreminjanja prehrane zdaj, no, naj jo spremeni razumno, a ne
drastično, naj jede, kar mu je všeč.Ne nujno klobasa, ampak nekaj razumnega.Povečajte pH
njegovega  telesa,  naj  vsak  dan  poje  semena  dveh  jabolk.Najpomembneje  je,  da  čim  prej
vnesemo  čim  več  olja  vanj.Še  vedno  obstaja  možnost.Za  najboljše  rezultate  kombinirajte
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uživanje olja, supozitorijev, uparjanje in lokalno uporabo.Tudi če mu ne bo uspelo, bo do konca
živel maksimalno kakovostno, kar je tudi zelo pomembno.Prepričan sem, da bo trajalo več kot
dva tedna, vendar bomo videli.Zdravniki nimajo vedno prav s svojimi napovedmi, ko pride v
poštev olje.Vse najboljše, JB

»Spim zelo trdno in dlje kot običajno.Ko vstanem, se počutim zelo spočit, ne omamljen kot pri
kajenju. Terry

»Dobro spim in sanjam, a se zbudim otožen.Traja nekaj ur, da se pojavi in potem traja dolgo,
dolgo.Uporabljam ga vsak večer.Odstrani mi bolečino zaradi artritisa in mi pusti spati." Katherine

»Imam  raka  in  spalno  apnejo.Ne  samo,  da  odlično  spim,  ne  zbudim  se  zaradi  vročinskih
valov.To je blagoslov.” Stephanie

"Občutek je, kot da bi bil srečno mrtev!" Mal

»Moj um brez tega je kot newyorški prometni zastoj.Z njim - ga pomiri v stanje zen vrta, medtem
ko še vedno deluje na normalni ravni." Andris

»Že 20 let imam motnjo spanja, olje RSO mi je prvič pomagalo zaspati in ob prebujanju sem
brez bolečin!Juhu!" Bonnie

»Imam hernijo diska, ki pritiska na moj ishiadični živec, kar povzroča hude bolečine, ki segajo
od spodnjega dela hrbta navzdol po levi nogi do prstov.Vsake štiri ure sem jemala 3 ibuprofena
samo zato, da sem lahko vstala iz postelje in lahko hodila.Olje sem začel jemati pred skoraj
dvema tednoma proti bolečinam in vnetju.Zdaj ne potrebujem ibuprofena, spim bolje kot kdajkoli
prej,  moji  sodelavci  so komentirali  moje boljše razpoloženje in  splošno srečo.POČUTIM SE
DOBRO!" Jennifer

»Svojemu 14-letnemu Pitu že 4 tedne dajem olje zaradi raka.Včasih se malce 'trzne' in napije,
ko ji dam preveč, ko pa težnja mine, spi kot mladiček.Zavrnila je jemati veterinarska zdravila,
zato smo namesto tega dobili  nekaj olja.Še zgodaj, vendar beležim njen napredek.Trajalo je
približno teden dni, da se je navadila na olje in spet razvila apetit.Ljubosumna sem, saj si v tej
fazi lahko privoščimo samo olje za njo Ljubite vse lepe zgodbe!«

»Imam  socialno  fobijo  (bolje  imenovano  socialno  anksiozno  motnjo),  depresijo  in
nespečnost.Olja nisem nikoli vzel, ker ga ne najdem tukaj, kjer živim, tudi sam ne morem gojiti
in pridobivati  ...vendar sem kadil približno desetkrat, čutil sem, da sem po prvem času lahko
zdaj spal, ko sem bil utrujen, imel sem »vse življenje-brez depresije-mesec«, nikoli se nisem
počutil  tako srečnega (brez depresije)  in  ob vsej  tej  vitalnosti  tudi  ob jemanju najmočnejših
zdravil (ki me vodijo v druge zdravstvene težave) za to, se je tudi moja socialna anksioznost
(fobija) zelo zmanjšala in ni mi bilo treba biti »napet«, da bi to občutil, če Kadil sem 1 ali celo 2
dni prej in sem moral iti ven in se pogovarjati z drugimi ljudmi, ostati na javnem mestu (kar ta
motnja  onemogoča),  ZDAJ  SEM  TO  LAHKO  NAREDIL,  spet  sem  se  počutil  živega  kot
»normalna  oseba«,  nobeno  zdravilo  tega  ni  storilo.Težava  je  v  tem,  da  zaradi  zakonov,
prednosti zelišč ter družbene predsodke in nevednosti o rastlini,niti ne morem več kaditi, nočem
se "napihati", samo želim znova živeti brez teh težav, ki omejujejo življenje.Veliko je anonimnih
ljudi, ki živijo kot jaz s kakšno fobijo in drugimi motnjami in mislim, da je olje lahko rešitev."
Pablo

"Lahko vprašate Ricka in ali JB, ugotovili smo, da je uporaba izdelka, ki vsebuje 20-30 % sativa,
ena najboljših kombinacij za težave, povezane z anksioznostjo." Brewster

--  Radi  delamo  s  križanci  indica  dominant  sativa  z  20  %  THC  ali  več,  ravno  iz  teh
razlogov.Učinki najboljših olj so izjemno močni in pomirjevalni, hkrati pa evforični in še boljši
afrodiziak.Ko bolniku daste zdravilo s takšnimi učinki,  ste lahko skoraj  prepričani,  da ga bo
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užival.Kdo ne bi?Dobro spiš, zbudiš se spočiti, evforični in polni želje, da bi koga osrečil.Komu
to ne bi bilo všeč?JB

»Čestitam, to je tako dobra novica!Za marsikaj je zelo učinkovit...Moj stric je imel v pljučih tumor
v velikosti grenivke.Dali so mu 6 mesecev življenja...Predvsem ga je drgnil po prsih in hrbtu, ker
ga je, ko ga je pojedel, preveč spal...lolTa obdelava ga je skrčila na velikost oreha ... skoraj ni
več ...in minilo je leto in pol...zdravnik je bil začuden, pa je vseeno naročil kemoterapijo...Iste
noči je moj stric doživel srčni napad ... na koncu je imel več srčnih napadov in je umrl zaradi
njih, ne zaradi raka ... kemoterapija je prehuda ...Držite se naravnih zdravil in vse bo v redu!"
Doug

“INDICA je pomirjevalo na dober način!Če pijete veliko čiste vode, ki  ne vsebuje fluora (jaz
dodam  še  limono)  zaradi  sušenja  oči  in  grla  med  spanjem.Potreboval  sem  dva  meseca
največjega odmerjanja, da sem ga končno uredil, tako da spim vso noč in se zbudim osvežen!
Nič več bolezni!Sem srečen vernik, ki naredi svoje!” Linnea

»Pomirjevalo kot pomirjevalo za uspavanje.Brez bolečin, brez bolečin, samo prijetna vožnja do
zdravja.” Janez

»Cenim, da se vsak dan učim o RSO in kaj je naredil za ljudi/živali.Če to olje naredi, kar pravijo,
ga je treba vpiti z najvišje gore - ne utišati.Osebnih izkušenj z njim nisem imel, a bi zagotovo, če
bi  jaz  ali  kdorkoli,  ki  mi  je  mar,  ugotovil,  da  ga  potrebujemo.
Vmes sem prebral čim več objav.Še nisem prebral objave, v kateri piše: "Hvala Rick Simpson -
popolnoma sem se zasukal, bilo je kul, stari." Debbie

-- Hvala za vašo podporo, Debbie, prepričan sem, da boš kmalu napisala objavo, ki bo povedala
točno to.Občutek v telesu, ko človek zaužije pravi odmerek pravega RSO zanj, lahko opišemo le
kot »zelo kul«. Ali izjemno kul.Ali morda neverjetno kul.To je eden najbolj prijetnih občutkov, ki
jih lahko doživite, je zelo naraven, pomirjujoč in pomirjujoč.

Kot pravimo, imajo najboljša olja ob zaužitju zelo pomirjevalni, a evforičen učinek.Tako dobro
spiš, potem pa se zbudiš in se hihitiš kot otrok.In ko dobro spite in se zbujate hihitate, je večja
verjetnost, da se boste počutili dobro in spočiti, kot če ne spite dobro in se ne zbudite hihitate.In
ko se boste počutili dobro in spočiti, se bo vaše telo logično pozdravilo in delovalo bolje.Brez
raketne znanosti, kot vedno pri zdravilu iz konoplje.JB

"Spanje??Bil sem en teden na olju in večino sem ga prespal.Prebrala sem, da Rick pravi, da se
telo tako zdravi,  ali  je to normalno?Ali  dokazuje, da je olje,  ki  ga uporabljam, dobra stvar?"
Sharon

“Sploh brez težav… :) Pravzaprav se od tega zelo dobro zaspim.Dala sem ga v kos tankega
toaletnega papirja in zvila v kroglico, ki je pokala kot tableto ali povaljala v kruhu.Potem je nekdo
rekel,  da je  tp nevaren,  zato sem želel  vedeti,  kaj  počnejo vsi  drugi.;)  Hvala fantje.@jb Do
gramov sem brez težav, razen dobrega spanca in malo počasnega mo, ko se zbudim.” Christina

»Kot vojaški veteran s PTSD, motnjo spanja, bolečinami v križu (zaradi nesreče s padalom),
anksioznostjo  in  boleznijo  ledvic  je  RSO  ena  od  edinih  metod/oblik,  ki  jih  lahko  jemljem
konopljo.Končno spim ponoči, izgubila sem 20+ kilogramov zaradi kakovostnega spanca, od
včeraj  pa  so  se  moji  laboratoriji  za  ledvice,  ki  se  izvajajo  dvakrat  na  leto,  izboljšali.Moji
laboratoriji so se tako zelo izboljšali, da moram zdaj zmanjšati odmerek zdravil, ker je moj krvni
tlak prenizek.Vsi pozitivni znaki, kako dobro jemanje RSO ponoči, izboljšujejo kakovost mojega
življenja. Corwin

»Moj brat  ima hude težave z jezo in  so mu diagnosticirali  mejno osebnostno motnjo.Lahko
ugrizne na padec centa, kot  pravi  dnevni režim konopljinih cvetov in izvlečkov, s tem lahko
uravnovesi svoje razpoloženje in živi normalno srečno življenje ter brez vseh, razen občasnih
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epizod, nikogaršnjega. popolno ampak osebno lahko rečem, da bi bil moj brat brez konoplje
verjetno na povsem drugem mestu.

...Verjamem,  da  ljudje,  ki  trpijo  za  paranojo  zaradi  uživanja  konoplje,  trpijo  za  njo  zaradi
nezmožnosti  obvladovanja njenih naravnih sposobnosti  odpiranja uma in občutka zavedanja
vaše podzavesti.Menim, da je večina paranoje, povezane z uživanjem konoplje, strogo placebo
in izvira iz propagande Reefer Madness v zgodnji dobi prepovedi konoplje. Corey

"Mešano...Nekaterim pomaga, drugim pa se zdi,  da še poslabša.Zagotovo pomaga pri  moji
tesnobi!Imel sem zelo stresno delo, ki je povzročalo trzanje, moje mišice ...Vse je minilo po
jemanju olja.To me je dovolj sprostilo, da sem spoznal, da ne potrebujem več te usrane službe,
in sem nehal.” Heather

"Sem bipolaren in vedno, ko vzamem nekaj olja RSO, povedano preprosto, se počutim, kot da
nisem več bipolaren, je dober občutek." Jožef

»Sem veteran s PTSD in anksioznostjo.Za nadzor napadov mi ni več treba jemati xanaxa.Še
vedno jemljem ssri, ki ga umiri, a če čutim, da nekaj prihaja na malo olja, potegnem cev ali vape
in sem v redu. JR

"Da, veliko deluje kot stabilizator razpoloženja za PTSD in rahlo manično vedenje in panično
motnjo, če ga jemljete pravilno." Jennifer

»Da,  zelo  zelo.Tako  pri  Fabryjevi  bolezni  kot  pri  nevrofibromatozi  obstaja  velika  poškodba
živcev, ki povzroča tudi tesnobo.Imam popolnoma drugačen pogled na življenje.Marihuana mi je
spremenila življenje in mi pokazala, kako lepo je biti živ.” James

»Psihično še nikoli v življenju nisem bil boljši.RSO uporabljam že dve leti in sem prenehal jemati
vsa zdravila in potrebujem samo olje občasno.Vzel bom nekaj pik in se mi zdi, da sploh nisem
bipolaren ... in tako dolgo trpim zaradi tega ...Verjamem, da mi je rešilo življenje in pomagalo pri
mnogih drugih boleznih ...Počutim se blagoslovljeno, da imam znanje in sposobnost rasti in
izdelati svoje PRAVO zdravilo.

Začel sem pred dvema letoma junija letos in sem jemal samo 65 mg na dan.Uporabil sem sev
modrega  sira,  za  katerega indica  prevladuje  in  ima visoko vsebnost  CBD-ja  in  manj  THC-
ja.Preizkusil sem tudi sativa madež, ki je bil premočan in me je malce vznemiril, zato sem se
vrnil k indica madežu in delal je čudeže ...Jemala sem ga vsak dan 30 dni, zdaj pa ga moram
jemati šele, ko se začnem počutiti malo ...Odlično se je obneslo tudi pri moževi sladkorni bolezni
in očetovih napadih in rakih mojega prijatelja so v remisiji ... Resnično je naredil velike stvari v
mojem življenju.Vso srečo in upam, da boste našli sorto, ki vam bo dobro delovala." Sara

»Absolutno.To je edina stvar, ki mi je pomagala pri anksioznosti in PTSD.Odvadil sem se od 4
antidepresivov na recept (po desetih letih eksperimentiranja z vsemi razpoložljivimi mravljinci-
depresivi  in  nisem mogel  najti  enega brez izčrpavajočih stranskih učinkov) in  se nisem več
samozdravil  z  alkoholom.Že  leta  2007  trpim  za  anksioznostjo  in  PTSD  po  hudi  prometni
nesreči.4 leta nisem nikoli vozil.Zdaj pa nazaj k delu, ki vozi za agencijo za oskrbo na domuspet
in tej rastlini dolgujem svoje življenje." Donna

»Izjemno pomaga pri depresiji, ki spremlja kronično bolezen.Nisem se mogel skoncentrirati, da
bi ostal v srednji šoli, vendar sem s konopljo lahko v 6 mesecih 'nadgradil' na fakulteti iz Gr.9-
12.Pojma  nimam,  zakaj  nimam  PTSD  zaradi  dolgoletnega  nasilnega  fizičnega  zlorabljanja,
razen da sem redno uporabljal  konopljo,  tako da je  to  morda povezano s  tem.Ali  te  stvari
štejejo?" Laurie

»Da.Trpel sem za ADHD, PTSD, depresijo.Zdaj ne jemljem nobenih zdravil zaradi olja." Jerissa

»Anksioznost, napadi panike in depresija.Rože več kot olje.Kajenje cvetov Indica nagnjeno k
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poslabšanju tesnobe, če sem sredi dobrega napada.Vendar zdravila, napolnjena z oljem, tega
še nikoli niso storila.Ne glede na to, iz kakšnega seva je bilo olje pridobljeno." Sarah

»Moj oče je veterinar in trpi za PTSD.Olje in brsti mu zelo pomagajo!" Jenny

»Pomaga pri napadih tesnobe moje hčerke.Zmanjša pogostost in intenzivnost." Suzanne

»Imam  bipolarno  motnjo,  PTSD  (boj  v  Kuvajtu  leta  1991)  in  trpim  zaradi  tesnobe  in
nespečnosti.Konoplja je pomagala pri  vseh teh simptomih in čeprav mi zdravniki pravijo,  da
poslabša simptome (bul-hokej), vem, da mi je pomagala ohraniti nadzor nad samim seboj in
preprečila veliko poškodb drugim v zelo težkih časih .Prisegam na to.” Adrian

"Vsekakor pomaga stabilizirati bipolarnost, zdravila, ki jih dobite pri zdravniku, vas bodo bodisi
ubila ali škodila vašemu spolnemu življenju." Andrej

»Indico uporabljam za bolečino in sativo za PTSD in težave z anksioznostjo.Ugotavljam, da
mešanica obeh sevov uravnoveša moje težave in upočasni mojo hiperaktivnost na raven, ki ne
bi bila nevarna zase.” Stuart

»V tem času počasi delamo na zmanjšanju njegovih psihotropnih zdravil za bipolarno.Njegovi
zdravniki  so mrtvi  proti  temu.Vidim, da mu predpisana zdravila zmešajo um.Z RSO smo že
dosegli neverjetne uspehe, zato zdaj gledamo na to.

Moj mož je bipolaren z močnim poudarkom na maniji.Dolga leta se je samozdravil z alkoholom,
ko pa se je pred 4 leti streznil, se je od takrat boril z manijo.Samo moteča raznovrstnost zdravil
preprečuje  manijo.Vendar  se  zdi,  da  ima  tudi  Alzheimerjevo  bolezen.Samozdravljenje  z
alkoholom je  pomagalo  dolga  leta,  vendar  je  alkoholizem problem,  ki  ga  je  bilo  treba  tudi
obravnavati.Zdaj smo siti zdravil.Zato bom spet vzel stvari v svoje roke.

Na zdravilih je njegova kakovost življenja nekako zanič.Že samo zmanjšanje ene od njegovih
številnih tablet na dan naredi razliko (pravkar je začel z zmanjševanjem, zato mora biti postopno
zaradi strahu pred maničnimi napadi).Na RSO je bil približno 2,5 meseca zaradi drugih vprašanj
z najbolj neverjetnimi rezultati.Zdaj se počutim varno, da počasi zmanjšujem njegova zdravila.To
je omogočilo napad na to drugo zdravstveno težavo!" Deborah

»Uporabljal sem ga 12 mesecev, ko sem bil zasvojen s kemičnimi snovmi.Ne samo, da mi je
pomagal pri spanju, ampak je pomagal tudi pri odtegnitvenih simptomih iz "učbenika", ki sem jih
doživljal,  kot  so PTSD, depresija,  tesnoba in številne druge težave z duševnim zdravjem.Ni
treba  posebej  poudarjati,  da  sem  poskušal  deliti  dejstvo,  da  sta  THC  in  zdravila  med
zdravljenjem precej ohranila mojo razumnost in duševno zdravje. Chantelle

»Vprašanja  z  alkoholizmom/zlorabo  substanc  je  treba  v  državah  s  takšnimi  zdravstvenimi
zakoni obravnavati kot »pogoje, ki izpolnjujejo pogoje«.Medicinska marihuana je rešila življenja
mnogih alkoholikov." Jim

"Riževo zrno, ki je bilo vredno na dan približno pet mesecev, je popolnoma pozdravilo mojo
tesnobo in depresijo ... Minili sta skoraj 2 leti od jemanja olja in ni več simptomov." Daniel

»V enem tednu po jemanju olja sem prenehal jemati antidepresive, zdravila proti anksioznosti in
opiate.Mislim, da sem bil v resni nevarnosti, da bom izgubil frnikole.Hvala bogu za feniksove
solze." Edie

"Pomaga  pri  moji  depresiji  in  ker  sem  hudo  invalid,  trpim  za  precejšnjo  depresijo  zaradi
pomanjkanja aktivnosti in bolečine." Rick

»Po  rojstvu  sina  sem  imela  slabo  menstruacijo,  depresijo  po  ločitvi  in  izgubila  sem  oba
starša.Konoplja je bila poslana od Boga!! Loren
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»V zadnjih nekaj letih je mojemu stresu in tesnobi neskončno pomagalo, pravzaprav dobesedno
izgine za dolgo časa.Nobeno zdravilo ni delovalo na enak način ...« Stuart

»Pomaga proti izgubi spanca zaradi anksioznosti in napadov panike ponoči, če ga vzamete 1
uro pred spanjem.To je olajšanje, vsi, ki trpijo zaradi pomanjkanja spanca več mesecev, ve,
kako izčrpajoče je.Prav tako te ohranja dobrega umirjenega razpoloženja dober del dneva.” Kat

"Pomagal mi je pri migrenskih glavobolih, obsesivno kompulzivni motnji, tesnobi, negotovosti,
kompleksu manjvrednosti, seštejte vse, in v 3 tednih je ozdravil depresivno bitje." Riddhi

»Težave s kroničnim stresom, ki povzročajo visoke bp.Moja raven stresa se s konopljo takoj
pomiri.Vaping  pomaga  prebroditi  slabe  trenutke.Premikam  se  samo  na  užitne  izdelke  in
pomanjkljivost te metode je, da moram čakati, da se moj sistem absorbira.Imam dovolj vaje, da
lahko potrpežljivo počakam pol ure in če je trenutek še posebej stresen, se vrnem k svojemu
uparjalniku.” Andie

"Imam zlomljen hrbet in poškodbe živcev in konoplja je edino zdravilo, ki mi pomaga spati in
preživeti svoj dan!" Leslie

"Pomaga mi, da se ponoči onesvestim, tako da se lahko zbudim zelo zgodaj v službo." Matt

Redke ali ne tako pogoste bolezni in bolezni
»Olje Ricka Simpsona vas navduši, da se zbudite in vidite, kaj se je še pozdravilo.Nekako sem
obsedena s tem." Natalia

QPozdravljeni, Rick/JB, ali ste že slišali za redko bolezen porfirijo?Če je tako, ste koga zdravili z
RSO in kakšni so bili rezultati?

A.Ne, nisem.Toda glede na to, kar sem prebral o tem, ne vidim razloga, zakaj ga olje ne bi
pomagalo ozdraviti ali spraviti pod nadzor.Vsekakor bo pomagal pri simptomih tega redkega in
vsekakor zelo neprijetnega stanja.

Sledil bi protokolu na naši strani, jedel bi olje in ga uporabljal v supozitorijih (tako bo šlo kar v
krvni obtok).Olje bi uporabila lokalno v tinkturi ali mazilo za kožne bolezni (odstranilo bo vso
srbenje in druge neprijetnosti).

V dveh ali treh mesecih bi pojedel vsaj 60 g, ne bi uporabljal nobenih kemikalij, preprosto bi
sledil navodilom Ricka Simpsona.Če ga 60 g ne ozdravi ali spravi pod nadzor, bi pojedel še 120
g.In če to ne bi prineslo zadovoljivih rezultatov, potem bi preprosto začel tolči olje v sebi, eno
dva tri grame na dan ali celo več, če bi ga lahko vzel, in preprosto bi čim prej pojedel toliko, kot
bi lahko .zakaj?Ker ko vam olje ne pomaga, je malo verjetno, da boste našli kaj drugega, kar
bo.Tudi agresivne bolezni je treba zdraviti agresivno.Vse najboljše, JB

»To bi morda bilo hudo, a vseeno moram to povedati in nisem ravno za diskrecijo.Tako da še
nimam vsega, kar potrebujem za olje, ampak otroški koraki bodo prišli tja.Vendar sem imela
hemoroide, ki se vedno znova vračajo.Imela sem tri otroke stare 5,3,1 in moj prvi otrok brez
hemoroidov moj drugi otrok samo en hemoroid moj tretji pa je bil en hemoroid in izgine in se
vrne, gre in se vrne.Vse sem kupil pod soncem, nič ni delovalo.Pa sem rekel, kaj za vraga.Vzela
sem približno 1/8 čajne žličke kief 1/4 čajne žličke kokosovega olja, ščepec posušene sivke in
ščepec posušene kamilice ter dva lista mete.Vse skupaj sem zmlela.Včeraj sem ga nanesla
enkrat v nekaj sekundah, zjutraj me ni več bolelo, se mi je zdelo kot napihnjen balon.Ponovno
sem ga nanesel, prepričan sem, da bo v naslednjem dnevu ali dveh popolnoma izginil.Kakorkoli
že, moja poanta je, da sem prihranil denar tako, da sem jo doma zdravil s tem, kar sem imel,
hitrejše in bolj zdravo kot vladna različica in njen dokaz, da ima konoplja noro zdravilno moč in
samo  si  predstavljajte,  če  bi  uporabljal  olje,  bi  že  izginila.Še  en  moj  triletnik  je  padel  iz
tovornjaka Nisem imela nobenega mazila, peroksida, nič, ko smo potovali.Tako sem izvlekel
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svoj zvarek, ki sem ji nekaj udaril po kolenu in zjutraj je bilo videti, kot da je krasta izpred enega
meseca.Poslovi se Neosporin bolan prihrani moje penije!Ljubezen miru in konoplja.” Moni

"Spoštovani gospod.Rick Simpson, naj najprej povem, da moja družina misli, da si neverjeten,
in želimo si, da bi bili bližje tebi, da bi ti lahko pomagali pri tvojem neverjetnem delu.Že 14 let
uporabljam medicinsko konopljo za kronične bolečine zaradi sindroma politeističnega jajčnika in
artritis.Zaradi  10 let  lekarniških strupov sem bil  bolj  bolan,  pridobil  sem 90 kg in  bil  grozno
odvisen od fentinola, ki mi ga je predpisal dr.Olje sem začela uporabljati pred 7 tedni in vse kar
lahko rečem je, da se dogajajo čudeži!V šestih tednih je moj krvni sladkor zdaj nadzorovan do te
mere,  da tablete niso potrebne,  izgubila sem 28 funtov brez truda.Začela me je panika,  da
postajam bolj bolan, čeprav sem se počutil  bolje kot kdaj koli  prej!Po številnih testih,  zaradi
katerih  so se zdravniki  praskali  po glavi  in  rekli,  da je  to  čudež!Zdaj  ne samo da ni  novih
fibroidov, tumorjev ali mas, ampak prej prisotni fibroidi itd.Ni znakov, da je bolezen kdaj prisotna!
Še vedno imam teste, da vidim, ali je tudi iz ledvic izginilo, a v srcu vem, da tudi njih ne bo
več.Hvala, Rick Simpson, opravljaš Gospodovo delo, Bog te blagoslovi tako kot mene, tako da
najdeš svojo stran.” Annie

“Tako dobre novice JB & RICK!!!Danes sem šel k zdravniku po rezultate testov!Moja ščitnica, ki
je bila premalo aktivna in zdravljena 22 let, je zdaj preveč aktivna!Sama že en mesec uživam
samo RSO polni delovni čas, tinkturo si tudi vmasim kar v grlo in tudi RSO izparim!Tako sem
zelo vesela tega!On je res kul zdravnik, ki je bil tam in me podpiral pri vsem tem in dobro ve,
JAZ V resnici UPORABLJAM RSO OIL!Ker je zdravnik, še vedno želi narediti ultrazvok na moji
ščitnici,  da  preveri  morebitne  vozličke!Kaj  menite  o  ultrazvoku?To  olje  bom  vedno  jemal  s
ponosom do konca svojih dni, zdi se mi prav, to je bistvo!Zdravila na recept so ZLO!Imam tudi
veliko drugih zdravstvenih težav, ki jih trenutno zdravim s tem čudovitim oljem!

Chiari Malformacija tipa 1 možganskega debla imam tudi hud karpalni kanal in še veliko več!
Danes sem 45 let mlad, ne čutim se pretepanega in prizadetega, kot sem se včasih počutil!Ali
sem  omenil,  da  sem  imel  pred  7  meseci  tudi  operacijo  možganov  in  od  operacije  zaradi
odpovedi jeter zaradi zdravil nisem jemal nobenih narkotikov!Resnično sem dokaz, da je to olje
od BOGA!To je vse, kar bi morali zaužiti kot zdravilo!Hvala JB in Ricku za vse, kar počnete iz
srca!Nič več zdravil za ščitnico, JAJ!!!!!!!!” Margene

-- Čestitam, Margene.Kar se tiče ultrazvoka, mislim, da poznate odgovor.Manj ko je pregledov,
bolje je, to je vse, kar lahko rečem.Osebno se ne bi približal nikomur, ki mi 22 let ne bi povedal o
olju, a če menite, da vam ti ljudje še imajo kaj povedati, se lahko pogovorite z njimi, in sicer če
vas res zanima, kaj imajo za povedati o medicini.Ampak to je približno vse, kar bi jim pustil, da
se pogovarjajo, tako te ne morejo tako prizadeti, kot bi te, če bi te uspeli prepričati, da zaužiješ
kakšne tablete po svoji  izbiri.Najboljšiželje in se izogibaj tistim, ki so ti 22 let dajali napačne
nasvete.Bodi vesela, da si preživela njihovo "zdravljenje", drugi niso imeli te sreče.JB

»Imam tudi hipotiroidijo (Gravesova bolezen).Odkrili smo ga pred 17 leti, ko sem bila noseča in
zaradi  tega  rodila  hčer  15  tednov  premium (skupaj  sem bila  na  14  farmacevtskih  izdelkih,
vključno s 3 narkotičnimi zdravili proti bolečinam za hudo napredovalo degenerativno diskovno
bolezen  v  spodnjem  delu  hrbta  in  skoliozo  v  zgornjem  delu  hrbtenice/hipertiroidno  žlezo).
(Gravesova  bolezen)  /  Sladkorna  bolezen  (tip  II)  /  Modra  sklera  /  Luskavica  in  ekcem  /
Hipertenzija / Težave z ledvicami / Sindrom nemirnih nog (lepo sem pridobil kot stranski učinek
drugega zdravila) / Visoka raven holesterola / prekomerna telesna teža (izgubila sem čez 100
funtov, odkar sem prenehal jesti koktajl zdravil ~ lansko poletje) **NE DIETIM** in sem vedno
jedel zdravo, vključno brez rdečega mesa ~ ekološko zelenjavo itd...dnevno sočenje itd...16 let
neprekinjenih farmacevtskih izdelkov, ki zdaj znašajo NIč tablet na dan!!!!

Zaužijem približno četrtino do nekaj manj kot pol grama domačega olja Rick Simpson na dan po
Rickovih posebnih navodilih ~ **  MORAM KOMENTIRATI ...NE,  PONAVLJAM NE, POCENI
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KAKOVOST VAŠIH IZHODNIH MATERIALOV > VAŠE OLJE, KI GA ZAUŽIVATE, MORA BITI
PROZORNO  IN JANTARNA BARVA >>  SISTEČ NI  MEDICINSKE UŽITNE KAKOVOSTI**”
Michele

"Ali se lahko konopljino olje uporablja za zdravljenje stekline?" Aami

--  Aami,  ja,  ampak verjetno bo treba bolnika za nekaj  časa spraviti  v  komo z zelo velikimi
odmerki olja, zlasti v naprednih primerih.JB

»Včeraj sem dal malo olja svojemu prijatelju, ki je zaradi odhoda v bolnišnico dobil norice.Tej
osebi sem predlagal, naj segreje malo olivnega olja, ga vmeša v RSO in nato v smetano, ki jo ta
oseba uporablja.Ta oseba mi je pravkar poslala sporočilo: »Peter, ne morem ti povedati, kako
hvaležna sem za to neverjetno olje!SVETO Sranje.Nič laži: najbolj zlobni "žep", ki ga imam,
"ground zero", ki se je prvi pojavil, ki je ostal največji in najbolj grd ves čas, ko sem bil bolan -
samo posušil se je in krasta se je odlepila ČISTA v približno dveh urah po nanosu olja.Jaz sem
spreobrnjenec!Sveti pekel!Uporabila sem ga po celem lasišču in najhujših mestih po telesu –
lasje so videti nekoliko mastni, a se počutim že tako veliko bolje.Res je neverjetno.WOW!Ni
potrebno veliko, da nekoga prepričaš o resnici.” Peter

-- Hvala, Peter, dobro opravljeno.Tudi konopljino olje in RSO delujeta odlično.Veliko oljčnega
olja na trgu ni pridelanega iz oljk, na svetu je premalo oljk za vso "oljčno olje", ki se proizvaja in
prodaja po vsem svetu,  zato so vaše možnosti  za prevaro manjše pri  nakupu konopljinega
olja. .Poleg tega prodre v kožo in sega približno centimeter in pol globoko v tkivo, kar je odlično
tudi za celjenje.In ni tako masten kot olivno olje.JB

»Če disleksije ni na seznamu, bi morda morala biti.Opazil sem sposobnost črkovanja 100x bolje
kot  kdajkoli  prej,  preden  sem  se  ozdravil  drugih  stvari.Strašen  stranski  učinek  zdravljenja
sladkorne bolezni tipa 2: nič več artritisa, išiasa, debelosti ali disleksije.Hahaha!!“ Peter

»To ni zdravilo za raka ali kaj podobnega, vendar sem hotel Ricku povedati, da že skoraj eno
leto šepam na desno peto.Nisem prepričan, kaj je s tem narobe, in vem, da mi bo zdravnik dal
zdravila, ki jih jemljem neudobno, zato sem se spopadel z bolečino.Pred kratkim smo se preko
prijatelja Charlesa seznanili z RSO in začeli smo ga izdelovati.Zadnja dva dni sem olje zaužila
nekajkrat  na  dan  in  danes  zjutraj  sem  se  zbudila  in  nisem  šepala.Moj  mož  je  to  takoj
opazil.Ugotovil  je,  da  mora  olje  delati  svojo  čarobnost!Hvala  Rick  Simpson![:)]  Dobro  se
počutim!" H

-- Dragi H, hvala za dobro novico, vedno radi slišimo o njih.Olje bi zmešal z oljem konopljinih
semen ali olivnim oljem in naredil tinkturo ter olje uporabil tudi lokalno.Seveda je uživanje olja
ključ do pravega zdravljenja in vsa navodila o uporabi olja so na naši strani.Vse najboljše, JB

»Pred šestimi dnevi sem pomagal dvema moškima z rakom na jetrih in sladkorno boleznijo.En
prijatelj, kemoterapevt, je imel opečena usta in ustnice.Imel sem 225 funtov, zdaj 139, nisem
mogel jesti, spati, zelo utrujen.No, veliko me je spraševal o RSO.Vedno ga vzgajam.Na njem
sem že 6 mesecev.Toda potem, ko sta pred 6 meseci umrli njegova dva bratranca, oba sta bila
raka, 1 možgani jeter.In rak ščitnice.Pogovarjam se z obema družinama, želeli so soditi RSO, a
so se bali,  da jima bo vlada vzela domove ali  ga vrgla v zapor.Oba sta umrla.POČIVAJ V
MIRUbratje.

Ampak ti moški so že 6 dni na RSO, sem ga šel preverit, kot sem mu obljubil.Bil je presenečen,
da lahko spet jesti, in rekel je, da ne more nehati jesti.To je dobra stvar.Ker ko je začel z oljem,
je bil kosti.Videti je bilo bolan.Ampak šele po 6 dneh ...boleča usta so izginila.Rekel je: "Imel si
prav,  počutim  se veliko  bolje."  Spet  ima energijo,  veliko  je.Izgledal  je  tako dobro  in  veliko
barv.RSO.Še enkrat hvala Rick Simpson.Še nekaj srečnih bolnikov z rakom.Živeti in se počutiti
fantastično.Peace, Love & Cannabis Cures« Ron
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»Moja  skrbnica  ima  pacientko,  ki  ima  diagnozo  lupus  in  zastrupitev  z  živim  srebrom  po
telesu.Po približno letu dni z uporabo njenega domačega olja je zastrupitev z živim srebrom
popolnoma  izginila  in  lupusa  skoraj  ni  več.Lasne  mešičke  so  vzeli  vsaka  2  tedna,  da  bi
natančno ugotovili, kaj in koliko strupov je v njenem telesu za posodobitve njenega uspeha.Res
je neverjetno, kaj se da zdraviti naravno.Malo stane, a še vedno bolj zdravo in vredno življenja!"
Jesse

»Diagnosticirali so mi primarno mieloidno fibrozo, jemala sem zdravila, ki so pomagala, a nisem
bila  zadovoljna  zaradi  naraščajočih bolečin  in  brez apetita  ter  padca krvne slike,  povečane
velikosti vranice, nespečnosti.Potem ko sem to zdravilo jemal eno leto in nisem čutil nobene
prave bistvene spremembe, sem se odločil poskusiti z RSO, samo 1 mesec na olju, bolečin ni
več, apetit se je vrnil, krvna slika narašča, spim kot kamen.” Aguae

"Uporabljam ga za zdravljenje svoje zdravstvene anomalije ... Več bolnišnic na mojem območju
pravi, da to ne bi smelo biti  mogoče ...  vendar je RSO neverjeten ...  Zavračam VP shunt v
svojem  telesu,  imam  bolezen  vezivnega  tkiva  in  več  drugih  redkih  težave…  4  operacije
možganov v 36 dneh in zavrnil sem napolniti narkotike……samo medicinska marihuana, RSO in
dihanje… Še nikoli v življenju se nisem tako hitro pozdravil… Čeprav moji laboratoriji kažejo, da
je moje telo tako zajebano, je moja bolečina pravzaprav ni tako slabo....« Katie

»Konopljino olje zdravi moj PCOS (sindrom policističnih jajčnikov).Večina mojih simptomov je
nadzorovanih.Prekinila sem vse 7 zdravil, ki sem jih jemala zaradi tega.Periferna nevropatija, ki
sem  jo  imel,  je  izginila  in  občutek  je  spet  v  mojih  nogah.Moj  metabolični  sindrom  je
nadzorovan.Shujšala sem do 130 kg.

Številni  simptomi  PCOS  in  metaboličnega  sindroma  so  izginili:  hormoni  so  uravnoteženi
(testosteron previsok pri 180, zdaj pa na 40).Moja inzulinska rezistenca (krvni sladkor) je pod
nadzorom.Odpornost na leptin (hormon, ki pove, kdaj ste siti) je nadzorovana.Dobi mesečno
menstruacijo po 15 letih  amenoreje (pomanjkanje menstruacije)  in  anovulacije  (pomanjkanje
ovulacije).Bolečine v diabetičnem živcu so izginile.

Moj apetit je nadzorovan.Olje je pomagalo premagati odvisnost od sladkorja.Izgubili 120 lb v
enem letu (10 lbs/mesec) - simptomi PCOS vključujejo debelost, debelost zgornjega dela telesa
in težave pri izgubi teže.Ciste pod rokami in na zapestju so izginile.Artritis redko boli in če ga
boli, pomeni, da je čas za več olja.

Hidradenitis  Suppurativa  (deformirani  folikli,  cistične  akne,  ogrci)  so
nadzorovani/zmanjšani.Acanthosis nigricans (temne lise kože, hrapava koža, kožne oznake) so
izginile.Visceralna maščoba se takoj izgubi (nevarna maščoba okoli organov, srca in jeter).Manj
aken,  cist  in  vraščenih  dlak.Boljša  polt  (manjše  pore,  temni  kolobarji  okoli  oči  izginejo.)
Hirzutizem (neželene dlake pri ženskah na obrazu, vratu, prsih, hrbtu in trebuhu.)zmanjšala,
vendar  ni  izginila.Bolje  spi  globlje  in  ponoči.Nič  več  bolečin  zaradi  pete  in  plantarnega
fasciitisa.Nič več glavobolov. Intrakranialna hipertenzija je lajšana, bolečine v mišicah in živcih,
pritisk v ramenih, vratu in zadnjem delu glave so se dramatično zmanjšali.Vrtoglavici podobni
simptomi stalne vrtoglavice in omotičnosti so izginili.Nihanja razpoloženja so nadzorovana.Nič
več hemoroidov.

Kronično vneto grlo (ponavljajoče se vneto grlo zaradi refluksa kisline) se pozdravi in  izgine.
(refluks  kisline  pa  ostane,  saj  hrana  vpliva  nanj  dnevno).Sezonske  alergije  so  izginile
(izcedek/zamašen  nos,  odvečna  izpljunka  zjutraj  in  srbeče  oči).Alergije  na  hrano  so  se
zmanjšale (po nesreči sem pojedel kozice, reakcija je bila počasnejša kot običajno, vendar je
bilo treba jemati benadryl).Lajšanje bolečin v hrbtu.Sprožilni prst je izginil.Simptomi sindroma
razdražljivega  črevesja  IBS  so  pod  nadzorom.Krvni  tlak  znižan.Brazgotina  po  operaciji
karpalnega kanala se je popolnoma zacelila.
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Nekaj  opeklin sem pozdravil s kombinacijo konopljinega olja in kokosovega olja.Moj fant si je
močno opekel roko in dan po uporabi olja ni bilo nobenega znaka.Moj holesterol je še vedno
visok.Res sem šel skozi obdobje razstrupljanja/herxinga, ko sem moral umakniti olje, sicer bi se
še huje razkužil.Delam na poti nazaj do istega odmerka.V moji družini delujejo šibka jetra in
PCOS je povezan s kandido albicans in veliko ljudi se mora soočiti s herxheimerjevo reakcijo,
če se kvasovka prekomerno predeluje skozi jetra.Prešel sem tudi na ekološko hrano in prenehal
jesti  rafiniran  sladkor,  da  bi  bil  tudi  to  del  razstrupljanja.Zdi  se,  da  olje  ne  vpliva  na  moj
holesterol, toda več raziskav, bolj vidim, da holesterol ni tako slab, kot ljudje mislijo, in dokler je
vnetje, bo holesterol prisoten.To je obrambni mehanizem telesa pred njim.Tako da me ne skrbi."
prek Aamanna

»Moj sin ima redko bolezen ledvic, imenovano FSGS, in zdravilo uporablja zadnji 2 leti.Njegova
krvna slika je vedno pokazala nizek albumin (beljakovine se razlijejo v urin,  kar zniža raven
albumina v krvi).Odkar je začel jemati zdravilo (1/4 riževega zrna v PM) se je njegova krvna
slika tako izboljšala, da je njegov nefrolog presenečen.Zadnji rezultati, ki so se vrnili, so pokazali
ravni  albumina  pri  'normalni'  osebi.Nefrolog  je  rekel:  "Ne  vem,  kaj  počneš,  ampak  le  tako
naprej."  Pri  tej  vrsti  ledvične bolezni  lahko bolnik  običajno pričakuje presaditev v  8 letih  po
diagnozi.Mojemu sinu so diagnosticirali pri dveh letih in je zdaj star skoraj 25 let.Še vedno ima
obe ledvici  in obe delujeta kot 'zdrava'  oseba,  ki  nima bolezni ledvic.Nefrolog se praska po
glavi.Obiskujemo tudi naturopata in to počnemo zadnjih 17 let.Bil je tudi v veliko pomoč, vendar
VEM, da je  zdravilo  tisto,  ki  je  popravilo  izločanje albumina.Obstaja veliko bolezni,  ki  jih  je
mogoče ozdraviti s tem in resnično verjamem in vem, da je to zdravilo pomagalo tako meni kot
mojemu sinu.Hvala vam!!"

»Naš sin ima Niemann Pick tip C in od 1. februarja uporabljamo Rickovo oljno metodo.Od 15+
povprečnih napadov na dan, ko smo bili budni, in neštetih, ko je spal, smo prešli na samo 2
grand mal v zadnjih 56 dneh.Zdaj začenjamo doživljati majhne žariščne napade.Ali bi predlagali,
da bi morda naredili novo olje in zamenjali seve?" Kevin

-- Da, Kevin.

"Ali  se držiš drugega seva z visoko vsebnostjo THC-ja ali  je v redu mešati visoko vsebnost
CBD-ja, kot je Harlequin, z drugim sevom z visoko vsebnostjo THC-ja, kot je Candy Kush?"

-- Naredil bi dve ločeni olji, ne bi želel razredčiti svojega RSO s CBD.Bolj močan in pomirjeval,
bolje bo delovalo kot zdravilo.JB

“Ker to počnete že nekaj časa, bi predlagali, da bi se držali olj z višjim THC v nasprotju z višjimi
olji CBD?Nočem iti po poti Charlotte's Weba, ker smo videli odlične rezultate pri višjih sevah
THC, ki smo jih uporabili.Mene pa zanima Harlequin.Ali pa jepreveč podobno kot CW?"

-- Še enkrat, Kevin, RSO bi naredil iz najmočnejšega in pomirjevalnega indica dominantnega
seva, ki bi ga lahko dobil.Potem bi morda posebej izdelal olje z visoko vsebnostjo CBD in potem
bi pacientu pustil, da izbere, kaj mu najbolj ustreza.V idealnem primeru bi pacienti lahko izbirali
med več sto vrstami olj.Tako kot v vinoteki - vsak ima rad tisto, kar mu je všeč in ni mogoče reči,
katero vino mu bo najbolj všeč.

Obnovitev vida
»Pred  nekaj  noči  sem  naredil  serijo  'konopljinega  olja'  in  serijo  masla.Bolnici  s  tumorjem
možganov sem dajal olje, pred jemanjem olja je bila skoraj slepa, po enem mesecu jemanja olja
se  ji  je  vid  skoraj  popolnoma  povrnil.Z  maslom  ne  bi  dosegli  enakih  rezultatov.Zdravilne
rezultate dobite z maslom, vendar je olje veliko bolj koncentrirana oblika zdravil in deluje za
skoraj vse, stvari so preprosto neverjetne. Dion
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»Poralno jemanje mami povrne vid.Zakonsko je slepa na levo oko.Zaradi poškodbe je ostala
brez leče, zaradi več operacij pa je zbolela za glavkomom.Na RSO je že leto in pol - uporablja
ga vsak dan.Nikoli ni opazila, koliko se je vid vrnil, dokler si ni naličila oči.Na to oko je slepa že
40 let, zato se je usposobila za ličenje oči z zaprtimi očmi.Edini način, kako ga je lahko nanesla
na svoje  dobro  oko,  je  bil,  da  zapre svoje  dobro  oko in  tako ostane popolnoma slepa.No,
zadnjič, ko je zaprla svoje dobro oko, je začela dejansko videti in se osredotočati iz svojega
slepega očesa.Liči se le občasno, tako da ni točno prepričana, koliko časa je minilo, preden se ji
je pogled začel vračati, vendar po več kot letu dni na olju zdaj lahko razloči slike, barve in celo
prebere nekatere stvari iz njeno slabo oko!Držal sem vrečko čipsa Lays in z druge strani mize je
lahko brala lays.Misli, da bi se ji vid popolnoma povrnil, če bi imela novo lečo.Da bi dobila novo
lečo,  jo  je  treba  uvrstiti  na  seznam  darovalcev  organov-  Nisem  prepričan,  da  bo  njeno
zavarovanje pokrilo kaj takega, tako da za zdaj- To olje ji je dalo čudež- čudež vida, kjer je bila
nekoč le  tema !Zato bi  rekel,  da  NI  POTREBNE KAPLJICE -  Samo stalna oskrba!Zdaj  pa
pojdite na sajenje svojega zdravila!O ja, TUDI NIMA DOKAZOV o GLAVKOMU!« Lindsay

»Za glavkom uporabljam konino maslo in začne delovati v 10 minutah.Občutek otrplosti jajčeca
v mojem očesu izgine in razčisti moj megleni dvojni vid.Nikoli nisem imel bolečin v telesu, zato
ne vem, ali  deluje proti  bolečinam, vendar sem prepričan, da bi.Stara sem 47 let  in nimam
bolečin,  morda zato,  ker  že uporabljam konopljino maslo.Ne potrebujem več Wellbutrina ali
Adderalla, konoplja je pozdravila mojo depresijo in ADD/ADHD.Pomaga tudi pri moji tesnobi,
zdravnik mi je želel dati Klonopin.Hahahaha wow.” Rebeka

»Danes je moj oče, ki trpi za makularno degeneracijo in je skoraj popolnoma slep na obe očesi,
šel spet k zdravniku, potem ko mi je zadnjih 6 mesecev jemal Phoenixove solze.Danes so bili
zdravniki  presenečeni,  ker  se  je  njegov  vid,  ki  ni  naredil  nič  drugega  kot  poslabšal,  začel
izboljševati.Živčni končiči so se začeli znova povezovati in danes je testiral z 20/20 v DESNEM
OČESU.KONOPLJA ZDRAVI.Dal  sem mu Feniksove solze,  ki  sem se jih  naučil  narediti  od
Ricka Simpsona.To je zelo dober dan.To dokazuje moč konoplje." Gregg

»V redu, torej  mislim, da se je večina naših bralcev navadila na dejstvo, da konopljino olje
zdravi raka, še posebej, če je proizvedeno in uporabljeno pravilno in ko bolnik sledi navodilom
Ricka Simpsona.Potem ste me videli, da govorim o sladkorni bolezni, artritisu, Crohnovi, MS in
vseh vrstah drugih bolezni.Nekateri so to že preboleli in vedo, da je olje verjetno res zdravilo ali
vsaj  tako izgleda,  nekateri  ne.Nato smo se lotili  zdravljenja  opeklin  in  odstranjevanja  starih
brazgotin – preprosto dokazati, mnogi so to storili.Potem smo rekli, da olje ponovno zraste dlake
na  plešah  -  in  tonePotem  smo  omenili  erektilne  disfunkcije  in  mnogi  so  mislili,  da  je  to
pretirano.Toda počakajte, da preberete to izjavo:

»Imam 2 starša, ki  potrebujeta posnetek svojih pričevanj!Moji mami spet slepi svoje spletno
mesto, (po tem, ko je bila na olju) zdaj dejansko vidi barve in oblike, tudi če ima dobro zaprto
oko, moj oče pa je ozdravil sladkorno bolezen. Lindsay

--  Hvala, Lindsay Bunn Rogers,  tale nam je polepšala dan.Lahko rečem le,  da se ji  bo vid
verjetno še izboljšal, priporočam pa, da olje uporablja tudi v supozitorijih.Supozitorije za očesne
bolezni?Seveda.JB"

»Že več kot eno leto jemljem RSO zaradi raka ... ne samo, da zmanjša moje tumorje, ampak se
je moj vid izboljšal  z -650 na -400.Moj očesni zdravnik ni  mogel verjeti,  kako se je moj vid
izboljšal.Zdaj sem moral dvakrat zamenjati očala." Debby

Živali - Pričevanja
»Ozdravil našega bikovega mastifa.Pred skoraj 11 meseci je dobil 4 mesece življenja, potem ko
so  mu  postavili  diagnozo  hemangiosarkom!Tako  vesel,  da  smo  našli  Ricka  Simpsona  in
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konopljino olje! Amanda

»Nisem imel pojma o zdravilni  konoplji.Naša 14 letna psička je super ubogljiva in zrezek bi
lahko dal na tla, zapustil sobo in se ga ne bo dotaknila, če ne rečeš ok.No, tam je bilo nekaj
nakapanega masla, ki se je nekaj minut zmehčalo ob ognju in Dusty Dog je gotovo vedel, da je
dobro, ker je pojedla veliko!Šlo je za približno 30 močnih človeških odmerkov v eni seji.Počutil
sem se zelo slabo, še posebej, ko so ji noge popuščale in je zdrsnila v napol komo.Naslednja
dva dni sem ostal z njo in ji v usta vlival sladkorno vodo, nato pa se je zbudila, bruhala zeleno
bruhalo,  naredila  veliko  zeleno  sranje,  se  potresla  in  od  takrat  je  kot  nov  pes.Bila  je  kot
psička.Sprva sem to pripisal veselju, da sem živ, vendar je bilo več kot to.Kot da bi ji nekdo
naredil tovarniške nastavitve.To nas je spodbudilo k raziskovanju zdravilnih lastnosti in odkrilo
zgodbo Ricka Simpsona." Adam

»Nekaterega otroškega limfoma T-celičnega raka CLCT-1 ni več!

Vsake tri tedne bomo šli k veterinarju samo na preiskave za CBC za merjenje ravni kalcija in
FNA za spremljanje  rdeče-bele  krvne slike  za rakave t-celice.Ne potrebuje  več  predpisanih
zdravil,  vendar  jo  bomo  do  konca  življenja  obdržali  na  olju  Rick  Simpson,  ki  je  vsak  dan
ozdravljalo raka.Smo hvaležna družina." Neki otrok

»Moj pes ima osteosarkom (kostni rak).Pred tednom dni sem mu amputirala nogo, čez teden
dni pa naj bi začel s kemoterapijo.Z njegovim rakom se običajno razširi na pljuča, 95 % psov
umre zaradi pljučnega raka v enem letu.Če bi bil vaš pes, bi začeli z oljem zdaj in še vedno
delali kemoterapijo ali brez kemoterapije in naravno olje?Za ljudi začnete z riževim zrnom, pri 70
lb težkem psu, ali bi začeli s 3. tega dvakrat na dan?Hvala, ker ste to prebrali in nestrpno čakam
na vaš odgovor.” Eda

»Eda, olje je rešilo našega dragocenega psa Sophie.Umirala je.Čim prej  dajte svojemu psu
olje ...Kemoterapija jo bo ubila.Molitve z vami ...« Brewster

"Svojemu psu sem zdravil tumor na ušesu z RSO ...Bilo je OGROMNO in zdaj ga ni več!!!!”
Andrea

“Moj pes je imel tumor, ki ga veterinar ni hotel operirati!!Nenehno se razcepi in se okuži.Uporabil
sem svoje olje RSO, pomešano s kokosovim oljem, in ga dnevno nanašal lokalno, dokler tumor
ni izginil.Nobene rasti znotraj ali zunaj mojega fanta!! Boris

»Imamo tri krznene dojenčke, stare 10, 9 in 8 let, ki jih kot preventivo dnevno zdravim z RSO.Z
velikim  uspehom  sem  zdravil  tudi  njihove  različne  rane  in  aktualne  madeže.Hvala  Rick!"
Virginija

»Pravkar sem dobil nekaj res super novic o psu mojih prijateljev, ki sem jih moral deliti!Pred
nekaj  meseci  je  imel  njen  pitbull  Maximus  tumor  v  eni  od  zadnjih  nog,  ki  je  rasel  izpod
nadzora.Veterinar je moji prijateljici rekel, da mora plačati več kot 3 tisočake, da mu amputirajo
nogo, sicer se bo razširila in bo umrl v enem letu.To je bilo pred približno 4 meseci.Takrat, ko
sem  videl  njen  status  glede  njegove  načrtovane  operacije,  sem  ji  poslal  sporočilo  in  mu
predlagal,  da  namesto  tega  nahranim  s  konopljinim  oljem.Ugotovila  je,  da  bo  poskusila  z
naravnim  zdravljenjem,  preden  bo  storila  kaj  drastičnega  in  nepopravljivega,  kot  je
amputacija.Na njeno (in Maximusa) srečo je že imela kartico Cannabis, saj živi v Kaliforniji.Tako
je šla v ambulanto za konopljo in nekaj pobrala.Hranila ga je z 1 kapljico olja v velikosti graha,
dvakrat na dan z njegovimi obroki.Takoj je rekla, da je opazila, da je imel manj bolečin in se
počuti veliko bolj udobno.Poleg tega so se njegove prehranjevalne navade vrnile v normalno
stanje.Po nekaj tednih je lahko celo tekel brez šepanja, zato je odpovedala njegovo operacijo in
ostala  pri  naravnem zdravljenju.Ravno danes  je  prišla  domov z  veterinarskega pregleda  in
ugotovila, da je njegov tumor POPOLNOMA IZginil.O tumorju ni ostalo nobene sledi.Veterinarka
je bila res šokirana, ko mu je povedala, kako ga je ozdravila.
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FYI: To je tretji pes, ki ga poznam, ki ga je rešilo konopljino olje.Poznam tudi veliko ljudi, ki so
bili tudi rešeni.Če še vedno mislite, da konoplja ne zdravi raka, potem niste bili pozorni.Že leta
poznam resnico in nikoli nisem našel nikogar, živali ali človeka, ki bi ga konopljino olje ni uspelo
rešiti." Lara

»Imam sosedo, ki je v enem mesecu uspešno odstranila tumorje pri svojem psu tako, da ji je
dala zdravilo.Nadaljujte in ja, zelo majhni odmerki, saj je Rick izjavil, da je njihov metabolizem
zelo visok, zato se izboljšajo veliko hitreje kot mi." Covey

»Da, vašemu psu bo pomagalo.Moj pes je imel epileptične napade, a ne enega, potem ko sem
mu začela jesti olje! Shelagh

»Uporabljamo ga za zdravljenje glavkoma naših ljubljenih basetov.Stara je 12 let in njen očesni
tlak je bil med 60 in 70 in rekli so, da bodo morda morali odstraniti oko, če doseže 80, zato smo
olje  začeli  uporabljati  v  zadnjih  nekaj  mesecih in  njen zadnji  test  očesnega tlaka je  izmeril
SAMO 8! !!To je pod normalno ravnjo očesnega tlaka in očesni zdravnik se strinja, da je dobro
dokumentiran pri zdravljenju glavkoma.Dnevno ji damo le zelo majhno količino glave z žebljički,
vse  večje  pa  se  res  zastrupi,  vendar  le  dobro  spi  in  lahko  opazite  izboljšanje  oči,  ko  se
zbudi.Olje mi je prav tako pomagalo, da sem se znebil zdravil za redčenje krvi Varfarin, ki sem
jih tako sovražil, in ga tudi jemal vsak dan in se nikoli nisem počutil bolje ter kombiniral z dieto
brez GSO, kjer je bilo mogoče, ter splošno dobro prehrano in nekaj vadbe in res sem nova
oseba.Moč za to NEVERJETNO olje in zahvala Ricku in vsem, ki promovirajo to neverjetno
zdravilno rastlino.” dekan

»BOG  BLAGOSLOVI  JB  in  Ricka  Simpsona  za  vašo  zvestobo  ljudem,  ki  vas  najbolj
potrebujejo.Ko bom lahko,  bom naredil  svoje,  da bom pomagal ljudem, ki  jih  poznam, ki  to
obupno potrebujejo.Moja hči je naredila malo od trima za tumor na svojem psu.Štiri dni uporabe
je rekla,  da je  bilo  videti,  kot  da bo kmalu  padel.Na končne rezultate še čakam.BOG pred
KEMIKOM!" Greg

»Neverjetna zgodba!Izdelujem in  jemljem RSO za vzdrževanje zdravja,  saj  je  moja  družina
imela  veliko  raka.Začel  sem  ga  dajati  svojim  psom,  saj  imata  oba  majhne  tumorje,  moj
šetlandski ovčar pa ima diskoidni lupus, obliko pasjega lupusa.To je neverjetno!V nekaj tednih
se je eden od pasjih tumorjev zmanjšal za 70 %, drugi pes z lupusom pa deluje neverjetno!Prvič
po letih se njen rdeč, otekel in boleč nos celi!Preizkusil sem recepte, steroide, dieto in nič ni
pomagalo.RSO zdravi lupus mojega psa, vem, da lahko pomaga tudi ljudem!♥♥♥ “Ashley

»Blagoslovi  VSEM,  ki  zdravi  živali!!OBA svoja  psa  sem  ozdravil  raka.Rak  maternice  na
enem.Kožni rak na drugi strani.OBA sta popolnoma ozdravljena.In tudi z RSO zdravim masivne
opekline 3. stopnje na levi roki.BLAGOSLOVI RS & JB!!!!!!” Goblin

»Psa sem odpeljal k veterinarju, ker je šepal.Zdravnik je naredil rentgen in mi jih pokazal (videl
sem maso v njegovi rami) in mi povedal, da ima približno dva tedna časa.Dali so mu veliko
zdravil proti bolečinam in tako mu je postalo slabo in mislim, da je videl in slišal stvari.

Kakorkoli že, moj prijatelj izdeluje sladkarije s THC oljem, zato sem nehal jemati zdravila proti
bolečinam in mu dajal  1/4 sesalca vsake 4 ure in se je  odlično odrezal,  celo spet  je  začel
jesti.Skratka, 2 tedna kasneje so ga odpeljali  nazaj in spet so naredili  rentgen in ga ni bilo,
zdravnik je rekel, da česa takega še nikoli ni videl...bom objavil sliko...OLJE RES DELUJE...NO
BULLSH___« Tammy

»Brez  vas  in  vašega  znanja  ne  bi  mogel  pomagati  prijateljem  in  drugim  ljudem  v  obupni
stiski.Notri  je tako dober občutek,  ko vidiš,  kako si  jim pomagal.Še naprej širite informacije,
bom.Pomaga celo pri artritisu mojega psa.V 2 dneh ga je ustavil šepanje." Kristal

»Na  obrazu  mojega  psa  Ellie  sem  odstranil  rakasti  tumor.Slučajno  je  moja  najboljša
prijateljica.Tri besede za opis Ricka ... nesebični progresivni vodja."
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»Kot Rick ve, smo uporabljali RSO za svoje pse in konje skupaj z nami.Zdi se nam, da se živali
veliko bolj  odzivajo kot ljudje.To ne pripisujemo le temu, koliko receptorjev imajo,  ampak so
resnično nedolžni bolnik." Brewster

»Svojega  psa  sem  dal  ponoči  s  približno  polovico  riževega  zrna  na  dan,  dokler  se  ni
navadila.Zavedajte se, da bo psa zaspano in ga lahko povzroči omotičnost, a kot je rekel JB, se
na  to  hitro  odzovejo.Zdravila  sem  ji  tumor  neposredno  na  samem  tumorju  in  ji  ga  dajala
peroralno 2-krat na dan in delovalo je v manj kot enem mesecu, tumor je izginil.Vso srečo!"
Phoenix

»Najboljši način je, da si ga obrišete na jezik – nekateri psi imajo radi okus – lahko jih pomiri in
morda celo povzroči urinsko inkontinenco, zato ne skrbite, da so v redu.Za pse je idealna tudi
prehrana s surovim mesom in kostmi, ki bo pomagala proti raku.Poiščite tudi homeopatskega
veterinarja." Whitney

»Oba moja psa dnevno dobivata olje (vzdrževanje).Če bi bilo za pse nevarno, bi imel pes, ki bi
pojedel približno 1,5 grama olja brez predhodnih izkušenj, resne stranske učinke, razen spanja
in lulanja v posteljo.Od 5 psov, ki sem jih zdravil  z oljem, je imel vsak več energije in se je
pozitivno odzval na zdravljenje.Bili so stari od 4 mesecev do 10 let in so zdravili vse od ureznin
do raka.To je edino zdravilo, ki ga dobijo moji psi, uporabljam Holistic Vet in ona je za mano in
jih zdravi z njim.

Vsakega psa (20 lbs do 80 lbs) sem začel s približno 1/4 zrna riža na odmerek.Tako kot ljudje
imajo vsi različne tolerance, vendar nisem videl, da bi morali začeti z nižjim odmerkom.Najhuje,
kar se bo zgodilo, je, da se bodo naveličali, če se jim bo zdelo, da jim je neprijetno, le lezite z
njimi, sprostili se bodo, ker ste sproščeni in bodo šli spat.Potem, ko se bodo zbudili, bodo polni
energije, to je bilo skladno z vsakim psom.Odmerke je mogoče hitro povečati, vsakih nekaj dni.

Če psom ni bilo všeč to, kar so doživeli od tega, potem ne bi jemali priboljškov ali hrane, ki sem
jo  dal.Zdi  se,  da  nimajo  težav  z  uživanjem izvlečka  grozdnih  pečk  in  ga  puščajo  v  svojih
skledah, a kos hrane z oljem nikoli ne ostane za sabo. Jay

»Pred nekaj leti sem začel videvati vse več omemb »Rick Simpson Oil« in ker sem dolgoletni
uživalec konoplje, me je več kot zanimalo.V tem času smo izgubili našega zlatega prinašalca
zaradi krvno rojenega raka, imenovanega hemangiosarkom, za katerega je znano, da zbolijo
zlati prinašalci.Ubil jo je 3 tedne po diagnozi našega veterinarja.V najboljšem primeru neprijeten
hitri rak.

V tem času sva z ženo začela izdelovati in uporabljati RSO kot sredstvo za nadzor tako moje
multiple  skleroze  kot  njene  poškodbe  hrbteničnih  živcev.Zlati  prinašalec  enega  od  naših
prijateljevnenadoma je precej zbolel, diagnosticirali so mi hemangiosarkom, veterinar pa mu je
dal največ 2 tedna življenja.Posvetoval sem se z lastniki in psu Betty smo začeli odmerjati RSO
približno en odmerek velikosti »riževega zrna« na dan s hrano.

Čez 3 do 5 dni ni bila samo UP in BO, ampak dejansko spet tekla in se igrala.Ves dan lovi
svojega mojstra gorskega kolesa po lokalnih umazanih poteh in se zdi bolj zdrava kot kdaj koli
prej.Ob  njenem povratnem obisku pri  veterinarju  je  bil  sprva zmeden zaradi  svoje  prejšnje
diagnoze  in  je  pričakoval,  da  bo  hitro  poginila,  tako  kot  vse  druge  živali,  ki  jih  je  pravilno
diagnosticiral.Nato se je nemudoma obrnil in izjavil, da je OČITNO napačno postavil diagnozo
njenega stanja, a ko so mu povedali o njenem zdravljenju pri RSO, je zavrnil to idejo in rekel, da
ni nobenega medicinskega dokaza o njegovi učinkovitosti.Njegovo zavračanje verjeti v dejanski
"čudež medicine" je dokaz njegovega članstva v Društvu trdoglavih nevernikov [zdravnikov].

RSO je imel dramatičen učinek na mojo MSkot dokazuje tekoče testiranje, ki ga izvajam, da
spremljam napredek bolezni (računalniške igre,  ista igra,  ista različica,  drugo leto,  dejansko
delam hitreje in natančneje).Shujšal sem in sem bolj zdrav kot kdaj koli  prej,  potem ko sem
popolnoma opustil  vsa farmacevtska zdravila,  ki  so mi  jih  zdravniki  uporabljali  že 15 let.In,
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mogoče ni  neposreden rezultat  OF, a kljub temu sem pridobil  moč z uporabo RSO, PO 50
LETIH kajenja tobaka sem končno lahko, pred 60 dnevi, ugasnil svojo zadnjo cigareto in zavrgel
vse pepelnike.ZELO sem PONOSEN na to dejstvo in hvaležen za moč, ki mi jo je dal RSO za
boj  proti  svojim vsakodnevnim demonom.Svet  pa zdaj  bolj  smrdi!!!!!Tudi  približno 250 $ na
mesec, porabljenih za tobak, je zdaj mogoče uporabiti za kakovostnejšo hrano in boljšo oceno
LIFE.Hvala  Rick  in  JB.Moji  družini  ste  spremenili  življenje  na bolje!!!!!Všeč  mi  je  bila  vaša
knjiga!!!” Mark

»Moja mačka je 2-3 krat na dan dobivala 1/4 - 1/3 zrna riža v velikosti za zdravljenje njegove
kronične vnetne okužbe sečil, ko več krogov tekočin, antibiotikov in zdravil ni bilo mogoče, ga je
tudi dalo na surovo prehrano in ni imel se ponovi.Seveda bi za raka uporabili večji odmerek.Na
splošno poskušam najti  odmerek, ki  ne bi  drastično vplival  nanje - nikoli  jim ne bo škodilo,
vendar bi lastnik opazil zaspanost, inkontinenco, morda malo pijanosti.Seveda vam je pri raku
vseeno – samo povečajte jih čim hitreje do višjih odmerkov postopoma.

To je za "vzdrževanje" - na primer moj pes, ki so mu odstranili oko zaradi glavkoma (in dela
ODLIČNO), ima tveganje, da bi ji drugo oko zbolelo za glavkomom, zato ji vsaj dvakrat na dan
odmerjam nekaj olja in sem našel dobro odmerek, ki ne povzroča inkontinence itd., vendar še
vedno  dobiva  svoje  olje.Dal  sem  jo,  da  je  vzela  več,  preden  se  je  oko  izrazilo  zaradi
bolečine.Resnično se mi zdi, da ji je olje pomagalo več kot običajna zdravila proti bolečinam tudi
po operaciji - 1. ali 2. dan je imela 1-2 odmerka veterinarskih zdravil proti bolečinam, potem sem
šla  samo  na  RSO,  dan  po  operaciji  je  že  želela  spet  igrati  žogo  in  je  bila  in  je  srečno
dekle.Chloe mi bo res polizala RSO s prsta - za razliko od moje mačke, ki jo sovraži.LOL (…)

Ne ugotavljam, da bi RSO pri živalih povzročal tesnobo – občutljivost na svetlobo je mogoče
opaziti pri višjih odmerkih.

Na svojem dihurju sem celo uporabil RSO - bil je zelo star in se je nekega dne zbudil zelo šibek,
morda ga je kap.Čez dan sem mu dajal majhne odmerke RSO, da je le spal - tisti večer se je
zdelo, da se je zbudil - zmajeval z glavo in se obnašal kot moji psi, ko jedo konopljo, pustil sem
ga spati in mislil, kaj bo njegovo telo naredi vsaj, da ga ne boli ali ne trpi - napol sem mislil, da
se bo zbudil ok - žal je umrl, vendar je bila njegova kakovost življenja do zadnjega dne odlična,
tako da menim, da mu je RSO zadnji dan dal najboljše možno.Vem, da ga ni bolelo in je spal
zelo mirno in vem, da ni bilo preveč RSO, saj je bil zjutraj in zgodaj popoldan odmerjen, potem
pa nič in sem ga zelo pozno tisti večer pregledal, da je samo spal - lahko bi se zbudil, vendar je
hotel samo spati." Whitney

-- Najboljša kakovost življenja do konca, to je tudi zelo pomembno, ko gre za olje.Hvala, JB

»Prepričan sem, da ste že odgovorili na to vprašanje.Kakšen je priporočeni odmerek za psa
angleškega mastifa, ki tehta približno 135 funtov?Ima zelo veliko rast v predelu dimelj.Iskreno
povedano, izgleda kot tretja žogica.Star je približno 12 let in rad bi videl, ali bi zdravljenje z RSO
obvladalo to rast.Hvala!”

-- Janette, v bistvu je vedno enako, začneš z majhnimi odmerki (pol riževega zrna ali manj, 1-2-
5 mg) trikrat na dan, pogledaš, kako se bolnik odzove, nato pa odmerek povečaš vsake štiri dni
ali  vsakič,  ko  psu/pacientu  daste  olje.Nato  jih  hranite  na  gram  na  dan,  dokler  niso  100%
ozdravljeni, nato pa poskrbite, da bodo še naprej jedli vzdrževalne odmerke.JB

»Včeraj Chloe, moji 8-letni sterilizirani samici heeler fox terierja, so diagnosticirali glavkom na
enem očesu.Tlak je bil v njenem 1 očesu zelo visok in morda je bila v njem trajno slepa.Opravili
smo nujno zdravljenje z IV tekočinami in manitolom in je na nekaj zdravilih.Pritisk se je nekoliko
zmanjšal, vendar ne veliko, in trenutno ne uživa v prilagajanju na življenje napol slepa.Želim jo
zdraviti  z  RSO,  saj  je  bilo  to  neverjetno za mojo  prijateljico  in  mojo  lastno bolečino in  res
verjamem v olje in zgodbe, ki jih ljudje tukaj pripovedujejo, so neverjetne.Nočem, da bi Chloe na
koncu  dobila  glavkom  na  drugem  očesu  in  želim  ozdraviti  vse,  kar  lahko  na  prizadetem
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očesu.Razumem, da je olje pomagalo veliko hišnim ljubljenčkom in zelo bi bil vesel, če bi Chloe
lahko povrnila vid ali celo nekaj vida na prizadetem očesu...Hvala za kakršno koli pomoč ali
nasvet!” Whitney

-- Whitney, preprosto jo daj na olje.Nekatera olja so boljša za glavkom kot druga.Najlažji način,
da ugotovite, kako učinkovito je, je, da vzamete odmerek in zjutraj opazujete njene oči.Če so
čisti, poiščite drug sev ali kombinacijo sevov.Če imate na njih veliko stvari za čiščenje, je to
najverjetneje dobra napetost za znižanje očesnega tlaka.Vse najboljše, JB

»Hvala JB!Včeraj se mi je zdelo, da neverjetno napredujemo, oko je bilo jasno (cel dan sem
izvlekel gobico) in zenica ni bila popolnoma razširjena in čeprav se ni ujemala z zenico drugega
očesa, sem mislil, da se odziva na svetlobo, danes zjutraj pa je spet vse oblačno.Mogoče bo na
močni svetlobi kot včeraj videti bolje...Koliko in kako pogosto priporočate, da jo doziram?Do
sedaj sem dajal zelo majhen odmerek velikosti graha, stara je samo 30# in zdi se, da to vpliva
nanjo, ti psi so vedno radi jedli stebla in liste ali ščurke, se kadili itd., tako da lahko ugotovim,
kdaj jo prizadene tudi olje in zdi se, da nanjo vpliva nekoliko podobno, kot če bi jedla stebla,
vendar me to ne skrbi, nekako se mi zdi, da to pomeni, da 'deluje'." Whitney

-- Whitney, dvakrat ali trikrat na dan bi ji dal nekaj dobrega.Več ko jo vneseš in hitreje, bolje.Tudi
če mora spati dan ali dva, koga briga.Majhna koma, ki jo povzroča konoplja, ne more škoditi.JB

"Sliši se dobro!To bom storil danes.Tudi ona je bila včeraj precej napeta.Hvala za tako hiter
odgovor JB!” Whitney

»Husky 1/2 volk 1/2 mojih prijateljev je rad jedel hašiš in ko je imel lončnico v svoji dnevni sobi,
jo je pes čuval.Morali so ga podkupiti s priboljški, da so ga spravili stran od tega.Občutek imam,
da je veliko več divjih živali jedlo konopljo, kot mislimo." Peter

“Moj bostonski terier/mops mi ukrade, če tega ne skrivam!!LOL...zgleda kot klobasa glava, ko ji
pobegne.« Sarah

»Tudi moja jama obožuje plevel!Obrezujem, ona je tam in prosi za listje ...« Melody

»Moj haski mi ukrade oljne kolačke, kakršno koli dobi priložnost ...Prepričan sem, da ve, kakšen
učinek imaima tudi na njej...Mogoče zato, ker sem ji dal v prežvečenje vse svoje zaloge, ko je
bila mladička.« Brian

"Živali vedo, kaj potrebujejo, in bodo uporabile, kar potrebujejo - pametne!" Sheri

"Vendar  začnite  z  majhnimi  odmerki,  preveč  in  postanejo  zankasti  in  izgubijo  nadzor  nad
mišicami." Zac

»Moj pes je včeraj pojedel del rastline, ker je vedel, da bo to pomagalo njegovemu želodcu,
potem ko je zaužil ostanke piščančje maščobe od večerje in je pojedel šopek, je veliko korakala,
kasneje pa je bruhala in se nato udobno spočila.Ugani,  kaj je bilo v njenem bruhanju - listi
loncev.Pameten pes." Donna

"Mislim, da je FDA v 70-ih letih prejšnjega stoletja prvič poročala, da konoplja ubija rakave celice
...vse kar vem je, da je rak na želodcu moje mačke izginil, zdaj dobro je, se zredi in teče kot nov
mucek ...« Tony

»Svoji 19-letni mački dajem mleto dekarboksilizirano konopljo od decembra 2011.Bila je zelo
letargična,  tekoči  kakec,  znaki  mačje  senilnosti  ...znanka,  ki  je  delala  pri  veterinarju,  mi  je
predlagala, da ji dam 1/4 aspirina, 1/4 t metamucila ...je to delal nekaj dni,  nato pa sem se
odločil  poskusiti  konopljo...Vsakih  nekaj  dni  ji  potresem majhno količino  v  mokro  hrano...še
vedno je z nami!!!” Lori

»Ja, svojega mačka sem junija ozdravil raka, ko je veterinar rekel, naj ga odložijo.Samo nahranil
sem ga z oljem in v 10 dneh je smrtni tumor izginil!Veterinar je rekel, da je čudež! Charlie
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"Imel sem stranko, ki je zdravila tumor njene mačke in zgodilo se je isto - samo je izskočil, za
seboj pa je pustil le sijočo novo kožo." Sita

»Mačko daš z oljem, na enak način, kot bi ga človek ...>POJEdel!Svojemu 14-letnemu mačku
sem ozdravil  tumor v ustih  tako,  da sem ga teden in  pol hranil  s konopljinim oljem...potem
POOF!...>GONE!Moj veterinar je rekel: "Čudeži se dogajajo."

-- Imel je prav, Charlie, čudeži se v prisotnosti olja pogosto zgodijo nepričakovano.Hvala in vse
najboljše tebi in tvoji mački.JB

»Moj 12-letni laboratorij je imel enako težavo z rastjo grudic in artritisom, jemala je Simpsonovo
olje več kot 6 mesecev in izgubila je skoraj 20 funtov (bila je predebela) in se počuti veliko bolje
in  se  veliko  lažje  premika.Tudi  njeni  tumorji  so  izginili!Nisem prepričan,  koliko  zdaj  vzame,
vendar je to več kot 3 zrna riža." Andrea

“JB,  naredili  smo  ji  več  serij,  saj  ji  naredimo  novo  serijo  vsaka  2  meseca,  saj  jemlje  1
cc/dan.Uporabili  smo 2 različni  sevi.Trenutno uporablja  isto serijo,  ki  je  ozdravila  raka moje
mačke." Charlie

»Rick,  moram  se  ti  zahvaliti.Moji  ljubljeni  mački,  stari  14  let,  so  1.  junija  diagnosticirali
ploščatocelični  karcinom.Z  RSO  sem  ga  ozdravil  v  ENEM  TEDNU!Veterinar  pravi,  da  je
čudež.8. junija sem ga odpeljal nazaj k njemu in me je vprašal, če je to isti maček, ker tumorja v
njegovih ustih skoraj ni več in je povsem pričakoval, da sem se vrnila, da ga odloži.Zdaj je
skoraj  popolnoma  okreval.Zelo  ga  ljubim  in  zahvaliti  se  vam  moram,  da  ste  delili,  kako
BREZPLAČNO pravilno pripraviti zdravilo!”

»Mojemu  mačku  so  junija  lani  diagnosticirali  »hitro  rastočo,  agresivno,  neozdravljivo,
neoperabilno« obliko raka, ploščatocelični karcinom v njegovem septumu, kar je tako grdo, kot
se  sliši.Dobil  je  največ  1-3  mesece  in  moj  veterinar  je  nežno  predlagal,  naj  ga  'zdaj
pustim'.Jokala  sem,  razmišljala  o  tem in  se  odločila,  da  preprosto  ne morem gledati,  kako
umre.Šla sem na splet in ugotovila, da obstaja veliko zdravil za raka.Začeli so mu dajati številne
dodatke itd.Bilo mu je v redu, vendar je rak še vedno rasel in vplival na njegovo dihanje.Tumor
je končno začel rasti na drugo stran nosu, decembra pa je začel padati.Mislil sem, ok, zdaj je
čas.

Potem sem odkril konopljo in kako lahko ubije raka.Skratka, Ted vodi RSO od decembra.Na
začetku  je  bilo  malo  težko  dobiti  pravo  majhno  dozo,  ker  je  maček.In  veliko  manjši  od
človeka.Veliko bolje spi, bolje diha, ko spi, apetit se mu je vrnil, čeprav ne kot je bil.Vse to je
potovanje v teku in ne vem, kako se bo končalo.

Vendar se zdi, da se tumor splošči, čeprav zelo počasi.Mislim, da če to ne bi bil tako grd rak, bi
verjetno bil ozdravljen pred meseci.Moj veterinar je navdušen in navdušen nad tem, kako mu
gre.Zato  ga jemljem iz  dneva v  dan  in  sem vesel,  da  se zdi,  da  je  večina  teh dni  dobrih
dni.Njegov najdaljši rok uporabnosti je bil lani september, tako da je v redu." Anne-Marie

"Juhu!!!!Tudi  jaz imam mačko konoplje.Visokokakovostno konopljino olje  mi  je  prihranilo,  da
sem moral odšteti 4800 $ veterinarjem za mesar ...mislim uh...narediti operacijo na ušesu moje
mačke, da odstranim tumor.Hura za Cannabis Kitties n Cannines!" LinZy

»Snov, ki je podobna RSO, je rešila življenje 40 lb psa – olje, ekstrahirano z etil, ki je sicer
identično RSO, uporabljeno za reševanje mojega psa, ki je pil 'sosedov antifriz.Veterinar je po
telefonu rekel, da je končala, prepozno in da verjetno ne bo preživela 40-minutne vožnje, da bi
jo evtanazirali, in svetovali so mi, naj ji je udobno.

Moja  zvesta  spremljevalka  se  je  penila  na  ustih,  imela  je  pogoste  napade,  bila  je  močno
pregreta,  grlo  pa  je  bilo  tako otečeno,  da  je  komaj  dihala,  padala  je  in  izginila  iz  zavesti.
Vsekakor umira, brez dvoma.V želji,  da bi ji olajšal odhod s tega sveta, sem 1/2 grama olja
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segrel v žličko masla in ji ga s prstom dobesedno natlačil v grlo ter potisnil odprtino v njeno
oteklo grlo.V desetih minutah se ni več penila v ustih, povišala se je temperatura, normalno je
dihala, vsi krči in popadki so prenehali.

Nestrpno je pila vodo, nato pa je zaspala za 12 ur in se v nekaj minutah po prebujanju zbudila v
navidez popolnem stanju, tekla in se igrala.Povedal sem svojemu veterinarju in jo prosil, naj
dogodek objavi v študiji primera, a je zavrnila, češ da je konoplja strupena za pse! Alan

»Imam psa, ki se mu je zgodilo isto.Na prsih je imela tumor v velikosti mehke žogice z vneto
kožo na prsih.3 veterinarji so ji dali 6 tednov, če pustim živeti v bolečinah.Ena je imela sranje v
iglo, pripravljeno, da jo ubije.Pripeljal sem jo domov in 3 dni po začetku zdravljenja je počilo.Dva
dni pozneje se je vrnila k sebi in srečna." Bogat

»Uporabljamo ga pri  naši  14-letni  čivavi,  ki  ima epileptične napade.Pred nekaj  meseci  smo
mislili, da ne bo zdržala dolgo, zato sem pomislil, zakaj ne bi poskusil z oljem?V enem dnevu je
bila kot čisto nov pes!Bolje je jedla, počutila se je živahno in se je hotela igrati!Ta stvar res
deluje za marsikaj!" Mindy

»Prejeli smo kužka, ki ga je pohodil zelo velik človek.Je igračka čivava, imela je štiri krat štiri
centimetre  zarezo,  ki  je  pokrivala  njeno celotno spodnjo  polovico.Zelo  ji  je  postalo  hudo in
začela se je prehladiti, zato sem se odločila, da ji poskušanje solz ne more preveč škoditi.

Ko sem ji prvič dal odmerek, je komaj premikala glavo.Z velikim veseljem pa vam lahko povem,
da je po tednu solz trikrat na dan vesela, zdrava in vesela ritka.Hvala Ricku in JB, da sta nas
razkrila resnici.Z ženo verjameva, da so jo solze rešile.

Ne pozabimo, da sem igračko čivavo, ki je imela manj kot funt, doziral z gramom RSO, 3-krat na
dan.To je 3 grame na dan za mladička, ki je tehtal manj kot funt in je bil na pragu smrti, ker ga je
stopil deček, ki ima več kot 300 funtov.Če bi bila konoplja res strupena, kaimana še vedno ne bi
bila z nami, znorela in skakala po dimu trave." Joshua

»Uporabljam ga pri svojih psih.A precej manj, kot bi jih porabili zase.Imam 12 letnikaki je bila
povozena in so ji morali odstraniti kolk, ne zamenjati ...odstranjeno!4 tedne v...Brez brazgotine
po operaciji, sprehodih, še vedno šepam, vendar se dobro premika, namesto protibolečinskih
zdravil sem uporabil olje...je delovalo odlično!« Dolly

"Dala  sem  ga  naši  takrat  13-letnici,  da  ji  pomaga  pri  artritisu  zadnjih  nog  in
bokov  ...presenečenje,  poleg  tega  smo  dobili  tudi  pomladnega  psa,  ampak  tudi  4
mladičke.Nikakor ne bi smela imeti še liter, vsi pa so zdravi in gredo odlično!Ljubim RSO!” Julie

»Moj pes je imel težave s kožo (izpuščaj, zaradi katerega si je iztrgal dlako) in ponavljajoče se
vnetje ušes.Nisem imel RSO, ampak sem mu dal tinkturo, ki jo je naredil moj prijatelj.Dlaka mu
je ponovno zrasla in vnetje ušes je izginilo.Če bi tinktura tako dobro delovala, mislim, da bi ga
lahko z RSO popolnoma ozdravil.Zato bi rekel, da da, RSO bi deloval tako na raka pri psu kot
na človeka.Blagor tebi, Rick in tudi ti, JB.”

-- Hvala, Bette.Vaše razmišljanje je logično in pravilno.Živali imajo hitrejši metabolizem, zato jih
olje ozdravi veliko hitreje kot ljudi.Z oljem je užitek zdraviti živali, radi ga jemljejo.JB

»Tudi  jaz  imam  rada  svoje  nasilneže.Smokey  je  še  vedno  z  nami  za  tiste,  ki  se
sprašujete.Masovna celica stopnje 4 ne more ustaviti  nasilnika.Še posebej,  ko je na olju.Za
življenje zdaj.Veliko spoštovanja.” Bocaj

»Uporabljam ga pri svojih psih.Le malo manj kot bi mi.Imam 12-letnico, ki je bila povozena in so
ji morali odstraniti kolk.Ni zamenjan ... odstranjen!4 tedne v...Brez brazgotine po operaciji, hoje,
še  vedno  šepa,  vendar  se  dobro  prenaša  in  sem  uporabil  olje  namesto  protibolečinskih
zdravil...Delovalo je odlično!(…) Imam 9 let starega Rottyja, ki ima srčne gliste, strašne alergije,
zelo nizko energijo in izpada dlako na repu.Danes ga začnem s tem ...Pravkar sem rešil 10-
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letno čivavo, ki ima 3 tumorje in vem, da jo bo to takoj popravilo!!!” Dolly

»Naš pes je prišel  z ogromno solzo na nosu.Živimo na kmetiji,  zato ne vem, kako se je to
zgodilo.Očiščena rana in napolnjena rez z RSO.Šla je spat.Rana se je popolnoma zacelila.In ja,
pil sem veliko vode.Še ena za Ricka!! čebela

»RSO OIL Dog Biscuits in z lokalnim mazilom na rakavih ranah na njeni nogi je bil ½ velikosti
bankovca.Začela  je  jokati,  ko  je  vstajala  in  močno  se  je  tresla.Vedel  sem,  da  bo  RSO
deloval...Že naslednji dan je vstala brez joka in tresenja in je nekaj dni pozneje tekla po dvorišču
s svojim malim prijateljem Nuggetom, podganjim terierjem.To je bilo pred 6 meseci.Zdaj je kot 6
let star pes, ne 12 let.To je ena izmed mnogih zgodb, ki sem jim bil priča v zadnjih 2 letih.

Moja zgodba je veliko daljša ...RSO mi je rešil življenje.Nič več opiatov.In večinoma zelo malo
bolečine.Hvala Rick Simpson...Mir z vami." Ron

»Ko sem zdravil drugega prijatelja, je Jack Russell terier z velikim tumorjem na hrbtu. 'Dr Jay je
rekel, da je to videl tisočkrat in da ni dobro za psa, ko ga enkrat opazijo.No, začel sem mu dajati
kapljice RSO, prav tako sem dal RSO na tumor.Mislil sem, da ga čez nekaj dni ne bo več.Kot
sem ta isti tumor že videl na prijateljevem psu.Nekaj dni kasneje je preminil.

No, Nuggetu gre odlično, tumor je raven na koži in nima barve.Videti  je bilo res grdo črno,
vijolično rdeče in krvaveče.V enem dnevu je bila razpoka na tumorju za polovico manjša, dva
dni kasneje pa je popolnoma izginila in ustavljena krvavitev je bila prekrita.To je bilo pred dvema
tednoma.Je na 1/2 ga na dan in ga dobro prenaša.Prve dni je veliko spal, zdaj pa pride, ga liže
in je v redu.Brez nihajnih nog, Nuggetu gre odlično.Mislim, da sem raka ujel pravočasno.Tumor
se hitro zmanjšuje in on je nov pes.Spet zelo igriv.Še enkrat hvala, Rick S.” Ron

»Mislim, da so glavni ljudje oprali  možgane in farmacevtska podjetjavečina ljudi  jedo iz rok,
pohlepni ljudje.Najverjetneje ne bodo nikoli uporabljali konoplje v bolnišnici ali pri katerem koli
zdravniku  zahodne  medicine.Če  ga  ni  mogoče  patentirati,  ne  bo  prineslo  denarja  za
farmacevtska podjetja.Na srečo živim v Kaliforniji, kjer je postalo sprejeto in sprejeto.

Prejšnji mesec sem naredil svojo prvo serijo RSO.Dajem ga obema mojima psoma, saj imata
oba majhne tumorje, kot tudi moj Shetlandski ovčar ima obliko pasjega lupusa.Ne samo, da se
je eden od tumorjev v nekaj tednih zmanjšal za 50 %, ampak se zdi, da imata oba več energije
podnevi in ponoči zelo dobro spita.In zdi se celo, da pomaga mojemu šetlandskemu ovčarju z
njenim lupusom.Z priboljškom jim dam majhno zrno riževe velikosti RSO.Prav tako sem ji dal
RSO direktno na nos, saj  ga lupus razjeda.V enem tednu je njen nos videti  najboljše kot v
zadnjih 4 letih!

Pred kratkim sem naredila tudi kremo za obraz z nekaj RSO, spomnim se, da je Rick o tem
govoril v svoji knjigi.Obožujem to!Zdi se, da je moja koža vsak dan bolj gladka in gladka.Tudi
sama ga jemljem peroralno kot preventivo.

Pred kratkim so mi iz tetive izrezali benigni velikanski tumor tetive.Bil je velik kot pomaranča in
je bil ovit okoli mojega išiasa.Moj zdravnik je rekel, da je to zelo redek tumor in ne vem, zakaj se
je pojavil.Olje sem jemal približno tri tedne pred operacijo.Komaj čakam, da dobim nazaj končno
poročilo o patologiji z meritvijo tumorja.Resnično mislim, da se je skrčil od RSO!

Hvala,  Rick,  da  si  posvetil  svoje  življenje  temu  cilju,  vem,  da  skupaj  lahko  naredimo
razliko.Ljudje,  ki  se  »zdravijo«,  morajo  zbrati  vso  svojo  zdravstveno  kartoteko  in  širiti
besedo.Mislim, da če bo dovolj  dokazov z dobro dokumentacijo,  bi  lahko imeli  možnost,  da
bomo nekega dne lahko dokazali in prepričali mainstream o koristih RSO za ubijanje raka.

Še enkrat hvala Rick.Ljudje, kot si ti, mi dajejo vero v človeštvo.Ohranite svojo vero in odločnost
in vedite, da je vaša strast ozdravila mnoge in iz mnogih ljudi naredila vernike.Lepa si." Ashley

»Še  ena  zgodba,  ki  jo  je  treba  dodati  knjigi!Moj  kastrat  je  zdrsnil  in  padel  (lahko  samo
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domnevam,  nisem  videl,  kaj  se  je  zgodilo)  in  mu  strgalo  oba  skočnega  sklepa.Konjskega
skočnega sklepa ni najlažje zaviti in čistiti, pravzaprav je zaman!Lahko kupite najdražje obloge
in še vedno zdrsnejo in  se prilepijo na rano.Po približno 4 dneh povijanja njegovih skočnih
sklepov sem obupala.Ni pomagalo, ko sem mu moral med namakanjem z vodno cevjo odlepiti
povoje z ran, da sem jih zmehčal.On ni bil srečen, jaz tudi ne, revež!!Obrnil sem se na edino
stvar,  ki  jo  poznam, da ozdravi  večino vsega ...RSO!Imamo kozarec 'ostankov'  RSO, ki  ga
uporabljamo  lokalno  ali  v  naši  cevi,  da  nam  pomaga  spati.Zgrabil  sem  tisti  kozarec  in  se
odpravil do skočnih sklepov!!Z oljem sem mu namazala rane na skočnici.Zavili so jih in upali na
najboljše.Prišlo je jutro, obloge so bile na tleh stojnice (ni presenečenje) in moja prva misel je
bila, no, to je bila zapravljanje RSO!Toda po nadaljnjem pregledu je bil RSO še vedno prilepljen
na skočne rane in se je strdil v katransko snov, kar je ustvarilo oviro za muhe in zatesnitev
ran.Pustil sem ga.Nisem poskušal previjati ali kaj podobnega.Naslednji dan ... ista stvar.

Minilo je vsaj 4 dni, preden sem moral karkoli ponoviti na njegovih skočnih sklepih, ker je olje
naredilo tako odličen obliž!

Danes je približno 3. teden njegove poškodbe, izpraznil sem mu skočne sklepe in potreboval
sem dobre 1/2 ure, da sem odstranil stari RSO s skočnega sklepa, pri čemer sem razkril novo
zaceljeno/odstranjeno kožo pod njim.Ponovno sem vložil  RSO in bomo videli,  kaj nam bodo
prinesli še 4 dni.Zagotovo bom naložil slike in jih delil.

Hvala Rick -- Ali ste mislili, da bo, ko ste naredili svojo prvo serijo RSO, preplavila celo v svet
kopitarjev?Ti si neverjeten!!" Heather

-- Hvala, Heather.Olje dela čudeže za konje, tako kot za vse druge živali.Vsak lastnik konja
mora imeti pri roki vedro olja za svoje konje.Saj veš, kako je z njimi – nikoli ne veš, kako te bodo
presenetili.JB

»Moj pes je imel kostnega raka.Zavrnila sem vsa zdravljenja, ki mi jih je naročil veterinar, celo
odstranila sem mu ramo in nogo.Rekli so mi, da je imel 2 tedna in je dobil veliko zdravil proti
bolečinam.Zaradi njih je bilo tako slabo in videl je sranje.

Poklical sem prijatelja in iz olja so naredili sesaje.Dal sem mu ga proti bolečinam in je delovalo
odlično.Prej ni mogel hoditi.

No,  mesec  dni  kasneje  zdravnik  ni  mogel  verjeti,  da  je  še  vedno  tukaj  in  je  naredil  več
rentgenskih posnetkov in RAK JE ODŠEL ...Če želite, bom šel po rentgenske posnetke pred in
po in vam jih objavil.Prava konoplja Ubija RAKA ...« Tammy

“JB, lani so mi rekli, da ima moj konj še 3 mesece življenja, konoplja jo je ohranila pri življenju,
vendar sem ji hranil le liste, ker sem piščanec, da bi naredil RSO.Želel sem to narediti, potem
pa me je Jeannie Herer, ki je moja prijateljica od 8. razreda, prisilila, da obljubim, da tega NE
storim, dokler ne bo nekdo z mano, saj sem puščavnik in mi je tako všeč.Kakorkoli že, zaradi
listov so izginili vsi tumorji razen enega in nikoli ne bi vedeli, da ima melanom.Umrla naj bi lani
julija  2011.Zdrava  je  in  vesela,  a  se  jezi,  če  nimam  lončka,  s  katerim  bi  jo  vsako  jutro
nahranila.Hvala dobremu gospodu, poznam nekaj negovalcev na svojem območju, ki darujejo
izdelek zanjo!Malo se bom pohvalil in rekel, da se mi je Jack Herer v svoji zadnji predelani knjigi
zahvalil za to, da sem borec za svobodo, že več kot 40 let kričim o dobrinah konoplje!Zmagali
bomo v boju, mislim, da je na vidiku!Upam, upanje!" JoAnn

-- Lepo, JoAnn.Ne razjezite je in ji naredite RSO, ni tako težko ali nevarno, kot se zdi, in lahko
poskusite narediti z denimo unčo ali dvema in si tako okrepite samozavest.Vse najboljše, JB

"Isti rezultat za mojo mačko!!!Toda tumor so mi še vedno odstranili kirurško.To je bilo pred 3-4
leti.Nobenega  ponovnega  pojava  tumorjev!Ima  svojih  16throjstni  dan  naslednji  mesec!Vedel
sem, da je "pleveti" več kot zabava!" Ryan
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"Ozdravil sem raka v mojem 16-letnem mačjem očesu." Dan

QDragi prijatelji, upam, da vas to dobro najde.Svojemu 8 letnemu, 40 lb. psu dajem RSO za
tumorje, ki rastejo na desni strani njegovega telesa.Danes je njegov prvi dan zdravljenja in je
izčrpan in spi.Dal sem mu približno količino riževega zrna.Je to preveč?Kako dolgo in kako
pogosto bi mu priporočali, da mu dajem olje?Sam sem na olju.Sčasoma se vedno bolj navadim
na "visoko". Naslednji mesec moram na operacijo in nameravam uporabiti RSO za bolečino in
okrevanje.Če bom lahko delal, bom na tem do konca življenja.Blagoslov in veliko hvala

A.Katherine, operacijo bi odložila, če je le mogoče, dokler ne zaužiješ recimo 180 g olja na gram
na dan (ali več) v treh odmerkih.Dajte psu polovico tega zneska, če mislite, da mu to, kar je
dobil,  ni  prijetno.Spanje je del procesa zdravljenja,  ni  razloga za skrb in je znak, da je olje
pomirjevalo, kar si želite.Čim močnejši in pomirjevalni, tem bolje.Vse najboljše, JB

»Živjo Jindrich!9. julija sem govoril z vami o podgani mojega sina (1,5 let), ki je imela štrleči
tumor, ki je rasel za njeno desno sprednjo nogo (približno 1 palec v premeru).RSO sem ji začel
dajati 3x na dan in 1 teden kasneje je bil tumor komaj viden.2 tedna kasneje je izginilo!Še naprej
sem ji dajal odmerek 3-krat na dan in tudi njena sestra dobiva vzdrževalni odmerek.Oba sta
zelo srečna in v imenu njih in moje družine bi se rad zahvalil Ricku in sebi za najpomembnejše
informacije!Konoplja zdravi raka!"

»Pošiljam vam posodobitev, da je mojemu psu diagnosticiran rak kosti.1. junija je minilo sedem
mesecev, zadnji rentgenski posnetki ne kažejo širjenja v pljuča.Našli so nedotaknjen prelom
blizu mesta tumorja na nogi, ne vedo, kaj naj naredijo s tem.Običajno te pse, ki imajo odmor, jih
moraš odložiti.Ugotovili so, da mesečne infuzije zdravila Zometa ohranjajo nedotaknjeno, zato
bodo nadaljevali s poskusom, medtem ko bo prejemala mesečne infuzije zdravila Zometa.Toda
raka se ne širi in ne morejo pobrati tumorja, ki je bil tam pred 7 meseci.Mislil sem, da bi rad
vedel.Ta agresivni  rak  običajno vzame življenje  psa v  4-6  mesecih  po diagnozi.Tukaj  je,  7
mesecev, BREZ razširjenega raka.Neokrnjen zlom, a še vedno hoja, kot da ni nič narobe. Linda

“Po 9 tednih je kožni rak na mojem psu POPOLNOMA izginil!!Vzdrževalni odmerek zdaj do
konca  življenja.Kar  menim,  da  bo  zdaj  zanj  ne  le  bolj  udobno,  ampak  tudi  daljše
življenje.BLAGOSLOV RS & JB!!>;-)« Zelena

»Moj pes je na začetku dobro delal z glavo z žebljičkom, nato pa se je povečal, dokler ni vzela
1-2 kosa velikosti riža.Ima 80 funtov.Na žalost olje, ki ga lahko dobim, ni dovolj visok odstotek
(82%), tako da čeprav je izboljšalo njen apetit, pomagalo pri artritisu, izboljšalo njeno dlako in
kožo, ni pomagalo njenemu smrkavemu nosu, ki je verjetno rak nosu.Če je kdo tukaj v WA in
ima 90+% olja, bom z veseljem daroval za to.” Preživetje

-- Poskusite nanesti olje lokalno tudi na njen nos in ji morda poskusite s konico Q-konice ali
česa podobnega dvigniti nekaj v nos, če vas zaradi tega ne ugrizne.Poskusite lahko tudi date
olje  v pečico,  nastavljeno na 130°C, za približno eno uro in  ga tako poskusite narediti  bolj
koncentriranega/močnejšega.Ali pa bodite potrpežljivi in dajte olju več časa." JB

»Moj pes je imel 3 tedne življenja.Tumorji množičnih celic po vsem njegovem čistokrvnem telesu
pitbula...Po  3  tednih  se  tumorji  zmanjšajo  na  ISO/RSO.Prisežem.Nekajkrat  se  je  polulal  in
deloval pijan, a vedel sem, da je na bolje.Še vedno je na tem.Tudi ko izginejo, mu bom dal
zdravilo.Ljubim te, JB in Rick." Bocaj

»Svojemu 14-letnemu Pitu že 4 tedne dajem olje zaradi raka.Včasih se malo 'trzne' in napije, ko
ji dam preveč, ko pa učinki izzvenijo, spi kot mladiček.Zavrnila je jemati veterinarska zdravila,
zato smo namesto tega dobili  nekaj olja.Še zgodaj, vendar beležim njen napredek.Trajalo je
približno teden dni, da se je navadila na olje in spet razvila apetit.Ljubosumna sem, saj si v tej
fazi lahko privoščimo samo olje zanjo.Ljubite lepe zgodbe vseh!” Janine

»Ali je imel vaš pes stranske učinke?Želim tudi svojega psa.On je beagle." Marie
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"Brez stranskih učinkov.Tako kot psi, ko žvečijo travo ali karkoli drugega, kar je pomagalo pri
bruhanju, je storila, da se očisti.Nihče (vključno s hišnimi ljubljenčki) ne samozdravi ničesar, kar
povzroča negativne stranske učinke.Preprosto nismo ustvarjeni,  da bi  delovali  na ta način."
Tielman

»Svojemu psu sem rešil življenje pred avtoimunsko boleznijo, na katero so steroidi prenehali
delovati.Brez stranskih učinkov!" Janez

"Iz prve roke sem videl učinke psa, ki je jemal RSO ...Prvih nekaj dni je bila Ruby (12-letni pes)
še vedno bolna in se je rahlo tresla, zaskrbljujoči  simptomi, če ste skeptični  glede te teme,
vendar vam lahko zagotovim 1 mesec zdravljenja in pes skače naokrog poln življenja tek po
stopnicah skakanje po postelji in stoli polni energije ves čas spet zelo igriv.Oči so bile včasih
solzne in imajo sivo prevleko, zdaj so se popolnoma vrnile v normalno stanje.Ruby je imela na
notranji strani noge precej veliko rast, ki je bila tam že leta in je zdaj po zaužitju olja skoraj
odpadla!!!Zahvaljujoč Ricku Simpsonu xxx, blagoslovi to olje, res deluje, zakaj NI pričevanj, ki bi
rekli, da ne deluje ...?" Brett

»Danes je tretji  dan za zdravljenje mojega psa z RSO (Rick Simpson Oil),  ki  je koncentrat
konoplje za zdravljenje številnih resnih bolezni.Stara je 13 let in približno 7 letpred meseci je
dobila  nekaj,  kar  ji  je  povzročilo  izjemno  smrkavost,  veliko  sluz  in  nekaj  dni  je  bila
letargična.Iskal sem na spletu, rekel "psarni kašelj ali pasji prehlad", tako da sem dobil nekaj
antibiotikov in jo začel na tečaj.Nič ni pomagalo, zato smo jo odpeljali k veterinarju.

Seveda so želeli narediti krvne preiskave, rentgenske preiskave in pregled sluzi.Približno 500
računov za veterinarje sem zavrnil, zato smo ji dali širok antibiotik, ki se ga tudi v enem mesecu
ni  dotaknil.Vzel  sem  jo  nazaj  in  dobil  še  dva  močnejša  antibiotika,  jih  jemal  en  mesec
versko.Tudi dotaknil se ga nisem!

Potem je veterinar poskusil s fungicidom ...ŠE SE SE NI DOTIKNILO NJENE BOLEZNI!!Težko
je ugotoviti,  kaj je upravičeno porabiti za 13 let starega psa ...Zato sem pred približno enim
mesecem prenehal jemati vsa zdravila, da se ji telo povrne, in jo začel z RSO pred samo 3
dnevi, skupaj 6 odmerkov in je popolnoma nov pes!

Brez  smrklja,  brez  kašljanja,  zajeda  je  in  na  splošno  smo  videli  IZJEMNO  izboljšanje.Res
neverjetno.Iz  svojih  osebnih  izkušenj  lahko  potrdim,  da  je  to  neko  super  nadrealno
zdravilo.Hvala iz srca!" Preživetje

»Moj boksar me išče, da bi ujeli dim.Ujeli so jo, kako stoji nad našim kadilom in poskuša ujeti
tudi brenčanje ...uči se, da ni vsak dim prijazen.Upam, da bo vaš psiček kmalu izkusil olje!«
avgusta

»Imam  13-letnega  zlatega  Newfieja,  starega  14  let  (50  %  zlatega  prinašalca  50  %  New
Foundland) in včasih je tako močno jokala, ker so jo boki tako boleli, ker je očitno imela artritis
(star pes + parket) in moj oče in brat je nista hotela peljati k veterinarjem, zato bi jaz svojemu
psu kupil vrečko za 40$ in ko bi jo začelo boleti,  sem jo malo pokadil in se je obnašala kot
psička.Brez cviljenja, cviljenja, brez težav se je sprehajala ali delala in bi mirno spala.

V tem času je imela tudi tumor.Končno sem prepričala očeta, da jo odpelje k veterinarjem (sem
rekla, če jo bo treba odložiti, potem bomo, ampak želim mnenje VETS, preden se dogovorimo
za termin) pridemo tja in ona pregleda mojega psa.Ob koncu termina je povedala, da je pri
svojih letih najbolj zdrav pes, kar jih je kdaj videla!

Ima MANJŠI artritis in je rekla, da nima pojma, kako ni veliko hujše in da je njen tumor velik kot
baseball?Ja, zdaj je bil velik kot žogica!Rekla je, da bi moralo zdravilo proti artritisu, ki ga je
prejemala, pomagati pri ohranjanju njene vsebine, saj je bilo 150 $ za 30-dnevni recept in je bilo
SRETNO.Nehal sem jo celo kaditi, da bi videl, ali je zdravilo vredno.Ne.Borila se je, da bi jih
vzela, povzročila zaprtje in ves čas jo je bolelo!
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S travo je prišla naravnost  k meni,  sedela bi  tam in vedela,  kaj  dobiva,  in  mi je bilo  všeč!
Pomagal je, da je tumor izginil, poskrbel, da je njen artritis skoraj nič do te mere, da mi je komaj
kdaj  treba  kaditi,  ker  je  ne  moti  niti  približno  polovica  količine,  kot  je  bila,  preden  sem jo
pokadil.Marihuana je čudežna rastlina, zaradi katere je življenje mojih psov daljše in bolj zdravo!
Vse bi naredil za svojo punčko!Ona je moj ponos in veselje!" Bethany

»Moj pes je 13-letni belgijski ovčar.Pred nekaj leti se mu je na boku pojavila majhna bulica.Pred
nekaj meseci je nenadoma začela rasti z zaskrbljujočo hitrostjo.Na žalost so mu diagnosticirali
raka ...in ne samo ene kepe.Ob pregledu je imel veliko.Imel je tudi druge težave...Predvsem
artritis  in  disfazija  kolkov.Operacija  ni  bila  možna,  saj  je  bilo  dvomljivo,  da  bo  preživel
anestezijo.Nisem mogel prenašati gledanja, kako trpi ... komaj je hodil in je nehal jesti.Odločil
sem se, da mu bom kot zadnji poskus pomagal dati olje iz konoplje.S partnerjem Patom sva mu
dala majhno količino (približno velikost riževega zrna) na piškotek.To ga je res prizadelo...na
nogah je bil negotov in je spal ure in ure.

V  naslednjih  nekaj  dneh  smo  prilagodili  odmerek  in  opazili,  da  se  je  njegov  apetit  takoj
izboljšal.Prav tako se je začel veliko lažje premikati in njegova drža je bila veliko svetlejša.Ko so
dnevi  napredovali,  smo  mu  odmerek  počasi  povečevali.Minilo  je  3  tedne  in  ga  skoraj  ne
prepoznam kot istega psa.Srečen je!Mahanje z repom, igrivo, jedo in kar je najbolje, tumor je
pol  manjši  kot  je  bil  preden  smo  začeli  z  oljem!!!!Nadaljeval  bom z  njegovim zdravljenjem
(imamo srečo, da lahko dobavljamo svoje olje) in vas obveščam.Pričakujem, da bodo ti tumorji
popolnoma izginili!!!!!!!! Josie

»Svojega  malega  pomeranca  sem  dal  na  olje,  ker  ima  porušen  sapnik  in  prirojeno  srčno
popuščanje.Že od poletja  ne jemlje  rednih  zdravil  in  prvič  po poletju  sploh ni  kašljal  komaj
(nenehno je kašljal in bruhal tudi na zdravila, ki jih je dal zdravnik).Ima več energije in mu gre
bolje kot takrat, ko je jemal zdravila." Karen

»Tudi moj pes ima grudice in dala sem mu olje, vendar se mi zdi malo preveč, da je bil zelo
tresoč zaspan, videti je bil, kot da je pijan, je rotvajler 135 lbs, zato moram prilagoditi količino, ki
mu jo dajem .Verjamem pa, da mu bo to pomagalo." Peter

QPozdravljeni,  samo se sprašujem, ali  bi  bil  lokalni  RSO primeren za žabo,  ki  ji  je pravkar
zlomljena ena od zadnjih nog in je bila zdaj sveže amputirana?Morda bi  majhen madež na
izpostavljeno kost pomagal temu malemu?Ali morda premočan za tako majhno bitje?Hvala in
Bog blagoslovi za posredovanje sporočila!

A.Čeprav moram priznati, da žabe še nikoli nisem zdravil z oljem, je način, na katerega gledam,
več olja in čim hitreje, tem bolje.Nekaj  bi ji dal tudi v hrano.Najslabši možni scenarij je, da bo
uboga žaba kamenjana.Velika stvar.Vse najboljše, JB

"Imel sem prijatelja, katerega pes je imel glavkom in je naredil "poskus", da je svojemu psu en
teden dajal  konopljo in ji  izmeril  očesni tlak ...  veterinar je rekel,  da še nikoli  ni  opazil  tako
hitrega znižanja tlaka ... potem ni Teden dni ji nisem dal ničesar in jo vzel k sebi...veterinar je
vprašal, kaj počne, ker je bil pritisk tako visok, da ji je dejansko poškodoval vid...ko je veterinarju
odgovoril glede svojega "eksperimenta", ga je veterinar spodbudil, naj nadaljuje z zdravljenjem
s konopljo!!!!!" Garrett

»Svojemu staremu psu sem večkrat dal konopljo.Izjemno je pomagal pri bolečinah in ji olajšal
zadnje dni.Na dan, ko sem jo odložil, sem ji dal zrezek in jo pustil ven, da se naužije sonca z
nekaj pasjimi priboljški iz konoplje.Uživala je v zadnjem času z mano in je bila v miru, ko je
prišel čas. Samantha

»Z mojimi živalmi sva se borila z neznano žuželko, groznimi ranami, konopljo na pomoč.Čeprav
so moji ljubljenčki kamenjani kot skalni kip, postajajo vse boljši kot jaz.Karkoli že je, je grozno,
veterinarji ali zdravniki tega niso mogli ugotoviti." -- Bolje je biti kamenjan kot skalni kip kot mrzel
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in mrtev.To je vse, kar vem, JoAnn.lol, JB

»Oljem nikoli nisem posvečal veliko pozornosti.Potem sem poskusil tinkturo ... sveti prekleti moli
...Dam ga svojemu psu, star je 12 let in res ji pomaga, da poje, igra se in je kot stara.Poskusila
sem z glukozaminom, a se niti ne dotakne njene bolečine...Nikoli nisem razmišljal o tem, da bi
ga dal svojemu psu, dokler nisem videl, da so to storili drugi tukaj ... ampak ja, olje je prekleto
dobro ... hvala vsem, če bi se moj pes lahko zahvalil, prepričan sem, da bi ... mir ... .” Kary

»Naš dihurček sem ozdravil zaradi insulinoma, ki je povzročil raka trebušne slinavke.Pokukajte,
vaša 'kosmata družina' vas potrebuje.Tukaj je Flower med njenim zdravljenjem, tukaj je malce
pretresena in pripravljena na miren spanec..!” Konopljina

"Eden od mojih dveh psov nima več epilepsije zaradi konopljinega olja." Charles

»Imam rotvajlerja in ob božiču so mi rekli, da ima raka na želodcu in ni bilo ničbi lahko naredili in
ima  največ  2  meseca  življenja.Tako  sem  ga  preizkusila  na  olju,  ki  sem  ga  naredila
sama.Skenirali so ga pred 2 tednoma.Rak je izginil." Ian

»Dajem ga svojemu 13 let staremu laboratoriju.Nato lovi žogo, kot da je star 2." Stephanie

"Ozdravil sem svojega pitbullovega melanoma." Brandon

"Pravkar sem vzela svojega rotvajlerja pri veterinarju po njeni drugi operaciji, da bi "prebolela
preostanek raka, ki ga nismo mogli  dobiti  prvič."  En mesec ji  dajem RSO, pa tudi konopljin
balzam  mažem  na  mesto  zareza.Ugani  kaj?Kirurg  je  videl  "NI  VIDNEGA RAKA".Bo  treba
počakati na laboratorijske rezultate, da se prepričam, vendar bi rekel, da imam svoj čudež 100
funtov." Joni

»Mačka mojega bratranca je imela mačjo obliko Parkinsonove bolezni.Weed je bil edina stvar, ki
ga  je  pomirila  in  ustavila  njegove  krče  ter  zagotovo  podaljšala  in  izboljšala  njegovo
življenje.Daleč  od  tega,  da  bi  bil  vzrok  njegove  smrti  ali  bil  strupen  zanj!Mimogrede,  moja
sestrična  ga  je  takrat  uporabljala  za  obvladovanje  epilepsije!Učinkovito  zdravilo  za  ljudi  in
živali!« Enñio

»Začnite z zelo malo količine sira ali mesa, karkoli bodo jedli!Moj roti je 100 lbs in pol riževega
zrna je dovolj!Celo zrno riža mu pusti sline 4-6 ur.” Greg

"Moj pes je pojedel za mesec dni vesoljske torte brez škodljivih učinkov, razen zelo dolgega
spanca." Ned

»Tako res.Ena izmed naših ljubljenih štirinožnih družinskih članov je imela dobrih pet let kožni
tumor tik pod komolcem.Ki je bila vsako leto večja.Ko je dopolnila 11 let. stara je začela kazati
znake diplacije kolka.Namesto da bi jo črpala z zdravili proti bolečinam, ki bi ji lahko uničila jetra
in ledvice.Začeli smo posipati brsti re-vape v njeno hrano ali kot priboljšek.Všeč ji je bil okus
rahlo popečenega cvetja.Nato je začela biti bolj aktivna.Po nekaj letih religioznega zdravljenja s
ponovno uparjeno konopljo se je njen tumor na komolcu začel zmanjševati na samo ohlapno
kožo.Doživela je 14 let.Nikoli nas ni zamudila pogledati z ljubečimi očmi.Dokler ni mogla biti več
pes, ki bi znal teči in skakati.Tako smo sprejeli najtežjo odločitev, da prekinemo njeno trpljenje
prek prijazne in ljubeče družinske veterinarke, s katero sodelujemo že več kot desetletje.Nekaj 
dni pred božičem sta na poti domov prišla veterinar in njegova žena, da bi nam pomagala pri
njenem  prehodu.*solze*  Na  splošno  je  konoplja  zdravilo  za  mnoga  trpljenja.Zaradi  najine
ljubezni  in  naše  ljubezni  do  pravega  zakramenta  se  je  postarala  do  svoje  starosti....
KONOPLJE.

»Ja, to vem, moj pes je poginil konec aprila, in zadnja stvar, ki sva jo naredila skupaj, sem z
njim pokadila travo in končno ga je bolelo.Mirno je šel spat." Morganna
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"Dobro je vedeti.Mislite, da bi delovalo tudi za človeške hišne ljubljenčke, na hrbtenici?" Brenda

"Imate človeškega hišnega ljubljenčka?" Colin

»Kje lahko dobim enega od teh človeških hišnih ljubljenčkov?Zvenijo zanimivo.Svojega želim
usposobiti za vrtnarjenje.Ali so dovolj pametni, da to storijo, mislite?" Saša

»Da, deluje tudi na človeške hišne ljubljenčke.Hvala za to - nasmejal me je." JB

»Na  svojem  zajcu  sem  uporabil  lonec  (majhne  količine)  z  izrastkom  nad  njenim  enim
očesom.Rast je izginila in ohranila je vizijo.Le en mesec zdravljenja in vse je bilo čisto.(pod
nadzorom veterinarja).Zdaj  imam velikega doga,  ki  ima težave z možgani  in  napade.Kadim
zaradi svojega lupusa (brez dr. skript, samo marihuana in dr. ve) in doga spi na kavču poleg
mene.Z njenimi zdravili za napade in tem, da je v mojem domu (posvojil sem jo pred 6 tedni),
zraven mene, ko to počnem, ni imela napadov že 5 1/2 tednov in se zredi, hodi bolje in je bolj
sproščena .Njeni rutini sem dodala tudi kokosovo olje, 2 žlici na dan, in kaže izjemen napredek
v svoji mobilnosti in bolezni.” Misty

»Moja 9-letna boksarka je imela tumor na hrbtu, ki je bil velik kot »strelec« marmor ... ne tako
velik  kot  žogica  za  ping  pong.Začel  sem  jo  z  oralnim  RSO  3x  dan.Odmerjanje  je  dobro
prenašala in tumor se je sčasoma izvlekel iz kože in v bistvu pustil luknjo.Nadaljnji režim RSO in
antibiotikov, dokler se popolnoma ne zapre.Je kot nova, brez tumorjev in stranskih učinkov.Moj
doberman pa ne prenaša zelo dobro RSO in mora jemati bistveno manjše odmerke.Toda tudi on
se je od tega ozdravil." Karen

»Svojega starega psa sem zdravil tako, da sem mu pihal dim v uho.Všeč mu je bilo in se je
obnašal kot mladiček in ne kot 21-letni pes (človeška leta) z slabimi kolki in artritisom. Gina

"Konopljino olje je rešilo mojega nemškega ovčarja, ko so ji diagnosticirali raka na vranici, zdaj
je stara 9 let in je v remisiji in se dobro počuti." Paul

»Moj 6-letni moški je dobil hud artritis.Trajalo je 3 tedne, da je bil spet pripravljen.Svojim 3 psom
dajem preventivni odmerek dvakrat na teden...nikoli nimam veterinarskih računov...Vsak dan jih
vidim na vrhuncu ...Konopljino olje je nujen del naše prehrane, kar se mene tiče...Navdušen
sem nad to rastlino...ves čas ...« Sparky

Zaključek 

«Jindrich Bayer: BREZ KONOPLJE NE MORETE RACIONALNO VODITI GOSPODARSTVA.

Rick Simpson: Tako je!

JB:Tega preprosto ni mogoče storiti.

Preprost primer... Če se držimo medicine.Češka samo za diabetike porabi približno milijardo
dolarjev.800.000 jih je!

[Zdaj JB nagovarja JAKA – glasbenika, aktivista za konopljo, DIABETIKA – ki sedi levo od Ricka
in njega …]

Sami veste, kaj olje pomaga pri sladkorni bolezni.ČE BI LAHKO ZAJESTI 4 GRAME NA DAN,
INZULINA SPLOH NE POTREBALI.

In vsako leto porabimo milijardo dolarjev ...in denar zapusti Češko in gre nekam ...In nikoli se ne
vrne!

[Nejeverno se nasmehne ...]
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In to je samo sladkorna bolezen!Nato dodaj gorivo, kot je rekel Rick ... Ok [dajem ti ...morda ...],
ne vsi avtomobili, ne vse ... Če pa 50 % ... Če bi [samo] vsi traktorji vozili na to [KONOPLJENO
GORIVO] ... Zakaj ne???

Potem pa se cena hrane zniža, logično ...Ker ko ni treba plačati 1, 2, 3 evre za liter plina za
gorivo  tovornjaka/traktorja...  Potem  je  logično,  da  je  hrana  lahko  cenejša.
In ljudje nimajo denarja...

Država bi morala poskrbeti, da ljudje jedo in preživijo.Pa ne da bi izumrli...

RS:In  ne  samo  to,  kmetje  imajo  pravico  gojiti  ta  pridelek,  da  bi  ohranili  svoj  obstoj.Skozi
zgodovino je bilo znano dejstvo, da so to rastlino uporabljali kot čudovito krmo za živino, potem
ko iz semen vzamejo olje iz konopljinih semen, te pogače hranijo živali.To je ena najboljših
živalskih krm na planetu!To jim torej ne bi zagotovilo le zdravil  za zdravljenje njihove živine,
ampak bi jim zagotovilo tudi vir hrane za njihovo živino.

In kot je rekel Jindrich ...Da bi katera koli država poskušala voditi gospodarstvo brez uporabe
konoplje ... Ali da bi kateri koli kmet dejansko poskušal opravljati ta poklic in ne bi smel gojiti
konoplje,bi  bila  le  vaja v  jalovu'!Kmetje potrebujejo pravico do gojenja te rastline.In vsak bi
moral imeti enako pravico do izpolnjevanja lastnih zahtev.Vsi moramo imeti to svobodo ...

JB:Ali bi raje jedli meso živali, ki so bile hranjene z nezdravo hrano in injicirane z antibiotiki, ali
bi raje jedli meso živali, ki so bile hranjene s konopljo in ne bi potrebovale nobenih antibiotikov?

Ali bi raje jedli piščanca, ki je hranjen s konopljinimi semeni in je zdrav – ne trpi zaradi vseh teh
slabih stanj – ali  bi raje jedel industrijski izdelek?Ali bi raje jedli  krape ali  [tj.]  ribe – ki bodo
bogate z omega-3, 6, 9, ker se bodo hranile s konopljinim semenom – ali bi raje jedli ribe, ki se
hranijo z zmletimi listi ali mrtvimi živalmi?To je tako preprosto ... GOSPODARSTVO ... Plačate
preveč in denar zapušča državo.Tukaj hočeš denar.IN KAJ JE NAJBOLJE - KO TI NI TREBA
ZAPRAVITI  DENARJA...[potem]  NI  TREBNO  ZASLUŽITI  DENAR  ...«  (odManifest
konopljedokumentarec,na voljo na Youtube)

»Naj povzamem večino tega, kar se dogaja okoli Rick Simpson Oil.Navodila ljudem povedo A,
B, C in D.Ljudje jih berejo in sprašujejo – če ne naredim A, bodo B, C in D še delovali?Če ne
naredim B, bodo A, C in D še vedno delovali?Če ne naredim C, bodo A, B in D delovali?Kaj če
ne naredim D, ali bodo A, B in C še vedno delovali?In kaj, če naredim A, B, C in D, drugače, ali
bo še vedno ustvaril pravo stvar?

Splošni odgovor je: ne, ne bo.Če želite izdelati RSO, sledite navodilomv Cure for Cancer: Rick
Simpson  Protocole-knjiga  do  črke.Če  želite  izdelati  nekaj  drugega,  sledite  drugim
navodilom.Vendar vas prosimo, da ne prevzemate odgovornosti, če proizvajate drugo vrsto olja
in zdravljenje ne uspe in se konča z nepotrebno smrtjo pacienta.

Če naredite A, B, C in D, bo olje delovalo na najboljši možni način, zato so navodila tam.Če ne,
morda ne bo delovalo.Tako preprosto je, kajne?Kaj bi vi osebno želeli prejeti, če bi potrebovali
zdravilo?Nekaj, kar se je izkazalo za tako dobro delujoče, ali nekaj drugega, kar ima neznane
medicinske lastnosti,  samo zato,  da bi  lahko tisti,  ki  je  izdelal  olje,  dokazal  ali  ovrgel svojo
hipotezo ali 'metodo'?" JB
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